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Šūkis
„Negalite racionaliai valdyti ekonomikos be kanapių / kanapių, tai misija neįmanoma.Tas pats
pasakytina ir apie mediciną – be kanapių negalite gerai ir racionaliai atlikti medicinos, tiesiog
negalite atlikti darbo taip, kaip būtų galima geriausiai.Ne todėl, kad sakau, o todėl, kad taip yra.
JB

Kodėl jis vadinamas RSO?
„Jackas Hereris pradėjo tai vadinti  Rick Simpson Oil arba RSO.Rickas nenorėjo, kad jis taip
būtų pavadintas jo vardu, ir prireikė šiek tiek laiko, kol įtikinėjau jį, kad tai iš tikrųjų yra gera
idėja.Apgaulė  ta,  kad  yra  daug  kanapių  ir  (arba)  kanapių  aliejaus,  yra  daug  būdų,  kaip
pasigaminti  aliejų  ar  ekstraktą,  o daugelis  pacientų buvo priversti  pirkti  prastesnės kokybės
aliejų ar ekstraktus.

RSO gaminamas  specifiniu  būdu,  iš  konkrečių  medžiagų  ir  specifiniu  būdu,  todėl  jį  reikėtų
vadinti taip, kaip yra – RSO.RSO nėra BHO (butano medaus aliejus), RSO yra dekarboksilintas
ir labai stiprus bei raminantis.Geriausias RSO yra 95-98% THC, 1-2% CBD ir yra ypač stiprus ir
raminantis.Daugumos kitų rūšių ekstrahavimo būdai paprasčiausiai negaus aliejaus, kuris būtų
toks  stiprus  medicininiu  požiūriu,  ir  dažnai  jie  net  nebuvo  tinkamai  dekarboksilinti.Paprastai
apdorojame didelius kanapių kiekius,  o Ricko metodas yra labai  efektyvus ir  supaprastintas
dideliems kiekiams apdoroti.Galite apdoroti svarą kanapių ir pagaminti aliejų per labai trumpą
laiką, naudodami įrangą, kurią nesunku rasti daugelyje pasaulio šalių.Esmė ta, kad vaistas būtų
pagamintas kuo greičiau, kad pacientui nereikėtų laukti.JB“

„Rikas nepradėjo to vadinti RSO, o kiti.Tai geras terminas, nes jis nukreipia žmones į Ricko
informaciją apie metodus ir  medžiagas.Rickas pagrįstai susirūpinęs dėl žmonių, kurie vadina
aliejų, kuris nėra pagamintas pagal jo metodus ir rekomenduojamą pradinę medžiagą Phoenix
Tears  arba  RSO  gamybai.Jis  žino,  kas  buvo  naudinga  per  savo  didelę  patirtį  gydydamas
pacientus, ir jis nori užtikrinti, kad labai sergantys žmonės gautų tai, ką jis žino, o ne tai, kas
„galėtų būti gerai“ tuo pačiu pavadinimu...“ Matthew

„Esu amžinai dėkingas, kad suradau Ricką Simpsoną ir JB... Pakeitė mano gyvenimąLaurie“

„Be Ricko ir  jo  vaizdo įrašo nebūčiau žinojęs,  kad jis  gydo vėžį...  nors  naudoju  ir  auginau
maždaug 27 metus, nežinojau, kad jis turi šias savybes... dabar tai darau Ricko Simpsono dėka.
.. o be jo drąsos ir atvirumo mes visi apie tai gyventume tamsoje ... dėl šios priežasties manau,
kad RSO yra geras aliejaus pavadinimas ... bet RSO turi būti sukurtas pagal RS nurodymus ... o
ne kažkas kitožmogaus idėja apie tai, kas geriausia... jei jis nesugedęs – netaisyk jo. Petras

„Kai  dirbau  ambulatorijoje,  apdorodavome  didelius  kanapių  kiekius...Kalbame  apie  šimtus
svarų... už vieną išgavimą!Nuostabu, kiek jūs patiriate CO2 arba n tipo butano.Iš pradžių viską
paverčiau burbulo maiša, tada ištraukiau.Tačiau BHO iš tikrųjų yra MAŽESNIS THC nei RSOJei
rūkote,  norite,  kad  jis  būtų  kuo  švaresnis  jūsų  plaučiams.Jei  valgote,  jūsų  kūnas  gali  be
problemų  susidoroti  su  šiek  tiek  augalinės  medžiagos.Pirminio  benzino  metodas  geriausiai
veikia,  jei  gaminate  jį  namuose  vartojimui.Nedaug  žmonių  turi  prieigą  prie  laboratorijos  ar
medicininio butano, kad galėtų atlikti BHO ekstrahavimą ir vakuuminį valymą, kad pašalintų bet
kokias  priemaišas.Ricko  metodas  pasiteisino  man  ir  daugybei  kitų  žmonių,  kurių,  manau,
nereikia taisyti to, kas veikia nepriekaištingai! Lee

„Man nerūpi, kaip tai vadinasi!!!Prašau, vadinkite tai kaip norite, bet nemeskite tokio žmogaus
kaip Rikas, kuris išgelbėjo tūkstančius gyvybių ir visą savo gyvenimą paskyrė žiniai skleisti.Tai
tiesiog negerai!!” Donna
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„Visą  laiką  tai  vadinu  kanapių  aliejumi,  nes  toks  jis  yra,  yra  žodyne,  tik  dar  vienas  žodis
kanapėms.Tai senas mados terminas, bet vis dėlto teisingas.Visi  žinome, apie ką jis kalba“.
Dionas

„Butano ekstraktai nėra dekarboksilinami.Jis išeina esant per žemai temperatūrai.Naudoju ISO
99 ir beviltiškai naudojau 91 procento ISO.Tai veikė gerai ir tai tik aš.Aš pradėjau tai gaminti dar
93 m. su denatūraliu alkoholiu, bet tai tik aš, nes esu vienas iš daugelio.Kol visas jūsų tirpiklis
išvirs, sakyčiau, kad tai saugiau nei dauguma žmonių valgys pietums.

Šis  vaistas  išgelbėjo  mano  gyvybę,  kai  gulėjau  mirties  patale.Aliejus  buvo  paaukotas  ir
pagamintas iš pirminio benzino arba ISO, ir tol, kol visas tirpiklis išvirs, niekada nepastebėsite
skirtumo.Dėkojame visiems, kad dalinatės žiniomis, jos neįkainojamos, o mokslas – tai nuolat
kartojamų tyrimų serija.Kiek aš suprantu, THC iš esmės slopina vėžines ląsteles ir sustabdo kitų
vėžio ląstelių mirtį, bet nedaro žalos sveikoms ląstelėms tol, kol vartojate stiprų aliejų su THCa,
pakaitintu iki taško, kad jis virstų THC, taigi aktyvuojate THC. karščiu.

Mano klausimas yra, kaip sužinoti, kada jis yra visiškai dekarboksilintas.Bobas ir Ann iš Willow
Creek Springs Ca yra mano Youtube vaizdo įrašas, rodomas po to, kai man pasakė, kad gyventi
liko 3 savaitės.Po dvejų metų sakau su Velykomis ir manau, kad visi, sergantys ar nesergantys,
turėtų  vartoti  šį  vaistą  ir  kaip  profilaktiką.Jums  nereikia  laukti,  kol  susirgsite  vėžiu  ar  kita
liga.Meilė." Bobas

--  Gerai  paaiškinta  ir  gerai  išdėstyta,  Bobai,  ačiū.Paprasčiausias  būdas  yra  supilti  aliejų  į
nerūdijančio plieno puodelį ir įdėti į orkaitę, įkaitintą iki 130°C, maždaug valandai ar ilgiau.Arba
tol, kol aliejaus paviršiuje visiškai nebus jokios veiklos.Linkėjimai jums ir linksmų Velykų.JB

„BHO ir RSO yra du skirtingi pasauliai, kalbant apie gydymą, gero RSO beveik neįmanoma rasti
ambulatorijose,  daug kartų bandžiau juos sudominti  –  vieni  labai  domisi,  kiti  ne.Pasigaminti
patiems yra pakankamai paprasta, saulėtą dieną Pyrex pyrago formoje ant savo sunkvežimio
gaubto išploviau alkoholį iš pirmosios partijos.Ta pirmoji maža partija pakeitė mano gyvenimą.

Gaminu ir RSO, ir BHO. JIE NEPALYGINTI, JEI SERGATE IR NORITE PAGERĖTI --- TURI
VARTOTI RICK SIMPSON TIPO ALIEJĄ – RSO paprasta,  jo taisyti  nereikia.Naudokite gerą
pumpurų medžiagą ir  gausite gerų vaistų.Manau, kad pagrindinė šių skirtumų priežastis yra
tempai,  naudojami gaminant šiuos du dalykus.Šiluma suaktyvina RSO gydomąsias savybes.
Mykolas

„Magija yra rutulinėje trichomo galvoje.Niekur kitur augale nėra THC.Augalas gamina THC, kad
apsaugotų savo reprodukcines dalis.Kuo arčiau tų dalių, pumpurų, tuo daugiau trichomų.Todėl
pumpurai  turi  daugiausiai  vaistų.Tai  mokslas,  o  ne  spėlionės.Dar  kartą  dėkoju  Rickui  už
įkvėpimą gaminti geriausią aliejų.Gražus skaidrus gintaro aliejus. Toni

„Dėl mano socialinės žiniasklaidos kampanijos jis žinomas kaip RSO. JB

Didelis THC ar didelis CBD aliejus?
"Aš šiek  tiek  sutrikęs.Mano draugas  serga 4  stadijos  inkstų  vėžiu  ir  vėžiu  jo  plaučiuose.Ar
geriausia duoti didelį CBD aliejų ar THC aliejų?CBD aliejus turi tik THC pėdsakus?Gavau jam
dešimties gramų mėgintuvėlį,  kuriame yra 18 % CBD ir  mažiau nei 1 % THC.Ar aš elgiuosi
neteisingai? Ričardas

– „Taip, tai ne, jūs turite gauti tikrąjį RSO“.Mikees

– 95–98 % THC nėra 18 % CBD, ar ne?Pasakykite tam, kas jums ją pateikė, kad nustotų tai
daryti.Didelis CBD rinkodaros ažiotažas nužudys daug nieko neįtariančių pacientų, kaip atrodo,
liūdna.Kodėl jie negali tiesiog laikytis instrukcijų, kurios tikrai veikia?Aliejų, kurių sudėtyje yra
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daug CBD, naudojimas yra labai ribotas, jie neveikia taip gerai net esant odos ligoms, aš tikrai
nesuprantu, kodėl visi taip piktinasi dėl tų CBD nesąmonių.Taip, tai taip pat galingas vaistas,
tačiau jo naudojimas iš tikrųjų yra ribotas, palyginti su tikruoju RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, itin stiprus, raminantis ir euforiškas; tai yra geriausias jūsų aliejus ir jis
veiks  geriausiai.Pirmiausia  pabandykite  tai.Kai  tai  padarysite,  neliesite  ir  nepriartėsite  prie
didelio CBD aliejaus, žinosite skirtumą ir niekas jūsų nenuplėš.Pirmiausia RSO.JB

„Jei gaminame aliejų iš tam tikros rūšies, kurioje yra 20 % THC, kaip iš jo galima gauti 98 %?
Nesupranti šito“. Ascen

-- Jei jis gerai nufiltruotas ir užvirinamas, gana nesunkiai gausite aliejų, kuriame yra apie 95
proc.98% reikalauja šiek tiek daugiau įgūdžių arba ypač geros įtampos.Per daug nekreipkite
dėmesio  į  skaičius,  įsitikinkite,  kad  aliejus  yra  kuo  stipresnis  ir  raminantis.Taip  pat  galite  jį
išgaruoti, kad jis būtų stipresnis.Visa ši informacija yra Ricko Simpsono protokolee-knyga.JB

„Turėjau labai didelę lipomą ant žasto, kurią gydytojas norėjo pašalinti.Po maždaug mėnesio 2
ar  3  kartų  vietinio  tepimo aliejumi  dabar  jis  yra  cento  dydžio!Aš  taip  pat  sergu  skolioze  ir
degeneracine disko liga, todėl, kai tik pajuntu skausmą, man NEDELSIANT palengvėja vietinis
tepimas!Tai mane tiesiog pribloškia!!” Jill

„Mano vyrui ant kaktos buvo nedidelis vėžinis pažeidimas, kuris visiškai išnyko maždaug po
mėnesio tepimo aliejumi. Džina

„Šis augalas tikrai yra dovana“. Chelle

„Man labai patinka šis puslapis ir informacija, kurios galiu iš jo pasimokyti.Tačiau labai apmaudu
girdėti, kad kiti kanabinoidai, be THC, laikomi antraeiliais.Ši mergina ir jos tėvai CBD nelaiko
antraeiliu dalyku.Tai atidavė jai gyvybę.Ar tai padarė ne THC, o CBD.Prašau, nustok mėtyti visą
tai.Jūs  atgrasote  žmones  nuo  didelio  CBD  padermių  bandymo,  kai  jiems  tai  tikrai  gali
padėti.Didelis THC nėra atsakymas į viską, todėl augale yra daugiau nei vienas kanabinoidas.
Tina Babcock

„JB atsakė apie plaučių vėžį, o ne apie Draveto sindromą, niekas nieko nekenčia.Vėžio atveju
pacientų ataskaitos ir moksliniai tyrimai rodo, kad THC naikina vėžį.Kai kurie tyrimai teigia, kad
CBD  yra  naudingas  kai  kurioms  vėžio  rūšims,  tačiau  nedaug,  palyginti  su  tyrimais  su
THC.Dabar priepuoliai ir kai kurios kitos būklės, kurių CBD yra didelis, yra tai, ko jūs ieškote.
Kellin

–  Kellin  ir  Tina,  mūsų  naudojami  aliejai  taip  pat  veikia  nuo  traukulių.Ir  pacientai  gautų
nepalyginamai geresnių rezultatų, jei naudotųsi tikruoju daiktu ir stengtųsi išgydyti priežastį, o ne
tik simptomus.

Neatmetu  CBD,  jis  pats  savaime yra  tikrai  galingas  vaistas,  ir  manau,  kad jis  puikiai  tinka
kramtyti gumą vaikams ir pan., pavyzdžiui.Bet jei norite tikros galios, jums reikia žiauriai galingo
RSO ir daug THC.Tiesiog išbandykite jį  ant odos ligų ir pažiūrėkite, ar nudegimas ar žaizda
greičiau užgis naudojant  tikrąjį  RSO ar žemos kokybės aukštos kokybės CBD versiją.Aš tai
mačiau  savo  akimis,  man  pačiam  eksperimentuoti  su  aukšto  CBD  aliejais  nereikia.Noriu
geriausio sau ir savo pacientams.Dauguma aukštos kokybės CBD aliejų yra antrinės kokybės,
palyginti su geriausiu ir stipriausiu raminamuoju RSO, kuriame yra 95–98 % THC.

Pagrindinė  jūsų  problema  yra  ta,  kad  pasirinkote  vienintelę  kanabinoidų  teoriją,  kurią  „Big
Pharma“  siekia,  kad  jie  galėtų  pasipelnyti  iš  vaistų  nuo  kanapių.Jūs  tikrai  nenorite
vaistųRemiantis  pavieniais  kanabinoidais,  norite  gauti  galingiausią  ir  raminamąjį  aliejų,  kad
pasiektumėte geriausių rezultatų.

Ir jūs galite užsiauginti augalus patys, taip pat galite pasigaminti aliejaus, jums tikrai nereikia jo
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pirkti  iš  didelių  farmacijos  kompanijų,  kurios bandys užklijuoti  didžiulę  kainą dekarboksilintai
kanapių dervai be jokios kitos priežasties, išskyrus savo godumą. .

Jums gali ir  greičiausiai vieną dieną prireiks kilogramų aliejaus – sau ar savo šeimai – kiek
norite  mokėti  už  gramą?Bakas  yra  per  daug,  jei  augalai  buvo  auginami  lauke  ir  dideliais
kiekiais.Taigi  jokių  specialių  mokesčių,  nieko  panašaus.100  %  legalizavimas  yra  vienintelis
kelias ir  tai  turi  būti  padaryta dabar, nėra jokios priežasties leisti  nukentėti  šimtams milijonų
pacientų  visame  pasaulyje.Drąsiai  ginčykitės  dėl  to;  bet  tai  yra  viskas,  ką  galite  dėl  to
padaryti.Linkėjimai, JB

„Neįsivaizduoju,  kad  per  metus  suvartočiau  tiek  kanapių,  bet  nedvejodamas  numirsiu
bandydamas. Susie

„Prašau ir  toliau aiškinti  taip, kaip tu, aš, pavyzdžiui,  užsirašau ir  mokausi iš jūsų kiek galiu
daugiau, kas kam tinka ir pan. mano...Jei nesakėte apie tai, kad jums reikia didelio THC, aš
manyčiau, kad viskas gerai, esu dėkingas už VISĄ INFORMACIJĄ. Vicky

„Rikas visada tvirtino, kad aukštas THC kiekis yra būtinas norint suteikti jums geriausią šansą.
Akivaizdu, kad su tuo jis pasiekė geriausių rezultatų.Yra daug dalykų, dėl kurių CBD gali būti
geresnis,  jis  paprastai  vartojamas vaikams,  sergantiems Draveto sindromu,  ADHD ir  sunkiu
obsesiniu-kompulsiniu sutrikimu, nes daugelis žmonių vis dar bijo, kad vaikai išaugs.THC yra
tai, kas jus pakelia.Radau kai kurių žmonių, kurie naudoja daug THC turintį aliejų, kad gydytų
daugumą žmonių, bet jei pacientas nereaguoja taip, kaip tikėjosi, jie perėjo prie didelio CBD ir
tai veikė geriau.

Manau, kad kiekvienas yra skirtingas ir kiekvienas vėžys yra skirtingas.Tačiau kol nebus leista
atlikti  visus  reikiamus  tyrimus,  tikriausiai  geriausia  laikytis  Ricko  metodo.Aukštas  THC,
dominuojantis  indikatorius  pagal  protokolą.Sakoma,  kad  pradėjus  mažomis  dozėmis  ir
padvigubinti  dozes  kas  4  dienas,  pacientas  gali  greitai  susikaupti  tolerancijai,  o  stiprus
mieguistumas  išnyks  po  trumpo  naudojimo  aliejaus.Ricko  aliejuje  yra  95–98% THC,  tačiau
psichoaktyvus poveikis jums nepakenks.

Ir  bandydamas  nuspręsti,  kieno  metodu  vadovautis,  netikiu,  kad  kas  nors  turėjo  daugiau
patirties vartojant šį vaistą nei Rickas.Aš mačiau olandų metodą ir tiesiog pagalvoju, jei kas nors
miršta, kodėl turėtumėte skiesti gydymą? Nikas

„Nuo tada, kai girdėjau apie daug CBD aliejų, padedančius nuo traukulių, visada galvojau, kad
jei tie tėvai duos savo vaikui hibridą, bet dominuoja indų aliejus, vaikas pasveiks.Žinau, kad
CBD  aliejai  kontroliuoja  traukulius  ir  labai  džiaugiuosi,  kad  KAŽKAS  gali  padėti  vaikams,
tokiems kaip Šarlotė, bet įsivaizduokite, koks gydymas galėtų įvykti, jei būtų suteiktas THC ir
kitas augale esančių kanabinoidų spektras.Taigi  jūsų vaikas daug miega dėl THC, jo  kūnas
prisitaikys prie dozės.Manau, kad visas augalas yra pats naudingiausias, o ne vienas išskirtinis
kanabinoidas. Sara

„Žiniasklaida nuolat sutelkia dėmesį į kanabinoidų atskyrimą, tačiau buvo įrodyta, kad tiek THC,
tiek CBD naikina vėžį ir mažina navikus.Ricko Simpsono aliejus, pagamintas iš kanapių Indikos,
yra  vaistas,  kuris  gydo  Landoną  ir  Brave  Mykayla  bei  daugelį  kitų,  ir  bet  kas  gali  jį
pasigaminti.Neleisk, kad žiniasklaida manytų, kad reikia laukti šio gydymo arba atskirti  CBD!
THC taip pat veikia su mūsų endokanabinoidų sistema. Hananas

„Radau keletą svetainių internete, kuriose teigiama, kad parduodamas didelis CBD aliejus be
THC.Man  pasisekė  ir  esu  sveikas,  bet  galvoju,  ar  verta  juos  vartoti  kaip  prevencinę
priemonę.Vienas iš jų yra tikras mokslinis aliejus.Jie teigia siunčiantys visiems 50.Kas nors?"
Maikas

„Tikras mokslinis aliejus išgaunamas iš pramoninių kanapių, kurios neturi esminio THC.Mano
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žingsnismama vartoja CBD aliejų ir RSO savo ALS.CBD aliejus turi pranašumų, bet manau, kad
be kitų kanabinoidų jis nėra toks veiksmingas, jei išvis. Jennifer

„Iš savo patirties gaminant ir naudojant įvairias alyvų rūšis ir mišinius pastebėjau, kad tik CBD
tipas yra neveiksmingas arba mažiau veiksmingas.Tai verčia mane manyti,  kad turi likti  bent
nedidelė dalis THC, kad CBD būtų veiksmingi sprendžiant bet kokią sveikatos problemą, kurią
jie gydo. Turtingas

„Labai dažnai tie produktai nepateisins lūkesčių, ypač vidiniam naudojimui.Palyginus su tikruoju
RSO (ty dekarboksilinta itin stipria ir raminančia kanapių derva su maždaug 95 % THC), CBD
produktai daugeliu atvejų nublanks.Jie puikiai tiks esant odos ligoms ir, pavyzdžiui, vietiniam
naudojimui  kosmetikoje.Kai  jie  naudojami  viduje,  daugeliu  atvejų  jie  bus  daug  mažiau
veiksmingi nei tikrasis RSO.

CBD aliejai yra tiesiog kitoks produktas ir neatitinka tikrojo RSO kriterijų.Palyginus su tikruoju
RSO, CBD aliejai labai dažnai bus tik per brangi viltis.Deja.

Taigi vėl, kaip visada, gaminkite savo aliejų, kai tik įmanoma, visada dirbkite su stipriausia ir
raminančia  pumpurų  medžiaga,  kurią  galite  rasti.Ypač  stiprios  ir  raminančios  Indica
dominuojančios  padermės,  kuriose  yra  20%  ar  daugiau  THC,  geriausiai  veikia  ir  užtikrina
geriausią derlių.Geriausiai veikia tik geriausia.Žinokite tai ir neleiskite niekam jūsų apgauti.Jūsų
gyvybei  gali  kilti  pavojus,  būkite labai atsargūs.Labai dažnai  turi  tik  vieną galimybę,  o antro
negausi, nepamiršk to.

Skatinkite  savo  įstatymų leidėjus  legalizuoti  kanapių/kanapių  augalų  auginimą ir  perdirbimą,
nepaisant to, kiek THC yra.Paprašykite jų reguliuoti maždaug tiek, kiek jie reguliuoja kukurūzus
ar arbatą.THC ir  derva apsaugo augalus.Ir  aš manau, kad augalai,  galintys gaminti  tokį  itin
saugų ir veiksmingą vaistą, nusipelno geriausios apsaugos.Ar sutinki?" JB

Šalutiniai poveikiai
„Pažiūrėjau  į  savo  telefono  kalendorių,  kada  vasario  8  d.Buvo  penktadienio  vakaras  ir  jis
pasakė, kad miegojo iki pirmadienio ryto.Haha, palaimink jo širdį.Paėmusi gramą tiesiai į viršų,
aš tai suprantu.Palaimink, palaimink jį“. Maranda

„Kai pirmą kartą pradėjau vartoti aliejų, turėjau „siaubingą“ šalutinį poveikį, tikriausiai suvalgiau
pusę dėžutės spurgų!!!Cha cha cha!!!Norėčiau dar šiek tiek miegoti nuostabiai!Kiekvieną dieną
laukiau  nakties,  kad  galėčiau  miegoti.Aš  išgerdavau  aliejaus  7:00,  užmigčiau  apie  9:30  ir
miegočiau iki 8:30.Nuostabu!!!” Tomas

„Ironiška,  kad  kasdien  girdime  tiek  daug  istorijų  apie  žmones,  vartojančius  kanapių
koncentratus,  be  siaubo  istorijų,  jokios  priklausomybės,  jokio  šalutinio  poveikio  ar  susijusių
mirčių, tačiau vietos įstatymų leidėjai kovoja su marihuanos auginimu, vartojimu ir pardavimu
visuomenės labui. susirūpinimą dėl saugumo“, o tai yra jų lojalumo Big Pharma priedanga ir
„Booze-Baron finansinis papirkimas, siekiant apriboti kanapių pramonės augimą JAV...“ Raphael

„Šią savaitę pradėjau duoti aliejų savo tėvui.Išplitęs prostatos vėžys, išplitęs į kai kurias dėmes
ant kaulų.Kol kas jis daug miega ir  atgavo apetitą.Jis nieko nevalgė dėl radiacijos skausmo
gerklėje.Be to, dalis jo nerimo virto iš pažiūros linksmais įvykiais jo galvoje!

Ligoninėje jis vis dar gauna skausmą malšinančius vaistus, kurie padeda nuo ūmaus skausmo,
kol  viskas  bus suvaldyta.Tačiau gydytojai  apie aliejų  nežino.Mes net  užsiminėme apie idėją
derinti aliejų su vaistais, bet gydytojai grįžo išgalvodami apie siaubingą šalutinį poveikį.Norėjau
paprašyti, kad jie parodytų mums studijas, bet nenorėjau kelti pavojaus tėčio paleidimui, nes
buvomepažymėtas kaip „sunkus“, nes abejoja, ar reikia vartoti per daug vaistų, dėl kurių jis vis
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blogėja.

Nelinkėčiau  savo  pikčiausiam  priešui  gydytis  nuo  vėžio  ligoninėje.Buvau  girdėjęs  siaubo
istorijas, bet manau, kad tam tikru lygmeniu maniau, kad tėčiui viskas bus kitaip.Nuoširdžiai
tikiuosi, kad dar ne vėlu“. Edmundas

– Edmundai, jie buvo teisūs dėl galimo šalutinio poveikio, bet jį sukels chemikalai, kuriuos jam
duoda,  o  ne  aliejus.Kuo  greičiau  sugrąžinsite  jį  namo  ir  pripildysite  aliejaus,  tuo  didesnė
tikimybė.Niekada nevėlu pradėti nuo aliejaus, tik klausimas, ar ne per vėlu jam aplenkti ligą.Bet
tai tiesiogiai priklauso nuo to, kiek aliejaus jums pavyks į jį patekti ir kaip greitai.

Tuo aš nesakau, kad neturėtumėte laikytis protokolo arba kad turėtumėte pradėti nuo didelių
dozių.Parvežkite jį namo, laikykitės protokolo ir tikėkimės geriausio.JB

„Sveiki, Jindrichai, noriu pasidalinti kai kuriais aliejaus „šalutiniais poveikiais“.Pirmiausia jau kurį
laiką gaminu pati,  taip pat  perku ambulatorijoje (kaip geriau savo!),  neturiu jokios ypatingos
būklės ar ligos, tikriausiai nuo 2012 m. išgėriau arti 30 ml, todėl…

– Daugiau nebegaliu gerti alkoholio... viena taurė vyno ir aš lauke!Aš nebandžiau mesti gerti,
bet iš tikrųjų mano kūnas visiškai jį atmeta ir buvo labai malonu būti ramiam!!

-- Mano akių rainelė visiškai žalia... nebėra mažų rudų taškelių šen bei ten (jei žinote iridologiją,
tie  taškeliai  rodo organų veiklos  sutrikimus ar  net  žuvimus),  tad  aiškios  akys reiškia  puikią
sveikatą!

– Tas pats efektas mano 10 metų aviganio šuniui – švarios akys ir daug energijos!(Jis išgėrė
apie  6  dozes).Aliejus  ir  visi  netikėti  šalutiniai  poveikiai!!Ačiū  jums  ir  Rickui  už  visas  jūsų
pastangas dalytis šiuo vaistu su pasauliu.Daug meilės, Estelle“

K.Ar Kalifornijoje ar Kolorado valstijoje yra nakvynės namai, kuriuose galėčiau legaliai gyventi ir
gauti aliejaus vėžiui išgydyti?Dėkoju.

A.Tai geras klausimas, David Carpenter.Iš to, ką man pasakė, tereikia motelio adreso ir tada
gydytojas gali išrašyti kanapių.Taigi nemanau, kad reikia kur nors papildomai mokėti.Bet jei kas
nors, turintis verslo mąstymą, tai skaito, leiskite pasakyti, kad daugelis žmonių iš viso pasaulio
neprieštarautų skristi į Koloradą ar Kaliforniją gydytis.Tai nėra sprendimas visiems, o neturintys
pinigų tokios galimybės neturės, bet tikrai padėtų daugeliui kitų, kurie vėliau padėtų ar galėtų
padėti kitiems.JB

Kai  pacientai,  kurie  vartojo  chemoterapiją,  pradeda  naudoti  aliejų,  pirmiausia  aliejus  turi
detoksikuoti organizmą.Taigi kartais prireikia, tarkime, 120–150 g aliejaus, kol jis pradeda pulti
patį vėžį.Tikrai nėra gera idėja vartoti  chemoterapiją,  ypač kai tai visiškai nereikalinga, turint
omenyje,  kad  medicinos  sistema  jau  dešimtis  metų  žinojo  apie  kanapes  kaip  vaistą  nuo
vėžio.JB

„Ką tik praėjusią savaitę rašiau apie vėmimą ant aliejaus.Pagaliau sustojau ir vis dar naudoju tą
pačią  aliejaus  partiją.Dabar  jaučiuosi  puikiai.Manau,  kad  iš  savo  sistemos  pašalinau  visus
farmacinius vaistus.Tai buvo apgailėtina patirtis, bet detoksikacija niekada nėra smagu. Robinas

„Tikrai nežinau, bet spėju, kad per anksti išgėrei per daug.Yra toks dalykas kaip pakilimas per
aukštai ir kai kuriuos žmones gali vemti.Tai žinau iš asmeninės patirties.(Aš ką tik supratau, kad
tai skambėjo šiek tiek nuolaidžiai.Aš to ne taip turėjau omenyje.)“ Tina

„Tina, aš irgi apie tai galvojau ir turėjau daug klausimų, kodėl taip sergu.Aš tikrai tuo tikiubuvo
detoksikuotas dėl to, kas man atsitiko praėjusį gruodį.Mano onkologas man pasakė, kad buvau
„paskutinėje stadijoje“, man baigėsi aliejus ir man buvo atlikta IV Zometa, kad padėtų sustiprinti
kaulus.Pasirodo,  aliejus  veikė  kaip  alergijos  tabletė  ir  gelbėjo  mane  nuo  Zometos
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poveikio.Išgėrus  aliejaus,  aš  susirgau  anoreksija,  labai  skaudėjo,  nes  Zometa  ėjo  į  kaulus,
vėmiau, šaltkrėtis ir gulėjau ligoninėje.

Po to įvykio aš net  negalėjau sėdėti  indiškai,  nes labai  skaudėjo  sąnarius ir  klubus.Kai  vėl
pradėjau  vartoti  aliejų,  iš  pradžių  buvau  gerai,  bet  vėliau  pamažu  susirgau.Tada  aš  labai
susirgau ir kai vėmiau ištisas dienas ir varganai, atsitiko kažkas keisto, visi sąnariai išvalė ir po 6
mėnesių nebejaučiu sąnarių skausmo.Aš vėl lankstus.Galiu tik patikėti, kad aliejus ištraukė iš
mano sąnarių tą šūdą, kuris gali likti su tavimi metus. Robinas

„Labai svarbu kuo greičiau patekti į galutinį pacientą.Daugumai galutinių pacientų buvo taikyta
chemoterapija  /  švitinimas,  skausmą malšinantys  vaistai  ir  kt.Įsitikinkite,  kad jis  pagamintas
tinkamai ir kuo greičiau pradėkite vartoti kuo daugiau, o aš nenustočiau jo vartoti bent iki tol, kol
vėžys visiškai neišnyks! Bonny

„Kai jūsų gydytojai jums pasakys: „Jūs esate nepagydomas“, ar nenorėtumėte išbandyti visko,
kas yra ten?Pagalvok apie tai...Po tokios diagnozės, ką jūs turite prarasti?Turiu dukterėčią, kuri
šiandien gyva...dėl šio aliejaus...Ar man reikia daugiau pasakyti?" Carol

„Tai aš, jos dukterėčia.Tai tikrai veikė." Joanne

„Įveikiau pusmaratonį, surinkau 5000 USD vėžio tyrimams.Aš nežinojau, kad jau yra sušiktas
gydymas ir jie man jo neduos....Du kartus man skyrė tikrai stiprią chemoterapiją.Jie sugadino
mano  kepenis;  jie  sugadino  mano  inkstus.Praėjusių  metų  balandį  jie  mane  išsiuntė  namo
mirti.Jie  sakė,  kad negyvensiu  šešias  savaites.Ir  štai  šiandien aš  vis  dar  gyvas,  nes  radau
PhoenixTears.ca,  o  Rickas  Simpsonas  man  parodė,  kaip  pačiam  pasigaminti  vaistų,  kad
galėčiau būti čia šiandien.

Turime visiems papasakoti  apie  šį  gydymą.Visi  turi  žinoti:  yra  tikrų  medicininių  marihuanos
produktų, kurie padės gyventi ir jūsų draugams, sergantiems vėžiu.Visi turi žinoti: niekas neturi
mirti nuo vėžio.Yra vaistas, visada buvo gydymas.Jie tiesiog...Big Pharma mums to neleis.Kaip
jie  drįsta?!Vėžio  tyrimai  yra  kelių  milijardų  dolerių  vertės  pramonė.Ir  ką  jie  veikia?Jie  savo
narkotikais  žudo  tokius  kaip  aš.Tai  nesąmonė!Yra  vaistas!„Phoenix  Tears“  aliejus  veikia!
Pasakyk visiems.Prašau!" Joanne

„Sveikas, Rick Simpson, aš tikiu aliejumi ir šiuo metu naudoju jį savo mamai, kuri serga vėžiu,
bet turiu klausimą, jūs sakote, kad per tris mėnesius reikėtų suvartoti 2 uncijas, bet mano mama
yra labai silpna dėl liga ir  imama tik kaip uncija ir  netrukus sueis trys mėnesiai,  bet vis dar
vartoju, ir aš noriu sužinoti,  ar tai toks pats poveikis,  nes sakėte, kad tai turėtų būti po trijų
mėnesių.Atsakykite man į žinutę, nes nerimauju. Esmeralda

„Per  daug  nesijaudinkite,  kiek  ji  iki  šiol  išgėrė.Tiesiog  stenkitės  priversti  ją  valgyti  šiek  tiek
daugiau.Pasakyk jai  suvalgyti  didesnį  gabalėlį  nei  kada nors anksčiau,  kai  naktį  miegos,  po
truputį galės suvalgyti daugiau.Įsitikinkite, kad ji suvalgo didesnę dozę naktį, ir ji greičiau išgydys
toleranciją.Mano tėtis darė tą patį pirmuosius tris mėnesius.Prireikė daug laiko, kol jis sugebėjo
suvalgyti daugiau nei pusę gramo per dieną, o vėžys išnyko net tada, kai jis suvalgė vos 1/4
gramo per dieną (auglys mažėjo).Dabar jis  priauga iki  maždaug gramo per dieną, o per 10
mėnesių suvalgo daugiau nei šimtą gramų.Sėkmės!" Jose

„Sveiki visi, turiu draugą, kuris bando išgydyti lėtinę Laimo ligą grynu CO (apie 70–80 % THC ir
pagamintas  iš  ekologiško  grūdų  alkoholio),  kuris  buvo  įsigytas  iš  labai  geros  reputacijos
privataus aliejaus gamintojo.Kai ji pasiekė maždaug 3/4 gramo per dieną, maždaug prieš 3,5
savaitės,  jai  pradėjo  trūkti  apetito,  jai  ėmė trūkti  pykinimas  ir  labai  minkštas  kakas  (beveik
viduriavimas).bent 3 kartus per dieną – tai vis dar vyksta ir dabar ir  visai nepagerėjo, bet ir
nepablogėjo, o tai yra gerai.

Jau mėnesį kiekvieną rytą jos kūnas tiesiogine prasme išmeta viską į storąją žarną, o kvapą

- 9 -



galima aptikti kitame namo gale (atsiprašau už TMI!). Keista tai, kad jos išmatos pradėjo kvepėti
tikrai toksiškai. ..beveik kaip cheminė medžiaga, maždaug po savaitės padidinus dozę nuo 1/2
iki 3/4 gramo.Kvapas toks keistas – net nekvepia kakomis!!

Dabar ji valgo po gramą per dieną (paskutines 1,5 savaitės), ir ji vis dar tokia, jei ne šiek tiek
blogesnė.Nėra jokių kitų problemų ar problemų, ji iš tikrųjų greitai gyja ir jai sekasi daug geriau
nei per pastaruosius 10 metų, gydydama antibiotikus, vaistažoles ir pan.Iki šiol jos sveikatos
pagerėjimas  buvo  nepaprastai  dramatiškas...  į  gerąją  pusę!!Ar  šios  toksiškai  kvepiančios
išmatos atsiranda dėl Laimo bakterijų žūties, detoksikacijos ar dar kažko?Iš tikrųjų susimąsčiau,
ar ji galėjo sirgti gaubtinės žarnos vėžiu arba kokiu nors kitu vėžiu, kuriuo gydomas aliejus, dėl
kurio  gali  atsirasti  baisus  kvapas  ir  dažnas  minkštas  kakas.Ar  yra  kokių  patarimų??Ar  tai
normalu?"

„Štai ko tikėtis.Kai esi ant aliejaus...(jei jis pagamintas tinkamai) organizmas atlieka pagrindinį
detoksikaciją.Paprasčiausias būdas tai apibūdinti... viskas, kas patenka į jūsų organizmą, kas
nepatinka vaistams, suras būdą, kaip pašalinti atliekas.Atrodo, kad jūsų paslaugų teikėjas žino,
ką  daro,  nes  šie  simptomai,  dėl  kurių  jūs  klausiate,  pasireiškia  mums  visiems  arba  mūsų
pacientams.Toks simptomas mums ir žmonai truko daugiau nei 3 mėnesius.

Vienintelis  dalykas,  kuris  mane trikdo,  yra THC ir  CBD kiekis  produkte.Kai  gaminame,  mes
vidutiniškai sudarome 93–97% THC ir nuo 1,34 iki 1,59% CBD.Tai galima pasiekti tik pakeitus
tirpiklį arba pakeitus minėto produkto dekarboksilinimą.

-- Į racioną įtraukite kanapių sėklų, jos labai greitai sureguliuos išmatą.Kai jis per skystas, reikia
įdėti ką nors kieto.Ir tai yra sėklos.Įsitikinkite, kad ji nevartoja jokių cheminių tablečių.Kvapas
detoksikuojantis, nėra ko jaudintis. JB

"Šalutinis poveikis yra: animacinių filmų žiūrėjimas visą savaitgalį." Matt

Kokios padermės / veislės?

„Aš su Richardu šiuo klausimu.Ar turite sąrašą padermių, kurių veiksmingumas buvo įrodytas?Iš
kokių  gerų  sėklų  įmonių  galima  užsisakyti?Ką  tik  užsisakiau  sėklų.Kokie  yra  dalykai,  kurių
turėčiau ieškoti geros įtampos atveju?THC, CBD, indica vs sativa?Mano užsakytos padermės
THC lygis yra 18–23%, o CBD – 0,7–1,0%. Cisco

--  Norėčiau,  kad  galėčiau  pateikti  tokį  sąrašą,  Cisco,  bet  aš  negaliu  ir  artimiausiu  metu
nepateiksiu, kol galėsime atlikti visus reikiamus tyrimus, kad galėtume jums tai pasakyti.Štai ką
aš parašiau Ričardui:  Aš tikrai negaliu įvardyti štamo pavadinimo, visada turite jį  išbandyti ir
pamatyti, kokį skausmą malšina ji.Nežinau, ką vartojo šis pacientas.Baltoji našlė, kurią Rickas
augino, buvo puikus skausmą malšinantis vaistas, o Europos baltosios našlės tokio poveikio
neturi.Taigi, kaip visada, stipriausios, raminančios ir sofą fiksuojančios indica (dominuojančios)
padermės, kuriose yra 20% ar daugiau THC, sumaišykite kelių rūšių aliejus, kad pasiektumėte
geriausių  rezultatų.Ieškokite  tikrai  žiauriai  galingų  padermių,  kurios  jus  užkabins  po  kelių
įkvėpimų.Linkėjimai, JB

„Ar vyriškasis augalas turi kokių nors naudingų komponentų? Bill

--  Jauni  vyriški  augalai  buvo  naudojami  pluoštui  minkštiems turtingųjų  drabužiams.Vaistų  iš
patinų negaminčiau,  kai  kurie  žmonės bus alergiški  žiedadulkėms ir  gali  atnešti  bėdų.Galite
sultisjų  arba  naudokite  arbatoms  (jei  jos  sveikos  ir  užaugintos  ekologiškai).Bet  iš  augalų
geriausių vaistų negausi.JB

K.Ar „Afghan Kush“ tinkama medžiaga aliejui gaminti?Aš pasidariau šiek tiek aliejaus iš gatvės
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daiktų ir  naudoju jį  paskutines dvi  savaites,  nes turėjau miego problemų,  dabar  miegu kaip
kūdikis,  o ryte atsibundu gerai pailsėjęs.Problema ta, kad Londone sunku gauti gerų dalykų,
todėl užsisakiau AK, tik dabar reikia jūsų nuomonės.Didelis ačiū

A.Aš tikrai negaliu vadovautis padermės pavadinimu.Jei jis yra stiprus ir verčia jus mieguisti, jis
turėtų  gaminti  gerus  vaistus.Kaip  žinote,  mes  rekomenduojame  stipriausias  ir  labiausiai
raminančias padermes (geriausia su 20% THC ir daugiau), o geriausi aliejai gaminami iš kelių
labai  stiprių  ir  raminančių  padermių  derinio,  todėl  bandyčiau  užsisakyti  keletą  raminamųjų
padermių,  jei  viskas  įmanoma,  tai  būtų  idealu.Tačiau net  ir  vienos veislės  aliejai  gali  daryti
stebuklus,  aš  sakau  tik  tai,  kad  geriausi  aliejai  paprastai  gaminami  iš  kelių  atmainų
derinio.Linkėjimai, JB

„Yra rimta priežastis, kodėl Rickas Simpsonas rekomenduoja naudoti tik aukšto lygio THC iš
Indica. Indica yra raminamoji priemonė, skatinanti poilsį ir miegą – abu būtini gydymui. Sativa
suteikia energijos ir padidina kraujospūdį. Kai kuriais atvejais tai gali būti pavojinga žmonėms,
turintiems aukštą kraujospūdį arba sutrikusias sistemas, todėl prieš patardami, susipažinkite su
tema. Jūs nenorite nieko įskaudinti. Daugeliui žmonių Stano patarimas (sativa ryte, indica prieš
miegą) yra geras: Jei naudojate hibridą, įsitikinkite, kad jis yra bent 80=90% Indica. Sėkmės."
Gary

"C: Sveiki, Jindrichas.....Aš esu naujokas Ricko Simpsono gydymo srityje (sergau vėžiu)...Aš čia
priklausau kanapių pirkėjų klubui... Taigi turiu šiek tiek pasirinkimo, kurį nusipirkti.Aš tik galvoju,
koks  būtų  geriausias  mano  pasirinkimas  indica  gydymui?Bet  kokie  pasiūlymai  labai
vertinami.Ačiū.

JB: Sveiki, C, gaukite stipriausią raminamąją indikaciją, pageidautina keletą padermių.Jei turite
pasirinkimą, aš nusipirkčiau po 3–4 uncijas kiekvienos iš sunkiausių turimų atmainų / pumpurų ir
pagaminčiau aliejaus iš 1 svaro.

C: Gerai, ačiū... ką reiškia sunkiausias?

JB: labiausiai raminantis, ypač mieguistas, turintis išmušimo efektą

C: Atsiprašau, bet visa tai man nauja.

JB: Jokių problemų.Itin, beveik narkotiškai raminantis, labai sunkus.

C: Gerai

JB: Naudokite šiuos žodžius ir pasakykite augintojams, kad jie žinos, apie ką aš kalbu, tikiuosi.
C: Aš žinau, kad jie turi kušą, maišos slėnį.Kitų vardų neprisimenu.

JB: Vėlgi, pasiimkite su savimi ką nors patyrusį asmenį ir leiskite jam tai išbandyti už jus.

C: Gerai

JB: Pirkite stipriausius raminamuosius vaistus, kurių turi 20% THC ar daugiau.

C: Gerai... labai ačiū už viską, ką darote

JB: Sveiki, C.

C: Ir ačiū Rickui...Jūs, vaikinai, iki šiol tiesiogine prasme išgelbėjote mano gyvybę.

JB: Aš jam papasakosiu apie tave.Norėdami gauti geriausius rezultatus, vadovaukitės visomis
mūsų  svetainėje  pateiktomis  instrukcijomis.Vartokite  aliejų  taip,  kaip  rekomenduojama,
padidinkite  savo  kūno  pH  (citrinų  sultys,  arbūzas  ir  tt),  valgykite  sėklas  iš  dviejų  obuolių
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kiekvieną dieną, būkite atokiau nuo gydytojų ir KT bei rentgeno spindulių, jei norite gyventi.Jie
yra meistrai, kalbantys apie savo mirtinus „patvirtintus“ gydymo būdus, o galbūt mūsų pacientai
pasinaudojo jų patarimais, nustojo vartoti aliejų ir mirė.

C: Padarysiu... ačiū dar kartą.

(po keturių valandų)

C: Sveiki,  Jindrich.Ačiū už jūsų pagalbą anksčiau.Galų gale gavau Indica OG Kush ir  Hash
Truffle  mišinį.Atrodė,  kad  klubo  žmonės  manė,  kad  tai  geriausia,  ką  jie  turėjo  gamindami
vaistus.

JB: Gerai.Skamba gerai.

C: gerai :-)...Taigi manote, kad tai bus naudinga vaistui gaminti?

JB: Aš tikrai  nieko negalvoju,  nebent  pats matau ir  neišbandžiau medžiagos.Vardai  skamba
gerai ir pažįstami, bet aš tikrai nežinau, kokie stiprūs yra pumpurai ir ką jūs iš tikrųjų gavote.
C:  Ak,  gerai.Vartojau vaistus apie 6 savaites...manyje pokyčiai  nuostabūs...Kiekvienas,  kuris
mane pažįsta,  yra  nustebęs.Na,  tu  dar  kartą.Žinai  Jindrichą,  aš  sutikau moterį,  kuriai  buvo
diagnozuotas  lygiai  toks  pat  vėžys  kaip  ir  man,  praėjus  3  dienoms  po  to,  kai  buvau
susirgęs.Esame tokio pat amžiaus, sirgome tos pačios stadijos vėžiu, viskas identiška.Man, kaip
ir jai, buvo pasiūlyta spinduliuotė.Sakiau, kad jokiu būdu, aš atlieku Ricko Simpsono gydymą.Ji
pasirinko radiaciją.Jindrich, ji mirė prieš 4 dienas nuo radiacijos, nuo siaubingų nudegimų, kurie
buvo užkrėsti.Jai  buvo tik  55 metai,  ji  buvo stipri,  tačiau „vaistas“  ją  nužudė.Tik  dar  labiau
įsitikinu, kad pasirinkęs elgiuosi teisingai.

JB:  Žinau  tokias  istorijas.Tai  tikrai  slegia,  ką  jie  daro  pacientams.Linkėjimai,  C.Tu  žinai,  ką
daryti“.

„Manau, kad geras būdas paaiškinti skirtumą tarp aliejų kokybės būtų:

95-98% THC atitinka 95-98% visiško išgijimo ir išgyvenimo tikimybę.

80% THC atitinka 80% visiško išgijimo ir išgyvenimo tikimybę

70% THC atitinka 70% visiško išgijimo ir išgyvenimo tikimybę

60% THC atitinka 60% visiško išgijimo ir išgyvenimo tikimybę.ir kt.

Tačiau 100% THC neprilygsta 100% visiško išgijimo ir išgyvenimo tikimybei, nes tai yra kitokia
medžiaga nei aliejus.

Kai  pacientas  kartu  su  aliejumi  naudoja  chemoterapiją  ir  spinduliuotę  arba  buvo  taikytas
anksčiau,  padalykite  procentus  iš  dviejų  ar  trijų,  galbūt  keturių  ar  penkių,  tokiais  atvejais
paprasčiausiai  niekada  nežinote,  ar  aliejuje  užteks  galios  jį  nupjauti.  .Tokie  pacientai  turėtų
suvalgyti 2 ar 3 kartus daugiau aliejaus (120-180 g per šešis mėnesius).

Tai paminėta tik paaiškinimo tikslais,kad žmonės geriau suprastų aliejaus kokybės ir THC kiekio
svarbą. Pagrindinis kriterijus yra tai,  kad aliejai  nurijus turėtų turėti labai stiprų ir  raminamąjį
poveikį.Geriausi aliejai yra itin raminantys, tačiau euforiški (todėl juos suvalgai, užmiegi ir po
kelių valandų pabundi kikendamas kaip vaikas).

Jei gerai nufiltruosite aliejų ir virimo proceso pabaigoje įlašinsite kelis lašus vandens (todėl jame
nebus nereikalingų augalinių medžiagų), taip pat yra didelė tikimybė, kadtikrai patiks aliejaus
skonis.Taigi vėl ir vėl ir vėl – įsitikinkite, kad jūsų aliejus visada yra stiprus ir raminantis, kad
gydymo rezultatas būtų geriausias.Gamindami ir naudodami aliejų vadovaukitės instrukcijomis,
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kad būtumėte tikri, kad dėl paciento padarėte viską, ką galėjote.Linkėjimai, JB“

„Aš netikiu, kad tai turi būti 95 procentai. Turtingas

-- Jis neturi būti 95 % THC, turtingas, tačiau aliejai, kuriuose yra apie 95 % THC, yra patys
stipriausi ir kuo aliejus stipresnis ir raminamesnis, tuo geriau jis veikia kaip vaistas.Visada galite
vartoti mažiau stipresnio aliejaus ir jis veiks geriau nei daugiau žemos kokybės aliejaus.Tai tikrai
taip paprasta.JB

„Standartai ir kokybės kontrolė – taip.Bet tik tuo atveju, jei Rickas pritars minėtiems standartams
ir  qc.  iškelti  bylą
– Mes niekada nebuvome prieš  kokybės kontrolę,  Sue.Tačiau realybė tokia,  kad  daugelyje
pasaulio šalių kokybės kontrolė neįmanoma dėl to, kad kanapės yra nelegalios ir laboratorijos
negali jų išbandyti.Mes tikrai dirbame su žmonėmis iš viso pasaulio, ne tik iš JAV.Šiuo metu
testavimas yra prieinamas keliose šalyse,  labai  mažai  žmonių  turi  prieigą prie  jo.Daugumai
mūsų  pacientų  sunku  rasti  pakankamai  pinigų,  kad  gautų  tirpiklį  ir  ryžių  viryklę,  todėl  kuo
mažesnė riba jiems, tuo geriau.

Žinoma, galėtume visa tai padaryti sudėtingiau, bet nenorime to daryti.Mums patinka, kad tai
būtų  paprasta.Jei  laikysitės  paprastų  nurodymų,  gausite  labai  geros  kokybės  aliejų.Tai,  ką
įdėsite  į  jį,  bus  galutiniame  produkte.Taigi,  jei  gaminsite  jį  iš  sveikų  augalų,  greičiausiai
pagaminsite aliejų, kuris bus gerai ir pesticidas, herbicidas ir dar žino, kas dar nemokama.JB

Lauke Versus Indoor

„Džeffai,  priešingai  populiariems įsitikinimams,  THC tave  ramina.CBD blokuoja  anandamido
pasisavinimą ir verčia jus nervintis.Iš patirties žinome, kad galima gaminti aliejus su 95-98%
THC ir jie gali būti labai raminantys.Bet aš neturiu pakankamai rezultatų, kad galėčiau pasakyti,
dėl ko jie tokie raminantys; be to, kiekviena partija yra skirtinga ir mes vis tiek negalime jos
atkurti,  todėl  šiuo  metu  labai  nesikreipiame  į  bandymus,  taip  pat  dėl  aplinkybių,  kuriomis
gyvename.

Mes norime, kad aliejai būtų kiek įmanoma stipresni ir raminamieji / slegiantys, kad būtų pasiekti
geriausi gydymo rezultatai.Kuo daugiau narkotinių raminamųjų priemonių, tuo geriau.Dauguma
aukštų  CBD  padermių,  kurias  matėme,  nepriartėjo  prie  to,  su  kuo  mėgstame  dirbti,  todėl
nerekomenduojame jų daug, tai viskas. JB

„Po to, kai būdamas 35 metų netekau žmonos nuo vėžio, o mano brolis pastaruosius penkerius
metus laukė kepenų persodinimo dėl vėžio, aš ieškojau RSO ambulatorijose.Jo kaina svyruoja
nuo 100 USD/g iki 30 g Vašingtono valstijoje.Vienoje iš vadinamųjų RSO vietų aliejaus buvo
bedieviškai 7% THC ir didesnis CBD, ar tai verta?Tai buvo 30 g aliejaus.Šimto dolerių gramų
naftos kaina viršijo 90, manau, 92%.Kokia yra tobula visų trijų psichoaktyvių cheminių medžiagų
pusiausvyra?Dėkoju." Heath

-- Heath, geriausias RSO yra apie 95–98 % THC, paprastai apie 1 % CBD ir itin stiprus bei
raminantis, pabrėžiant žodžius stiprus ir raminantis (sofos užrakinimas, jis turi padaryti jus labai
mieguistas ir atsipalaidavęs prarijus). .Jei ne, išbandykite kitą partiją ir pasilikite energizuojantį
aliejų vietiniam naudojimui).

Kalbant apie tuos „didelio CBD“ aliejus su 7% THC, bent jau dabar žinote, kodėl mes prieš
tokius aliejus – dauguma šiuo metu tiekiamų didelio CBD aliejų yra sinonimai to, ką vadiname
šiukšlėmis,  nes  žinome  skirtumą  tarp  aukštos  kokybės.  aliejus  ir  iš  esmės  visa  kita.Tikrai
geriausiatiesiog  pasigaminkite  aliejaus,  kai  tik  įmanoma.Paimkite  pumpurą  iš  ambulatorijų,
nusipirkite tai,  ką jie  turi  geriausio,  ir  tada pagaminkite aliejų,  tikrai  nėra ko.Pats aliejaus iš
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niekuo nepirkčiau, visada gaminu pats.Norite būti savo kokybės kontrole, nenorite nuo niekuo
priklausyti.Jei galite pasigaminti puodelį kavos ar mojito, galite pasigaminti ir aliejaus.JB

„Žinau  5  laboratorijas,  kurios  visos  kartu  NIEKADA  nematė  „96%  THC“  aliejaus...
Niekas.Tūkstančiai  testų  per  pastaruosius  5  metus.Nieko  šalia  –  net  kai  laboratorijos
profesionalai iš visų jėgų bando lyginti mėginį... Švariausia, ką jie gali gauti, yra 88 %+.Ir tai yra
profesionalai, turintys daug išteklių. Phil

– Tai tik įrodo, kad jie išbandė ne pačius stipriausius aliejus, kokius tik galima pagaminti, ir nieko
daugiau.JB

"Omg, tiek daug prieštaringų komentarų, aš taip susipainioju?!?!" Diana

-- Klausyčiau tų, kurie žino, ką daro ir sako.Jūs turite pasirinkti, kas tai yra.JB

„Tai  geras  dalykas,  kurį  išsakei  JB.Aš,  pavyzdžiui,  pasikliaučiau  tuo,  ką  skelbiate,  ir
patarimais.Man aišku, kad pirmenybė teikiama pirmenybei (priešingai nei alkoholiui).Spėju, kad
paini dalis yra ta, kad Ricko svetainėje ir jo knygoje buvo patarta naudoti indą, tačiau žinoma,
kad  indica  turi  didesnį  CBD  kiekį,  o  jūs  sakote  aukščiau,  kad  riba  tarp  jų  išnyko.Tokiam
pasauliečiui kaip aš tai glumina.Indica prieš Sativa.THC prieš CBD ir kt.Taigi, jei reikia pasirinkti
bent 20 % THC, ar nereikėtų rinktis Sativa?O gal mintis rinktis Indica, bet turinčią aukštą THC
lygį, bent 20% THC (nepriklausomai nuo CBD kiekio)?Gal galite patarti, kad toks pradedantysis
kaip aš galėtų padėti šeimos nariams? Jyoti

-- Taip, indica taip, bet, jei įmanoma, pačius stipriausius ir raminamuosius.Aukštos kokybės CD
propaganda buvo pradėta naudoti žemos kokybės alyvoms stumti.Be to, mūsų idealūs aliejai
turėtų  95–98%  THC.Taigi  vėlgi,  ten  nėra  tiek  daug  vietos  CBD.Mums  žodžiai  „stiprus  ir
raminantis“ yra svarbesni nei „didelis CBD“. JB

„Gerai, ar galime sukurti įtampą be kikenimo?Vyro kikenimas 3 valandą nakties sensta.Daug
juoko." Erškėtis

„Skaičiau  tyrimus,  kuriuose  grynas  THC  in  vitro  suleidžiamas  į  piktybines  ląsteles  ir  jos
apoptizuojasi.Nemačiau tokių CBD tyrimų.Man atrodo, kad CBD metodas yra šiek tiek daugiau
nei būdas žmonėms pasinaudoti kanabinoidiniais vaistais, žaidžiant žmonių nepagrįstą baimę
dėl  THC  ir  reklamuojant  kanapių  naudą  be  „siaubingo,  priklausomybę  sukeliančio,  daug
sukeliančio  THC“.  Uždirbti  pinigų arba pasimokyti  iš  IRTOJUSIOS kanapių  aliejaus  našumo
reklamuojant  CBD  kaip  stebuklą,  kuris,  ačiū  Dievui,  yra  priešingas  siaubingam  THC,  yra
pasipelnyti iš šaldytuvo beprotybės ir aferų kvapo.Nesakau, kad CBD neturi naudos, pavyzdžiui,
lokaliai, bet iš tyrimų aišku, kad THC yra pats vaistinis preparatas.Pataikauti draudimininkams ir
sutelkti  dėmesį  į  CBD yra  didelė  meškos paslauga.Kaip  paaiškinsite,  kaip  sutelkti  tyrimus į
prastesnį junginį?Tai nesąmonė“. Cory

„Taip, CBD tikrai gali kovoti su metastazavusiu vėžiu.Ypač kai tai yra Rick Simpson Oil dalis,
kurioje turėtų būti 95-98% THC.Tai rodo, kad CBD svarba tikriausiai nėra tokia didžiulė, kaip
pristatoma.Tačiau tikėkimės, kad vieną dieną medicinos mokslininkai taip pat pradės testuoti
RSO.Jei jie laikysis mūsų nurodymų, kaip gaminti ir naudoti aliejų, jie pasieks tokius pat puikius
rezultatus kaip ir mes.Jei to nepadarys, to nebus.Tai taip paprasta. JB

Ricko Simpsono protokolas
„Pradėkite žmones nuo mažų dozių, kurių dydis yra pusė sausų trumpagrūdžių ryžių grūdo.Nors
aliejus  nekenksmingas,  pradedantiems  gydytis  geriau  mažiau  nei  daugiau.Iš  pradžių  kas
aštuonias  valandas vartokite  tik  mažytę  šios  nuostabios medžiagos dėmelę,  tada reguliariai
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didinkite dozę kas keturias dienas ir netrukus jūsų tolerancija padidės.Jei žmogus sako, kad jo
poveikio  nepajuto  arba  tik  šiek  tiek  pajuto,  manyčiau,  kad  tai  tinkama  dozė
pradedantiesiems.Jūs tiesiog norite gauti šiek tiek vaisto į jų sistemą, kad jie pradėtų prie to
priprasti.

Niekada tiksliai nežinote, kaip žmogus reaguos, todėl eikite lėtai ir didinkite dozę kas keturias
dienas, kol pacientas galės suvartoti vieną gramą kas 24 valandas.Kai pacientas pripranta prie
aliejaus naudojimo, geriausias būdas tai padaryti yra leisti jam išgerti maždaug trečdalį gramo
dozes kas aštuonias valandas, kai tik yra įpratę jį naudoti.Visgi, patiriantiems sunkumų, noriu
priminti,  kad  dozę  galima  didinti  lėčiau,  tačiau  norint  pasiekti  geriausių  rezultatų,  ją  reikia
suvartoti kuo greičiau.

Tai yra dozavimo instrukcijos, kurias rekomenduoja Rick, jei pacientas gali pakankamai greitai
padidinti toleranciją.Jei laikomasi šio protokolo, daugelis pacientų per tris savaites gali suvartoti
trečdalį gramo kas 8 valandas.Tačiau dažniausiai daugumai pacientų paprastai prireikia keturių
ar penkių savaičių, kol jie gali suvartoti šią dozę, po to jie gali toliau vartoti vieną gramą per
dieną, kol pasveiks arba jų būklė bus suvaldyta.

Rickas mėgsta tiekti šį vaistą plastikiniuose švirkštuose, kuriuose nėra adatų, o ten yra tik maža
anga, pro kurią galima išspausti aliejų.Jis teigia, kad tokiu būdu tiekiant aliejų pacientui lengviau
išmatuoti dozes ir neleidžiama užteršti vaistų pašalinėmis medžiagomis.

Lengviausias  būdas  daugeliui  suprasti,  kiek  jie  turėtų  suvartoti,  yra  palyginti  jį  su
trumpagrūdžiais sausais ryžiais.Pradedantiesiems dozė turėtų būti maždaug pusė vieno iš šių
ryžių grūdelių dydžio arba maždaug aštuntadalio colio ilgio, ši suma būtų lygi maždaug vienam
ketvirtadaliui lašo.Kai kuriais atvejais tie, kurių tolerancija labai maža, gali net pastebėti, kad iš
pradžių jiems gali  būti  per  daug,  kad galėtų patogiai  susitvarkyti,  todėl,  jei  reikia,  jie  galėtų
pradėti nuo dar mažiau.

Tokio dydžio dozes reikia gerti tris kartus per dieną, anksti ryte, po pietų ir maždaug valandą
prieš  ligoniui  einant  miegoti.Viskas,  ką  pradedantysis  turi  padaryti,  tai  iš  plastikinio  švirkšto
išspausti pusės sausų ryžių grūdo ekvivalentą ir tokia yra jų dozė.Nors kalbame apie labai mažą
kiekį ir pacientui tai nepadarys jokios žalos, tačiau dėl savo stiprumo šią medžiagą reikia vartoti
pagarbiai.

Po keturių dienų, vartojant šią dozę, ji padvigubinama iki dozių, kurios yra lygios ryžių grūdo
dydžiui,  arba  dozių,  kurios  yra  maždaug  ketvirtadalio  colio  ilgio,  kai  išspaudžiama  iš
švirkšto.Tada, praėjus keturioms dienoms, dozė vėl padvigubinama ir tai tęsiama kas keturias
dienas,  kol  pacientas  gali  suvartoti  šešiolika  ryžių  grūdelių  vienai  dozei.Šis  kiekis  prilygsta
maždaug aštuoniems – devyniems aliejaus lašams vienoje dozėje, tai yra maždaug trečdalis
gramo.

Vienas ml yra tik šiek tiek daugiau nei vienas gramas svorio, todėl, jei pageidauja, pacientai gali
naudoti šį matavimą dozei nustatyti.Tuo metu pacientai paprastai tęsia šią dozę tol, kol pasieks
pageidaujamą savo sveikatos būklės poveikį.Kai kurie pacientai negalės taip greitai padidinti
dozės, tačiau Rickas ragina juos išgerti kuo greičiau, kad aliejus palengvintų jų kančias.Be to,
bus ir tokių, kurie šį vaistą išgers greičiau, ir Rickui su tuo nekyla problemų, kol pacientui patogu
jį vartoti greičiau, tai tiesiog reiškia, kad jie pasveiks daug greičiau.

Iš tikrųjų Rickas mano, kad pacientai turėtų likti  savo komforto zonoje, kai kalbama apie šio
vaisto vartojimą.Tačiau jis vis dar mano, kad kiekvienas, turintis sunkią būklę, neturėtų žaisti su
šia medžiaga, nes jei ji  nebus tinkamai vartojama, ji  gali  nepajėgti įveikti  būklės, kurią buvo
skirta gydyti.

Kadangi  šį  vaistą  vartoti  saugu,  dozių  mes  dažniausiai  tiksliai  neišmatuojame,  tačiau
mėgstantiems tikslius matavimus ir turinčias pakankamo tikslumo svarstykles pirmąsias keturias
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dienas pradėkite nuo maždaug 0,01 g tris kartus per dieną.Tada, jei galite, padvigubinkite iki
0,02 g keturias dienas, tada iki 0,04 g keturias dienas, 0,08 g keturias dienas, 0,16 g ir tada 0,32
gramo.Tai būtų idealus dozavimo grafikas tiems, kurie gali greitai nuryti šią medžiagą.

Kai  galite  naudoti  aukštos  kokybės indica  pumpurų atmainas,  pagamintas  aliejus  bus ypač
raminantis.Tokį  poveikį  aliejus  turės,  jei  pagaminsite  tikrą  „Rick  Simpson  Oil“  ir  nėra  ko
jaudintis.Pacientai tiesiog užmiega ir galiausiai pabus.Kai kurie iš pradžių gali jaustis šiek tiek
suakmenėję, tačiau jie nebus sužaloti ir paprastai per valandą po to, kai atsikelia, mieguistumas
išnyksta.Jei aliejus gaminamas iš sativa veislių kanapių, tikėkitės rūpesčių ir ilgalaikės energijos
suteikiančios sativa.Jūs nenorite, kad žmonės, sergantys sunkiomis ligomis, pavyzdžiui, vėžiu,
bandytų  vartoti  aliejų  su tokiu  poveikiu,  ir  pacientas  negaus medicininės  naudos,  kurią  gali
suteikti gera indikacija.Ne visiems patinka būti aukštiems ir nėra prasmės medicinoje pernelyg
užsikrėsti  šia  medžiaga.Tačiau  kai  kuriais  atvejais,  kai  gresia  pavojus  pacientų  gyvybei,
vienintelis dalykas, galintis išgelbėti gyvybę, gali būti didesnės dozės.

Esmė ta, kad vaistą reikia leisti pacientui tris kartus per dieną.Pacientas gali tiesiog užsidėti jį
ant piršto, o tada nukrapštyti ant dantų.Tada išgerkite šalto vandens ar arbatos ir jiems turėtų
būti  gana lengva nuryti.Kai kurios padermės gamina ekstraktą,  kuris nėra malonaus skonio,
tačiau su juo susidoroti lengva.Tiesiog uždėkite paciento dozę ant nedidelio duonos gabalėlio ir
sulenkite, tada įdėkite į burną ir duokite atsigerti vandens.Tą patį galima padaryti ir naudojant
bananus ar kitų rūšių vaisius.Idėja yra kuo greičiau patekti į pacientą aliejaus, tačiau Rickui vis
tiek patinka, kad jie liktų savo komforto zonoje.

Kiekvienas  žmogus  yra  skirtingas  ir  mūsų tolerancija  šiam vaistui  skiriasi  nuo  žmogaus  iki
žmogaus, todėl įsitikinkite, kad pacientas jaučiasi patenkintas suvartotu kiekiu.Esant daugeliui
rimtų būklių, svarbu, kad pacientai greitai išgertų šį vaistą, kad jie galėtų turėti didesnę galimybę
išgyventi.Kaip jau minėjau, nors aliejus yra nekenksmingas, tačiau pavartojus per daug, dažnai
pacientams nepatinka.Taigi lėtai didinkite dozę; taip jiems bus patogu jį naudoti.

Visgi,  kaip  mes  mėgstame  sakyti,  agresyvios  ligos  turi  būti  gydomos  agresyviai,  todėl  jei
turėčiau  ką  nors  pavojingo  gyvybei,  suvartočiau  tiek  ekstrakto,  kiek  galėčiau  išgerti  per
trumpiausią įmanomą laiką.Manau,  kad pasiruošti  apsimoka,  todėl  tie,  kurie  gali,  turėtų kuo
greičiau pradėti pratinti prie aliejaus poveikio, nes tada žinos, ko tikėtis, jei kada reikės gerti
didesnes dozes.

Standartinis gydymo būdas, skirtas atkurti jūsų kūno sveikatą, yra 60 gramų aukštos kokybės
aliejaus,  sugeriamo  per  tris  mėnesius.Tiems,  kurie  vartojo  chemoterapiją  ir  spinduliuotę,
patartina kuo greičiau suvartoti 120–180 gramų aliejaus.Paprastai 60 g gali išgydyti sunkų vėžį,
tačiau tiems, kuriems buvo padaryta žalos medicinos sistemai, dažnai reikia daugiau, kad vėžys
nepasikartotų ir būtų panaikinta žala, kurią šie gydymo būdai paliko.

Kai pacientas vėl bus sveikas, dozę galite sumažinti iki vieno ar dviejų gramų per mėnesį arba
tiek,  kiek  pacientas  nori  suvartoti;  mūsų  požiūriu,  kuo  daugiau,  tuo  geriau.Nepraleiskite
palaikomųjų  dozių,  nes  jos  svarbios  norint  palaikyti  gerą sveikatą.Gramas per  mėnesį  arba
lašas per dieną po darbo vakare neskamba daug, bet, pasak Ricko, turėtųpakaktų, kad jūsų
kūnas būtų sveikas.

Be to, jam patinka, kad pacientai kartu su aliejumi naudoja kitus natūralius dalykus, pavyzdžiui,
obuolių sėklas ir kviečių žolę.Iš savo patirties taip pat norėčiau, kad pacientai valgytų kanapių
sėklas (ir smilkalus, mirą ir apynius), nes jose esantis aliejus yra toks maistingas ir naudingas
organizmui.

Rickas  taip  pat  mano,  kad  pacientai  turėtų  stengtis  kuo  greičiau  padidinti  savo  kūno  pH,
suvartodami tokius dalykus kaip arbūzas ar citrinos sultys ir kt.Jis sako, kad tai yra labai svarbu
ir tai gali suteikti pacientui daug daugiau galimybių išgyventi.
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Pacientai  taip  pat  turėtų  pradėti  valgyti  daugiau  žalių  vaisių  ir  daržovių  bei  valgyti  mažiau
mėsos, ypač perdirbtų veislių,  kuriose yra daugiau toksinų.Rickas tvirtai tiki sulčių spaudimo
mašinų naudojimu ir mano, kad didelės vitamino C dozės taip pat gali būti labai naudingos.

Tai  yra  Ricko  Simpsono  protokolas  ir  dėl  to  jo  vardas  bus  žinomas  amžinybę.Tai  turbūt
svarbiausias visų laikų atradimas, o to, ką šis žmogus mums davė, negalima pervertinti.Kam
naudinga šiuolaikinė medicina ir technologijos, kai jos neveikia?Jei norite pamatyti rezultatus,
išbandykite Ricko gydymo metodą.

Buvome kritikuojami, kad šį aliejų vadinome vaistu nuo visko, bet kaip dar galėtumėte pavadinti
medžiagą, kurią galima sėkmingai panaudoti daugeliui medicininių problemų?Kai kas mano, kad
žodžiai išgydyti viską reiškia, kad šis aliejus suteiks amžiną gyvenimą, bet tai nebuvo Ricko
ketinimas.Žinoma,  šis  vaistas  gali  pailginti  jūsų gyvenimą ir  jūs  galite  gyventi  daug ilgiau  jį
vartodami, todėl nėra jokių abejonių.Vis dėlto tai nereiškia, kad tai suteiks amžinąjį gyvenimą.

Šis aliejus daugeliui vis dar nėra teisėtai prieinamas, todėl prireiks labai daug laiko, kol bus
nustatyta,  kiek  metų  jis  gali  suteikti.Kol  kas  nemanome,  kad  šis  vaistas  yra  nemirtingumo
eliksyras ir tvirtai tikime, kad jis nepadarys jūsų atsparaus kulkams.Vis dėlto, kaip sako Rickas,
jei  kada  nors  rasime  raktą  į  nemirtingumą,  jis  yra  tikras,  kad  kanapės  bus  pagrindinis
ingredientas.

Nemanykite,  kad  naudodami  jį  negalite  užsikrėsti  virusu.Jūs  vis  tiek  galite  susirgti  tokiais
dalykais  kaip  gripas,  tačiau  jo  poveikis  gali  labai  susilpnėti  ir  pasveiksite  daug
greičiau.Pandemijos ar panašių dalykų atveju, jei prarytumėte arba jau vartojate nuostabų aliejų,
kurį gali suteikti šis augalas, jūsų tikimybė išgyventi tikrai padidėtų. Jindrichas Bayeris,Fenikso
ašaros: Ricko Simpsono istorija,pirmųjų dviejų leidimų epilogas

„JB, turiu  klausimą, mano brolis serga vėžiu,  jam (medicinos įstaiga) pašalino skrandį,  tada
davė chemoterapiją,  kuri  sukėlė  vėžį  tiek,  kad jis  negali  valgyti  nieko,  net  skysčių,  jis  juos
vemia.Tada aš pagaliau gavau jam dervą; mano naujas padarė, bet konsistencija kiek tiršta (žr.
foto).Bet jis davė ir ima.Obstrukcija yra viršutinėje žarnyno dalyje, vėžio augimas.Jo burna yra
labai sausa, nes jis taip pat vartoja morfijų dėl intensyvių skausmų.Galiausiai jis išgėrė šiek tiek
skysčių,  bet  du kartus vėmė skysčiais ir  ne trečią kartą turėjo kraujo.Gydytojai  jam skyrė 2
savaites ir išsiunčia namo.Ką aš galiu padaryti???Padėkite, prašau, jis turi 11 gramų dervos iš
¼ svaro baltosios našlės atmainos.Ar galite padėti  man rasti,  kur galėčiau gauti  tikrą RSO,
atitinkantį visas jo kvalifikacijas.Jis yra Kalifornijoje, Los Andželeir aš esu Salvadore.Tai labai
sunki  padėtis  ir  aš  negalėjau  daug  ką  nuveikti  iš  čia.Prašau  patarimo."  Ricardo
– Na, kuo anksčiau jis pradės vartoti aliejų, tuo greičiau pagerės jo gyvenimo kokybė.Pasakykite
jam,  kad  tą  dervą  maždaug  valandai  įdėkite  į  130  °C  (266  °F)  orkaitę  ir  tada  pradėkite
valgyti.Gerai  pradėti  nuo mažų dozių,  bet  kai  pacientai  vartoja  morfijų,  galite  duoti  daugiau
aliejaus ir mažiau morfijaus.Pirmosios dienos gali būti sudėtingos dėl sąveikos.Linkėjimai, JB

„Tiesiog noriu pranešti  visiems, kad mano pirmoji  kepimo aliejaus partija mano mamai buvo
labai  sėkminga  ir  atgavau  gerus  4/5  gramus  nuo  uncijos  aukščiausios  rūšies  pumpurų!Per
mėnulį su mano pirmuoju bandymu.Ir patikėkite manimi, vaikinai, tai tikrai taip paprasta, kaip
išsivirti kavą!Mes mylime tave, Rick....“ Markas

Smilkalai ir mira
„Smilkalai yra puikus priedas gydant kanapių aliejumi.Tiek viduje, tiek lokaliai.Jei gyvenate kur
nors,  kur  nėra  kanapių  aliejaus,  pagalvokite  apie  smilkalus,  jie  taip  pat  gali  daryti
stebuklus.Ieškokite stipriausių ir raminamųjų tipų, kuriuos galite rasti.JB

„Pabandžiau vietiškai naudoti smilkalus, kurie padeda atsikratyti skausmo.:)“ Karole
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„Su  Ricko  Simpsono  „Phoenix  Tears“  naudojau  smilkalų  aliejų  iš  Young  Living  Essential
Oils.Mano tėtis galėjo išgyventi 10 valandų be skausmo... Jis sirgo 4 stadijos vėžiu ir vaikščiojo
lyg nieko blogo. Shelly

„Smilkalai puikiai tinka daugeliui dalykų.Naudoju nuo saulės dėmių ant odos, kasdien ant veido
sumaišytą  su  agurku  tonikui  nuplovus  eteriniais  aliejais.Štai  kodėl  65-erių  atrodau  tokia
jauna.DAUG JUOKO!Juokauju.Man keturiasdešimt dveji.Bet turiu gerą odą, nes nenaudoju joje
jokių parabenų ar cheminių medžiagų. Dania

„Žolelių parduotuvėse ieškokite jo kitu pavadinimu Boswellia.Iš esmės tai veikia taip pat kaip
Advil, bet geriau. Sharon

„Yra  sena  priemonė,  kuriai  reikia  smilkalų,  miros,  alyvuogių  aliejaus  ir  kanapių.Šviesa  ant
miros!!Daro stebuklus diabetikams lokaliai ir viduje! Brianas

„Mums gali pasirūpinti viskas, kas auga gamtoje.Tai visų šių dalykų sintetinės versijos, kurios
yra kenksmingos.Visi šie augalai (smilkalai, mira, levandos, gvazdikėliai, pipirmėtės ir tt), ypač
senovės augalai savo vietinėse zonose, daugelį metų tobulino savo apsaugines priemones nuo
plėšrūnų ir aplinkosaugos problemų, ir tai gali būti naudojama, kad nebūtų tik gydyk, bet gydyk!
Wendy

„Jis prognozavo, kad kitą dešimtmetį patvirtintas medicininių kanapių naudojimas visoms ligoms
bus pagrindinis, nes bus ruošiami vaistai, kurie veikia kaip THC, bet be veikliosios medžiagos,
sukeliančios  „didelį“  poveikį  pacientams.Mechoulamas  neapsiribojo  savo  susidomėjimu  tik
kanapėmis.Jis  tyrinėjo  levoną,  hebrajišką  žodį  smilkalai  arba  Boswellia  sacra,  kuris  buvo
naudojamas  kaip  smilkalas  Jeruzalės  Šventojoje  šventykloje.Hebrajų  universiteto  chemikas
kartu su savo tuometiniu doktorantu Ariehu Moussaieffu įrodė,  kad pagrindinė Artimųjų Rytų
smilkalų sudedamoji dalis mažina nerimą ir veikia kaip antidepresantas pelėms.

„Talmude Bosvelijos derva minima kaip gėrimas, įdedamas į vyną, kad „susmulkintų jausmai“,
kad  [pasmerktieji]  mirčiai  nesijaudintų...Tai  [jų  išvados]  yra  biologinis  pagrindas  giliai
įsišaknijusioms  kultūrinėms  ir  religinėms
tradicijoms.http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
-- Kanapių aliejus ir smilkalai yra labai panašūs savo gydomuoju poveikiu.Tiesiog į savo racioną
įtraukite aukštos kokybės smilkalų (boswellia sacra) arba valgykite tris kartus per dieną (150 mg
tris kartus per dieną esant ne tokiems rimtoms ligoms ir 300 mg ar daugiau sergant rimtesnėmis
ligomis ir skausmu ir pan.) Arba galite laikytis to paties protokolo ir vartokite tokias pačias dozes,
kaip ir RSO.Smilkalai taip pat gali sutvarkyti jūsų kūną nuo DNR lygio, taip pat gali išgydyti vėžį
ir daugelį kitų „nepagydomų“ ligų.Tai taip pat gera žinoti, manau.JB

„Esu  labai  sutrikęs,  kad  vakar  sujaučiau  Achilo  sausgyslę.Nebegaliu  sofos  iki  5  tūkstvos
vaikšto.Ar kas nors turi patarimų, kaip greitai pasveikti? Jenna

-- Daug aliejaus išoriškai ir į vidų.Įpilkite smilkalų ir gvazdikėlių aliejaus į stiprų kanapių tepalą
arba į mišinį  su taukmedžio sviestu /  kokosų /  kanapių sėklų aliejumi.Kaip visada geriausiai
veikia 20-30% THC tepalai.Mėgaukitės gydymu.JB

„Vartoju  gryną  boswellia  freana  eterinį  aliejų  nuo  IV  stadijos  tulžies  latakų  vėžio,  kuris
metastizavo į  plaučius ir  kaulus,  o mano kepenys po 2 mėnesių dabar veikia normaliai,  be
užsikimšimų,  ir  pakeičiau  diagnozę,  kad  gyventi  liko  9  mėnesiai.  ,  o  mano  kepenų  augliai
mažėja  ir  vienas  miršta!!Aš  vis  dar  labai  domiuosi  kanapių  aliejumi,  bet  taip  pat  darau
chemoterapiją, kad sustabdyčiau plitimą, ir žinau, kad kai tik kitą mėnesį baigsis chemoterapija,
noriu stipriai  paveikti  savo kūną viskuo,  ką galiu.Aš nusipirkau knygą,  dabar  tereikia,  kad ji
žinotų, kaip pasigaminti aliejų, ir kad kas nors man padėtų. Sara

„Sustoju pasisveikinti. Vis dar tęsiu, liepos 17 d. yra 1 metai nuo tada, kai pradėjau gerti 1–2 ml
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per dieną, mano gyvenimas visiškai pasikeitė ir aš beveik 200 svarų numečiau tiksliai, liko 9
svarai. Mano vaistinėje yra nuo 179 mg CBD iki 179 mg THC aliejaus. .5ml per dieną ir 87%
THC ir 4% CBD 1ml per dieną. Ir smilkalai, mira ir sulčių spaudimas. TAI VEIKIA KAIP ŽINOTE
JB, tik norėjau pranešti, kad aš vis dar einu! Bill

„Aš naudoju smilkalus su mira Hashimoto's ir tai veikia! Gaila, kad negaliu gauti naftos ten, kur
gyvenu, nes tai nelegalu. Sintija

„Aš pradėjau tai daryti  prieš 3 dienas, kai išgirdau apie merginą, kuriai  susitraukė smegenų
auglys, kas dvi valandas ant liežuvio lašeliu šio vaisto. Lindsė

„Jau keletą metų dedu smilkalus į  kapsules. Tais laikais,  kai  neturėjau saugios prieigos prie
kanapių aliejaus, vėžiui gydyti vartojau vieną smilkalą (be chemoterapijos ar spinduliuotės). Kai
neturėjau RSO ir pastebėjau, kad pradeda atsirasti dėmių, tiesiog ant odos užlašinau kelis lašus
šventojo smilkalo ir stebėjau, kaip dėmės išnyksta per kelias dienas. Buvau visiškai nustebintas!
Jau daugelį metų sakau žmonėms.Man vis tiek reikia atlikti kolonoskopiją (kai apsidrausta CO),
kad pamatyčiau, ar pagrindinio naviko nebėra. Vėžys ar ne, aš ir toliau darysiu tai, ką darau,
kaip rekomendavo onkologė (visą gyvenimą). Jis nustebęs!" Liza

„Keletą mėnesių du kartus per dieną dėjau smilkalų dervą į savo šuns maistą ir greipfruto dydžio
auglys išnyko. Karen

„FRANKINCENSE  –  sakoma,  kad  jis  mažina  navikus  ir  lėtina,  jei  ne  sustabdo  vėžio
progresavimą. Žinau, kad tai sumažina auglius. Mačiau, kad golfo kamuoliuko dydžio augliai
tampa niekais! Tamara

"Prieš  porą  metų  tai  padariau  neatsiejama  savo  metodikos  dalimi,  kartu  su  kopaibos  ir
citrinžolės aliejais rezultatai yra be galo nuostabūs. Ačiū, kad pasidalinote JB." ženklas

„Bent viena iš priežasčių yra ta, kad vaizdo įrašuose ir tinklaraščio įrašuose pasakojama, kad
smilkalų aliejuje yra bosvelo rūgšties – priešnavikinės veikliosios smilkalų dervos sudedamosios
dalies. Tačiau taip nėra, o paprasta priežastis yra ta, kad bosvelo rūgšties yra daug Per sunki
molekulė,  kad  būtų  laki.  Smilkalų  dervos  dervoje  randama  keletas  bosvelo  rūgščių,  kurių
molekulinė masė yra 450–500. Tačiau lakiųjų molekulių, kurios gali išgaruoti, molekulinė masė
mažesnė nei 300."
--  Todėl  rekomenduoju  kramtyti  smilkalų  ir  miros  dervą,  o  ne  nuryti  eterinių  aliejų,  kurie
(tikiuosi/tariamai) buvo pagaminti iš smilkalų ir miros. JB

"Smilkalų aliejus padėjo man atsikratyti varpelio paralyžiaus per savaitę! Geriausias gydymas,
kurį aš kada nors gavau, buvo "teisėtas". Jasonas

„Keturis mėnesius nuo priepuolių naudoju Frankincense, Ylang Ylang, o kartais ir Clary Sage
ant Justino ir pajutau pagerėjimą. Tuo metu, kai aš pradėjau, jis turėdavo tris priepuolius per
dieną ir sumažėjo iki vieno per dieną. kartais trunka dvi ar tris dienas be priepuolių. Skaičiau,
kur Andželika taip pat padeda nuo traukulių. Jo neurologas yra už tai, bet nėra jokių realių žinių
ar jokio protokolo. Atrodo, kad aromaterapeutai nėra per daug susipažinę su naudojimu eteriniai
aliejai taip pat priepuolių kontrolei. Atrodo, kad įkvėpimas ir atskiestas vietinis tepimas veikia,
bet būtų gerai, jei būtų kokių patarimų. Sužinojau, kad tikrai yra keletas aliejų, kurių reikia vengti,
kaip  ir  bet  kokių  kamparo  junginių  (rozmarinų,  eukaliptų,  spygliuočių)  levandos,  ispaninis
šalavijas) arba tujonas, taip pat keletas kitų. Judy

„Mūsų pasirinktas gelbėjimo vaistas yra atviras. Aš laikau jį lentynoje ir naudoju praskiestą su
MCT aliejumi. Tą patį nešiklį Rae naudoja per burną su CO.
Pauostykite ar du po nosimi, o paskui ausyse, smilkiniuose, kaklelyje, riešuose ir pėdų apačioje.
Tai  geriausias  gelbėjimo  vaistas  iki  šiol.  Greitas  ir  efektyvus,  bet  su  visa  informacija;  ne
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kiekvieną kartą." Markas

„Smilkalų aliejus gaunamas iš Boswellia serrata medžių dervos. Šio aliejaus yra kai kuriuose
aromaterapiniuose aliejuose,  kvepaluose ir  tam tikrų rūšių smilkaluose.  Ajurvedos medicina,
tradicinė Indijos sveikatos priežiūros priemonė, taip pat naudoja smilkalų aliejų kelioms ligoms
gydyti. Vakarų medicinoje smilkalų aliejus yra įdomus dėl savo priešuždegiminių savybių, teigia
Memorial Sloan-Kettering Cancer Center. Galimas tam tikras šalutinis poveikis, tačiau MSKCC
pažymi, kad smilkalai turi mažiau neigiamo poveikio nei vaistai, gydantys uždegimines ligas,
pvz., steroidai ir nesteroidiniai vaistai nuo uždegimo.

Remiantis Physicians' Desktop Reference, vartojant smilkalų aliejų, galimi šalutiniai poveikiai
virškinimo traktui. Tai gali būti skrandžio sutrikimas, pykinimas, skrandžio skausmas, deginimo
pojūtis  ar  nemalonus  pilnumo  jausmas.  Smilkalų  aliejus  taip  pat  gali  sustiprinti  skrandžio
sutrikimus ar skrandžio skausmą.

Merilendo universiteto medicinos centro teigimu, smilkalų aliejus turi kraują skystinantį poveikį ir
gali  padidinti  nenormalaus  kraujavimo  riziką.  Tai  visų  pirma  kelia  susirūpinimą  žmonėms,
turintiems kraujavimo sutrikimų arba visiems, vartojantiems vaistus ar kitas žoleles, turinčias
antikoaguliantų, tokių kaip varfarinas, heparinas, ibuprofenas, aspirinas ar ginkmedžio biloba.
Kiekvienas,  kuriam planuojama atlikti  chirurginę ar  odontologinę procedūrą,  turėtų iš  anksto
nustoti vartoti smilkalų aliejų.“ Shelley

Smilkalų ir miros dervų apdorojimas
Užšaldykite  smilkalus,  sutrinkite  mikseriu  kaip  ledo  kubelius  (kelias  sekundes  labai  dideliu
greičiu), tada ant miltelių supilkite labai karštą (100°C) alyvuogių aliejų. Leiskite maišytis kaip
kokteilį maždaug 3 minutes. Supilkite aliejaus mišinį į butelį ir palikite kelias dienas, atskirkite
sluoksnius  ir  gausite  smilkalų  ekstraktą.  Jei  turite,  įpilkite  miros  –  apdorokite  taip  pat  –
užšaldykite, sutrinkite, įpilkite karšto aliejaus, palikite nusistovėti, atskirkite.

Tada į smilkalų, miros ir alyvuogių aliejaus mišinį įpilkite kanapių aliejaus. Taip pat galite valgyti
tris kartus per dieną. Taip pat įpilčiau kanapių sėklų aliejaus, atskirai, juo masažuočiau pėdas.
JB

Kanapių rūkymas
„Mano  28  metų  draugei  šiandien  buvo  atlikta  krūties  vėžio  operacija.  Jie  sako,  kad  vėžys
pašalintas, bet vis tiek nori jai daryti chemoterapiją.Mes jau kalbėjomės ir aš jai pasakiau, kad
atsisakytų  chemoterapijos  ir  tiesiogpaimkite  RSO.Ar  aš  teisus  šiuo  klausimu?Iš  to,  ką
perskaičiau „Phoenix Tears“, manau, kad tai teisinga, bet norėčiau jūsų pagalbos atsakant į šį
klausimą.Dėkoju." Justinai

--  Puiku,  Justinai.Jokio chemoterapijos ar  skenavimo.Operacija buvo nereikalinga.Leiskite  jai
per ateinančius šešis mėnesius suvalgyti 120–180 g aliejaus ir vadovaukitės mūsų svetainėje
pateiktomis instrukcijomis.JB

„Įsivaizduokite, kad bandote išmokyti žmones dėvėti kelnes...Atrodo lengva.O kas, jei žmonės
kiekvieną dieną jums rašytų žinutes ir klaustų, kaip apsimauti kelnes?(sunkina) Tai kaip šernų
diena!Jei užsimaunu kelnes ir  tai padariau teisingai,  tai  taip parodysiu kam nors kitam.Galiu
juoktis iš žmonių, kurie nori pabandyti užsimauti kelnes atbulai ir pasakyti: „Ei, jos puikiai tinka,
bet tai nekeičia fakto, kad jos mūvi atbulomis!(Tai veikė Khrisui  Krossui).  JB tiesiog pasako
mums, kas veikia, ir nesakys jokiu kitu būdu, nes kitų būdų nereikia.Vykdykite nurodymus arba
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eikite su kelnėmis atbulomis, bet nepykite ant JB, kai suprasite, kad jis tiesiog parodė jums
teisingą būdą tai  padaryti!Mes nesistengiame pakeisti  teksto knygoje,  tiesiog einame tyrinėti
kitas knygas! Čadas

– Ačiū, Čadai, tai buvo puikus paaiškinimas ir taip, tu teisus.Visa ši RSO medicinos problema
yra tokia įžeidžiamai paprasta, kad iš tikrųjų ją apsunkina.Žmonėms per paprasta tuo patikėti,
kai jie negali patys išbandyti vaisto ir turi tik apie jį skaityti.

Ir  viskas  yra  ta,  kad  rizikuojama  žmonių  gyvybėmis.Aš  kalbu  su  jais  asmeniškai,  matau
skausmą jų veiduose,  neklauskite,  ką tai  daro man po tiek metų.Man čia nėra daug vietos
improvizacijai, nėra laiko ilgiems bebop solo ar laisvajam džiazui.Tai solidus senovinis dvylikos
taktų bliuzas, kurio ilgis – dvylika taktų.Rickas davė mums nurodymus, kaip sekti, bet visi nori
išradinėti dviratį iš naujo dėl tam tikrų ego problemų ar kitų žmogiškųjų silpnybių.

Viskas, ką apie tai sakau, yra, pirmiausia įvaldykite ryžių viryklę ir ventiliatorių.Pirmiausia RSO,
tada visos kitos (mažiau stiprios) vaistų nuo kanapių formos.Nes potencija yra svarbi.Kuo aliejus
stipresnis  ir  raminamesnis,  tuo geriau pacientui.Jums nereikia  tirti  vidinių sąlygų,  pirmiausia
išbandykite odos būklę ir stebėkite, ar ji greičiau gyja naudojant tikrą labai stiprų ir raminamąjį
RSO su 95–98% THC ar dar kuo nors, tai turėtų jums atsakyti.Tada žinokite, kad tas pats, kas
vyksta ant jūsų odos, vyksta ir jūsų kūne, kai išgeriate šio vaisto.

Kai  tai  padarysite,  jūs  iš  esmės  prarasite  susidomėjimą  mažiau  stipriomis  kanapių  vaistų
formomis.Ne todėl, kad kai kuriais atvejais jie negali padėti, o todėl, kad kam skristi antra ar
trečia  klase,  kai  už  tuos  pačius  pinigus  galite  skristi  pirma  klase  ir  tuo  pačiu  greičiau  bei
patikimiau išgelbėti savo gyvybę?

RSO yra aukščiausios kokybės medicina,  ir,  kaip aš žiūriu į  visa kita,  tai  nėra aukščiausios
kokybės medicina.Ir aš noriu aukščiausios kokybės vaistų, kodėl man reiktų praskiestų vaistų, o
ne tikrų?Kuo aliejus stipresnis raminantis ir stipresnis, tuo geriau jis veikia kaip vaistas – ir tai
niekada nepasikeis. JB

„Geriausias RSO yra 95–98% THC ir itin stiprus bei raminantis.Visa kita (neapdorotos kanapės,
sultys,  valgomieji  produktai,  daug  CBD  turintys  aliejai,  nedekarboksilintas  BHO,  tinktūros,
tepalai, mišiniai, maceratai) yra ne tokia stipri vaistų nuo kanapių forma.Žinoma, visos vaistų
nuo  kanapių  formos  tam  tikru  mastu  yra  naudingos,  tačiau  nestatykite  savo  gyvenimo dėl
mažiau stiprių vaistų nuo kanapių. JB

Odos būklės, nudegimai, egzema ir kt.

„Sekmadienio rytą gavau 3 laipsnio verdančio aliejaus nudegimus ant pirštų.Didelės pūslelės ir
labai  skausmingos.Prisiminiau,  kad  skaičiau,  kad  RSO  nuostabiai  gydo  nudegimus,  todėl
pabandžiau.OMG,  žmonės,  nudegimas  visiškai  išnyksta  tik  per  40  valandų.Visiškai  jokio
ženklo.Užtepiau  gerą  kiekįRSO  ant  pūslelių,  šviežios  alavijo  filė  ir  tvarstis.Pakartota  po  12
valandų.Nereikia trečios paraiškos.TU ROKAS RIKAS SIMPSONAS. Bobbi

„Pirmą  kartą  gaminau  aliejų  (užpiltą  kokosų  aliejumi)  vietiniam  vyresnio  amžiaus  kaimyno
nugaros gydymui.Ji turėjo opų, kurios labai niežėjo.Blakės yra atmestos, taip pat niežai, blusos,
skeeters ir panašiai, nes ji nebuvo paveikta niekur kitur, išskyrus nugarą, o ant lovos nėra jokių
gyvūnų veiklos požymių.Žinai ką padarė jos sūnus???Jis apipurškė jos čiužinį chemikalais, kad
atsikratytų  vabzdžių,  kurių  nebuvo.Daviau  jai  naują  čiužinį  su  aiškiais  nurodymais,  kad  jo
NEGALIMA purkšti,  jis  yra  mano paskolintas,  kol  jai  jo  reikės.Ji  turėjo  gultis  į  ligoninę  dėl
kraujuojančių opų ir ten būdama išsakė nugaros problemą ir žinote ką jai liepė gydytojai???
Nuplaukite plaukus ir  kūną,  kad išvengtumėte utėlių.Ji  neturi  utėlių.Taigi,  kaip  manai,  ko aš
klausysiuosi,  kad jai  padėčiau?Gydytojai?NE.Pagaminau aliejų,  gydžiau juo nugarą ir  vyksta
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gerėjimas bei gijimas. Michelle

„Mano  uošvė  kepė  kiaulienos  kotletus  ir  iš  esmės  iki  pirmos  kulkšnies  panardino  pirštus  į
verdantį karštą aliejų ir jie tapo balti kaip virta vištiena.Ant jų uždėjome RSO ir skausmas praėjo
maždaug per minutę, ji tepdavo juos 2 kartus per dieną RSO.Jie labai greitai užgijo vos per
kelias  dienas,  o  odos  praradimo  ar  randų  nebuvo.Nuostabu,  kad  dabar  šiek  tiek  laikome
virtuvės šaldytuve, tad jei kas nors nusidegins (ypač vaikai), tuoj pat pritaikysime RSO, nereikės
jausti tokio skausmo, kai turime natūralų augalą, kuris juo pasirūpins. . Debra

„Naudojo jį esant stipriam saulės nudegimui.Veikė puikiai, mačiau, kaip per mažiau nei savaitę
užgydo peilio žaizdą.Jis taip pat gydo halitozę.Aš naudoju jį maždaug šešis mėnesius ir visiškai
atsisakiau vaistų nuo traukulių.Kai išbėgau, mane ištiko nedidelis priepuolis.Man pasisekė, kad
galiu gauti tokį vaistą, rekomenduoju jį vartoti ir nuo nervų skausmo“. Domkratas

„Aš  naudoju  malkinę  krosnį  šildyti,  todėl  riešo  nudegimai  lydėjo  daugybę  šaltesnių
mėnesių.Praėjusį  rudenį  giliai  nusiplikiau,  dar  nepabudęs.Prieš  tai  man  buvo  duota  RSO
aliejaus, todėl užtepiau nudegimo vietą ir po dviejų dienų vieta tapo rausva, švari, be pūslių ar
nudegimų!Esu parduotas 100%!" Janine

„Prieš keletą metų nusiskutęs galvą gražiai nudegiau.Kitą dieną maždaug 14 valandų buvau
Kolorado saulėje.Jau anksčiau buvau smarkiai nudegęs galvą.Pirmą kartą gyti prireikė mėnesių,
o jis visą laiką tirpo ir skaudėjo.Paskutinį kartą ant savo nepaprastai nudegusios galvos užtepiau
losjono  su  kanapėmis.Po  3  dienų  vieną  kartą  nusilupo  ir  po  to  visiškai  sugijo.Kanapės
nudegusiems saulėje! Nate'as

"Aš turiu klausimą.Ar žinojote, kas tai naudotų juostinės pūslelinės gydymui?Aš juos sulaukiu
gana dažnai, ypač kai patiria stresą, ir man tiesiog įdomu.Ačiū." Trina

-  Tiesiog  užtepkite  aliejaus  ant  skaudamų  vietų,  žalio  arba  tinktūroje,  ir  leiskite  pacientui
suvalgyti aliejų, kad pasiektumėte geriausių rezultatų.JB

„Mano sąnariai pajunta ant pirštų ir galia, patepk šiek tiek aliejaus, skausmas dingo.Praėjusią
savaitę  susideginau ant  nudegimo vamzdžio,  3  coliai  juodos  burbuliuojančios  odos vidinėje
riešo pusėje.Nedidelis aliejaus kiekis, tvarstis, po dviejų dienų nuostabi rausva oda.Pakartotinai,
tas pats, po dviejų dienų ir pasveiko...Ačiū!!!" Janine

„Rytas škotas, praėjusį vakarą kalbėjausi su mano seserimi ir ji sako, kad viskas pasveiko!!!!
Vaistas išgydė jos pūslelinę.:) Sako, kad jaučiasi nuostabiai.Tiesiog norėjau būti 100% tikras
prieš tau rašydamas.Labai ačiū už jūsų pagalbą."

„Mano  sūnus  ir  aš  jį  tik  lokaliai  naudojau  nuo  pat  pirmos  akimirkos,  kai  atsirado  juostinė
pūslelinė. Naujų nėraatsirado juostinė pūslelinė, o kitų simptomų nenustatyta. Stebuklas“. Matija

„Naudojau RSO stiliaus aliejų ant veido esančios raganiškos karpos.Dvi aplikacijos uždengtos
juostele ir beveik nebėra! Leslie

„Jau pašalinau ir 2 karpas.Visą gyvenimą turėjau juos ant kojos. Michelle

„Naudojau kanapių užpiltą  alyvuogių aliejų nuo nudegimų ir  įpjovimų ir  jie  užgyja per kelias
dienas.Niekada  nieko  panašaus  nematė.Žinau,  kad  RSO  būtų  dar  geriau.Kanapės  buvo
naudojamos viskam gydyti, kol mūsų vyriausybė dar nebuvo gobšusi. Deividas

„Aliejų pakaitinau ir sumaišiau su savo indeliu veido kremo.Naudoju 2 kartus per dieną ir jau
apie 2 mėnesius.Gilių, gilių spuogų, kurių aš gaudavau (žinote, jie užtrunka savaitę, kol iškyla į
paviršių  ir  yra DIDŽIULINIAI!)  nebėra.Tų spuogų randai  irgi  blunka.Aš net  matau,  kaip  oda
pradeda stangrėti!Juokingas šis įrašas, nes aš tik šiandien pastebėjau rezultatus!Šis aliejus yra
nuostabus, o veido kremas yra tik vienas iš daugelio naudojimo būdų.Ačiū, Rick." Jennifer
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„Gana gerai susideginau ant  išmetimo vamzdžio ir  įpyliau šiek tiek kanapių aliejaus,  užpilto
vynuogių kauliukų ekstraktu, ir jis užgijo greičiau nei per savaitę, be skausmo ar dirginimo ir
JOKIŲ randų! Danielius

„Naudojau  jį  nudegimams  gydyti  ir  negaliu  pasakyti,  kur  nudegiau.Jokių  baimių  ir
žymių.Nuostabu.Savaitę turėjau nudegimą ir jis neužgijo.Aš panaudojau aliejų ir  per keturias
dienas turiu naują odą.Po savaitės negaliu pasakyti, kur apdegiau.Nuostabūs dalykai." Klifordas

„Taip, taip, aš išsigydžiau nudegimus su RSO.Ir jokių randų! Erin

„Skausmas  tiesiogine  prasme  išnyksta  akimirksniu  ir  per  dieną  uždegimas  praeina.Vieną
nudegimą  jau  gydžiau  prieš  porą  mėnesių,  o  kitą  gydau  dabar.Tai  pagreitina  gijimo  laiką
laukiančiomis savaitėmis ir savaitėmis.Koks stiprus yra nudegimas, JOKIU BAIŠKU ir JOKIu
jautrumu dėl to, kur buvau nudegęs.Aš naudoju aliejų viskam ir turiu omenyje viską.Aš taip pat
neseniai  pagaminau  partiją,  kurios  kokybė  nebuvo  tokia,  kokią  valgyčiau,  todėl  ji  griežtai
naudojama vietiškai.Atlikau veido procedūrą, OMGosh, nuostabūs rezultatai.Aš naudoju RSO
kiekvienai įsivaizduojamai ligai.

„Mane labai gąsdina odos būklė, kai beveik 6 mėnesius man buvo duodama baisių vaistų.O
staigmena!Praėjus kelioms savaitėms po gydymo mano oda vėl bloga.Tai gerai žinoti.Buvau
baisu vartodama juos vaistus, nuotaikos, sausa oda pleiskanojau, prakaitavau, dieve, tai buvo
baisu.Daugiau nesimatysiu su gydytoju. Nikki

„Naudojau aliejų nuo odos infekcijų, galvos skausmų, uodų įkandimų, grybelio, miego ir tiesiog
atsipalaidavimo.Labai naudinga 1Švvaistinėlė." Silvija

„Gerbiamasis  pone,  aš  esu  senas  septintojo  dešimtmečio  hipis  ir  gyvenu  Šiaurės
Kalifornijoje.Jau 8–9 metus su puikiais rezultatais hibertizavome įvairius Train Wreck ir White
Widow.Mačiau,  kad Rickas taip  pat  naudojo  „White Widow“.Šiuo metu aš  padedu ligoninės
pacientui,  vardu  Jasonas,  Redinge,  Kalifornijoje.  sveikstant,  kas  buvo/yra?  miršta  nuo
paskutinių  MRSA  stadijų,  kaip  nurodė  mano  senas  gydytojas  daktaras  Ronaldas
Sandas...Pradėjau jį nuo tinktūrų, kurias gaminau ir daviau sausainius iš vandens iki pumpurų
ekstrahavimo ir tik sviesto ekstraktų prieš keturis mėnesius.

Kitas  augintojas  brolis  draugas,  su  kuriuo  lankau  Vienybės  bažnyčią,  tik  prieš  tris  savaites
atsiuntė  mane  į  jūsų  svetainę.Jasonas  pradėjo  žaisti  „JOY  GREASE“  ir  jis  praėjo  pirmąjį
vamzdelį, o dabar – antrąjį.Prieš kiek daugiau nei mėnesį jo rutuliukai buvo labai didelio meliono
dydžio,  didesnio  už  minkštąjį  rutulį...Nuo  tada,  kai  valgau  mano  kepinius  ir  tiesiog  „Magic
Grease“, jis kasdien gerėja, o jo lytinės liaukos beveik grįžo į normalų dydį...Jie sako, kad nėra
MRSA gydymo?

Jasonui  ant  nugaros  buvo  labai  didelių  didelių  pragulų,  nes  jis  negali  gulėti  ant  šono  ar
pilvo.Dabar  jis  man  sako,  kad  jie  nyksta,  o  kai  mūsų  gydytojas  mieste  pasirodė  su  kita
komanda,  jie  visi  negalėjo  suprasti,  kodėl  jis  nemirė  arba kodėl  jis  gerėja.Dar  nepranešiau
gydytojui  apie  savo/mūsų gydymą kanapių  aliejumi,  bet  greitai  bet  kurią  dieną...Labai  noriu
gydytojo  leidimo  gydyti  jo  žaizdeles  dabar  Aliejumi  lokaliai,  ar  nesutinkate???Jei  galime
sustabdyti  MRSA pacientui,  kuriam liko gyventi  tik  mėnesiai,  pagalvokite,  ką tai  galėtų arba
turėčiau pasakyti medicinos bendruomenei.Ramybė ir pagarba, Craigai“

„Mano  vyras  turėjo  30  metų  randą  dėl  nudegimo,  kuriam  reikėjo  persodinti  odą...Taigi
pagalvojau,  aha,  dar viena vieta eksperimentuoti  su šiuo nuostabiu produktu.Na,  jis  nelabai
tikėjo, kad tai padarys ką nors...Po kelių aplikacijų jis keičiasi, dabar jis turi pigmento ten, kur jo
nebuvo.Plaukų augimas ten, kur niekas neaugo per 30 metų. Rebeka

„Nuo gaisro namuose patyriau antrojo laipsnio veido ir rankų nudegimus.Visą mėnesį sumaišiau
RSO su kakavos sviestu ir vos gali pasakyti, kad kada nors buvau sudegintas.Nuostabu, kaip
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greitai  jis  veikia,  ir  tai  yra  geriausias  skausmą  malšinantis  vaistas,  kokį  tik  esu  turėjęs.
amerikietiškas

„Mano galvos odoje atsirado apgamas, kurį neseniai pradėjo niežėti.Aš tepiau vieną kartą per
dieną kelias dienas ir apgamas pradėjo mažėti!Kalbėk apie nuostabų“. Amanda

„Mano kanapių balzamas taip pat buvo suspenduotas kokosų aliejuje, ir tai labai padėjo, kai
sirgau alopecija. Matty

„Mano draugė sirgo 2+ metus trukusia MRSA infekcija ir  išbandė kelis antibiotikus, įskaitant
vieną stipriausių,  bet  nesėkmingai.Panaudojome šiek tiek alyvos,  kondensuotos iš  garintuvo
žarnos ant tvarsčio ant atviro kilimo, ir  jis  išnyko, o skausmas iš karto liovėsi.Jos gyvenimo
kokybė daug geresnė.

2 metus turėjau įtartiną guzelį ant nugaros, kuris pakeitė spalvą ir labai skaudėjo, ir aš labai
įtariau, kas tai yra.Naudojau RSO ant juostos pagalbos ir ji dingo.Pabandėme tai, nes matėme
Ricko vaizdo įrašą Run from the Cure.Tikiu, kad šios žinutės skleidimas yra nepaprastai svarbus
ir  esu pasirengęs aktyviai  veikti  per  aktyvumą ir  mūsų socialinę žiniasklaidą bei  transliacijų
pasiekiamumą, kad padėtume jums, vaikinai, perduoti žinią. Robertas

„Sergu fibromialgija ir vaistai nepašalina mano skausmo.Bet aliejus tai daro. Donna

"Aš esu tikintis...sutvarko podagra...tai turi subalansuoti yin ir yang, nes anksčiau maniau, kad
esu laiminga, bet pastaruoju metu matau, kad laimės jausmas sklinda iš gilios vidaus...Ačiū
Rickui Simpsonui. Irvingas

„Sveiki, Corrie, aš jau maždaug 3 savaites duodu ***** vaistus nuo jo pėdos podagros, jis iš
neįgaliojo  vežimėlio  pradėjo  lakstyti  laiptais  aukštyn ir  žemyn ir  išėjo  į  2  valandų  žygį.  per
savaitgalį.Tai ne tik vėžiui...tai tik gydo.Turėjau nufotografuoti...Didžiulis skirtumas.Įprasti vaistai
jo nelietė.Neįgaliojo vežimėlyje 3 savaites iki vaistų.

„Naudojau  jį  nudegimams  gydyti  ir  negaliu  pasakyti,  kur  nudegiau.Jokių  baimių  ir
žymių.Nuostabu.Savaitę turėjau nudegimą ir jis neužgijo.Aš panaudojau aliejų ir  per keturias
dienas turiu naują odą.Po savaitės negaliu pasakyti, kur apdegiau.Nuostabūs dalykai." Klifordas

„Taip, taip, aš išgydžiau nudegimus RSO ir neturiu randų! Erin

„Skausmas  tiesiogine  prasme  išnyksta  akimirksniu  ir  per  dieną  uždegimas  praeina.Aš  jau
gydžiau vieną nudegimą prieš porą mėnesių ir  turiu  kitą,  kurį  gydau dabar.Tai  savaitėmis ir
savaitėmis pagreitina gijimo laiką, kol nudegimas bus sunkus, JOKIŲ randų ir nejautrumo toje
vietoje,  kur  buvau  nudegęs.Aš  naudoju  aliejų  viskam  ir  turiu  omenyje  viską.
**neseniai pagaminau partiją, kurios kokybė nebuvo tokia, kokią valgyčiau, todėl ji yra griežtai
naudojamalokaliai  ir  padarė  veido  procedūrą.OMGosh,  nuostabūs  rezultatai.RSO  naudoju
kiekvienai įsivaizduojamai ligai**“ Michelle

„Pagaminau, skyriau savo 18 metų sūnui.Dabar nėra vėžio požymių.Esu jums skolingas Rick
Simpson. Amanda

„Naudojau  jį  atviroms  žaizdoms  gydyti.Neseniai  naudojau  savo  diabetinę  opą,  kurią
išplėšiau.Išgijo geriau nei galėjau tikėtis.Taip pat per naktį užgijo kačių įbrėžimai.Kiti įbrėžimai
per naktį.Užtepkite aliejaus ant pusės įbrėžimo vietos, uždengtos juostele, kitą dieną apdorotą
pusę  uždenkite  apdorota  atvira,  rodydami  infekciją.Šis  vaistas  turi  būti  kiekviename 1-ame
pagalbos vaistinėlėse. Džaredas

„Nuo 11 metų (dabar man beveik 30) mano odoje, dažniausiai aplink kaklą, krūtinę ir nugarą,
atsirado grybelio.Šios raudonos apvalios dėmės ant mano odos atsiranda kiekvienais metais,
todėl  ėmiau  viską,  ko  reikia,  kad  išgydyčiau  savo  odos  būklę.Dermatologų  paskirti  vaistai
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užtrunka 5–6 dienas, kad pašalintų šias dėmes, o dar per 5 dienas jas visiškai pašalintų.

Kitą dieną pastebėjau, kad šios dėmės vėl pradėjo ryškėti, BET šį kartą nusprendžiau užtepti
šiek  tiek  kanapių  aliejaus...ir  tai  tikrai  buvo  magija!!!Užtepiau  tik  2  kartus  ir  VISOS dėmės
išnyko.Negalėjau patikėti savo akimis!Man nebeliko tablečių, kremų ir specialių šampūnų!Dabar
gaminau kokosų aliejų, užpiltą kanapių aliejumi,  ir  toliau jį  tepsiu dar maždaug savaitę,  kad
įsitikintumėte, jog dėmės nepasikartos.Labai ačiū RS ir JB už visą pagalbą ir informaciją, būsiu
amžinai dėkingas. Joana

„Ar aliejus veiktų ant papilomų ar odos žymių prie akies? Šonas

– Taip, Šonai, bet būkite atsargūs, kad aliejus nepatektų į akis, nes jis stipriai sudegs maždaug
valandą ar dvi.Tai nepažeis akies, bet yra nemalonu.JB

„2002 m. patekau į siaubingą avariją.Turėjau visas žaizdas ir praradau dalį kaulo rankoje.Po
odos ir kaulų transplantacijos aš beveik pasveikau ir užsikrėtiau ranka.Paaiškėjo, kad tai kaulų
infekcija ir reikėjo pradėti viską iš naujo.Dėl to kiekvieną kartą, kai gaunu įpjovimų / nudegimų
(esu suvirintojas), jie visada užsikrės.Praėjusiais metais nuo garų linijos darbe gavau siaubingą
pilvo nudegimą.Išlaikant švarą ir naudojant aliejų, jis išgydomas vos per SAVAITĘ!Mano nedideli
suvirinimo siūlių nudegimai gali trukti 4–6 savaites.Jau ne su mano aliejumi.Varžtas Neosporin,
aš naudoju ALIEJĄ! Krisas

„Aliejų pakaitinau ir sumaišiau su savo indeliu veido kremo.Naudoju 2 kartus per dieną ir jau
apie 2 mėnesius.Gilių, gilių spuogų, kurių aš gaudavau (žinote, jie užtrunka savaitę, kol iškyla į
paviršių  ir  yra DIDŽIULINIAI!)  nebėra.Tų spuogų randai  irgi  blunka.Aš net  matau,  kaip  oda
pradeda stangrėti!Šis aliejus yra nuostabus, o veido kremas yra tik vienas iš daugelio naudojimo
būdų!“ Jennifer

„Aš baigiau darbą savo viršininkui miške, kur krūvoje buvo krūva nuodingo ąžuolo, kurį reikia
perkelti  ir  sudeginti,  ir  aš  neįsivaizdavau,  kad  jis  ten  yra.Taigi,  žinoma,  pagavau  nuodingą
ąžuolą.Mano viršininkas pamatė, kad tai buvo ant celiulito slenksčio, tada išsiuntė mane atgal
pradėti gydytis Ricko Simpsono aliejumi.Per kelias dienas mano ranka pradėjo stingti, ji taip pat
pradėjo keistis.NEGALITE MAN PASAKYTI, KAD ŠIS AUGALAS NEGALIMA GYDYTI NIEKO!
Hari

„Nuodų gebenė ant mano rankos... Išbėrimas ir nudegimai išnyko per 5 minutes... Jokių iškilimų,
jokio bėrimo, jokio skausmo... Sunaudoju vieną RSO ryžių grūdelį su trupučiu kokosų aliejaus...
dingo per 5 minutes!!!Aš myliu savo aliejų!!!“ Estelle

„Šį aliejų naudojau prieš 3 metus, kad nužudyčiau 4 stadijos prostatos vėžį.Iš pradžių naudojau
hormonų terapiją, o tada sužinojau apie RSO.Tai veikia.Asmeniškai pažįstu dešimtis žmonių,
kurie  kasdien  jį  vartoja  nuo  daugelio  negalavimų.Tai  didžiulė  pagalba  vėžiu  sergantiems
pacientams, bet manau, kad mano nuostabiausiaapreiškimas išgydė kažkieno sunkią psoriazę,
nes jie turėjo daugiau nei 90 % kūno.Suvartojęs nuo 1/4 iki 1/2 gramo aliejaus per dieną 6
savaites,  šis  žmogus  tiesiogine  prasme  išsigydė  nuo  būklės,  kurią  kentėjo  nuo
vaikystės.Galėčiau valandų valandas tęsti tai,  ką mačiau darant šį  aliejų.Pamatysite, išliksite
atviri ir darysite, kaip Rickas lieps, nepasigailėsite. Danas

„Artritinė psoriazė per mažiau nei mėnesį...“ Giulliana

„Psoriazė dingo po to, kai pradėjau valgyti aliejų...  Vien tik vietinis aliejaus naudojimas man
nepadėjo – visiškai neišnyko,  kol  nepradėjau vartoti  per burną.Jis dar negrįžo.Dabar vartoju
palaikomąją dozę, todėl TIKIuosi, kad to pakaks psoriazei išvengti.Beveik 4 mėnesius neturėjau
jokių  jo  požymių.Gydytojai  man pasakė,  kad  tai  niekada  visiškai  nepraeis  ir  kad  vienintelis
kartas, kai jis „išsisklaidys“,  buvo tada, kai aš tikrai sergu, o mano imuninė sistema turi kitų
dalykų, su kuriais reikia kovoti.Na...Nesijaučiu bloga, o šūdas dingo!“ Lindsė
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„Taip pat per kelias dienas išgydė sausgyslių uždegimą.Net 7 mėnesių trauma.Tiesiog kartą per
dieną patrinkite šiek tiek puodo sviesto arba RSO skausmingą vietą.Nuostabus šūdas.Naudojau
RSO nuo 3 laipsnio nudegimo praėjusį  sekmadienį–antradienį,  po 40 valandų gydymo jokių
nudegimų požymių.Žinoma, norėčiau, kad būčiau jį panaudojęs, kai tai nutiko antrą kartą.Būtų
sutaupęs valandų nuo didelio skausmo ir ledo laikymo ant jo. Bobbi

„Prieš  maždaug  pustrečių  metų  vienas  draugas  mane  prisėdo  žiūrėti  „Bėg  iš  gydymo“,
galvodamas, kad tai gali padėti mano psoriazei.Mes kartu gaminome aliejų – pirmą kartą abiem
– per  tris  savaites mano plokštelinė psoriazė išnyko.Nuo tada gaminu aliejų ir  jį  valgau.Jei
nuryju kiekvieną dieną ir naktį tepu aliejumi vietiškai atsitiktinai atsirandančias dėmes, psoriazė
yra labai kontroliuojama ir beveik nepastebima.Dėl šios patirties įstojau dviem kojomis ir dabar
turiu  pirmąjį  visiškai  licencijuotą  medicinos  marihuanos  verslą  Kolorado  valstijoje.Praėjus
metams nuo mano verslo, mano tėčiui  buvo diagnozuota IV stadijos melanoma – ji  išplito į
plaučius ir  kepenis.Jo onkologas davė jam nuo 3 iki  12 mėnesių ir  liepė pasiruošti  hospiso
priežiūrai.Aš  iš  karto  pradėjau  jį  taikyti  RSO  režimu,  o  po  penkių  mėnesių  jo  vėžys
išnyko.Dingo.Lengviausias dalykas pasaulyje!Ačiū Rickui, kad vėl pristatėte šį nuostabų vaistą
pasauliui! Erica

„Ko tai negali padėti?Mano studijų galimybės yra neribotos.Dešinėje skruosto pusėje ant veido
turiu  cistą.Penkias dienas po aliejaus vartojimo (prarijus)  cista greitai  sumažėjo.Aliejus buvo
pagamintas iš apšalusių lapų ir mažo pumpuro, kuris buvo mirkyti vis skaidriame.Mišinys sėdėjo
2 savaites.Pirmąją  aliejaus  naktį  mano cista  jautė  dilgčiojimą.Po penkių  dienų dingo.Aliejus
veikia.Įrodymų yra per daug, o už viso to slypintis mokslas yra nuostabus.Yra cheminių junginių,
kurie reaguoja į visus mūsų nervų sistemos receptorius, yra gamtos kūrinys.Nuostabi dalis yra
ta, kad visa tai randama viename augale.KANAPĖS.Atėjo laikas pamatyti, kiek toli žmonės gali
nueiti.Atėjo laikas tobulėti“. Džeremis

„Pirmą  kartą  gaminau  aliejų  (užpiltą  kokosų  aliejumi)  vietiniam  vyresnio  amžiaus  kaimyno
nugaros  gydymui.Ji  turėjo  opų,  kurios  labai  niežėjo.Patalinės  blakės  yra  atmestos,  taip  pat
niežai, pabėgimai, skeeters ir panašiai, nes ji nebuvo paveikta niekur kitur, išskyrus nugarą, o
ant lovos nėra jokių gyvūnų veiklos požymių.Žinai ką padarė jos sūnus???Jis apipurškė čiužinį
chemikalais,  kad  atsikratytų  vabzdžių,  kurių  nebuvo.Daviau  jai  naują  čiužinį  su  aiškiais
nurodymais,  kad jo NEGALIMA purkšti.Ji  turėjo gultis  į  ligoninę dėl kraujuojančių opų ir  ten
būdama išsakė nugaros problemą ir žinote ką jai liepė gydytojai???Išplaukite plaukus ir kūną
nuo utėlių,  ji  neturi  utėlių.Taigi,  kaip manai,  ko aš klausysiuosi,  kad jai  padėčiau?Gydytojai?
NE.Pagaminau aliejų, gydžiau juo nugarą ir vyksta gerėjimas bei gijimas. Michele

„Prieš beveik 20 metų susirgau herpeso virusu.Esu vienas iš tų, kuriems protrūkiai suserga 5-6
kartus per metus iki šios dienos.Kaip galite įsivaizduoti, man tai nebuvo lengva.Man įdomu, ar
tuar turite kokių nors pasiūlymų ar žinote kitų, kuriems pasisekė gydytis kanapėmis?Ačiū už
sugaištą laiką."

--  Tiesiog  užtepkite  aliejaus  (arba  tinktūros  ar  tepalo  su  aliejumi)  ant  herpeso  protrūkio
vietų.Pakartokite  pagal  poreikį.Taip  pat  verta  suvalgyti  bent  60  g  gydymo,  kartais  herpeso
virusas  visiškai  išnyksta.Protrūkiai  nebus  tokie  dažni  ir  jūs  nejausite  skausmo  ir  pan.,  jei
naudosite aliejų gydymui.Aliejus veikia nuo visų tipų herpeso ir nerasite nieko, kas geriau veiktų
nuo herpeso nei aliejus.Linkėjimai, JB

„Mano buvusi žmona neturi virusų, kai ją suleidau!!!Jos gydytojas buvo ir yra suglumęs.Ji buvo
DARĖ absolventė, o dabar pasilieka keletą augalų sau...“ Tomas

„Rytas škotas, praėjusį vakarą kalbėjausi su mano seserimi ir ji sako, kad viskas pasveiko!!!
Vaistas išgydė jos pūslelinę. :) Sako, kad jaučiasi nuostabiai.Tiesiog norėjau būti 100% tikras
prieš tau rašydamas.Labai ačiū už jūsų pagalbą."
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„Mergai su juostine pūsleline dar kažkas nutiko ir ji niekada nepasakė šeimai, kas negerai.Štai ji
man atsiuntė: „Sveiki, tik vakar sužinojau, kad mano sesei prieš metus išaugo skydliaukė, bet
mūsų šeimai  apie  tai  nepranešė.Matyt  gydytoja  jai  pasakė,  kad stebės,  o jei  padidės,  tada
operuos.Jis  nebuvo  pakankamai  didelis,  kad  būtų  galima  padaryti  jo  biopsiją.Šiaip  ar  taip,
praėjusią savaitę ji apsilankė pas gydytoją ir sužinojo, kad auglys nustojo augti.Ji mano, kad
vaistas sustabdė augimą.Argi ne nuostabi žinia?Ji ir toliau to laikosi, tikėdamasi, kad kitas jos
susitikimas įrodys, kad aliejus naikina navikus.Informuosite daugiau, kai tai įvyks." škotas

„Kažkada praėjusį pavasarį pastebėjau raudoną žymę kairėje smakro pusėje.Aš tai atmečiau
kaip tik žaizdą, kuri greitai praeis.Na, to nebuvo, o tada, kol aš to nesužinojau, pasirodė antras;
nepritvirtintas, bet šiek tiek tiesia linija nuo pirmojo ženklo.Užtepiau polisporino ir kitų kremų,
kuriuos  radau  vaistinėlėje,  bet  niekas  nepakeitė  nei  spalvos,  nei  išvaizdos.Tuo  metu,  kai
susisiekiau ir patekau į savo gydytojo kabinetą, buvo daugiau, bet kai kuriose srityse tai pradėjo
atrodyti  kitaip.Jis atrodė labiau dėmėtas.Kai mano daktaras mane apžiūrėjo, jo veide atrodė
sutrikęs žvilgsnis.Per kitus du mėnesius jis išrašė įvairių antibiotikų kremų ir tablečių.

Visą laiką jis kartojo: nemanau, kad tai vėžys.Nemanau, kad tai vėžys.Tačiau atrodė keista, kad
jis liepė man nesijaudinti dėl tolesnių susitikimų, tiesiog kiekvieną savaitę atvykite į jo biurą, kaip
liepė, ir jis tuoj pat mane pamatys, o ne apžiūros kambaryje, o savo asmeniniame kabinete.
laikas.Pasakyti,  kad buvau šiek tiek išsigandusi,  buvo per menka,  nes tai  niekur neveda.Ne
kartą klausiau jo apie apsilankymą pas dermatologą, o jis atsakė: „Padarysime biopsiją ir tada
nuvesime  jus  pas  dermatologą,  jei  neprieštaraujate  važiuoti  į  Halifaksą“...  „Aš  eisiu  širdies
plakimu“, – pasakiau jam, kad išsiaiškintų, kokios yra šios žymės ant mano veido.Laikas bėgo ir
aš  negirdėjau  iš  Halifakso  apie  jokį  susitikimą  su  dermatologu.Dar  kartą  paklausiau  savo
daktaro... Tada jis paminėjo, kad Halifakso mieste mirė dermatologas, o ten buvęs asmuo buvo
labai  užsiėmęs,  vadinasi,  praeis  keli  mėnesiai,  kol  galėsiu  patekti  pas  jį.Atrodė,  kad  laikas
tempia savo kulnus... nieko nevyksta...

Po  to,  kai  išbandžiau  vaistus,  kuriuos  man  davė  daktaras,  nusprendžiau  imti  viską  į  savo
rankas.Pateikiau keletą užklausų ir man pavyko gauti RSO(Rick Simpson Oil) arba paprasčiau
tariant,  gerai  pagamintą  kanapių  aliejų.Vykdžiau  aliejaus  naudojimo  instrukcijas.Kai  kuriuos
uždėjau ant juostelės ir nakčiai padengiau žymes ant veido.Aš taip pat kiekvieną vakarą šiek
tiek išgėriau.

Iš visko, ką perskaičiau, tai negali jums pakenkti, bet gali numušti iš kojų, jei iš pradžių išgersite
per daug.Na, porą kartų paėmiau šiek tiek per daug ir porą dienų negalėjau dirbti.Vis dėlto tai,
ką aš dariau, nakčiai tepiau aliejumi taip pat, kaip ir ašgalėjo nešvaistydamas.Mačiau, kad tai
keičia.Esu tikras, kad tai būtų veikusi greičiau, jei būčiau skyręs laiko koreguoti vartojamą kiekį
viduje, kad nebūtų jokių nepageidaujamų reakcijų į mano motorinę funkciją.daug juoko

Apskritai ši medžiaga veikia ir per vieną iš paskutinių mano apsilankymų pas daktarą jis pasakė:
„Tai neatrodo taip agresyviai, kaip buvo“. Dėl to aš jaučiausi daug geriau, taip pat ir biopsijos
ataskaita, kai grįžo, sakydamas, kad audinio mėginys nėra piktybinis!Galiu nuoširdžiai pasakyti,
kad atrodo, kad aliejus nuvalė viską, kas buvo ant mano smakro.

Dažniausiai nėra augančių raudonų žymių, tik „šešėliai“ to, kas buvo anksčiau.Po savaitės eisiu
pas dermatologą.Tikimės, kad jis galės paaiškinti, kas tai yra ar buvo, ką aš turėjau.Norėčiau
tikrai  žinoti  dėl  ramybės.Būtinai  papasakosiu,  kai  turėsiu  daugiau  informacijos.Kol  kas…
Norėčiau atsiųsti didelį ačiū tiems, kurie padėjo man pasveikti! Bill

K.Man buvo įdomu, ar RSO padės mano motinai nudeginti nuo radiacijos?Ji nusprendė tęsti
„įprastą“ gydymą, o dabar jos krūtinė, kitaip tariant, pakliuvo.Skauda vien į tai žiūrėti.Prisimenu,
kad arba tu, arba Rickas kažkada susideginote, manau, ruošdami RSO, ir rodėte nuotraukas,
kaip aliejus veikia ir nudegimus.Taigi, ar tai jai būtų naudinga?

- 27 -



A.Įtrinkite krūtinę ir  nugarą aliejumi arba kanapių tepalu.Žinoma, ji  turėtų valgyti  aliejų ir  likti
atokiai nuo gydytojų bei bet kokios kitos nereikalingos žalos.JB

„Mano  mamai  (72  m.)  jau  maždaug  2  metus  skauda  įtrūkusi  oda  ant  daugumos  pirštų
galiukų...labai skausminga.Gydytojas sako: „Taip, tai ateina su amžiumi“. Dufuss!!!Labai nedidelį
kiekį  aliejaus  sumaišome  su  akvaforu...Vienas  gydymas,  per  naktį...  dingo!Jos  skausmingi
įtrūkimai užgijo ir išlieka geri jau daugiau nei savaitę!NUOSTABI!” Dolly

„Naudojau aliejų ant šviežios atviros chirurginės žaizdos.2012 m. rugsėjį man nuo veido buvo
pašalinti  2  bazinių  ląstelių  karcinomos  augliai.Vienas  iš  jų  buvo  didelis  ir  buvo  jį  išplitęs
maitinimo auglys.Taip pat mano skruosto vidinis auglys buvo nugramdytas biopsijai.Kai grįžau
namo ir atidengiau žaizdą, mano veide buvo krateris.

Pirmąsias  4  dienas  maišiau  taukmedžio  sviestą  su  aliejumi  ir  tepiau.Tada  perėjau  prie
tiesioginės alyvos ir nesustojau.Kai nuėjau į post op paskyrimą, gydytojas, kuris manė, kad man
bus  atlikta  plastinė  operacija,  nustebino  mano  gijimu.Nusprendžiau  pasakyti  jai  tiesą,  kad
nepanaudojau recepto, kad išgydžiau jį kanapių aliejumi.Ji buvo girdėjusi apie Rick Simpson &
Phoenix Tears, ji manęs nesmerkė ir liepė tęsti gerą darbą.Po mėnesio man bus atlikta antra
operacija,  veiksmų  planas,  kaip  išgydyti  šią  žaizdą...Kanapių  aliejus.Ar  aš  pasakysiu  šiam
chirurgui?Mano „Post op“ paskyrimo metu!Meilėje ir šviesoje“. Patti-Jo

– Patti, nereikės jokios operacijos, jei ir toliau naudosi aliejų.Arba, jei reikia, atidėkite dar 60 g,
tačiau,  jei  įmanoma,  venkite  operacijos  ir  gydytojų.Daugeliu  atvejų  tai  yra  liūdna  sėkmingo
gydymo sąlyga.JB

„RSO mano, kad psoriazė beveik neegzistuoja.Jau trejus metus geriu palaikomąją dozę ir mano
oda yra švari, mano protas yra švarus ir niekada nebuvau sveikas. Erica

„Mačiau, kad kažkas iš mano artimųjų naudojo Ricko aliejų nuo blogo nudegimo, dėl kurio būtų
buvęs bjaurus randas, o per savaitę nuo aliejaus užtepimo jo nebeliko, o rando ar apdegimo
nebuvo. Janice

„Dabar  mano  dukra  yra  ant  aliejaus.Ji  serga  psoriaze  ant  abiejų  alkūnių,  dilbių  ir  vieno
kelio.Padarė nuotraukas pradžioje.Iki šiol sausų pleiskanojančių vietų nebėra.Oda raudona, bet
lygivietoj iškilusios ir uždegusios.Mažesni plotai išorėje visiškai išvalyti.Esame įsitikinę, kad tai
pavyks.Fotografuojame kas antrą dieną arba kai pastebimas pagerėjimas.Visa tai per mažiau
nei  savaitę  naudojant  aliejų  vietiškai.Labai  ačiū,  kad  atkreipėte  dėmesį  į  šį  vaistą,  kuris
galiausiai  išgydys  Riką  ir  JB.Aš  dalinuosi  įrašais  kiekvieną  dieną  ir  sakau  visiems,  kurie
klausys.Tai pradeda skęsti“. Ronis

K.Ar šie mišiniai veikia nuo spuogų?

A.Jennifer, aliejus tinka „visoms odos ligoms“. Tai reiškia, kad apima spuogus.Linkėjimai, JB

„(Sužinojau apie aliejų) Prieš 3 mėnesius internete ieškojau vaistų nuo spuogų ir rožinės.Tai
iškart išaiškino!Į kokosų aliejų įpilu izo aliejaus, kad naudočiau jį ant veido ir kaklo kartą per
dieną.Mano  vyras  sako,  kad  atrodau  15  metų  jaunesnė!Labai  ačiū,  kad  pasidalinote  šia
informacija.Telaimina jus visus Dievas.Tęsk gerą darbą." Toni

„Prisiekiu,  todėl  atrodau  daug  jaunesnė  už  savo  brolius  ir  seseris.Aš  esu  vyriausias  iš
4.Daugelis sako, kad atrodau bent 20 metų jaunesnė už savo jaunesnę seserį. Marija

„Tai  tinka  ir  įaugusiems  veido  plaukams.Naudojau  jį  savo  23  metų  sūnui  sėkmingai  2
kartus.VIENA MEILĖ." Patti-Jo

„JB, ar turite kokių nors mokslinių įrodymų, ar tiesiog žmonės teigia, kad jie kada nors buvo
alergiški  marihuanai?ar tai  įmanoma?Labai manau, kad žmogų niežti  trichomai,  nes kerpant
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rankas niežti tarsi liečiant izoliaciją.Tačiau du žmonės man pasakė, kad jie tiki, kad yra alergiški
marihuanai ir išberia dilgėlinę, kai yra šalia arba išpučiama šalia jų dūmų.Bet aš norėčiau, kad
abu būtų mano tyrimo dalis, todėl man buvo įdomu, ar kas nors matė, kad asmuo yra alergiškas
marihuanai, ar yra tai patyręs pats?

– Žiūrėkite, kanapės yra augalas, todėl, žinoma, kai kurie žmonės gali būti alergiški kai kuriems
jo  komponentams.Tačiau  alergijos  aliejui  dar  nematėme  ir  manome,  kad  jei  taip  atsitiks,
žmonėms  tereikės  išbandyti  kitą  atmainą  su  kitais  terpenais.Aliejus  naudojamas  visų  rūšių
alergijoms gydyti.Tačiau mūsų yra septyni milijardai ir kiekvienas iš mūsų yra unikalus, todėl
sakyčiau, kad taip, kai kurie žmonės tikriausiai patirs alergiją kai kurioms aliejaus rūšims.JB

„Čarlis vaikšto.Jokių vaistų nuo skausmo.Jis stovi aukštai.Jo žingsniai tiesūs ir platūs.Jis gali
bėgti, šokinėti ir žaisti.Jo kaklas sugijęs beveik 90 proc.Taip neatrodė jau dvejus metus.Vakar jis
suvalgė bananą, picą, pusę sumuštinio, keptų ryžių, jogurto ir dar daugiau.Jis NIEKADA nėra
valgęs tiek daug.(…)

Čarlio dešinysis kelias buvo pats blogiausias.Tai apie 50 procentų geriau.Kairysis beveik visiškai
užgijo, išskyrus tai, kad kitą naktį jis niežėjo ir vėl išpūtė pūsles.Bet nieko didelio...Didžiausias
pokytis – žaizda ant kaklo ir po pažastimis.Kaklas beveik visiškai sugijęs, kaip ir pažastys.

Prieš maudynes sunaudoju nedidelį lašelį aliejaus į jo g vamzdelį.Tai taip pat padėjo nuo kelio
skausmo.Jei  jam  skauda  kelius,  jis  nukrenta.Nededu  nei  tylenolio,  nei  ibuprofeno.Tai  daro
triuką.Aš taip pat gaminu savo tepalą.Turiu vandens aparatą, kuris filtruoja vandenį ir atskiria
šarminį  vandenį  nuo  rūgštinio.Kadangi  rūgštus  deguonies  prisotintas  vanduo  yra  labai
naudingas  odai  ir  taip  pat  yra  antibakterinis,  aš  imu  rūgštinį  vandenį  ir  sumaišau  jį  su
metoceliulioze, kad sukurčiau tepalą.

Sudedu koncentrato, kad susidarytų tepalas, kuris yra kaip vazelino konsistencija.Šiuo sviestu
ištepu  jo  tvarsčius  ir  tepu  jo  žaizdas.Vien  TAI  daro  neįtikėtiną  skausmą,  niežėjimą  ir
gijimą.Greitai  atsiųsiu  nuotraukas.Aš  vartoju  juos  kiekvieną  pakeitimą.Manau,  kad  aliejaus
užteks  dar  mėnesiui,  bet  kadangi  tai  darau  pirmą  kartą,  taip  ir  daraunesu  tikras.Esu
sujaudintas.Jo apetitas niekada nebuvo toks geras.Vakar jis suvalgė daugiau nei visus metus.
Trisha

„Ei, Rick ir draugai, aš turiu draugą, kuriam ši skauda (apytiksliai).2 colių x 4 colių skersmens)
ant kairiojo pečių ašmenų, nes jau 4 metus, užsikrėtimas, be šašo, tik gryna neapdorota anga,
po paviršiumi buvo galima jausti kietą beisbolo dydžio gumulą, jautrų prisilietimui. .

Jis  tepė  aliejų  lokaliai  8  kartus  per  7  mėnesius,  taip  pat  maždaug  2  savaitgalius  vidiniam
naudojimui.
Neliko šašų ir  randų gumbų, atvira žaizda randai ir  mano draugas jaučiasi  palaimintas,  kad
turėjo galimybę panaudoti aliejų. Rebeka

„Mano  kakle  yra  gabalėlių  dviejose  vietose,  viena  ant  krūtinės,  o  viena  ant  pilvo...  per
pastarąsias  tris  savaites  manoji  susitraukė...  ant  kaklo  ir  pilvo  beveik  nebeliko...  už  ausies
perpus mažesnis...GO KANAPŲ ALIEJUS!!!!!! Sharon

„Norėdamas papasakoti savo mažą istoriją...mano draugas jau daug metų serga giliųjų venų
tromboze.Ant kojos jau 2 metus yra ketvirčio dydžio žaizda...Pamačiusi Ricko Simpsono istoriją,
pasiūliau aliejų, jis pasakė, kad išbandys bet ką...Taigi, būdamas rūkalius, aš įsigijau šiek tiek
aliejaus.Liepė gerti du kartus per dieną.2 ryžių grūdelių dydžio...Praėjo 2 savaitės...jis šypsojosi,
seniai to nematė...Žaizda susitraukė?????...Nauja oda prasideda???Taip negali būti???...O ar
gali???...Jis tęsė dar dvi savaites... tada pasirodė su didesne šypsena...žaizda dingo???...Visa
nauja oda ir be skausmo...WOWWW...Dabar mes tikintys, o matyti  – tikėti...išlik gyvas viltis!
Jasonas
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– Taip, gali būti, Jasonai Hildebrandtai, jūs tai matėte ir dabar žinote, kaip elgsitės praktiškai su
viskuo,  kas  nutiks  jums  ar  bet  kuriam  jūsų  draugui.Tiesiog  patepkite  šiek  tiek  aliejaus  ir
valgykite, tai tikrai taip paprasta.Ačiū ir linkėjimai, JB

„Vakar darbe įsipjoviau pirštą ant blenderio.3 valandą nakties pabudau nuo piršto mušimo, kad
išbandžiau ledą, peroksidą, neosporiną.Nieko nepavyko.Vis dar pulsavo.Tada prisiminiau, kad
girdimas aliejus padės ląstelėms atsinaujinti  ir sustabdys skausmą bei užgijo randus ir  odos
problemas,  tad  kodėl  gi  nepabandžius.Taigi  paėmiau  lašelį  ir  paskleidau  per  visą  piršto
galiuką.Per 1 minutę skausmas išnyko 80%.Per 30 min.Aš galėjau brūkštelėti pirštu tik šiek tiek
skausmingai, bet be tikro skausmo.Esu parduotas.Po 12 valandų aš pakartotinai užsiregistravau
ir nuo to laiko nebejaučiu skausmo. Rebeka

"Strijos?" Gintaras

-- Taip.JB

„Ei,  Rick,  norėčiau,  kad  mano  vardas  būtų  konfidencialus,  jei  atsitiktų  tai  paskelbti  (tai  aš
neprieštarauju).Mano mergina buvo labai sunkiai auklėjama ir, kai susirgo depresija, griebėsi
riešų kirpimo, ši problema jau daugelį metų atsiliko, tačiau ant jos riešo vis dar liko gana bjaurių
randų.Ten labai gerai matosi ir burbuliuoja gana daug, tai pirmas dalykas, kurį daugelis žmonių
pastebi pirmą kartą sutikę ją, ji nenorėtų nieko daugiau, kaip tik jų atsikratyti.

Taigi mano klausimas, ar aliejus padės atsikratyti randų?Ar bent jau padėti juos padaryti mažiau
matomus?Man patinka tai,  ką darai,  ir  norėčiau,  kad žinočiau apie  aliejų,  kai  mano senelis
susirgo vėžiu, tu esi visų gyvybių, kurias padėjai išsaugoti, herojus!

-  Pradėkite  tepti  aliejumi  lokaliai  ant  randų,  jie  greičiausiai  išnyks  per  kelias  savaites  ar
mėnesius.Aš taip pat ją tepčiau, nes tai padės susidoroti su PTSD iš visų prisiminimų apie tai,
ką  ji  išgyveno.Tai  taip  pat  pagerins  jos  miego  kokybę.Fotografuokite  ir  filmuokite,  jei
neprieštaraujate,  randas  tikrai  išnyks  –  arba  visiškai,  arba  bus  beveik  matomas.Linkėjimai,
Jindrich

„Turiu  tą pačią  problemą su kojų opomis.Pirmiausia dėl  to,  kad buvau prieš  diabetą.Bet  aš
sužinojau, kad esu labai jautrus vabzdžių ir uodų įkandimams.Užtepu juos aliejumi ir nakčiai
uždėjau juostelę, ir įkandimai užgyja. Michelle

– Tai, ką aliejus gali padaryti nuo uodų ar erkių įkandimų, yra tiesiog nuostabu.Išbandykite ir
pamatysite,  kodėl  sakome,  kad  niekas  neturėtų  išeiti  iš  savo  namų,  nebent  ant  jų  būtų
aliejaus.Aliejus turi tiek daug naudos, kad neatsakinga bandyti be jo gyventi.JB

„Valgyk aliejų...Aliejukus vartoju du menesius, psoriaze beveik 80% praskaidrėjo, o vaistų vartoti
visai nereikia...Ir atėmė mano artritą...“ Giuliana

„Naudojau kanapių alyvuogių aliejaus mišinį ir po savaitės mano psoriazė pradėjo išnykti.Deja,
aš  tiesiog  turėjau  šiek  tiek  ir  man  neužteko,  kad  galėčiau  vartoti  daugiau  tiek  viduje,  tiek
išorėje.STEBĖKITE, aš turėjau net  ne tikrą RSO, o kanapių aliejų,  pagamintą ant  alyvuogių
aliejaus. Teemu

-- Tikėkimės, kad greitai gausi daugiau aliejaus, Teemu.Geriausia jį naudoti lokaliai simptomams
kontroliuoti,  taip  pat  valgyti  aliejų,  taip  pat  norite  pašalinti  pagrindinę  problemos
priežastį.Linkėjimai, JB

„Tai gerai veikia ir esant uodų įkandimams ir dantų skausmams.Mano dukrą, nejuokauju, uodai
įkando  mažiausiai  50  kartų  per  15  minučių  SU  IŠJUNGTA!  Deep  Woods  purškalas  nuo
vabzdžių.Išbandžiau  bananų  žievelę,  dezodorantą,  alaviją,  dermaplastą  ir  hidrokortizoną.Nė
vienas  iš  jų  nesumažino  patinimo  (ji  alergiška  uodų  įkandimams  ir  jie  labai  išsipučia)  ir
nepalengvino.Iš nevilties iškrapščiau dervą iš garintuvo, sumaišiau su trupučiu kokosų aliejaus,
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kad  lengviau  pasiskirstytų  ir  „sutepčiau“  ja  kojas.Maždaug  per  pusvalandį  visas  patinimas
sumažėjo ir kol ji vis dar turėjo raudonų dėmių tose vietose, kur buvo įkandimai, jie jai netrukdė
ir aš vengiau duoti jai Benedryl.

Mano burnoje susidarė abscesas, aplink pažeistą dantį supyliau dervą iš vape ir vėl maždaug
per  pusvalandį  patinimas  sumažėjo  ir  man  pavyko  jį  išgydyti,  nuo  to  laiko  jokių
problemų.Supakavau jį dvi dienas, kad įsitikinčiau.Dabar galiu pasakyti, kad pakuojant dervą (jei
turite Vapir No2 kūgio viduje, kur keičiate ekraną, surenkamas beveik grynas maišas, taip pat
koncentruotas.)  aplink dantį  pasiekiau neįtikėtinai  aukštą,  tikriausiai  aukštesnį  nei kada nors
gyvenime buvau. .

Aš net parašiau savo vyrui žinutę iš svetainės, prašydama jo padėti patekti į miegamąjį.Tačiau
pokalbiai vartojami vaistai veikia geriau, todėl skubios pagalbos skyriuje, įtarę širdies smūgį, jie
purškia nitro po liežuviu.Tačiau dabar viskas gerai, aš nemiriau nuo perdozavimo, nepabudau
siaubingai pagiriu ir geriausia...Man nereikėjo vartoti daug Tylenol ar Advil ir dar labiau pakenkti
skrandžiui ir kepenims.

Žinau, kad derva nėra pats veiksmingiausias būdas ir net nebuvau tikras, ar ji veiks, bet su ja
turėjau  dirbti,  nes  gyvenu  nelegalioje  valstybėje.Vis  dėlto  maniau,  kad  tai  negali
pakenkti.Nekantrauju gyventi valstybėje, kurioje galiu laisvai užsiauginti aukščiausios kokybės
ekologišką pradinę medžiagą, pasigaminti aliejų ir gydyti save bei visą šeimą...įskaitant mano
beveik 2 metų dukrą, kuri per pastaruosius metus išgyveno pragarą, nes niekas negali suprasti,
kas su ja negerai.

Jie mano, kad dabar ji turi baltymų sutrikimą, bet tai tik dar vienas dalykas, dėl kurio jie svaidosi,
nes neturi supratimo, kas iš tikrųjų yra negerai.Suvartoję ją aliejaus, galite tiesiog išgelbėti jos
gyvybę.Nors norėčiau gauti tikslią diagnozę, kad žinočiau, ką gydau, bet esmė ta, kad aš tiesiog
noriu, kad mano kūdikis jaustųsi geriau, o jei tai reikštų, kad atsikratytų įprastos visuomenės, tai
aš taip ir padarysiu. Sara

„Atrodo, kad aliejus atgyja.Užtepus jis šviečia.Sudegino man ranką (nepasakysiu kaip lol), bet
išgydė ją  aliejumi.Gryno aliejaus  liko  tik  2 kartus,  tada buvo įpiltas  naudotas  aliejusKokosų
aliejus.Skausmo visai nejautė.Ir pabaigoje nėra randų.Jokios parafininės marlės, jokių infekcijų,
jokių skausmą malšinančių tablečių.Dar kartą dėkoju Rickui, kad pasidalinai tuo su pasauliu.
Carol

„Ačiū tau neužtenka už tai, ką padarei.Sėdžiu čia su aliejumi ant savo nuodingo ąžuolo.Be tavęs
NIEKADA nebūčiau  bandęs.Tai  truko  daugiau  nei  2  mėnesius  ir  praėjusiais  metais  palietė
beveik 100% mano kūno dėl to,  kad kažkas užsidegė, todėl dabar aš jį  gausiu visur,  o dar
blogiau, jie sako, nes mes nesukuriame imuniteto šiam.

Prieš  dieną  jis  pasirodė.Taigi,  praėjusią  naktį  aliejus  visiškai  nesustabdė  niežėjimo.Tačiau
matau,  kaip  kasdien  gydo  randus,  todėl  aš  tikiu.Šį  rytą,  praėjus  24  valandoms po  pirmojo
panaudojimo, matau, kad jis veikė ir gydo nuo įbrėžimų pažeistą odą.Taigi, ant aliejaus užtepęs
cinko oksido pasta, manau, ką tik radau 1# pagalbą nuodingam ąžuolui.Aš iš tikrųjų negaliu
laukti iki kito sezono, kad pamatyčiau, ar aliejus išgydys šią problemą visam gyvenimui.Aš tau
pranešiu.Argi nebūtų puiku?Dar kartą ačiū už viską, ką darote. Rebeka

– Aliejus taip pat gali tai išspręsti.Tai yra visų medicininių problemų gydymas arba kontrolė.Kuo
anksčiau jis bus pritaikytas, tuo greičiau sutvarkys tai, ką reikia taisyti.JB

„Nuodų gebenė ant mano rankos...bėrimas ir nudegimai išnyko per 5 minutes...jokių guzelių, be
bėrimų, jokio skausmo...Aš naudoju vieną RSO ryžių grūdą su trupučiu kokosų aliejaus...dingo
per 5 minutes!!!Mano aliejus!!!" Estelle

„Man ant veido atsirado nuodingas ąžuolas, po antros dienos jis  buvo nuo kaktos iki  kaklo,
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didelės  niežtinčios  dėmės,  žalias  ir  šiek  tiek  kraujavimas  nuo  įbrėžimų.Sumaišiau  šiek  tiek
aliejaus su trupučiu kokosų aliejaus, kad būtų lengviau tepti.Uždėjau jį ir akimirksniu palengvėjo
niežulys ir skausmas, per valandą nešvarumas ir uždegimas išnyko, kitą rytą jo nebuvo matyti,
nebent tikrai žiūrėtumėte.Tai tikrai pakėlė kelis antakius ir galiausiai kai kurie skeptikai suprato,
apie ką aš visada kalbu.Gydomoji kanapių galia! Cindy-Lee

„Noriu, kad žmonės žinotų, kad RSO išvalė didžiulę pūslę, kurią mano vyras gavo ant kulno,
gulėdamas lovoje taip ilgai ir sirgdamas.Užtepiau aliejaus ir per savaitę jo nebeliko.Aš visiškai
bijojau, kad tai peraugs į ką nors rimtesnio.Jis dengė visą jo kulną.Ačiū Rickui Simpsonui už
viską, ką darote. Susan

„Pagaminau tepalą iš bičių vaško, alyvuogių aliejaus, kokosų aliejaus ir neemo aliejaus, kuris
pašalino  mano apkartusį  pėdų  kvapą,  kurį  jaučiu  daugiau  nei  25  metus...Įpyliau  levandų  ir
citrusinių aliejų, kad sumažinčiau neemo kvapą.Ir tai veikia geriau nei bet kuris mano pirktas
odos kremas.Ir žmona niekada nebuvo tokia laiminga. Robertas

– Į mišinį įpilčiau šiek tiek aliejaus, Robertai.Niekada neskauda pridėti šiek tiek, be to, tai tikrai
veiktų dar geriau.Vien tik aliejus gali padaryti tą patį, pavyzdžiui, sumaišytas su kanapių sėklų
aliejumi, o pėdų masažas su stipriu kanapių tepalu yra vienas maloniausių dalykų, kuriuos tik
galima patirti šiame pasaulyje.Ar įsivaizduojate, kaip puiku jūsų kojoms būtų, jei galėtumėte jas
dešimčiai  minučių tiesiog panardinti  į  drungną neskiestą aliejų?Ar galite įsivaizduoti,  kaip tai
būtų veiksminga žmonėms, sergantiems nudegimais, diabetinėmis opomis, odos vėžiu ir pan.?
Aš galiu.JB

„Jei moterys žinotų, kad tai sustabdo odos senėjimą ir atstato pažeistą odą (kaip šio asmens
atveju),  parama  kanapių  legalizavimui  būtų  peržengta!Visa  ekonomika  klestėjo  dėl  šio
nuostabaus natūralaus vaisto slopinimo, ir mes visi kartu stebėsime, kaip jis subyrės, nes vis
daugiau žmonių bus informuoti ir tiesiog pradės gydytis vaistais. Gil

„Ar aš perskaičiau raukšles?Tai padeda RAUKŠLĖMS? Margie

K.Ar tepate jį ant veido raukšlių gydymui, ar vartojate per burną, ar abu? Toni

A.Abu norint  pasiekti  geriausių rezultatų,  tačiau tik vietinis  naudojimas taip pat  gali  padaryti
daug.JB

„Man reikia nuplikimo recepto.Ar tai viena dalis kanapių aliejaus ir dešimt dalių kanapių sėklų
aliejaus?Prašau padėti!Mano sužadėtinis netenka plaukų ir  aš tikrai  nenoriu jo palikti...  Mes
turime dvynius, todėl man reikia, kad jis liktų šalia, ha cha. Jenna

-- Tai gali veikti.Mes mėgstame į kanapių sėklų aliejų įpilti 20–30 % aliejaus, 96 % alkoholio ar
kitų nešėjų, tačiau mažiau nei tai gali padaryti stebuklus, kai naudojamas lokaliai.Idealiu atveju,
žinoma, jis  turėtų kibirą aliejaus ir  naudotų jį  tiesiai.Nes neskiestas vaistas veikia geriau nei
atskiestas.Linkėjimai, JB

„Būdamas mechanikas naudojau alyvą kai kuriems gana blogiems pjūviams ir jūs esate 100%
teisus...ji gydo odą daug greičiau nei bet kas kitas. Cory

„Išgydė mano genitalijų karpas tik 3 kartus per 2 savaites.GUM klinikoje ligoninėje turėjau keletą
labai skausmingų gydymo būdų, kurie juos tik pablogino.Kiekvienai karpai sunaudojau maždaug
10 mg (turėjau 5) kas tris dienas.Nusiprausiau, bet vengiau naudoti muilą 3 dienas kiekvieną
kartą, kol aliejus susigers, tada išmaudavau ir vėl tepdavau.Karpos tiesiog virto negyva oda, kuri
nusitrynė visiškai be skausmo, palikdama naują sveiką odą.Papasakojau apie tai savo šeimos
gydytojui ir jis mane pavadino melage?Man pasisekė, kad turėjau draugą, kuris man pagamino
aliejaus iš šešėlio ir pumpurų lapų, kurie paprastai būtų atliekos. Mylios

„Šiuo metu gydau bjaurų apgamą, kuris pajuodo.Kiekvieną rytą gausiai užtepu apgamą, tada
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padengiu  juostele.Per  3  savaites  vizualiai  matau,  kad  apgamas  mažėja.Tai  veikia.Aš  irgi
kasdien  po  truputį  valgau...koks  energijos  lygio  skirtumas.VAISTINĖ  PALAIMA  PER
KANAPES!!!!!!! Beau

„Jaučiuosi kaltas, kad noriu išbandyti ant galvos dėl vyriško nuplikimo. Robertas

-- Nebūk, tai veikia ir tikriausiai vis tiek reikės nedidelio aliejaus kiekio.Žinoma, galite dėti daug ir
būtų geriau, bet jei 100 ml kanapių sėklų aliejaus ištirpinsite gramą ar daugiau, manau, jums
taip pat patiks, ką jis padarys, Robertai.Taip pat įpilkite keletą mililitrų sėklų aliejaus ir aliejaus
mišinio  į  savo  šampūną  ir  kitus  naudojamus  kosmetikos  gaminius  –  jums  taip  pat  patiks
skirtumas.Fotografuokite, galite padėti daugeliui kitų.Turime tik keletą to nuotraukų, per daug
dėmesio,  suprantama,  neskyrėme.Bet  tai  tikrai  veikia,  pabandykite  ir  nė  sekundės
nesigėdykite.JB

„Pripažįstu...Aš  nerangus...Turiu  blogą įprotį  įsmeigti  šakės dantis  į  koją.RSO tiesiai  vietoje,
uždenkite juostele, skausmas išnyko per kelias sekundes, užgijo per 3 dienas. Viržiai

„Mačiau, kad daug mažiau stipraus balzamo aliejaus versija naikina psoriazę per kelias dienas,
sumažina kiaušidžių tinimą pirmąją menstruacijų dieną per 20 minučių ir apsaugo nuo randų bei
skausmo, kai  iškart  tepamas ant  nedidelių  nudegimų.Tikrai  verčia mane susimąstyti,  ką gali
padaryti aliejus...“ Beresas

„Kai  man buvo 10 metų,  aš turėjau vieną iš  baisiausių  pėdų grybelio  atvejų,  norėčiau,  kad
turėčiau aliejaus.Bet dabar turiu.Viskas gerai po 47 metų.Gydo daugumą visko“. Donaldas

„Mano  uošvė  kepė  kiaulienos  kotletus  ir  iš  esmės  iki  pirmos  kulkšnies  panardino  pirštus  į
verdantį karštą aliejų ir jie tapo balti kaip virta vištiena.Ant jų uždėjome RSO ir skausmas praėjo
maždaug per minutę, ji tepdavo juos 2 kartus per dieną RSO.Jie labai greitai užgijo vos per
kelias dienas, o odos praradimo ar randų nebuvo.

Nuostabu, kad dabar šiek tiek laikome virtuvės šaldytuve, tad jei kas nors nusidegins (ypač
vaikai), tuoj pat pritaikysime RSO, nereikės jausti tokio skausmo, kai turime natūralų augalą,
kuris juo pasirūpins. . Debra

„Ant alkūnės turėjau nedidelę gabalėlį, apdorojau juos aliejumi...Po savaitės mano alkūnė yra
lygi ir be iškilimų...Manau, kad tai buvo karpos, bet kadangi aš netikiu gydytojais,  negalėjau
jums tiksliai pasakyti. Carla

--  Nesvarbu,  kas  negerai  su  jūsų  oda,  tiesiog  užtepkite  aliejaus,  užtepkite  jį  juostele  ir
pakartotinai  tepkite  aliejų  kas  dvi  dienas  arba  kai  pagalbinė  juostelė  nukrenta.Nudegimai,
karpos,  egzema,  psoriazė…Tjam  alyva  nerūpi,  kas  tai  yra,  ir  sutvarkys,  tik  duok  laiko  ir
alyvos.JB

„Padariau „prausiklį“  iš  aliejaus,  kurį  pasigaminau,  ir  paprašiau draugo,  kuris  serga SUNKIA
psoriaze nuo galvos iki kojų ir daugiau nei 4 metus nebuvo nufotografavęs savo nuotraukos,
nusiprausti juo.VIENĄ KARTĄ – kai ji prausdavosi savo kūną, mane ištiko ŠOKAS, kai stebėjau,
kaip VISOS raudonos, dėmių spalvos oda nušvito, ir matydavau NUOSTABAI sveiką odą po
kiekvieno KARTO, kai ji  nusišluostė savo kūno dalį.Tą vakarą aš padariau jos nuotraukas ir
paskelbiau.DABAR jai patinka, kai jos nuotrauka daroma... KASDIEN!

KELEI kitų paklausė, kaip aš jį sumaišiau, ir aš buvau laimingas ir nustebęs, kad IS pacientai ir
kiti,  sergantys  ligomis,  naudojo  jį  savo  voniose,  o  vienas  sakė,  kad  pirmą kartą  gyvenime
miegojo kaip KŪDIKIS be skausmo. Traci

„Mano draugui ant veido atsirado cista, o po kelių dienų išgėrus aliejaus jos nebeliko.Ir jis jį
nurijo nenaudodamas lokaliai. Džonatanas
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„Aš imu šiek tiek daugiau nei ryžių grūdelių dydis.Tiesą sakant, aš šiek tiek užkišau nosį ir mano
alergijos beveik išnyko.Aš gyvenu namelyje ant ratų su dviem šunimis,  o mus bombarduoja
žiedadulkės iš kaimyninės medžių kalvos.Praėjusiais metais aš vartodavau benedrilį kiekvieną
dieną.Šį sezoną man neteko gerti, o miegu daug geriau. Judy

„Ne vėžiu sergantis pacientas, bet turėjau infekciją ant kulno, kuri nereaguoja į gydymą.Aš netgi
turėjau  žaizdų  priežiūros  technikos  darbą...  jam  infekcija  nustojo  plisti,  bet  ji  vis  tiek
neužgis.Ištepiau  aliejumi  ir  per  VIENĄ  dieną  paraudimas  buvo  mažesnis.Antra  diena  ir
paraudimas dingo.Trečia diena ir  infekcija vėl atrodo kaip oda!Nuostabus gydomasis aliejus!
Tammie

„Buvau tokioje vietoje, kur neišeičiau iš savo namų.Mane išbėrė gydytojas, pasak jo, kad tai
perioralinis dermatitas, ir viskas, ką man davė, arba neveikė, arba mane pykino.Jie sakė, kad
neįsivaizduoja,  kas  tai  sukelia  arba  kaip  to  visam  laikui  atsikratyti.Nuvykęs  į  Vankuverį
nusprendžiau pabandyti užtepti RSO ant bėrimo ir pažiūrėti,  kas atsitiks.Kitą dieną jo beveik
nebeliko.Dabar  vartoju aliejų į  vidų ir  nuo to laiko man nebuvo tokio skausmingo bėrimo.Ši
medžiaga yra nuostabi.Dabar stebiu, kaip ponia gydo krūties ir skrandžio vėžį šiais nuostabiais
daiktais, kuriuos mums padovanojo ne kas kitas, o pats Dievas!!!“ Arbata

„Dirbau baseino ir SPA įmonėje... Esu šviesios odos, visą dieną lauke.Ant mano veido, galvos ir
rankos, kurios visada buvo pro vairuotojo langą, atsirado beprotiškų dėmių.Aliejus šias dėmes
išvalė per kelias savaites!Dabar kasdien suvartoju 0,5 gramo gryno THC, kad padėčiau kovoti
su bet kokia liga ir sustiprinčiau savo imuninę sistemą.BTW niekada nesiskiepijo nuo gripo!Nuo
vaikystės nesergau gripu. Jay

„Tai puikiai veikia nudegus ir nudegus saulėje.Praskiestas alyvuogių aliejumi. Rachael

„Prieš 18 mėnesių mano koja užsikrėtė dėl operacijos.Išbandę visus antibiotikus ir procedūras,
gydytojai žino, kad iš esmės pasidavė ir išsiuntė mane namo laukti,  kol baigsis.Tik pradėjęs
gydytis didelėmis kanapių dozėmis pastebėjau, kad atsinaujinimas prasidėjo! Arielis

„Naudojo jį nuo lūpų pūslelinės ir pūslių ant lūpų, veikė geriau, nei maniau.Žinojau, kad tai veiks,
bet  laikas pasveikti  buvo nuo nakties iki  24 valandų.Galvojau 1-2 dienas,  o ne 6 valandas.
Kevinas

„Mano mama su aliejumi atsikratė dėmės, kuri ant veido buvo beveik 2 metus per 4 dienas!!
Tada mes pasakėme: jei tai gali padaryti išorines vėžio vietas, tiesiog pagalvokite, ką jis daro
viduje! Gintaras

„Kairėje pusėje turėjau mažą rusvą dėmę, kuri didėjo. Parodžiau savo vaikiną, kuris šiek tiek
patepė aliejumi. Atminkite, aš nemaniau, kad tai ką nors duos. Po keturių dienų patikrinau (apie
tai  buvau  pamiršęs)  jo  visiškai  nebėra,  išskyrus  mažytį  raudoną  taškelį,  kur  buvo  ta  vieta.
Niekopagrindinis, bet tai padarė mane tikinčiu. Carol

„Sveiki,  JB.Mano  dukra  vakar  nusidegino  ranką  krosnyje.Ji  išėjo  į  lauką  ir  parodė  man
nudegusią ranką, kuri buvo pūslėta.Ji pasakė, kad skaudėjo.Liepiau jai įeiti į namus ir pasiimti
aliejaus, uždėti juostelę ir uždengti nudegimą.Sakiau jai, kad užgis be rando.Ji išėjo po penkių
minučių.Ji  pasakė,  kad tėtis  skausmas praėjo.Aš pasakiau,  kad taip,  būtent  tai  ir  turi  daryti
aliejus.

Mano sesuo, kuri skeptiškai žiūrėjo į tai, ką aliejus gali padaryti, ir nepritarė, kad jį naudoju kaip
savo vaistą.Kalbant apie aliejų, ji niekada nepabūgo manęs.Bet tai gerai!Kadangi mes visi taip
ilgai  melavome,  tikėjome  jų  melu.Mano  sesuo,  gydytojai,  serga  sudėtinga  liga.Trumpai
papasakoti ilgą istoriją.Ji pradėjo vartoti aliejų ir per pastaruosius šešis mėnesius numetė 60
svarų.Dabar ji tikrai tiki aliejumi.Ir atvirai tuo dalijasi su visais.Ačiū už viską, ką darote dėl šios
priežasties." Ronis
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„Žinau,  kad  vaikinai  čia  visada  sako,  kad  naudokite  gryną  RSO,  ir  aš  esu  tikrai  didelis  to
gerbėjas.Tačiau noriu pranešti žmonėms, kad kokosų aliejaus užpilas, pagamintas iš cukraus
lapelių, mums visiškai pakeitė neosporiną, man nereikėjo tos medžiagos pirkti 2 metus.Jis veikia
geriau ir  greičiau,  galiu  juo ištepti  žmonių rankas ir  veidą,  ir  man nereikia jaudintis,  kad jie
susirgs, jei netyčia suvalgytų. Tina

--  Tina,  niekas  neveikia  geriau  ir  greičiau  nei  grynas  RSO,  bet  aš  žinau,  ką  tu  nori
pasakyti.Žinoma, ne tokie veiksmingi kanapių vaistai taip pat gali daryti stebuklus.Problema ta,
kad sėkmė nėra tokia patikima, kaip naudojant neskiestą stipriausią RSO.

Kanapių kosmetika netrukus pakeis daugumą šiuo metu turimų kosmetikos priemonių, būtent po
to, kai moterys sužinos, kuo aliejus gali padėti jų grožiui.Kanapių sėklų aliejus, kokosų aliejus ir
taukmedžio sviestas yra mano mėgstamiausi nešikliai, tačiau galima naudoti bet ką, kas yra
populiaru jų gyvenamojoje vietoje, ir į juos įpilti aliejaus.20-30% RSO kremuose daro stebuklus,
bet 0,01-1% taip pat gali būti labai naudingas ne tokiai rimtai būklei ir kasdienei priežiūrai.JB

Gamybos patarimai
„Niekada be gerbėjo!!!Tai reiškia, kad niekada“. JB

„Kai  kurie  ventiliatoriai  gali  būti  labai  pavojingi,  todėl  jei  kas  nežino skirtumo,  (esu elektros
variklio  pervyniotojas)  gali  ir  tikriausiai  uždegs  tirpiklį.Galima  naudoti  tik  tam  tikrus
ventiliatorius.Kadangi dauguma žmonių nežinotų skirtumo, jei visą dieną žiūrėtų į ventiliatorių,
tai yra geras patarimas.Atsižvelgiama į tai, jei ventiliatoriaus elektrinis variklis paleidžiant sukuria
vidinę kibirkštį, kurios nematote iš variklio išorės, jis uždegs tirpiklį.Esu tikras, kad dauguma iš
jūsų žino, kad patalpose yra labai pavojinga vieta gaminti vaistą!To priežastis turi žinoti visi…
Elektrinės  viryklės,  šviestuvai,  jungikliai,  krosnys,  vandens  šildytuvai,  lempos  ir  beveik
kiekvienas elektrinis prietaisas jūsų namuose sukuria kibirkštį, nesvarbu, ar matote, ar ne, kuri
uždegs tirpiklius.Daugelis šių kibirkščių atsiranda automatiškai, ir jūs niekada to nežinosite!Net
jei ir anksčiau sėkmingai tai padarėte savo namuose, tai tarsi uždelsto veikimo bomba, kuri gal
ir  neužsidega  daug  kartų,  bet  kada  nors  atsidursite  sprogimu,  nuo  kurio  būtų  neįmanoma
pabėgti, tai vyksta taip greitai!Visiems jūsų namuose iškils pavojus!Prašau, niekada, niekada
neignoruokite šio įspėjimo.Jindrichas Bayeris čia davė jums patarimą, kuris tikriausiai išgelbės
jūsų gyvybę, jei jo laikysitės.Ačiū, Jindrich. Anthony

„Sutinku su jumis 100 procentų, nes ir aš padariau tokią pačią išvadą praėjusį savaitgalį.Taip pat
norėčiau pridurti,  kad kavos filtro  naudojimas pirminiam benzinui/aliejui  perkošti  taip pat  yra
geriausias būdas...Naudodami sūrio audinį  ar  bet  ką,  išskyrus kavos filtrą,  iš  tikrųjų gausite
daugiau aliejaus, bet jis bus silpnesnis, galbūt labiau žalios spalvos, o tai įrodo, kadturi daug
augalinės medžiagos.Esmė – naudokite pirminį benziną ir kavos filtrą ir daugiau netraiškykite
medžiagos,  nei  sako  Rickas.Mano  nuomone,  Rickas  ištobulino  gryno  nuo  vėžio  gydančio
aliejaus gamybos procesą ir gamina jį kitu būdu, nei jis sako, yra bevertis laiko ir medžiagų
švaistymas. Marie

„Sveiki, JB.Kiek trumpiausiai galite palikti pumpurą išdžiūti, jei to reikia skubiai?Dėkoju." Priscilla
-- Kol išdžius kaulai.Bet aš norėčiau tik greitai išdžiūti, tarkime, 5-7 g pumpurų, kurie duos apie
gramą aliejaus, tiek pradžiai, o tada, kai jis tinkamai išdžiovins, po savaitės ar daugiau, galėsite
jį  užbaigti.Kuo  mažiau  tvarkysite  pradinę  medžiagą  prieš  apdorodami,  tuo  mažiau  dervos
iššvaistysite.Taigi geriausia nedekarboksilinti pradinės medžiagos (kaip tai daro GW be jokios
priežasties,  galite dekarboksilinti  aliejų su mažiau problemų jį  kaitindami,  o tai  vis tiek turite
padaryti, kad pašalintumėte tirpiklio likučius).Geriausias dalykas yra įdėti pumpurą į kibirą, kad
būtų  galima  apdoroti  tiesiai  džiovinimo  patalpoje,  kai  tik  įmanoma,  be  jokio  papildomo
tvarkymo.Kuo mažiau paliesite pumpurą, tuo geriau.JB
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„Bryanai, aš žinau, kad sąlygos nėra idealios, bet vis tiek toliau dainuosiu tą pačią dainą.Ką dar
galiu padaryti ir kodėl turėčiau pakeisti  melodiją ir  sumažinti mūsų standartus, kai jų žeminti
nebūtina?Žinoma, bus įvairių rūšių aliejaus, kai kurie tinka vietiniam naudojimui (iki 60%), kiti -
poilsiui (60-90), kiti - gydymui (90 ir daugiau), o geriausi aliejai bus 95-98%. THC ir ypač stiprus
bei raminantis – tai viskas.Tačiau dabar turime išmokyti žmones, kad yra kažkas panašaus į 95–
98 % THC aliejaus ir kad jie turėtų siekti geriausios kokybės, o ne vidutiniškų produktų, kurie
gali veikti, bet gali ir ne.

Man asmeniškai nelabai įdomu tyrinėti vaistus, kurie kartais gali pasiteisinti ir kai kuriais atvejais
tik tada, kai turime vaistų, kurie veiks praktiškai visais atvejais.

Visas tas sulčių spaudimas yra geras ir gražus, bet jūs pastebėsite, kad apie 10-20-30% žmonių
bus alergiški augalinėms medžiagoms arba jiems nepatiks skonis, todėl jie netinkamai naudos
kaip  vaistą.Kanapės nukenksmina dirvą,  kurioje jos  auginamos,  tų  augalinių  medžiagų išvis
nelabai norisi.Kartais taip, būtent kai žinai, kur augalas užaugintas ir  kaip, bet aš pats labai
atsargiai gerčiau tokias sultis,  niekada nežinai,  kas ten yra, tikrai, o aš žinau, kokia chemija
naudojama kanapėms auginti.Taigi aš pats būčiau atsargus rekomenduodamas spausti sultis.

Aliejus turi būti dekarboksilintas, kad jis tinkamai veiktų, jį reikia virti arba jis veikia netinkamai ir
neprasiskverbs pro hematoencefalinį  barjerą,  todėl  „nepsichoaktyvios sultys“  visiškai  logiškai
niekada negali veikti taip gerai. kaip dekarboksilinti aliejai su 95-98% THC.Vėlgi, išbandykite jį
ant odos būklės ir pamatysite skirtumą.

Iš esmės tas pats pasakytina ir apie CBD – vėlgi, taip, jis veiks, būtent kartais ir  kai kuriais
atvejais,  be  to,  tai  yra  puikus  vaistas,  pavyzdžiui,  kai  jis  dedamas  kaip  sudedamoji  dalis  į
vaikams skirtą kramtomąją gumą, bet ne aš visada norėtų visų pirma naudoti stipriausią vaistų
nuo kanapių formą.Ar ne?JB“

„Iš  savo asmeninės patirties  negaliu  sulyti,  tai  mane labai  graudina.Aš taip pat  turiu  kraujo
krešėjimo sutrikimą, o sunkus chlorofilas yra ne tiems, kurie vartoja vaistus, skirtus skystinti
kraują dėl didelio vitamino K. Dena

„Virdžinija,  jūs turite suprasti,  kad matėme daug aliejų ir  dauguma aliejų neprilygsta tam, ką
norėtume, kad pacientai naudotų savo būklei.„Sukurk savo“ strategija yra vienintelė iš tikrųjų
prasminga, jūs nenorite priklausyti nuo kieno nors, kad jums pagamintų aliejų, jūs norite būti
savo kokybės kontrolė ir norite žinoti, kas jame yra. ir kaip jis buvo pagamintas.Yra per daug
sukčių ir dauguma jų neužtikrina tinkamos kokybės, o tai yra liūdnas faktas, ir vienintelis būdas
to išvengti  yra mokyti  žmones,  kaippadaryti  savo,  kad jie žinotų skirtumą.Ir  kartais nedidelis
aliejaus  kokybės  skirtumas  gali  labai  pakeisti  žmogaus  gyvenimą.Todėl  nuolat  stengiamės
gerinti aliejaus kokybę ir stiprumą.

Kaip mes žiūrime, jei  kas gali  išsivirti  puodelį  kavos, gali  pasigaminti  aliejų, tikrai  nėra ko.O
tiems, kurie negali  pasigaminti  aliejaus sau,  dažniausiai  ir  taip reikia pagalbos, tad prireikus
visada  gali  kas  nors  pasigaminti,  be  to,  tokie  žmonės  95-98%  THC  RSO  turėtų  gauti  ir
vaistinėje.Ar bent jau pasaulyje, kuriame norėčiau gyventi.JB

„1.) Kaulų sausus pumpurus susmulkinau tik rankomis, nenaudojau trintuvo.Pradinė medžiaga
atrodė kaip labai maži pumpurai, maždaug.Nuo 5 iki 10 mm skersmens, todėl dažniausiai nėra
miltelių.Kadangi  dabar  turiu  savo  „maisto  gaminimo“  patirtį,  visiškai  su  jumis  sutinku  visais
punktais,  išskyrus C punktą.Mačiau aliejų,  pagamintų  iš  alkoholio,  kurie  paprastai  yra daug
tamsesni,  nes  alkoholio  vanduo  ištirpdo  chlorofilus.Aliejų  gaminau  iš  laboratorinio  gryno
petroleterio.Šis  aliejus  yra  daug  ryškesnės  spalvos  (auksiškai  rudas)  ir  puikaus,  skanaus
pikantiško skonio, palyginti su alkoholio aliejumi, kurį man teko išbandyti.Aš manau, kad pirminis
benzinas nepašalina tiek daug terpenų ir chlorofilų, kiek alkoholis.Jis taip pat verda daug labiau
kontroliuojamas ir valdomas, kaip ir alkoholis.Taigi, mano klausimas yra toks, ar manote, kad
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gali būti, kad šlifavimas/plovimas pirminiu benzinu nėra toks kenksmingas geros kokybės aliejui,
kaip malimas/plovimas alkoholiu?

-- Nešlifuokite medžiagos iš pradžių.Jei dirbsite su sausų pumpurų medžiaga, neteksite THC ir
kitų kanabinoidų (smulkios dulkės ant stalo turėjo likti kibire).Taip, malimas ir pirminis benzinas
būtų „geriau“ nei malimas ir alkoholis – toks derinys beveik garantuotas nesėkmė, tokiu būdu
tiesiog nepavyks pagaminti gero aliejaus.

Pumpurą sudėkite į kibirą, sudrėkinkite pirminiu benzinu, dvi-tris minutes sutrinkite pagaliuku, į
kibirą supilkite aliejaus ir tirpiklio mišinį.Jei dirbate su geros kokybės medžiaga, atlikite antrą
plovimą, o antrąjį mišinį supilkite į kibirą su pirmuoju plovimu.Jei nenaudojate aukštos kokybės
medžiagos, pirmą kartą skalbkite tik vidaus reikmėms (ir toliau ieškokite geresnės medžiagos
darbui).

Eteris gamina puikius aliejus (gintaro aliejus mums patinka geriau nei tamsus, tačiau atminkite,
kad kai kurios atmainos gamina tamsesnius aliejus nei kiti).Gintaro aliejus mums patinka ir dėl
praktinių priežasčių – kas nori turėti juodo chlorofilo dantis?Tačiau mes to nerekomenduojame,
nes dirbti su eteriu yra gana pavojinga, daugumoje pasaulio šalių jo sunku gauti, be to, mums
labai  rūpi  aliejų  gaminančių  žmonių  saugumas.Jis  gali  labai  lengvai  pakilti  esant  santykinai
žemai temperatūrai.Taigi daugumai žmonių pirminis benzinas tiks puikiai.Paprastai naudojame
pirminį benziną, bet eteris būtų mūsų pasirinktas tirpiklis.

Dabartinis  tirpiklių,  kuriuos  naudotume  asmeniškai,  sąrašas  yra  toks:  1.eteris,  2.grynas
lengvasis benzinas, 3.99 % izopropilo alkoholio, 4.maistinio alkoholio – pageidautina 99 %, bet
paprastai jį sunku gauti ir jis yra labai brangus.Kai dirbate su 96% alkoholio, likę 4% paprastai
yra vanduo.4% iš 10 litrų yra 4dcl, beveik puslitras vandens, kurį turėsite išvirti – ir tam reikia
laiko, kurį galėtumėte išleisti produktyviau.

2.) Taip pat galutinį 60°C šiltą aliejų 1,5 val. padėjau į vakuumą, kad visiškai pašalinčiau visas
tirpiklio likučius.Kaip jums rašiau, 35 gramus suvalgytą aliejų dekarboksilinau vėliau... Aliejaus
skonis prieš dekarboksilinimą buvo daug pikantiškesnis, nesakyčiau blogiau, bet dėl raugėjimo
tu teisus.

--  Kaip  sakiau  praeitą  kartą,  raugėjimas  kilo  nuo  vandens  likučių.Ir  vanduo  ten  buvo  dėl
„moksliškai“ žemos temperatūros, kurią naudojote.Aliejų vis tiek reikia dekarboksilinti, todėl ryžių
viryklė, kuri išsijungs esant 110 °C, veikia puikiai.Arba, žinoma, geriausia būtų naudoti avis tiek
– bet vėlgi, daugelis žmonių jų neturi ir nežino, kaip juos valdyti, o sprogimo pavojus visada yra.
Jei  kas nors panaudotų netinkamai suprojektuotą distiliatorių  tirpikliui  nuvirti,  jis  gali  sprogti,
rimtai susižaloti ir nugriauti visą namą. Bet jei ryžių viryklės turinys kokiu nors būdu užsidegė ir
procesas buvo atliekamas lauke arba atviroje, gerai vėdinamoje vietoje.Tada, jei kas nors, kas
gamina aliejų, nepanikuoja, jiems neturėtų kilti didelių problemų suvaldyti ugnį ir taip, visada yra
gera idėja turėti gesintuvą.

Kalbant apie vakuumą – žinoma, kodėl gi ne.Jei turite įrangą ir žinote, kaip tinkamai ją naudoti,
nebloga idėja baigti alyvą tokiu būdu, jei norite būti 100% tikri, kad joje nėra tirpiklio likučių arba
jei norite uždaryti burnos tų, kurie nusiteikę prieš naftos chemijos tirpiklius.Kai kurie žmonės jį
naudoja labai sėkmingai, o aš neprieštarauju.Tačiau, kaip žinote, dauguma žmonių šios įrangos
neturi,  o  daugelis  mūsų  pacientų  net  negali  arba negalėjo  sau  leisti  įsigyti  ryžių  viryklės  ir
ventiliatoriaus, todėl nerekomenduojame siurbti kaip būtinybės.

Pažiūrėkite,  koks  lengvas  ir  paprastas  yra  Ricko  metodas  ir  kiek  klausimų  dar  turime
atsakyti.Dabar įsivaizduokite, kas nutiks, kai pridėsime informacijos apie kitus aliejaus gamybos
būdus.Tai sukels tik dar daugiau painiavos ir turėsiu praleisti dienas ir savaites bandydamas
atsakyti į „supainiotų“ žmonių klausimus, o tai vis tiek neketinu ilgiau.

3.) Paaiškinkite, kodėl siūlote aliejų nuryti tiesiai iš tūbelės, tiesiai į burną, be kapsulių?Kažkokia
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absorbcijos  problema?Didžiąją  dalį  aliejaus  valgau  ant  cigarečių  popieriaus,  bet  kai  kurias
kapsules vartoju retai, jei tenka išvykti iš namų ilgesniam laikui.Be to, aš nemėgstu, kad jis būtų
per visą dantį, nes jį tikrai sunku atsikratyti...

-- Dėl kelių priežasčių.Svarbiausia, kad šis nurijimo būdas pasirodė esąs veiksmingiausias ir
naudingiausias  pacientams.Tai  pagerina  burnos  higieną,  nes  taip  pat  dezinfekuoja  burną  ir
padeda esant bet kokioms virškinimo trakto, gerklės ir tt ligoms.Tiesą sakant, kai man skauda
gerklę, aš stengiuosi ištepti aliejumi užpakalinę burnos dalį  ir tada laikyti  jį burnoje tiek, kiek
galiu.Daugeliu atvejų gripu ar gerklės skausmu (ar jo simptomais) pasirūpinama per naktį.

Kaip jūs sakote, dalis aliejaus lieka ant jūsų dantų ir po liežuviu, todėl šis nurijimo būdas iš
tikrųjų apima aliejaus apdorojimą po liežuviu (ala Sativex ir kiti po liežuviu naudojami purškalai
bei tinktūros, kuriuos žmonės naudoja) ir apdorojimą skrandyje bei žarnynas.Svarbiausia, kad
aliejus patektų į skrandį.Taigi, jei turite ne itin gero skonio aliejaus, galite įmesti gabalėlį duonos
ar banano ir pan. (arba cigarečių popieriaus, jei mėgstate valgyti jame esančius chemikalus),
sulankstyti  ir  nuryti  kaip tabletę ir  nuplaukite vandeniu, arbata ar kuo tik norite.Po dešimties
minučių išsivalykite dantis aliejumi, tai taip pat padės išlaikyti burnos higieną.Daugelis aliejų turi
puikų  skonį  (ypač  kai  pradinė  medžiaga  nėra  sumalta  ir  kai  aliejui  gaminti  nenaudojamas
alkoholis).Chlorofilas dažniausiai būna nemalonaus skonio ir gali sukelti daug diskomforto, net ir
naudojant lokaliai – tamsūs aliejai išteps drabužius, to nelabai norisi ir nereikia.)

Kapsulės - a) jas reikia pirkti iš Big Pharma, iš kurios remiate savo pinigais, b) kai kurie žmonės
joms  alergiški,  c)  kai  kurie  tirpsta  žarnyne,  o  ne  skrandyje,  d)  prekiautojai  dažnai  deda.
kapsulėje yra mažiau aliejaus nei turėtų būti, e) jie neveikia taip gerai esant daugeliui sąlygų, f)
sunku iš jų ištraukti aliejų, kai norite padaryti jungtį arba išgarinti aliejų nuo plaučių ligų arba kai
norite  naudoti  aliejų  lokaliai.Nesakau,  kad  negalima  vartoti  kapsulių,  tik  sakau,  kad  geriau
išmokti naudoti aliejų tiesiai iš tūbelės.Įgiję daugiau praktikos, išmoksite naudoti aliejų be jokio
diskomforto.Aš asmeniškai mėgstu valgyti aliejų tiesiai iš ryžių viryklės, tiesiog panardinu į jį
pirštą ir imu tiek, kiek galvoju.Atminkite, kad tai labai „sunaudoja aliejaus“ ir paprastai paimsite
daugiau nei iš švirkšto.Kai aliejus yra geras, „perdozavus“ tik užmigsite, o tai labai svarbu.Bet
žinoma, dėl savo patirties ir tolerancijos galiu tai padaryti, aš to nedaryčiau irnerekomenduoju to
pradedantiesiems  ar  tiems,  kurie  neturi  tiek  patirties.Tau  irgi  viso  ko  geriausio,
Stefanai.Jindrichas“

„Jei nerimaujate dėl išlaidų, tai daug pigiau nei bendras įmokas už daugumą vaistų nuo vėžio, o
kai kurie vaistai, kuriuos vartojate namuose nuo vėžio, nėra apdrausti.Jei kam nors iš mano
šeimos prireiktų šio aliejaus nuo vėžio, rasčiau būdą.Sėkmės!!!!" Liza

-- Sutinku, Liza, aliejus yra daug pigesnis gydymo būdas, kai atsižvelgiama į visas kitas išlaidas
ir išlaidas.Be to, jis yra nepalyginamai saugesnis nei bet kas, kurį tiektų medicinos sistema, jau
nekalbant apie tai, kad ji veikia daug efektyviau ir patikimiau, o vartoti tikrai smagiau nei nuodai
ar spinduliavimas.JB

K.Kodėl  šlifuojant  sausą  medžiagą  prarandama  THC?Ar  yra  tam  koks  nors  paaiškinimas?
A.Ar kada nors maldavote tikrai stiprų pumpurą?Jei tai padarėte, turėtumėte žinoti, kodėl.Tie
balti milteliai, kurie yra aplink stalą po to, kai juos sumalate, yra THC (arba trichomes), ir jie
turėjo likti aliejuje.Be to, kai jis sumalamas, jis būna per smulkus ir aliejuje nuplėšite daug to, ko
tikrai nenorėjote.

Sudrėkinę pirminiu benzinu arba pasirinktu  tirpikliu,  nusausinkite  kaulinius pumpurus,  tačiau
prieš  apdorodami  jų  nelieskite  daug,  nes  kiekvieną  kartą  paliesdami  juos  prarasite.Aliejai,
pagaminti iš sumaltos medžiagos, yra žymiai mažiau stiprūs nei aliejus, pagamintas iš pumpurų,
kurie buvo susmulkinti po to, kai jie buvo sudrėkinti.

Pirmasis greitas plovimas yra pats stipriausias ir nuvalo apie 70% turimo THC, antroji juostelė
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apie 20%, o trečioji  -  apie 5%.Kai jį  sumalate, aliejuje gausite visus tris plovimus (iš tikrųjų
keturis) ir jūs to nenorite.Kokybė prieš kiekybę.JB

K.Žinau, kad rekomenduojate RSO pasigaminti patiems, bet ambulatorijoje yra vietinių, ir  aš
tiesiog galvojau, kokia turėtų būti teisinga jo kaina?

A.Norint pagaminti vieną gramą aliejaus, reikia 4–7 g aukštos kokybės pumpurų, todėl tai turėtų
būti „tinkama kaina“.Nekalbėkime apie juokingas kanapių kainas, man tinkama kaina už 60 g
dozę yra 50-100 USD (arba mažiau, jei jos būtų auginamos legaliai lauke).Nesakau, kad šiuo
metu  žinau  kur  jo  gauti  už  tokią  kainą.Aukščiausios  kokybės  alyva  kainuoja  tiek  pat,  kiek
kainuoja aukščiausios kokybės medžiaga ten, kur gyvenate.JB

„Tiesiog  turėjau atnaujinti  ir  pranešti,  kad aš  vis  dar  gyvas!Puikiai  sekasi  ir  GYVAS beveik
dvejus metus po to, kai man buvo pasakyta, kad man liko 3 mėnesiai.Netikėk savo gydytojais!
Dar kartą ačiū, kad padėjote išgelbėti mano gyvybę! Lee

Dekarboksilinimas

„Šiuo metu aš dekarboksilinu visą augalą, taip pat gaminu RSO ir sviestą / aliejų. Cheryl
--  Nedekarboksilinkite  viso  augalo.Aliejų  pasigaminkite  iš  itin  sauso  pumpuro  (nekirpkite,
nelieskite  jo  per  daug,  visada  prarasite  THC,  kurio  ieškote).Pasigaminkite  aliejų,  tada
dekarboksilinkite aliejų (įdėkite į elektrinę orkaitę, įkaitintą iki 130°C, maždaug valandai).Nieko
nedarykite su augalais prieš perdirbdami juos į aliejų.Kuo mažiau juos liesite, tuo geriau.JB

„Norėdami nusausinti, tiesiog įdėkite į orkaitę 266 laipsnių pagal Farenheitą (130 °C) valandai,
tokiu būdu sudeginsite visą tirpiklį ryžių viryklėje arba puode. Ryanas
– Vis dėlto aš nenaudočiau puodo.Vieną dieną sudeginsite savo aliejų.Ryžių viryklė išsijungs, tai
tikrai geresnis pasirinkimas, sakyčiau.JB

„Teisingas  dekarboksilinimas  yra  labai  svarbi  tobulos  aliejaus  gamybos  dalis,  nes  žalias
augalasnesuteikia  daug  gryno  delta9-THC  ir  CBD,  o  rūgštys  reiškia  THCA ir  CBDA.Norint
pašalinti karboksilo grupę, reikia kaitinti.Atlikite tai labai atsargiai, kad nesudegintumėte vertingų
molekulių.Chromatografijos žurnale radau gerą pastabą, kuri turėtų būti reikalinga temperatūra
ir laikas aliejui pašildyti, nes priklausomai nuo ryžių viryklės temperatūros gali nepakakti.Taigi
patartina  aliejų  kaitinti  mažiausiai  27  minutes.  122  laipsnių  Celsijaus.Visada  patikrinkite
kaitinimo  plokštės  temperatūrą  skaitmeniniu  matavimo  prietaisu,  kad  neperkaistumėte
alyvos.Žemiau esančioje lentelėje matote pagrindinių kanabinoidų virimo temperatūras,  kurių
niekada neturėtumėte pasiekti, kitaip juos išvirsite.Be to, atkreipiu dėmesį į tai, ką Rickas visą
laiką sakė savo vaizdo įrašuose, kad aliejus neperkaitintų, bet šiluma yra būtina norint pagaminti
gydomąjį  aliejų.Minimali  106,2  laipsnių  Celsijaus  temperatūra  reikalinga  tinkamam
dekarboksilinimo procesui per diagramoje nurodytą laiką apie valandą.Jei jūsų aliejus turi tik
rūgštinę THCA ir CBDA formą, jis nėra toks veiksmingas, nes rūgštys nelabai tinka CB1 ir CB2
receptoriams.Taigi pasirūpinkite, kad tai padarytumėte teisingai, nes tai, ką Rickas pasakė, yra
tiesa, tik geriausiai pagamintas aliejus gali atlikti savo darbą gyvai.(…)

Taip,  pažiūrėkite  ir  interpretuokite  šią  mokslinę  diagramą,  kad  suprastumėte,  jog
dekarboksilinimo procesas vyksta visą laiką, kai  kaitinate kanabinoidų tirpiklio skysčio mišinį
ryžių viryklėje.Taigi grafikai rodo, kad labai svarbu pakankamai ilgai pakelti temperatūrą iki 130
laipsnių  Celsijaus,  kad  būtų  pasiektas  maksimalus  dekarboksilinimas.Viskas  priklauso  nuo
temperatūros ir laiko pasiekti geriausią lygį.

Jei naudojate skaitmeninį temperatūros matavimo prietaisą ir viso proceso metu padedate jį ant
ryžių viryklės dugno,  kad išgaruotų tirpiklis,  pamatysite,  kad tik  vėlyvoje proceso fazėje,  kai
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vandens lašai patenka į galutinį procesą. viryklėje, temperatūra siekia apie 100-110°C.Tačiau
laikas šiame diapazone dažniausiai nėra pakankamai ilgas visam dekarboksilinimo procesui.Po
to ilgesnį laiką kaitinkite aliejų mažame plieniniame puode ant kaitinimo plokštės.Taip ilgai jokios
veiklos (be dujų burbuliukų) kaitinate ir laukiate.Kontroliuokite temperatūrą ir geriausia neviršyti
130 laipsnių Celsijaus maždaug pusvalandį.Nepamirškite, kad THC virimo temperatūra yra 157
laipsniai  C,  todėl  nerizikuokite  perkaitindami,  kitaip  jūsų  ieškomi  kanabinoidai  išgaruos  ir
išgaruos...

Iš esmės nėra svarbu pasiekti didžiausią dekarboksilinimo kiekį, nes vėliau į savo kūną patenka
pakankamai  aliejaus.Įdomu  tai,  kad  turėtumėte  vartoti  VIENĄ  gramą  per  dieną  ar
daugiau.Žinoma, kiek aliejaus jums reikia, priklauso nuo to, kiek delta9THC iš tikrųjų yra aliejuje
– tai  reiškia,  koks buvo dekarboksilinimo efektyvumas.Jei  laikysitės Ricko rekomendacijos ir
būtinai pakankamai ilgai pašildysite aliejų iki 130 laipsnių C – viskas bus gerai.Tai nepriklauso,
kurį tirpiklį naudojate. Stephanas

Tirpikliai
„Mane pakibo tirpiklis (bendro benzinas), kol sužinojau, kad kai kurie įprasti augaliniai aliejai
(rapsų ar rapsų) gaminami labai panašiai. Greimas

„Nafta  yra  petroleterio  eterio  prekinis  pavadinimas,  todėl  pabandykite  ir  paieškokite,  kad
peteteris būtų plačiai naudojamas pramonėje, riebalų šalinimo priemonė dažų skiedikliams. Al

„ATMINKITE, kad THC ir CBD yra nepoliniai...o chlorofilas ir H2O yra poliniai...Taigi geriausias
aliejus gaminamas naudojant nepolinį tirpiklį... jis yra švarus... be chlorofilo. Mykolas

„Mano draugas chemikas supaprastino man visą istoriją ir paaiškino, kodėl pirminis benzinas
gali būti geresnis (nors, jo nuomone, nelabai): pirminis benzinas yra nepolinis tirpiklis, todėl jis
lengviau  ir  efektyviau  išskiria  nepolines  molekules  (THC  ir  CBD  iš  esmės  yra  nepolinės
molekulės) ir nepalieka polinių molekulių.

Izopropilo alkoholis (ir eteris) yra silpnas polinis tirpiklis, todėl šiam tikslui jis labai tinka, bet gal
šiek  tiek  mažiau  nei  pirminis  benzinas  –  nes  JB  teigia,  kad  jie  išbandė  abu,  ir  jie  buvo
stipresni.EDIT: O, taip, aš beveik pamiršau: jis taip pat sakė, kad nėra baimės, kad galutiniame
produkte liks benzinas (arba izo), jei laikysitės Ricko Simpsono recepto (mano draugas sakė
nenaudoti plastikinio kibiro, tačiau bet stiklinis arba nerūdijančio plieno) ir jei nesate tikri, tiesiog
darykite tai, ką JB visada liepia – įpilkite šiek tiek vandens ir pašaukite į orkaitę, kad jis visiškai
išgaruotų.Vis dėlto jis naudotų izopropilo alkoholį, nes esi tikra, kad jis toks ir turi būti...“ Sandra

– Sandra, metodas, kurį Rickas parodė pasauliui, yra pats paprasčiausias, nesudėtingiausias ir
prieinamiausias.Laikytis T raidės nurodymų, tai  beveik neapgalvota.Stiklas yra geras,  bet  jis
dūžta ir jūs nenorite, kad taip nutiktų, niekada.Nerūdijantis yra gerai, žinoma.99,9% iso veikia
gerai, bet mes vis tiek naudotume lengvąjį alifatinį benziną, kai tik įmanoma.Arba eteris.JB

„Taip  pat  rekomenduoju  prieš  ištraukimą  viską  kiek  įmanoma  atšaldyti.Dauguma  alkoholį,
kanapes,  tarą,  viską,  kas susiję su ištraukimu, deda į  šaldiklį  24-48 valandoms.Taip gausite
daug švaresnį produktą.Jūsų derlius bus mažesnis, bet jums nereikės tiek daug.Atsiprašau už
bet kokias rašybos klaidas ar trūkstamus žodžius, MS čiulpia ir aš neturiu vaistų, lol.Palaimink“.
Chuck

--  Chuck,  užšaldymas  yra  gerai  ir  gerai,  bet  to  daryti  nebūtina,  kai  dirbate  su  kokybiškais
nepoliniais tirpikliais ir pradine medžiaga.Be to, mums nepatinka, kad rankos nušąla, kambario
temperatūra  mums  puikiai  tinka  ir  po  kelių  mėnesių  ar  metų  užšalę  pumpurą  neturėsime
problemų dėl artrito.Be to, dažnai aliejus gaminamas ten, kur nėra šaldiklio.Taigi, taip, jei norite,
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galite jį užšaldyti, bet mes patys to nedarytume.

Aš pati nemėgstu šaldytų daržovių, kai tik įmanoma, vengiu jas valgyti, todėl nesuprantu, kodėl
turėčiau daryti išimtį ir užšaldyti tą daržovę, kuri man iš visų labiausiai patinka.Bet taip, tai gali
padėti, kai aliejui išgauti tenka naudoti alkoholį, todėl nesu visiškai prieš.

Tiesiog  mes  patys  alkoholio  nenaudojame  kaip  tirpiklio  (o  geriau:  jis  nėra  mūsų  pirmo
pasirinkimo tirpiklis),  nematau vienos priežasties,  kodėl  turėčiau mokėti  valstybei  papildomą
mokestį  už  tirpiklį,  kuris  bet  kokiu  atveju  išgaruos  (nebent  naudosite  destilatorių,  ką  mes
darytume,  kai  tik  įmanoma).Litrą  lengvojo  pirminio  benzino  galiu  nusipirkti  už  maždaug 3-4
dolerius, litras 99% alkoholio kainuotų daug brangiau ir pagamintų mažiau aliejaus ir greičiausiai
tas aliejus  nebus toks  geras  kaip  aliejai,  pagaminti  naudojant  lengvąjį  pirminį  benziną arba
99,9% izo. .

Taigi,  kur  tiksliai  yra  alkoholio  kaip  tirpiklio  naudojimo  pranašumas?Nematau  nei  vienos
racionalios  priežasties,  kodėl  alkoholiui  turėtų  būti  teikiama pirmenybė,  o  ne grynas žemos
virimo temperatūros lengvas alifatinis pirminis benzinas, kai galvojama, kad aliejuje nėra tirpiklio
likučių,  dėl  ko  reikėtų  nerimauti,  kai  aliejus  bus  tinkamai  pagamintas.Kai  jis  gaminamas
netinkamai,  aliejuje yra arba gali  būti tirpiklio likučių.Tačiau nekaltinkite mūsų dėl netinkamai
pagamintų aliejų, mes tikrai negalime būti atsakingi už netinkamą kitų tiekiamų aliejų kokybę.Tai
taip paprasta.JB

„Tinkamai pagaminta RSO neturės daugumos jūsų naudojamo tirpiklio.Taip pat todėl, kad RSO
gydo vėžį ir viskas, ką valgote / kvėpuojate, sukelia minėtą vėžį.Nebūčiau per daug susirūpinęs
dėl  likusių likučių pertekliaus,  jei  tokių yra.RSO savo ruožtu gali  pataisyti  minėtas ląsteles /
DNR, kurios galėjo būti pakeistos pradinio nurijimo metu.Jei tirpiklis galėjo padaryti kokią nors
žalą,  tikrasis  alyvos  viduje  esantis  THC pašalins  visus  pažeidimus,  kuriuos  padarė  tirpiklio
likučiai. Amanda

– Amanda teisingai suprato.Tie, kurie yra priverstinai apsėsti dėl kelių ppm tirpiklio likučių, kurie
gali  likti  aliejuje,  turėtų tiesiog vakuuminiu būdu išvalyti  aliejų.Tai  visai  nesunku.Tie,  kurie  to
nedaro, vis tiek neturi daug jaudintis.

Net jei aliejuje būtų 0,1% tirpiklio likučių (kurių vis tiek būtų per daug,paprastai yra keli šimtai
ppm,  galbūt,  tinkamai  gaminant  aliejų  naudojant  gryną  šviesųjį  benziną,  kurio  virimo
temperatūra apie 80-100°C), 60 g aliejaus dozėje būtų 0,06 g likučių, kurie būtų suvalgyti. per
du ar tris mėnesius.

Man asmeniškai nelabai rūpi, tai tikrai, jis yra daug mažesnis už maisto ribą ir daug mažesnis
nei tirpiklio likučių kiekis, kurį jau ir taip suvalgėte savo maiste.Kaip manote, iš ko gaminami
dauguma augalinių aliejų?Su tirpikliais tais pačiais arba panašiais angliavandeniliais,  kuriuos
naudojame kaip tirpiklius.

Leiskite tik paklausti – ar tikrai visada nusiplaunate rankas, kai pilate benziną į automobilį?Jei tai
padarysite, toliau nerimaukite dėl galimų tirpiklio likučių tinkamai pagamintame aliejuje.Jei ne,
arba jei prisimenate bent vieną kartą, kai jų neplovėte, suraskite ką nors kita, nes tikrai reikia
susirūpinti daugybe kitų rimtesnių problemų.

Kiekvienoje išgertoje tabletėje yra daug daugiau nuodų, tai tikrai.O dėl naftos produktų – ar,
pavyzdžiui, vartojate vitaminus?Ar žinojote, kad dauguma jų yra pagaminti iš naftos darinių?

Ir jei manote, kad niekada nedėsite į burną nieko, kas pagaminta iš naftos, tai leiskite paklausti
– kuo būtent jūs valote dantis?Su medžio gabalėliu ar dantų šepetėliu?O kaip dėl kitų dantų
priežiūros priemonių ir priedų, kurie pagaminti iš naftos plastiko?Nenaudojate ar nenaudojote nė
vieno iš  jų?Jei  tai  darote arba turite,  vėlgi,  yra kitų dalykų,  nei  nerimauti  dėl  tirpiklio  likučių
tinkamai pagamintame RSO.JB
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„Labai  paprastas  nesibaigiančio  klausimo  paaiškinimas...Aš  asmeniškai  naudoju  pirminį
benziną, izo, alkoholį ir butaną aliejui gaminti...Ir pats geriausias... švariausias...stipriausias...o
geriausio skonio aliejus buvo iš pirminio benzino...Nesuprantu, ko žmonės nemėgsta... Tinkamai
atlikus kuro nebelieka...o pirminis benzinas taip pat labiau nulupa nuo augalų...Tai padaro daug
greičiau...Taigi švaresnis aliejus...(auksas)...“ Petras

„Šie  žmonės  atėjo  paskui  mane  savo  svetainėje.Erin  grupė  nekenčia  žemės,  kuria  Rickas
vaikšto.Ir jie sumuša visus, kurie mini Ricką.Man tai NĖRA tai, ką gydytojai turėtų palaikyti.

Man visas Naftos reikalas yra dingstis  nubausti  Ricką.Nes galų gale visi  žino,  kad kanapių
aliejus pašalins pirminio benzino toksinus.Rickas pasisako už pirminį benziną, nes daugumai
žmonių  jį  lengva  rasti.Rickas  aiškiai  teigia,  kad  jam  labiau  patinka  eteris,  ir  jam  patinka
distiliuotojas.Pirminis benzinas gamina stiprų aliejų – tai yra svarbiausia – stiprų aliejų – tai, ką
priešininkai nepaiso.Grūdų alkoholis negamina stipraus aliejaus – ir tie, kurie išmeta Ricką, tai
žino.Pirminis benzinas yra dingstis suklaidinti žmones, kad jie galėtų pasakyti, kad jų aliejus yra
geresnis.Kur šie žmonės buvo prieš Ricką – kur tu buvai, prašau? Tomas

„Lengvasis benzinas yra frakcija, verdanti 30–90 °C temperatūroje ir susidedanti iš molekulių,
turinčių 5–6 anglies atomus.Sunkusis benzinas verda 90–200 °C temperatūroje ir susideda iš 6–
12 anglies molekulių.Pirminis benzinas pirmiausia naudojamas kaip žaliava didelio oktaninio
skaičiaus benzinui gaminti (katalizinio riformingo būdu).Jis taip pat naudojamas bitumo kasybos
pramonėje  kaip  skiediklis,  naftos  chemijos  pramonėje,  gaminant  olefinus  garų  krekingo
įrenginiuose,  ir  chemijos  pramonėje,  skirtą  tirpikliams  (valyti).Įprasti  produktai,  pagaminti
naudojant jį, yra žiebtuvėlis, degalai stovyklavietėms ir kai kurie valymo tirpikliai.

„Tirpikliai, benzinas, naftos distiliatas...Skamba toksiškai kaip meta laboratorija ar pan.Sukurkite
apdorojimo vandeniu metodą.Ar tai įmanoma?" Kristianas

-- Nepagaminsite tokios medžiagos kaip mes ir  tai pareikalaus daug bereikalingo papildomo
darbo, o rezultatas bus žymiai prastesnis.JB

„Tai  labai  blogai.Norėčiau,  kad  būtų  būdas.Tirpikliai  ir  jų  likučiai  yra  toksiški  ir
pavojingi.Kristianas

-- Nėra likučių, dėl kurių turėtumėte nerimauti, kai aliejus bus tinkamai pagamintas.Ar maloniai
priimtumėte tai kaip faktą?Kaip manote, iš ko gaminami dauguma augalinių aliejų?JB

Pirminio benzino cheminė formulė yra CnH2n+2.Lengvasis benzinas turi 5 ir (arba) 6 anglies
atomus, kurie sudaro C5H12 ir C6H14, taip pat žinomus kaip pentanas ir heksanas.Taigi, ko jūs
ieškote, tai pirminio benzino, kuris yra grynai pentano ir heksano mišinys. Wouteris

„Aš  tiesiog  norėjau  ką  nors  paskelbti  apie  tirpiklius.Nuėjau  pas  savo  draugą,  turintį  kelis
chemijos mokslų daktaro ir magistro laipsnius, ir paklausiau jo, ką galėčiau padaryti, kad visiškai
pašalinčiau  pirminį  benziną  iš  aliejaus.Jis  pasakė:  „Paimkite  5  ml  izopropilo  alkoholio  ir
sumaišykite,  kai  paskutinį  kartą  nustos  burbuliuoti.Jis  išgaruos  ir  pasiims  pirminį
benziną.Toksiškas tirpiklis tada tampa netoksišku tirpikliu.Tai nėra mano tikrasis vardas, gaila,
kad  negaliu  naudoti  tikrosios  paskyros,  bijodamas  būti  atleistas  ar  pasamdytas  slaugytoja.
Bobbie

„Norėdami  rasti  Naftha  JK,  ieškokite  „panel  wipe“  arba  „fast  panel  wipe“.Tai  gaminys,
naudojamas automobilio kėbulo remontui, metalui valyti ir nepalikti likučių.Sunku rasti išsamų
tikslių ingredientų sąrašą, nes jie gali skirtis.99,9 % izopropanolio turėtų būti lengva rasti. Em

„Stebėjome jūsų procesą naudodami VM&P Naftha ir viskas vyko pagal planą, išskyrus kelis
pirmuosius švirkšto ištraukimus, kurie buvo šiek tiek skystesni, nei tikėjomės.Įlašinau porą lašų
vandens ir bandžiau dar kartą ir atrodo, kad viskas gerai.Vienintelis mano rūpestis/klausimas
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yra skonis.Jis vis dar turi tirpiklio skonį.Ar tai gerai, ar man reikia padaryti ką nors daugiau?Jo
gavėjas miega apie 12 valandų kiekvieną kartą, kai vartoja aliejų.Ar tai teisinga, kol jis neišvys
tolerancijos?Bet kokia pagalba yra labai vertinama." Pamela

--  Atrodo,  kad VM&P nėra geras tirpiklis  (nors kai kuriuose MSDS lapuose rašoma, kad tai
turėtų būti ta pati medžiaga, kurią norėtume naudoti).Atrodo, kad tai sunkus pirminis benzinas ir
neatrodo iki galo išviręs ir reikalauja papildomos priežiūros.

Įpyliau šiek tiek vandens ir įdėjau į elektrinę orkaitę, įkaitintą iki 130°C, kelioms valandoms, gal
nakčiai, arba kol visiškai ištirps tirpiklis, kai kurie sako, kad tirpiklio likučius pašalinti užtrunka iki
keturių dienų.Tirpiklio poskonio neturėtų būti, jei aliejus pagamintas tinkamai, o aliejus neturi būti
skystas, jis turėtų būti labiau panašus į tepalą.Įsitikinkite, kad aliejus tikrai tinkamai filtruojamas,
nes tirpiklio likučiai linkę prilipti prie augalinių medžiagų.

Tiesiog atlikite pirštų testą su tirpikliu, kurį norite naudoti.Įmerkite į jį pirštą ir pažiūrėkite, ar jis
visiškai išgaruoja per 30 sekundžių ar greičiau.Kuo greičiau išgaruos,  nepaliks plėvelės,  tuo
geriau.

Jei negalite gauti gryno lengvo alifatinio pirminio benzino (Europoje taip pat vadinamo benzinu,
teiraukitės CAS numerio 64742-49-0, jis parduodamas įvairiais pavadinimais, o ne kaip kuras
naudojamas automobiliuose, o kaip tirpiklis). arba dažų skiedikliu), rinkčiausi 99 % ar net geriau
99,9 % izopropilo alkoholį – atrodo, kad tokį galima rasti beveik bet kurioje pasaulio vietoje.

Šiuo  metu  pirmenybę  teikiame  lengvam  alifatiniam  (žemos  virimo  temperatūros,  hidrintam)
pirminiam benzinui, nes iš jo gaunamos geresnės ir stipresnės alyvos nei dauguma kitų šiuo
metu naudojamų tirpiklių.Kuo aliejuje  mažiau augalinių  medžiagų ir  chlorofilo,  tuo  jis  geriau
veikia kaip vaistas, tuo skanesnis ir  stipresnis.Visa gudrybė yra ta, kad aliejus yra stiprus ir
raminantis.Kuo stipresnis ir raminantis, tuo geriau.JB

„Tinkamas pirminis benzinas NEPARDuojamas JAVNe Tractor Supply ar Home Depot, Lowes ar
net Sherwin Williams.Tačiau jis vis dar parduodamas Kanadoje.Turiu draugą, kuris distiliuoja jį
iki 100 °F ir išsaugo tirpiklį, kuris nuteka, naudodamas aliejui gaminti. Steve'as

„Jei gyvenate JAV, negausite tinkamo pirminio benzino, jokiu JAV pagamintu pirminio benzino
negalima pasitikėti dėl laisvo reguliavimo dėl tokio tipo tirpiklių sudedamųjų dalių.JAV niekada
negausite gryno pirminio benzino, net VM&P gali būti visiškai nesuderinamas nuo vieno butelio
iki kito ir net nėra reklamuojamas kaip grynas.Kanadoje jie gamina gryną pirminį benziną ir tai
yra  geriausias  tirpiklis,  lyginant  su  ISO  ar  grūdų  alkoholiu,  nedarykite  didelės  klaidos  ir
švaistykite vaistus arba dar blogiau, naudodami netinkamą tirpiklį, dar labiau susirgsite patys ar
kas nors kitas.Įspėkite, kad iš JAV parduodamo pirminio benzino netgi pagaminsite aliejų, kuris
atrodys visiškai taip, kaip turėtų, bet vis tiek gali labai susirgti. Vytis

-- Tai, kad JAV ne visur parduodamas grynas alifatinis pirminis benzinas, nereiškia, kad gryno
alifatinio pirminio benzino, kurio CAS numeris 64742-49-0 ir kurio virimo temperatūra yra apie
60–80 °C, nėra arba kad jis yra. tinkamai naudojant neišgauna geresnio aliejaus nei dauguma
kitų tirpiklių.Jei negalite gauti gryno šviesaus pirminio benzino, antrasis pasirinkimas būtų 99%
ar net geriau 99,9% izopropilo alkoholis.

Bet vis tiek nepasiduočiau – aliejams iš augalų išgauti naudojamas lengvasis pirminis benzinas
ar panašūs tirpikliai,  tad pasiteiravau pas augalinio aliejaus gamintojus ir  pažiūrėčiau,  ką jie
naudoja.Ten, kur gyvenu Europoje, tirpiklio galiu nusipirkti praktiškai kiekvienoje aparatūros ar
dažų parduotuvėje,  tai  vienas  iš  labiausiai  paplitusių  techninių  skysčių,  kuriuos  atsimenu iš
vaikystės, juo nuriebalindavome dviračių grandines ir pan., o praktiškai visi turėjo po buteliuką.
jo  namuose.Taigi  visa  ši  nesibaigianti  diskusija  apie  tirpiklius  man  atrodo  kiek  juokinga.Kai
naudojate tinkamą lengvąjį benziną, nelieka tirpiklio likučių, dėl kurių reikėtų susirūpinti, gal kelių
ppm, kaip ir daugelyje pigių augalinių aliejų, kurie dažnai gaminami naudojant beveik tą patį
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tirpiklį, kaip ir mes rekomenduojame.JB

„Ryžių viryklės bjaurios.Elektrinė keptuvė ir 9x13 Pyrex kepimo indas veikia daug geriau.Aliejus
daug lengviau nuimamas iš pirekso ir nėra teflono.Temperatūros moduliavimas taip pat yra daug
labiau  valdomas.Jūs  esate  giliai  į  savo  ego  JB.Jūs  susidursite  su  žmonėmis,  kurie  yra
protingesni  už jus.Tiesiog yra taip,  kaip yra.Mokykitės iš  jų,  užuot  blokavę jų  žinias iš  savo
proto.Kiekvienas turi mažą dėlionės dalelę JB. Jody

-- Jody, žinoma, pireksas yra puikus, ypač tol,  kol jis sugenda ir  netenki viso aliejaus.Turite
suprasti,  kad  tai  yra  esminės  instrukcijos,  skirtos  naudoti  visame pasaulyje  su  kuo  mažiau
įrangos.Daugelis žmonių kai kuriose šalyse negali sau leisti ar net neranda ryžių viryklės, tai
nėra taip paprasta, kaip visi mano.

Žinoma, mes galime jums parodyti labai sudėtingą ir brangų aliejaus gamybos būdą, bet jūs
turėtumėte man pažadėti, kad visus metus kasdien sėdėsite čia ir atsakysite į klausimus apie
tai.Daugelis žmonių dar neįvaldę ryžių virimo aparato ir norėtų dirbti su kitomis gavybos rūšimis,
dažniausiai dėl savo tikėjimo arba dėl to, kad „mano“ ką nors daryti kitaip.

RSO  gaminamas  tokiu  būdu,  buvo  išbandytas  su  žmonėmis  ir  veikia.Kalbant  apie  kitus
metodus, manau, kad mes juos išbandėme visus metus, nemanykite, kad ne.Bet aš žinau tik
tiek, kad joks kitas metodas nebuvo išbandytas tiek daug žmonių taip sėkmingai.Ir atminkite,
kad  pradedame  ten,  kur  kiti  sustojo,  mūsų  pacientams,  kurie  patenka  į  terminalą,  reikia
geriausio aliejaus, kurį jie gali gauti – ir tai yra RSO.Patinka ar ne.JB

„Lengvas alifatinis pirminis benzinas veikė puikiai, buvo puikaus skonio, mano aliejuje neliko
jokio  tirpiklio  užuominos.Jei  laikysitės  Ricko  nurodymų  iki  raidės,  jums  neturėtų  kilti  jokių
problemų. Rikas

„Yra 2 pagrindinės pirminio benzino kategorijos – lengvasis ir  sunkusis.Lengvajame benzine
NĖRA benzeno, ką turėjo omenyje Raina (ne heksaną).Nors nerekomenduočiau net šviesaus
pirminio benzino, nebent kanapių ekstraktą būtų galima ištirti po to, kai jis buvo pagamintas, ar
nėra  pirminio  benzino  likučių,  jį  galima  naudoti,  jei  tai  yra  viskas,  ką  galite  gauti  kaip
tirpiklį.Svarbiausia yra  įsitikinti,  kad išvirinate  ekstraktąiki  tirštos riebios  būsenos – tuo metu
didžioji  dalis  pirminio  benzino  turėtų  išnykti.Naudojant  distiliavimo  įrangą,  galima  pagaminti
gryniausią aliejų, kuriame nėra tirpiklių, tačiau tai nepajėgia daugumai vidutinių žmonių.Tikimės,
kad tai padės." ženklas

„Raina, aš nesiruošiu su tavimi ginčytis.Iš Vikipedijos: „Petrolio eteris,  nepaisant jo sinonimo
benzino, neturėtų būti painiojamas su benzenu ar benzinu, taip pat su benzinu, nors daugelis
kalbų tai vadina pavadinimu, kilusiu iš benzino,  pvz.,  „Benzin“  (vokiečių kalba),  „  benzenas“
(olandų kalba) arba „benzina“ (italų kalba).Naftos eteris yra alkanų, pvz., pentano, heksano ir
heptano,  mišinys,  o  benzenas  yra  ciklinis  aromatinis  angliavandenilis,  C6H6.Taip  pat
petroleterio nereikėtų painioti su organinių junginių, vadinamų eteriais, klase, kurioje yra RO-R'
funkcinė grupė. Mano išsilavinimas yra mikrobiologija – čia studijavau organinę chemiją, šiek
tiek  biochemijos  /  šiek  tiek  neorganinės  chemijos...  Aš  tikrai  to  nežinau,  bet  šiek  tiek
žinau.Lengvajame benzine NĖRA benzeno – taškas.Ignoruosiu tavo komentarą.Visiems būtų
naudinga, jei nepareikštumėte teiginių, nesusijusių su moksliniais duomenimis. ženklas

„Neteisinga, tirpiklių likučiai dažniausiai yra nuodai!THC negali ištaisyti širdies nepakankamumo
dėl nuodų.Pagrindinės farmacijos įmonės yra tai,  kas turi gaminti šį produktą, arba žmonės,
kurie išklausė saugos sertifikavimo kursus, o ne kanapių entuziastai. Derekas

-- Jie gali laisvai pasigaminti savo aliejų, aš neturiu su tuo problemų.Nėra tirpiklio likučių, dėl
kurių turėtumėte susirūpinti, jei aliejus pagamintas tinkamai.JB

„JB, tu esi šventasis, nes kasdien iškęsi šimtus keistų skundų ir klausimų.Tiesiog noriu padėkoti
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jums už tai, kad esate čia ir aktyviai remiate gydymą nuo propagandos, kuri bando pakenkti
šiam darbui, banga.Gėda jiems, gero JUMS! Marilyn

„Ką norėtumėte padovanoti savo tėvui?Geriausias iš geriausių ar kažkas, kas atrodo panašiai,
bet  tiesiog neturi  tinkamo poveikio?Kai  gaminate  vaistą  pagal  Ricko nurodymus,  nesėkmės
tikimybė  gydymo  metu  yra  labai  maža.Kai  gaminate  aliejų  pagal  „ekspertų  ir  mokslininkų“
instrukcijas, gaminate kitą produktą.Ir remiantis mūsų patirtimi, jis gali neatlikti darbo taip gerai,
kaip rekomenduojame.

Taigi  ar norėtumėte, kad užsičiaupčiau ir  leisčiau jiems tiekti  žemos kokybės šiukšles?O gal
norėtumėte pasimokyti  iš  manęs/mūsų ir  žinoti,  kaip tai  padaryti  teisingai,  kad pasiektumėte
tuos pačius rezultatus, apie kuriuos kalba mūsų pacientai? JB

„Sutinku JB.Kartais jūs turite pasiekti tą patį intelekto lygį kaip jie ir naudoti tą pačią taktiką, kaip
ir žmonės, kuriuos bandote pasiekti.Ar tai būtų ginčai, ar drama.Kai kurie žmonės reaguoja tik į
dramą ir ginčus.Kad ir kaip būtų liūdna.Dauguma žmonių vis dar yra tokie nesubrendę. Mitzi

„Aš naudoju 99% izopropilo alkoholį, kuris man buvo lengviausiai prieinamas.Aš naudoju savo
pasėlių  pumpurų  kremą,  užaugintą  100%  ekologišką  ir  be  pesticidų,  gerai  prižiūrimą  ir
sausą.ašsumaišykite jį su keliomis indica padermėmis.Aš gydžiau pacientą, sergantį Hodžkino
limfoma, jam buvo 4 stadija ir per 6 mėnesius nuo aliejaus vartojimo, kaip nurodyta, dabar jis
neturi vėžio!!Dėkojame Rickui Simpsonui už aukas, kurias paaukojote, kad ši informacija būtų
prieinama visiems!Visai  neseniai  į  mane kreipėsi  kitas 4  stadijos  vėžiu sergantis  pacientas,
prašydamas pagalbos, jo viename inkste yra neoperuotinas auglys.Meldžiamasi, kad gautų du
patvirtintus išgijimus iš eilės.Telaimina jus Dievas Ricką Simpsoną ir JB, toliau skleiskite žinią ir
mokykite žmones apie šį nuostabų gydomąjį kanapių aliejų. Grow Goddess

-- Sumaišyti keletą atmainų visada yra gera idėja.Pažvelkite į tai paprastai, jūs nežinote, kam
tiksliai  tinka  konkreti  atmaina,  todėl  sumaišę  keletą  atmainų  gausite  daug  geresnę
antklodę.poveikis.Be  to,  tokie  aliejai  jus  pakels  daug  aukščiau  –  tie,  kurie  rūko  puodą
„rekreaciniu  būdu“,  žinos  apie  ką  aš  kalbu.Įsivaizduokite,  kad  sėdite  su  savo  draugais  ir
kiekvienas pateiks geriausią turimą pumpurą.Per porą valandų daug ko nepavyks nuveikti.Ir tai
yra  efektas,  kurio  reikia  norint  pasiekti  geriausių  rezultatų,  todėl  vėlgi  reikia  sumaišyti
štamus.Linkėjimai ir  ačiū tau,  GrowGoddess,  man visada malonu girdėti  apie žmones, kurie
tiesiog laikosi nurodymų ir pasiekia rezultatų, apie kuriuos kalbame.JB

„Aš  naudoju  izopropilo  alkoholį,  esant  nuliui  Farenheito  laipsnių.  Tik  nerūdijančio  plieno
talpyklose ir ant ištraukimo tinklelio sumontuotu kotu. Tada filtruoju per tris didelius kavos filtrus
ant ekrano ant antros keptuvės. Galutiniai rezultatai yra tik trichomai filtre. Šį receptą pasirinkau,
kad nugalėtų hepatitą C. Mykolas

„Sveiki, JB, turiu problemų dėl elektrinės ryžių viryklės, viskas, ką mačiau, nukrenta iki 100 ºC,
peržiūrėjau visus rinkoje esančius prekės ženklus ir visi jie turi termostatą, kuris išsijungia, kai
turinys pasiekia temperatūrą.Ką rekomenduojate?" Kristina

– Cristina, kokia tiksliai yra problema?Aliejų visada galite įdėti į elektrinę orkaitę, įkaitintą iki 130
°C (266 °F), palikti maždaug valandą ir tokiu būdu dekarboksilinti.JB

„Kai  temperatūra pasiekia 100°C,  elektrinė ryžių viryklė išsijungia!Tirpiklis  nepasiekia 110°C.
Kristina

– Tirpiklis tikrai  negali  pasiekti  tokios temperatūros,  nes,  manau, jis  išvirtų.Virkite tirpiklį,  kol
viryklė išsijungs pirmą kartą (į paskutinę partiją įlašinkite kelis lašus vandens).Tada leiskite jam
atvėsti ir vėl įjunkite.Tai viskas, ką mes darome.JB

„Vėl įjungia ir leidžia virti, kol sugrįš?Tada išsijungia ir alyva jau baigta? Kristina
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-- Įjunkite ryžių viryklę, pirmą kartą virkite, kol sustos, tada palaukite penkias minutes, kol atvės,
vėl įjunkite ir palaukite, kol išsijungs antrą kartą.Tada supilkite aliejų į nerūdijančio plieno puodelį
ir valandai įdėkite į 130°C (266°F) orkaitę ir aliejus bus paruoštas.JB

-- Ačiū, JB, tu išgelbėjai man gyvybę.Kristina

„Gamindamas aliejų jūs įkvepiate pirminio benzino.Jūs kvėpuojate NUODU, kai taip darote.Jei
jauti kvapą, tu jau miręs.Aš šimtus kartų gyvenime užuodžiau Coleman stovyklos kurą, zippo
žiebtuvėlių  degalus  ir  pirminį  benziną,  naudojamą  valymui  ir  pramonei...Dar  nemiręs.Daug
juoko.Rimtai...Jei  naudojate  gryną  tirpiklį  (be  priedų)  ir  tinkamai  išvirkite  tirpiklį  su  šiek  tiek
vandens, kurio virimo temperatūra yra aukštesnė, nesvarbu, ar tai būtų izo, alkoholio ar pirminio
benzino, jūs viską pašalinsite.Per metus suvartote daug daugiau benzino, siurbdami savo dujas
į savo automobilį, nei gautumėte visą gyvenimą naudodami tinkamai pagamintą alyvą. Motiejus

„Vienos  molekulės  Big  Pharm  požiūris  į  vaistų  kūrimą  NĖRA pagrįstas  sveikata,  rezultatų
mokslu... Jis pagrįstas patentų pelnu ir visiškai iškreipė požiūrį į augalinius vaistus.Dauguma jų
atsiranda naudojant  natūralius buferius,  ir  mažai tikėtina, kad vieno junginio išskyrimas būtų
toks  pat  sveikas,  kaip  naudojant  juos  tokiomis  formomis,  kuriomis  jie  yra.Etnobotanikai  yra
100% teisūs sakydami, kad naudinga augalo forma yra ta, į kurią jį /išveisė/, net jei tik gyvūnų
ieškotojai, skleidžiantys geriausių augalų sėklas ir žiedadulkes.Vaistams naudojami augalai bus
veiksmingiausi,  kai  bus  naudojami  mediciniškai  natūraliu  cheminių  komponentų  santykiu  –
pažiūrėkite  į  kanapių  sėklų  EFA  santykius  –  jie  yra  optimalūs  žmogaus  sveikatai.Kodėl
ištrauktumėte vieną iš 3 EFA tipų, patobulintumėte ir vadintumėte stebuklingu priedu (kai taip
pat ignoruojami 2 kiti, kurių derinys yra sveikiausia forma)?Tai kvaila“. Alanas

K.Sveiki,  JB,  radau  šį  pirminį  benziną  savo  vietovėje...(nuoroda)  Jame  nėra  parašyta,  kad
lengvas benzinas... ar tai vis tiek veiktų?Dar kartą ačiū už jūsų pagalbą ir puikią informaciją!

A.Tai turėtų būti lengvas alifatinis pirminis benzinas – patikrinkite MSDS, ar tai grynas lengvasis
benzinas be priedų, šelitas Australijoje, (techninis ar pramoninis) benzinas Europoje (benzinas,
nebenzenaso  ne  kaip  kuras  naudojamas  automobiliuose).Jis  parduodamas  įvairiais
pavadinimais.Jis  naudojamas  kaip  dažų  skiediklis,  tirpiklis,  riebalų  šalinimo  priemonė,  buvo
labai  įprastas  buitinis  tirpiklis  arba  tekstilės  riebalų  šalinimo  priemonė,  taip  pat  gali  būti
naudojamas kaip žiebtuvėlis ir kt.Virimo temperatūra apie 60-80°C, kuo žemesnė, tuo geriau.

Užtepkite šiek tiek ant švarios Petri lėkštelės arba panardinkite į ją pirštą ir, jei jis išgaruos per
trisdešimt  sekundžių  ir  nepalieka  riebių  likučių,  jį  galima  naudoti.Tiekėjų  yra  daug,  negaliu
pasakyti,  kuris  iš  jų  yra  geriausias  ar  ką  rekomenduotume šiuo  metu,  todėl  pateikiame  tik
bendras instrukcijas.

CAS  numeris  64742-49-0,  grynas,  naftos  distiliatas,  be  priedų,  jei  įmanoma,  o  virimo
temperatūra turi būti kuo žemesnė.Dauguma rafinavimo įmonių jį gamina, tiesiog paklauskite, ką
jie rekomenduotų vaistažolių ekstraktams.

Antrasis variantas yra 99% arba 99,99% izopropilo alkoholis arba labai brangus 99% maistinis
alkoholis.Izopropilo  alkoholis  ir  maistinis  alkoholis  nėra  tokie  veiksmingi  kaip  tirpiklis  kaip
pirminis benzinas, be to, jie pašalina aliejuje daugiau augalinių medžiagų ir chlorofilo, todėl jis
yra mažiau stiprus ir  skanus,  todėl  rekomenduojame pirminį  benziną naudoti  visada,  kai  tik
įmanoma / yra.Linkėjimai, JB

K.Rickas,  Meksikoje  „nafta“  yra  tik  vienas  iš  kelių  pirminio  benzino  tipo  produktų
pavadinimų.Kad išvengtumėte lemtingos klaidos,  ar  turėtumėte mokslinį  naudojamo pirminio
benzino pavadinimą?

A.Ieškokite gryno lengvo benzino be papildomų ingredientų.Iš esmės tai tas pats, kas Coleman
degalai, kuriuos galite pamatyti žemiau esančioje nuotraukoje, tačiau ieškokite pirminio benzino
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be antikorozinių priedų, kurie pridedami prie Coleman kuro.

Jei  sužinosite,  kad  lengvasis  alifatinis  pirminis  benzinas  jūsų  šalyje  yra  uždraustas  (pvz.,
Hondūro atveju),  ieškokite 99% ar geresnio 99,9% izopropilo  alkoholio,  jį  turėtų būti  lengva
rasti.99%  alkoholis  yra  trečias  tirpiklis,  kurį  naudotume,  bet  darytume  viską,  kad  jo
nenaudotume,  nes  jis  pašalina  per  daug  chlorofilo  ir  kitų  nepageidaujamų  augalinių
medžiagų.Kai  kurie  mėgsta  užšaldyti  tirpiklį  ir  pradinę  medžiagą,  kai  kaip  tirpiklį  naudoja
izopropilo  alkoholį  arba  alkoholį.Mes  asmeniškai  tų  tirpiklių  nenaudojame,  nebent  reikia  ir
nemėgstame sušalti rankų, todėl iš tikrųjų neskatiname jo užšaldyti, tačiau kai kas sako, kad tai
padeda pagerinti  aliejaus kokybę.Kai  naudojate nepolinį  gryną lengvą pirminį  benziną,  kurio
virimo temperatūra yra žema, jums nereikia nieko užšaldyti ir vis tiek gausite gerą produktą, jei
laikysitės instrukcijų.JB

„Džiaugiuosi, kad žmonės tyrinėja naujus būdus, kaip tai padaryti, o tai reiškia, kad naujienos
sklinda. Alicia

-- Tikėkimės, kad su alyva bus bandoma ne jūs.Verčiau naudočiau tai, kas jau pasiteisino, ypač
jei  turėjau  mirtiną  ligą,  kaip  daro  dauguma  mūsų  pacientų.Linkėjimai  visiems
eksperimentuotojams.JB

„Pirmiausia  Rickas  Simpsonas  siūlo  naudoti  NAPTHA.Paprastai  pripažįstama,  kad  tai  nėra
geras pasirinkimas, ir dauguma žmonių kaip tirpiklį naudoja patikimą alkoholį, pvz., Everclear.

Antra,  mano sūnui  yra  dveji  metai,  jam buvo 15 mėnesių  diagnozuotas galvos  smegenų ir
stuburo vėžys.Jis 8 mėnesius vartojo kanapių aliejų su dideliu THC kiekiu, JOKIOS chemijos ar
spinduliuotės, o jo augliai išnyksta!Tiesą sakant, daugumos jų visiškai nebėra, liko tik vienas!!
Kanapių aliejus veikia! Suzetta

"Fantastinis!!!Meldžiuosi, kad jis visiškai pasveiktų ir panašu, kad taip yra.Kodėl žmonės negali į
tai žiūrėti kaip į vaistą, o ne į vaistą, kad padidėtų?Tai yra medicina, o vyriausybė nenori, kad
mes pasveiktume, jie mieliau pamatytų, kad mes mirštame.Aš taip pat sirgau vėžiu ir daugybe
medicininių problemų.Šiuo metu, nuo 2013 m. rugpjūčio mėn., vėžys nebegrįžo.Aš tikrai tikiu,
kad tai yra vėžio gydymas.Kodėl visi negali atverti akių tiesai!!!“ Linda

-  Aliejai,  pagaminti  naudojant  lengvą  alifatinį  benziną,  paprastai  yra  stipresni  nei  alyvos,
pagamintos naudojant Everclear.Kuo aliejus stipresnis ir raminamesnis, tuo geriau jis veikia kaip
vaistas.Taigi,  jei  būčiau  jūsų  vietoje,  aš  persvarstyčiau  jūsų  naudojamą  tirpiklį  ir  vietoj  jo
naudočiau nepolinį tirpiklį.Linkėjimai jums ir jūsų sūnui JB

„Naudojant Everclear aliejus įgauna žalsvą atspalvį.Dabar mes siekiame 99,9 % ISO, nes čia
negalime gauti gryno lengvojo alifatinio benzino. Sara

„Užšaldykite savo tirpiklį – Everclear 190 proof, 95% ir ISO 99% turėtų būti nustatytas šaldiklyje
per naktį ir sunaudotas iš karto išėmus iš šaldiklio.Be to, užšaldyti pumpurus yra gera idėja.Jei
alkoholis yra atšaldytas šaldiklyje ir greitai nuplaunate 3–5 minutes – du kartus, kol alkoholis dar
tikrai šaltas, jis neturėtų turėti žalio atspalvio...“ Jose

--  Kuo  mažiau  žalios  spalvos,  tuo  geriau.Kuo  aliejuje  mažiau  augalinių  medžiagų,  tuo  jis
stipresnis.Tai turi prasmę.Jei nuspręstumėte užšaldyti pumpurą ir tirpiklį, tikriausiai dirbčiau su
pirštinėmis.Kai naudojate gerą nepolinį tirpiklį ir gerą pumpurą, nebūtina nieko užšaldyti ir vis
tiek gausite puikų aliejų.JB

„Ar galiu pagaminti gerą aliejų iš maišos?Ir naudoti mažiau pirminio benzino? Jonas

-- Gero aliejaus nepagaminsi.JB

"Įdomus.Natūralu, kad man atrodo atvirkščiai.Reikalinga pagalba?" Tielmanas
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--  Kokia  pagalba?Ne  tai,  iš  maišos  nepadarysi  to,  apie  ką  mes  kalbame.Galite  ištirpinti  jį
šviesiame pirminiame benzine ir filtruoti, ir jis bus stipresnis už maišą, bet vis tiek jo nebus ir 95-
98% THC aliejaus iš jo vis tiek nepagaminsite.JB

„Jindřich  Bayer,  ką  manote  apie  kepimą su fenikso ašaromis?Pavyzdžiui,  jei  aš  įdėčiau jį  į
žemės riešutų sviesto puodelį, tai kažkas? LinZy

-- Linzy, aš paprastai sakau žmonėms, kad teptų aliejų ant to, ką jie nori iš jo pagaminti.Taip
galite  pamatyti,  kaip ten yra aliejaus.Tai,  ką rekomenduojame, yra toks stiprus,  kad vis  tiek
turėtumėte galvoti apie mikrogramus vienoje porcijoje, todėl, jei tikrai reikia, tiesiog užlašinkite
aliejaus  lašelį  ant  žemės riešutų sviesto  puodelio.Jūs žinote,  kad mums labiau patinka,  kai
žmonės valgo aliejų tiesiai iš švirkšto, tai turi savo privalumų.Sumaišius jį su maistu, vaistas
visada praskiedžiamas.JB

„Tačiau nesmerkkite savo gerbėjų klubo, nes kepinių ir sviesto išgavimas pasirodė esąs toks pat
gydantis  ir  daug  mažiau  vengiantis...Mes  visi  dalyvaujame  šioje  kovoje  kartu,  prašau,
nesmerkkite kitų, kurie bando. Pamela

„Pamelos, kepimo ir sviesto ekstrahavimas nesuteikia tokių pačių gydomųjų ir regeneruojančių
savybių  kaip  kanapių  aliejus  PERIOD.Jis  išgydys  vėžį,  pašalins  Krono  simptomus,  išgydys
diabetą, Laimo ligą, vadinasi!Sviestas ar valgomieji produktai visai nepalyginami, nebent savo
valgomuosiuose produktuose naudotumėte fenikso ašaras.Taika ir meilė." LinZy

„Pamela,  negaliu  rekomenduoti  mažiau  veiksmingo  metodo.Norėdami  pasiekti  geriausių
rezultatų, pripraskite prie jo ir  padidinkite dozę.Valgomieji  produktai  dažnai yra nenuspėjami,
dažniausiai nežinai, kiek juose yra aliejaus ir pan. JB

„Nesu  tikras,  ar  turiu  ryžių  viryklę  ar  puodą.Temperatūros  nustatymas  sako  tik  žemą med.
Sveiki, ar yra būdas patikrinti temperatūrą? Džeremis

„Tai  būtų  puodas.Ryžių  viryklė  paprastai  turi  2  nustatymus.Virkite  ir  pašildykite."  Deb
„Įsigykite  mėsos termometrą  arba lazerinį  taškinį  termometrą  ir  patikrinkite  temperatūrą  kita
terpe, tokia kaip vanduo ar aliejus.Panašu, kad turite puodą, kurį galite naudoti, bet turite nuolat
stebėti temperatūrą, geriau įsigyti ryžių viryklę. Lukas

"Ar galime naudoti degtinę?" Monika

– Kokteiliams?Taip.JB

„Maisto klasė“ tiesiog reiškia, kad FDA laikomas saugiu.Ten nėra labai aukštų standartų.Taigi
vien pasakymas „maisto alkoholis“ netampa geresniu už, tarkime, bet kokį bendrąjį alkoholį.Ir jei
esate paranojiškas dėl vieno tirpiklio, turėtumėte būti paranojiškas dėl jų visų. Benas

„Negaliu gauti izopropilo alkoholio ar pirminio benzino savo šalyje!Taigi ką man daryti?Kaip gauti
šio aliejaus, nes pats negaliu jo pasigaminti? Ayesha

--  Pagaminkite  aliejų  iš  to,  ką  galite  rasti,  o  paskui  išgarinkite,  Ayesha,  tai  tikriausiai  būtų
geriausias būdas tokiais atvejais.JB

„Sulčių spaudimui naudoti tik EKOLOGIŠKAS hidroizoliacines kanapes yra vienintelis SAUGUS
būdas, nes Jindřichas Bayeris yra daugiau nei teisus dėl to, kas gali slypėti augale.Mes visi
turime savo „naminių gyvūnėlių“ aktualių temų, kurių bijome ir kurių saugomės, bet apskritai, jei
imsimės  saugios  praktikos,  perskaitysime (su  SUPRASTI)  surinktus  mokslinius  duomenis  ir
PATIKĖKITE vidiniu atsargumo balsu, kurį galime proto ribose sukurti.

Kai RSO atlikta tinkamai, laboratoriniai rezultatai rodo, kad aliejuje NĖRA tirpiklio.Paprastas ir
paprastas užvirimas atliekamas teisingai, naudojant tinkamą tirpiklį.Norėčiau pamatyti internete
prieinamą rinkinį, kuriame būtų VISKAS, ko reikia iš RSO tirpiklio, puodo / keptuvės, kaitlentės /
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degiklio  ir  pan.,  todėl  tereikia  pridėti  kanapių.Manau,  kad  tai  paskatintų  vėžiu  sergančius
pacientus tai padaryti patiems.

Dėkoju Dievui už savo dabartinę sveikatą, net kai mano MRSA paūmėjimai, bet žinau, kad jei
ateis blogiausia, turėsiu drąsos vykdyti Ricko Simpsono ir Jindricho Bayerio nurodymus išgelbėti
savo gyvybę,  nes  turiu  per  daug dėl  ko gyventi  (mylintis  vyras  ir  berniuką,  kurį  dieviname)
sugriūti iš baimės.

Telaimina Dievas Ricką ir Jindrichą už jų stiprybę.Taip pat prašau Dievo palaiminti visus tuos,
kurie  eina  šiuo  keliu  savo  keliu,  nes  tai  nėra  lengvas  kelias,  bet  teisingas  kelias  išgydyti.
PlatypusMama

--  Labai  ačiū,  PlatyPusMom.Tokios  žinutės  suteikia  man  energijos  tęsti  šią  ilgą,  tačiau
nepaprastai  prasmingą  kovą  už  kiekvieno  teisę  nevartoti  šio  vaisto.Aš  nesustosiu,  kol  šis
augalas nebus visiškai legalizuotas visame pasaulyje, galiu jums tai pažadėti.JB

„Tirpiklius galima išvalyti.Kartais cheminių medžiagų gamintojai dėl abejotinų priežasčių prideda
kitų teršalų.Jie gali būti daug pavojingesni nei tirpiklis, o jų įdėjimas į tirpiklius nėra vienodas.Tie,
kurie supranta aliejaus gamybos sudėtingumą,  o tai  toli  gražu nėra vien tirpiklių  klausimas,
diskusijos atrodo juokingos.Kiek komentarų skaitėte apie cheminius pesticidus?Kokį procentą
paprastai  randate,  palyginti  su  neišvalytais  tirpikliais?Kur  ta  diskusija?Daugelis  žmonių  šią
diskusiją sumažino iki tirpiklių pasirinkimo.Tai juokinga!Atlikite savo tyrimus, būkite skeptiškai
nusiteikę, būkite ciniški ir įrodymus, kuriuos priimate kaip faktą, palaikykite aukšto lygio pone.
Paulius

„Net nerūpi čia ginčytis su niekuo, naudokite vakuuminę kamerą, jei naudosite naftos chemijos
tirpiklius ir pašalinsite likučius, aš išėjau iš šio posto.Kanapių aliejus gydo vėžį, o pirminį benziną
galima pašalinti,  o  maistinių  grūdų  alkoholis  nėra  toks  stiprus  aliejus,  kaip  naftos  chemijos
tirpikliai.Aš  ką  tik  pagaminau  partijas  ir  naftos  chemijos  pagrindu  pagaminto  tirpiklio  (gryno
lengvo alifatinio benzino) ir maistinių grūdų alkoholio (95%, 190proof) ir išbandžiau abu aliejus
su pacientais irRezultatai buvo tie patys, iš gryno lengvo benzino pagamintas aliejus iš tikrųjų
yra  stipresnis  ir  raminamesnis  nei  grūdų  alkoholio  aliejus.Parašykite  taip,  jei  norite  naudoti
naftos  chemijos  tirpiklį  (naftą,  butaną,  heksaną,  acetoną).  PROCEDŪROS  PABAIGUS
NAUDOKITE VAKUUMĄ KAMERĄ, KAD ĮSITITINKITE, KAD GALIMA ŠVARIAUSIA ALIEJĄ!!!
Aš taip pat išsiurbiau maisto rūšį, o pilnas išsivalymas užtruko net ilgiau nei iš pirminio benzino
pagaminto aliejaus (vakuuminėje kameroje susiformuoja ir burbuliuoja), tai štai, pasiimk naftos
chemijos tirpiklį  ir  nerimauji dėl likučių, daryk tai, ką daro. pramonei ir įdėkite jį  į  vakuuminę
kamerą, veikiančią 35 psi, ir stebėkite, kaip išsiurbiami likučiai!!Pabaiga ir tikra PATIRTIS!!!!!“
Ryanas

„Jei  naudosite  tinkamą  pirminį  benziną,  aliejuje  neliks  jokių  likučių.  Aš  tai  išbandžiau
laboratorijoje.  Gerai,  tai  buvo šiek tiek likučių,  bet  daug mažiau nei tai,  ką gauni  iš  judraus
miesto oro ar degalinėje, kai pilai degalų, ar dažai ką nors savo sode...“

„Aliejų gaminame jau nemažai metų ir, kaip ir dauguma, pradėjome nuo grūdų spirito, tačiau
ilgainiui patirtis išmokė naudoti bevandenius tirpiklius. Tinkamai apdorojus, RSO tirpiklio likučių
lygis bus gerokai mažesnis nei 100 ppm, o tą patį galima pasiekti ir su grūdų alkoholiu, nes
matuojamas tik alkoholis, tačiau nepastebima, kad grūdų alkoholis neša vandenį, o vanduo –
gyvybę. Mes matėme RSO, pagamintą naudojant ISO, o žiūrint pro mikroskopą gyvybės nėra,
bet kai kurie aliejai, išeinantys iš ambulatorijų, kurie reikalauja grūdų, yra pilni gyvų bakterijų!

Laboratorijose  praleidau  daug  laiko  ir  pinigų  ir  tikriausiai  esu  vienintelis  žmogus,  kuris  į
laboratoriją  paėmė grūdų  alkoholio  aliejų  ir  ištyrė,  ar  nėra  tirpiklio  ir  vandens  likučių.  Tiesą
sakant, esu tikras, kad taip, nes tikrai nėra įrankio, kuriuo būtų galima išmatuoti, kiek vandens
yra aliejuje. Turėjau priversti gydytoją dirbti su įvairiais įrankiais, kad apytiksliai atskirtų, kiek liko
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„laisvai surišto“ ir  „tvirtai  surišto“ vandens, ir  nors jis  negalėjo nurodyti tikslaus skaičiaus, jis
sakė, kad jis bus matuojamas procentais, o ne dalių už milijoną. Taigi tai buvo laboratorija ir
mokslininkas, kurie įtikino mane niekada nenaudoti aliejaus, kuriame yra vandens. Ironiška, kad
tirpiklis nėra toks svarbus kaip vanduo, bet skaičiuoja; esant 100 ppm, per du ar tris mėnesius
suvartosite 0,06 gramo tirpiklio, kol įveiksite ligą. Tai 0,06 gramo arba maždaug 1,2 lašo,

Aš taip pat dirbau su savo GI rengdamas gydymo planą. Suskaičiavome skaičius ir esant 100
ppm ISO jis tikrai nesijaudino, o esant 10 kartų didesniam lygiui, jo susirūpinimas išaugo iki
galimo vidurių laisvumo ir blogo kvapo. Tai aliejus, kuriuo gelbėjau savo gyvybę ir šiandien jį
naudoju  priežiūrai,  bet  dabar,  kai  ambulatorijos  nori  mūsų  aliejaus,  turime  naudoti  ir  etilo
alkoholį,  o dabar bandymų skaičiai grįžta šiek tiek mažesni,  o grąžos kiekis labai sumažėjo.
padidėjo. Dar kartą, kai pirmą kartą pradėjome, aš pajutau, kad „Ever Clear“ susigrąžinimas
buvo gera idėja, kaip ir maniau, kad tai yra geras pasirinkimas tirpikliu. Mokslas ir teisė įrodė,
kad  mano „jausmai“  klaidingi;  mokslas  man parodė,  kad  vanduo  gali  būti  žalingas,  o  TTB
valstybės susigrąžinti Ever Clear yra nusikaltimas. Šonas

„Manau, kad Rickas ir JB bando pasakyti, kad Ricko aliejaus metodas padėjo daugeliui žmonių
pasveikti, ir kol neturime įrodymų, kad kitas ekstrahavimo metodas yra toks pat veiksmingas,
laikykitės to, kas veikia. Rebeka

VėžysIr Įrodymai

„13-04-22  gavome paskutinių  mano Vyro  kraujo  tyrimų rezultatus  ir  nors  pastarąsias  kelias
savaites jis kovojo su gerklės skausmo virusu, jam sekasi labai gerai.Šis Indica kanapių aliejaus
ekstraktas atlieka nuostabų darbą gydydamas jo leukemiją!

Jo  limfocitų  skaičius  nuolat  mažėja,  o  trombocitų  kiekis  yra  normalus,  todėl
nesijaudinkiteapskritai,  kai  mes  tęsiame  kitą  aliejaus  partiją,  tai  yra  „Blackberry  Kush“,
„Granddaddy  Purple“  ir  „Washington  Red“  mišinys.Palaimintas  geromis  vibracijomis  ir
gydomosiomis  mintimis,  kurios  patenka  į  kiekvieną  šio  vėžio  gydymo  vaisto  lašą.Ačiū
kanapėms. Debra

„Dirbo man.Gyvenimas vėl nuostabus. Zedas

"Geriau negalėjau pasakyti!" Petras

„Rick  Simpson  Oil  turi  visišką  mokslinį  patikimumą,  jei  vargiesi  skaityti  mokslinę  literatūrą“
Robertas Melamede'as, dar žinomas kaip Dr. Bob

"Ląstelių išgyvenimo kelio slopinimas sukelia Bad defosforilinimą ir šio Bcl-2 baltymo perkėlimą į
mitochondrijas, o vėliau - apoptozę." Ummm, prašau, neprofesionalios sąlygos??? Tikimybė

Tai reiškia: „Kanapės naikina vėžines ląsteles“, – „Cance“.JB

„Iš daugelio komentarų ir vaizdo įrašų, kuriuos mačiau apie kanapių aliejų, turėčiau pasakyti,
kad atrodo, kad kanapių augalas turi „numatytąją“ arba „optimalią“ žmogaus organizmo aplinką.
Remi

„Viskas,  kas  turi  stuburą,  turi  endokanabinoidų  sistemą.Gaila,  kad  pusė  gyventojų  vis  dar
nežino.Endokanabinoidų  sistema  turėtų  būti  kiekvienoje  mokslo  ir  medicinos  knygoje.To
mokyklos turėtų mokyti mūsų būsimus gydytojus.Kaip žmonės gali į tai rimtai nekreipti dėmesio,
tai  yra  kūno  funkcionavimo  dalis.Tai  yra  korumpuotas  pasirinkimas,  kurį  „tikrąjį“  mokslą
skelbti.Tai klaidinga praktika.lol" Chloe

„Jis veikia, nes yra stiprus imunomoduliatorius, kuris stiprina arba sutvarko pažeistą imuninę
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sistemą.Jis taip pat atstato DNR ar mitochondrijų žalą, kurią sukelia DNR naikinantys vaistai,
tokie kaip atvirkštinės transkriptazės inhibitoriai ir proteazės inhibitoriai.Ištaisius savo organizmą
nuo žalos, padarytos dėl nesveiko gyvenimo būdo ar kitų priežasčių, ir panaikinus arv vaistų
žalą, taip, galima sakyti, jis gydo „pagalbą“.“ Jonas

„Jei šis aliejus visiškai neišgydysi, gali padėti bet koks jūsų negalavimas.Kad ir kokį klausimą
kiltų apie bet kokį negalavimą, atsakymas visada bus tvirtas TAIP. Kathy

"Jis išgydė degeneracinius stuburo diskus, navikus ir nervų pažeidimus mano draugui, taip pat
išgydė vėžinius navikus mano šuniui." Sara

„Esu medicinos studentė, studijuoju medicinos fizikos srityje, kuri visų pirma susijusi su vėžiu
sergančiais pacientais iš medicininio vaizdo ir radioterapijos pusės.Galiu pasakyti tik labai labai
didelį AČIŪ, kad pažadinate mane iš labai blogo sapno.Aš tyrinėju begalę informacijos kiekvienu
įmanomu kampu ir  dėl šio vaisto nekyla abejonių.Dalyvavau savo kursuose,  nes nuoširdžiai
norėjau padėti vėžiu ir bet kokiomis kitomis ligomis sergantiems žmonėms, kuriems galėčiau
padėti, bet vis tiek vyrauja korumpuota medicinos sistema.Atrodo, kad vienintelis interesas (ČIA
AIRIJA)  yra  nukraujuoti  mirštančius  žmones  nuo  paskutinio  cento  nuo  chemoterapijos  ir
radiacijos,  o  tada  išmesti  juos  į  duobę,  kai  tik  bus  uždirbti  pinigai.Mačiau,  kaip  miršta
žmonės.Visos jų ligos išnyksta pamažu, vis dar valgant kokteilius tablečių ir dar ką nors ir man
nuo to pykina skrandis.Kaip aš galiu būti  sistemos, kuri  tai  daro, dalimi?Jau nebe.Tu esi  tik
įkvėpimas ir tu (RICK) palietei mano gyvenimą taip, kad aš žinau, kad turiu sekti,  ir  patikėk
manimi, kad darau viską čia, Airijoje, kad žmonės žinotų tavo vardą.Man net nereikia komentuoti
nuostabių šio vaisto savybių, nes faktai kalba patys už save, už kiekvieną, kuris nori juos ištirti.

Žinai,  anądien  kažką  perskaičiau  ir  nežinojau,  ar  nusišypsoti,  ar  juoktis.Vyriausias  Airijos
politikas (Michealas Martinas) teigė, kad kanapių vartojimas gydant IS, vėžį ar bet kokią ligą, jo
nuomone, nebuvo palaikomas, nes „YRANEBUVO JOKIŲ MEDICINIŲ ĮRODYMŲ AR TYRIMŲ,
PAGRINDINČIŲ. Teko ją perskaityti keletą kartų, kol ji nuskendo.KAS PO VELNIŲ negerai šioje
vietoje?Nėra  medicininių  įrodymų??Atsiprašau,  bet  net  nežinau,  kaip  tai  tęsti  nesupykus...“
Brendanas

--  Gerb.  Brendanai,  labai  džiaugiuosi,  kad  matote  aliejų,  koks  jis  yra,  ir  kad  skleidžiate
žinią.Kalbant  apie  Michaelą  Martiną,  jis  skamba  taip  pat,  kaip  ir  kiti  mano  sutikti  politiniai
tipai.Kodėl mes leidžiame tokiems sugadintiems kvailiams valdyti mūsų sistemą?Tikiuosi, kai
p.Martinas suserga vėžiu, nes atliks tai, ką pamokslauja, ir pats vartos chemoterapiją.Dėkojame
Brendanui  už  jūsų  palaikymą  ir  tęskite  gerą  darbą.Tai  yra  viena  kova,  kurią
laimėsime.Linkėjimai, Rickas Simpsonas

„Kanabinoidai  slopina  auglio  augimą  laboratoriniams  gyvūnams.Jie  tai  daro  moduliuodami
pagrindinius  ląstelių  signalizacijos  kelius,  taip  sukeldami  tiesioginį  auglio  ląstelių  augimo
sustabdymą ir mirtį, taip pat slopindami naviko angiogenezę ir metastazes.

Kanabinoidai  yra  selektyvūs  priešnavikiniai  junginiai,  nes  jie  gali  sunaikinti  naviko  ląsteles
nepaveikdami  jų  netransformuotų  analogų.Tikėtina,  kad  kanabinoidų  receptoriai  skirtingai
reguliuoja ląstelių išlikimą ir ląstelių mirties kelius navikinėse ir neauglio ląstelėse.

Kanabinoidai  pasižymi  palankiu  vaistų  saugumo  profiliu  ir  nesukelia  įprastų  chemoterapijų
bendro  toksinio  poveikio.Tačiau  kanabinoidų  naudojimą  medicinoje  riboja  jų  psichoaktyvus
poveikis,  todėl  kuriami  kanabinoidų  pagrindu  pagaminti  gydymo  būdai,  kurie  neturi
nepageidaujamo šalutinio  poveikio.  Manuelis  Guzmanas  –  Kitaip  tariant,  kanapių  ekstraktai
išgydo vėžį.Trūksta tik žmogaus studijų.Kodėl?Paklauskite savo vyriausybės ir  tų,  kurie juos
kontroliuoja.JB

„Tai išgydė mane nuo vėžio… 4 stadijos smegenys… Taigi taip. Kristalas
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„Tanja, tai veikia ir aš jį valgiau.Sustok, pažiūrėk ir klausyk.Aš rekomenduoju vartoti aliejų, net jei
neturite jokių ligų.Tai apsaugos jus nuo jų susitaikymo, leis jaustis daug geriau nei anksčiau, o
jūsų  kūnas  jums  padėkos.Uždaryti  protai,  tokie  kaip  Amerikos  vyriausybės,  sukelia  daug
nereikalingų mirčių dėl nepageidaujamų gydymo būdų, tokių kaip chemoterapija ir radiacija.Jei
mano mama būtų pasirengusi išbandyti  aliejų,  o ne vadovautis savo gydytojų receptu tokiai
„praktikai“, tikrai jaučiu, kad ji  šiandien būtų su mumis.Jei ne, ji nebūtų išgyvenusi tiek daug
kančių, skausmo ir galiausiai paskendusi savo pačios skystyje po to, kai tie patys gydytojai metė
rankšluostį  po  daugiau  nei  100  000,00  USD  vertės  gydymo.Chemijos  ir  radiacijos  klinikos
nerimauja tik dėl savo pinigų, o ne dėl paciento taupymo ir patogumo.Egzistuoja besisukančių
durų mentalitetas, kai laukiamieji yra tik stovimoje patalpoje, pilni išmirusių ir dažniausiai plikų
žmonių, laukiančių savo eilės adatai.Turiu problemų tiek dėl jūsų, tiek dėl receptą išrašančio
gydytojo nusistatymo.Gydymas neturėtų būti susijęs su piniginiu pelnu.Tai liūdna padėtis, kuri
PRIVALO keistis ir keistis greitai.Asmeniškai aš susilaikau nuo bet kurios gydytojo „praktikos“
bandomojo subjekto. Daryk, kaip jauti, Tanja, bet aš linkiu tau geriausio.Ačiū Rickui Simpsonui
už viską, ką darote ir padarėte.Mes kovosime gerą kovą; įstatymai arba jo nėra“. Lewisas

„Pasakyti, kad tai gydo vėžį, yra gana pavojingas ir iliuzinis pervertinimas kitaip pagrįsto dalyko,
kuris nusipelno daugiau tyrimų.Bet ne, ne, ne.Kanapės negydo vėžio.Šiuo metu nėra galutinio ir
jokio tikro išgydymo nuo vėžio, ir tik keletas pasipūtusių medicininių, mitybos ir psichologinių
pastangų gali padėti sumažinti mirties nuo vėžio riziką.Kanapės neišgydo vėžio, ir pacientai turi
tai žinoti. Davide

„RSO žudo vėžį, drauge...Rūkyti, ne, bet RSO taip. Kevinas

„Padėk man čia, prašau, drauge...“ Džefas

„Visų pirma, „vėžys“ yra bet kas nuo cistos iki neuroblastomos, todėl „gydo vėžį“ yra bendrinis,
iliuzinis,  nespecifinis.Tada  kanapės  daro  labai  gerą  poveikį  ląstelių  dubliavimuisi,  o  taitikrai
padeda,  bet  sistemingai  negydo navikų.Vėlgi,  kiekviena vėžio  rūšis  yra skirtinga ir  kanapės
kažkaip teigiamai reaguoja į krūties vėžį, kuris yra o tipo karcinoma, plačiai ir labai veiksmingai
gydoma tradicine medicina.Tai pasakius, esu VISIŠKAI už kanapių legalizavimą, bet nors ir esu
labai  atviras  alternatyviems  gydymo  būdams,  turiu  pastebėti,  kad  nesutinku  su  šiuo
pompastišku teiginiu. Davide

"Jindřich Bayer, padėk, prašau!!!" Kevinas

„Galiu  priimti  teiginį,  kad kanapės rodo teigiamą atsaką kovojant  su tam tikrų tipų navikais.
Davide

-- Davide, priimk ką nori, man viskas gerai.Taip, apie Ricko Simpsono aliejų yra labai mažai
patikimų duomenų,  bet  tai  tik  dėl  medicinos  sistemos  ir  jų  pinigų  šeimininkų  korupcijos.Tai
pasikeis labai greitai, kai Koloradas ir Vašingtonas pradės teikti savo duomenis.Be to, Izraelis ir
Nyderlandai dabar pradeda bandyti naftą, greičiausiai labai greitai prisijungs ir Čekija.

Kiek mes žinome ir iš mūsų praktinės patirties su tūkstančiais pacientų, atrodo, kad aliejus daug
geriau veikia visų rūšių vėžį  nei  bet  kas,  kurį  šiuo metu tiekia medicinos sistema.Jei  norite
įrodymų,  pasigaminkite  aliejaus  ir  susiraskite  žmogų,  sergantį  odos  vėžiu,  ir  stebėkite,  kas
atsitiks, kai ant jo bus užtepamas aliejus.Linkėjimai, JB

„Jei žinai tiesą apie turtinguosius už kai kurių didžiųjų labdaros organizacijų, pradedi suprasti,
kur  keliauja  tavo  pinigai.Taip  pat  reikia  pažvelgti  į  istorinę  informaciją,  pavyzdžiui,  kaip
septintajame  dešimtmetyje,  kai  vakcina  nuo  poliomielito  buvo  sutrikdyta  230  milijonų
amerikiečių,  jie  nežinojo,  kad  šiose  vakcinose  yra  beždžionių  virusas  sv40.Tada  1963  m.
prezidentas Niksonas paskelbė karą vėžiui, nes buvo informuotas, kad ateis vėžio epidemija.Žr.,
SV40  buvo  iš  beždžionių,  iš  kurių  jie  surinko  antikūnus  šiai  vakcinai  įmonės  skiepais.Gali
užtrukti iki 30 metų, kol jis taps vėžiu.Dabar tuo pačiu laikotarpiu buvo privatizuota Amerikos
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sveikatos priežiūra, o Nixonas atsisakė privataus sveikatos priežiūros paslaugų teikėjo, kad tai
padarytų siekdamas pelno.Tiesa ta, kad jie sukūrė pramonę, vadinamą vėžiu, ir  nenori,  kad
plačioji visuomenė žinotų apie RSO. Motiejus

„Pagaminkite  patys,  klausėme  Ricko,  ar  galime  jį  gauti,  o  po  kurio  laiko  supratome,  kad
gyvename toli  nuo Amerikos ir  negalime kur  nors keliauti  jo  gauti  dėl  finansinių apribojimų,
tiesiog žiūrėjome vaizdo įrašą kokius  100 kartų.  ,  praktiškai  įsiminė,  iš  vietinio  tiekėjo  rado
kanapių,  nusipirko  ryžių  viryklę,  spiritą,  net  termometrą,  kad  įsitikinčiau  temperatūra.Buvo
lengviau,  nei  manėme.MES  PAGAMINĖME  PATYS.Mano  vaikinas  jį  vartoja  jau  4
dienas...Lauksime  ir  pamatysime.Mes  skaitėme  medicinos  žurnalus  ir  žiūrėjome  daug
dokumentinių filmų, visi jų rezultatai yra vienodi (klinikiniai tyrimai atlikti UCLA, Harvarde...) –
aliejus  naikina  vėžines  ląsteles!Taigi  nusprendėme  tai  padaryti,  nes  juk  dabar  niekada
negalėsite, kol nepabandysite! Joana

„Brangioji, paklausk savo kaimynų... kažkas iš tavo artimųjų jau gali turėti.Tiesiog klauskite taip,
kaip prašytumėte aspirino?Banga dvidešimt“. Sandy

„Tas faktas, kad placebas gydo kai kuriuos žmones, yra priežastis visam laikui atsisakyti vaistų
ir studijuoti placebo meną.Sakydamas, kad niekada neatlieki placebo tyrimo, kai turi veiksmingą
gydymą, tu teisus, kad būtų nužudyta pusė pacientų, sergančių ir žiaurių. Kristupas

– Tai tikrai būtų ligu ir žiauru, Kristupai, todėl aš asmeniškai to nedarysiu.Kiti gali, jei nori, bet aš
to nedarysiu.Noriu, kad medicinos sistema pradėtų naudoti aliejų kaip placebą – jei įrodys, kad
tai,  ką  jie  nori  naudoti,  yra  saugesnis  ir  veiksmingesnis  už  aliejų  (ir  smagiau  /  maloniau
pacientui), tada jie gali jį parduoti. .Jei ne, tai ne.Tai gana paprasta ir labai racionalu, manau.Ir
taip bus ateityje, tad kam laukti?JB

„Ar dar yra įrodymų?Tikras, patikrinamas įrodymas, kad kanapės kam nors daro ką nors prieš
vėžį?Anekdotinės  istorijos  moksliškai  nieko  nereiškia.Atsiprašau.Pastebėjau,  kad  trūksta
įrodymų, todėl labai noriu, kad tai būtų tiesa.Bet ar buvo JOKIŲ patikrinamų įrodymų?Klinikiniai
tyrimai?Ar  apskritai  galite  ką  nors  paskelbti?Tiesiog  smalsu.Aš  nesu  neapykanta.Aš  tavo
pusėje, bet...šiaip...“ Taip

„Buvo daug atsiliepimų apie žmones, sergančius vėžiu ir vartojusius kanapių aliejų, kad išgydytų
save ar mylimą žmogų...patyrinėk, Si.Jei jums reikia „klinikinių“ studijų, jų negausite, nes tyrimus
vykdančios  įmonės  negali  užsidirbti  iš  THC,  jo  natūralios  formos,  efektyvumo
atskleidimo.Pirmiausia  jis  turi  būti  pagamintas  į  „cheminę“  formulę  ir  tokiu  būdu
parduodamas.Viskas apie tai, kad naudokitės savo intuicija ir sveiku protu ir pasidarykite savo
išvadas, arba nekreipkite dėmesio į atsiliepimus.Aš renkuosi jais tikėti! Cher

„Ei, Kim, kviečiu tave ĮRODYTI, kad kanapės, kaip netoksiškas gyvybę gelbstintis vaistas, yra
„retorika“.Sėkmės su tuo.Skambėjau taip pat, kaip tu.Tada aš nusprendžiau, kad išsprogdinsiu
šią „retoriką“, nes tai TURI BŪTI SMŪTA... vaikinas klydau.Aš turiu galvoje, DEAD WRONT.Jūs
negalite paneigti mokslinių 100% GELEŽIU PLAUKRUOTŲ FAKTŲ.Aš negalėjau to padaryti, o
jūs taip pat to nepadarysite.FAKTAI yra FAKTAI ir tai yra FAKTAS, Kim.AMA ir Big Pharma yra
KRIMINALAS.Jie sąmoningai leido šią nuostabią Dievo dovaną demonizuoti ir apie ją meluoti
siekdami GRYNO PELNO!Jie leido tavo šeimos nariams kentėti ir mirti, Kim.Jei manote, kad šie
Petro Chemicals, kuriais jie prekiauja, yra medicina, geriau pagalvokite dar kartą.Norite atrasti
šiek tiek „retorikos“,  eikite pasikalbėti  su savo gydytoju,  eikite pasikalbėti  su Amerikos vėžio
draugija, pasikalbėkite su savo nuodų tablečių gamintojais.Atkreipk dėmesį, Kim, KIEKVIENA,
KURI  JIE  TEIGIA,  YRA SAUGI,  NĖRA!Surask  man ne toksišką,  tik  VIENĄ!Tačiau  čia  mes
turime NETOKSIŠKĄ DARŽOVĘ, iš kurio gaminamas galingiausias vaistas ŽEMĖJE, kuris, kaip
įrodyta,  išgydo  ligas,  o  mūsų  „sveikatos  specialistai“  ir  vyriausybė  nusprendė,  kad  reikia
atsisakyti  šios  gyvybę  gelbstinčios  daržovės,  leidžiančios  mums  kentėti  ir  mirti  IR  būti
pasodintiems.  kalėjime,  kad  visuomenėje  būtų  dar  saugiau...Norite  pakalbėti  apie
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"RETORIKą"???Tikiuosi, kad šis įrašas atvers jums akis į TIESĄ.Jei ne, RIP Kim, jums ir jūsų
artimiesiems nėra vilties,  jūs turite „klinikinių endokanabinoidų trūkumų“.  Pažiūrėk, tai  tiesa“.
Danas

„Labai ačiū Rickui ir JB... Dėl jūsų, vaikinai, dabar žinau tiesą.Sveikata, ramybė ir laimė“. Tina

„Rikai Simpsonai, tu toks pilnas šūdo.Vėžio negalima išgydyti! Jasonas

„Jasonas  turi  dirbti  vyriausybei.Aš  mačiau,  kaip  tai  veikia  savo  dviem  akimis.  Motiejus
„Chris,  jei  žiūrite  Youtube  vaizdo  įrašą  per  RSO,  procesas  yra  ten.Tačiau  aš  naudočiau
Everclear,  o  ne  pirminį  benziną,  tai  tik  asmeninis  dalykas.Matthew,  Jasonas  galbūt  dirba
vyriausybei  ARBA  jis  yra  labai  jaunas  ir  mano,  kad  sužinojo  visus  visatoje  esančius
duomenis.Tik tada jis gali padaryti bendrą pareiškimą, ką galima padaryti.Jis turėtų žinoti visus
duomenis. Judie

„Tu esi toks pat blogas kaip propaganda, sekanti marihuaną...tai, ką jūs darote dėl žmonių, yra
puiku  ir  tik  gydote  vėžį  NE!Sušvelninti  simptomus  ir  padėti  žmonėms,  kenčiantiems  nuo
skausmo,  taip.Tačiau  jūsų  ekstraktai  yra  neapdoroti  ir  toli  gražu  nėra  gryni.Aš  nedirbu
valdžiai.Aš tiesiog žinau nesąmones, kai tai matau. Jasonas „20 metų sergu miego sutrikimu,
RSO aliejus padėjo man užmigti pirmą kartą, o pabudęs jaučiu skausmą!Valio!Džeisonai, kodėl
tu išvis čia?Jei nenorite to žinoti, tiesiog išeikite! Bonė

„@ Džeisonas!!!Įrodykite, kad jis negydo vėžio ar STFU!!! Jonas

„Parodyk  man  įrodymą?Ir  Jonas  juokingas,  kaip  reikia  grįžti  prie  vulgarių  kalbų,  tokių  kaip
„STFU“.Rodo, kiek intelekto iš tikrųjų turite!Nenuostabu, kad tu iš Teksaso...“ Džeisonas

„Jasonai,  jei  nori  taip  tęsti,  turėsiu  uždrausti  tave  lankytis  šioje  svetainėje.Atlikite  daugiau
tyrimųprieš priimdamas sprendimus“. JB

„Uždrausk mane, velniop!Jūs esate melagis ir neturite jokių įrodymų!Atlikite sušiktus tyrimus ir
nustokite  meluoti  šiems  vargšams!Jūsų  aliejus  yra  neapdorotas  virš  virtų  nešvarių  šiukšlių!
Kažkokiu būdu tu gyveni dėl pinigų!Taigi  uždrauskite mane, nes žinau tiesą ir  THC, CBD ir
kt.NEGYDYKITE SUSIKRINTO VĖŽIO, jūs esate vėžys medicinos marihuanos bendruomenei!
Jasonas

„Sudie, Džeisonai“. JB

„Mano vyras teisus.Turiu 4 PET nuskaitymus, kurie tai įrodo.Kai vargau daug aliejaus, mano
augliai  išnyko kaip išprotėję.Kai  turėjau sumažinti  dozę,  jie buvo stabilesni nei mažėja.Turiu
matomų įrodymų, kad medžiaga veikia. Marija

„Skamba  kaip  apgaulė  užsidirbti  pinigų.Ar  tikrai  manote,  kad  įstatymas  leis  man  auginti
kanapes, kad galėčiau pasigaminti aliejaus?Būk tikras bičiulis.Aš susirgau leukemija ir netikiu
nė vienu žodžiu, ką tu sakai.Jūs, beprotiškas sukčius, besimeldžiantis už ligonius, turėtumėte
būti įkalintas.Jei esate tikras, kad tai veikia, atlikite tikrus klinikinius tyrimus.Daug šalių leis jums
tai daryti, nesinaudokite Lame Ass FDA pasiteisinimu! Stevenas

-- Styvenai, kuo greičiau pradėsi gerti aliejų, tuo geriau tau.Tikrai nekaltink manęs, kad trūksta
mokslinių tyrimų apie aliejų.Jei medicinos sistema tikrai padarytų tai, ką turėtų daryti, vien tik šie
aštuoniasdešimt liudijimų būtų buvę viskas, ką jie būtų turėję pamatyti, kad būtų galima atlikti
visus tuos dešimtis ar šimtus tūkstančių tyrimų, kuriuos reikės atlikti.

Mes su Ricku tikrai negalime sau leisti atlikti visų tų tyrimų, tai gerokai viršija mūsų biudžetą, be
to, negalime jų atlikti legaliai ir taip, kaip norime, todėl dabar savo darbą tikrai turi atlikti kiti.Kiek
žinau,  yra  valstijų,  kur  leidžiama  medicininė  marihuana,  nežinau,  kodėl  dar  neatliko
tyrimo.Pavyzdžiui, gydant odos vėžį, tai būtų padaryta per kelis mėnesius, naudojant tik vietinį
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aliejų.Bet atrodo, kad taip nėra, arba aš nežinau apie tokius tyrimus.

Tačiau yra mokslinių įrodymų, patvirtinančių viską, ką sakome: šis tyrimas buvo paskelbtas 2006
mhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594ir  šis  buvo  paskelbtas  visai
neseniaihttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Tikiuosi,  kad jis  patenkins  jūsų  mokslinius  poreikius,  ir  tikiuosi,  kad  gausite  aliejų,  kol  jūsų
gydytojai neturės galimybės jus nužudyti savo cheminiais nuodais, o tai niekada nebūtų leista,
jei jis būtų buvęs išbandytas atliekant tinkamą ir etišką medicininį tyrimą.JB

„Ačiū,  Rickai  Simpsonai,  kad patvirtinai  mano įsitikinimą apie  kanapių  aliejų...Turiu  PTSD ir
nebevartoju  vaistų  dėl  to,  kad  vartoju  kanapes...Tikras  dalykas...Sulaukiu  daugelio
pasipriešinimo, bet žinau, kas veikia, ir propaguoju tai kitiems...Čia MO vis dar nelegalu...Bet gal
aš galiu padėti šviesti žmones, pasidalindamas visais jūsų liudijimais...ir gal greit bus legalu...“
Ale

„Sutinku, kaip 12 metų veteranas, neseniai išsiskyręs dėl PTSD, radau, kad valgomieji produktai
puikiai veikia, ir tikiuosi, kad šį derliaus sezoną pasigaminsiu aliejaus. Jonas

„4 dienos be naujo darbo.Jokių šalutinių poveikių, pasitraukimų ir žmonių galvų negraužimo!Štai
tavo tyrimai,  lol.Perduok  žinią!Mums šito  reikia.Esame skolingi  žmonijai,  kad  pasaulis  taptų
geresne vieta.Tai pradžia.:)“ Kristina

"Tyrėjai  padarė  išvadą:  "Čia  pateikti  duomenys  yra  pirmieji,  apie  kuriuos  mes žinome,  kad
parodytų lemiamą CB1 (kanabinoidų) receptorių ir  endokanabinoidų vaidmenį  žmonių PTSD
etiologijoje.Jie sudaro pagrindą kurti ir patvirtinti informatyvius PTSD pažeidžiamumo biologinius
žymenis, taip pat vadovautis racionaliunaujos kartos įrodymais pagrįstų PTSD gydymo būdų
kūrimas.

Tačiau  nesitikėkite,  kad  federaliniai  pareigūnai  padės  judėti  į  priekį.2011  m.  federaliniai
administratoriai  neleido Arizonos universiteto Finikso tyrėjams atlikti  FDA patvirtintą,  placebu
kontroliuojamą klinikinį tyrimą, skirtą įvertinti kanapių vartojimą 50 pacientų, sergančių PTSD.

Mokslinis sąžiningumas?Ne kai kalbama apie marihuaną.Ne iš toli“.

--  Prašome nekaltinti  mūsų,  kad trūksta  medicininių  tyrimų apie  kanapių  aliejų.Kuo greičiau
suprasite, kad taip, yra grupė žmonių, kurie tikrai valdo šį pasaulį ir tiesiog padarys viską, kad
atitolintų kanapių sugrįžimą, tuo geriau jums.Tai nereiškia, kad mes neprastumsime vaistų nuo
kanapių, tai tik reiškia, kad tai užtruks ilgiau nei būtina ar tikėtasi.JB

„Pirmą kartą, kai rūkau kanapes, kai man buvo 15 metų, atrodė, kad mano smegenys staiga
gavo trūkstamos cheminės medžiagos, kurios man reikėjo iki tol.  Mano nerimas ir  depresija
buvo daug lengviau valdomi,  tai  suteikė man šiek tiek naujo gyvenimo. Aš visada galvojau,
kodėl kažkas, kas akivaizdžiai mums taip naudinga, yra neteisėta, bet toks yra mano atsakymas
trumpai. Ačiū už puikų darbą, pagarba jums Rickui ir JB“ Miles

„Turiu  draugą,  kuris  yra  buvęs  jūrų  ir  Irako  karo  vet.Jis  kenčia  nuo  sunkaus  PTSD
atvejo.Kanapės yra vienintelis dalykas, padedantis jam gyventi kiek įprastą gyvenimą.Niekas, ko
VA jam niekada nepadarė ar  davė,  tikrai  nepadėjo.Mano žmona ir  aš kenčiame dėl  didelių
medicininių  problemų.Kanapės  yra  vienintelis  dalykas,  kuris  mums  padeda.Būtent  dėl  šios
priežasties  mes  darome  viską,  ką  galime,  kad  ši  nuostabi  žolė  būtų  legalizuota  čia,
Ajovoje.Daugeliui mūsų veterinarijos gydytojų būtų labai naudinga turėti nuolatinę teisėtą prieigą
prie kokybiškų kanapių.Manau, kad visiškas legalizavimas yra vienintelis kelias. Justinai

„Kanapių aliejų vartoju keletą sąlygų ir dar niekada taip gerai nemiegojau ar nesijaučiau taip
gerai.Dėkojame Rickui Simpsonui ir JB už tai, kad pranešėte, kad šis augalas daro stebuklus
viskam, ką tik galima įsivaizduoti!!Tiesiog DARYK, žmonės ir įsitikink patys!!Tik taip tu tapsi tikru
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tikinčiu, patikėk manimi! Val

--  Ačiū,  Val.Tiesa,  kad  niekas  nepralenkia  asmeninės  patirties,  ką  gali  padaryti  aliejus.Kai
išbandysite,  pavyzdžiui,  nudegus  ar  įkandus  uodui,  niežulys  ir  skausmas  praeis  per  kelias
sekundes, kiekvienas gali  pasakyti,  ko nori,  ir jūs žinosite, kad jie gali  pasakyti,  ko nori,  bet
aliejus vis tiek bus geriausias vaistas.O kibirą jo norėsis turėti namuose, jei tik kas atsitiktų.

Nereikia pasitikėti mūsų pasakytu žodžiu, tiesiog pasigaminkite aliejaus, suraskite žmogų, turintį
nudegimų, odos vėžio, diabetinės opos, tada tepkite jį  vietiškai ir stebėkite, kas atsitiks.Tada
atminkite, kad tas pats atsitiks ir jūsų kūne, kai nurisite aliejaus, ir tai yra viskas, ką jums reikia
žinoti.JB

„Praėjusią balandį, po 5 metų, kai nesirgiau krūties vėžiu, man vėl buvo diagnozuota.Šį kartą tai
buvo 4 stadija, terminalas su stuburo, šonkaulių, limfmazgių, krūtinkaulio ir krūties mazgais.Iš
esmės man buvo pasiūlyta paliatyvi pagalba ir buvo pasakyta, kad jie stengsis apsaugoti mane
nuo  per  didelio  skausmo...Grįžti  namo  ir  susitvarkyti  reikalus.Man  labai  skaudėjo  ir  jie  vis
skirdavo vis daugiau toksiškų skausmą malšinančių vaistų su LABAI bjauriu šalutiniu poveikiu
(Percocet, hidromorfonas ir deksimetazonas).Negalėjau su jais dirbti.

Mano vyras pradėjo skaityti šiuos dalykus internete, o aš, švelniai tariant, buvau skeptiškas, bet
supratau, kad tiesiog neturiu ko prarasti bandydamas.Kramtykite labai nedidelį  White Widow
kiekį  3  kartus  per  dieną.Praėjusią  savaitę  gavau  žinią,  kad  mano  kaulų  metimas  visiškai
išnyko.Šiandien  man  pasakėkad  magnetinio  rezonanso  tomografija  rodo  ryškų  minkštųjų
audinių navikų susitraukimą.Dabar ne toks skeptiškas ir jaučiuosi puikiai, jokio skausmo. Julija

„Prieš  3  1/2  metų  man buvo  diagnozuotas  krūties  vėžys,  3  stadija,  agresyvus.Buvo  atlikta
mastektomija, chemoterapija ir radiacija, o testai buvo neigiami dėl daugiau vėžio.Deja, mano
vėžys metastazavo ir dėl to jis tapo 4 agresyvios krūties vėžio stadijos.Dabar susirgau kaulų
vėžiu  ir  patyriau fantominį  lūžį,  kai  vėžys prarijo  mano kairiojo  klubo kaulą,  o mano kairioji
viršutinė blauzda buvo pilna vėžio.Kadangi buvo nurodyta teisinga RSO kryptimi, gavau puikių
naujienų iš krūtinės, pilvo ir dubens srities nuskaitymo – vėžio ten nėra.Mano ankstesni tyrimai
parodė 8 vėžio dėmes, 1 kairėje kojoje,  5 stubure ir  2 apatinėje juosmens dalyje.  Netrukus
gausiu  tos  srities  nuskaitymą  /  rentgeno  nuotraukas  ir,  tikiuosi,  vėl  galėsiu  pranešti  gerų
naujienų.Tai išgelbėjo mano gyvybę!Tai tikrai pranoko gydytojos žodžius „Tu baigtas, susitvarkyk
reikalus ir duodame tau gyventi 4 mėnesius“ ir tai buvo prieš 16 mėnesių.(Turėčiau pridurti, kad
ji dabar vaikšto su vaikštynės pagalba ir miega lovoje, ko ji negalėjo padaryti 3 metus.Vienas iš
artimiausių jos tikslų – būti pakankamai gerai/judriai, kad galėtų su manimi dalyvauti muzikos
koncerte.)

„Labas, Jindrichai, vakar baigiau skaityti Ricko knygą.Puikūs dalykai!Tiesą sakant, man tikrai
nereikia  daugiau  įrodymų  apie  tikrai  stebuklingą  aliejaus  galią!Taip  pat  atlikau  keletą
eksperimentų ir kiekvieną dieną atrandu ką nors naujo, ką gali padaryti šis vaistas!Nuostabu!
Deja, nors aš esu įsitikinęs ir net jei mano mergina įsitikinusi, jos mama kažkaip negali visiškai
„paleisti“...ir vis tiek ji nėra tikra, ar mesti niekšingą chemoterapiją... Aš nuolat bandau pateikti
gerų  argumentų,  bet  negaliu  nuspręsti  už  ją!Ji  yra  ta,  kuri  serga  vėžiu,  ir  ji  vienintelė  gali
nuspręsti, ką daryti su savo gyvenimu.Žinau, kad galiausiai ji vis tiek išgys, nes mes įpilsime į ją
tiek aliejaus, kad ji negalės mirti.Bet vis tiek manau, kad taip kvaila ir taip pavojinga žaisti su
tokiais sušiktais chemikalais, ypač kai turi prieigą prie natūralių vaistų, kurie, kaip įrodyta, gydo
vėžį!Skaičiau  apie  jūsų  patirtį  su  vėžiu  ir  medicinos  sistema...Labai  apgailestauju  dėl  jūsų
netekties... ir dabar geriau suprantu jūsų požiūrį į tradicinį vadinamąjį „mediciną“! Luigi

-- Sveiki, Luigi, dėkoju už gražius žodžius apie knygą ir labai gaila, kad turite išgyventi.Tai jos
pasirinkimas,  kokį  gydymą  pasirinkti,  bet  aš  prie  chemoterapijos  nesiartinčiau  –  tiesiog
paskaitykite jai mano mamos istoriją, gal ji supras, kad nuodų gerti niekada nėra gera mintis,
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ypač kai tai nėra pagrįsta ir nebūtina.Jos galimybės tiesiog išgyventi po chemoterapijos labai
pagerės, jei ji išgers aliejaus, bet vėlgi, kodėl dar labiau pakenkti savo sergančiam kūnui?Tai
visiškai neturi prasmės. Linkėjimai, Jindrich

„Tai yra mūšis, su kuriuo tenka susidurti daugeliui gerų žmonių, neišmanančiam gydytojui, kuris
mano žinąs daugiau, niekada neperžengdamas naujos ir esamos informacijos apie kanapes, jos
kanabinoidus  ir  gebėjimą  nužudyti  vėžį  nepakenkiant  pacientui.Kaip  beprotiška  iš  mūsų
perspektyvos, kad jie reikalautų nuodų už kažką tokio saugaus, kodėl?Ar tai nežinojimas, ar jie
bėga išsigandę?

Kartą per 5 metus lankiausi pas gydytoją nuo tada, kai sužinojau apie šį aliejų, skirtą savo IBS
gydyti, ir dėl to, ko pats negalėjau padaryti.Išniręs rožinis ir aš naudojome aliejų, kad niekada
neužsikrėstume, be kančios pašalinome siūles ir kiekvieną kartą užtepus skausmas akimirksniu
išnyko,  nes  buvo  pašalintas  uždegimas.Jis  visiškai  išgijo  per  2  1/2–3  mėnesius  vietoj
fizioterapijos ir  maždaug nuo 9 mėnesių iki  metų.Aš ne kartą mačiau savo akimis ir  niekas
negali to iš manęs atimti. Covey

„Gydytojai  NĖRA mokslininkai  ir  nepraktikuoja  mokslo.Jei  tai  padarytų,  jie  reikalautų,  kad
vyriausybė leistų jiems gauti marihuanos.Priežastis – dabar įrodyta kūno dalis, endokanabinoidų
sistema,  Amerikos  medicinos  visuomenė  visiškai  ignoruojama.Nors  kitos  šalys  atlieka  vis
daugiau marihuanos ir ypač vėžio tyrimųgydymas, Amerikos medicinos įstaigai vadovauja Big
Pharma, didelis draudimas ir dideli pinigai.Gydytojai atidavė savo amato kontrolę ne gydytojams
ir  baime  paremtiems  politikams.Jie  praleis  daug  metų  bandydami  rasti  alternatyvų,
kontroliuojamų patentų teisininkų, tuo pačiu grasindami galimomis išgydytimis.

Jei marihuana būtų paslėpta kokioje nors gilioje džiunglėse, kurią valdytų kažkokia neraštinga
gentis, „Big Pharma“ būtų pirmoji, kuri kontroliuotų jos gamybą, patentuotų daugybę skirtingų
kanabinoidų junginių, o paskui kreiptųsi į gydytojus, kad „išrašytų“.Tačiau didžiausia JAV gentis
jau pradeda šaukti tiesą.Gaila Big Pharma, kad ši gentis neparduota. Bryanas

„Tie įrodymai yra pas mus.Ir mes juo dalinamės.Atskleidžiama vaistų stumdytojų, dirbančių dėl
paskatų,  medikų  grupė  [nebereikia  pagarbiai  elgtis].Jie  svirduliuoja  piniginėse.Jie  žino,  kas
vyksta, ir jų žaidimų draugas FDA nusileidžia su jais.Niekuo nesiskiria nuo bet kokios tironijos
formos, su kuria susidūrėme prieš priimdami, šį kartą tai yra buitinė.Mes tai darome sau.Yra
vaistų nuo vėžio, NĖRA VAISTŲ nuo to, kaip šiuo metu mums verčiama MEDICINA, nebent
mes balsuojame savo kišenėmis ir biuleteniais! Thielmanas

„Stebėjau, kaip giminaičiai ir draugai taip greitai smunka ir miršta po to, kai buvo priversti išleisti
dešimtis tūkstančių dolerių, kad būtų pamažu nužudyti, kai gydymas išaugs tiesiai iš Motinos
Žemės.Nagi, pabusk ir užuosk nesąmones.Neperšokkite į stereotipus ir atlikite TIKRŲ tyrimų.
Amy

„Turėjau pagyvenusią moterį, sergančią Alzheimerio liga.Jai reikėjo priežiūros 24 valandas per
parą.Ji vis padegė savo virtuvę, bandydama gaminti maistą.Mes, ji gavo aliejų, o po mėnesio
vėl atpažino anūkus ir pradėjo atgauti atmintį. Janet

„Žinau, kad man labiau patinka RSO, o ne chemoterapija/rad... Juokinga, kaip kai kurie žmonės
gali atmesti RSO, kai dėl viso kito šalutinio poveikio gali labai pablogėti gyvenimo kokybė. Keris

„Jis  turi  būti  lengvai  pasiekiamas.JI  TURI  būti  prieinama“  Kuo  daugiau  skaitau,  tuo  labiau
žaviuosi. Shelley

„Kai kitą kartą išgirsite ką nors sakant: „Kur yra recenzuojami tyrimai? jos sudedamosios dalys,
kurių  beveik  pusė  buvo  paskelbta  tik  per  pastarąjį  dešimtmetį.Palyginimui,  raktinių  žodžių
paieška naudojant terminą „Tylenol“ duoda 17 370 paskelbtų straipsnių.Raktinių žodžių paieška

- 57 -



naudojant  terminą „ibuprofenas“ duoda 10 500 publikuotų straipsnių.Raktinių žodžių paieška
naudojant  terminą  „Ritalin“  duoda  7  012  paskelbtų  straipsnių,  o  raktinių  žodžių  paieška
naudojant terminą „hidrokodonas“ – tik 630 publikuotų straipsnių. Lynn

„Naujas vyriausybės finansuojamas kanapių / vėžio tyrimas ŠOKIA mokslo bendruomenę...THC,
pagrindinis kanapių psichoaktyvus ingredientas, iš tikrųjų gali pakeisti žmogaus genetinį kodą,
kad būtų išvengta vėžio ir uždegiminių ligų.Ką?!!!!Ką ką!!!????

Rickas Simpsonas ir jo vyriausiasis elfas, čekų aktyvistas Jindřichas Bayeris, tai kalbėjo daugelį
mėnesių,  ir  aš  buvau  mandagus,  bet  slapta  pasišaipydavau  iš  tos  minties,  nes  man  tai
skambėjo kaip hokuspokusas (ir dėl kitų smulkių techninių dalykų). nesutarimai, kuriuos turėjau
su  jų  požiūriu)....Vaistai  negali  pakeisti  DNR,  tiesa?NETEISINGAI,  matyt!HOLY [BLEEP]!!!!!!
Alanas

„Gerai, kad ir ką tai reikštų, tai nepatenka į mano kompetencijos sritį.Tikriausiai sakoma, kad
kanabinoidai gali išgydyti vėžį, ir jie tai daro kažkaip modifikuodami genus.Ir kad reikia daugiau
tyrimų, kaip visada.

Aš sakau tik tiek, kad pati mintis apie materiją yra mažiausia materijos dalelė, o aliejus taip pat
gali sutvarkyti mintis.Genai vis dar per dideli.Tyrimas turėtų būti sutelktas į tai, ką kanabinoidai
daro su mažiausiomis mūsų kūno dalelėmis, atomais, kvarkais, stygomis ir kt.Čia ir prasideda
problemos, mažiausiose dalelėse, tai ką reikia ištaisyti, jei nori iš tikrųjų išspręsti problemas.JB

Endokanabinoidų sistema
„Kiekvienas organizmas, turintis endokanabinoidų sistemą (dar žinomas kaip ECS), gali/turės
naudos iš kanabinoidų, sukurdamas homeostazę (harmoniją) tame organizme.Šioje planetoje
yra trys organizmai, kurie neturi ECS: kempinės, želė ir politikai.Gerai, galbūt, galbūt, pastarasis
gali būti perdėtas, tik šiek tiek. Steve'as

„Manau, kad auglį slopinančių genų praradimas vaidina lemiamą vaidmenį sergant vėžiu ir kad
tai sukelia endogeninis kanabinoidų trūkumas. Matty

-- Genai per dideli, reikia eiti į mažiausias daleles, iš čia kyla problema ir čia ją reikia taisyti.Net
DNR yra per didelė. JB

„Paliksiu mokslą mokslininkams, kurie nesu, renku informaciją iš to, ką matau ir jaučiu.Žinau,
kad aš esu geresnis ir tie, su kuriais pasidalinau savo žiniomis, yra geresni arba sveiksta, o
labiausiai  ramiai  jie  nebijo  savo  ligos  ar  ligos,  dėl  kurios  sveikimas  be  streso  tampa  dar
geresnis. Kelee

„Tai daugelį metų slopino mano atakas.Gydytojai žinojo, kad tai palengvina migreną nuo XIX
amžiaus, o Russo 2003 m. spėliojo, kad kaltas yra klinikinis endokanabinoidų trūkumas.

„PubMed  turi  straipsnį,  kuriame  teigiama,  kad  IB,  migrena  ir  fibrozė  gali  būti  klinikinis
endokanabinoidų trūkumas. Erikas

--  Žinoma.Žvelgiant į  tai,  dauguma ligų yra kanabinoidų trūkumo simptomai ir  dauguma ligų
tikriausiai nepasireikštų, jei žmonės nuo gimimo dienos vartotų nedidelį aliejaus kiekį.JB

K.Kodėl  turėčiau  tikėtis,  kad  gydytojai  palaikys  teiginį,  kad  kanapės  gydo  vėžį?
A.Na, nes jis išgydo vėžį ir viskas.THC sukelia apoptozę, todėl stebėtinai jis sukelia visų vėžio
formų apoptozę.Kodėl?Na, nes dekarboksilintas aliejus kažkaip patenka į visas kūno ląsteles,
jei jo suvartojama reikiamu kiekiu.Endokanabinoidų sistema reguliuoja imuninę sistemą, taigi,
kai imuninė sistema tinkamai veikia, ji taip pat gali kovoti su vėžiu.Iš tikrųjų tai nėra daug, tai
tikrai įžeidžiamai paprasta.
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Tinkamai  pagamintas  aukštos  kokybės  aliejus  yra  geriausia  galimybė,  kurią  pacientas  turi
(galbūt kai kuriais gyvybei pavojingais atvejais prireiks operacijos).Ir jei žinote gydymo būdą,
kuris  yra  saugesnis,  efektyvesnis  ir  smagesnis  pacientui  nei  aliejus,  pasakykite  mums.Nėra
jokios.

Pažiūrėkite,  ką sako Mechoulam ir  Pacher:  „Uždegimas /  audinių pažeidimas sukelia  greitą
vietinių endokanabinoidų koncentracijos padidėjimą, o tai savo ruožtu reguliuoja signalizacijos
atsakus imuninėse ir kitose ląstelėse, moduliuojančias jų svarbiausias funkcijas.Buvo pranešta
apie  endokanabinoidų  kiekio  ir  (arba)  CB2  receptorių  ekspresijos  pokyčius  sergant  beveik
visomis  žmonių  ligomis,  pradedant  širdies  ir  kraujagyslių,  virškinimo  trakto,  kepenų,  inkstų,
neurodegeneracinėmis, psichikos, kaulų, odos, autoimuninėmis, plaučių ligomis iki skausmo ir
vėžio bei CB2 moduliavimo. receptorių aktyvumas turi didžiulį terapinį potencialą gydant šias
patologijas.

Ir  kaip  visa  tai  padaryti?Na,  su  aliejumi.Jūs  subalansuojate  lygius  arba  įdedate  juos
įprireikus.Galite valgyti aliejų, įtrinti jį, išgarinti ir vartoti žvakutėse, o tarp šių keturių būdų galite
rasti  būdą,  kaip  padėti  kiekvienam šios  planetos  pacientui.Vėliau  gydytojai  į  navikus  suleis
aliejaus ir tokiu būdu juos sutrauks rekordiškai trumpai (nerekomenduojama namuose).

Ir kodėl aš pasiūliau odos vėžį (arba diabetines opas ar nudegimus)?Na, nes matai, kas ten
darosi, ir paprastai aliejumi juos išgydyti netrunka, dažniausiai kelias savaites max.Tada tiesiog
supraskite,  kad tas pats,  kas nutinka vietiškai  užtepus ant  odos,  atsitinka ir  jūsų kūne,  kai
praryjate aliejų.Vėlgi, įžeidžiančiai paprasta, bet galų gale tai labai tikslus paaiškinimas.Ir tada
grįžkite  prie  to,  ką  rašė  Mechoulam:  „Pranešta  apie  endokanabinoidų  lygio  ir  (arba)  CB2
receptorių ekspresijos pokyčius beveik visomis žmonių ligomis, pradedant širdies ir kraujagyslių,
virškinimo  trakto,  kepenų,  inkstų,  neurodegeneracinėmis,  psichikos,  kaulų,  odos,
autoimuninėmis,  plaučių  sutrikimai  iki  skausmo  ir  vėžio,  o  CB2  receptorių  aktyvumo
moduliavimas turi didžiulį terapinį potencialą šioms patologijoms.

– Žinodamas visa tai, aš tuoj pat eisiu moduliuoti savo CB2 receptorių aktyvumą.JB

„Kiekvienas,  kuris  abejoja.Ar  galiu  jūsų  paprašyti,  kad  „Google“  surastumėte  žodžius
„Endocannabinoid  System“.Tai  yra  kiekviename žmoguje.Žmonės  tiesiogine  prasme gamina
kanabinoidines  medžiagas  į  savo  motinos  pieną,  tai  yra  įrodytas  medicininis  faktas.Žodžiu,
mūsų  kūne  yra  didžiulė  sistema,  atrasta  prieš  daugelį  metų,  kuri  turi  kanapių  junginių
receptorius.Tai taip pat yra įrodytas faktas.Mokslas įrodė, kad THC užsifiksuoja TIK pažeistų,
nesveikų  ar  vėžinių  ląstelių  CB1  receptoriuose  ir  PRIVERTA  jas  mirti  per  apoptozę,
užprogramuotą  ląstelių  mirtį.Vėžio  ląstelės  gamina  keramidą,  THC jį  suranda  ir  išsprendžia
problemą.Vėlgi,  tai  yra  mediciniškai  įrodytas  faktas,  kurį  galite  rasti  bet  kur  internete,
akredituotuose universitetuose ir kituose tyrimų centruose.Tai tikras mokslas.NE kai kurie jaučiai
žmonės susitaiko, kad pakiltų.

Žinau, kad keli vaikai išgydė arba gydė vėžį vartodami kanapes.Mano sūnus yra vienas iš jų.Ar
manote, kad mano dvejų metukų vaikas nori pakilti?Ar manai, kad aš noriu savo vaiko?Hm,
NE.BET, aš taip pat neduosiu jam chemoterapijos gydytojai, sakė, kad mes jo nepagydysime.Ir
aš tikrai nenoriu, kad jis mirtų.Taigi...taip, aš jį panaudosiu jam ir pasakysiu visiems, ką žinau
tiesą.Ir tikiuosi, kad pavyks pasiekti kai kuriuos abejojančius...Galbūt vieną dieną šis pokalbis
išgelbės jų gyvybes arba ką nors, ką jie pažįsta...“ Suzetta

„Lipidų  apykaitos  pokyčiai  yra  glaudžiai  susiję  su  vėžiu.Kai  kurios  biologiškai  aktyvių  lipidų
klasės  vaidina  svarbų  vaidmenį  reguliuojant  signalizacijos  kelius,  susijusius  su  neoplastine
transformacija ir naviko augimu bei progresavimu.Endokanabinoidų sistema, kurią sudaro lipidų
kilmės  endokanabinoidai,  su  G-baltymais  susieti  receptoriai  (GPCR)  ir  jų  metabolizmo
fermentai, tampa perspektyviu vėžio gydymo taikiniu.
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– Endokanabinoidų sistema tiesiogiai reguliuoja imuninę sistemą, todėl taip, ji  atlieka svarbų
vaidmenį gydant vėžį.Norint tai išsiaiškinti, nereikia turėti universiteto diplomo.

O  kaip  reguliuojate  endokanabinoidų  sistemos  funkciją?Galbūt  su  kanabinoidais?
O kokia  kanapių  forma yra  stipriausia?Na,  aliejus.Ir  kaip  pacientai  turėtų  jį  naudoti?Kaip  ir
dauguma kitų vaistų, jie gali valgyti tiesiog valgydami.Tris kartus per dieną.Bingo.JB“

Atsiliepimai apie vėžį
Šūkis: Atrodo, kad spontaniška vėžio remisija stebina dažnai, kai yra kanapių 
aliejaus
„Draugas  serga  kaulų  vėžiu.Tik  praėjusią  savaitę  pradėjau  tepti  aliejų,  skausmas  dingo,  jis
jaučiasi geriau.Onkologijagydytojai šokiruoti“. Džo

„Stebėjau gerą draugę, kuri mirė nuo 4 stadijos krūties vėžio ant paskutinių kojų po intensyvios
chemoterapijos.Daviau jai specialių sausainių, paskui fenikso ašarų kas 4 valandas.Ji pasveiko
ir klesti!Sakė, kad niekada nesijautė geriau! Charlene

„Tu išgelbėjai  tiek daug gyvybių...Viena mano draugė išgydė jos kaulų vėžį  per  45 gydymo
dienas kanapių aliejumi. Gyanas

„Vakar šiek tiek puikių naujienų.Vyras, kuriam ką tik davėme aliejaus, paguldė savo gydytoją, kai
po kelių savaičių buvo nustatyta, kad jo plaučių augliai išnyko, taip pat kepenų augliai, kurie
sumažėjo  iki  dėmės.Vienas  mažas  vamzdelis!Keletą  turime  kelyje  ir  jiems  visiems
sekasi.Tikiuosi, kad viskas gerai.Phoenix Tears gyvas ir sveikas. Krisas

„Jose:  Atnaujinimas – mano 81 metų draugas iš savo veido (odos vėžys) plokščialąstelinės
karcinomos  susirgo  3  augliais.Jie  neturėjo  šansų  prieš  geriausią  pasaulio  vaistą.5  savaites
tepalu ir  jis  jaučiasi  geriau nei per 15 metų.Jo apetitas sugrįžo!Jis laimi kovą!!!Mes laimime
mūšį!

Steve: Ar jis nurijo aliejų ir vartojo jį lokaliai?

Jose: Abu

Steve: Fantastiška.Argi nenuostabu žinoti, kad galime taip pakeisti kažkieno gyvenimą.

Jose: Jis pradėjo 2 savaites trinti skruostą 68% THC aliejumi, sumaišytu su alyvuogių aliejumi ir
kokosų  aliejumi,  kol  jis  pasirodė.Jis  taip  pat  nuryja  jį  be  alyvuogių  aliejaus,  įtrynęs  vidinę
skruosto pusę.

Jose: Vakar man paskambino jo daktaras ir pasakė, kad jis taip pat serga odos vėžiu ir norėtų,
kad pasimatytų aliejaus.

Steve: Dabar tai nuostabi žinia apie gydytojo norą pagalbos.Gerai padaryta mano drauge!!!!Ir aš
džiaugiuosi, kad jūsų 81 metų draugas vėl mėgaujasi gyvenimu.

Jose: Taip, tai tikrai nuostabu!Dr. P, mes jį vadinsime, yra gerai žinomas kelių knygų autorius,
puikus  gydytojas  natūropatas  ir  medicinos  mokslų  daktaras.Per  pastarąsias  2  savaites  jis
nukreipė pas mane 5 savo pacientus.Visi vėžiu sergantys pacientai.

„Prieš  dvi  savaites  daviau kitam savo  odos /  gerklės  vėžiu  sergančiam pacientui  /  draugui
gydomojo aliejaus nuryti ir naudoti vietoje, kartu su trupučiu kokosų aliejaus.Antradienį jis man
pasakė, kad atsivėrė jo skruosto oda ir atsivėrė auglys.Pasakiau jam ir toliau tepti aliejumi, bet
be  kokosų  aliejaus  tik  gryno  gydomojo  aliejaus.Jis  užtepė  gydomojo  aliejaus  tiesiai  ant
apnuoginto naviko ir pasakė: „Kitą dieną iškilęs guzas išnyko.Įtrynus jis pradėjo tekėti per kelias
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minutes.Jis  išsiliejo  –  aliejus  ištraukė  vėžį  kaip  tepalas.  Vėžinis  auglys  buvo,  dabar  jo
nebėra...Dvi savaitės!!!" Jose

„Sveiki,  Rickas  Simpsonas  ir  Jindrichas  Bayeris,  norėjau  pasidalinti  labai  džiugiomis
naujienomis.Mamos skenavimas parodė „išmatuojamą“ VISŲ kepenų ir  kasos navikų dydžio
sumažėjimą.Be to, auglys jos plaučiuose dabar VISIŠKAI, 100% dingo!!!Reikia daug dėkoti, bet
didžiausias meilės nusipelnęs žmogus yra Rickas, kuris taip atvirai dalijasi šia informacija su
pasauliu.

Dėkoju Jindrichui už viską, ką darote, įskaitant jūsų palaikančią gerumą ir nurodymus.Žinau, kad
mes vis dar vaikštome ant kiaušinių lukštų su jos diagnoze / prognoze, bet jei viskas ir toliau
gerės (navikai mažėja arba „išnyksta“, kaip jie vadina, be tolesnių metastazių).Galų gale atsiųsiu
jums  ją  prieš  ir  po  medicininių  išvadų,  kad  pamatytumėte,  jog  padėjote  išgelbėti  gyvybę
neįtikėtinai, mylinčiai, veikliai, duodančiai moteriai, kuri yra lauke ir sodina savo žolyną.kaip aš
rašau.Daug meilės, Barbara“

-- Sveika, Barbara, ačiū, pradžiuginote mūsų dieną savo el. paštu.Pasisveikinkite su savo mama
ir  įsitikinkite,  kad  ji  nesiima  jokių  kitų  skenavimo,  rentgeno  ar  kitų  kancerogeninių
nesąmonių.Leiskite jai vadovautis savo savijauta, ji turėtų suvalgyti 120–180 g aliejaus per šešis
mėnesius ar mažiau.Jei būčiau jos vietoje, aš vis tiek valgyčiau aliejų kiekvieną dieną visą likusį
gyvenimą, vėžys turi labai mažai galimybių, kai organizme yra aliejaus.Palaikomosios dozės yra
nepaprastai svarbi šio metodo dalis.Linkėjimai, Jindrich

„Mano draugės vyras buvo išgydytas nuo vėžio, kuris pribloškė jo onkologus, kurie jam pranešė,
kad jam jau 3 mėnesiai.Tai yra įspėjimas: kadangi juos pribloškė jo stebuklingas išgijimas, jie
kas  6  mėnesius  registravo  jį  magnetinio  rezonanso  tomografijai  su  kontrastiniais
dažais.Paskutiniame MRT jo kūnas sureagavo į  dažus,  o jo širdis sustojo MRT ir  jis  beveik
mirė.Sutinku  su  JB.Bandymai  yra  tokie  pat  toksiški  kaip  ir  jų  „gydomieji  vaistai“.Būk
atsargus."Colette

„Mano mama aliejumi išgydė 3 stadijos smulkialąstelinį plaučių vėžį!!Ar aš paminėjau, kad ji
neserga vėžiu tik keturis mėnesius nuo diagnozės nustatymo?Na, taip ir atsitiko“. Aušra

„Mano tėtis taip pat serga kasos vėžiu, kuris chemoterapijos metu išplito į kepenis ir plaučius,
tada vėl išplito, jo savijauta buvo labai bloga ir  greitai blogėjo.Jis pradėjo tepti aliejų prieš 3
mėnesius.Paskutinis pirmadienį atliktas skenavimas rodo, kad visos 7 dėmės išnyko, o kasos
vėžys sumažėjo.Jis jaučiasi 100% geriau ir atgavo gyvenimo kokybę.Aliejus tikrai nuostabus.
Liza

„Mano tėtis taip pat vartoja aliejų nuo kasos vėžio, kuris išplito į kitas septynias vietas.Jis vartojo
aliejų  5  mėnesius.Visos  septynios  dėmės,  atsiradusios  vartojant  chemoterapiją,  išnyko  nuo
aliejaus pradžios, o kasos vėžys sumažėjo.Aliejus išgelbėjo jo gyvybę! Liza

„Sveiki,  aš  tik  norėjau  jus  atnaujinti.Tėtis  buvo  dar  kartą  patikrintas  nuo  tada,  kai  prieš  5
mėnesius pradėjo vartoti aliejų dėl kasos vėžio.Paskutinis skenavimas parodė, kad kasos vėžys
sumažėjo,  o  kitos  7  dėmės,  atsiradusios  jam  vartojant  chemoterapiją,  išnyko  nuo  aliejaus
vartojimo pradžios.Nauji rezultatai rodo, kad kasos vėžys vėl susitraukė ir nėra kitų dėmių, o tai
būtų nuostabu, turint omenyje, kad dėl šios priežasties kasos vėžys yra toks mirtinas dėl jo
plitimo greičio.Taigi 8 mėnesius ir 5 iš tų mėnesių naudojant aliejų tėvui sekasi puikiai.Tiesą
sakant, dabar jis jaučiasi geriau nei tada, kai pirmą kartą buvo diagnozuotas.Taigi dar kartą ačiū
Rickui, JB ir visiems, kurie padeda gauti šią informaciją.Jei ne aliejus, aš neturėčiau savo tėčio!
Liza

„2013 m. spalį mano tėčiui buvo diagnozuotas plaučių, limfoidinis ir kasos vėžys.Kasos vėžys
yra  95 procentų mirtingumas.Jie davė jam gyventi  2–4 mėnesius.Kai  tik  išgirdome apie tai,
iškart pradėjome jį naudoti.2014 m. kovo 26 d. mano tėčiui buvo diagnozuotas vėžys.Nuostabu!!
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Šis aliejus išgelbėjo mano tėčio gyvybę.Jis geriau miega ir valgo. Melisa

„Mano tėtis taip pat sirgo 4 stadijos kasos vėžiu.Jis taip pat turėjo 10 dėmių ant kepenų...tai
buvo 2012 m. lapkričio mėn. pabaigoje.Dabar jis turi 1 dėmę ant kepenų (.08) ir 1 dėmę kasoje
(8 mm).Mes tai įveikiame.Jo gydytojai šokiruoti.Jis priauga svorio ir apskritai jaučiasi puikiai.Taip
pat geras kanapių aliejus. Angie

-- Nežaisk su atskiestu vaistu, Angie.Jis tinka vietiniam vartojimui, tačiau nenorite, kad vėžiu
sergantiems pacientams būtų suteiktas kanapių aliejus kaip vienintelis gydymas.Viso galingumo
viso spektro ataka veikia geriausiai.

Ypač  tiems,  kurie  „turi“  nuskaityti,  „taip  pat  pamatys“,  kaip  tai  gyja.Tokie  žmonės  turėtų
automatiškai  pridėti  dar  60  g  aliejaus  į  protokolą,  nes  jie  tiesiog  be  reikalo  praėjo  labai
kancerogeninę  procedūrą,  „kad  pamatytų“,  kaip  jaučiasi.Smalsumas  kainuoja,
atsiprašau.Sveikiname ir linkime geriausio.Smagu matyti kitaip mąstančių žmonių sėkmę.JB

„Dėl  šio  aliejaus  esu  4  stadijos  kasos  vėžys  išgyvenęs.Pradėjau  chemoterapiją  2013  m.
gruodžio mėn., visi (daugiau nei 200) kitų tyrime dalyvavusių mirė.Aš vienintelis paėmiau aliejų
ir  turėjau jį  slėpti  nuo gydytojo.Dabar,  kai  aš paskelbiau apie aliejų ir  jis  paskelbė, kad nuo
birželio 5 d. man vėžys nėra, Jis vis dar bando įtikinti mane tęsti chemoterapiją.Aš atsisakau!
Viskas,  ką  padarė  šis  gydytojas,  pasirodė  neteisinga,  tačiau  viskas,  ką  pasakė  Rickas
Simpsonas,  pasirodė tiesa.Mano medicininiai  įrašai rodo,  ką sakė gydytojai,  aš turėjau mirti
sausio  mėnesį,  bet  čia  esu  birželio  pabaigoje.Ačiū  Rick!Aliejus  išgelbėjo  mane  nuo  vėžio,
tikiuosi, išgelbės nuo chemoterapijos. Draugas

„Esu faktinis įrodymas, kad RSO turi tiesioginį poveikį MPNST ir NF1.Medicininiai įrašai, MRT,
PET, CAT skenavimas įrodo reikšmingą naviko dydžio ir avidumo sumažėjimą. Kristyne

„Mano sėklidėje buvo 3,7 cm auglys.Vartojau vieną gramą RSO per dieną be jokių kitų vaistų, o
grįžęs pas gydytoją jis buvo sutrikęs.Jis pasakė, kad auglio nebėra ir negalėjo to paaiškinti.Taigi
aš jam pasakiau,  kad vartoju RSO.Jis pasakė:  „Aš nesu per daug išsilavinęs šia tema, bet
pasakysiu, kad tai turi būti vienintelė priežastis, dėl kurios jos nebeliko“. Neseniai man pasirodė
dar  vienas  iššokantis  langas  ir  manau,  kad  taip  yra  todėl,  kad  nepadariau  palaikomosios
dozės.Taigi  30  dienų  gersiu  dar  vieną  gramą  per  dieną  ir  žiūrėsiu,  ar  jis  išnyks  kaip
paskutinis.Tada įsitikinkite, kad prižiūrėsiu ir po to. Brandtas

„Gerai,  mano  žvilgtelėjimai.Šiandien  yra  ta  diena,  kurios  tikėjausi  kada  nors  įvykti.Gauti
biopsijos  rezultatai.Corrie  Yelland  ką  tik  Gavo  PATVIRTINIMĄ,  KAD  JOS  VĖŽYS  100%
VISIŠKAI  NEGYKO!!!!AŠ NESAUGUS VĖŽIO !!!!!Net  ne jokia displazija,  jau  nekalbant  apie
didelę C.

Mano neįtikėtiniems, nuostabiems draugams, kurie kartu buvo atsakingi už tai, kad galėjau sau
leisti vaistus – visiškai nėra žodžių apibūdinti, koks dėkingas esu kiekvienam iš jūsų.Jūs visi
nuostabūs!

Heather,  kuri  pirmą kartą mane atsiuntė BĖGTI  IŠ GYDYMO – tas vaizdo įrašas tiesiogine
prasme  pakeitė  mano  gyvenimą.Kas  būtų  pagalvojęs,  ei?Aš  tave  myliu!Rickui  Simpsonui,
Jindřichui Bayeriui iš visos širdies...AČIŪ už žinias ir palaikymą.Aš šiandien gyvas dėl jūsų visų!

Esu tikrai palaimintas turėdamas tokią nuostabią šeimą ir draugus. Corrie

„Sveiki,  Jindrichai,  noriu  jums  pranešti,  kad  šiandien  lankiausi  savo  gydytoju.Ataskaitoje
teigiama, kad vėžys (išangės kanalo vėžys) nebeaptinkamas.Praėjusį rudenį man pasakė, kad
jei  nedarysiu spinduliuotės, turėčiau 2–4 mėnesius.Aš nusprendžiau neveikti  spinduliavimo ir
vietoj to išbandyti RSO.Akivaizdu, kad pavyko!Iš visos širdies ačiū, ačiū, AČIŪ Rickui ir sau!!!!“
Corrie
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– Corrie, btw, koks tai vėžys?Užtepkite aliejaus ant rando, tikriausiai jis taip pat išnyks.Bet kokiu
atveju, laikykitės atokiau nuo gydytojų, daugiau nedarykite nuskaitymų ir pan., ir įsitikinkite, kad
valgote tiek aliejaus, kiek galite palaikomomis dozėmis.JB

„Prieš  maždaug  2  mėnesius  turėjau  galimybę  pasikalbėti  su  Ricku  radijo  laidoje...Aš  jam
pasakojau,  kaip  rso  man  jau  tiek  daug  padėjo...Aš  sirgau  tuo  pačiu  vėžiu  kaip  Farrah
Fawcett...Išangės  kanalo  vėžys...  tai  gana  retas...nereikia  painioti  su  gaubtinės  ir  tiesiosios
žarnos vėžiu... ir aš ketinu NOOOOOOOOO kada nors sustabdyti aliejų. Corrie

-- Aš taip pat neketinčiau kada nors nustoti naudoti aliejaus, tai visiškai suprantama.JB

„Mano paskutinė sėkmės istorija.Tai 50-ies metų amžiaus moteris, kuriai buvo diagnozuota 3
stadija, bet labai artima 4 stadijos plaučių vėžiui.Šiandien gavau štai ką: „Na, mano mama prieš
mėnesį atliko kompiuterinės tomografijos tyrimą, o prieš porą dienų gavo rezultatus.Tai visiškai
dingo!Gydytojas juos perskaitė ir pasakė, kad didesnė masė aiški ir nieko nebeliko...

Ji vis dar serga LOPL, bet mes dirbsime su tuo ir jos rūkymu, lol...Labai ačiū už viskąpatarimai ir
žinios apie dalykus,  apie kuriuos niekada nežinojome.Viskas susidėjo dėl priežasties ir  mes
esame tokie laimingi.Telaimina Dievas tave ir tavo šeimą." Corrie

- Spontaniška plaučių vėžio remisija stebina dažnai, kai yra kanapių aliejaus.JB

„Vos po 4 gramų pastebėjome drastiškus mano tėčio, kuris serga šlapimo pūslės vėžiu, kraujo
rodiklių (ESR) ir inkstų tyrimo pokyčius, jis gerai miega, šypsosi, tikiuosi, kad jis normalizuosis,
žiūrint  į  Ricko  Simpsono  būklę.  Atsidavimas  ir  pasitikėjimas,  aš  prieštaraujau  visiems
gydytojams ir neleidau tėvui gydytis chemoterapijos, iki šiol nesigailiu dėl savo sprendimo. Ačiū,
Rickas Simpsonas. Arpit

„Ką tik gavau nuostabias naujienas, kuriomis norėčiau pasidalinti su jumis visais.Turiu moterį
čia, BC, ir aš parodžiau teisinga kryptimi su krūties vėžiu.Jis metastazavo į jos plaučius, skrandį
ir smegenis.Mėnesį ji vartojo vaistus ir vakar lankėsi savo onkologe.Visi navikai sumažėjo, o jos
naviko žymenų tyrimas yra NORMALUS.Dar kartą žvilgtelėkite – KANAPŲ ALIEJUS NAUDO
VĖŽĮ! Corrie

„Gerai,  visi  mano  nuostabūs  žvilgsniai,  tai  bus  ilgas  skaitymas,  bet  manau,  kad  vakar
paspaudžiau PAYDIRT.Aš nemačiau savo odontologo nuo praeito rugsėjo.Tuo metu aš kovojau
už savo gyvybę.Mano odontologui tuo metu buvo pasakyta, kad sergu vėžiu.Turėjome įprastą
pokalbį, kai aš jam pasakiau, kad nedarau spinduliuotės ir darau „alternatyvų gydymą“.Tuo metu
jis paklausė, ką aš darau.Aš nesiryžau jam pasakyti, nes jis buvo žinomas dėl savo „kietumo“,
bet liepiau žiūrėtiBėk nuo gydymo.Iš tikrųjų jis man paskambino po to, kai jį pažiūrėjo.Jis sakė,
kad kaip medicinos specialistas buvo linkęs būti dėžutėje, kad turi brolį (gydytoją) ir kitą brolį
(farmakologą) ir kartais jie „neturi visų atsakymų“.

Greitai pirmyn į vakar.Jis buvo apstulbęs pamatęs, kaip gerai atrodau, ir akimirką neteko žado,
kai pasakiau, kad kanapių aliejus suveikė.Jis pradėjo klausinėti įvairiausių klausimų.Daugelis iš
jų buvo „moksliniai klausimai“, į kuriuos negalėjau atsakyti.Jis paklausė apie klinikinius tyrimus,
įvairias ligas, gydomas kanapėmis ir kt.Jis nori pasikalbėti su broliu apie mane patį, taip pat apie
kanapes kaip „vaistą nuo vėžio“, taip pat nori, kad jo brolis tyrinėtų kanapes kaip vaistą.Ar būtų
gerai, jei jis paimtų mano mobiliojo telefono numerį ir el. pašto adresą?

Štai  kur  jis  tampa  didelis.Jo  brolis  daktaras  Jake'as  Theissenas  buvo  dekanas  ir  Vaterlo
universiteto farmakologijos programos pradininkas.Dabar jis yra vaistų kompanijų konsultantas
ir specializuojasi „naujuose vėžio gydymo metoduose“. Jis yra glaudžiai susijęs su Kanados
vėžio draugija.(Be to, jis yra tas, kurio vyriausybė paprašė vadovauti atskiesto chemoterapijos
skandalo tyrimui.) Johnas sakė, kad jo brolis dažnai sakydavo, kad vėžiui gydyti turi būti kažkas
geresnio.Kažkas natūralaus, o ne cheminio.Sakiau jam „neieškoti toliau“. Kanapės yra „kažkas
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natūralaus“. Corrie

„Mano vyrui iš pradžių prieš 6 metus buvo diagnozuotas prostatos vėžys.Pasitikėjome medikų
bendruomene  ir  ėjome  tradiciniu  gydymo  keliu,  tik  sužinoję,  kad  po  4,5  metų,  kai  vėžys
atsinaujino,  patyrėme  „katastrofišką  nesėkmę“.Beveik  2  mėnesius  nuolat  tyrinėjau  visus
alternatyvius gydymo būdus, įskaitant jūsų kanapių aliejų, ir per 3 mėnesius mano vyro vėžio
skaičius sumažėjo perpus.Po dešimties mėnesių jo PSA sumažėjo iki 0,11 – neaptinkama.

Labai gaila girdėti, kad mūsų valdžia atsisako pripažinti bet kokią alternatyvią mediciną, įskaitant
kanapių aliejų, gydant ligas, tačiau, kaip ir jūs, sulaukėme tik pajuokos iš „profesionalų“ ir net kai
kurių  šeimos  narių.Visose  egzistuojančiose  „visuomenėse“  yra  didelės  farmacijos  kontrolės
grupės, bet aš suprantu, kad reikia panaikinti  milijonų žmonių, dirbančių pramonėje, kuri per
metus sumoka 20 mlrd.Tyčia!!

Visas šis procesas man atskleidė, kaip giliai iš tikrųjų yra triušio duobė, ir šiuo metu rašau knygą
apie savo atradimus, pavadintą „Sujunkite taškus“.Tai istorinė GMO, pramoninio ūkininkavimo ir
didžiosios farmacijos perspektyva bei jų poveikis kiekvieno žmogaus sveikatai.Ir toliau stebėsiu
jus šioje svetainėje ir linkiu jums viso ko geriausio ir geros sveikatos.Dėkojame už viską, ką
padarėte ir toliau darote.Pagarbiai K“

„Draugas,  sergantis  vėlyvomis vėžio stadijomis,  kenčiantis  nuo leukemijos  chemoterapijos ir
radiacijos  kankinimo  programos,  per  vynuogę  sužinojo  apie  „Bėg  iš  gydymo“  ir  nusprendė
pabandyti aliejų, kai visa kita nepadėjo jo išgydyti. liga.Deja, jis paliko per vėlu, kad išsigelbėtų,
bet  jo  žinios  ir  rūpestis  mane išgelbėjo.Būtent  aliejus,  kurio  jis  neturėjo  galimybės  naudoti,
paskatino mane sveikimo kelyje. Stephanas

„Šį rytą mano uošvis apsilankė pas onkologą daktarą, kad jis apžiūrėtų.Daktaras nutilo.Mano
uošvis 15 metų serga leukemija.Jis buvo ant aliejaus.Šiandien jo baltųjų kraujo kūnelių skaičius
grįžo į normalias ribas.Koks vėžys??KANAPŲ ALIEJUS GYDO NUO VĖŽIO!“ Karen

-- Nieko geriau už nutildytą daktarą!hehe patinka!Pralinksmino visai dienai!" Jackie

„Sveikas dar kartą, Rick!Tikiuosi, kad šis el. laiškas jus gerai suras.Rašau šiandien, norėdama
paklausti,  kiek  laiko  pacientas  turi  būti  ant  aliejaus?Turime  pacientą  su  didžiuliu  augliu.Jis
pradėjo kovo 15 d. ir iki šiol svėrė 40 gramų.Nuo 2 dienos jis svėrė 1,5 gramo ar daugiau per
dieną.Ar sustojate prie terapinės 60 gramų dozės?Pinigai yra šio paciento veiksnys.Už vaistus
jis  iki  šiol  nieko  nemokėjo.Jų  Globėjas  paaukojo  pirmuosius  60  gramų  aliejaus,  bet  negali
amžinai  duoti  nemokamų  vaistų.Dėkojame  už  jūsų  indėlį.Vertinu  tavo  įžvalgumą.Pagarbiai,
Janet“

„Brangioji Dženeta, jūs sakote, kad nuo antros dienos jis prisvėrė 1,5 gramo ar daugiau per
dieną.Mano  gaminamas  aliejus  yra  toks  stiprus,  kad  įprastai  žmogui  prireikia  maždaug  5
savaičių, kad pasiektų 1 gramą per dieną.Gali kilti problemų dėl štamo, kuris buvo naudojamas
šiam  aliejiniam  kanapių  gaminimui.Paprastai  tuo  metu,  kai  pacientas  suvartoja  60  gramų
aliejaus, vėžys išnyksta.Bet jei taip nėra, aš ir toliau duosiu jiems aliejaus, kol jo bus.Laikas ir
reikalingas aliejaus kiekis gali labai skirtis nuo žmogaus iki žmogaus.Mes visi esame skirtingi ir
kai  kurie  žmonės  pasveiksta  daug  greičiau  nei  kiti.Paprastai  žmonėms,  kurie  buvo  stipriai
pažeisti  chemoterapijos  ir  radiacijos,  reikės  ilgesnio  gydymo  ir  daugiau  aliejaus.Aliejus  turi
panaikinti visą žalą, kurią paliko šie vadinamieji gydymo būdai.Mano patarimas būtų pabandyti
gaminti aliejų iš kitos stiprios Indica atmainos, bet bet kokiu atveju neleiskite jam tepti aliejaus,
tai vienintelis dalykas, kurį žinau, gali išgelbėti jo gyvybę.Linkėjimai, Rickas Simpsonas“

„Kanapių  aliejus  negali  išgelbėti  nuo mirtinos  chemoterapijos.Aliejus  gali  padėti  daugiau,  jei
pacientas atsisako chemoterapijos. Steve'as

„Nesu tikras, ar tai pasisekė, bet aš tikrai tai vertinu kaip vieną!Jei kam nors kiltų klausimas,
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kodėl aš turiu vyrišką balsą, tai ne todėl, kad rūkau ar dar ką nors – niekada nerūkau, o todėl,
kad man buvo pašalinta skydliaukė.Man 51 (su puse!) ir naudoju aliejų nuo 20 metų.Man tiesiog
visada  buvo  malonu  garuoti.Prieš  keletą  metų  man  pradėjo  sunku  ryti,  ir  gydytojai  mano
skydliaukėje rado mazgus.Skydliaukės mazgai, dėl kurių turėjau atlikti vėžio tyrimus.Kai jie tai
daro,  jie  tiesiog  įsmeigia  didelę  asilo  adatą  į  gerklę  ir  patenka  į  mazgus,  kuriuos  reikia
išbandyti.Jie jums nieko neduoda – jokio anestezijos – dėl vietos.Taigi padarykite tai keletą kartų
ir pažiūrėkite, ar galite ramiai sėdėti.Bet kokiu atveju – po 6 kartų dūrio – skydliaukė pasidarė
tokia didelė, kad man buvo sunku ryti ir kvėpuoti – man buvo pašalinta skydliaukė.Su visomis
vėžiu mano šeimoje – maniau, kad būsiu pranašesnis už žaidimą.Nėra vėžio.Nė vienas.Aš esu
vienintelis iš savo šeimos, kuris iki šiol išvengė vėžio.Aš naudoju aliejų nuo 20 metų.Aš turėjau
beveik kiekvienąvėžio testas ten dėl šeimos istorijos ir iki šiol ačiū Dievui!Jūs skaičiuojate :-)“
Janet

„Daug kartų dalinausi Ricko Simpsono „Phoenix Tears“ savo „Facebook“ sienoje... tada vieną
dieną mano draugė gulėjo mirties patale su limfoma.Kai ji pamatė mano įrašus apie aliejų, ji
iškart pradėjo vartoti aliejų ir dabar yra BE VĖŽIO!Jos gydytojai stebisi.Jie jai pasakė, kad jai
liko gyventi trys mėnesiai... JIE KLYDA. Jamie

"Aš  esu gydo  moterį,  sergančią  TERMINAL  vėžiu,  RS  kanapių  aliejumi  ir  ji  pagaliau
pasveiksta.TAI VEIKIA!" voodootattooo

„Dabar  daro  tą  patį.25%  THC  SKYWALKER  OG,  paskutinis  OG  aliejus,  mano  PSA buvo
160.Šiandien po 100 gramų – 7. Džimis

„Sveikas,  Chris,  atnaujinimas...vėžys  praeina...vakar  ryte  jai  paskambino  sutrikęs
onkologas.Paprastai susitariame akis į akį, tačiau šį kartą jis paskambino jai, kad informuotų
apie  visų  prieš  kelias  savaites  atliktų  nuskaitymų  rezultatus.Kepenys  –  vėžio
nebesimato.Plaučių  vėžys,  vienas  plaučių  vėžys  išnyko,  o  kitas  plaučių  vėžys  žymiai
sumažėjo.Tačiau jis nepaminėjo krūties...Taigi mama jam perskambina dėl keleto klausimų ir
susitarti  dėl  susitikimo,  kad  galėtume  užeiti  ir  pasikalbėti  su  juo  bei  peržiūrėti  buvusius  ir
naujausius nuskaitymus.Bijau, kad ji buvo šiek tiek šokiruota, kai gydytoja pradėjo kalbėti apie
jos kepenų ir plaučių vėžio išnykimą, kad ji pamiršo paklausti apie krūtų sritį.

Visi skenavimai buvo skirti naujam hormonų terapijos tyrimui...bet gydytoja sako, kad ji nebėra
kandidatė į hormonų tyrimą, kaip turi turėti pacientasaugimasvėžinėse srityse ir visos jos sritys
NE auga, o miršta.Mes per mėnulį su naftos rezultatais!!!Kai prieš mėnesį ar daugiau kalbėjausi
su Ricku dėl savo mamos, jis pasiūlė jai antrą kartą gydytis 90 dienų, todėl planuojame tai atlikti
rugsėjo pradžioje.Tuo tarpu mes jai skirsime palaikomąją dozę. Oho!Nuo pat gydymo pradžios ji
žinojo,  kad  aliejus  veikia  jos  navikus,  ji  jautė,  kaip  jie  mažėja  ir  išnyksta.Visi  esame  labai
dėkingi,  kad  supažindinote  mane  su  savo  dokumentine  idėja  ir  pasidalinote  šiuo
požiūriu.Amžinai dėkinga, Cindy“

„Sveika, brangioji Kori...Tik norėjau pranešti, kad iš mamos turėtą aliejų daviau draugės draugei,
kuri  serga  krūties  vėžiu...Ji  vartojo  mėnesį  ir  tai  remisija...Kai  kurios  vėžio  ląstelės  miršta
auglyje...Gydytoja buvo nustebinta ir  teigiama ir,  matyt,  jei  kitą  kartą bus geresni  rezultatai,
pradės kažką daryti su aliejumi.Esu tokia laiminga ir dėkoju Dievui, kad leido man suteikti šią
informaciją  apie  kanapių  aliejų  šiai  moteriai.:))  Taip  norėjau,  kad  mama būtų  galėjusi  gerti
aliejaus kasdien...“

„Sveikas, Rick, turiu gerų naujienų.Mano mama psichiškai nebegalėjo pakęsti suvokimo, kad jos
krūtyje yra vėžys, todėl jai buvo atlikta operacija.Tačiau ji suvalgė 30 g dozės, gėrė vaistažolių
arbatas  iš  kažkokio  vaikino,  kuris  turi  visokių  vaistažolių,  taip  pat  uždėjo  tvarsčius  iš  šių
žolelių.Bet kokiu atveju, kai gydytojai tą vėžį išėmė, jis buvo ne didesnis nei 7 mm ir 100%
audinio, tik 1% buvo aktyvus, piktybinis ir mirštančioje fazėje.3 gydytojai žiūrėjo į tai ir sakė, kad
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niekada nieko panašaus nematė ...Taigi, jei ji ilgiau 1 ar dvi savaites būtų be operacijos, viskas
išnyktų.Dabar ji kasdien geria po 1 su puse gramo aliejaus ir dabar supranta, kad operacija
buvo visiškai nereikalinga.

Tačiau dabar ji daug ramesnė nei buvo, nes buvo išsigandusi, todėl negalėjome jos perkalbėti iš
operacijos...bet  dabar  viskas  gerai,  žolės  ir  aliejus  taip  pat  padarė  savo  darbą.Šiaip  kvaili
gydytojai  jai  skyrė  23  radioterapijas,  bet  ji  pasakė,  kad  to  nedarys  ir  gydytoja  tarp  eilučių
pasakė, kad ji teisi.Neįtikėtina, kaip toli šie gydytojai nueina.Visi sveikinasi, Rick.Labai ačiū už
rekomendaciją ir padovanokDar kartą didelis ačiū Jindrichui. Sasa

„Rikui... draugui ką tik iš galvos buvo pašalintas smegenų auglys... jo plaučiuose yra dėmių...
nori,  kad jam būtų atlikta chemoterapija ir  spinduliuotė...ar chemoterapijos ir  radiacijos metu
aliejaus vartojimas būtų švaistymas?Matyti, kaip jam sekasi pašalinus smegenų auglį, nuostabu,
jis  yra  80% geresnis  nei  praėjusią  savaitę  su  tuo  daiktu  galvoje...Noriu  jam  pasakyti,  kad
nedarytų chemoterapijos ir spinduliuotės ir nedarytų aliejaus, bet tai ne mano pasirinkimas...“
Sharon

– Sharon, tai padidintų jo galimybes išgyventi.Tačiau iš tikrųjų, jei jis vartoja chemoterapiją, po to
jam  reikės  suvartoti  120–180  g  aliejaus,  kad  tik  panaikintų  žalą.Žinoma,  jei  jis  išgyvens
apsinuodijus.Linkėjimai, JB

„Visiems juokingiesiems, kurie mano, kad Rickas Simpsonas yra sukčius, turėtumėte žinoti, kad
Michelle Aldrich ką tik išgydė savo 3 stadijos plaučių vėžį kanapių aliejumi, kurį parūpino Valerie
Corral ir WAMM!Kodėl žiniasklaida ir gydytojai vieną kartą negali pradėti sakyti tiesos?!Kanapės
gydo vėžį, goddamit!!!Ir neatsakingi žmonės yra tie, kurie bando nutildyti šią realybę, o ne tokie
žmonės kaip aš ir Tommy, kurie nori, kad pasaulis sužinotų tiesą apie kanapes ir vėžį. Stevenas
Hageris

„Aš tiesiog norėjau pasakyti didelį ačiū Rickui Simpsonui, JB ir bet kuriam kitam asmeniui, kuris
buvo susijęs su tuo, ką Rickas nuveikė per daugelį metų.Mano žmonai beveik prieš 18 mėnesių
buvo diagnozuotas smegenų auglys, o onkologai jos iškart atsisakė, nes jai jau buvo 3 metai 4
stadijos.Pradėjome naudoti aliejų 2014 m. pradžioje, todėl sumažėjo navikų dydis ir pagerėjo jos
gyvenimo kokybė.Praėjus beveik 18 mėnesių nuo smegenų auglio diagnozės, mano žmona vis
dar vairuoja kiekvieną dieną ir gali dirbti 3 dienas per savaitę, kad užsiimtų.Jos energijos lygis
taip pat pamažu grįžta ir jai patinka tai, kad jos plaukai atauga!LOL – niekas iš to nebūtų buvę
įmanomas, jei ne tokių žmonių kaip jūs sunkus darbas ir atkaklumas.Labai ačiū ir toliau taip
gerai. Baris

„Prieš  5  savaites  man  buvo  diagnozuotas  12  mm  dydžio  navikas  apatiniame  dešiniajame
plautyje.Į  nedidelę želatinos kapsulę įdėjau 1/3 g paties pasigaminto giliai  auksinės spalvos
RSO ir įkišau kaip žvakutę 2 kartus per dieną, naudojant vamzdinį „švirkštą“ įrankį, rastą pas
patelę. mielių infekcijos gydymas kremu, kuris buvo mano spintelėje.Tai buvo itin efektyvus ir
lengvas  būdas  įkišti  žvakutės  kapsulę...Po  kelių  nuskaitymų  per  kitas  4  savaites  auglys
susitraukė 1 mm ir buvo neaktyvus... o tai reiškia MIRTAS!!!Tai užtruko 4 savaites, o dabar vėžiu
sergantis dr.Ačiū už patarimą JB...Tai taip pat buvo visiškai ne euforija.Be to, aš išgėriau 1 g to
paties aliejaus 3 kartus per dieną.1 mėnuo ir tai nužudė mano vėžį! Gabriella

„Ačiū Rickui Simpsonui!!Kanapių aliejus per kelis mėnesius išgydė mano 15 metų dukters 8,8
metų kovą su smegenų vėžiu!!!!Telaimina tave Dievas!!!!!!!“ Karen

„Sveiki visi, gavau puikių naujienų.Žmona pirmadienį gavo PET tyrimo rezultatą.Ji sirgo vėžiu 5
metus po 6 chemoterapijos ciklų ir vienos kamieninių ląstelių transplantacijos, tada ji vis tiek
atsinaujino.Prieš 6 mėnesius ji turėjo atlikti dar vieną transplantaciją, bet ji buvo atšaukta, nes
nepavyko  rasti  donoro.Taigi  ji  pradėjo  nuo  aliejaus.Pirmadienį  gydytoja  mums  pasakė,  kad
vėžys išnyko.Ačiū už aliejų, Rick.Tu esi vyras, ačiū. Luc
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--  Ačiū,  Lukai.Medicininiai  dokumentai  būtų  labai  laukiami.Ji  turėtų  vartoti  palaikomąją
dozę.Valgyčiau kiek įmanoma daugiau aliejaus, kai tik įmanoma.Jei įmanoma, palikite ją toliau
nuo daugiau nuskaitymų.Youtube vaizdo įrašas būtų puiku.Linkėjimai, JB

„Norėčiau padėkoti (xxx) už aliejų, kuris buvo paaukotas mano vėžiui gydyti!!Šiuo metu mano
kūne  nėra  vėžio!!Tai  tikrai  veikia,  žmonės,  visi  įrodymai  yra  mano  medicininiuose
dokumentuose!Labai ačiū jums ir didelis rekvizitas ašaroms!!!“ Becky

„Nykščiai aukštyn Jindrichui, jis buvo visiškai teisus dėl vietinio tepimo tiesiai ant odos, o ne ant
tvarsčio.Skirtumas  buvo  kaip  diena  ir  naktis.  Ronis  Smithas
--  Žinoma.Puikiai  veikia  ir  tinktūros  su  20-30-50%  aliejaus,  nes  lengvai  patenka  po
paviršiumi.Kai  kuriais  atvejais  kanapių  sėklų  aliejus  (arba  taukmedžio  sviestas)  ir  kanapių
aliejaus mišiniai taip pat yra labai naudingi.Bet logiškai mąstant, kuo daugiau aliejaus pateksite
tiesiai ant žaizdos, tuo geriau.JB

„Anksčiau rašiau,  kad mums pavyko sėkmingai  gydyti  krūties vėžį.Dabar gydytojai  pacientei
pasakė, kad jos rezultatai tokie geri, kad tenka eiti į darbą.Pacientė pasakė AČIŪ DIEVUI, o
gydytoja pasakė, kad ji turi dėkoti ne dievui, o aš klausiu, ko jis nieko nepadarė, tik kartojo, kad
ji turi gerti chemoterapiją ir spinduliuotę... beprotiškas daktaras...

Bet mes perėjome į kitą lygį, gydome kažkieno veidą, nes prieš 5 metus jis buvo sunaikintas
tabletėmis.Šis žmogus turėjo didelių problemų su žarnynu ir jie iš pradžių mano, kad tai buvo
vėžys, ir duoda jai keletą stiprių tablečių, kurios sunaikino jos veidą, ji buvo kaip varlė.Tada jie
sakė, kad tai gali būti Krono liga ir pan.

Noriu pasakyti, kad šis asmuo 5 metus bandė išgydyti jos veidą nesėkmingai.Ji 5 kartus tepė
veidą kanapių aliejumi ir vėl negalime patikėti, kaip dabar atrodo jos oda.OMG, ji tokia laiminga,
kad dabar vėl gali būti savimi.

Stengiuosi padaryti keletą nuotraukų, bet kas 3 dienas, bet oda sugijo taip greitai, kad negaliu
parodyti, kaip atrodė jos veidas anksčiau, bet su jos leidimu sekančiomis dienomis parodysime
senas nuotraukas (tik veido odą) ir naujas, kad jūs, žmonės, matytumėte skirtumą...“ Jasmin

„Esu 39 metų moteris, turinti 2 metus ir susirgusi krūties vėžiu.Šis aliejus yra mano vaistas ir
vaistas.Šie žmonės tokie pilni godumo.Jie neįsivaizduoja, kokį skausmą ir kančią išgyvename
mes ir mūsų šeimos.Tiesiog savanaudiškas godumas.Karma“. Sally

„Na, dvi savaites...Gydytojas pasakė, kad mano šlapimo pūslėje yra 2-3 cm auglys.Norėjo mane
nuvežti  tiesiai  į  OR.Jis  išnyko  greičiau  nei  per  14  dienų.Patvirtinta  kompiuterine
tomografija.Diagnozuota 2/15, KT atlikta 2/29. Geršas

„Šis  KT skenavimas  buvo  atliktas  praėjus  14 dienų  po  to,  kai  mano šlapimo pūslėje  buvo
pastebėtas  2–3  cm navikas.Vos  per  14 dienų,  naudojant  tik  eterinį  kanapių  aliejų,  šlapimo
pūslėje  nepastebėta  naviko.Tik  kanapės...  14  dienų...dingo.Įstatymų  leidėjai  prašau  tai
suprasti.Neatimk mano vaistų.Tai  ne tik dar vienas būdas prisigerti.Šis vaistas gelbsti  mano
gyvybę. Geršas

"GERAI ...Gavau pranešimą apie patologiją.Mano šlapimo pūslės auglys susitraukė prieš juos
pašalinant.Paskutinį kartą gydytojas matė, matavo apie 2,5 cm.Kai jie jį pašalino, jis susitraukė
iki 0,5 cm.Įdomu, ką apie tai pasakys šis gydytojas. Geršas

„Prieš  8  mėnesius  jie  mano  šlapimo  pūslėje  aptiko  auglių,  kurie  atrodė  kaip  maži
dygliuokliai.Patologijos  ataskaitoje  teigiama,  kad  jie  yra  aukšto  laipsnio,  labai  agresyvūs
piktybiniai,  karcinoma.Juos būtų galima nupjauti.Išbandžiau keletą vietinių gydymo būdų, bet
turėjau nutraukti,  nes nuo to susirgau.Mano antroji  operacija gruodį,  kai  buvo rasta daugiau
navikų ir  naujas labai agresyvus piktybinis vėžys,  kuris guli  ant  sienos,  todėl jie negalėjo jo
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iškirpti.Šis tipas greitai plinta į kitus organus.

Todėl, kai vakarykštė operacija parodė, kad NĖRA VĖŽIO, o mano gydytojas pasakė, kad mano
šlapimo pūslė nesugadinta, kaip vaiko, aš jaučiu, kad tai buvo stebuklas!Štai ką aš padariau, jei
jus domina.Neišsigąskite, tiesiog naudokite tai, ką galite, ir vis tiek saikingai mėgaukitės tuo, kas
jums patinka...“ Michelle

„Mano brolis turėjo 4 stadijos spaudimą / opą.Tik iš 4 stadijų ši stadija yra nepagydoma.Pagal
Vakarų mediciną,  pasiekus 3 stadiją,  be odos transplantatų nepagysi.Buvo matomi kaulai  ir
audiniai,  tačiau  vietinis  RSO  3  dienas  sukėlė  naują  odos  augimą!Hospiso  slaugytojos  tai
pavadino „stebuklu“. Tai buvo tik kanapės!

Jis dirbo nuo 0,2 iki 1 viso gramo per dieną.5 mane tikrai sujauktų, bet jam reikėjo daugiau, kad
pakankamai numalšintų skausmą nuo kaulų vėžio, kad užmigtų.Aliejų reikia gaminti su indica,
todėl bet kokia didelė dozė turėtų priversti vartotoją užmigti, kai tik jis prasiskverbia po 1–1,5
valandos.Tai leidžia jums giliai užmigti ir didžiąją dalį gydymo atliekate tada, kai gaunate gražų
gilų REM miegą.

Kuo  daugiau  vartojate,  tai  nėra  nemalonus  jausmas.Tai  tiesiog  leidžia  greičiau  ir  giliau
užmigti.Jei vis dėlto atsikeliate iš miego anksti, galite jausti svaigulį, tarsi esate girtas, bet ne
nepatogiai.daug juoko

RSO  leido  mano  broliui  ramiai  išsimiegoti  pirmą  kartą  per  kelis  mėnesius  po  buvimo
ligoninėje.Žolės garinimas suteikė jam daugiau palengvėjimo nei jo 80+ mg Oxycontin ir kito Pk
kokteilio.Jis taip pat vartojo fentanilį IV, bet niekas jo taip neatpalaidavo kaip RSO.Niekada to
nepamiršiu!" Michelle

„Dabar  gyvenu  pagal  savo  RSO istoriją.Kovoja  su  reta  kiaušidžių  vėžio  rūšimi.Buvo  atlikta
operacija, chemoterapija ir pasirinktas daug sveikesnis gyvenimo būdas, ekologiškas visavertis
maistas, papildai ir kt., tačiau vėžys grįžo.Tada radau Bėk nuo gydymo!Prireikė šiek tiek laiko
susitvarkyti,  nes kanapės čia NZ yra nelegalios.Bet man pavyko pagaminti nedidelę aliejaus
partiją ir pradėjau jį naudoti.Po 2 savaičių mano auglio žymenys sumažėjo nuo 200 iki 140, tai
pirmas kritimas per metus!!Man pasibaigė aliejus po 5 savaičių ir man prireikė 2 mėnesių, kad
galėčiau gauti daugiau.Auglio žymenys vėl pakilo (262 paskutinio tyrimo metu...), bet mums jau
praėjo 3 savaitės, o po kito kraujo tyrimo jie vėl nusileis...

Tikiu RSO ir manau, kad turėtume padaryti jį prieinamą visiems, kuriems to reikia!Net jei mano
vėžio RSO neišgydo (bet aš tikiu, kad tai padarys!), tai jau padarė man daug gero.Tai suteikia
man  puikų,  ramų  miegą!Ir  tai  reguliavo  mano  tuštinimąsi...Labai  žaviuosi  tuo,  ką  Rickas
Simpsonas  padarė  žmonijos  labui.Jis  nusipelnė  Nobelio  premijos  už  geriausią  medicininį
atradimą!Ir už tai, ką darote jūs ir jūsų organizacija!Esu tik paprastas įstatymus gerbiantis pilietis
ir jaučiuosi siaubingai turėdamas daryti neteisėtus veiksmus, kad išgydyčiau save.Taigi tęsk!Kai
atgausiu energiją, prisijungsiu prie judėjimo! Diny

„Dėl  Ricko  aš  tiesiogine  prasme  mačiau  RSO  rezultatus.Neilgą  laiką  dirbau  klinikoje.Kai
pradėjau ten, atėjo vyras su ketvirtos stadijos gerklės karcinoma.Jis buvo įtrauktas į RSO.Po 90
dienų jis buvo visiškai išgydytas. Carl

„Ką tik gydė mano tėtį, kuriam buvo diagnozuotas šlapimo pūslės vėžys.Po 5 gydymo savaičių
navikai mirė.Ačiū Rickui Simpsonui už žinias, įkvėpimą, ryžtą ir meilę žmonėms. Kristina

„Dabar  sukūriau  RSO dviem žmonėms,  abu  kartus  su  nuostabiais  rezultatais!Vienam buvo
MRSA, jis tepė aliejų lokaliai savaitę...IŠGIJO!!Antrasis sirgo bazalioziniu odos vėžiu, lokaliai
tepamas 2 savaites...IŠGIJO!O ir man ant veido atsirado dėmelė, pagalvojau, kad tai gal koks
odos vėžys, tad tepiau lokaliai 6 dienas...NĖRA!!!“ Mariah
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"Fantastinis!Mano mama kovoja  su  krūties  vėžiu  nuo  2011  m.  vasario  mėn.,  o  vėžys  lėtai
metastazavo visame kūne, įskaitant jos plaučius, kuriuos kelis mėnesius teko ištuštinti beveik
kiekvieną savaitę – beveik kiekvieną kartą, kai ji įėjo, buvo išleidžiama 11 ml vėžinio skysčio.Iki
šiol.Per savaitę po RSO vartojimo išnyko jos veido ir kaklo patinimas, taip pat ir rožinė.Ji netgi
nustojo  vartoti  vaistus  nuo  kraujospūdžio,  kuriuos  vartojo  daugiau  nei  20  metų,  o  skystis
plaučiuose sumažėjo iki 6 ml!!!Tikiu, kad tai yra vaistas!Nuostabu pagaliau pamatyti tą sidabrinį
pamušalą sergant tokia siaubinga liga. Angelas

„Taigi patikrinkite tai!

– Žmonai 2012 metų gruodžio 14 dieną buvo diagnozuotas III-b stadijos gimdos kaklelio vėžys.

– Žmona pradėjo vartoti kanapių aliejų nepraėjus nė mėnesiui po to.

– Žmona chemoterapiją ir spinduliuotę pradėjo prieš pat 2013 metų vasarį.(Teksase nėra didelio
pasirinkimo)

– Žmonai buvo pasakyta, kad vėžio požymių yra vos ar yra 2013 m. gegužės 6 d.

Mažiau nei 5 mėnesiai ir mano žmona beveik įveikė III stadijos vėžį, viskas dėl aliejaus! Colt

„Brangus  Rickai,  Telaimina  tave  Dievas!Per  daugelį  metų  nuo  vėžio  praradau  savo  mamą,
močiutę,  mylimas  tetas  ir  dėdes  bei  draugus.Bet  labiausiai  mane  sukrėtė  mano  nuostabi,
protinga, nuostabi sesuo Kim.2010 m. liepą, kai jai buvo 42 metai,  jai  buvo diagnozuotas 4
stadijos plaučių vėžys, o 2011 m. vasario mėn. ji mirė.Nežinau, kokius gydymo būdus ji taikė,
nes niekam iš šeimos narių nesakė, kad miršta, kol per vėlai, o buvęs jos narkomanas vyras
pateko į jos globą ir uždarė šeimą.Apie aliejų sužinojau tik praėjusį mėnesį ir nuo to laiko daug
tyrinėjau.Iš  pradžių  maniau,  kad tai  gyvačių  aliejus,  kaip  ir  daugelis  kitų  dalykų,  bet  iki  šiol
išvardijau 27 žmones, kurie teigia, kad juo išgydė arba žymiai sumažino vėžį.27 žmonės!!!Ir tai
tik „YouTube“ ir internetiniuose tinklaraščiuose!Norėčiau, kad būčiau apie tai žinojęs 1997 m.,
kai mano mamai buvo diagnozuota diagnozė, arba 2000 m., kai mano močiutė išėjo iš remisijos,
arba 2010 m., kai mano seseriai buvo liepta grįžti namo ir mirti, arba praėjusiais metais, kai
mano brolis -Law buvo diagnozuotas burnos ir gerklės vėžys, jam buvo pašalinta ir rekonstruota
pusė veido.Bet dabar aš tai darau, jūsų dėka.Telaimina tave Dievas ir visus, kuriuos mylite, ir
ačiū, kad taip sunkiai dirbate, kad šis nuostabus vaistas būtų prieinamas visiems. Denisas

–  Miela  Denise,  ką  man  pasakyti?Jie  nužudė  mano  mamą  chemoterapija  dėl  ankstyvo
smulkialąstelinio plaučių vėžio, todėl aš tiksliai žinau, kaip jaučiatės.Nieko malonaus.Visą laiką
vaistai turėjo būti prieinami ir buvo ne tik dėl to, kad kažkas nori užsidirbti.C'est la vie, bet ne visi
taip  ramiai  jį  nurys,  kaip  aš.Tai  labai  traumuojanti  patirtis,  kai  sužinai,  ką  visas  aliejus  gali
išgydyti ar kontroliuoti ir kas buvo panaudota vietoj jo.

Prašau atsiųsti man tų internetinių atsiliepimų sąrašą, jis gali būti įdomus ir naudingas kitiems,
kuriems buvo taip pat išplautos smegenys, kaip ir man, kol susipažinau su Ricku ir sužinojau
apie tikrąją padėtį  „tradicinės medicinos“ srityje.  Dėkojame, kad palaikote ir  padedate mums
skleisti žinią apie šį vaistą.Po dvejų su puse metų darbo su Ricku galiu pasakyti tik tiek, kad
tinkamai pagamintas ir naudojamas aliejus daro būtent tai, ką jis sako.JB

„Sveikas, Corrie!Dar kartą nuostabios naujienos.Mano draugas ***** *****, su kuriuo kalbėjotės ir
nusiuntėte į  ***  Los Andžele,  jis  jau maždaug 2 mėnesius vartoja kanapių aliejų ir  šiandien
nuvyko pasidaryti medicininės apžiūros ir jo organizme NEBĖRA VĖŽIO!!!!!!!VISKAS AIŠKU!!!!!!!
Jis be galo dėkingas man už tai, kad papasakojai jam apie tave ir be galo dėkingas, kad tu jam
pasakei apie ****!!!AČIŪ dar amžinai.Jums taip gera padėti visiems šiems žmonėms, kurių net
nepažįstate,  ir  gelbėti  gyvybes visame pasaulyje!Aš važiuosiu į  Los Andželą dirbti  su ****  ir
stengsiuosi sustabdyti viduriavimą ir ištraukti mane iš tualeto nuo 60–80 kartų per dieną.O kaip
tai dar vienas nuostabus reportažas?Mums tai labai patinka!!”
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„Šiandien  noriu  pasidalinti  savo  gydytojo  komentaru.Aš  jau  seniai  sirgau  šlapimo  pūslės
infekcija!  laiko,  o  gydytojas  gydė infekciją.Šiandien jis  pirmą kartą  pažiūrėjo  su  fotoaparatu
(nelabai smagu) IR!!Atrodo, kad turiu šlapimo pūslės masės (naviko) likučius, kurie mirė vietoje
(jo žodžiai, o ne mano) ir dėl to infekcija užsitęsia.

VĖL!JO ŽODŽIAI, NE MANO; daktaras pasakė: „Aš praktikuoju mediciną daugiau nei 40 metų ir
niekada  nemačiau,  kad  auglys  miršta  vietoje  be  jokios  išorinės  intervencijos“.  ašNuo  kovo
mėnesio ėmiau ir  įjungiau aliejų,  bet  nuo tada,  kai  atėjo mano derlius,  aš naudoju dvigubą
aliejaus  dozę maždaug 6 savaites.Spalio  8 d.  turėsiu atlikti  nedidelę  valymo operaciją,  kad
įsitikinčiau, ar masė dingo (jei iki tol jos neišlaikysiu).

Abejojau dėl aliejaus, bet ŽMONĖS, MAN DAUGIAU NEABEJOJU.Turiu pakankamai pumpurų
medžiagos,  kad  pasidarytų  apie  5  ar  6  uncijas  aliejaus.Naudota  medžiaga  Sativa  Blend
Pineapple  Kush,  25%  THC.Negaliu  pasakyti,  kaip  esu  patenkintas  iki  šiol  pasiektais
rezultatais.Dar nieko nesakiau savo gydytojui, nes FL kai kurie gydytojai tuomet atsisakys jus
gydyti.Taigi kol kas jis nieko nežino. Jonas

--  Bet  tu  žinai  daugiau  nei  pakankamai,  Džonai.Sveikinu.Vartočiau aliejų  toliau,  o  operaciją
palikčiau  vėlesniam  laikui.Jei  įmanoma,  nebereikia  nuskaityti.O  aliejų  imčiau  ir  žvakučių
pavidalu, visada norisi, kad aliejus būtų kuo arčiau skaudamos vietos.Be to, jei galite, stenkitės
aliejų gaminti iš daugiau nei vienos rūšies, kad pasiektumėte geriausių rezultatų.Linkėjimai tau,
JB

„Visiškas  susitarimas,  JB.Ir  pabrėžkite  operacijos  vėlavimą.Bet  koks  invazinis  kūno  darbas
leidžia infekcijai patekti į jūsų sistemą.Dėl nesąžiningų įpročių ir visiškos nepagarbos jų pačių
stebuklingiems  vaistams  dabar  turime  antibiotikams  atsparių  mėsą  valgančių  bakterijų,
paplitusių daugumoje ligoninių.RSO tai ištaisys, bet kaip dėl chirurginio „nepakankamo darbo“?
Bėk nuo gydymosako viską“. Tielmanas

„Prieš 3 dienas draugo bazaliomą gydėme RSO.Šiandien patikrinome ir  beveik nebeliko.Dar
kartą uždėjome RSO ir uždengėme tvarsčiu.Mes jį patikrinsime dar po 3 dienų ir tikimės, kad jo
nebeliks, atsižvelgiant į  ankstesnių 3 dienų rezultatą.Šis yra ant jo dešinės rankos.Ankstesni
vėžiai, kuriuos išgydėme nuo jo, buvo ant jo kairės rankos.Oho, tai veikia." ženklas

-- Taip, taip.Nedarytume to, ką darome, jei to nebūtų.JB

„Mano  mamai  neseniai  buvo  diagnozuotas  4  stadijos  smegenų  vėžys,  ką  tik  baigė
švitinti.Gydytojai  šokiruoti,  kaip  gerai  jai  sekasi!Iš  pradžių  jai  sekėsi  gana blogai,  ji  prarado
gebėjimą kalbėti.Nuo tada, kai pradėjome duoti jai aliejų, ji darosi vis geriau ir geriau, dabar ji
gali daryti tai, ko anksčiau nedarydavo, pavyzdžiui, sakyti frazes vietoj vieno ar dviejų žodžių ir
normaliai vaikščioti.Taip pat galime pasakyti, kad jos supratimas yra daug geresnis.Taip pat ji
niekada nesusirgo nuo agresyvios spinduliuotės ir chemoterapijos, kurią darė.Nė vienos dienos
pykinimo ar vėmimo!Taigi, jei kas nors sako, kad tai neveikia, yra įžeidimas!Išsiaiškinkite faktus!
Tai  taip  pat  LABAI  lengva  pagaminti!Visi  žino  ką nors,  kas  pažįsta  ką  nors,  kas  gali  jums
nusipirkti  marihuanos!Turiu  instrukcijas,  kaip  vartoti  gydymą,  todėl  jei  kas  nors  susidomės,
paskelbsiu komentaruose! Diana

-  Diana,  laikykis  atokiai  nuo  chemoterapijos  ir  radiacijos.Aliejus  darbą  būtų  atlikęs  daug
lengviau,  jei  gydytojai  ir  jų metodai nebūtų stoję jam kelio.120–180 g aukščiausios kokybės
aliejaus, kuo greičiau, jei tik įmanoma, jokių kancerogeninių tyrimų.Linkėjimai, JB

„Mano vardas George'as, ir aš norėčiau duoti jums savo liudijimą.Kai man buvo 82 metai, 2010
m. gruodžio 22 d., man buvo diagnozuotas stemplės vėžys.Man buvo pasakyta, kad man liks
gyventi nuo 6 mėnesių iki 2 metų ir galbūt po spindulinio gydymo tam tikru momentu gali prireikti
į gerklę įsikišti, kad būtų lengviau nuryti.
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Iki  diagnozės nustatymo man buvo sunku kvėpuoti  ir  ryti  maistą,  patino  abi  kojos  ir  buvau
pavargusi dėl lengvos veiklos.Man buvo atliktas spindulinis gydymas 2011 m. pradžioje.2011 m.
rugsėjo  mėn.  man  buvo  sunku  ryti  ir  kramtyti  kietą  maistą.Jaučiausi  lyg  užspringau.Mano
maistas turėjo būti supjaustytas mažais gabalėliais.Man labiau patiko valgyti minkštą maistą, o
vietoj  to Boost  kokteilius.Aš taip pat  pajutau stiprias dujas skrandyje.Dujos perskrodė mano
skrandį  kaip  griaustinis  ir  žaibas.Pradėjau  jausti  galvos  svaigimo  epizodus,  pasunkėjęs
kvėpavimas, dusulys ir prakaitavimas.Mano pusiausvyra buvo prasta ir aš negalėjau labai gerai
judėti.Buvo sunku neštis bakalėjos į savo apartamentus be dusulio ir prakaitavimo.

Vėliau stiprus galvos svaigimo epizodas nusiuntė mane į ligoninę, o gydytojas išgėrė antrąją
kraujospūdžio tabletę.Netrukus po mano buvimo ligoninėje nepažįstamasis priėjo prie manęs ir
pasiūlė kanapių aliejaus vėžiui gydyti ir nukreipė į Phoenix Tears svetainę, kur rasite daugiau
informacijos.Iš  pradžių  buvau  neramus  ir  bijojau  gerti  kanapių  aliejų,  visada  maniau,  kad
kanapės  yra  narkotikas,  kuris  gali  sukelti  priklausomybę  ir  privesti  prie  kitų  stiprių
narkotikų.Ištyręs Ricko Simpsono kanapių aliejų, nusprendžiau gydytis.Gydymo metu ir po jo
supratau, kad kanapių/kanapių aliejus yra „vartai“ į geresnę sveikatą.

Po pirmosios dozės – 1/2 ryžių grūdelio kanapių aliejaus, aš iškart pastebėjau, kad jis veikia
mano  organizme.
– Pajutau, kaip ji teka kūnu nuo pirštų iki kojų pirštų.Patyriau atsipalaidavimo, laimės ir savo
humoro  jausmą.Mano  kojos  buvo  guminės,  kurios  po  6  valandų  išnyko.Kvėpavimas  buvo
ramesnis tiek ilsintis, tiek miegant.

Po  dienų  /  savaičių:  mano  krūvos  /  hemorojus  išnyko.Sumažėjo  skausmas  peties
srityje.Sumažėjo  dusulys.Nuo  antros  dienos  dujų  kaupimasis  ir  diskomfortas  skrandyje
nuramino, tapo reguliaresnis ir  tęsiamas gydymas.Sumažinau ir  nustojau gerti  kraujospūdžio
tabletes,  nes  mano  kraujospūdis  buvo  per  žemas.Išgėrus  kraujospūdžio  tabletes,  mano
kraujospūdis  normalizavosi.Žymiai  sumažėjo  kojų  ir  kulkšnių  patinimas.Sumažino  apetitą  ir
sureguliavo  svorį  –  iki  šiol  numečiau  26  kilogramus.Pagerėjo  odos  spalva.Svaigulys
dingo.Širdies plakimas atrodo reguliaresnis ir ne toks varginantis, mano manymu, nuo gimimo
nereguliarus  širdies  plakimas.Tuštinimasis  tapo  reguliaresnis.Patiriamas  geresnis,  ramesnis
miegas.Pusiausvyra ir koordinavimas pagerėjo.Geba geriau judėti be dusulio.Pokalbiuose tapo
artikuliuotas.Pakeitė  mano  požiūrį  į  dalykus  ir  pakėlė  nuotaiką.Pakeičiau  savo  požiūrį  į
marihuaną.

Apskritai,  visi  simptomai,  kuriuos patyriau prieš pradedant  gydymą kanapių aliejumi,  išnyko.
Man prireikė  3 1/2 mėnesių,  kol  baigiau gydymą.Ši  patirtis  nebuvo tokia  nemaloni.Tai  buvo
koregavimas, kai padidinau dozes, bet po dienos ar dviejų viskas buvo pakoreguota.Daugiau ar
mažiau laikiausi Ricko Simpsono pasiūlytų dozės didinimo.

Po  2  mėnesių  gydymo mano vizitas  pas onkologą  nustebino.Jis  pareiškė,  kad  mano odos
spalva  yra  gera,  kraujospūdis  ir  širdies  plakimas  buvo  normalūs,  o  kadangi  man  nebuvo
problemų su rijimu, man nereikėjo nieko daryti.Be to, jis pareiškė, kad rentgeno nuotrauka iš
išankstinio  susitikimo atrodė gerai  ir  kad man nereikėjo  grįžti  bent  6  mėnesius.Įprastai  pas
onkologą turėjau lankytis kas 3 mėnesius...

Manau, kad kanapių aliejus nužudė mano vėžį.Visi kiti sveikatos pagerėjimai, kuriuos patyriau
naudojant kanapių aliejų, leidžia jaustis kaip naujas žmogus.Aš esu visiškai nustebintas kanapių
aliejaus stebuklo.Esu labai dėkingas, kad nusprendžiau paimti kanapių aliejų.

Kanapių  aliejus  atnaujino  mano  sveikatą  ir  pailgino  gyvenimą.Dėkoju  Rickui  Simpsonui,
telaimina  jus  Dievas!Tęskite  gerus  darbus!Esu  visiškai  įsitikinęs,  kad  kanapių  aliejus  gali
išgelbėti gyvybes.Ačiū." Jurgis

„Mažasis  George'o atnaujinimas....Iki  šiol  jis  atsikratė +31 svaro,  dabar,  prieš kurį  laiką,  dėl
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nukritusio svorio (buvo maždaug 280 svarų) teko lankytis pas odontologą.Jis sužinojo, kad, jei
norėtų dabar, galėtų lengvai priaugti svorio, tačiau renkasi sveikesnį mažesnį svorį ir gyvenimo
būdą),  jam  teko  persodinti  /  pakoreguoti  protezus.Jo  odontologas  pastebėjo,  kaip  gerai  jis
atrodė ir kad jo spalva taip pat geresnė.

Turiu paminėti, kad George'as sakė, kad jis vis dar gerai kvėpuoja ir iki šiol nebėra problemų su
užspringimu, anksčiau šią savaitę vakarienei jis valgė kepsnį, bulves ir daržoves, o jo maistas
smunka daug, daug lengviau nei bet kada. buvo naudojamas prieš jo „gydymą“. Jis pasakoja,
kad lankėsi pas savo šeimos gydytoją(įprastas doc) anksčiau šią savaitę...Jo gydytojas sušuko:
„WOW!Yraar tu tikras, kad esi tas pats George'as, kurį mačiau anksčiau? Gydytojas taip pat
sakė,  kad  jo  spalva  pagerėjo.George'as  pasakoja,  kad  vėliau  parodė  savo  gydytojui,  kiek
daugiau  skysčių  prarado  abiejose  kojose,  sakydamas,  kad  jis  mano,  kad  jo  beveik
nebėra...Tada gydytojas pasakė: „Džordžai, tau nebėra edemos“.

Jis  įsigijo  keletą  senų  medicininės  informacijos  dokumentų  ir  jam  taip  pat  buvo  pasakyta
(dabar), kad per kitą susitikimą (birželio mėn.) jis turėtų/galėtų pabandyti gauti seną rentgeno ir
kompiuterinės tomografijos vaizdą (diske) iš savo onkologo.Jis bando anksčiau patekti į savo
onkologo paskyrimą...su savo GP pagalba dabar.Per tą vizitą jis paprašys MRT.Dabar jis nuėjo
ilgus kelius... tačiau vienintelė tikroji jo problema šiuo metu (kitaip jis sako, kad būtų puikus!!)
yra nereguliarus širdies plakimas nuo gimimo, o pastaruoju metu jis šoktelėjo šiek tiek labiau nei
įprastai.Nežinau, ar jo svorio metimas sukelia nereguliarų širdies plakimą ar susijaudinimą dėl
šio  gyvenimą pakeitusio  įvykio,  ar  kas  tai  daro  tikrai,  aš  žinau tik,  kad noriu,  kad  tai  būtų
sutvarkyta  jam.Dabar  jis  turi  siuntimą  pas  kardiologą  dėl  širdies  plakimo  ir  pan.Taip  pat
pastaruoju  metu  jo  spalva  dar  labiau  pagerėjo,  jis  turi  daugiau  raudono/rožinio  veido,  jo
kraujotaka  taip  pat  atrodo  dar  geresnė.Na,  kol  kas  tai  viskas,  ką  galėčiau  gauti...Peace
1♥“Laisvė

„Ačiū Rickui / JB, kad vakar pateikėte atsakymus į mano klausimus.Pažįstu žmogų, kurio mama
tai  turi.Norėjosi  turėti  ką  nors,  ką  galėčiau  nusiųsti  jam  pasižiūrėti.Jūs,  vaikinai,  esate
puikūs.Norėčiau,  kad  galėčiau  padėti  daugiau.Šią  informaciją  dabar  pasiekia  daugelis.Tu
padarei tokį puikų darbą, papasakodamas apie tai pasauliui, Rikai.Tave galima laikyti šių dienų
šventuoju.Nejuokauju.Nuostabus žmogus.Negaliu pasakyti  pakankamai gerų dalykų apie jus,
Ricką ir JB, kurie visame tame laikėsi jūsų.Manau, kad kiekvieną mėnesį nusipirksiu 5 knygas,
kad  padėčiau  Rickui.Laikykitės  puikios  informacijos,  vaikinai.Tu  esi  geriausias.Ramybės  ir
sveikatos visiems.RSO.Dievo vaistas“. Petras

„Na, Rickai ir Jindrichai, mano sunkus darbas ir atsidavimas RSO pagaliau atsipirko.Rick and
Phoenix ašaras seku nuo 2004 m. ir iš karto patikėjau aliejaus gydomosiomis savybėmis.Aš
išplatinau  žinią  ir  stovėjau  už  jos  100%  net  tada,  kai  žmonės  juokėsi  ir  vadino  mane
bepročiu.Dabar išgydžiau 3 žmones, sergančius nepagydomu vėžiu, ir savo naujausią pacientą,
kuriam esu labai dėkingas už tai,  kad iš tikrųjų išgyveno medicinos sistemą ir  atsisakė viso
gydymo bei patvirtino dokumentą, kad jis naudojo RSO vėžiui gydyti...Abu jo plaučiai buvo pilni
vėžio ir davė jam gyventi 3 mėnesius, kai pirmą kartą buvo diagnozuotas...prieš 5 mėnesius.

Šiandien jis oficialiai neserga vėžiu ir iš tikrųjų priaugo 27 svarus.Vėžio gydytojai yra priblokšti
dėl jo stebuklingo pasveikimo vos per 5 mėnesius, vos nepadedant, ir iš tikrųjų sako, kad jis yra
sveikesnis  nei  jie  dabar.Daug  juoko.Jis  valgė  aliejų  ligoninės  gydytojų  akivaizdoje  ir  nešėsi
„Weed world“ žurnalą su „Phoenix“ ašarų straipsniu, kuriame jis buvo rodomas visiems kitiems
pacientams ir  skleidė žinią  apie  RSO.Netrukus turėsiu  visų  ligoninės dokumentų,  kad RSO
išgydė jo vėžį, kopijas...Ant jo dokumentų rašoma, kad jis gydymui naudojo kanapių aliejų.

Aš kuo greičiau sukursiu jam istoriją, kad padėčiau kuo plačiau paskleisti žinią.Taip pat pažįstu
apie 25 kitus žmones,  kurie  matė,  kaip RSO stebuklas veikia nuo daugelio skirtingų ligų,  ir
dabar  jie  taip pat  stengiasi  išsigydyti...:)  Išgydytų ir  netrukus daugelio  kitų  mano apylinkėse
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vardu noriu pasakyti AČIŪ už jūsų nuolatinį sunkų darbą ir atsidavimą panacėjos atradimui iš
naujo...Jūs, vaikinai, esate gelbėtojai...Žodžiu!!RAMYBĖ IR MEILĖ nuo PA“ Steve

„Kažkas užtepė aliejaus ant nedidelės jos odos vėžio (veido) dėmės ir po dienos jis atrodo dar
blogiau.Ar ji reaguoja, ar aliejus iš pradžių ištraukia daiktus ant odos paviršiaus?Atrodo visas
žalsvas, lyg būtų užkrėstas.Ar tai normalu?Kartais?" Migelis

„Taip, tai gali būti normalu!Tai geras ženklas, jei jaučiate niežulį ir matote, kad aliejus veikia,
tada įdėkitedar daugiau aliejaus ant jo.Žalsva gali  atsirasti dėl aliejaus.Ar aliejus pagamintas
tinkamai? Ana

„O taip, jis nėra žalias nuo aliejaus, tai auksinis aliejus, kurį gaminu, jis yra švariausias, kokį tik
galite gauti gamindami namuose.Tai tikrai kaip infekcija žaliai balkšva.Buvau tikras, kad tai buvo
aliejus, kuris atlieka savo darbą, tik norėjau patvirtinimo iš kito.Dėkoju." Migelis

„Sveiki, turiu papasakoti istoriją apie vakar įvykusį stebuklą.Turiu draugę ir jos vardas Shannon
O'Brien.Ji  yra  17  metų  išgyvenusi  smegenų  vėžį.Jai  jau  apie  metus  auga  neoperuotinas
auglys.Jis išaugo iki beveik viso jos smegenų dydžio.Pasidalinau su ja RSO, o vakar jos MRT
rezultatai  parodė,  kad  auglys  sumažėjo  beveik  perpus.Ji  vartoja  nuo  vasario  mėn.14.Turite
suprasti, kad tai buvo „Sveika, Marija“.Esu labai dėkingas, kad mano dvasia atrado tavo istoriją
ir galėjau ją perduoti. Nadine

„Mano žmona RSO naudojasi jau 11 mėnesių.Ji serga IV stadijos metastazavusiu krūties vėžiu,
o MD Andersono vėžio centro onkologai jai pasakė, kad ji per toli pažengusi chemoterapijai,
radiacijai  ar  chirurgijai.Ji  26  valandas keliavo iš  mūsų namų nelegalioje  valstybėje  į  legalią
valstybę,  kad  ją  gautų.Jos  augliai  mažėja.Jei  ji  turėtų  reikiamą  prieinamumą (šiuo  metu  ji
suvartoja  tik  2  gramus per  dieną),  manome,  kad dabar  ji  neturėtų  vėžio.RSO išlaiko  mano
žmoną gyvą, taip pat turime neįgalų sūnų.Dievas žino, kad jos darbas čia nebaigtas! Frederikas

„Na, Rickai, aš jaučiuosi geriau.Vartojo RSO apie 30 dienų dėl smegenų auglio ir diabeto.Mano
cukraus  kiekis  kraujyje  krenta.Prieš  2  dienas  nustojau  vartoti  insuliną,  nes  cukraus  kiekis
kraujyje buvo per žemas. Džefas

„Tai taip pat pašalino kito draugo 1 stadijos krūties vėžį.Per dvi savaites golfo kamuoliuko dydžio
auglys tapo mažesniu už žirnį.0,4 g du kartus per dieną, žalias aliejus.Kitas draugas, sergantis
odos vėžiu, pašalino jį vietiniu tirpalu, trinamas tiesiai ant odos.

Atsikračiau infekcijos ir patinimų esant blogam dantukui, išvaliau plaučius po astmos priepuolio
ir pašalinau dvi niūrias dėmeles nuo odos, kurios galėjo būti vėžys, o gal ir ne... Niekada nebuvo
patikrinta ir dingo... oi.Jokios chemijos, jokios radiacijos, jokio šalutinio poveikio, jokių problemų.
Bruce'as

„Norėčiau padėkoti JB už visą jo pagalbą!Kai kurie žmonės žino, kad mano žmona serga 4
stadijos krūties vėžiu, kuris išplito į  kaulus.Gydytoja pasakė, kad ji  turi tiek daug auglių,  kad
turėjo nustoti skaičiuoti ir davė jai 6 mėnesius gyventi!Paskutinius 5 mėnesius jai buvo skirta
chemoterapija, pusantro mėnesio daviau jai 5 ryžių grūdelius RSO aliejaus!Aš ką tik mačiau
viso  gyvenimo  stebuklą!Ji  ką  tik  gavo  MRT ir  nuskaito  atgal,  tačiau  jie  nerado  jokių  vėžio
požymių!

Negaliu įrodyti, kad aliejus turėjo ką nors bendro su juo, bet esu 99% tikras, kad jis padėjo jai
įveikti  kuprą!Ji net nebaigė chemoterapijos protokolo, jai liko 4 mėnesiai iki gydymo!2012 m.
buvo pasakyta, kad 4 stadijos vėžys nėra išgydomas, todėl, kaip sakiau, aliejus turėjo veikti!
Rekomenduoju visiems, kurie serga vėžiu, kuo greičiau gauti šio RSO aliejaus.Tai negali nieko
pakenkti!Kaip sakiau, ačiū JB už visą pagalbą!

"Kiek ryžių dydžio lašų turėčiau duoti jai priežiūros etape??" Džefas
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-- Gali būti, kad 1–2 g per mėnesį, Jeffai, lašas naktį yra viskas, ko daugumai pacientų reikia
kaip  palaikomosios  dozės.Bet  ji  išgėrė  chemoterapijos,  todėl  norėčiau,  kad  ji  kuo  greičiau
suvalgytų bent 60 g, kad pašalintų žalą, kurią paliko chemoterapija.Ačiū, JB

„Naudojau aliejų, kurį pasigaminau pagal Ricko vaizdo instrukcijas ir išsigydžiau nuo 4 stadijos
difuzinės didelių B ląstelių limfomos, tariamai „nepagydomo“ folikulinio vėžio vos per 58 dienas!

Nuo tada toliau gaminau aliejų sau ir kitiems ir mačiau daugiau nei 10 patvirtintų plaučių, krūtų,
prostatos,  smegenų,  gaubtinės  žarnos,  leukemijos,  kasos  atvejų,  pacientai  gydosi
patys.naudojant  tamsiai  žalius  aliejus!!Aliejų  gaminu  iš  IR  lapų,  ir  žiedų,  nes  specialių
priešuždegiminių junginių yra TIK žaliuose lapuose!

1992 metais netekau visos storosios žarnos.Jau 20 metų iš mano plonosios žarnos gaminau
„maišelį“,  kuris  veikia  kaip  įprasta  santechnika,  kuri  turėjo  iškirti  prieš  7  metus!Pagal  mano
PAMF gastroenterologą; Jis teigia, kad didelis kanabinoidų vartojimas sveiko maišelio „geresnės
formos nei prieš 20 metų tą dieną,  kai  jis  pirmą kartą buvo įdėtas“.  Jis  girdėjo tuos pačius
rezultatus iš daugelio kitų kanabinoidus vartojančių pacientų ir dabar rekomenduoja tai savo
pacientams! Craigas

„Aš tik noriu tau padėkoti.Po 5 metų „Audringo laukimo“ mano vyro folikulinė limfoma kelia savo
bjaurią galvą.Jis naudojasi alyva 3 savaites ir jaučiasi puikiai, net žaidžia golfą 4 dienas per
savaitę.Aš jus informuosiu, kai tęsime. Joyce

„Aš atlikau 2 metus trukusius skenavimus ir jie VISIŠKAI AIŠKI NĖRA VĖŽIO IR RADIACINĖS
ŽALOS,  KURIĄ  JIE  MATĖJO  PASKUTINĮ  KARTĄ.AŠ  VISIŠKAI  NE  LIGŲ,  RSO
ALIEJUS.KOKIO  DIEVO  SIŲSTI  RICKO  SIMPSONO  ALIEJUS  TIEK  DAUGIAI...AČIŪ,  kad
perdavėte visą informaciją. Linda

„Mano draugo žmona serga vėlyvos stadijos gaubtinės žarnos vėžiu.Gydytojai išsiuntė ją namo
ir pasakė, kad daugiau nieko negali padaryti.Jis išplito į jos plaučius ir smegenis.Kokią dozę ji
turėtų išgerti?Kiek laiko jai prireiktų sukurti toleranciją?Ar ji turėtų išgerti 3 ryžių grūdelių dydžio
lašus per dieną?Dėl  chemoterapijos,  kurią jie  skyrė,  ji  tapo per silpna...  daugiau jai  neduos
chemijos...Tikiuosi,  kad  alyva  gali  atitaisyti  padarytą  žalą,  kol  dar  ne  vėlu.Jai  davė  4-6
mėnesius...“ Simonas

-- Simonai, toks pats protokolas kaip ir bet kam kitam.Kai ji pripras prie vaisto, kuo daugiau ir
greičiau valgys, tuo geriau.JB

„Prieš keturis mėnesius pradėjau gaminti kanapių aliejų pusbroliui, kuris atsisakė net iki 2014 m.
po to, kai jo gydytojas 4 kartus mažiau nei per metus chirurginiu būdu pašalino daug vėžio iš
šlapimo pūslės vidaus, suteikė jam keletą chemoterapinių procedūrų ir pasakė. kitas žingsnis
buvo  pašalinti  šlapimo  pūslę.Jis  pradėjo  vartoti  aliejų  sausio  mėnesį  ir  prieš  dvi  savaites
sužinojo, kad neserga vėžiu.Dabar jis pats gamina aliejų ir kasdien vartoja palaikomąją dozę.
Charlesas

„Sveiki,  tik  pagalvojau,  kad  pasidalinsiu  su  jumis  geromis  naujienomis.Vėžiu  sergančiam
pacientui, apie kurį kalbėjau anksčiau, neseniai buvo atliktas CAT skenavimas.Nėra navikų!!!Ant
jo krūtinės buvo auglys, kuris buvo maždaug beisbolo kamuolio dydžio.Jo ir kitų navikų visiškai
nebėra!Liko tik šiek tiek rando audinio.Jis ir aš giriame Dievą už šį nuostabų vaistą.Kanapės,
nuostabus augalas, mums visiems Dievo dovana.Visi turėtume padėkoti Rickui Simpsonui ir už
jo  aukas,  kad  žmonės  suprastų,  ką  gali  padaryti  Dievo  augalas.Pacientas  vėl  priaugo  40
kilogramų, kuriuos numetė.Jis atrodo sveikesnis ir geresnis nei aš kada nors mačiau.Esu 100%
įsitikinęs  ir  tikrai  tikiu,  kad  Rick  Simpson  aliejus,  tinkamai  pagamintas  ir  naudojamas,  gali
išgydyti vėžį.Dabar, po 12 metų kovos su šia liga, šis pacientas neturi vėžio.Už tai galime tik
atiduoti savo šlovę Dievui.
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Dar kartą dėkoju, Rickai, už tai, kad esate tvirtas vaikinas, paaukojęs labai daug dėl žmonių.Jau
metus  laiko  skleidžiu  žinią,  ką  gali  RSO.Dabar  esu  100% įsitikinęs,  kad  viskas,  kas  buvo
pasakyta jūsų vaizdo įrašuose, yra tikra mėlyna.Priimu kitą 4 stadijos vėžiu sergantį pacientą ir
labai tikiu, kad po mažiau nei metų jis bus be vėžio.Ir toliau skleisiu žinią kuo geriau.Taip pat
padėsiu  kuo  daugiau  žmonių.Tiesa  nugalės.Ačiū  už  viską,  ką  padarėte  ir  vis  dar
darote.Pagarbiai, auga deivė“

„Dr.  Rondeau  man  prieš  Kalėdas  pasakė,  kad  ši  juoda  dėmė  ant  mano  nugaros  yra
melanoma.Nuėjau  pas  jį,  kai  pradėjo  kraujuoti.Grįžau  namo  ir  pradėjau  tepti  savo  nugarą
pumpurų aliejumi, taip pat nuolat pradėjau valgyti aliejų.Prireikė mažiau nei 2 savaičių, dėmė
ant mano nugaros išvalė ir aš toliau valgiau apie 2 uncijas aliejaus.Vos žymės ant nugaros ir
jaučiuosi fantastiškai.

Philipas taip pat buvo tikrinamas vienerius metus ir daugiau nei metus jis neserga vėžiu.Taigi jie
vadina tai nemokama vėžiu.Jam nereikia lankytis pas gydytoją mažiausiai 3 metus.Jis nevartojo
nei chemoterapijos, nei spinduliuotės, jis išgėrė apie 4 uncijas kanapių aliejaus ir vis dar valgo
po truputį beveik kiekvieną dieną.Nedaug žmonių įveikia žarnyno vėžį.Rickas yra mūsų herojus.
Fleita Mediena

„Tik sunku patikėti žmonėms, kurie neturėjo galimybės įgyti išsilavinimo apie gydomąją kanapių
aliejaus galią... Aš gyvenu vietovėje, iš kurios kilęs Rickas Simpsonas, ir mes matome gydomąją
galią 10 metų.Jis gydo vėžį, diabetą, raumenų sutrikimus, dantų skausmus, ypač stebuklingas
vaistas nuo nudegimų (reikia pamatyti, kad patikėtum).

Kol kas nematėme nieko tokio, dėl ko jis neveiks, jei vartojamas tinkamai ir reguliariai.Ypač tinka
nuo odos vėžio, pykinimo, skrandžio spazmų ir bet ko, ko reikia.Geras miegas.Nėra nieko, kas
sumažintų stresą kaip kanapių aliejus, o dauguma mūsų vidinių problemų kyla dėl streso.Taigi
štai.Sėkmės visiems.Tai tikrai veikia, tereikia tuo pasitikėti.Pasitikėk Dievu ir Ricku Simpsonu.
Terry

„Žinau tik tai,  kad buvau pasiruošęs eiti,  nebeištvėriau, čia patalpinau savo istoriją,  o mano
angelas žengė į priekį ir prikabino mane prie RSO aliejaus.Aš nustojau valgyti, o vos kelių ryžių
grūdelių dydžio aliejuje pajutau pokyčius savyje.Prieš tai mano gyvenimas buvo ant sofos su
šildomuoju  kilimėliu,  nuolat  gerdavau  gėrimus.Bet  jau  antrą  dieną  atsikėliau,  ledo  dėžėje
ieškojau ko valgyti, nusiprausiau po dušu.Kai kuriems tai nėra didelė problema, kol ateis laikas,
kai negalėsite pakankamai ilgai nusiprausti.Likau ant jo, priaugau svorio, vėl pradėjau gyventi,
tikrai susigrąžinau savo gyvenimą.Tik apgailestauju, kad apie tai nežinojau prieš operaciją.56
m., balta moteris, krūties vėžio auka Ketlina“

„Mano tėvui dabar 75 metai.  Prieš kokius 18 metų mano tėvui buvo diagnozuotas skrandžio
vėžys, jam buvo pašalintas skrandis, 15 metų mokėsi gyventi iš naujo.Prieš 3 metus jam buvo
pasakyta,  kad dėl  vėžio  pažeidimų turėjo  būti  pašalintos  apatinės  žarnos ir  dalis  gaubtinės
žarnos.Prieš  2  metus  jam  buvo  pasakyta,  kad  naujas  vėžys  yra  vietose,  kurių  negalima
operuoti...

Kai sužinojau apie tai, aš pagaminau 24 valandų partiją aliejaus (350 gramų viršutinio pumpuro
1/2 galone Everclear).Po metų, kai jis nuėjo pasitikrinti, gydytojas negalėjo rasti vėžio, matyt, dėl
aliejaus vėžys tampa nematomas ir neveiksmingas iki mirties...Dabar jis gydo savo geriausią
draugę Ellie, savo labradoro šunį, kuris turi auglių...ir ji labai gražiai reaguoja į aliejų...Aš esu
didžiausia tavo gerbėja JAV.Mano gyvenimas yra šis aliejus.Ačiū Rickui Simpsonui. Rebeka

„Tiesiog turiu pasidalinti šia puikia žinia su jumis ir jūsų sekėjais...Mano žmonos darbo draugas
jai  prieš kelis  mėnesius pasakė,  kad jos vyrui  kasos vėžys atsinaujino antrą kartą,  mes su
žmona jau  žinojome apie  jūsų  RSO,  todėl  įtraukėme juos  į  jūsų  svetainę,  kad  sužinotume
daugiau apie tai ir tt. ir vakar grįžau į ligoninę, kad gautų naujausių tyrimų rezultatų, ligoninė jam
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beveik  sakydavo,  kad  jam  vėl  reikia  chemoterapijos,  bet  kas  iš  tikrųjų  atsitiko  pažiūrėjus
rezultatus, vėžys tikrai tapo daug mažesnis nei buvo tada, kai jie pirmą kartą pastebėjo, kad jis
sugrįžo, iš tikrųjų beveik išnyko.Jie buvo suglumę, kaip jis galėjo susitraukti (jie turėtų sužinoti
apie visas vaistų rūšis, o ne tik apie nuodingus).Jie sakė, kad nori pašalinti tai, kas liko, bet aš
jam  patariau  tiesiog  tęsti  su  tomis  pačiomis  dozėmis,  kurias  vartojo  anksčiau,  nes  tai
akivaizdžiai turėjo teigiamą poveikį ir nesivarginti tų mėsininkų niekur šalia savęs leisti.Vis dėlto
labai apsidžiaugiau išgirdęs naujienas ir nekantravau jums pranešti. :)" Ženklas

-- Puiku, Markai, žiūrėk, kaip pacientas jaučiasi, skenavimas daugeliu atvejų nereikalingas.Jei
per šešis mėnesius suvalgo 120–180 g, jam, regis, nėra ko jaudintis.JB

„Yra  tūkstančiai  dokumentais  pagrįstų  įrodymų,  kad jis  iš  tikrųjų  gydo  vėžį  žmonėms,  kurie
atsisakė turėti nieko bendra su gydytojais, tik su aliejumi.Turėjau 4 stadijos vėžį.Man liko gyventi
tik 3 mėnesiai ir tai buvo prieš 14 mėnesių. Tomas

„Noriu jums pranešti,  čia  yra mano dėdės Tomo naujienos.Jo naujasis  PSA lygis  yra  0,1 ir
stabilus.Ačiū,  kad  suteikėte  mums  žinių,  kad  išgelbėtume  jo  gyvybę.Jis  sirgo  4  stadijos
prostatos vėžiu.Mes norime padaryti atsiliepimą.Telaimina tave Dievas“. Sherri

„Tomai, šį aliejų naudojau prieš 3 metus, kad nužudyčiau 4 stadijos prostatos vėžį.Iš pradžių
naudojau hormonų terapiją, o tada sužinojau apie RSO.Tai veikia.Asmeniškai pažįstu dešimtis
žmonių, kurie kasdien jį vartoja nuo daugelio negalavimų.Tai didžiulė pagalba vėžiu sergantiems
pacientams, bet manau, kad mano nuostabiausias atradimas buvo kažkieno sunkios psoriazės
išgydymas, nes jie turėjo daugiau nei 90 % kūno.Suvartojęs nuo 1/4 iki 1/2 gramo aliejaus per
dieną  6  savaites,  šis  žmogus  tiesiogine  prasme  išsigydė  nuo  būklės,  kurią  kentėjo  nuo
vaikystės.Galėčiau valandų valandas pasakoti  apie tai,  ką mačiau daro šį  aliejų.Pamatysite,
išliksite atviri ir darysite, kaip Rickas lieps, nepasigailėsite. Danas

„Nuo tada,  kai  pasveikau nuo opinio  kolito  ir  vėžio,  mano gastroenterologas VISI  pacientai
vartoja  kanapių  produktus,  nes  jie  yra  galingiausi  priešuždegiminiai  vaistai,  apie  kuriuos  jis
žino...ir jie veikia GERIAU NEI BET KOKIE JIS GALI IŠRAŠYTI VAISTAI!!!“ Craigas

„Žinau, kad tai gydo vėžį...Aš išgydžiau savo mamą 3 kartus ir dabar ji neserga vėžiu. Mc Jay

„Naudoju  aliejų  5  savaites,  o  vakarykštis  naminių  gyvūnėlių  skenavimas  parodė,  kad  labai
sumažėjo kaulų navikų ir nebuvo jokių hipermetabolinių kepenų navikų požymių.Iš pradžių prieš
3 mėnesius susirgau 4 stadijos kaulų ir gyvu vėžiu...Sakyčiau, veikia.Ir tai buvo tik pirmieji 8cc,
laikas išjungti kitus 52! Laura

-- Puiku, Laura, smagu tai girdėti, bet jei įmanoma, būkite toliau nuo bet kokių nuskaitymų ar
rentgeno spindulių.Jūs nenorite spinduliuoti naviko, jūsų onkologas turėtų jums paaiškinti, kodėl
to daryti neverta.Linkėjimai, JB

„Klausyk, aš tai tyrinėjau mėnesius.Ją remia Harvardas.Jie jį naudoja Ispanijoje.Dėl to, kad tai
nelegalu, deja, nieko daugiau pasakyti negaliu.Galiu pasakyti, kad mano vyras serga 4 stadijos
vėžiu  su  metomis  į  smegenis.RS  sako,  kad  nepasitikėkite  savo  sveikata.Taigi  aš  to
nepadariau.Taip sakant „peršokau per mėnulį“.Tvirtai nusileidau ant kojų ir mano vyrui sekasi
gerai.:)“ Liza

„Brangioji CureYourOwnCancer.com, prieš kurį laiką perskaičiau apie Ricko Simpsono aliejų ir
nusprendžiau pabandyti pasigaminti.Marihuaną auginu labai seniai.Naudojau keletą geriausių
savo pumpurų ir  pagaminau  aukščiausios  kokybės kanapių  aliejaus.Išbandžiau ir  negalėjau
patikėti.Jis buvo toks stiprus, kad man atrodė, kad nieko neturėjau.

Išbandęs,  pažinojau pacientą,  kuris  tuo  metu maždaug 11 metų kovojo su vėžiu (Hodžkino
limfoma).Pasiūliau būti jo medicininiu marihuanos prižiūrėtoju ir nemokamai tiekti jam aliejų tol,
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kol  jis  vartotų  aliejų,  kaip  rekomenduojama.Tuo  metu  jis  man  buvo  daugiau  nei  mažiau
svetimas.Sutikau jį maždaug prieš metus gailestingumo klubo susirinkime ir tada sužinojau, kad
jis serga vėžiu.Labai norėjau sužinoti, ar aliejus gali išgydyti vėžį, kaip minėta Ricko Simpsono
knygojeBėk nuo gydymo.

Taigi,  susisiekę  su  šiuo  pacientu  ir  pateikę  jam  pasiūlymą,  surašėme  valstybei  tinkamus
dokumentus ir pradėjome gydymą.Mes pastatėme jį ten, kur jis turės augalų, taigi galiausiai jis
galės tiekti aliejų sau.Tai taip pat buvo susitarimo dalis, kad jis išmoksta sau padėti.Pradėjome
gydytis.Iš pradžių jam buvo sunku, nes aliejus buvo toks stiprus, o gerti jį tris kartus per dieną
gali  būti  gana  sunku.
Po  trijų  mėnesių  viršutinėje  krūtinės  dalyje  ėmė  mažėti  auglys.Po  penkių  mėnesių  auglys
visiškai išnyko.Tada jis nuėjo CAT skenavimui.Grįžo rezultatai, kad jis neserga vėžiu!Gydytojai
bandė  išgydyti  jo  vėžį  mažiausiai  11  metų.Chemoterapija,  kaulų  čiulpų  transplantacijos  ir
pan.Tereikia maždaug svaro aukščiausios kokybės pumpurų, paverstų įkanapių aliejus.Jis turi
savo prieš ir po CAT nuskaitymo rezultatus diske (bus greitai mums).Jis išėjo į priekį ir viešai
kalbėjo su žmonėmis.Tiesą sakant,  dabar jis yra slaugytojas, padedantis kitiems pacientams
gydomąjį kanapių aliejų!Grow Goddess“

„Prieš metus mano onkologas liepė greitai kreiptis į  ligoninę, gaubtinės žarnos vėžys grįžo į
mano  plaučius  ir  gaubtinę  žarną,  buvo  pašalintas  iš  gaubtinės  žarnos  09,  o  iš  kepenų  –
11.Mano vyras  primygtinai  reikalavo,  kad  jie  išbandytų  dar  vieną  chemoterapijos  etapą.Tuo
pačiu  metu,  kai  atradau  kanapių  aliejų,  pradėjau  vartoti  aliejų  tą  pačią  dieną  kaip  ir
chemoterapiją.Mano naviko žymeklis buvo 17,6.Po VIENO gydymo (ir 2 savaičių aliejaus) mano
auglio žymuo buvo 10,6.Praėjusį penktadienį po 2 procedūrų ir 5 savaičių aliejaus, mano auglio
žymeklis yra 4,8.Mano slaugytoja man pasakė, kad ji nežino, ką darau, bet ši chemoterapija
neturėjo duoti tokių rezultatų.Jaučiuosi geriau nei ilgą, ilgą laiką. Diane

„Labas, Jindrichai, vakar baigiau skaityti Ricko knygą.Puikūs dalykai!Tiesą sakant, man tikrai
nereikia daugiau įrodymų apie tikrai stebuklingą aliejaus galią!

Taip pat atlikau keletą eksperimentų ir kiekvieną dieną atrandu ką nors naujo, ką gali padaryti
šis  vaistas!Nuostabu!Deja,  nors  esu  įsitikinęs  ir  net  jei  mano mergina  įsitikinusi,  jos  mama
kažkaip  nesugeba  visiškai  „paleisti“...ir  vis  tiek  ji  nėra  tikra,  ar  mesti  chemoterapiją...
Aš nuolat bandau pateikti gerų argumentų, bet negaliu nuspręsti už ją!Ji yra ta, kuri serga vėžiu,
ir ji vienintelė gali nuspręsti, ką daryti su savo gyvenimu.

Žinau, kad galiausiai ji vis tiek išgys, nes mes įpilsime į ją tiek aliejaus, kad ji negalės mirti.Bet
vis  tiek  jaučiuosi  taip  kvaila  ir  taip  pavojinga  žaisti  su  šiomis  sušiktomis  cheminėmis
medžiagomis, ypač kai turi prieigą prie natūralių vaistų, kurie, kaip įrodyta, gydo vėžį!Skaičiau
apie jūsų patirtį su vėžiu ir medicinos sistema...Labai apgailestauju dėl jūsų netekties... ir dabar
geriau suprantu jūsų požiūrį į tradicinę vadinamąją „mediciną“! Luigi

-- Sveiki, Luigi, ačiū už gražius žodžius apie knygą ir gaila, kad tai, ką teko išgyventi.Tai jos
pasirinkimas,  kokį  gydymą  pasirinkti,  bet  aš  prie  chemoterapijos  nesiartinčiau  –  tiesiog
paskaitykite jai mano mamos istoriją, gal ji supras, kad nuodų gerti niekada nėra gera mintis,
ypač kai tai nėra pagrįsta ir nebūtina.Jos galimybės tiesiog išgyventi po chemoterapijos labai
pagerės, jei ji išgers aliejaus, bet vėlgi, kodėl dar labiau pakenkti savo sergančiam kūnui?Tai
visiškai neturi prasmės.Linkėjimai, Jindrich

„Draugas pasodino mane pažiūrėtiBėk nuo gydymomaždaug prieš pustrečių metų galvojau, kad
tai gali padėti mano psoriazei.Mes kartu gaminome aliejų – pirmą kartą abiem – per tris savaites
mano plokštelinė psoriazė išnyko.Nuo tada gaminu aliejų ir jį valgau.Jei nuryju kiekvieną dieną ir
naktį tepu aliejumi vietiškai atsitiktinai atsirandančias dėmes, psoriazė yra labai kontroliuojama ir
beveik  nepastebima.Dėl  šios  patirties  įstojau  dviem  kojomis  ir  dabar  turiu  pirmąjį  visiškai
licencijuotą medicinos marihuanos verslą Kolorado valstijoje.Praėjus metams nuo mano verslo,

- 77 -



mano  tėčiui  buvo  diagnozuota  IV  stadijos  melanoma  –  ji  išplito  į  plaučius  ir  kepenis.Jo
onkologas davė  jam nuo  3  iki  12  mėnesių  ir  liepė  pasiruošti  hospiso  priežiūrai.Aš  iš  karto
pradėjau  jį  taikyti  RSO  režimu,  o  po  penkių  mėnesių  jo  vėžys  išnyko.Dingo.Lengviausias
dalykas pasaulyje!Ačiū, Rickai, kad vėl pristatėte pasauliui šį nuostabų vaistą!:-)" Erica

„Padariau 2 savaičių aliejaus kursą...Galėjau sau tai leisti tik maždaug kas antrą dieną, tačiau
psoriazė ant mano kūno beveik išnyko.as duodu7mano kortelė šiais metais lauko augintojui,
kad galėčiau vienu metu gauti pakankamai žaliavos, kad galėčiau pagaminti 60 dienų partiją,
kad išgydyčiau šį šūdą kartą ir visiems laikams!!! Sofija

„Kanapių aliejus gydo vėžį.Aš sergu 3 stadijos krūties vėžiu ir naudoju aliejų, kad išsigydyčiau.
Adelė

„Jokio chemoterapijos, jokios radiacijos... RSO ir dietos keitimas... RSO išgydė mano skrandžio
vėžį be to...“ Dale'as

„Sveikas,  Rick,  kalbėjausi  su  jumis  prieš  porą  mėnesių  ir  nuo  tada  išbandžiau  aliejų  nuo
depresijos.Sunku pasakyti, ar tai buvo veiksminga, ar ne, nes vienos uncijos (28 g) pakako tik
maždaug  10  dienų.Pasibaigus  10  dienų,  kelias  dienas  kentėjau  šiek  tiek  depresijos.Mano
gyvenime buvo streso veiksnys, bet galėjau veikti, nors ir jausdamasi prislėgtas.Taigi, kas žino,
be aliejaus galėjo būti blogiau.

Bet kokiu atveju aš taip pat išbandžiau aliejų nuo vieno iš savo draugo (76 m.) odos vėžio.Tai
buvo tikrai bjauriai atrodantis vėžys, apie 8 mm labai geltono centro, apsuptas maždaug 75 mm
skersmens  raudonumo.Jis  paliko  jį  tik  2,5  dienos,  nes  niežulys  ir  kvapas  jam  buvo  per
stiprus.Tačiau nuėmus dangą (tai buvo vandeniui atsparus tvarstis), vėžys beveik išnyko.Deja,
jis serga daugybe odos vėžio atvejų ir negali sau leisti pinigų, reikalingų jiems gydyti.Taigi jis
juos sudegino su dideliu skausmu.Jis yra skeptiško charakterio ir jam labai svarbu pagirti aliejų.

KELETAS GERŲ NAUJIENŲ.Mano sūnus  lanko  paskutinius  universiteto  chemijos  kursus  ir
papasakojo savo organinės chemijos profesoriui (Australijoje gimusiam kinų džentelmenui) apie
rezultatus.  Jis  labai  susidomėjo  ir  ketina  tirti  bei  eksperimentuoti  su  įvairiais  odos  vėžiu
sergančiais žmonėmis.Nesu tikras, kiek tai užtruks, bet jus informuosiu.Turėdami profesoriaus
patikimumą, galime įkišti koją į biurokratijos duris.Pagarbiai, Warwick, Australija“

„Pagaminau, suleidau savo 18 metų sūnui... Dabar nėra vėžio požymių.Turiu jums didžiulį ačiū
Rickui Simpsonui.Mano sūnui spalį buvo diagnozuota sinovinė sarkoma, pašalinus auglį prieš
darant  biopsiją...Jam buvo pasakyta,  kad vėžys vis tiek išliks  ir  galėjo išplisti  į  plaučius dėl
agresyvaus vėžio  tipo...Naujausi  bandymų rezultatai,  jie  negali  rasti  jokių  pėdsakų dėl  savo
sumišimo...Kanapių aliejus buvo vienas iš daugelio dalykų, kuriuos pradėjau vartoti beveik iškart
po diagnozės. Amanda

„Mano  artimam  draugui  nuo  smegenų  auglio  skausmo  buvo  duota  morfijaus.Pats  morfinas
sukėlė priklausomybę, abstinenciją ir tik pablogino situaciją jo vartojimo metu.Pačios kanapės
buvo  vienintelis  vaistas,  palengvinęs  abstinencijos  simptomus,  depresiją,  skausmą  ir  patį
vėžį.Jūsų žinutė išgelbėjo mano draugą. Džaspis

„Aš taip džiaugiuosi dėl aliejaus.Praėjusį mėnesį pirmą kartą apie tai skaičiau ar girdėjau.esu
sužavėta...Pone Simpsonai,  daugelis iš mūsų dėkojame už nesavanaudišką ir  meilės kupiną
darbą,  kurį  atlikote visos žmonijos labui.Tu esi  mano humanitaro apibrėžimas!!!Savanoriauju
Hospice nuo 1998 m., mačiau, kaip daugelis kenčia ir miršta net mano rankose.Pagalvoti, kad
tiek daug šios kančios galėjo būti sumažinta, tiesiogine prasme yra protu nesuvokiama...“ Cindy

– Tikrai  taip,  ypač kai  pagalvoji,  kad visa  informacija  apie  „stebuklingas  gydomąsias  Ricko
Simpsono aliejaus galias“  yra teisinga.Tinkamai  pagamintas ir  naudojamas aliejus  tikrai  gali
išgydyti vėžį, diabetą ir tūkstančius kitų ligų.Tai tikrai gali padėti nuo skausmo, kurio morfijus
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nepaliečia.Tai tikrai  atjaunina kūną ir  atkuria raumenis.Žodžiai  protu nesuvokiami,  manau, to
visiškai neapibūdina.JB

"O DIEVE.Ką tik gavau žinią iš žmogaus, kuriam ašarojau Feniksą, kuris sirgo, turiu omenyje,
sirgo inkstų vėžiu.Vartojus aliejų 90 dienų, naujausias PET tyrimas rodo, kad navikų nebėra..Tai
nuostabu.Nuo tada, kai  su juo dirbu, mačiau, kaip „Phoenix Tears“ išgydo daugelį.Ačiū, kad
padedate man padėti kitiems pasveikti. Greggas

--  Sveikiname  ir  ačiū,  kad  padedate  kitiems,  Greggai.Daugiau  jokių  nuskaitymų,  tik
alyva.Nuskaitymas yra kancerogeninis, dėl jo vėžys gali atsinaujinti ir kas to nori?JB

„Sveiki,  mielieji  Rickai  Simpsonai  ir  Jindrichai  Bayeriai,  tikiuosi,  kad  esate  sveiki  ir
laimingi.Atsižvelgdamas į tai, kiek el. laiškų turite gauti, esu tikras, kad neprisimenate manęs
prieš  kelis  mėnesius,  todėl  įtraukiau  mūsų  ankstesnius  susirašinėjimus.Mama gyva  ir  labai
sveika!Sakyti, kad esame labai dėkingi, yra per menka.

Diagnozavus  2012  m.  vasario  mėn.  (4  stadijos  kasos  adenokarcinoma  su  metastazėmis
kepenyse ir  plaučiuose), jos prognozė buvo nuo 3 iki 6 mėnesių, o per tą laiką numatomas
didelis sveikatos pablogėjimas.Vietoj to ji gyva, laiminga ir sveika po 10 mėnesių.Žinau, kad jūs
abu  priešinatės  chemoterapijai,  taip  pat  ir  mes...  Bet  kai  jie  pasakė,  kad  3  mėnesiai,  mes
metėme viską,  įskaitant  chemoterapiją,  ir  iškart  pradėjome RSO.Mums buvo  pasakyta,  kad
niekas nėra toks sveikas kaip mama, vartodama tiek Gemzar chemoterapijos, kiek ji gavo.Per tą
laiką RSO turėjo išlaikyti jos sveikatą.Chemoterapija sustojo prieš 6 savaites, kai ji nusprendė,
kad gali pajusti chemoterapijos pažeidimo pradžią.Dabar ji 6 savaites neturi chemoterapijos ir
jaučiasi puikiai.

Nuo  tada,  kai  2012  m.  vasario  mėn.  buvo  nustatyta  diagnozė,  po  pradinio  padidėjimo  ji
suvartojo po gramą RSO per dieną (iki šiol iš viso apie 300 gramų).Paskutinis nuskaitymas,
atliktas pirmadienį 12-17-12, parodė daugiau naviko susitraukimų, įskaitant dokumentus, kad kai
kurie  navikai  buvo  per  maži,  kad  būtų  galima  juos  vizualizuoti  atliekant  kompiuterinę
tomografiją.Tai  buvo  neįtikėtina  žinia!Tada  antradienį  gavome  jos  laboratorinio  darbo
rezultatus.Sulaukę tokių  gerų  skenavimo naujienų,  buvome šokiruoti  išgirdę,  kad jos  naviko
žymenų tyrimas (CA19-9) padidėjo nuo 285 iki 2100.Ar kada nors matėte, kad taip atsitiko?Ar
turite kokių nors paaiškinimų, kodėl arba kaip žymekliai padidėjo?Ar apskritai yra idėjų?Turite
idėju?Šis  klausimas  buvo  pateiktas  keliems  RSO  kūrėjams,  tačiau  iki  šiol  nėra  galutinio
atsakymo.

Štai jos CA19-9 rezultatai iki šiol.Normalus lygis yra MAŽESNIS NEI 37. Pirminės diagnozės
metu vasario mėn. nebuvo atliktas naviko žymenų tyrimas. 4-30-12...23 568; 5-30-12...5 240; 6-
18-12...4  458;  8-8-12...538;  10-8-12...285  (paskutinė  chemoterapija  buvo  10-29-12);  12-17-
12...2100.Bet koks jūsų indėlis bus brangus mano šeimai!Daug meilės, B“

„Brangioji B, kompiuterinė tomografija suteikia didžiulę spinduliuotės dozę ir būtent tai galėjo ją
sukelti, be to, chemoterapija buvo visiškai nereikalinga.Norėčiau, kad ji kuo greičiau suvalgytų
180  g  geriausios  kokybės  aliejaus.Daugiau  jokių  kompiuterinių  tomografijų  ar  kitų
kancerogeninių  nesąmonių,  tik  aliejus  ir  tiek,  kiek  ji  gali  paimti.Pirmiausia  turite  panaikinti
chemoterapijos ir radiacijos padarytą žalą ir tai užtruks šiek tiek laiko, nes tai apsunkino aliejaus
darbą.Kaip  duoti  priešnuodį  pumpuojant  nuodus  į  jos  venas,  man  tai  neturi  jokios
prasmės.Linkėjimai, Jindrich Bayer“

„Prieš maždaug 4 savaites į mane kreipėsi krūties vėžiu serganti moteris ir pavyko nukreipti ją
teisinga kryptimi.Ji turi gana reikšmingą auglį (manau, kad ji gali turėti daugiau nei vieną) ir gali
tai  jausti.Praėjo  tik  3  savaitės  nuo  tada,  kai  ji  pradėjo  tepti  aliejų  ir  jau  tikrai  auglys
minkštėja.Neblogai jau 3 savaites!Jaučiuosi labai padrąsinta dėl jos ir  tiesiog ŽINAU, kad ši
ponia bus dar viena sėkmės istorija.Viena meilė." Corrie
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„Mano tėčiui 89 metai, jo veido odos vėžys.Tris kartus nuvežiau jį į ligoninę išpjauti, o tai atveria
jam infekcijas,  jau nekalbant  apie paėmimą iš slaugos namų ir  atgal,  jam sunku.Prieš porą
savaičių pradėjau vartoti kanapių aliejų.Kai kurie iš jų yra nuo mažylio piršto iki nykščio.Buvo 11,
kuriuos gydžiau, dabar yra 4, iš kurių vienas yra kūdikio piršto nykščio dydžio.Jie tiesiog miršta
ir nukrenta išgydę odą.Esu nustebintas, kaip ir visos slaugytojos ir gydytojai.Steve'as

„Tiesiog noriu pasakyti, kad labai džiaugiuosi galėdamas pranešti, kad mano uošvio tyrimas dėl
vėžio jau antrą kartą buvo visiškai švarus po pirmojo, kai ant plaučių atsirado dėmių.Pradėjome
jį tepti iškart po to, kai pirmą kartą pasirodė dėmės.Kanapės paėmė jo plaučius ir juos išvalė!
Jam buvo pasakyta,  kad jam reikia chemoterapijos.Mes buvome prieš tai  ir  uždėjome jį  ant
aliejaus.Kanapės gydo vėžį!!!“ Karen

„Tai taip pat  gydo gimdos kaklelio vėžį!Negalėjau sau leisti  gydymo (net  VIENO...)  ir  metus
išgyvenau be jokios medicininės pagalbos...bet rūkau beveik kiekvieną dieną...tada po metų per
mano kasmetinį egzaminą gydytojas ir slaugytojos buvo priblokšti...jie negalėjo rasti nieko kito,
išskyrus  nedidelį  randą  ten,  kur  buvo  vėžys...Dabar  aš  100%  nesergau  vėžiu...ačiū
marihuanai...ne  gydytojai...ne  "vaistas"...ne  gydymas...bet  dėl  gryno,  žolinio,  NAtūralaus
augalo...Aš gyvas įrodymas...Gydytojai sakė, kad turėjau būti 5 vėžio lygio, kad negyčiau jokio
gydymo...bet  vis  tiek  dingo...be  jų  pagalbos...jie  buvo  taip  sužavėti,  kad  nusiuntė  mane  į
VALSTYBINĘ LIGONĘ LITTLE ROCK (UAMS)  daugiau išbandyti...ir  UAMS taip  pat  nerado
nieko,  išskyrus  nedidelį  randą...jie  sakė,  kad  tai  buvo  stebuklas...Manau,  kad  tai  buvo  tik
marihuana...Jau legalizuokite...padėti žmonėms...argi ne tai buvo žmonija? Monika

„Kanapių  aliejumi  naudojau  galvos,  kaklo  ir  veido  bazinių  ląstelių  karcinomą
gydyti.SĖKMINGAI.Tai  idealus  vėžys,  kurio  reikia  tirti.Jis  aiškiai  matomas plika  akimi,  o  visi
vykstantys pokyčiai yra lengvai matomi.Bandžiau tuo domėtis čia, JAV, bet federaluose yra kas
nors, ir atrodo, kad prisilietę visi mirtinai randai.Pažiūrėkite, ką galite padaryti." Juozapas

„Mano šlaunyse yra gumbas, anksčiau jis buvo kietas, beveik 2 cm, dabar jis mažesnis nei
perpus ir tampa minkštesnis (4 savaites). Katri

„Ir aš ką tik sužinojau, kad nesergau vėžiu, kai 5 mėnesius iš eilės vartoju aliejų! Mimi

K.JB, ar turite ką nors, kaip išgydyti tam tikrus navikų tipus, vadinamus hemangioblastomomis?
Seku  jūsų,  kaip  ir  kitų,  įrašus.Aš  NIEKADA nemačiau  tokio  tipo  naviko  gydymo,  išskyrus
pašalinimą.Turiu jų krūvą“. Greimas

A.Ne asmeniškai, tikrai neturėjome galimybės gydyti visų žmogui asmeniškai žinomų diagnozių,
bet sprendžiant iš to, ką dabar apie tai perskaičiau, nematau priežasčių, kodėl aliejus neturėtų
padėti.Kiek žinau,  diagnozuoti  gali  tik kompiuterine tomografija,  o kaip aš žiūriu,  kiekvienas,
kuris darosi kompiuterinę tomografiją, po to turėtų suvalgyti bent 60 g aliejaus.Ir jei jie suvalgo
tuos 60g  prieš  operaciją,  tai  daugeliu  atvejų  aš  tikiu,  kad operacijos  neprireiks,  nes  auglių
nebus.Taigi aš tikrai išbandysiu aliejų.Linkėjimai visiems, JB

„Tas faktas, kad placebas gydo kai kuriuos žmones, yra priežastis visam laikui atsisakyti vaistų
ir studijuoti placebo meną.Sakydamas, kad niekada neatlieki placebo tyrimo, kai turi veiksmingą
gydymą, tu teisus, kad būtų nužudyta pusė pacientų, sergančių ir žiaurių. Kristupas

--  Tai  tikrai  būtų ligu ir  žiauru,  todėl  aš asmeniškai  to nedarysiu.Kiti  gali,  jei  nori,  bet  aš to
nedarysiu.Noriu, kad medicinos sistema pradėtų naudoti aliejų kaip placebą – jei įrodys, kad tai,
ką jie nori naudoti, yra saugesnis ir veiksmingesnis už aliejų (ir smagiau / maloniau pacientui),
tada jie gali jį parduoti. .Jei ne, tai kodėl gi ne.Tai gana paprasta ir labai racionalu, manau.Ir taip
bus ateityje, tad kam laukti?JB

„Niekada nevėlu susitaikyti su tuo, kad kanapės yra tik vaistas.Tuo pačiu metu niekada nevėlu
pradėti naudoti aliejų kaip vaistą, nesvarbu, kokia jūsų būklė ar kokia ji sunki.Naudojant aliejų
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paprastai  yra  didelė  tikimybė,  kad  pacientas  pasveiks,  arba  aliejus  suteiks  jam maksimalią
gyvenimo kokybę iki galo.Ir tai taip pat svarbu.JB“

„Kai chemoterapiją vartoję pacientai pradeda naudoti aliejų, pirmiausia aliejus turi detoksikuoti
savo  organizmą.Taigi  kai  kuriais  atvejais  pacientui  gali  tekti  nuryti  šiek  tiek  aliejaus,  kol  jis
pradeda  pulti  patį  vėžį.Tikrai  nėra  gera  idėja  vartoti  chemoterapiją,  ypač  kai  tai  visiškai
nereikalinga, turint omenyje, kad medicinos sistema jau dešimtis metų žinojo apie kanapes kaip
vaistą nuo vėžio.JB“

K.„Terminal“ vėžiu sergantys pacientai: ar pradedate jiems agresyviai vartoti 1 gramą per dieną
ar dirbatejie iki to daugiau nei savaitę ar daugiau?Patarimai is patirties?

A.Ne, mes visada pradedame nuo mažų dozių ir beveik laikomės instrukcijų.Žinoma, jei jie turi
ankstesnės patirties su kanapėmis ir žino, kad nėra ko bijoti, kartais galite pradėti nuo didesnės
dozės.Tačiau niekada nežinote, kaip pacientas reaguos į aliejų, be to, dažniausiai jie vartoja
įvairių  vaistų  mišinį,  todėl  galbūt  norėsite  būti  atsargiems  ir  stebėti  paciento  kraujospūdį  ir
pan.Bendra rekomendacija  yra laikytis  instrukcijų,  kuo mažiau formalių – vadovaukitės savo
instinktu ir nuovokumu, o kai pacientas neturi ko prarasti, prireikus nedvejodamas skirčiau jam
didelę  dozę  (ūmus  nugaros  skausmas  ir  pan.).  .Gramas  tikrai  aukštos  kokybės  alyvos
nepatyrusiam vartotojui gali labai pakilti, tačiau vis tiek jis nekenkia.Kartais net kanapių sukelta
koma gali būti naudinga ir esu tikras, kad anksčiau ar vėliau ji vis tiek bus panaudota anestezijai
prieš  operaciją,  tačiau  šiuo  metu  norime,  kad  pacientai  kuo  ilgiau  liktų  savo  komforto
zonoje.Tikiuosi gerai paaiškinau.Linkėjimai, JB“

„Kori,  mano  drauge,  tu  man  padėjai  susidoroti  su  velniu.Aš  daviau  jam  vaistų  nuo
neuroendokrininių navikų.Jis vartoja vaistus 1 mėnesį ir pradeda mažėti.Jis buvo toks didelis,
kad spaudė jo skrandį,  bet dabar jau toks, kad jis vėl  gali  valgyti,  o gydytojas pasakė, kad
niekada nematė, kad toks auglys taip GREITAI susitrauktų.Tai jį išgąsdino ir visi kraujo tyrimai
normalizavosi, taigi, dar vienas pakeliui į gydymą, ir tai yra NUOSTABU.Ir tu esi NUOSTABI, o
Dievas yra didis.

„Turiu  draugą,  sergantį  smegenų  vėžiu,  ir  aš  turiu  Cml.Aliejus  tinka  mums  abiem!!!Mano
draugas yra pirmasis įrodymas mano akimis, kad šis aliejus yra stebuklas ...Anksčiau turėjau
abejonių, bet ne dabar!Paimk aliejų, VEIKIA! Taileris

„Kanapių  aliejus  po vienerių  metų  naudojimo ir  tik  naudojant  kanapių  aliejų  pakeitė  vėžį  iš
voratinklio tipo į navikus, nes dabar jie galėjo gydyti tam tikra chemoterapijos forma, ji taip pat
padidino savo aliejaus dozę iki 3 gramų per dieną.Prieš 18 mėnesių tėvams buvo pasakyta, kad
jos smegenų vėžys yra nepagydomas ir jai liko gyventi apie 18 mėnesių, o chemoterapija jai
nupirks tik kelis mėnesius, todėl atsakydami į jūsų klausimą abu prisidėjo prie remisijos, tikiuosi,
kad tai atsakys į jūsų klausimą. Mičigano kanapių vėžio projektas

„Pernai mamos draugė manęs paklausė, ar galėčiau jos mamai pagaminti 6 mėnesių kanapių
aliejaus  kursą  iš  aukščiausios  rūšies  kanapių.Ji  sirgo  kaklo  vėžiu.Aš  pagaminau  jai  aliejų
vadovaudamasis Youtube patarimu, tada paskelbiau jį  Rusijoje.Ji  naudojo pirmąjį  6 mėnesių
kursą su nuostabiais rezultatais ir paprašė dar 6 mėnesių dozės, aš nusiunčiau jai kitą krovinį, o
dabar po 14 mėnesių ji yra geros sveikatos.Tu darai nuostabų darbą, Rick.Ačiū." Garetas

„Sveiki,  mano  vardas  Alysa,  man  16  metų.2011  metais  man  buvo  diagnozuota  3  stadijos
anaplastinė  astrocitoma.Mes  (mano  šeima  ir  aš)  nusprendėme  naudoti  kanapių
koncentratą.Mičigano universitetas mums pasakė, kad greičiausiai neišgyvensiu ilgiau nei porą
metų,  o  pats  vėžys  buvo  neoperuotinas,  nes  jis  buvo  voro  forma.Praėjusį  sausį  Mičigano
universitete atlikau įprastą MRT.Visi augliai išnyko“.

„Mano mama serga 4 stadijos plaučių vėžiu ir nukeliavo į jos smegenis, bet nuo tada, kai ji
vartojo RSO kanapių aliejų, jai sekasi gerai.Jos kraujo tyrimas grįžo puikiai ir aš jaučiuosi jums
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labai dėkingas,  nes jaučiu,  kad RSO suteikė mano mamai galimybę kovoti su šiuo vėžiu...“
Shannon

„Esu 68 metų vyras, gyvenantis, kaip maniau, įprastą sveiką gyvenimą, be didelių problemų ir
kasmet  skiepijantis  nuo gripo  bei  tikrinantis  save.Mano kūno funkcijos  buvo geros ir  viskas
atrodė  gerai,  kol  vieną  rytą  nepabudau  nuo  baisaus  pilvo  skausmo.Pagalvojusi,  kad  tai
apendiksas ar išvarža, žmona nuvežė mane į greitąją pagalbą.Man buvo atlikta skubi operacija
maždaug  po  2  valandų,  2012  m.  rugpjūčio  15  d.,  ir  mano  storojoje  žarnoje  buvo  didžiulis
navikas,  kuris  buvo pašalintas  kartu su 14 limfų.mazgai.Po savaitės mano vidus atsivėrė ir
apsinuodijo, todėl buvo atlikta antra operacija.

Po  4  dienų  pradėjau  jaustis  geriau,  atsistojau,  pamažu  grįžau  mobilumas  ir  pradėjau
kraujuoti.Grįžo į 3 operaciją, o po dienos patyrė lengvą širdies smūgį.Netrukus po to - 33 dienos
intensyviosios terapijos skyriuje - buvau išrašytas ir nešiojau OSTOMIJAS MAŠĮ.Krepšys buvo
su manimi 8 mėnesius ir buvo atlikta atbulinės eigos operacija be komplikacijų.Chirurgas sakė,
kad vėžys neišplito už mazgų.

Nepaisant  to,  jie  nuvežė  mane  į  Vėžio  kliniką  ir  pradėjo  diskutuoti  apie  chemoterapiją  ir
spinduliuotę kaip „paskesnį veiksmą“. Jie sakė, kad standartinis protokolas.BULLSHIT sakiau
aš!Nebebus  mano  kūno  spinduliuoti  ar  daugiau  jo  nuodyti  chemoterapija  ar  radiacija.Vėžio
klinikos  onkologas  nesiginčijo  ir  nurodė  stebėjimus  kas  3  mėnesius  metus,  o  tai  apėmė
kompiuterinę tomografiją ir kraujo tyrimus.

Aš  gavau  medžiagą,  kaip  nurodė  Rickas  Simpsonas,  ir  parengiau  RSO.Laikydamasis  visų
ekstrahavimo  proceso  instrukcijų  ir  naudodamas  pirminį  benziną  kaip  tirpiklį,  gatavą  aliejų
turėjau švirkštuose ir pradėjau jį gerti du kartus per dieną, kiekvieną kartą po nedidelį kiekį.Aš
baigiau 4-tą stebėjimą Vėžio klinikoje ir jie pareiškė, kad kompiuterinė tomografija nerodo nieko,
kas  rodytų  VĖŽIO  buvimą.Kraujo  tyrimas  parodė,  kad  CEA lygis  yra  1,4,  bet  po  velnių,
kiekvienas  turi  po  vieną  ar  dvi  vėžines  ląsteles.Jie  mano,  kad  viskas,  kas  yra  5+,  kelia
susirūpinimą.Dabar ruošiu kitą partiją ir kaip prevencinę priemonę vartosiu kasdien.VISIEMS,
kurie dabar serga vėžiu, siūlau padaryti tą patį.Mes neturime NIEKO prarasti ir viską laimėti.
Gerry

„Ar jau per vėlu gelbėti žmogų, kuris turi 4 stadiją ir jau yra oda ir kaulai, ir vos gali paeiti nuo
jėgų praradimo? Tumble

"Tai niekada nevėlu.Naudojant šį aliejų buvo pastebėta daug stebuklų.Jei tai negali jų išgelbėti,
mažiausiai tai palengvins jų kančias be atšiauraus šalutinio vaistų poveikio.Atkreipkite dėmesį,
kad pradėjus vartoti dideles dozes, bus daug miego, kol jų tolerancija išaugs.Tai labai galinga."
Nikas

„Vienam  iš  mūsų  miestelio  vyresniųjų  buvo  duotos  3  savaitės  gyventi  3  stadijos  kepenų
vėžiu.Aplink susirinkusi šeima suteikė jam gyvą pažadą.Jis išbandė šį aliejų.Jau dveji metai jam
viskas gerai.Nesirgo vėžiu, gydytojai pakeliui jį išbandė.Jie net nekalbės apie tai.Nėra pinigų
ieškant gydymo.Tikiu, kad tai veikia......“ Bobis

„Aš taip pat, nesergau skydliaukės vėžiu! Michelle

„Kalbėk  apie  mane,  ką  nori,  gink  mane,  teis...Tavo  argumentas  netinkamas!Tai  paskutinis
skenavimas, kurį mama kada nors gaus!!!KANAPĖS NAUDO VĖŽĮ!“ Aušra

Stacy: Kokiame etape buvo tavo mama?Žinau, kad jau kartą paskelbėte, bet pamiršau.Tai iš
karto nuostabus reportažas!!

Dawn:  Stacy,  tai  buvo  3  stadijos  smulkialąstelinė  plaučių  karcinoma.5  navikai  su  mažomis
metomis į viršutinę limfinę sistemą.
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Debbi: Tai taip fenomenalu!Niekada negirdėjau, kad kas nors išgydytų mažas ląsteles, net su
visais įprastais protokolais.Tai nuostabu!Jūs ne tik išgelbėjote savo mamos gyvybę, bet ir kitų
gyvybių,  nes  tai  yra  įrodymas,  kad  kanapės  veikia.Labai  ačiū,  kad  pasidalinote  tuo!
Dawn:  Debbie,  ji  padarė  viską,  kanapių  aliejus  -  chemoterapija  -  spinduliuotė,  BET  buvo
išgydyta prieš tai, kai jai buvo atliktas chemoterapinis ir spindulinis gydymas, todėl ji atsisakė
likusio gydymo ir liko su aliejumi...Kurių ji vis dar imasi ir imsis KIEKVIENĄ DIENĄ visą likusį
gyvenimą!

Steve'as: „tai labiausiai suderinama su pokyčiais po radiacijos“.Ar ji turėjo radiacijosterapija?

Dawn: Steve, taip, ji padarė, bet ji niekada nebaigė...Daktaras sustingęs!

Pacientas:  Linda V.,  Aptarnavimo data:  2013-11-16,  Procedūra:  KT KRŪTINĖS LAIŠOS SU
KONTRASTU.Buvo  atlikta  krūtinės  ląstos  KT...Lyginamas  su  ankstesniu  krūtinės  ląstos
tomografija nuo 2013-07-08.INDIKACIJA: Tai 64 metų moteris, sirgusi plaučių vėžiu...

IŠVADOS:  Padidėjęs  intersticinis  pokytis  ir  tarpskilvelinės  pertvaros  sustorėjimas...kuris  yra
patobulintas,  palyginti  su  ankstesniu  egzaminu....Nėra  aiškių  tarpuplaučio  minkštųjų  audinių
mazgų  ar  tarpuplaučio  adenopatijos.Nėra  aiškių  pažasties  limfadenopatijos  ar  kalvos
limfadenopatijos  įrodymų.Išskyrus  po  spinduliavimo  pokyčius  dešinės  viršutinės  skilties
medialiniame  aspekte,  jokių  papildomų  parenchiminių  plaučių  drumsčių  ar  įtartinų  plaučių
mazgų  neparodoma.Trachėja  ir  pagrindiniai  bronchai  yra  atviri.Pleuros  efuzijos  nėra.Širdies
dydis  yra  normalus.Perikardo  efuzijos  nėra.Vaizduojamos  viršutinės  pilvo  dalys  yra
nepastebimos.Nėra židinio agresyvaus lucentinio ar sklerozinio kaulinio pažeidimo.

ĮSPĖJIMAS: gerina dešiniosios viršutinės skilties dešinės kalvos ir medialinės dalies pokyčius
po spinduliuotės.Nėra aiškių pasikartojančių ar likusių ligų įrodymų.

„Sirgau neoperuojamu avižų  vėžiu,  tai  yra  kairiojo  plaučių  apatinės  skilties  smulkialąstelinis
vėžys. Gavau labai brangių kanapių aliejų ir ląstelės traukiasi. Buvau terminale ir sakiau, kad iki
2013 m. Kalėdų būsiu miręs. Na, aš vis dar čia dėl THC. Jonas-Michaelis

„Nafta  panaikino  visą  radiacijos  žalą  ir  neįtikėtinai  išgydė...Medicininė  marihuana  išgelbėjo
mane  ir  neleidžia  gauti  5  vaistinių.Dėl  chemoterapijos  netekau  savo  dešiniojo  inksto  ir  jis
pradeda griebtis ten, kur man skauda odą...ir per kelias minutes po aliejaus vartojimo tinktūroje
priepuoliai liaujasi ir mėnesiams nesiliauja...

Nuostabu, ir tai yra tik vienas aliejus, kuris panaikino chemoterapijos sukeltus nervų pažeidimus
mano akyse, kur man buvo diagnozuota glaukoma, o paskutinio apsilankymo metu, vos prieš 6
mėnesius,  glaukomos visiškai  nepastebėjau,  o  gydant  vaistus mano regėjimas pagerėja.  ..“
Teresė

„Pažįstu  žmogų,  kuriam  buvo  4  stadija,  kuri  plito  kaip  išprotėjusi.Jam  buvo  suteikta  10%
tikimybė išgyventi  visus metus ir  liepta susitvarkyti  savo reikalus.Liepiau jam žiūrėtiBėk nuo
gydymoir  išbandyti vaistą.Po metų jam buvo diagnozuota 100 % vėžio, o dabar jis yra kelių
pacientų  slaugytojas  ir  visa  tai  dėl  nuostabių  kanapių  gydomųjų  galių  ir  Ricko  Simpsono
nurodymų.Taigi ačiū Rickui. Džeimsas

„Mano teta, turinti 4 stadijos glioblastomą, vos suleidusi tris dozes, iš vežimėlio į vaikščiojimą
perėjo!Jos  kairė  pusė  buvo  paralyžiuota  daugiau  nei  mėnesį.Bet  dabar  pilnai  veikia!!Taip
susijaudinęs! Nikoleta

„Sirgau  glioblastoma,  kurios  mirtingumas  yra  didelis.Po  6  mėnesių  chemoterapijos  ir
spinduliuotės pykina ir vėmimas, skauda inkstus ir viskas apsinuodijo.Po to, kai pagaliau buvau
išsiųstas namo, sakydamas, kad nieko daugiau negalime padaryti,  pakeičiau savo mitybą ir
valgau  ekologiškai  užaugintą  maistą  iš  savo  sodo.Gerti  žalius  kokteilius,  daryti  vitamino  C
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injekcijas.Tada įdėjau rūgščiųjų  vaisių.Tada draugas atnešė man Ricko aliejaus.Na,  praėjusį
penktadienį paskambino mano onkologas ir man pasakė, kad aš BE VĖŽIO.Tiek daug meilės iš
mano širdies tau.Tai buvo gyvybės išgelbėjimas“. Tanya

„Mano  teta  geria  aliejų  6  savaites.Dabar  jos  galinių  navikų  sumažėjo  daugiau  nei  50%.Tai
veikia." Boosboys

„Gavau  draugą,  kuriam apie  tai  pasakiau  prieš  4  mėnesius,  nes  jos  tėvas  buvo  gydomas
chemoterapija ir vis blogėjo, dabar jis beveik neturi vėžio... ir jaučiasi puikiai. Rūta

„Tai veikia – išgydė mano žmonos vėžį, kai chemoterapija / radijas privertė jį išplisti – jie sakė
pažiūrėtidėl alternatyvų… mes sužinojome apie aliejų – vėžys išnyko per 3 mėnesius / 90 dienų
– mokame jį į priekį dabar. Krisas

„Aliejų  naudoju  maždaug  metus,  kad  išvengčiau  gliomos  smegenų  auglio  ataugimo.Prašau
padėkoti Rickui, atrodo, kad gydymas padeda mano sveikatai ir nebuvo jokio ataugimo.Ar kas
nors žino, kokia būtų gera dozė tiems, kurie bando užkirsti kelią PSO 2 laipsnio smegenų auglio
pasikartojimui?„Standartinis“  patarimas yra tas, kad jis ataugs ir  reikės chemoterapijos.Mano
gydytojas pasiūlė 50% ataugti per 3 metus, o aš įveikiau keletą mėnesių.Kol kas viskas gerai."
Keturiasdešimt

„Ką tik gavau pranešimą iš draugo, kad jo bičiulis išgydytas nuo IV stadijos plaučių vėžio.9
gydytojai sutiko, kad jam liko gyventi savaitės ir kad liga išplito į kaulus ir smegenis.4-5 savaites
tepalu,  o  dabar  gydytojai  sako,  kad  neteisingai  diagnozavo,  tai  buvo  nedidele  plauciu
infekcija.Jo kraujyje nėra jokių navikų ar vėžio žymenų ženklų.Nukreipiau jį į Phoenix Tears ir
parodžiau,  kaip  pagaminti  partiją  naudojant  mažesnį,  įperkamesnį  žolelių  kiekį.Nedvejodami
naudokite tai, tiesiog palikite mane anonimiškai.Ačiū ir palaimina Dievas“.

„Dirbau kolektyve  ir  daug metų  ir  susirgau  odos  vėžiu  ant  kairės  rankos,  nes  vairuojant  ją
pakabinau pro langą.Dabar žinau, kad niekas neturi manimi tikėti, bet aš pradėjau kasdien tepti
RSO aliejumi ir prisiekiu, kad jo nebėra.Tai užtruko porą mėnesių, bet tikrai dingo iš ten, kur
buvo daugelį metų. Randy

„Sutikau  išgyvenusį  asmenį,  kuris  pasirinko  naudoti  aliejų,  jei  buvo  pavojinga  gyvybei
chemoterapija ir radiacija... jai buvo skirta mažiau nei metai... ji neserga vėžiu jau 5 metus ir
niekada  nenuslinko  plauko  arba  buvo  silpna  ir  susirgo  nuo  gydymo...natūrali  necheminė
medicina!!Ne apgaulė!!" Gvendolina

„Ką tik parašiau žinutę su vienu iš savo žiurkių.Ji sirgo 4 stadijos ne Hodžkino limfoma ir trigubai
susirgo (tai reiškia, kad ją jai paaiškino 3 vairuotojai ir pasakė, kad vienas iš vėžio iš tikrųjų
apsaugojo kitą nuo chemoterapijos poveikio), todėl vienintelė jos medicininė išeitis buvo kaulų
čiulpų transplantacija.Jos onkologas, pas kurį ji atvyko šiandien, sakė, kad jos „vėžys jau bus
sugrįžęs“, nes ji atsisakė transplantacijos.Štai jos žinutė: „Ką tik pamačiau savo onkologą.Mano
kraujas geras.elgiuosi teisingai.Hooragh, geri rezultatai, geros naujienos, jokio vėžio. Kanapės
žudo žmones nuo vėžio! Corrie

„Rikas man parodė, kaip išlikti gyvam dabar 3 metus, kovodamas su 4 skirtingų tipų vėžiu mano
šlapimo  pūslės  srityje.  Dabar  man liko  2  ir  kovoju  kasdien  naudodamas  RSO Nežinau,  ar
laimėsiu, bet tai buvo gera kova, o aš jau 3 metus praėjo javapjūtė ir vis dar kovoju... Ačiū, Rick
ir įgula... Telaimina Dievas...“ Gregory

„Mes darome RSO mano vyrui.Jis serga reumatoidiniu artritu.Jis taip pat ką tik įveikė Hodžkino
limfomą.Mes  naudojame  99,9%  izopropilo.Mes  nepaliekame  jo  tirpiklyje  ilgiau  nei  3-5
minutes.Tai  nėra  žalia  su  chlorofilu  tokiu  būdu.Mano vyras  neturėjo  vartoti  jokių  vaistų  nuo
RA.Jis  netinsta ir  neskauda.Telaimina tave Dievas Ricką ir  tavo draugus,  kad daliniesi  šiuo
nuostabiu vaistu! Janice
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„Aš  asmeniškai  mačiau,  kaip  mano  dėdė  gydo  abiejų  rūšių  odos  vėžį  ir  ketvirtos  stadijos
prostatos vėžį. Taip pat mačiau, kaip ji sėkmingai kovoja su limfoma. Taip pat sėkmingai gydome
savo  šuns  navikus.  Maždaug  85% navikų  išnyksta  po  dviejų  mėnesių  vietinio  vartojimo  su
maistu. Taip pat duokite mūsų 9 metų vokiečių aviganiui nuo artrito. Jai tai patinka ir tai tikrai
sugrąžino jai gyvenimo kokybę, ypač geresnę nei Rymadil, kurį veterinaras paskyrė prieš keletą
metų! Jasonas

„Išgydžiau 4 stadijos kaulų ir kepenų vėžį, išsigydžiau bjaurų rankos nudegimą, sureguliavau
kraujospūdį, stebėjau, kaip išnyko venų varikozė, numečiau 90 svarų, nustojau vartoti vaistus
nuo  skausmo,  palengvinau  nudegimą  vietiniu  aliejumi,  išgydžiau  savo  draugų  šunį.  kaulų
vėžio...hmmm, kas dar...artritas mano pirštuose, pamiršau, kad jį turėjau. Beprotiška, kad šio
augalo magija yra neteisėta. Eik, suprask“. Laura

„Tai pakeitė mano gyvenimą po to, kai beveik prieš metus man buvo diagnozuota LML (lėtinė
mielogeninė leukemija),  ir  aš pažiūrėjau vaizdo įrašąBėk nuo gydymoapie  tai,  kaip  kanapių
aliejus išgydė vėžiu sergančius pacientus.Na, aš esu gyvas įrodymas, kad tai veikia.Tai pakeitė
mano vėžio lygį.Dar neišgydytas, bet tikiuosi,  kad vieną dieną jau galėsiu pasakyti,  kad esu
išgyvenęs, todėl nebent nuėjote mylią vėžiu sergančio paciento batais, nepradėkite muštis tuo,
apie ką nieko nežinote. Denisas

"Aš  tikiu.Mano  draugei  buvo  diagnozuotas  3  rūšių  vėžys.Jam  buvo  duota  gyventi  3
savaites.Dabar, praėjus 2 metams, jis yra 1 geras ir jam sekasi. Sandra

„Jūs visi padėjote išgelbėti mano mamos gyvybę.Vienerius metus be vėžio! Nuostabu

„Mamos pasakojimas: „2010 m. rugsėjį mano mamai buvo diagnozuotas 4 stadijos kiaušidžių
vėžys, jai buvo duoti 6 mėnesiai gyventi be gydymo ir pusantrų metų – gydant. Ji nedelsdama
pradėjo chemoterapiją,  o vėžys reagavo gana gerai,  nors jis nusiaubė jos 70 metų senumo
kūną, kuris buvo tik 85% pasveikęs nuo Guillain Barre sindromo.

Ji toliau vartojo daugiau chemoterapijos, o 2011 m. gruodį turėjo būti skubiai atlikta operacija,
nes  jos  GI  ir  ginekologinės  sistemos  buvo  susipynusios,  todėl  susirgo  sunki  infekcija.Buvo
pašalinta tiek vėžio, kiek buvo galima pašalinti; ji buvo labai arti mirties durų ir kažkaip išgyveno
operaciją, pasveiko ir galėjo grįžti namo, nors vis dar nebuvo be vėžio.

Tuo  tarpu  draugas  pradėjo  man  persiųsti  informaciją  apie  marihuaną/kanapių  aliejų  ir  jo
naudojimą nuo vėžio.Pamažu pradėjau klausytis ir atlikti savo tyrimus; Buvau nustebintas tuo,
ką pradėjau rasti, ir toliau tyrinėjau…

Kitais  metais  mamai  buvo atlikta daugiau chemoterapijos;  nuo skausmo ji  vartojo  morfijų  ir
oksikodoną.Jos gyvenimo kokybė prastėjo, kaip ir jos „niekada nepasiduok, sąžininga Dievui,
Okie iš Muscogee, požiūris“.

2013 m. sausio mėn. jai  buvo atliktas penktasis  chemoterapijos kursas.Jos ankstesni  metai
buvo  praleisti  kovodami;  ji  buvo  išsekusi,  sumušta,  skaudėjo,  o  chemoterapija  nebeturėjo
gydomojo poveikio.

Mums buvo pasakyta, kad vėžys išplito į jos šlapimo pūslę ir kepenis, ir kad ją ištiko kepenų
vėžys;  jie  negalėjo  to  sustabdyti,  bet  tikėjosi,  kad  galės  tai  sulėtinti  ir  atpirks  jai  šiek  tiek
laiko.Praėjome laiko juostą, kuri mums iš pradžių buvo suteikta nustatant pirminę diagnozę, bet
vis tiek jautėme, kad reikia padaryti daugiau.

Ji  buvo  baigta  ir  pasiruošusi  pasiduoti;  jai  buvo  atlikta  chemoterapija;  "Ne  daugiau!"  Ji
pasakė.Nuėjau pas ją ir pradėjau diskutuoti apie tai, ką sužinojau per pastaruosius metus ir apie
kanapių  aliejų  ir  jo  naudojimą  nuo  vėžio.Nepaisant  griežto  auklėjimo  šeštojo  dešimtmečio
skurdžiose,  religingose,  Teksaso dirbamose žemėse ir  gyvenvietėse,  ji  buvo atvira internete
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pažiūrėti dokumentinį filmą ar du apie naftą ir sužinoti daugiau apie sėkmės istorijas ir pan.Po
ilgų diskusijų ir pardavimų pasiūlymą duoti tik mirštančios motinos sūnus, aš priverčiau ją sutikti
išbandyti aliejų.

Pradėjusi  gerti  mažesnę  nei  pusę  ryžių  grūdo  dydžio  dozę,  nurijusią  tuščiose  vitaminų
kapsulėse,  per  dvi  dienas  ji  pastebėjo,  kad  jos  narkotikų  vartojimas  sumažėjo  50%,  o  šis
sumažėjimas išliko visą jos vartojimo laiką.

Mama  niekada  gyvenime  neturėjo  THC  produkto  ir  tai  jai  buvo  didelis  pakeitimas.Kartais
poveikis buvo labai teigiamas, bet dažniausiai tiesiog labai raminantis.Retkarčiais thc būdavo
kiek per stiprus, bet tu negali nukentėti nuo perdozavimo, todėl ji eidavo gulėti ir melstis, kol
praeis.Miegas yra gijimo proceso dalis, todėl raminamoji prigimtis yra sukurta.

Netrukus mamos KT auglių skaičius pradėjo didėti iki 455 ir ji pradėjo didinti aliejaus dozę taip
greitai, kaip galėjo.Gydytojui rekomendavus, ji apsilankė pas ginekologinį vėžio chirurgą ir jis
sutiko apsilankyti ir pabandyti pašalinti  kuo daugiau vėžio.Operacija buvo suplanuota birželio
pabaigoje, o jai atėjus, auglių skaičius sumažėjo iki 405, o mama buvo nurijusi daugiau nei 100
gramų aliejaus.

Kai chirurgas išėjo iš operacijos pasikalbėti su mano tėvu, jo tikslūs žodžiai buvo: „Tai negalėjo
būti geriau! Jie pašalino didelį vėžį, kurį jie žinojo, bet nebuvo mažesnių vėžinių navikų, kuriuos
jie tikėjosi pamatyti.Mama pasveiko po operacijos ir jos auglių skaičius išliko mažesnis nei 20
(normalus yra 34) nuo 2013 m. liepos mėn.;  Paskutinis jos kačių skenavimas nuo gruodžio
mėnesio patvirtina, kad 2014 m. liepos mėn. ji vis dar neserga vėžiu. Nuostabu

„Mano  brolis  sirgo  limfoma,  skrandžiu,  metastazavo  į  stuburą.Vaistai,  kuriuos  jam  davė,
nemiegojo visą naktį  kiekvieną naktį  ir  dieną,  savaitėmis nemiegojo ir  nevalgė.Viena gramo
aliejaus  tabletė  ir  jis  miega  18  valandų  ir  valgo  iki  soties.Po  savaitės  jis  78%  neserga
vėžiu.Gydytojas  buvo  sutrikęs.Mes  jam  nesakėme,  nes  jis  buvo  nesveikos,  bet  kanapės
išgelbėjo  jo  ir  mūsų  gyvybę.Dabar  po  metų  MANO BROLIS NUGALĖ LIMFOmą!Niekas  to
nedaro...be kanapių“. Errl

„Prieš kurį laiką turėjau didelę niekšybę.Išgerčiau po lašą per dieną.Asmuo, kuris man jį davė,
paprašė jį grąžinti.Jis galiausiai padovanojo jį moteriai, kuri nyko nuo vėžio.Ji negalėjo valgyti,
gerti, juo labiau gyventi.Ji svėrė mažiau nei 70 svarų.Mano draugas davė jai aliejaus... voila!Ji
pradėjo valgyti, gerti ir tęsė kovą... sėkmingai.Tvirtai tiki kanapių gydomosiomis savybėmis. Tara

„Labai ištikimai skaitau viską, ką skelbiate.Mano tėtis mirė, nes susirgo vėžiu.Jie ketino daryti tik
spinduliuotę.Jam buvo atliktas vienas gydymas ir jie nepastebėjo vietos, todėl iš esmės jie jį
apkepė.Jis mirė per 2 dienas“. Anita

„Šiandien gavau žinią iš vyro, kuriam paaukojau didelę sumą.Jo gerklėje buvo vėžio auglys.Nuo
2013 m. balandžio pradžios jis buvo šeriamas vamzdeliu.Sergančio vyro žmona visus skambina
verkdama.Po 4 savaičių aliejaus vartojimo 2 kartus per dieną jis dingo.Visiškai dingo...Jis valgė
kietą maistą...Jokių naujų gydymo būdų ar naujų vaistų, tik RSO.Dalinkitės žiniomis, išgelbėkite
gyvybę. Džaredas

„Aš esu 4 stadijos vėžį išgyvenęs žmogus, kuris, nors ir dariau chemoterapijos būdą (NIEKADA
daugiau), galiu pasakyti, kad visi vaistai, skirti kovoti su pykinimu, padėti užmigti ir t. t., mane
dar  labiau  pablogino!!Tik  kai  perėjau  prie  medicininio  THC,  galėjau  valgyti,  miegoti,
atsipalaiduoti ir ištverti!!Ačiū Dievui, aš gyvenu Kalifornijoje, kur tai legalu, mano širdis eina už
tuos, kurie neturi prieigos! Heinzas

„Prašome pasidalinti, kad kiti nepadarytų tokių klaidų kaip mes.Dieta labai svarbi!!!!Ir tada kai
kurioms, pavyzdžiui, panelei čia, Sent Džonui, kuriai prieš 4 metus buvo diagnozuota 4 stadijos
smulkialąstelinė karcinoma ir liko gyventi 2-3 mėnesiai, aš ką tik atsikalbinėjau su ja, jai viskas
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gerai!!  !!!!!Ir  jai  73!!!Dėl  plaučių  vėžio  neteko  2  seserų.Ir...tai  jos  sūnus  mums  apie  tai
papasakojo, NES jam kažkas apie tai pasakė!!!!“ Bronvenas

„Aš išgydžiau vėžį su RSO maždaug 6 kartus, įskaitant smegenų vėžį. Greičiausiai kažkieno
vėžį išgydžiau 13 dienų!!!Lol, mane kutena.Taip pat išgydė diabetą, kataraktą, IBS, artritą, žilus
plaukus  ir  aukštą  kraujospūdį.Beprotiška  pagalvoti,  kaip  aš  tuo  abejojau!!!Dabar  aš  tikėsiu
beveik viskuo. Jade

„Taip,  tai  gali  išgydyti  žilus  plaukus.Anksčiau  jį  paverčiau  balzamu  ir  tepiau  plaukus  bei
veidą.Oho, daiktai daro stebuklus. Brittney

„Mačiau tris žmones, išgydančius aliejumi.Viena iš diabetinės opos ant pėdos, po to, kai jos
gydytojas  pasakė,  kad  pėda  turi  būti  amputuota.Vienas  iš  "galinio"  kepenų  vėžio.Ir  vienas
išpadidėjusio  jautrumo  pneumonitas,  išsivystęs  po  to,  kai  Vietname  buvo  užteptas  Agent
Orange.Jo VA gydytojas jam pasakė, kad būklė buvo „valdoma“, bet galiausiai jį nužudys.Po
kelių mėnesių šis vyras buvo paguldytas į ligoninę dėl gripo ir jo gydytojas nurodė atlikti CAT
tyrimą.Jis  liepė  atlikti  antrą  nuskaitymą,  kai  manė,  kad  pirmasis  buvo  sumaišytas  su  kitu
pacientu.Tada jis paklausė mano draugo: „Kas, po velnių, vyksta“ – randų audinys jo plaučiuose
sugijo,  o  jis  „iš  esmės  turėjo  normalaus  žmogaus  plaučius“  –  nuo  būklės,  kuri  turėjo  būti
negrįžtama. Booth

„Mano vyras sako, kad jis nesijaučia kitaip, vartodamas aliejų nuo dabar jau išnykusio vėžio.Jis
naudojasi  juo 3 mėnesius, tik  pasiekia priežiūros lygį  ir  viskas puiku!Kokia stebuklinga žolė!
Debora

„IV stadijos neuro endokrininė kasos galvoje.Diagnozės data 2012 m. gegužės mėn.Pradėtas
tepti 2013 m. gruodžio mėn.Navikas sumažėjo 20%.Naviko žymenys sumažėjo nuo 73 iki 23
(normalus diapazonas nuo 0 iki 30). Joana

„Dėl  kanapių  aliejaus  esu  išgyvenęs  vėžį  TERMINAL.2008  metais  man  buvo  diagnozuota
minkštųjų audinių sarkoma.Radau 5 savaites, 8,5 val.ir  po 8 savaičių man pasakė, kad esu
mirtinas, nes vėžys taip greitai išplito į mano plaučius.Jis buvo neveikiantis, nes buvo 25–40
metrų.Chemo nebuvo išeitis.Man buvo duota nuo 3 mėnesių iki metų.Po 1 mėnesio aš pradėjau
vartoti aliejų, o po 1 metų kompiuterinė tomografija mano plaučiuose neparodė vėžio požymių.Ši
medžiaga veikia!Rickas Simpsonas išgelbėjo man gyvybę! Salobrena

„RSO vartoju nuo 2013 m.  gruodžio  23 d.,  nes 2012 m.  lapkritį  man buvo diagnozuotas 4
stadijos  gaubtinės  ir  tiesiosios  žarnos  vėžys.Mano  augliai  neaugo  per  pastaruosius  3
mėnesius.Esu įsitikinęs, kad aliejus veikia. Susan

„Man  remisija  po  mėnesio  naudojimo  aliejaus.Ačiū!Žodžiai  negali  paaiškinti,  kaip  aš
jaučiuosi.Vėl  galiu  keliauti.Ir  valgyti  daug  geriau.Gelbėtojas  yra  toks,  koks  esi....Dar  kartą
ačiū.Mano tėtis mirė nuo vėžio, todėl norėjau, kad tada apie tai žinočiau.

Be to, tik paminėti.Esu du kartus išgyvenęs vėžį.Beveik nespėjo.Norėčiau, kad tada ir aš apie tai
žinočiau.Niekada  nebūčiau  ėjęs  įprastu  keliu,  kuris  manęs  vos  nepražudė.Chemoterapija,
radiacija, 3 operacijos ir iliostomija su atvirkštine operacija.Ilgą laiką negaliu valgyti ar išeiti iš
namų.Ačiū!Ačiū!Ir.Dar kartą ačiū.Aš vėl gyvas“. Karin

„Aš asmeniškai išgydžiau žmones nuo leukemijų, vėžio, Laimo ligos, gerklės vėžio, odos vėžio ir
visokių dalykų, naudodamas kanapių dervą.Aš nuolat naudoju kanapių dervą ir man nesvarbu,
kas tai žino.Taip, policija, jei klausotės, aš nuolat naudoju kanapių dervą ir man nesvarbu, ką jūs
apie tai galvojate. Maksas Iganas

„Aš asmeniškai mačiau 4 stadijos vilkligę ir vėžį su keletu neoperuojamų navikų; duota maziau
nei du menesiai, isgydyta, dar cia po 3 metu.Traukulių sutrikimai išnyko.Išgydomas diabetas,
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Krono  liga  ir  keletas  kitų  žarnyno  ligų.Hep  C.Kepenų  nepakankamumas,  inkstų
nepakankamumas.Visi  skausmo  sutrikimai,  įskaitant  fibrozę  ir  neuropatiją.Ne  „YouTube“
tūkstančiai  atsiliepimų.Bet  mano  pažįstami  žmonės  išgelbėjo.Išgydoma ir  grįžta  į  kokybišką
gyvenimą.

Esu  organizacijos,  kuri  gydo  pacientus,  vartojančius  medicininę  marihuaną  nuo  įvairių  ligų,
narys.Visi radome ir naudojome Ricko Simpsono kanapių aliejų.Marihuanos ekstrahavimas.Yra
daugybė  sąlygų,  kurias  tai  gydo  ir  išgydo.Tai  kažkas,  ką  galima  gauti  visose  teisinėse
valstybėse  iš  jūsų  apdailos  ir  pumpurų.Ir  procesai.Aš  asmeniškai  nenaudoju  ir  nesirūpinu
ambulatorijomis,  o  kiekvienai  savo.Man tiesiog  patinka,  kai  galiu  pasirūpinti  savimi  ir  kitais,
kuriuos myliu per šią gyvenimą atkuriančią mediciną.

Šis augalas yra Biblijoje.Tai, kuo mūsų šalis teigia esanti pagrįsta.Tačiau atima jį ir sunaikina
mūsų planetų išteklius, kad pakeistų viską, kas buvo ir yra naudinga.Rastitavo balsas.Kalbėkite
ir nesustokite, kol tai nebus visiškai teisėta.Kanapių laukai atkurti ne medicinos reikmėms ir su
žmonėmis  vėl  elgiamasi  kaip  su  žmonėmis.Palaimink  visus.Norėčiau,  kad  tai  būtų  pirmasis
protokolas.Ne chemoterapija ar didelė farmacija, kuri sukėlė daugiau sveikatos problemų nei iš
pradžių gydžiausi.Laimingas išgijimas.Kodėl nepabandžius?" Bristy

„Mano draugas nustojo vartoti  chemoterapiją ir pradėjo gerti  aliejų, ir jam pagerėjo.Gydytojai
sakė, kad tai nepagydoma, bet dabar sako, kad jis švarus!!!! Katie

„18  mėnesių  dariausi  chemoterapiją,  kol  kas  nors  man  padovanojo  Ricko  Simpsono
aliejaus.Nepagydoma  mirtina  liga  dingo.Vis  dar  gydau  chemoterapijos  padarytą  žalą
aliejumi.Beveik prieš trejus metus nutraukė chemoterapiją.Chemoterapija buvo mano sveikatos
švaistymas. Enochas

„Ačiū, ačiū, Rickai, aš jį gavau pačiu laiku ir šiandien nesergau vėžiu, taip pat atrodau geriau nei
bet kada anksčiau. Randa

„Oho, Rick Simpson Oil yra NUOSTABI!!Dėkojame, kad dalinatės su pasauliu, kaip padaryti šį
nuostabų  vaistą  visiems.Priverčiau  savo  draugę  Carmen  išgerti  aliejaus,  kai  jai  buvo
diagnozuotas Hodžkino limfomos vėžys.Ji  jau metus laiko BE VĖŽIO!!!Ir  mano Adisono liga
dingo, be jos pėdsakų, ir  gydytojai negali paaiškinti,  kaip ir  kodėl, nes tai NIEKADA nebuvo
nutikę anksčiau.BET aš galiu ir darau!!!Kanapės GYDO!!!“ Amy

„Prieš  metus  šiandien  vienas  labai  artimas  žmogus  man  pasakė,  kad  serga  nepagydomu
vėžiu.Jam buvo pasakyta, kad jam liko gyventi 8 mėnesiai.Per 5 dienas daviau jam kanapių
aliejaus suvalgyti pusę ryžių grūdelio dydžio aliejaus.Per 6 savaites jo auglio dydis sumažėjo ir
nebuvo jokių požymių, kad jis plistų taip, kaip jie sakė.

Džiaugiuosi galėdamas pasakyti, kad auglys buvo didelio greipfruto dydžio, o šiandien jis yra
gilės dydžio.Kanapių aliejus išgelbėjo jo gyvybę.Jis valgys aliejų, kol jo nebeliks.Tai ne tik išgydo
jo galutinį vėžį, bet ir turėjo nuostabų poveikį jo sveikatai.Jis sirgo prieš diabetą ir buvo nutukęs,
o  dabar  priaugo  iki  tobulo  svorio  ir  yra  laimingesnis  nei  bet  kada!Raginu  visus  pasidomėti
kanapių  aliejaus  terapija.Žiūrėkite  RICK  SIMPSON  "RUN  FROM  THE  CRE"  vaizdo  įrašą
"YouTube"...Tai  tiesiog  gali  išgelbėti  jūsų  ar  pažįstamo  žmogaus  gyvybę.Padovanok  jiems
gyvybę! Jose

"Taip....Ačiū,  pone Simpsonai,  jūsų puikus išradimas padėjo man įveikti  vėžį.2007 m. liepos
mėn. diagnozuota 20 % ar mažesnė tikimybė išgyventi,  tada pradėjau gydymą, susitikęs su
Ricku  viename  renginyje.Aliejaus  naudojimas  išgelbėjo  mano  gyvybę.Mano  leukemija  yra
remisijos stadijoje ir aš vis dar gerėja kiekvieną dieną, o aliejaus dėka galiu pasidalinti tiesa su
jumis...Taika ir meilė." Mykolas

„Vakar buvo puiki diena gaminti Janice (močiutei) gyvybę gelbstinčius vaistus.Ji RSO vartoja
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maždaug 6 mėnesius.Jos auglys išnyko, patinimas už akių, ji numetė 106 kg, inkstų akmenų
nebėra, kraujospūdis normalus.Tačiau jos sveikatos pasikeitimas buvo tiesiog stebuklas.Kai ji
prieš 6 mėnesius atvyko į mano namus, ji vos galėjo lipti laiptais, dabar ji laksto laiptais aukštyn
ir  žemyn ir  sukasi  aplink mane!Jei  norėtumėte daugiau sužinoti,  kaip gydyti  Pseudo Tumor
Cerebri kanapių aliejumi, Janice arba aš mielai su jumis apie tai pakalbėtume!Viena meilė.taikos
meilėGYDYMAS.Aš myliu tave močiute!!” Debra

„Gydytojai man pasakė, kad turiu gyventi 6 mėnesius, jei nesigydysiu jų chemoterapijos........ tai
buvo prieš 11 metų...Jei  ne aliejus,  tikriausiai  būčiau įkandęs dulkes.Dabar  esu sveika kaip
jautis ir man nereikėjo slinkti plaukų!!Ačiū, kad atnešei tai pasauliui. Craigas

„Mano  geriausias  draugas,  kuriam  rudenį  turėjo  likti  tik  6  mėnesiai,  dabar  beveik  neserga
vėžiu!!!Jis turėjo 40 metastazių kepenyse nuo gaubtinės žarnos vėžio.Dėkojame Rickui už visus
jūsų tyrimus ir patirtį bei pasidalinimą ja!Jūs taip pat padėjote išgelbėti gyvybę Olandijoje!Meilė
iš natūropato, kurį įkvėpėte jūs. Marloes

„Mano  draugui  prieš  3  metus  buvo  diagnozuotas  4  stadijos  plaučių  vėžys  ir  jam  puikiai
sekasi.Jis prisiekia šiais dalykais. Ričardas

„RSO veikia.Aš nesu anekdotas“. Tielmanas

„Rikai  Simpsonai,  labai  tau  ačiū.  Aš  gyvas  dėl  žinių.  Nugalėti  kepenų,  kaulų  ir  prostatos
vėžį.Praėjus keliems mėnesiams nuo aliejaus vartojimo pradžios, kepenų ir kaulų vėžys buvo
remisijos stadijoje, skenuojant daugiau nebebuvo matyti.Louis

„Kai vėžio tyrimai atėjo prie mano durų rinkti, pasakiau jiems, kad duosiu daugiau nei pinigus,
užsirašiau Ricko Simpsono vardą ir liepiau jį paieškoti „Google“. Telaimina tave Dievas“. Džeinė

„Tik  žmonės  gali  būti  pakankamai  kvaili,  kad  kiti  neleistų  jiems  natūraliai  gydytis...Aš  turiu
galvoje, kaip tai juokinga?Nežinojimas yra didžiausias žmogaus priešas. Sol

Papildomi patarimai pacientams, sergantiems plaučių 
vėžiu
K.Šis kurį laiką buvo ant aliejaus ir vis tiek turėjo vartoti skausmą malšinančius vaistus, todėl
ieškojome daugiau būdų, kaip padėti pacientui.

A.1) Pasigaminkite dar vieną aliejaus partiją ir pamėginkite sumaišyti su turimuoju, ieškokite kuo
ramesnio aliejaus, nenorite suteikti paciento energijos.

2) Stenkitės gaminti aliejų iš daugiau nei vienos rūšies vienu metu, nes tokiu būdu jis paprastai
turi  geresnį  antklodės  efektą  ir  gali  veiksmingiau  gydyti  daugelį  ligų.  Vėlgi,  ieškokite
galingiausios Indica pumpurinės medžiagos, turinčios 20 % ar daugiau THC, iš įvairių turimų
indica padermių, kad gautumėte veiksmingiausius vaistus.

3) Būtų geriau, jei ji nustotų vartoti aliejų kapsulėse.Norite, kad dalis jo būtų jos burnoje, kad ji
papildomai absorbuotų po liežuviu (galite pastebėti,  kad tokiu būdu jis turi  geresnį skausmą
malšinantį poveikį)

4) Pasigaminkite 0,3-0,5 g žvakučių su kakavos sviestu ir leiskite jai jas vartoti bent du kartus
per dieną, ji gali vartoti ir analitikai, ir per burną.

5) Leisk jai kelis kartus per dieną išgarinti aliejų – norisi kosėti, reikia iškosėti tai, kas netenka į
plaučius, įskaitant tuos navikus (jie turi tiesiog susitraukti, o paskui suirti ir ji juos iškosės).

6) Padarykite aliejinę tinktūrą su alkoholiu (20-30-50%, priklausomai nuo to, kiek aliejaus turite;
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1-2 ml aliejaus 4 ml 96-99% alkoholio) ir užtepkite ją ant operuotos vietos. su akių lašintuvu
dažniausiai užtenka vienas ar du lašai, ir tokiu būdu galite sutaupyti daug aliejaus.Žinoma, galite
patepti šiek tiek aliejaus ir tiesiai ant vietos, uždengti tvarsčiu ir kartoti kas tris dienas arba kai
tvarstis nukris.

7) Padarykite tepalą su taukmedžio sviestu arba ištirpinkite šiek tiek aliejaus šiltame kanapių
sėklų aliejuje arba aukštos kokybės aukščiausios kokybės pirmojo spaudimo alyvuogių aliejuje ir
kelis kartus per dieną įtrinkite į vietą.Tai turėtų padėti pašalinti jos šonkaulių skausmą, taip pat
galite jį naudoti nuo pragulų ir bet ko ant jos odos.

8) Į jos racioną įtraukite kanapių sėklų, kanapių širdelių ir kanapių sėklų aliejaus – bent saują
sėklų/širdelių arba 1-3 šaukštus kanapių sėklų aliejaus.

9)  Stenkitės  kuo  greičiau  pakeisti  skausmą  malšinančius  vaistus  ir  pleistrus  aliejumi.Jei
pradėsite tepti  aliejų lokaliai,  tai turėtų labai padėti.Žvakutės taip pat daro stebuklus sergant
plaučių ligomis.Kuo daugiau aliejaus ji praryja ir kuo greičiau tai padarys, tuo geriau.Ji turėtų
vartoti vieną gramą ar daugiau per dieną, kol įveiks ligą, o tada – palaikomąją 1–2 g dozę per
mėnesį. JB

Artritas, skausmas, raumenys

„Mano draugas per nelaimingą atsitikimą perpjovė keletą savo rankų sausgyslių, kurios veda
prie jo pirštų.Jis panaudojo aliejų iš karto po operacijos, kad padėtų jai išgyti, ir jis užgijo taip
greitai, kad reikėjo anksti išimti siūles, o tai jam buvo skausminga, nes jos jau buvo prilipusios
prie odos, tai nebuvo tirpstančios siūlės.Jo chirurgas ir fizioterapeutas buvo visiškai sužavėti dėl
to, bet jis nepasakojo jam, ką padarė iki paskutinio susitikimo.Nežinau, ar jie juo patikėjo, ar ne,
bet aš žinau, ką mačiau savo akimis, o jis žino, ką patyrė. Tina

„Ar tau reikia įrodymų?Mano sesuo buvo išleista namo, likus porai mėnesių gyventi.Negalėjo
išlipti iš lovos su juo plaučiuose.Prieš 5 savaites ji pradėjo gerti aliejų.Prieš 3 savaites, visą šią ir
praėjusią savaitę ji vėl vairuoja automobilį, dirba savo sode ir lol, ji yra storesnė nei bet kuris iš
mūsų, kiti 4 jos broliai ir seserys.Tai tikra Ricko dėka.Myliu tave žmogau." Andy

„Atnaujinimas:  praėjusią  savaitę  minėjau,  kad  brolis  padėjo  savo  broliui  gauti  reikalingos
medžiagos  Ricko  Simpsono  aliejaus  gamybai,  skirto  jo  sekinančiam  reumatoidiniam  artritui
gydyti.Šįvakar jis man paskambino ir pasakė, kad jo brolis valgė, juokiasi, kalbėjosi telefonu su
draugais  ir  šeima po  to,  kai  beveik  miegojo  per  2  dienas  trukusią  sniego  audrą  ir  „Super
Bowl“.Jis norėjo sužinoti,  ar jis jam nedavė per daug, nes niekada taip nesielgia.DRAUGAS!
(juokiasi) Man atrodo, kad jam puikiai sekasi, išskyrus „Super Bowl“, jis ilgai atsikvėpia ir sako:
„Ačiū, žmogau, malonu, kad mano brolis sugrįžo, jis vėl juokiasi“. (Dėl to visa tai verta, žmonės)

Tai  jau po trijų  dienų,  labai  gera žinant,  kad MES TIKRAI  GALĖJOME PADĖTI  KAM, KAS
TURĖJO VISIŠKAIENĖRA VILTIES.Tai antrasis reumatoidiniu artritu sergantis žmogus, kuriam
vienas prieš vieną žinau, kad Ricko Simpsono aliejus padėjo.Mes nesame apmokyti gydytojai –
esame tik vaikinai, kurie išgirdo apie aliejų, kai kas jį išbandė ir sužinojo, kad jis veikia, esame
tik  paprasti  žmonės,  kaip  jūs,  kurie  ėmėsi  veiksmų,  kad  padėtų  mylimam  žmogui  –  nieko
daugiau. Mykolas

„78 dienos naftos dabar ir matote teigiamų rezultatų!!!Aš sergu RA ir nepatyriau jokių paūmėjimų
nuo tada, kai pradėjau gydytis kanapių aliejumi.Jokių astmos priepuolių, jokių dilgėlinių, jokių
nusiskundimų!!!“ Beverly

„Jau daugelį metų sergu RA.Nuo tada, kai gydžiau jį kanapių aliejumi, man nebuvo paūmėjimo ir
kai  kurie  sąnarių  pažeidimai  iš  tikrųjų  išnyko.Man skauda,  bet  nieko panašaus,  kol  atradau
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medikamentus.Šiaip jau seniai buvau užsidegęs, bet nuo lėtinių ligų ir didelių skausmų rūkymo
neužtenka. ženklas

„Duok žmogui  žuvį,  jis  valgys dieną (nebent  tai  tikrai  ne žuvis,  tik  sojos paplotėlis  su žuvų
taukais).Išmokyk vyrą  žvejoti  ir  jis  visą  gyvenimą turės  pilną  pilvą.Dėkojame,  kad  suteikėte
mums tai, už ką dauguma imtų mokėti.Šiuo metu RSO nenaudoju dėl finansinių priežasčių, bet
kai galėjau, jis visiškai suvaldė mano nervų sutrikimą (RSD).Negalėjau išgydyti, bet džiaugiausi,
kad kontroliavome simptomus.Jis pakeitė 9 tablečių vartojimą per dieną.Ačiū." Saugus

„Sveiki, Rick & JB, norėjau pranešti apie dar vieną gerą rezultatą asmeniškai vartojant aliejų: tai
maždaug 8 aliejaus diena.Vartoju bent du kartus per dieną, maždaug nuo 1/4 cc iki 1/2 cc per
dieną.Turėjau išskirtinę sėkmę nuo kulno / pėdos / kulkšnies skausmo – su kiekviena diena jis
tik gerėja ir geriau!Lankstumas grįžta į  mano sužalotą petį ir praėjusią naktį – masažo metu
pastebėjau, kad DIDŽUSIS mazgas kairiajame petyje/kakle, kuris sukėlė tiek daug skausmo toje
petyje, iš tikrųjų SUMAŽĖJO iki maždaug pistacijos dydžio. graikinio riešuto dydžio.Tai gali būti
priežastis, kodėl mano peties skausmas taip greitai nyksta.Nesu tikras, kas yra/buvo mazgas,
bet tikrai džiaugiuosi, kad jis išnyksta.Ar tyrimai kada nors padarė išvadą, kad kanabinoidai iš
tikrųjų mažina audinių uždegimą ir padidina sąnarių judrumą bei raumenų elastingumą?Man net
nerūpi, ką sako testai – aš parduotas ir nesijaučiau taip geraimetų!!!

Buvau  visiškai  susirūpinęs,  kad  neturėsiu  energijos  ir  noriu  tik  miegoti,  miegoti,  miegoti  jį
vartodama.Bet man yra visiškai priešingai - aš turiu daugiau energijos ir neturiu mieguistumo
dienos metu.Linkiu, kad galėčiau tave DIDŽIAI apkabinti!!!” Viržiai

„Man pavyko mesti chemoterapinį vaistą nuo reumatoidinio artrito.Tačiau kaip aš čia patekau,
buvo  ilga  kelionė.1997  m.  buvau  rimta  MVA,  todėl  buvau  neįgalus  ir  priklausomas  nuo
vaistų.Per 14 metų man buvo atlikta daugiau nei 10 abiejų kojų operacijų, išgyvenau depresiją,
pyktį, fibromialgiją (kurią išgydžiau be tradicinių gydytojų vaistų), ilgus metus fizinės terapijos,
alternatyvių meditacijos būdų, akupunktūros, Reiki ir kt.Atnešė mane iki fizinio lavinimo, kad vėl
galėjau leistis į trumpus žygius, plaukti ratus baseine ir atgal pagal įprastą mankštos programą,
kurią  galėjau  fiziškai  atlikti.Per  dešimtmetį  ir  daugiau  laiko  vartojau  steroidus,  visų  rūšių
skausmą  malšinančius  vaistus,  vaistus  nuo  uždegimo  ir  taip  toliau.Prieš  dvejus  metus
skausmas  padidėjo  ir  skyrėsi  nuo  to,  ką  patyriau  dėl  osteoartrito  dėl  traumų  keliose  kūno
vietose, kaklo, krūtinės ląstos nugaroje ir apatinėje nugaros dalyje, taip pat kojų ir kelių.Mano
rankos ir pėdos buvo labai skausmingos, patino, taip pat rankos deformavosi dėl reumatoidinio
artrito  padarytos  žalos,  todėl  po  daugelio  tyrimų  ir  kelionių  pas  reumatologą  man  buvo
diagnozuota diagnozė ir  buvo atlikta daugybė vaistų tyrimų ir  protokolų,  įskaitant  nedelsiant
pradėti. Metotreksatą, chemoterapinį vaistą RA gydyti, praėjus 6 mėnesiams po to man kartu su
chemoterapija buvo paskirtas kitas vaistas, kuris turėjo baisų šalutinį  poveikį,  bet aš turėjau
kentėti pagal protokolą, kad galėčiau pereiti prie kito geresnio ir brangesnio vaisto. (Big Pharma
mintyse) visą laiką vis dar gydydamas chemoterapiją, todėl po pusantrų metų chemoterapijos ir
papildomų vaistų nuo RA turėjau draugą, kuris supažindino mane su vaizdo įrašu „Run from the
Cure“, istorija apie RSO. .Na, nuo tada, kai pirmą kartą pažiūrėjau tą vaizdo įrašą ir daug kitų
nuo tada, tai visiškai pakeitė gyvenimą.Paskutinę savaitę pradėjau 2012 m. lapkritį  ir neilgai
trukus pradėjau pastebėti tam tikrus savo savijautos pokyčius, daug miegojau nuo aliejaus, bet
tai  tik  reiškia,  kad pasveikau,  prireikė  šiek  tiek  laiko,  kol  apetitas  sugrįžo.  bet  galiausiai  tai
padarė, mano plaukai buvo labai patobulinti, jie vėl žvilga, o ne plonėti ir slinkti. Wendy

„Aliejus išgydė mano podagrą per 5 valandas.Apie tai ir kalbama!DAUGIAU JOKIO SKAUSMO!"
Mykolas

„Naudoju  jį  neigiamam  smegenų  sužalojimo  poveikiui  ir  lėtiniam  viso  kūno  skausmui
gydyti.Stresas  pablogina  mano  simptomus,  bet  marihuana  man  padeda  labai  veiksmingai
susidoroti su stresu.Tai padeda nuraminti ir protą, ir kūną, leidžia geriau susikoncentruoti ties
užduotimis ir nesijaudinti, būti irzliu, pykčio priepuolių, depresijos ir pan.Manau, kad tai pagerina
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mano nuotaiką  ir  mano  reakcija  į  išorinius  dirgiklius  yra  labiau  išmatuota  ir  apribota,  o  ne
impulsyvus  veiksmas.Tikiuosi,  kad  ši  informacija  jums  padės.Licencijos  neturiu  ir  mane
apšmeižė, kad mane iškvietė ir elgiasi kaip su narkomanu.Tai savaime skatina mano depresiją ir
neleidžia pasveikti ir grįžti į darbą. Fredas

„Štai  ką  maišos  aliejus  apskritai  padarė  man.Per  ketverius  metus  išgėriau  tiek  nerimą
malšinančių tablečių ir  skausmą malšinančių vaistų (įskaitant  heroiną),  kiek galėjau gauti,  ir
išgėriau tik  1/8thskausmą malšinančių  tablečių du kartus  per  dieną.Turiu  raumenų spazmus,
kurie jaučiasi taip, lyg būčiau duriama, ir neseniai, kai baigiasi aliejus, prasidėjo traukuliai.Mane
taip  pat  kamuoja  migrenos  galvos  skausmai  ir  diagnozuota  daugybė  psichikos
sutrikimų.Neįsivaizduoju,  kiek  sintetinių  vaistų  man  išrašytų  gydytojas.Bet  viskuo  pasirūpina
aliejus.Taip pat turėčiau paminėti, kad atlikau IQ testus su maišos aliejaus įtaka ir be jo.Surinko
148 su, 122 be.Ar tai reiškia, kad jis tapo protingesnis... beveik iki genialaus lygio?Galbūt aš esu
beveik genialus su ADHD, o maišos aliejus gydo šią būklę?Kolegijoje man tikrai sekėsi geriau,
kai  lankiau  internetines  pamokas,  kad  pamokų  metu  galėčiau  vartoti  vaistus.Šiaip  ar  taip,
maišos aliejus yra atsakymas į daugumą pasaulio problemų. Jimi

„Dar vienas naujinys apie aliejaus vartojimą nuo kulno / pėdos / kulkšnies skausmo.4 dienas
gerti  aliejų  3  kartus  per  dienąpanaikino  mano  skausmą  ir  vėl  suteikė  man  pilną  judesių
diapazoną dešine koja/kulnu/kulkšniu.Vakar pamiršau išgerti rytinę ir popietinę dozę, o dienos
pabaigoje vos galėjau vaikščioti,  sąnariai  vėl  sustingo ir  jaučiausi apgailėtinas.Grįžau namo,
suvalgiau  aliejaus  ir  per  15  minučių  grįžau  tas  lankstumas,  skausmas  atlėgo,  šlubavimas
liovėsi.Keista, kad jis pašalina visą mano peties sustingimą dėl senos traumos po automobilio
avarijos prieš 20 metų ir sumažina peties skausmą, o tada pašalina visus kaklo skausmus dėl
peties raumenų,  kurie  yra  įtempti  ir  ištraukia stuburą.  .Daugiau galvos neskauda dėl  peties
sustingimo.Tai man buvo visiškas patvirtinimas, kad aliejus padeda malšinti skausmą kartu su
daugeliu kitų stebuklų.

„Tai nėra išgydymas nuo vėžio ar dar kažkas, bet norėjau Rickui pranešti, kad jau beveik metus
šlubuoju ant dešinio kulno, nesu tikras, kas su juo negerai, ir žinau, kad gydytojas duos man
vaistų. nesijaučiu patogiai imdamas, todėl tiesiog susidorojau su skausmu.

Neseniai per draugą Charlesą mus supažindino su RSO ir pradėjome jį kurti.Pastarąsias dvi
dienas  kelis  kartus  per  dieną  gėriau  aliejų  ir  šįryt  pabudau  ir  nešlubavau.Mano  vyras  tai
pastebėjo iš karto.Jis atkreipė dėmesį, kad aliejus turi veikti savo magiškai!Ačiū Rick Simpson!
[:)] Aš jaučiuosi puikiai!" H

-- Gerb. H, ačiū už geras naujienas, mes visada norime apie juos išgirsti.Aš sumaišyčiau aliejų
su kanapių sėklų aliejumi arba alyvuogių aliejumi ir pagaminčiau tinktūrą, taip pat naudočiau
aliejų vietiškai.Žinoma, aliejaus valgymas yra raktas į tikrąjį gydymą, o visos instrukcijos, kaip
naudoti aliejų, yra mūsų svetainėje.Linkėjimai, JB (iš FB žinutės)

„Prieš  dvi  savaites  susilaužiau koją  ir  daugiau palengvėjau nuo aliejaus  ir  kanapių  nei  nuo
opiatų, o tik sakau, kad „Big Pharma“ tai daro už mane. Mykolas

„1987 metais dviejose vietose susilaužiau nugarą.Vartojo alkoholį  ir  vartojo tabletes iki  1994
m.Pasitraukė iš partijos ir užsiėmė NA ir AA reikalu, tapo narkotikų ir alkoholio patarėju.Lėtinis
nugaros skausmas privertė mane iš naujo įvertinti  vaistus nuo skausmo.Tapau priklausomas
nuo  LA,  morfo  ir  heroino.Pradėjo  rūkyti  puodą  nuo  blogos  emfizemos  ir  nutraukė  visus
opiatus.Dabar  atlikti  tyrimai  rodo,  kad  kanapės  sumažina  priklausomybės  nuo  opiatų
pasitraukimą ir  per  pusę  sumažina  miligramų poreikį,  jei  vartojama kartu  su  kanapėmis.Tai
nuostabus vaistas.:)“ Jonas

„Susižalojau  nugarą  būdamas  dvidešimties.Beveik  2  dešimtmečius  mane  kankino
išialgija.Paskutinį kartą tai pabloginau prieš 5 metus ir tai buvo blogiausia.Per 4 mėnesius tai
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mane padvigubino tiek, kad jau beveik nebegalėjau patekti į vonios kambarį pirmyn ir atgal.Man
buvo  10  skausmo  lygis  daugiau  nei  2  mėnesius  ir  turėjau  gulėti  ant  sofos,  pasiremti  ant
pagalvių.Negalėjau tiek išsitiesti, kad atsigulčiau lovoje.

Jauna  moteris,  kuri  draugavo  su  mano  berniukais,  man  pasakė,  kad  turėčiau  išbandyti
medicininę marihuaną, nes ji padėjo jos mamai susirgti IS.Aš, arklys, iš jos juokiausi ir pasakiau
jai, kad tai skirta vėžiu sergantiems pacientams ir blogesniems už mane žmonėms ir kad aš
negaliu gauti kvalifikacijos.Aš to nežinojau, bet ši jauna ponia apie šią temą žinojo gana daug ir,
manau, po dar poros savaičių pablogėjimo, ji pavargo žiūrėti, kaip be reikalo kankinuosi, todėl
atvedė  mamą  su  manimi  pasikalbėti.Jos  mama  man  pasakė,  kad  aš  nesunkiai  įgysiu
kvalifikaciją,  ką vėliau ir  padariau, ir  tai  padės.Ji man liepė ant skrebučio suvalgyti  šiek tiek
aliejaus  žemoje  temperatūroje iškeptą pumpurą.Buvau beviltiška ir  tai  padariau.Mano šeima
pasakė, kad praėjus maždaug 15 minučių po kanapių valgymo, aš miegu ir seilėjau... lol.

Kitą rytą pabudau, o tai buvo šiek tiek keista, nes daugiau nei 2 mėnesius nemiegojau įsimintino
miego, o pirmas dalykas, kurį pastebėjau, buvo labai sumažėjęs skausmas, sakyčiau apie 20 %,
ir maždaug tiek pat. judesių diapazono pagerėjimas.Buvau sužavėta ir labai nustebusi.Aš toliau
valgiau kanapes ir kitą mėnesį vėl atsistojau tiesiai.Taip radau Ricką Simpsoną.Paprasčiausiai
„Google“  ieškojau  kanapių  priešuždegiminių  savybių,  o  „Bėgti  nuo  gydymo“  buvo  kai  kurie
pirmieji mano atlikti tyrimai šia tema.Po 5 metų ir mano nugara taip jaučiasiturėtų.Reguliariai
valgau kanapes ir tai sumažina uždegimą.Trauma vis dar yra.Jei aš įžengiu į duobę ar ką nors,
tai skauda, bet nereikia ilgesnio laiko atsigauti ir man niekada neskauda nugaros, nebent darau
ką nors kvailo. Jody

„Pataisė mano artritą ir cukraus kiekį kraujyje, nerimą, depresiją ir nemigą. Sakau artritas, bet jo
sunki degeneracinė disko liga. Aš tiesiog negaliu vaikščioti be aliejaus (jau 2 metus vartoju). Aš
naudoju  120  narkotikų  kas  14  dienų.  Daugiau  nei  metus  negavau  nė  vienos  tabletės  nuo
skausmo. Iš pradžių jį  vartojau tik dėl  artrito  ir  šalutinio poveikio roko (puikus miegas ir  be
raukšlių). Esu geriausios savo gyvenimo formos. 45 metų močiutė. 3 vaikų mama“. Everglade

„3 metus vartojęs viską – nuo oksikodono iki fentanilio pleistrų vartojimo, po to dar dvejus metus
kasdien vartojęs 160 mg morfino, o tada man pasakęs, kad reikia implantuoti skausmo pompą,
nusprendžiau,  kad užtenka.Sustabdė šaltą kalakutą (nerekomenduočiau niekada to daryti)  ir
pradėjo nuo kanapių.Net ir tomis dienomis, kai skausmas vis dar nevaldomas, kurių yra nedaug,
mano protas net nekreipia į tai dėmesio. Mykolas

„1981 m. buvau MVA.Išniriau dešinį petį.Mano dešinė ranka buvo paralyžiuota nuo nervo iki
stuburo,  kuris  buvo  ištemptas.Negalėjau  palengvėti  nuo  baisaus  skausmo,  kurį
kentėjau.Pabusdavau vidury nakties verkdama iš agonijos.Atrodė, tarsi adatos būtų kišamos po
nagais ir nubėgo tiesiai į mano ranką.Aš paėmiau pirmuosius 400,00 USD, kuriuos man davė
draudimo specialistas, ir pareikalavau, kad mano pusbrolis atvežtų draugą į ligoninę su kokiu
nors  MJ.Po  parūkymo  MJ  skausmas  visiškai  išnyko  ir  aš  galėjau  vėl  miegoti.Tai
pasakyta.Manau, kad Ricko būdas nuryti aliejų būtų geresnis nei rūkymas ar garinimas, nors
man patinka daryti abu.Į sveikatą.“ Ronis

„Žinau, kad po 3 dienų gydymo RSO galėčiau bėgti... be skausmo!Pirmą kartą per 15 metų dėl
stuburo susiliejimo, kuris paliko nuolatinį nervų pažeidimą ir nuolatinį skausmą.Kokosų aliejaus
kapsulės taip pat puikiai veikia.Aš neturėjau noro ir nevartojau Percocet nuo tada, kai pradėjau
vartoti aliejaus kapsules.Tai netgi sumažino norą rūkyti marihuaną išgėrus kapsules. Terry

„Atnaujinkite,  omgosh!Aš kovojau su savo sūnumi!Visą laiką galynėjausi su savo berniukais,
ypač su jauniausiu  sūnumi.Aš  negalėjau su juo  kovoti  tiesiogine  prasme daugelį  metų!Jam
dabar 22-eji, man 52-eji.Dėl artrito sukelto viso kūno skausmo buvo nepaprastai sunku judėti, o
tuo  labiau  imtynių!Bet  aš  padariau  šiandien!Ir  aš  jo  beveik  turėjau,  bet  pradėjau  juoktis,
lol.Negaliu apsakyti, kaip tai įdomu!!Net ir po to man neskauda, jaučiuosi puikiai!!!“ Casey
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„Turiu disko išvaržą, kuri spaudžia mano sėdimąjį nervą ir sukelia stiprų skausmą nuo apatinės
nugaros dalies kairiosios kojos iki kojų pirštų.Kas keturias valandas vartodavau 3 ibuprofeną,
kad galėčiau pakilti  iš lovos ir  vaikščioti.Aliejų pradėjau vartoti  beveik prieš dvi  savaites nuo
skausmo ir uždegimo.Dabar man nereikia ibuprofeno, miegu geriau nei bet kada, mano kolegos
komentavo mano geresnę nuotaiką ir bendrą laimę.AŠ JAUČIUOSI GERAI!" Jennifer

„Net jei nesergate vėžiu, pagalvokite apie profilaktinę savo kūno priežiūrą.RSO mažais kiekiais
naudojamas  kasdien.Jūs  leidžiate  savo  kūnui  kovoti  su  visokiais  bjauriais  virusais  ir
vabzdžiais.15 metų nemačiau savo „pirminės sveikatos priežiūros gydytojo“ dėl kanapių ir visų
jos  gydomųjų  savybių.Kad  ir  kas  man nutiktų,  RSO yra  vienas  iš  pirmųjų  dalykų,  kurių  aš
pasiekiu.

Beje, aš 3 kartus susilaužiau nugarą.Buvo pakeisti slanksteliai ir diskai nuo L-4 iki S-2.Turėjau
vėl prijungti  stuburą prie dubens srities...  turėjo būti  pašalintas AC sąnarys.Kova su kepenų
vėžiu ir hepatitu C.100% gydausi kanapėmis.RSO yra tik įrankis mano arsenale. Rikas

„Labai ačiū už jūsų darbą.Turiu 25 metų nugaros smegenų traumąbėdų dėl žaizdų ir kojų bei
pėdų patinimų.Išbandžiau nedidelį kiekį blogos žaizdos pėdos viršuje ir per porą dienų ji žymiai
pagerėjo.Patinimas taip pat neatrodo toks blogas.Mano klausimas yra apie pradinę medžiagą, iš
kurios buvo pagaminta partija.Jame buvo daug dervos ir jis buvo pakankamai subrendęs, bet
nebuvo visiškai sukietėjęs ir turėjo šiek tiek purvo kvapo (nors tai buvo stiprios atmainos). Ar
manote,  kad tai  turės  įtakos bendrai  aliejaus  kokybei?Be to,  likusį  aliejų  palikau  ant  kavos
puodelio šildytuvo daug ilgiau nei „kelias valandas“, palikau ten apie 7 valandas.Kaip manote, ar
tai turės įtakos ir kokybei?Gatavas produktas atrodo taip, kaip sakėte.Visai kaip ašies tepalas su
tamsiai auksinės spalvos gintaro likučiais.BTW, aš pradėjau duoti jį savo senam šuniui, kuris
patyrė  didžiulį  skausmą  ir  turi  problemų  su  judėjimu.Jis  taip  pat  parodė  reikšmingą
pagerėjimą.Dar  kartą  ačiū  už  viską,  ką  pasidalinote  ir  ką  padarėte.Iš  pradžių  žiūrėjau  kiek
skeptiškai, bet dabar esu nustebęs! XXX

-- Dirbkite su tuo, ką turite, ir ieškokite geresnės medžiagos.JB

„Praėjo beveik metai nuo tada, kai pradėjau naudoti kanapių aliejų savo RA gydymui, ir toliau
matau teigiamus rezultatus ir  galiu  nuoširdžiai  pasakyti,  kad mano nuomone,  mano RA yra
remisijos stadijoje.Taip pat pastebėta keletas kitų teigiamų šalutinių poveikių, tokių kaip svorio
kritimas, normalus kraujospūdžio lygis (kraujospūdis sumažėjo 30 taškų), pulso dažnis nuo 50
iki 60 BPM, nebeliko depresijos ir, kas geriausia, nebeliko toksiškų receptinių vaistų. Tomas

„Dabar galiu iškart pakilti iš lovos pabudęs, o ne jaustis taip, lyg man būtų 90 metų.Sąnariai juda
daug lengviau, nebekankina skausmai.Atsisakykite tam tikrų vaistų visam laikui!Tikrai nuostabus
augalas, kuriam reikia nustoti kaltinti, kad jis BLOGAS. Carol-Ann

„Manau, kad tai atkuria, kad mūsų kūnui jo reikia, kad jis atsistatytų ir išgytų, aš labai kenčiau
nuo artrito, kuris sumažino skausmą ir atnaujino mano rankų lankstumą prieš metus, be rimto
skausmo negalėjau net spausdinti.To nebėra, dabar mano rankos normalios ir vėl lanksčios,
galiu rašyti ir siūti.Ir mano akių gydytojas nustebo, kad mano akys iš tikrųjų gerėja kiekvieną
kartą, kai einu. Kelee

„Man buvo atliktos operacijos ir daugybė stuburo bakstelėjimų vienoje vietoje apatinėje nugaros
dalyje.Visa  tai  sukėlė  storą  randą,  kurį  galima  apčiuopti,  slankstelis  užsidega  ir  tai  tikrai
skausminga.Man labai skaudėjo, labai troškau palengvėjimo.Taigi, Gayle įtrynė šiek tiek (1 lašą)
RSO (kanapių aliejaus) ir  privertė mane pagulėti,  kad jis įsigertų.Na, aliejus jautėsi šiek tiek
dilgčiojantis, bet be to, nemanau, kad jis daug veikė.Na, po 20 minučių skausmas dingo ir aš
buvau apalpęs iki ryto!Miegojau fantastiškai, o kai pabudau, mano nugara buvo geriau, o randų
audinys  nebuvo  toks  storas.Man  tai  laukinė,  bet  atrodo,  kad  aliejus  ardo  seną  randų
audinį.Kanapių aliejus yra nuostabus ir, jei nebūčiau skaitęs kitų tokių istorijų, manyčiau, kad
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buvau išprotėjęs! Mikė

„Mano  draugės  močiutė  serga  sunkiu  artritu  ir  negali  atplėšti  rankų.Išbandėme  nedidelį
eksperimentą su Ricko Simpsono aliejumi ir liepėme jai įtrinti juo rankas.Per kelias minutes po
užtepimo  jos  rankos  pradėjo  laisvėti  ir,  gavusi  dar  keletą,  ji  vėl  pradėjo  judinti  pirštus  be
skausmo.Buvo tikrai nuostabu matyti kažką panašaus." Duane

„Mano  nuomone,  nėra  jokių  abejonių,  kad  tai  veikia.Pastebėjau  iš  karto  rezultatus.Aš  jau
padariau planą A.Aliejaus apdorojimas buvo planas B.Norėčiau, kad pirmiausia būčiau išbandęs
aliejų.Išgyvenau skausmo metus, kurių man nereikėjo.Kas 4 valandas gerdavau tabletes nuo
skausmo.Praėjo tik dvi savaitės procedūrų su aliejumi, bet aš jaučiuosi daug geriau.Taip pat
naudojant šarminį vandenį.Nuostabu!!!” Džeimsas

„Rick  Simpson  Oil  yra  ypatingas.Jau  daugelį  metų  vartojau  kanapes skausmo simptomams
malšinti, bet tik vos nugalėjau simptomus.Žinojau, kad mano sužalojimas iki galo neužgijo.Kai
pradėjau vartoti Ricko Simpsono aliejų, jau bandžiau valgyti skirtingus kanapių ekstraktus ir jie
visi turėjo trumpalaikį poveikį, bet tada jaučiausi arba išsekęs, arba perdegęs, arbatai tiesiog
neužtektų ilgai.Niekada nesijaučiau tobula.Netgi išbandžiau produktą, kuris man buvo parduotas
kaip  Rick  Simpson  Oil,  kuris  buvo  bjaurus  ir  neveiksmingas  –  saugokitės  žemos  kokybės
ekstraktų, kurie nieko neduos ir nenusivilkite, nes tikras sandoris yra tiesiog stebuklas.Vartojau
greitai didėjantį opiatų kiekį.Ricko Simpsono aliejus padeda pasisavinti opiatus, tačiau jis taip
pat yra labai stiprus skausmą malšinantis vaistas.Tai trunka visą dieną ir aš nebepastebiu jokio
didelio  ar  šalutinio  poveikio,  kurį  vartoju.Aš  galiu  padaryti  daug  daugiau  kaip  žmogus  be
skausmo, jaučiu, kaip didėja mano judesių amplitudė, ir  žinau, kad gyju.Tiesą sakant, mano
bendra  sveikata  buvo  neįtikėtina  –  nuo  tada,  kai  pradėjau  naudoti  šį  aliejų,  visada  sirgau
daugybe ligų ar infekcijų, o sveikata buvo nepaprastai švari.Dabar vėl vartoju opiatų skausmą
malšinančius vaistus, nors jaučiuosi geriau.Tuo tarpu aš kartais išbandžiau kitų rūšių ekstraktus,
tokius kaip maišos aliejus ar valgomieji.Manau, kad Ricko Simpsono aliejaus nuskausminimas
yra daug stipresnis nei bet kurios kitos kanapės, valgytos ar rūkomos.Jis yra savo simptomų
mažinimo lygoje,  net  lyginant  su  stipriausiais  kanapių  vaško  ekstraktais.Dabar  ketinu  vieną
dieną visiškai atsisakyti opiatų. Maikas

„Aš naudoju  šį  aliejų.Turiu  raumenų distrofiją  ir  nuolatinių  sveikatos  problemų dėl  Stevenso
Johnsono sindromo / TEN.Tai veikia.Jis veikia geriau nei bet kurie rinkoje esantys vaistai.Jis yra
saugus  ir  veiksmingas.Be  jo  negalėčiau  veikti.Tai  leidžia  man  būti  produktyviam.Dirbu  visu
etatu.Prieš vartodama aliejų,  vartojau sunkius vaistus,  kurie  nieko nedarė,  tik  pavertė mane
zombiu, turinčiu daugybę šalutinių poveikių.

Baigdamas  savo  „išsikalbėjimą“  leiskite  pasakyti  štai  ką:  tiems,  kurie  tiki,  paaiškinti
nereikia.Tiems,  kurie  to  nedaro,  joks  paaiškinimas  nėra  pakankamai  geras.Esu  gyvas  to
veiksmingumo įrodymas.Ir tai turi būti teisėta ir prieinama visiems“. Laurie

Diabetas
„Aliejus  atjaunina  kasą  ir,  patikėkite  ar  ne,  ji  dažnai  pradeda  gaminti  insuliną  net  po  ilgų
neveiklumo metų.Daugelis pacientų gali nustoti šaudyti insulinu po kelių savaičių aliejaus.Aliejus
taip pat padeda išgydyti ar kontroliuoti visas kitas su diabetu susijusias kūno problemas.

Aš valgyčiau aliejų ir (arba) naudočiau jį žvakutėje.Rūkymas ar garinimas taip pat gali padėti
sumažinti  cukraus  kiekį  kraujyje,  tačiau  poveikis  yra  labai  ribotas,  palyginti  su  aliejaus
nurijimu.Aliejų  naudočiau  lokaliai  sergant  diabetinėmis  opomis,  tiesiog  užtepčiau  aliejumi,
uždengčiau tvarsčiu ir  kartočiau tai  kas tris  dienas,  kol  opa užgis.Sumaišyčiau su ekstraktu
kanapių sėklų aliejų ir naudočiau masažams, kurie skatins kraujotaką ir padės išvengti patinimų
bei kitų nemalonumų.Taip pat į savo racioną įtraukčiau kanapių sėklas ir kanapių sėklų aliejų.JB“
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„Antrojo tipo beveik nebeliko,  nebevartojami beveik  visi  vaistai,  kovojama su sarkoidoze,  tai
veikia. Džefas

„Kokosų aliejus taip pat padeda stabilizuoti cukraus kiekį kraujyje sergant diabetu!Mano vietinis
parduotuvės savininkas jį išbandė ir jis veikia kaip žavesys!Jis taip pat psichiškai jaučiasi daug
geriau [daugiau energijos] ir taip pat numetė svorį!!Viskas gerai!!" Robinas

„Mano  cukraus  kiekis  kraujyje  buvo  pašėlęs  (iki  400+-  mėnesius  –  labai  pavojinga),  ir  tai
tiesiogine prasme mane išmušė iš vėžių.Linktelėjau už vairo – todėl nustojau vairuoti – tikrai
blogai!Gydytojai net uždraudė man skristi į NYpasimatyti su mama per Kalėdas.

Na - gydytojai bandė vieną insuliną, paskui du - visiškai nieko.Taigi – pagaliau jiems pasakiau –
gana!!Vartoju aliejų (anksčiau niekada nesakiau gydytojui, kad tai dariau) ir padidinau dozę kas
2 valandas.Na,  jūs  atspėjote  –  mano cukrus  grįžo  į  normalų  diapazoną.Mano daktaras  yra
vienas iš tų žiaurių Harvardo vaikinų – ir jis apstulbęs.Įmušk vieną įvartį  barbarams!!!!Taigi -
dabar  turime  pilnai  dokumentuotą  diabeto  atvejį,  kai  buvo  išgelbėta  gyvybė  -  Aš!!!!!!!--  :)“
Dženeta

„Dramatiškas  pokytis,  man  beveik  nebeliko  insulino.Retkarčiais  turėsiu  naudoti  Lantus,  ilgą
laikąveikiantį insuliną, bet ne dažnai.Pradėjau vartoti RSO dėl daugelio priežasčių, tačiau viena
tikėjausi,  kad  galėsiu  atsikratyti  insulino  ir  pagaliau  pamatyti  pastovesnį  cukraus  kiekį
kraujyje.Vartojau 300 vienetų Novolog per dieną, trumpalaikį insuliną ir 200 vienetų Lantus ir 4
metformino tabletes per  dieną.Aš vis  dar  geriu  tabletes,  bet  galiu  su  tuo gyventi,  nes  man
nebereikia vartoti  insulino.Nebereikia badyti  pilvo adata 6–8 kartus per  dieną!Mano cukraus
kiekį  lengviau  kontroliuoti  ir  aš  nebematau rodmenų nuo  2  iki  5  šimtų.Taip  pat  nebematau
dramatiškai  mažo  cukraus  kiekio  30-ies  metų  amžiaus.Tai  buvo  Dievo  siuntimas  ir  pirmas
dalykas, kuris iš tikrųjų išlaikė mano cukraus lygį. Dena

„Mano cukraus kiekis  kraujyje  prieš  diabetą  buvo didesnis  nei  140,  o  dabar  esu  100.Prieš
tepdami aliejų, patikrinkite savo kraują, palaukite apie 10 minučių ir patikrinkite dar kartą – jis
bus labai  nukritęs.Manasis  padarė  tiek  daug,  kai  turėjau išgerti  Gatorade,  kad atsigaučiau.
Michelle

„Esu nuo insulino priklausomas diabetas ir su vienu 60 gramų aliejaus suvartojimu per dieną
suvartojau nuo 100 vienetų iki 50 vienetų insulino. Leslie

„Tai visiškai subalansavo mano lygius.Man buvo duotas „METFORM“ gerti, o nuo pat pirmosios
tabletės negėriau, o aš vėl pabudau ir pagalvojau: „Ne, padidink aliejaus kiekį dabar, kai man
diagnozuotas  II  tipo  diabetas“.  Mano  lygiai  šokinėja  maždaug  tarp  3,4  ir  7,2.Absoliučiai
didžiausias cukraus kiekis, kurį man pavyko padidinti, buvo 8,1 po to, kai eksperimento metu
suvalgiau  maišelį  saldainių  su  šokolado  plytele.Įsiurbiau  labai  nedidelį  kiekį  aliejaus,  kai
padidinau jį iki 8,1 ir pradėjau tikrinti savo lygį kas 10 minučių, kad pamatyčiau, ar galiu juos
sumažinti.Praėjus 10 minučių po alyvos, aš nukritau iki 7,3, o kai išbandžiau 20 minučių po
aliejaus, aš nukritau iki 4,8. Michelle

„Galiu naudoti tik mažas aliejaus dozes.Dėl to man visapusiškai pasireiškia hipoglikemija.Bet tai
yra  gerai,  nes  prieš  aštuonerius  metus  pradėjau  nuo  45/10  ilgo  ir  trumpo veikimo insulino
injekcijų.Ištyriau savo naują negalavimą ir  marihuana nuolat  pasirodė kaip natūrali  priemonė
kartu su kitais prieskoniais, tokiais kaip cinamonas, todėl pradėjau naudoti maišos dangtelius,
kol atsirado „tikro“ aliejaus.Jie buvo tokie stiprūs, kad pirmą kartą valgydamas maišos kepurėlę
maniau,  kad  mirsiu.Jau  nekalbant  apie  įsotinamąją  RSO  dozę.(Tačiau  RSO  tada  man  net
nebuvo  pasirinkta)  Bet  kartą  dėl  aliejaus  naudojimo  (grūdai  per  dieną)  mano  organizmas
padidino jautrumą insulino injekcijoms du kartus per dieną ir aš įstrigo kelio išsišakojime. RSO
arba kadrai.Sustabdžiau šūvius ir tęsiau aliejų.

Kartu su dietos keitimu ir padidėjusiu kasdieniu aktyvumu (mankšta), aš dabar turiu 5,7 A1C,
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numečiau 60 svarų ir  nebejaučiu fantominių deginimo skausmų (diabetinės neuropatijos).Po
kelių mėnesių gydymo turėjau pereiti prie glicerino ir alkoholio tinktūros ir daryti tik kasmetines
procedūras aliejumi.Nes mano cukrus pradėjo per žemai kristi.

Jis  turi  stebuklingų  diabeto  gydymo  savybių.Kaip  kanapės  veikia  endokrininę  organizmo
sistemą, reikėtų atkreipti  dėmesį  ir  nuodugniai  ištirti.Man labiau patinka mėnesiui  per metus
gydytis aliejumi, nei daryti  730 genetiškai modifikuotos kiaulės DNR kadrų.Aliejams išgauti ir
tinktūroms  gaminti  naudoju  sativa  augalų  veisles.Tai  geriausiai  veikia  mano
simptomus.Išbandžiau indica ir pastebėjau, kad tiesiog negaliu veikti,  noriu daugiau valgyti ir
visą  laiką  jaučiuosi  šalta.Sativa  pagreitino  mano medžiagų apykaitą ir  širdies  ritmą,  slopino
apetitą  ir  privertė  mane  ištikti  isterijos  juoko  priepuolius  (mano  mėgstamiausias  šalutinis
poveikis).

Jei cukraus kiekis yra didelis, pradėkite nuo mažų pastovių dozių.Jūs vis tiek norite pajusti, kas
vyksta su jūsų kūnu.(Viena problema, kurią turėjau, buvo tai, kad nežinojau, ar svaigsta galva
nuo aliejaus, ar dėl mažo cukraus kiekio, todėl pirmą mėnesį atliksite bandymo juosteles, kol
suprasite,  ką  jaučiate).Ir  tu  būsi  labai  ištroškęs  žmogus.Vanduo  yra  jūsų  bičiulis  su  šiomis
procedūromis.Dėl didelio cukraus kiekio nuolat jaučiate troškulį,  taip pat ir  dėl aliejaus, todėl
atsižvelkite į tai.

Ir  nesijaudinkite,  kad  iš  pradžių  sumažės  cukraus  kiekis.Tai  ne  kaip  priverstinis  insulino
lašas.Aliejus tiesiog patenka ir daro tai, kuo aš mėgstu tikėti, nes paleidžia visus jūsų organus, o
tai savo ruožtu padeda jiems išvalyti kraują, taip pat turi puikų ryšį su nervų sistema ir aš tikiu,
kad  jūsų  smegenys  geriau  jaučia  jūsų  kūną.  šiais  kanalais  ir  žino  visus  savo  natūralius
gydomuosius gebėjimus nukreipti į įtemptas vietas.(Mano atveju mano kasa, inkstai ir kraujas.)
Dabar atminkite, kad tai tik mano teorija, o aš nesu mokslininkas, aš tik svarstau, kaip tai veikia
man  ir  kaip  geriausia  racionalizuoti  jos  poveikį.Verta  vesti  dienoraštį  ir  reguliariai  tikrintis
sveikatą bei atlikti kraujo tyrimus, kad įvertintumėte savo pažangą.Kai jūsų A1C bus patikrintas
ir jūsų inkstų funkcija bus geresnė, žinosite, kad einate teisingu keliu, tada dirbsite tik išlaikyti
tokį  lygį,  ir  tai  jokiu  būdu nėra  taip  energinga,  kaip  jį  pasiekti.Greičiausiai  prireiks  tik  mažų
pastovių dozių ir gyvenimo būdo mitybos pokyčių, kurie diabetikams nėra svetimi.(Man prireikė
maždaug šešių mėnesių, kol nuo A1C 11 iki 7 ir dar keletą dietos bei pratimų pakeitimų, kad
pasiektume 5.(Vandens mankšta turi mažą poveikį ir man puikiai pasirodė). Anthony

„Sunaudoju 1 gramą aliejaus per dieną nuo sunkios degeneracinės periferinės neuropatijos ir
palengvėjimas nuostabus! Laurie

„Mano  vyras  jau  daug  metų  vartojo  kanapes,  o  pastaruoju  metu  –  RSO  aliejų  dėl  savo
diabeto.Tai ne tik stabilizavo cukraus kiekį kraujyje, bet ir ATGREITA lėtinę inkstų ligą.Jam buvo
diagnozuota 3 stadijos ŠKL ir buvo įtrauktas į inkstų donorų sąrašą.Jis pradėjo gerti tinktūras ir
RSO aliejų, o dabar yra 1 CKD stadija.Gydytojai jam pasakė, kad tai neįmanoma.Atsikratėme tų
gydytojų ir gavome naują!RSO aliejus taip pat sumažino jo kraujospūdį, stabilizavo anemiją ir
diabetinę retinopatiją (iki šiol jis turėjo būti visiškai aklas, teigia Vakarų medicina).Ačiū Didžiajai
Dvasiai  už  gražų  kanapių  augalą  ir  visa,  ką  ji  parūpina!!Dėkojame  Rickui  Simpsonui,  kad
suteikėte informaciją, kaip pasigaminti kanapių eterinį aliejų, ir tų, kurie tai daro, atsiliepimus!
Julija

„Mano partnerė  turi  1  tipą,  o  šiek  tiek  aliejaus  suvalgymas  padeda  stabilizuoti  jos  cukraus
kiekį.Tai tikrai dovana…“ Spaceleaf

„Gavau 4 metforminą ir 4 diamikronus per dieną, mano cukraus kiekis kraujyje buvo 12 % po 12
valandų greito cukraus kiekio kraujyje tyrimo.Mano gydytojas, atrodydamas šiek tiek nusivylęs,
pasakė:  „Manau,  jums  nereikia  daugiau  tablečių  nuo  diabeto“.  Praėjus  9  mėnesiams  po
išgydymo.Visi  mano simptomai,  inkstai,  artritas,  cholesterolis,  kraujospūdis  – viskas kur  kas
geriau nuo aliejaus nei nuo tablečių.Tai stebuklas.
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Mano cukraus kiekis kraujyje nukrito kaip akmuo maždaug 6-ąją gydymo savaitę.Vieną naktį
prabudau  juokingai,  cukraus  kiekis  kraujyje  buvo  žemiau  4%  ribos,  3,2%.Nustojau  gerti  8
tabletes per  dieną,  kurias vartodavau nuo 2  tipo diabeto.Tai  buvo prieš 17 mėnesių.Iš  viso
išgėriau  15  tablečių  per  dieną,  dabar  nė  vienos.Taigi,  Michaelai,  atlikite  išgydymo  lygį.3
mėnesiai, 60 gramų [vadovaukitės nurodymais Ricko svetainėje], jūsų diabetas išnyks. Petras

„Kanapių  aliejus  yra  vienintelis  dalykas,  kuris  sustabdytų  mano  neuropatijos  skausmą.Net
Oxycontin  negalėjo  numalšinti  viso  skausmo,  kaip  tai  padarė  CBD  kanapių  aliejuje,
sumaišytame  su  kremu.Tai  nuostabus  augalas,  tinkantis  įvairioms  medicinos  reikmėms,  ir
pagaliau žmonės jį atpažįsta. Pančių

„Rikas netiesiogiai išgelbėjo mane nuo baisesnio už mirtį likimo po to, ką išgyvenau su širdies
specialistais.14 mėnesių, daugiau nei 22 skirtingi tyrimai 4 ligoninėse ir medicinos centre.„Jūs
esate blogiausiu atveju, viena jūsų širdies pusė negyva, jums gali prireikti širdies persodinimo“.
Tada po 14 mėnesių nebegalėjo daryti jokių tyrimų, padarė aplinkkelį.

Po 2 metų nuėjau pas naują kardiologą, kuris pasakė: „Jūsų širdis visiškai nepažeista, kas jums
pasakė,  kad buvo pažeista ir  kad jus ištiko širdies priepuolis?Tai  netiesa."  Mane vaidino už
čiulptuką.Taigi, kai gydytojas nusiuntė mane pas diabeto specialistą, kuris mane nusiuntė pas
inkstų specialistą, verčiau būčiau nusnausęs sniego krante, o tada eičiauvėl kažkas panašaus į
sveikatos specialistus.Tada ateina aliejus.Dabar esu sveikesnis nei per 20 metų. Petras

„Esu 79 metų moteris, gyvenu Prancūzijoje.Noriu pasidalinti su jumis savo asmenine patirtimi su
kanapių aliejumi.Mano vyrui Jeronimui prieš kelis mėnesius dėl kritimo lūžo uodegos kaulas ir
klubas.Nuo tos akimirkos viskas klostėsi  ne taip, jis  kentėjo didelį  skausmą ir  stipriai tvyrojo
agonija.Mano anūkas man pasakė, kad žino labai veiksmingą natūralų vaistą, galintį padėti jums
išgyventi šią skausmingą būseną.Mes naudojame kanapių aliejų jo sugijusioms, bet patinusioms
žaizdoms, kasdien duodame po nedidelį kiekį.

Turiu pasakyti, kad pasveikimas buvo nuostabus, bet reikia dar kai ką žinoti, mano vyras seniai
sirgo erekcijos impotencija, todėl nusprendžiau duoti be aliejaus, tepti jo varpą, rezultatas buvo
nuostabiausias kad aš mačiau visą savo gyvenimą, dabar mano vyras puikiai sugeba užsiimti
intensyviu seksu kelis kartus per dieną, be to, jo varpos dydis labai padidės iki tokio dydžio, kokį
turėjau  savo  vyrą,  kai  buvau  jaunas.Mano  amžiaus  žmogui  gali  atrodyti  neįprasta  duoti  šį
liudijimą, bet manau, kad sveikata yra tokia pat svarbi kaip ir geras seksualinis gyvenimas.Ačiū,
Rick." Rochelle

-- Ačiū, Rochelle.Taip, sveikata yra tokia pat svarbi, kaip ir geras seksualinis gyvenimas, ir taip,
aliejus daro būtent tai, ką apibūdinote.JB

„Kokios padermės padeda sumažinti vyrų impotenciją, JB?Vyrai turi tai žinoti...“ Tomas

– Tai geras klausimas, Tomai.Tiesiog apsilankykite padermių apžvalgos svetainėje ir ieškokite
padermių,  turinčių  afrodiziakinį  poveikį.Tada  įsigykite,  išbandykite  rūkydami,  o  jei  patinka
efektas,  pasigaminkite  aliejaus  ir  naudokite.Tai  beveik  viskas.Kai  kurios  atmainos  daro  jus
ragesnius nei kitos, o kai kurios padermių kombinacijos bus veiksmingesnės už kitus padermių
ar aliejų derinius.Tai yra viskas, ką galiu pasakyti šiuo metu.Išbandykite aliejų, jei jis neturi tokio
efekto, kokio ieškote, gaminkite arba gaukite kitą partiją, kol rasite tinkamą.Taip ir turi būti.JB

„Dėl  neuropatijos  mano pėdos  jaučiasi  geriau  nei  bet  kada  per  pastaruosius  dešimt  metų.
Leonas

„Sakyčiau, kad psichikos sveikatos problemos egzistavo prieš bet kokį kanapių vartojimą; kad
psichikos  ligos  diskomfortas  pastūmėjo  juos  pabandyti  gydytis  savimi.Aš  sergu  C-PTSD  ir
buvau aktyvi priklausomybė nuo (bent jau) 12 metų, kol sulaukiau 33 metų.Tai yra prieš 5,5
metų.Išbandžiau beveik visus vaistus, kuriuos galėjau, nes nesijaučiau „teisinga“. Išvalyti man
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reiškė psichiatrinius vaistus ir reabilitaciją bei keletą metų terapijos.

Radęs (vėl) prieš metus ir šiek tiek kanapių ir panaudojęs jas disko problemoms gydyti, buvau
šokiruotas,  kai  sužinojau,  kad  man  nebereikia  kelių  psichiatrinių  vaistų,  kuriuos  vartojau
mažiausiai  3  metus.Man taip  pat  buvo  diagnozuotas  2  tipo  cukrinis  diabetas  prieš  pat  kai
atradau medicinines kanapes.Tai  buvo tiesioginis  kai  kurių  psichikos vaistų rezultatas!Dabar
turiu reguliarų cukraus kiekį  kraujyje ir  stengiuosi per 2 metus atsisakyti  paskutinių 2 vaistų
(antidepresantų, kuriuos reikia palaipsniui atjunkyti). Jenn

„Aš taip pat turėjau 2 tipo diabetą.Kasdienis kanapių vartojimas leido man nustoti vartoti kelis
receptinius  vaistus,  kurie  mane  tiesiogine  prasme  žudė  iš  vidaus.Šis  pokytis  suteikė  man
energijos ir aiškumo, kurio seniai neturėjau.Padidėjusi energija reiškė, kad aš iš tikrųjų NORIU
eiti pasivaikščioti.Pradėjau lankyti vandens fitneso užsiėmimus.

Padariau  keletą  paprastų  dietos  pakeitimų.Vienas  pokytis  –  pradėjau  valgyti  daugiau
kanapių.Paprastai  šokoladas,  pagamintas  iš  kanapių  užpilto  kokosų  aliejaus  (labai  sveikas
aliejus, labai naudingas kepenų detoksikacijai ir svorio metimui).

Pirmaisiais kanapių vartojimo metais kasdien numečiau kiek daugiau nei 40 kilogramų.Aš šiek
tiek atsigavau, bet ašMan tai visiškai nerūpi, nes žinau, kad pastaruoju metu patiriu šiek tiek
didesnį  stresą  ir  kad  kasdien  vartodamas  (ypač  valgydamas!)  kanapes,  mano  kūnas  su
džiaugsmu pasirūpins savimi, kaip yra sukurtas. Jenn

„Nežinau, ar žinojote tai, bet 2011 m. mano diabetas buvo blogas, iš mano inkstų per dieną
nutekėjo 12 gramų baltymų, taip skaudėjo kelius,  kad sunkiai  galėjau vaikščioti.Sausgyslės,
kurias  plyšou  klube  85  m.,  sugrįžo  su  beveik  nepakeliamu  skausmu.Aš  svėriau  220
svarų.Gydytojas  mane  nusiuntė  pas  diabetiką,  kuris  nusiuntė  pas  inkstų  specialistą.Aš  net
nebegalėjau groti gitara.nustojau rūpintis.

Atlikau kai kuriuos tyrimus po to, kai  Mike'as šiame įraše man pasakė,  kad vaikinas, vardu
Rickas Simpsonas, puodo aliejumi išgydė daugybę žmonių nuo vėžio.Maniau, bsbet pažiūrėjau į
tai.Ir sužinojau, kad tai taip pat veikia sergant 2 tipo diabetu – tuo, ką aš sergu.

Vykdžiau Ricko Simpsono nurodymus, kuriuos jis turi savo svetainėje, kaip pasigaminti,  kiek
vartoti ir pan.dėl to mane pykino, maniau, kad sergu gripu, tai dariau ir toliau, o maždaug 6
savaitę nukrito cukraus kiekis kraujyje,  nustojau gerti  8 tabletes per dieną, o cukraus kiekis
kraujyje išliko normatyvus.

Numečiau  30 svarų,  nugarą neskaudėjo  taip  stipriai.Nuėjau  3  mėnesius  pasitikrinti  ir  mano
gydytojas stovėjo atviru žandikauliu.Visi mano gyvybiniai dalykai buvo normalūs.Tai buvo prieš 2
metus, aš sveriu 173 svarus, mano cukraus kiekis kraujyje vis dar normalus be tablečių. Dariau
dar 24 valandų šlapimo tyrimą, kad pažiūrėčiau, kaip veikia mano inkstai.  inkstai tapo daug
geresni“. Man neskauda nei kelio, nei nugaros, nebent persistengiu, bet po kelių dienų jis vėl
tampa normalus.Žolės beveik  neberūkau,  nelabai  mėgstu rūkyti.Štai  ką aliejus padarė man.
Petras

„Nežinau, ar mane prisimeni, vartoju 1 g per dieną nuo sunkios idiopatinės neuropatijos.Vieną
dieną  paskambinus  į  vidurdienį  Rickas  ir  Dženeta  liepė  man  užtikrinti,  kad  jus
atnaujinčiau...Praėjo  3  mėnesiai  ir  šįvakar  buvau  priblokštas...sėdėdama  ant  sofos  staiga
supratau, kad po manimi mano šuo, jau seniai ją glosčiau, neįsivaizduoju kiek laiko, blauzdų
nugara.IR  JI  JAUČIUS  MINKŠTAI!!!Per  pastaruosius  10  metų  man  buvo  atliktos  TRYS
chirurginės procedūros žemiau kelio be anestetikų, nes to nejaučiau.Viena iš tų operacijų buvo
SURALINIŲ NERVŲ BIOPSIJA!TAI šokas ir nuostaba, žmonės! Laurie

„RSO aliejus man buvo toks stebuklas, aš vėl galėjau valgyti,  mano skausmas kol kas buvo
įveikiamas, ir jokių narkotikų, turiu daug problemų per daug, narkotinės medžiagos išvargina
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mano sąaugas, kurios mano viduriai suklijuoti, gydytojai nieko nepadarys nebent turiu kliūčių, iki
dviejų dienų negalėjau valgyti nieko, išskyrus skysčius, 4 dienas per RSO, sumuštinį su keptu
sūriu ir vakar pusę tuno sumuštinis, gydytojai nieko negali padaryti už mane, todėl esu viena,
sveriu 110 svarų ir tai nėra mano normalus ir sveikas svoris, aš nukritau iki 98, su jų vaistais, jie
padarė išauklėk mane su šaukšteliu pašarų, 24 valandas per parą, 7 dienas per savaitę, miela,
mieliau valgyčiau tokį maistą, kokį turėjome...Išlaisvink augalą, kurį Dievas mums davė...“ Joyce

"Tiesa.Mano cukraus kiekis kraujyje dabar yra normalus, o aš išgėriau 2000 mg metformino per
dieną ir dabar valgau beveik nulinį glitimo kiekį ir stebiu savo mitybą.Jokių riebių šūdų, dietinių
šūdų  ar  šaldytų  „Weight  Watcher“  patiekalų.Ar  matėte  natrio  kiekį  tuose  šaldytuose
patiekaluose?Piktina!“ Češyras

-- Ar jums patiko tų maisto produktų skonis, kai išbandėte juos su aliejumi?JB

„Anksčiau jų  nemėgau, bet  nuo aliejaus ar  savo amžiaus tapau jautri  glitimui.Turiu daugiau
migrenų, daugiau fibrozinių uždegimų, spuogų, skrandžio spazmų.Be to, nuo natrio aš išsipučiu
kaip balionas.Nuo tada, kai pradėjau vartoti kanapes ir naudoju aliejų, dabar valgau daugiau
kanapių, vaisių ir daržovių, mažiau riebalų, mažiau žolelių.MAN TAI PATINKA!Tačiau,su glitimu
susiję maisto produktai, tokie kaip makaronai ir duona, man patinka, nesvarbu, ar aliejus, ar
ne.Rezultatas yra toks, kad mano kūnui tai nepatinka ir man tai gerai. Češyras

„Sveikas, Gregai, mano šlapimo pūslė yra švari.Taip sako gydytojas dėkoju Chemo.Jis sako,
kad dabar esu visiškoje remisijoje.Tačiau tiesa ta, kad nuo 2012 m. spalio 13 d. ir vėliau bei
2012 m. gruodžio 19 d., ketvirtadienį, iš viso išgėriau apie 19 gramų RSO.Ištyriau varpą per
prostatą ir į šlapimo pūslę, o dabar man visiškai atsigauna šlapimo pūslės vėžys.Visa sveika
rožinė  ir  be  vėžio  požymių.Mano  gydytojas  sako,  kad  atrodau  taip,  lyg  niekad  anksčiau
nebūčiau sirgusi  vėžiu.Jis  buvo nustebintas,  kaip gerai  atrodau.Aš vis  dar  kovoju su šiomis
narkotinėmis  medžiagomis  ir  žinau,  kad  RSO  gali  padėti  man  atsikratyti  šių  tablečių  prieš
įleidžiant.Vis dar tikiuosi, kad taip pat sumažinsiu cistas kiekviename mano inkste, dešinėje ir
kairėje.

Mano migdomųjų vaistų skaičius buvo labai sumažintas per pastaruosius kelis mėnesius, o aš
taip  pat  VISIŠKAI  atsisakiau  Cymbalta,  taip  pat  sumažinau  Baclifin,  Lyrica  ir  OXYCOTIN
vartojimą ir vis dar bandau juos visiškai atsisakyti, o tai stebina mano gydytojus, kaip greitai aš
esu. sumažinu ir kaip tai suteiks man galimybę gyventi normalų gyvenimą.

Pritariu gydomosios marihuanos rūkymui už tai, kad išgyvenau šią narkotinę mano gyvenimo
dalį.Gydytojai mane seniai nurašė.Šis RSO leido man pradėti priaugti svorio po to, kai praėjusį
spalį pasiekiau visų laikų žemiausią lygį – 135 6 pėdų ūgį, o dabar sveriu 149 – tai yra 14 svarų
PRIEDĖJIMAS, kai tik vartojau RSO.Mano sustingusi nugara nuslūgo nuo skausmo, o aš taip
pat daugiau judėjau per pastaruosius kelis mėnesius. Šį rudenį mano kaklo CHIRURGIJA taip
pat buvo atidėta nuo mano RSO vartojimo.

Mano pėdų psoriazinis artritas taip pat atslūgo, ir aš meldžiuosi, kad daugiau nebešvirkščiau į
kojas steroidų, taip pat meldžiuosi už savo nugarą, mano paskutinė epidurinė steroidų injekcija į
stuburą buvo praėjusį rudenį ir tikiuosi, kad mano skausmas. lygis išlieka žemas, kad daugiau
nieko nenutiktų.

Mano gydytojas sako, kad mano kūnas nebegali pakęsti (JEI NORIU GYVENTI) keistis šūviais
ir tabletėmis gyvenimo kokybės labui.BULLSHAT, SAKAU.Vartokite RSO, kad padėtumėte nuo
visų  savo  negalavimų,  sumažintumėte  vaistų  nuo  skausmo  ir  amžinai  nužudytumėte
vėžį.Nelabai daug ir  neilgai  užtrukau,  jei  tai  gali  padaryti  per tokį  trumpą laiką už mane, tik
pagalvok, ar visas pasaulis galėtų apie tai žinoti.Dievo gydymas!!!” Tony

„Prieš 6 mėnesius mano tėčiui buvo diagnozuotas kasos vėžys.Chemoterapijos metu jis išplito į
inkstus ir plaučius.Jam visur atsirado dėmių ir jis labai greitai pablogėjo.Perskaičiau apie aliejų ir
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nusprendžiau, kad jis neturi ko prarasti.Pagaminome keletą, o jis jau tris mėnesius jas valgo
kiekvieną  dieną.Vakar  buvo  gauti  skenavimo  rezultatai.Daktaras  nustebo.Kasos  vėžys
sumažėjo, o kitos dėmės visiškai išnyko.Mano tėtis yra daug geresnis.Nepykina, priaugo svorio,
nebemiega visą dieną ir vėl išeina.Tikrai nuostabu.Mes jau virš mėnulio“. Liza

--  Puiku,  Liza,  bet  prašau  daugiau  neskaityti,  tik  alyva.Jums  tikrai  nereikia  kancerogeninio
skenavimo, kad pamatytumėte, ar jam viskas gerai.Kaip sakote, neturėjote ko prarasti,  todėl
nepraraskite šio žaidimo atlikdami nereikalingus nuskaitymus, kurie gali jį lengvai pabloginti.

Radiacijos  poveikis  kaupiasi  organizme.Kuo  mažiau  nuskaito  vėžiu  sergantis  pacientas,  tuo
geriau.Tai tik sveikas protas, nieko daugiau.Apskritai, tikrai geriau suvalgyti dar 60 g aliejaus, kai
nesate tikri, ar esate 100% sveikas.

Be to, visi šie tyrimai ir vizitai pas gydytojus pacientus dažniausiai labai nervina ir patiria didelį
stresą.Sunku išvengti  streso ir  nerimo, kai  žmogus susiduria su liga,  todėl  venkite streso ir
nerimo, kiek galite, o aliejus gali  padėti įveikti  stresą ir nerimą geriau nei bet kuri kita mano
žinoma medžiaga.JB

„Jau daugelį metų vartoju kanapes nuo diabeto.Visada jaučiausi kaip šūdas.Mano šeimoje iš
mamos pusės diabetas buvo blogas, neteko pėdų, kojų, regėjimo, o paskui mirė.Mano tetos,
dėdės,  močiutė.Ir  visos mamos mirė nuo diabeto.Mano mamai buvo 55 metai.Mano amžius
šiandien.Mano jaunoji sesuo čia balų viršija 570 per dieną, 3 šūviai per dieną, bet kaip man
pačiai, diabeto nėra, daugelį metų.Aš gana sveikas.

Geras draugas, jam per 70 metų.Maždaug prieš septynis mėnesius atėjo pas mane.Jo taškai
buvo 500-ųjų viduryje, jis tikrai sirgo.Na, o po to, kai jis panaudojo RSO, tik nuo apipjaustymo jis
sumažėjo  iki  180-ųjų.Vos per  kelis  mėnesius.Užpiltas kanapių  aliejumi,  po  dvi  kapsules per
dieną.Dabar  jis  vėl  medžioja,  žvejoja  ir  pjauna  medieną.76  metai,  o  jis  atrodo  15  metų
jaunesnis.Tikrai žinau, kad kanapės yra priežastis, dėl kurios šiandien nesiruošiau.Aš vis dar
nesergau diabetu.Aš esu vienintelis savo šeimoje.Norėčiau, kad sesuo lavintųsi, jaustųsi daug
geriau.Kaip kiekvieną rytą pasivažinėti su grizliu. Ronis

„Galiu  pasakyti  tikrai,  kad  mano  atveju  kanapių  aliejaus  ir  medaus  kaip  saldiklio  derinys
sumažino mano cukraus kiekį iki priimtino (skaitykite normalaus) lygio.Turiu naudoti tik maždaug
ilgagrūdžių ryžių kiekį.Aš kenčiu nuo periferinės neuropatijos, nemigos, lėtinio kaklo ir sąnarių
skausmo, blogų kepenų (tai,  matyt,  medicininis terminas),  mažo trombocitų skaičiaus, lėtinio
EBV ir didesnės nei duonos dėžutės blužnies.Negaliu (ne todėl, kad norėčiau) būti operuojamas
be didelės tikimybės, kad išnaikinsiu.

Dabar niekam kitam nesiūlyčiau to daryti, bet aš sergu jau dešimt metų.Jis blogėjo, kuo daugiau
vaistų  ir  procedūrų  man  skyrė.Pagaliau  pasakiau  „UŽteks“.Jokių  nereceptinių  vaistų,  jokių
komercinių vaistų, tik žolelių ar maisto pagrindu.Aš naudoju savo ND, kad paprašyčiau atlikti
man testus, tada peržvelgiu juos su ja ir galiu paprašyti siūlomų būdų.Bet!Aš sakau paskutinį
žodį.Ir man sekasi geriau“. Su gobtuvu

„1  tipo  cukrinis  diabetas  nerimsta  ar  ne,  mano  cukraus  kiekis  kraujyje  visada  greitai
pakildavo.Nuo tada, kai naudoju aliejus, mano cukrus išlieka normalus.Pirmą kartą nuo tada, kai
jį gavau būdamas 20 metų, mano a1c testas dabar yra 6,8. Eugenijus

„Turiu  draugą,  ne  vieną,  bet  jo  cukrus  buvo  20+.Ilgai  rūkėme  35+metus,  tai  gavome  ir
aliejaus.Niekas, ką darė daktaras, neveikė.Jo cukraus kiekis dabar yra 10.Vis dar aukštas, bet
jam patinka Pepsi. Donaldas

„Aliejus visiškai  numalšino mano skausmą dėl  kaulų  ataugų ir  silpnų plaučių,  kurie,  atrodo,
stiprėja kiekvieną dieną!Ir aš neseniai pradėjau naudoti aliejų!Esu ir nustebintas, ir dėkingas!
Evergreen
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„Neįtikėtina.Tai stebuklingas augalas.Atrodo, kad bandoma normalizuoti jūsų sistemą, kad ir kas
būtų negerai. Zedas

„Mano žmonos pėdose nebėra neuropatijos.Maždaug prieš du mėnesius mums trūko naftos ir
per tas 20 dienų neuropatija pradėjo atsinaujinti paskutinėmis dienomis.Keturios dienos atgal
ant aliejaus ir daugiau jokių smeigtukų ir adatų.Ji nebėra aukšto kraujospūdžio ir numetė beveik
30 kilogramų,  tiesiog į  savo kasdienybę įtraukusi  kanapių  aliejaus.Ji  taip  pat  turi  prieširdžių
virpėjimą.Jokių aritmijų nuo aliejaus vartojimo pradžios. Draugas

„Mano cukrus tapo nekontroliuojamas.Vartojau didžiausią insulino kiekį ir geriamuosius vaistus
be jokios naudos.Nuo šių vaistų priaugau daug svorio ir jaučiausi apgailėtinas.Pradėjau naudoti
aliejų,  ėmiau  lašas  po  lašo,  tirti  kraują  8  kartus  per  dieną,  kad  įsitikinčiau,  jog  viskas
gerai.Pavyko!Vartojant mažą dozę, mano cukraus kiekis sumažėjo iki normalaus.Po dvejų metų
aš gyvenu, numečiau 67 kilogramus, nekeičiau dietos ir padedu Rickui.Jei mano skaičiai didėja
(man kartais blogai), aš padidinu savo alyvą. Janet

„Sveiki, pone Simpsonai, aš esu Aaronas, man 17 metų.Aš naudoju jūsų receptą aliejų, kad
padėtų mano 1 tipo diabetui.Turėčiau sušvirkšti keturias insulino injekcijas per dieną didelėmis
dozėmis, bet kadangi aš naudoju jūsų receptą su aliejumi, man reikia tik vieną sušvirkšti naktį ir
aš norėčiau jums padėkoti.Tokių žmonių kaip jūs šioje planetoje nėra daug, o dabar jūs turite
vienądaugiau rėmėjų už jūsų.Pagarbiai, Aaron“

„Šio pasakojimo tikslais mano vardas yra Aleksis.Aš sergu diabetu nuo 1994 m.2010 m. rudenį
mano  kairė  pėda  buvo  tiesiog  plyšusi  raištis,  o  medicininis  gydymas  nebuvo  suteiktas,  o
gydymas  buvo  nereikšmingas.Man  buvo  pranešta,  kad  galiu  turėti  Charcot  pėdą,  kuri
dažniausiai neatpažįstama, ypač ūminėje fazėje, kol atsiranda sunkių komplikacijų.Ankstyvas
atpažinimas ir diagnozė, neatidėliotinas imobilizavimas ir prevencinės priežiūros programa gali
sumažinti  sergamumą,  susijusį  su  šia  pražūtinga  diabetinės  neuropatijos
komplikacija.Netinkamai  valdoma  Charcot  pėda  gali  turėti  pražūtingų  pasekmių,  įskaitant
amputaciją.

Iki  gruodžio  mėnesio  labai  patinusios  pėdos apačioje  turėjau išopėjusią  žaizdelę.Kreipęsis  į
skubią ortopedinę pagalbą, gydytojas greitai diagnozavo „chronišką Charcot su osteomielitu“.
Mano  pėdoje  buvo  oro  kišenės  ir  rimta  infekcija  kaule.Jis  man  pasakė,  kad  vienintelis
veiksmingas  gydymas  yra  neatidėliotina  pėdos  amputacija.Patyriau  stiprų  skausmą  fiziškai,
emociškai  ir  dvasiškai.Gydytojas  davė  savaitę  susitvarkyti  psichologiškai.Man  buvo  duotas
neįgaliojo vežimėlis su instrukcijomis, kad mano pėda nelaikytų svorio.

Visi  žinome,  kad Dievas veikia  paslaptingais  ir  nuostabiais  būdais.Jis  man atnešė du savo
žmogiškuosius „gydomuosius angelus“ su vaistais, kuriuos Jis seniai parūpino.Neturėdamas ko
prarasti, išskyrus pėdą, išgėriau vaistus, jie man su meile atnešė ir po liežuviu, ir tepdavo tiesiai
ant  atviros  žaizdos.Savaitės  pabaigoje  aš  ir  mane  prižiūrintys  asmenys  galėjo  pastebėti
pagerėjimą tik dėl žaizdos išorės.Kai vėl pamačiau gydytoją, jis man suteikė dar vieną savaitę
su  daugybe  rekomendacijų,  į  ką  reikėtų  atkreipti  dėmesį,  kurias  pavadino  „OMG...“
momentu.Sąžiningai  ir  toliau  skyriau  pasiūlytą  vaistų  dozę.Pradėjau  jaustis  geriau,  o  dar
svarbiau, kad išopėjusi žaizda pradėjo gyti.Iki balandžio mėnesio man buvo leista vaikščioti koja
po  10  minučių  per  dieną.Prireikė  nedidelės  chirurginės  procedūros,  kad  būtų  pašalinta
susidariusi pablogėjusi kaulų masė.

Aš ir toliau vartoju vaistus, o gydytojas atsargiai nusiteikęs, kad galėčiau išlaikyti koją.Infekcija
mano kaule buvo labai rimta ir užtruks, kol ji  išnyks, bet ji  gyja.Šiuo metu gydytojas svarsto
galimą konstrukcinę mano pėdos operaciją per metus, jei ji ir toliau gerės. Aleksis

„Esu  vienas  iš  „Alexis“  minimų  draugų.Nusiunčiau  jai  nuorodą  į  šį  įrašą  ir  ji  galbūt  norės
atsiskleisti,  kai  tai  pamatys,  paliksiu  tai  jai  spręsti.Jau  seniai  esu  marihuanos  legalizavimo
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rekreaciniais  tikslais  šalininkas  ir  žinojau,  kad  ji  gali  veiksmingai  sumažinti  skausmą  ir
nerimą.Tačiau tik per pastaruosius 8 ar 9 mėnesius aš tikrai supratau apie gydomąją kanapių
galią.Kai vasario mėnesį kalbėjausi su Alexis ir  ji  man papasakojo apie siūlomą amputaciją,
žiūrėjau  Ricko  filmą.Bėk  nuo  gydymo“  vaizdo  įrašą,  bet  buvo  tikrai  skeptiškas.Su  partneriu
aptarėme galimybę pasigaminti  kanapių  aliejaus  ir  išbandyti  jį  kaip  vaistą,  o mūsų bendras
draugas Alexis atrodė geriausias kandidatas.Ji sutiko, tą vakarą pagaminome partiją aliejaus ir
pradėjome  leisti  kitą  dieną.Pirmieji  rezultatai  buvo  daug  žadantys,  bet  vis  dar  buvau  labai
skeptiškas.Bet kaip sakiau Aleksiui:  „Ką tu turi prarasti?tavo koja?gydytoja jau nori pasiimti!“
Niekada nesididžiavau kaip tą dieną, kai ji įėjo į mano kambarį.Ir nors dėl operacijos ji kurį laiką
vėl sėdi invalido vežimėlyje.jos gydytojas jai pasakė, kad Alexis yra „svarbiausias prioritetas“
šokti per jos vestuves kitų metų gegužę.Tai iš vyro, kuris norėjo nupjauti jai koją prieš keturis
mėnesius. Booth

„Ačiū,  Rickai,  aš  gaminau  aliejų,  kad  padėčiau  žmonėms,  kurie  net  neįsivaizdavo  apie  jo
gebėjimą gydyti.Pirmas  atvejis  –  diabetas,  kuriam taikoma dializė,  5  dienas  per  savaitę,  6
valandas vienu metu.13% inkstų funkcija ir didelis skausmas.Pirmą dieną skausmas dingo.Nuo
trijų  mėnesių  iki  gydymo iki  2  kartų  per  savaitę  dializės,  3  valandos.Ir  54% inkstų  funkcija
grįžta.Praėjus  penkiems  gydymo  mėnesiams,  nebereikia  dializės  ir  98  %  inkstų  funkcijos
atkurta,  taip  pat  nebereceptinių  vaistų  nuo  skausmo,  o  po  25  metų  ji  vėl  gyvena.pragaro
metų.Oi,  už  aliejų  nemoku  jokio  mokesčio  ir  man  patinka  kiekviena  minutė,  kai  galiu  jai
padėti.Kiti,  kuriuos gydome, taip pat turi  panašią sėkmę, todėl ačiū, kad leidote man būti to
dalimi. Danas

„Mano vyras serga 2 tipo cukriniu diabetu ir vartojo kanapes, jam buvo sumažinta nuo 3 šūvių
per dieną, be to, 5 vienetai naktį iki 5 vienetai naktį, taigi tai padeda.Jis jį vartoja tik pusantro
mėnesio. Gladys

„Aš  taip  pat  išgydžiau  5  žmones.Mano  draugai.2  tipo  cukrinis  diabetas.Kiaušidžių
vėžys.Nutukimas.Odos vėžys.Ir tai išgydo mano sunkų HGG rytinį pykinimą.Gaminu pati.Mano
kieme.Aš mokau savo 4 m.Suprantu, kaip tai svarbu“. Kanapių mergaitė

Virškinimas ir Krono liga
„Aliejus padeda sergant  Krono liga.Jis sustabdo uždegimą jūsų žarnyne.Man buvo auglys ir
pašalinta 1/3 kepenų bei  tulžies pūslės,  kol  sužinojau apie aliejų.Dabar  aliejus išgydė visas
bjaurias chemoterapijos pasekmes mano hepatito C ir operacijų metu.Aš numečiau 18 svarų ir
jaučiuosi puikiai. Michelle

„Man  davė  nedidelę  sumą  išbandyti.Oho.Valgiau  taip,  kaip  nevalgiau  daugelį  metų!Mano
apetitas grįžo!Dabar žinau, kad tai nėra pigu, bet tinka visoms problemoms.Ačiū!" Danny

„Radau tą patį!60 svarų šiek tiek daugiau nei prieš metus nuo 205.Dabar grįžau prie 180 ir esu
stabilus.Esu be galo  įniršusi,  ir  ne  tik  gurkšnoti.Tiesą sakant,  dabar  valgau vieną kartą  per
dieną.Prieš?2 kąsniai ir aš norėjau...Na, nebūkime pernelyg grafiški. Su gobtuvu

„Ir,  žinoma, mitybos pokyčius taip pat lėmė RSO...Dabar trokštu daug sveikesnio maisto nei
kada nors...Turejau bėda su šokoladu...dabar užtenka 1 gabaliuko ir  man to dažniausiai net
nereikia!!!Noriu sveikai maitintis, sveikai GYVENTI!!!“ Laurie

„Krono ligos forume aš praktiškai jaučiau „patyčias“, norėdamas sužinoti, kas tai yra „RSO“.Ir tik
po  dviejų  trumpų  savaičių  tai  išgelbėjo  mano  gyvybę  ir  tai  daro  kiekvieną  dieną.Atrasta
12/29/12.Gyvybė išgelbėta 1/11/13. Sara

„Tikiuosi, kad nesi užsidaręs, aš ką tik tave radau!Praėjusį mėnesį gulėjau lovoje su tikru kūno
mirties jausmu, kaip jaučiausi anksčiau.Tik prieš 2 savaites aš susidūriau su jūsų vardu ir dirbau
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Krono  forume.Šis  vaikinas  kartojo  tavo  vardą  tiek  kartų,  kad  vos  nepajutau  „patyčios“
panaikindamas  tavo  vardą.Po  kurio  laiko  aš  ieškojau  jūsų  vardo  ir  aliejaus.Atsirado  daug
informacijos, todėl pradėjau nuo interneto radijo pokalbių laidos „Red Ice Radio“ ir interviu su
Ricku aliejaus tema įrašo.Kai viskas baigėsi, aš verkiau.Grįžau namo ir viską papasakojau vyrui.

FF iki sausio mėn.11 dieną, kai turėjau mirti.Mano vyras ką tik 10 dieną nusipirko tai, ko mums
reikia aliejaus gamybai, ir planavo pasigaminti aliejaus per vieną dieną.11 dieną ryte jaučiausi
blogai...kaip  ir  dažniausiai  rytais.Liga  mane  apėmė  greitai  ir  stipriai.Atsiguliau  į  lovą,  kad
numirčiau...Žinojau,  kad buvo blogai,  kai  negaliu  prisiskambinti  vyrui  į  darbą.Grįžęs namo iš
karto pradėjo gerti aliejų.Suvalgiau avižinės košės dydžio rutuliuką ir pajutau, kaip per valandą
mano kūnas apsisuka,  todėl  suvalgiau dar  vieną rutulį,  o  po 2 valandų galėjau pati  nueiti  į
vonios kambarį.Kitą rytą vos pajutau ankstesnės dienos simptomus ir išėjau į darbą!(savaitgalio
darbas  –  lėtas  ir  lengvas)  15  dieną  aprėpiau  papildomą  dieną  ir  paskutinę  minutę  buvo
paprašyta padengti likusią savaitės dalį.PASAULIUI PASAULIU APIE RSO!

Pamiršau  paminėti,  kad  sergu  Krono  liga,  kolitu  ir  biocheminiais  nudegimais  (apendikso
nutekėjimu) iš plaučių.Mano apendiksas nutekėjo 5 1/2 mėnesių gruodžio mėn.2008 m. iki 2009
m. gegužės 19 d.1 galono infekcinių atliekų pašalinimas.

Aš vartoju šį aliejų kiekvieną dieną 39 dienas po avižų miltų grūdelių dydžio rutulį 3 kartus per
dieną.Man nebereikia jokių vaistų ir beveik nerūkau.Aš taip pat geriu Aloe Vera sultis 95%.Dėl to
aliejus veikia dar geriau.Viską registruoju.Daugiau niekada nevartosiu kitos žmogaus sukurtos
medžiagos. Sara

„Pot yra vienintelė priemonė, privertusi mano sunkią Krono ligą remisiją.Kanapės gydo“. Alicia

„Kai  sakau,  kad kanapės  gydo Krono ligas,  turiu  galvoje.Aš gyvenau 30  metų  su šia  man
nežinoma liga ir  sužinojau tik tada, kai nustojau vartoti  marihuaną pramogoms.Tai buvo ilga
pertrauka, o mano Krono liga negrįžo į kontroliuojamą lygį, kol vėl pradėjau vartoti kanapes.Iš
pradžių aš tiesiog numalšinau pykinimą, bet vėliau pastebėjau, kad jį padėjo Krono liga.Nežiūri
atgal!" Šonas

"Puikus darbas!Kai dirbau ambulatorijoje, man pasisekė sutikti jaunuolį (18 m.), kuris sirgo gana
pažengusia Krono liga.Jis tuo metu nenaudojo RSO, tik kai kuriuos medikamentus vežėmės.Jis
pateko  į  tiriamąją  operaciją  ir  negalėjo  vartoti  savo  kanapių.Ligoninėje  jis  sunkiai  susirgo,
karščiavo, užsikrėtė, greitai numetė svorį ant jau per plono rėmo.Jo gydytojas pagaliau sutiko
duoti jam dienos bilietą, kad jis galėtų atvykti pas mus ir pasiimti vaistų.

Jo gydytojas buvo labai nustebęs, kai kitą rytą įėjo jo pasitikrinti, o jis sėdėjo lovoje šviesiomis
akimis ir stora uodega, vakar vakare skaniai pavalgė ir kaip tik valgė pusryčius.Paskutinį kartą
kalbėjausi su pacientu, jis ką tik girdėjo apie RSO.Neabejoju, kad jis greitai išgydys visas Krono
ligas. Jenn

„Aš sergu Krono liga.Ricko Simpsono dėka aš atgaunu savo gyvenimą! Ketlina

„Tai išgydo Krono liga, žinau iš pirmų lūpų.Jūs turite jį nuryti.Rūkiau daug metų, kad išgyvenčiau
skausmą...  Išgijimas  neatėjo,  kol  nepavalgiau  aliejaus.Išbandyk,  nieko  neprarasi,  tik
nepakeliamą ligą. Sara

„Kanapių aliejus padėjo išgydyti mano Krono ligą, kad galėčiau susitvarkyti!Dabar aš vėl gyvenu
kokybiškai  dėl  Rick  Simpson aliejaus  ir  Shona Banda  aliejaus.Praėjusiais  metais  NIEKADA
nebūčiau galėjęs nieko panašaus padaryti tokiu metu... Vos galėjau apsipirkti, nebijodamas būti
šalia vonios kambario.Turėjau nuolat trauktis iš meno parodų ir tiesioginių tapybos koncertų, nes
mano Krono liga buvo bloga.Laimei, buvau supažindintas su kanapių aliejumi ir galiausiai radau
man tinkamą aliejų.Aš vėl gyvenu ir  myliu gyvenimą...rimtai pernai tokiu metu net negalėjau
nueiti į ūkininkų turgų...gyvenimas nusibodo!KANAPĖS GYDO!!!!
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Skaitydama Shona Banda „Gyvenk laisvai arba mirti“ man suteikė jėgų atsistoti ir turėti drąsos
GYVENTI LAISVAI ir gydytis.Skaitykite Ricko Simpsono knygą!Tai nuostabi autobiografija, pilna
informacijos, kurią verta žinoti.Abi knygos padeda pažadinti jūsų protą, kad jums nebereikėtų
būti avelės dalimi.Sužinokite tiesą.„Google“ tai“. Linzy

„Vienas  iš  didžiausių  jausmų,  kurio  seniai  nejaučiau,  yra  ta  NUOSTABAI  šiluma  valgant
jalapenos  su  sriracha  in  pho…Be  skausmo  mano  žarnyne!Ačiū  Dievui  už  kanapių  aliejų!
Anksčiau  kenčiau  skausmą  vien  tam,  kad  galėčiau  pasigydyti  Pho….savo  mėgstamiausiu
patiekalu….Šiandien  galiu  jį  valgyti  ir  NEJAUSTI  Skausmo,  nes  kanapių  aliejus  padeda
susidoroti su Krono liga!!!Oi, kaip pasiilgau pho skonio ir šilto deginimosi nuo aštrių prieskonių!
Niekada nenustosiu gerti aliejaus.Mmm mmm jokiu būdu! Linzy

„Aš sergu Krono liga ir tai daro stebuklus!!!Veikia geriau nei bet kokios tabletės, kurias jie man
davė. Andriejus

„Šiuo metu gydau savo kambario draugą nuo kolito su RSO.Sudaužęs motociklą jis buvo stipriai
sulūžęs ir  mėnesį gulėjo ligoninėje.Ligoninėje mums buvo pasakyta, kad jo storosios žarnos
masė susidarė ir greičiausiai tai vėžys.Nuo pat pradžių jis sirgo kolitu17 metų, jam dabar 29
metai.

Mirtinai  išsigandusi  ir  nežinodama,  kas  vyksta,  pasikalbėjau  su  savo  draugu  apie  RSO
bandymą.Jis  pagamino  Ricko  Simpsono  aliejų  mano  draugui  ir  vartoja  jį  nuo  spalio
mėnesio.Gydytojai  sako,  kad  masė  susireguliavo,  grįžo  normali  spalva  ir  nebetiki,  kad  tai
vėžys.Nuo  spalio  mėnesio  mes  veiksmingai  sustabdėme kraujavimą  iš  jo  vidurių,  be  jokio
paūmėjimo!Uždegimas  yra  minimalus.Mes  NIEKADA  nenustosime  naudoti  RSO  mano
šeimoje!!!“ Krisas

„Aš  naudoju  aliejų  nuo  kolito.Veikia.Vienintelė  problema  yra  ta,  kad  aš  neturiu  tinkamo
įtempimo, todėl man nuo to šiek tiek svaigsta galva.Bet kam tai rūpi, aš jaučiuosi gerai. Igoris

„Turiu draugą, sergantį  kolitu,  ir  tai  labai padeda.Manau, kad jie vartojo jį  kiekvieną genetinį
vaistą,  jis  buvo  labai  arti  klausos  maišelio.Matęs  daugybę  gydytojų,  jis  labai  atviras  šiai
problemai, smulkmenoms ir pan.Galėčiau pabandyti gauti daugiau informacijos. Justinai

"Aš turiu kolitą dėl spindulinio gydymo...narkotikai yra nenaudingi.Kanapės yra VIENINTELIS
dalykas, kuris man suteikė šiek tiek palengvėjimo nuo skausmo. Lee

„Žmonėms, žiūrintiems į padermes, kurios veikia su kolitu, daug sūrio ir Chemdogg pasvirusių
kryželių yra tai, kas geriausiai tinka tiems, kuriuos žinau, kurie juos naudoja. Krisas

„RSO naudojau nuo 20 metų, kad išvengčiau opinio kolito progresavimo.41 metų turiu visiškai
normalų  virškinamąjį  traktą.Mano  tėvas  kelis  kartus  sirgo  Krono  liga  ir,  mano  nuomone,
nuolankiai manau, kad būtent aliejus neleido man patirti tokio paties likimo. Todas

„Kanapes  vartoju  paūmėjus  divertikulitui,  tai  vienintelis  dalykas,  kuris  man  suteikia  tikrą
palengvėjimą, labai padeda nuo skrandžio skausmo ir padeda atsipalaiduoti pilvo raumenims,
geriau nei receptiniai nuskausminamieji vaistai, kurie tik užmaskuoja skausmą. truputi!" Deividas

„Aš taip pat naudoju RSO savo Kronui.Man tai buvo stebuklas“. Bobis

Širdis, kraujospūdis
„Širdis  yra  gyvybiškai  svarbus organas,  o  aliejus  atjaunina  gyvybiškai  svarbius  organus.Kai
pacientai pradeda vartoti aliejų, jie paprastai sumažina širdies vaistų dozes ir dauguma nustoja
vartoti  vaistus, kai tik mano, kad gali  nustoti juos vartoti.Aliejus labai naudingas širdžiai,  bet
manau, kad pacientas tikrai turėtų pasitarti su gydytoju, kai atsisako šių jam skirtų vaistų.
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Aliejus gali labai veiksmingai reguliuoti kraujospūdį ir kai kuriais atvejais aritmiją.Paprastai jis
mažina kraujospūdį, todėl vartojantys vaistus nuo kraujospūdžio, aliejų reikia vartoti atsargiai,
kol pripras.Kraujospūdį mažinančių vaistų ir aliejaus derinys gali per žemą slėgį sumažinti, todėl
verta stebėti kraujospūdį naudojant kraujospūdžio matuoklį.Daugeliu atvejų pacientai taip pat
pastebės, kad aliejus taip pat šiek tiek padidina širdies susitraukimų dažnį.

Ši  sritis  reikalauja  daug  daugiau  tyrimų,  todėl  pacientai,  pradėdami  vartoti  aliejų,  turėtų
vadovautis  sveiku  protu,  tačiau  taip  pat  turėtų  palaikyti  ryšį  su  savo  gydytoju,  nes  gali  kilti
problemų vartojant šiuos vaistus.Širdies pacientai turėtų patikrinti elektros laidus savo namuose
ar darbo vietoje.Širdis veikia elektromagnetiniais impulsais, todėl jie turėtų kiek įmanoma vengti
buvimo elektromagnetiniuose laukuose.

Aš valgyčiau aliejų, taip pat naudočiau jį žvakutėse.Kalbant apie vietinį naudojimą, tai niekada
neskauda, bet negaliu pasakyti, kiek tai iš tikrųjų naudinga šiuo metu.Kaip visada, aš naudočiau
kanapesvisais įmanomais būdais.Taip pat į savo racioną įtraukčiau kanapių sėklas ir kanapių
sėklų aliejų, nes žinoma, kad sėklos ir aliejus turi labai teigiamą poveikį daugeliui širdies ligų.

Jei  būčiau  gydytojas  ir  turėčiau  atlikti  su  širdimi  susijusią  operaciją,  persodinimą  ir  pan.,
pirmiausia  stengčiausi  atjauninti  organą  bent  60  g  aliejaus.Jei  60g  nepagerintų  paciento
sveikatos, vis tiek toliau duočiau aliejaus.JB“

„Sumažinau  ir  nustojau  gerti  kraujospūdžio  tabletes,  nes  mano  kraujospūdis  buvo  per
žemas.Išgėrus  kraujospūdžio  tabletes,  mano  kraujospūdis  normalizavosi.Širdies  plakimas
atrodo reguliaresnis  ir  ne toks varginantis,  mano manymu,  nuo gimimo nereguliarus  širdies
plakimas. Jurgis

„Kitą  dieną  po  savo  gimtadienio,  2012  m.  balandžio  2  d.,  patyriau  širdies  smūgį.Gydytojas
bandė man pasakyti, kad tai buvo artritas, ir tai buvo tik širdies priepuolis.Jiems nepatinka, kad
aš vartoju kanapes, čia buvo didelis smūgis tarp gydytojo, kuris yra tik vaistininkas ir stumdo
tabletes, ir gamtininko vaistininko, mano reg. Daktaras taip pat mane nužudė, aš buvau 100%
užblokuotas  iš  vienos pusės  ir  80% iš  kitos  pusės,  maniau,  kad būsiu  suluošintas,  praeitą
savaitę  prašau  jūsų  pagalbos,  ir  vienintelis  mane  paguodė  buvo  kanapės,  vis  dar  ieškau
aliejaus, aš sergu artritu, jie sakė, kad tai našlė Gamintojas, man pasisekė, nuėjau į greitąją
pagalbą, jie man pasakė, kad įdėjau stentą ir laukiu, ką daryti su kitu, ačiū, Rickai, tu darai puikų
darbą ir esi labai vertinamas.Ei, aš vis dar čia, ir dar viena pastaba: mano Vyras visus šiuos
metus neikite pas gydytoją,  negeria ir  nerūko,  tik  vartokite kanapes.Jis turi  kraujospūdį kaip
paauglys,  sveikas,  telaimina tave Dievas ir  mus visus,  Barbė vis  dar  kenčia  (@ O@ )  dėl
skausmo. Barbė

„Mano šuo, sergantis staziniu širdies nepakankamumu, vis dar tęsiasi, ir ji taip pat nuo kovo
mėn.Ramybės meilė ir RSO!!” Jenna

„Mano  kraujospūdis  sumažėjo  nuo  139/99  iki  114/80,  jis  niekada  nebuvo  toks  žemas.Ačiū,
Rick." Jayson

K.Sveiki, turiu klausima.Man buvo smalsu, ar yra kokių nors atsiliepimų apie aliejų, padedantį
ARTERIJAI FIBRILIJAI?Nereguliarus širdies plakimo tipas.Ačiū!!!!" Marija

A.Miela  Marija,  taip,  žinoma.Įsitikinkite,  kad  aliejus  gaminamas  ir  naudojamas  pagal  mūsų
instrukcijas, ir būkite atsargūs derindami jį su vaistais nuo širdies.JB

„Dabar pasidalinsiu su visais savo istorija ir ilga kova su aukštu kraujospūdžiu (hipertenzija).Nuo
25 metų aš visada turėjau problemų dėl  aukšto kraujospūdžio,  bet  maždaug 2008 m.  laiku
nesumokėjau gyvybės draudimo įmokos.Man buvo pasakyta, kad man reikia fizinio patikrinimo,
kad  grįžčiau  į  darbą.Bendrovė  mane  nusiuntė  pas  vietinę  slaugytoją,  kuri  pamatavo  mano
kraujospūdį.Buvo  180/120.Ji  man  pasakė,  kad  mane  ištiko  „vaikščiojimo  insultas“,  ir
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rekomendavo eiti tiesiai į greitosios pagalbos skyrių.Na, aš ne itin mėgstu ligonines, todėl grįžau
namo ir tęsiau natūralių vaistų discipliną – visa tai nieko nedavė.Aš dažnai tikrindavau savo
AKS, kad pamatyčiau, kas veikia, įskaitant mankštą.Jis vis dar buvo gana aukštas ir liko ten.

Po metų, kai kraujospūdis viršijo 180, draugas pasakė, kad geriau eisiu pas gydytoją, ką aš ir
padariau.Gavau vaistų, kurie mažai davė, bet taip pat labai svaigo ir rūko.Atsisakiau vaistų ir
radau MLM produktą, kuris „garantuotai“ išvalys arterijas per mėnesį.Na, aš išgėriau keturias
dozes ir po 9 mėnesių vis tiek turėjau didelį kraujospūdį.Praėjusį spalį mano kraujospūdis pakilo
iki 235/135 (pavojingai aukštas)ir jaučiau, kad tuoj išblėsu, todėl galiausiai pasidaviau ir nuėjau į
ligoninės  skubios  pagalbos  skyrių.Jie  mane  sujungė  ir  išbandė  du  vaistus  –  Lisinoprilį  ir
Diltazemą,  kurie  sumažino  kraujospūdį  iki  150/110.Vartojau  vaistus,  kol  pasibaigė  per
mėnesį.Kai  po  mėnesio  grįžau  pas  gydytoją  pasitikrinti  ir  mano  AKS  vis  dar  buvo  apie
160/110.Buvau labai nusivylęs, nes vis dar buvau „vaikščiojimo insultas“.

Sausio mėnesį buvau supažindintas su Aamannu iš Kolorado, kuris dirbo būtent su kanapių
aliejumi.Jis man pasakė, kad aliejus padarė stebuklus IS sergantiems pacientams ir skausmui,
kurį kenčia mano žmona.Jis man taip pat liepė pažiūrėti filmą –Bėk nuo gydymokuris specialiai
naudojo kanapių aliejų daugelio vėžio formų gydymui.

Mano žmona po to, kai buvo parduota ir šiek tiek atviresnė, vis dar nenorėjo jo vartoti, todėl
išgėriau dozę,  kad pažiūrėčiau,  kaip  ji  veikia  mano kraujospūdžiui.Aamann sakė,  kad reikia
pradėti nuo labai mažos dozės ir pasiekti mano toleranciją.Pradėjau nuo ryžio grūdo dydžio, o
kraujospūdis ryte be kitų vaistų buvo 138/90 – didelis pagerėjimas.Kai pradėjau, man taip pat
baigėsi  senieji  vaistai.Vartojau  toliau  mažą  dozę,  bet  dramatiški  efektai  liovėsi,  kol  dozę
padidinau iki dviejų grūdelių.Nuostabu, kad BP iškart sumažėjo.Aš vis dar eksperimentuoju su
savo kūnu, o pastarąsias kelias dienas mano AKS buvo normalus ir jį palaikau išgėręs apie 3
grūdus prieš miegą ir be receptinių vaistų.Aš taip pat nepastebėjau jokių šalutinių poveikių ir
ketinu išlaikyti jį žemiau „padidėti“ slenksčio.

Kai  kreipiausi  dėl  medicininės  kortelės,  gydytojas  pasakė,  kad  anksčiau  nebuvo  kanapių
aliejaus vaistų nuo kraujospūdžio.Aš vis tiek galėjau gauti patvirtinimą dėl sąnarių skausmo, kurį
turėjau daugelį metų.Spėk?Buvo dar vienas puikus šalutinis poveikis/nauda – nebeliko sąnarių
skausmo.

Daugelis žmonių, įskaitant mane, nemėgsta dūmų.„Puodgalviai“, kurie negali veikti ir netinkamai
naudojasi šiuo režimu, patraukė pramonei juodą akį.Tikiuosi, kad valstybė neišmes kūdikio kartu
su vandeniu šio nuostabaus vaisto.

K.Kiek vartojate kasdien kraujospūdžio kontrolei?Džo

A.Visada geriausia išgerti bent 60 g dozę pagal instrukcijas ir tada sumažinti iki palaikomosios
dozės.JB

„Tuo metu, kai vartojau jį nuo vėžio, man buvo atliktas visos apimties kraujo tyrimas... gydytojai
buvo nustebinti  mano cholesterolio, cukraus kiekio kraujyje ir kraujospūdžio!Jie sakė, kad tai
buvo kaip paauglys.Ir man 49! Lindsė

„Aš svėriau  240  svarų  ir  sirgau  diabetu.Prarastas  uoslės  ir  skonio  pojūtis,  blauzdų  ir  pėdų
uždegimas ir patinimas, dilgčiojimas pirštų galiukuose.Taip pat serga sunkia OA.Po maždaug 6
mėnesių  RSO  2  ryžių  branduolio  per  dieną  visi  diabeto  simptomai  išnyksta  ir  nėra  lėtinio
skausmo dėl OA.Numetė daugiau nei 40 svarų.Aliejų gaminau pats“. Ronis

„Nežinau apie savo cholesterolio kiekį, bet žinau, kad po savaitės, kai kiekvieną dieną valgiau
mažiau nei  ryžių  grūdą,  pradėjau mesti  svorį.Antrą savaitę mano pilvo  riebalų  nebėra ir  aš
praradau odą.Trečią savaitę palaida oda vėl stangrėja...“ Danielius
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„Mano  cholesterolio  kiekis  nukrito  iki  normalaus  ir  aš  nustojau  vartoti  vaistus  nuo
gydytojų.Anksčiau  jie  sakė,  kad  visą  likusį  gyvenimą  gersiu  vaistus.Mano  cukrus  taip  pat
normalus, man buvo 126 metai, dabar 80-90-ieji. Jose

„Prieš porą mėnesių man buvo atliktas kraujo tyrimas, o gydytojas piktinosi, kad nevartoju vaistų
nuo cholesterolio, todėl nustojau vartoti  maždaug prieš 10 mėnesių.Paklausiau jo kaip mano
cholesterolio  lygis,  o  jis  tyliai  atsakė,  kad  viskas  gerai,  bet  pasekė,  kad  mano  blogasis
cholesterolis yra didesnis nei geras,  bet  taip buvo visada, todėl manau, kad toks yra mano
kūnas. .Jau metus vartoju RSO ir numečiau 30 svarų, o cukraus lygis nukrito, todėl nesijaudinu
ir nustojau vartoti keletą kitų vaistų, todėl aliejus man tikrai patinka. Al

„Skaitydamas atsiliepimus internete buvau labai skeptiškas.Bet po to, kai du mano draugai jį
naudojo reguliariai ir aš žinojau apie jų sveikatos problemas anksčiau, ir aš tai matauneįtikėtinai
pagerėjo jų gyvenimas ir sveikata, labai norėčiau, kad marihuana būtų išbraukta iš draudžiamų
medžiagų sąrašo.Kiekvienam turi būti leista užsiauginti savo.

Buvo  laikas,  kai  aš  buvau  labai  prieš  marihuaną,  bet  kai  kurie  draugai  pakeitė  mano
požiūrį.Viena gana ilgai  kentėjo  nuo aukšto  kraujospūdžio  –  vartojo  tabletes  (irgi  labai  ilgai
priešinosi), kol kažkas ją įtikino, kad tiesiog duotų savaitę.Ji tai padarė ir poveikis ją pribloškė,
nes nuo įprastų maždaug 200 vienetų ji sumažėjo iki 140 vienetų.

Kitas draugas daugiau nei 4 metus kovojo su gerklės ir skrandžio skausmais bei opomis.Po
kelių savaičių reguliarių marihuanos dozių, pavyzdžiui, arbatos, dūmų ir lašų,  jis atrodo daug
geriau.Jis geriau miega, jam nebereikia jokių tablečių. Aleksas

Astma, kvėpavimas, plaučiai
„Mano  sveikata  beveik  nepriekaištinga,  nebėra  astmos,  numečiau  perteklinį  svorį
nesportuodamas ir  jaučiuosi puikiai  kiekvieną dieną.Pavardink tabletę,  kuri  gali  tai  padaryti?
Edvardas

„Ačiū už aliejų, jis man padėjo įveikti sunkią plaučių uždegimą.Aliejus padarė tai, ko negalėjo
padaryti NyQuil ir antibiotikai iš gydytojo.Ir aš pasveikau per naktį!!!Rickas Simpsonas suteikė
man palengvėjimo ir gydymo, ir už tai aš visada būsiu dėkingas už Ricko Simpsono darbą ir jo
aliejų.Ir toliau gydyk!“ Džo

„Galima  tikėtis,  kad  aliejaus  garinimas  bus  veiksmingas  gydant  astmą  ir  kitas  kvėpavimo
problemas.Tačiau stebėtinai pastebėjome, kad kanapių aliejaus žvakutės labai efektyviai atveria
kvėpavimo takus.Paprastai per 30 minučių po to, kai išgėrė žvakutę, pacientas praneša, kad
jaučiasi taip, tarsi atsivėrė plaučiai ir jie gali daug lengviau kvėpuoti.Žinoma, kaip ir bet kurios
kitos ligos atveju, tris mėnesius suvartodavau įprastą 60 g dozę ir vartodavau po gramą per
dieną, kol jausiuosi visiškai sveikas.Tada, žinoma, visą likusį gyvenimą vartočiau palaikomąją
dozę.Aliejų naudočiau per burną, lokaliai ant gerklės ir krūtinės bei žvakučių pavidalu.JB“

„Man 2002 metais buvo diagnozuota lėtinė emfizema.Man buvo pasakyta, kad turiu 90 metų
sergančio žmogaus plaučius.Nustojo rūkyti tabaką ir tiesiog stipriai rūkė geras kanapes.Plaučių
funkcija šiandien gera.Ką tik pradėjau kasdien naudoti aliejų ir nuo stuburo pažeidimo skausmo.
Jonas

„Astma sergu 21 metus, rūkau cigarečių ir mmj nuo 14 metų.Man neteko naudoti inhaliatoriaus
nuo tada, kai 93 metais eksperimentavau su marihuana.Vis dar turiu gelbėjimo inhaliatorių, bet
jo  nereikia.Taip  pat  NEGALIMA  vartoti  mano  raumenis  atpalaiduojančių  vaistų,  800  mg
ibuprofeno, antidepresantų ar dviejų kitų vaistų nuo migrenos.Aš myliu MMJ.Tai išgelbėjo mano
gyvybę“. Kari
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„Pirmą kartą su RSO išgėriau 1,7 gramo tabletę.Negalėjau vaikščioti tiesiai, jaučiau, kad būčiau
protiškai atsilikusi, bet rezultatas buvo tas, kad kitą dieną išgydžiau nuo sunkios pneumonijos!!
Daryčiau tai dar kartą, lol. Džo

„Pradėjau naudoti kanapių aliejų nuo egzemos ir astmos ir viskas dingo!Nebenaudoju steroidų
inhaliatoriaus  ar  steroidinių  kremų.Niekada  nemaniau,  kad  po  milijono  metų  tai  kada  nors
išnyks.KANAPĖS UŽ PERGALE!Tiesą sakant, niekada nemaniau, kad rasiu palengvėjimą savo
problemoms, kol nesužinojau, kad augalas, kurio man visada buvo liepta nenaudoti, nes jis man
buvo blogas, iš tikrųjų buvo man naudingas! Matt

„Aliejus veikia plaučius!Garinimas taip pat padeda.Per pirmąsias 5 dienas nuo aliejaus vartojimo
jūsų  plaučiai  pradės  šalinti  skreplius,  o  jei  kovojate  su  plaučių  vėžiu,  augliai  turėtų  pradėti
mažėti,  o  aliejus  naikina  vėžio  ląsteles.60–80  %  navikų  yra  užpildyti  Candida,  todėl
priešgrybelinės  THC  savybės  padeda  šiam  procesui  kartu  su  kanabinoidais,  kurie  sukelia
cheminį procesą jūsų imuninėje sistemoje!Kanapės, skirtingai nei cigaretės, atveria plaučius ir
išplečiabronchus,  tuo  pačiu  sugrąžinant  jūsų  kūną  į  homeostazės  būseną.Daugelis  žmonių,
turinčių  problemų  su  plaučiais  ir  daugeliu  kitų  negalavimų,  turėtų  iš  savo  raciono  pašalinti
kviečius ir cukrų, nes šiandieniniai kviečiai sudaro 95 % GMO, o žmogaus organizmas nežino,
kaip jų apdoroti, todėl kaupsis ir gali sukelti imuninį atsaką. uždegimo ar histamino bet kurioje
kūno vietoje!Maisto apmąstymams! Motiejus

K.Sveiki,  JB, ar turėjote progą gydyti ką nors, naudodamas aliejų, sirgusį LOPL?Emfizema?
Astma?Šonas

A.Taip,  visa  tai.Vienas pirmųjų  mano pacientų,  sergančių LOPL ir  krūtinės angina,  negalėjo
užeiti šešiais laiptais (ne šešiais laiptais, jis vos galėjo paeiti, nes negalėjo kvėpuoti).Po dviejų
mėnesių jis vėl žaidė badmintoną.Aliejus padeda esant visoms šioms sąlygoms labai efektyviai
ir saugiai.Aliejų valgyčiau, naudočiau žvakutėse (puikiai veikia ir sergant plaučių ligomis), kelis
kartus per dieną išgarinau aliejų (skatins kosulį, o taip norisi, reikia nuvalyti visą taršą plaučius,
o  jūs  tai  darote  atkosėdami),  taip  pat  tepčiau  aliejų  lokaliai  ant  gerklės,  krūtinės  ir
nugaros.Linkėjimai, JB

„Sergau LOPL, buvau paskutinėje stadijoje ir galvojau tiesiog ištraukti kištuką.Mėnesį vartoju
kanapių aliejų ir dabar esu sveikimo kelyje! Gordonas

„Panašu,  kad  mano  seneliai  nėra  vieninteliai  Grampai,  kuriems  buvo  naudinga  užuojauta!
Šis  senukas  išgydė  emfizemą  kanapių  aliejumi.My  Gramps  taip  pat  sugebėjo  atsikratyti
deguonies  ir  astmos  inhaliatorių  (nors  jis  mirė  nuo  paskutinės  stadijos  plaučių  vėžio),
naudodamas eterinį aliejų iš kanapių augalo.Tai vienintelis vaistas, kurį mano seneliai vartojo
paskutines  8  savo  gyvenimo  savaites...Kažkaip  jis  sugebėjo  atsikratyti  pneumonijos  be
antibiotikų,  nors  sirgo  LOPL,  emfizema  ir  plaučių  vėžiu.Mano  Gramps  praėjo  su  100%
deguonies lygiu, todėl jiems nereikėjo PAGALBOS iš kvėpavimo aparatų ar papildomų vaistų.
Lindsė

„Aš pats mačiau rezultatus su: Vaikų ir suaugusiųjų leukemija ~ Kepenų liga ~ Lėtinis skausmas
~ Cukrinis diabetas ~ Nutukimas ~ Astma ~ Lėtinis bronchitas ~ IBS ~ Uždegimas ~ Teptas
lokaliai ant artrito sergančių rankų – skausmas išnyko maždaug per minutę.Užtepė apdegusius
pirštus ir skausmas praėjo per porą minučių...DĖLĖS Aš tikrai maniau, kad visa ta oda nusilupa
ir tik viena vieta ant vidurinio piršto prarado odą.Dabar, kai tie pirštai išlindo iš verdančio rapsų
aliejaus, oda buvo balta kaip virta vištiena!Nieko geriau nuo nudegimų.Nuo šiol virtuvėje laikysiu
stiklainį!Ačiū kanapėms! Debra

–  Ačiū,  Debra.Sutinku,  kad  racionalus  žmogus  norėtų  jo  indelio  virtuvėje,  kad  aliejus  gali
nudeginti vieną patirtį.Prie kiekvienos viryklės, atviros ugnies, krosnies ir pan. turi būti stiklainis
su aliejumi.Dėl viso pikto.JB
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„Aštuntojo dešimtmečio pabaigoje ir devintajame dešimtmetyje man tekdavo lankytis pas savo
daktarą (Hashmi) ir gauti tabletes nuo bronchito priepuolių bent du kartus per metus (rudenį ir
pavasarį, kai visada buvo oro). drėgnas).Mečiau rūkyti 1990 m. ir pradėjau rūkyti daug daugiau
puodų (tuo metu pradėjau augti daug daugiau ir pasilikdavau apie 5 svarus pumpurų, dabar
naudoju  daug  daugiau,  nes  gaminu  aliejų  ir  gaminu  tai.)  BET nuo  1990  m.  negrįžau  pas
gydytoją  dėl  tablečių  nuo  bronchito.TAI  22  METAI,  NEREIKALINGOS  TABLIŲ  nuo
BRONCHITO...NEBANDYK  MAN  PASAKYTI,  KAD  KANAPŲ  RŪKYMAS  NENAUDINGAS
JŪSŲ plaučiams...KLAUSK MAMOS, GARANTUOJU, JI NIEKAM NEMELS...“ Fleita

„Mano LOPL vartoju vieną gramą RSO per dieną, ir tai veikia kaip velniškai karšta.Sudarau jį į
kapsules ir vartoju 250 mg kas šešias valandas.Rūkiau tabaką 60 metų.Vaistinės inhaliatoriai
yra tik šlamštas, kuris iš tikrųjų pablogino situaciją.Mano gydytojas kvailas, nes man pasakė,
kad nėra išgydyti ir aš vartosiu deguonį, kai nebeveiks pūslelinės.Pakelk užpakalį su lazda su
vinimis, jei žinai, ką turiu galvoje.Aliejų pradėjau naudoti gruodžio mėnesį.Nuostabu, kaip aš vėl
judu  kaip  normalus  žmogus,  o  ne  apgailėtinas  ir  apgailėtinassenas  padaras,  kuriuo  greitai
tapau.Man šis gydymas tarsi suklupo po to, kai panaudojau RSO nuo 2011 m. lapkričio mėn.
diagnozuoto nešvitinto ir nechemizuoto skrandžio vėžio.Visą tą sceną išgyvenau tik tuo, kas yra
„Airių  sėkmės“  įrodymas.Mano advokatas buvo girdėjęs apie mano keblią  padėtį.Jis  visiškai
teisingai  samprotavo,  kad palikęs  savo reikalus,  aš tikriausiai  ruošiausi  palikti  šį  pasaulį.Jis
sužinojo apie RSO ir kt.Pranešė man ir štai aš.Mano advokatas yra daug labiau išsilavinęs šiais
klausimais nei mano kreiptuvas.Bet  kokiu atveju,  dar kartą ačiū Rickui ir  visiems žmonėms,
kurie mums padeda. Deilas

"Aš naudoju RSO savo LOPL...Man atsirado lūpų pūslelinė, kurios alkoholis ir H202 nepadėjo
per 2 dienas.Ryte ir vėliau dieną ant jo užtepiau taškelį aliejaus, o šįryt jo nebėra?Jaučiau visas
savo liesas senas lūpas ir ten nieko nebuvo...Ar aš einu iš proto???Įeinu į vonią ir užlieju tą
vietą šviesa ir galiausiai ištempęs ir patraukęs sulaužau jį ten, kur jis buvo sugijęs... Uždedu dar
vieną  tašką  ir  nemanau,  kad  kada  nors  sąmoningai  į  jį  žiūrėjau.  vėl...Pats  nuostabiausias
vaistas RSO...“ Deilas

„Mama serga plaučių vėžiu.Ji pasakė, kad aš nedarau chemoterapijos.Sakiau, ką tada naudosi?
RSO.Ji  pasakė  A?Ji  davė  man  nuorodą  ir  ji  buvo  iš  ten.Ji  per  4  mėnesius  numetė  60
svarų.Nevartoja vaistinių vaistų, dabar gerai atrodo ir šurmuliuoja mieste!Ar aš minėjau, kad ji
sirgo  emfizema?Jai  net  nebereikia  deguonies  bakų.Dėkojame visiems dalijantiems.Rickas  –
mano Fkn herojus, ne juokai!JB – nesustabdyk brolio.Taip atsitiks.“ Bill

„JB,  aš  savo  vyrui  parodžiau  PT  vaizdo  įrašą  ir  pastaruosius  2  metus  dalinuosi  su  juo
tūkstančiais liudijimų.Jis iš esmės sutinka su viskuo, ką daro aliejus.Vis dėlto praėjusį savaitgalį
turėjome karštų diskusijų.Net nežinau, kaip atsirado kanapių rūkymo tema...Aš jo nerūkau arba
noriu rūkyti.Jis teigia (ir aš neturiu supratimo, kur jis tai girdėjo, jis neskaito nieko, kas galėtų
išmokyti save!), rūkant ir įkvėpus plaučiuose išsiskiria amoniakas, todėl tvirtina, kad tuo metu jis
toksiškas... niekada apie tai negirdėjau ir neturėjau jo sugrįžimo.Mintys?" Pam

--  Bet  ką  rūkyti  nėra  geriausia  jūsų  plaučiams.Kanapių  rūkymas  neabejotinai  turi  naudos
sveikatai, kuri lengvai pranoksta bet kokį galimą neigiamą poveikį, tačiau vis tiek geriausia nuryti
aliejų.Jei kas nors nori išgarinti aliejų poilsio ar kitais medicininiais tikslais, tai turėtų nuspręsti jie
patys.Aliejaus garinimas yra plaučių ligų, įskaitant vėžį, gydymo protokolo dalis, todėl norite, kad
pacientai iškosėtų viską, ko neturėtų būti plaučiuose.Kaip aš žiūriu, jei kanapių rūkymas daro
žalą, aliejaus valgymas gali ją išspręsti, taigi kur tiksliai yra problema? JB

„Mano mama serga plaučių plaučių fibroze... Jai gali būti atlikta transplantacija, jei ji numes 70
svarų,  bet  tai  beveik  neįmanoma,  jei  negalite  kvėpuoti  sportuodami...Iš  savo  atliktų  tyrimų
nuoširdžiai tikiu, kad ją galima išgydyti, bet ne gydytojai, ir mums pritrūksta laiko...Labai noriu su
kuo  nors  apie  tai  pasikalbėti...Mačiau  vaizdo  įrašą,  kuriame  užfiksuoti  tos  pačios  būklės
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žmonės,  kurie  naudojo  RSO,  kad  ją  įveiktų...Aš  padarysiu  viską,  kad  išgelbėčiau  savo
mamą...Gydytojai pasakė jai kalbą „praleisk laiką su šeima“, bet aš žinau, kad ji turi per daug ką
duoti pasauliui, jai tik 55 metai ir nuostabi moteris, kupina širdies. Angela

--  Andžela,  duokite  jai  aliejaus,  ji  numes  svorio  ir  greičiausiai  aliejus  ištaisys  tą  plaučių
būklę.Leisk jai  jį  suvalgyti,  naudoti  žvakutėse,  taip pat kelis kartus per dieną išgarinti  aliejų,
norisi, kad ji atkosėtų tai, kas nepriklauso jos plaučiams.JB

„2009  m.  man  buvo  diagnozuota  idiopatinė  pilvaplėvės  fibrozė.  Į  reanimaciją  patekau
paskutinėje  stadijoje.  Kraujospūdis  223  virš  130,  inkstų  nepakankamumas  90%,  nesandari
aorta,  nereguliarus  širdis  140-40.  Skaidulos  buvo  susikaupusios  už  skrandžio  sienelės,
slėgdamos  visus  liemens  organus,  sukeldamos  didžiulį  skausmą.  Aš  išgyvenau.  Kitus  12
mėnesių nepavyko įvairių chemoterapinių vaistų. Tada aš pradėjau „Rick Simpson Oil“. Jis man
buvo  padovanotas,  nes  negalėjau  sau  to  leisti.  Dar  6  mėnesiai  lėtaipasitraukimas  iš
chemoterapijos vartojant aliejų. Staigus sustojimas sugadintų mano imuninę sistemą. Net su
aliejumi. Greitai pasukite į priekį ir palikite daug ką. Prieš du mėnesius mano gydytojai pasakė;
jie mano kūne negali rasti jokių idiopatinių skaidulų pėdsakų. Vis dar turiu problemų dėl to, ką
chemoterapija padarė mano skrandžiui ir žarnynui, bet ir tai nuolat sprendžiasi. Gydytojai tai
vadina medicinos stebuklu. Nors jie žino ir puikiai užsirašo, kai aš kalbu apie Ricko Simpsono
aliejaus  naudojimą.  I.  Taip  pat  pasigaminkite  ir  paimkite  augalinę  glicerino  tinktūrą.  Mano
pirminės  sveikatos  priežiūros  gydytojas  rekomendavo  kanapes  per  pirmąjį  mano  galutinės
diagnozės mėnesį. Jis iš tikrųjų sakė, kad tai buvo vienintelė viltis, apie kurią jis žinojo. Šiame
atsakyme yra per daug detalių. Tikiuosi tai padės." Enochas

„Piktžolė išgelbėjo mano gyvybę nuo astmos priepuolio.Daugelį  metų iš manęs juokėsi,  nes
sakiau apie tai – kaip rūkymas gali padėti nuo astmos, sakytų?Nežinau kaip, nesu mokslininkas,
bet tai pavyko ir dėl to gyvenu. Deividas

„Daugelis žmonių trukdo šiam vaistui.Jei tik jie žinotų, kad jiems patiems ir jų šeimoms to reikia,
norint taip lengvai kovoti ar užkirsti  kelią daugeliui ligų.Jei tik jie žinotų, ką jiems pasakys jų
šeimos  nariai,  sužinoję  tikrąją  tiesą  apie  nuostabų  šio  vaisto  poveikį.Jei  tik  jie  žinotų,  kiek
skausmo ir kančių jie patys išgyveno be aliejaus.Manau, kad jie elgtųsi daug greičiau ir manau,
kad pagaliau ką nors padarytų dėl to,  o ne prieš tai.Tik kvailas arba neinformuotas žmogus
galėtų pasipriešinti vaistui, kurio tiek daug naudojamas.JB“

„Nuo 2011 m. pabaigos, kai man buvo diagnozuotas skrandžio vėžys, dažniausiai ir dėl LOPL
nesikeičiau RSO... Kiti dalykai, kuriais buvo pasirūpinta, yra nuostabūs... Regėjimas, klausa ir
oda  yra  blogai.  ne  taip,  kaip  dauguma  75-erių...Venų  varikozė  atsitraukė  bent  apie
50%...Merginoms tai patiktų...Tai tiesiog leidžia jaustis sveikai...“ Dale

„Kai  daugiau  moterų  supras,  kad  tai  turi  senėjimą  stabdančių  savybių,  jos  šturmuos
parlamentą.Daug  juoko."  Lupus
– Jie tikrai tai padarys, Lupus, tuo neabejoju.JB

„Vartojau jį ir atsisakiau visų vaistų, taip pat nugalėjau LOPL.Dėl artrito gavau tiek daug vaistų,
kad  blogai  kvėpavau.Vartojau  deguonį  daugiau  nei  5  metus  ir  išgėręs  visus  vaistus  nuo
skausmo, kvėpuoju puikiai.Vis dar serga artritu, bet gyventi verta dabar. Laurynas

„Per dvi savaites, kurias ji sirgo didžiąją gyvenimo dalį, mano mamos nugaroje jis nužudė lėtai
augantį odos vėžį...Reikia daugiau pasakyti!Tai padėjo daugeliui pažįstamų žmonių, sergančių
įvairiais  negalavimais,  ir  dabar  stebime,  kaip  jis  nepaprastai  padeda  sergant  LOPL!Šlovink
Dievą už šį stebuklingą augalą! Bonny

- išnyko odos vėžys, išnyko lėtinė obstrukcijos plaučių liga.Na, aš žinau tik tiek, kad gydytojai
paprastai turi didelių sunkumų gydydami abu.Nenuostabu, kad jie neturi savo darbui tinkamų
įrankių,  kai  negali  vartoti  kanapių  – vieno seniausių tradicinių  vaistų istorijoje.Jie  turėtų būti
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pirmieji, kurie to prašo.JB

Hepatitas
„Hep C išnyko, aukštas kraujospūdis ir žarnyno problemos išnyko“. Janet

Diagnozuotas hepatitas C – 2006 m.Klinikinis tyrimas.1 iš 1000 visame pasaulyje.Albuferonas +
Ribavirinas  –  2007  m.  liepos  mėn.  –  2007  m.  gruodžio  mėn.Per  savaitę  nuo  šio  cheminio
kokteilio  pradžios  labai  skaudėjo  ir  vartojau  morfijų,  pradėjo  kristi  svoris,  atsirado  bėrimų ir
pan.Iki bandymo pabaigos numečiau 47 svarus ir jaučiau stiprų skausmą 24-7.Buvau priverstas
išeiti  į  pensiją  būdamas 47 metų  ir  dvejus  metus  kovojau su savo įmone dėl  neįgalumo ir
ketverius  metus  kovojau  su  Kanados vyriausybe.Praėjusiais  metais  buvau  informuotas,  kad
klinikinio tyrimo preparatas buvo nutrauktas dėl mirčių ir šalutinio poveikio.

Praėjusią  2012  m.  vasarą,  birželio  mėnesį,  prasidėjo  traukuliai,  negalėjimas nuryti,  taip  pat
prarado pusiausvyrą.Trumpai tariant, atsidūriau invalido vežimėlyje.Šiuo metu buvau išsiųstas
atlikti  visus  nuskaitymus,  rentgeno  spindulius  ir  tyrimus,  o  neurologas  suprato  IS?MRT
nepastebimas...

Šeimos gydytoja sakė, kad galbūt mane ištiko nedideli insultai.Abu išsiuntė mane namo gyventi
su juo, nes nebedarys jokių tyrimų!Atleidau juos abu.Tada draugas mane pavertė p.Praėjusių
metų rugpjūtį Rickas Simpsonas ir aš pradėjome medžioti indica pumpurą.Gruodžio 29 d., kai
priaugau 60 gramų, tą naktį mane ištiko paskutinis priepuolis,  o kitą rytą pradėjau dalyvauti
Heavy Oil programoje.

Niekada taip gerai nemiegojau po chemoterapijos, man pasisekė gauti 1-2 valandas...Dabar 7-
8.Nerealu savaime.Aš nevartoju jokių receptinių vaistų ir vartoju visus opiatus, migdomuosius
vaistus ir antidepresantus, kurių šalutinis poveikis buvo blogas.Tai taip pat geriau nei bet kas
kitas valdė mano skausmą.

Aš  jau  baigiau  ir  ieškau  kitos  padermės  savo  visą  gyvenimą  trunkančiai  palaikomajai
dozei.Mano diagnozės iš Vakarų dokumentų, kuriuos atleidau, yra tokios...Hep C, fibromaialgija,
Raynauds,  IBS, CFS,  depresija,  didelis  nerimas,  MS???Aš neturiu  receptinių vaistų,  neturiu
priepuolių ir valdau skausmą...Išbandykite tai su tabletėmis!Išlik stiprus – kovok. Roy

„Man sekėsi karjeroje ir gyvenau nuostabų gyvenimą... gražūs namai, automobiliai, laivai ir t.
t.Turiu  psichikos  sveikatos  bakalauro  laipsnį  ir  vis  dar  esu  skolingas  28  000,00.Padariau
didžiulių klaidų... MILTINĖ!Ir aš patyriau pasekmes.Aš neskelbiu, kad esu niekieno viršesnis ar
žemesnis.Mes visi turime istoriją, kelionę, kuri yra unikali mums.

Aš  nesirinkau  sirgti.Bet  aš  padariau.Nesirinkau  naudoti  SSD,  bet  tai  buvo  galimybė,  kurią
turėjau  išnaudoti.Nesigėdiju  ir  nesididžiuoju.Gyvenu  tik  iš  980,00  per  mėnesį,  mažiau  nei
daugelis,  daugiau  nei  kai  kurie.Stengiuosi  nesiskųsti,  bet  darau.Gaunu  Maisto  talonus  ir
Medicare.Aš  gyvenu  vienas  su  šuniuku.Kartais  jaučiuosi  beviltiška,  bevertė  ir
beviltiška.Prarandu susidomėjimą dalykais, kurie man patinka, dienos susilieja ir dažnai nenoriu
keltis iš lovos.

Be to, aš taip pat esu mylintis, malonus, užjaučiantis ir man tikrai rūpi žmonės.Aš turiu labai
mažai ką pasiūlyti,  išskyrus meilę ir palaikymą savo draugams, bet vis dėlto tapau daugelio,
kurie  mane  pavogė  ir  panaudojo  savo  naudai,  auka.Aš  ne  verkšlenu,  tai  tiesiog  teigiama.
Kasdien  kenčiu  nuo  lėtinio  skausmo  ir  nuovargio.Kiekvieną  dieną  turiu  priversti  save  rasti
priežastį  keltis ir  išlipti.Paprastai  tai  daro mano šuniukas.Bet  mano draugai yra nuostabūs!Ir
turbūt  net  nežino,  kad  dėl  jų  pabundu.Taip,  man  depresija.Skausmas,  lėtinis  skausmas  tai
padarys su jumis.
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Aš esu hiper, šiek tiek išprotėjęs... bet aš esu aš, DIEVAS nepadarė šlamšto.Aš jums tai sakau,
norėdamas pasakyti…..išbandžiau alkoholį, tabletes, narkotikus…..man buvo išrašyti šie vaistai:
Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  daugybė  vaistų  nuo  uždegimo,
Celebrex, Lyrica, Tramadol, Provingil, Ritalin ir tik Dievas žino, kiek kitų, kuriuos pamiršau.

ESU  MEDICINOS  MARIHUANOS  PACIENTĖ.Kodėl?Na,  ne  todėl,  kad  noriu  pakilti.
Aš  dirbu  su  savo  globėju  dėl  vaistų,  kurie  man  tinka.Tai  procesas.Nenoriu  būti  užmėtytas
akmenimis.Noriu  aiškiai  mąstyti  ir  būti  be  skausmo.Nenoriu  dar  labiau  pakenkti  savo
kepenims.Aš sergu hepatitu  C ir  jau daug metų.Taigi,  visi  tie  receptai...  na,  jie  daro tik  dar
didesnę žalą.Vartoju Rick Simpson Oil aliejų ir  naudoju vaistus, kurie sumažino uždegimą ir
padėjo atsipalaiduoti.Aš retai miegu dėl skausmo.Tačiau dirbant su mano globėju galima geriau
išsimiegoti!Aš  atrandu  kanapių  naudą  ir  atrandu  kelią  į  skausmą padedant  užjaučiantiems,
mylintiems ir maloniems žmonėms!Aš neturiu būti receptinių vaistų auka.

Taigi tie iš jūsų, kurie esate užsidarę netradicinei medicinai, prieš priimdami nuosprendį, turite
pasimokyti.Žinau, kad daugelis iš jūsų mato tik neigiamą.aš suprantukad.Ir galbūt medicininė
marihuana jums netinka... ir tai gerai.Bet tiems iš mūsų, kurie nenori, kad tradicinė medicina dar
labiau pakenktų...  na,  prašau...  palaikykite  mūsų sprendimą ir  pasimokykite  prieš  priimdami
nuosprendį.Aš nesu akmenų mėtytojas, aš esu žmogus, kenčiantis nuo skausmo... ir man labai
naudingas kanapių naudojimas.

MM bendruomenėje patyriau mylinčių, malonių ir  nuoširdžiai rūpestingų žmonių, ir  aš buvau
labai palaimintas.Aš taip pat mačiau žalą, kurią padarė bendruomenės nariai, kurie už tai už
pinigus...  ir  nieko  daugiau,  kaip  elgesys  gatvėje.Tai  nėra  tobulas  pasaulis.
PS Aš buvau, bijau tai paskelbti.Bet mūsų bendruomenės labui... Aš tai skelbiu.Ramybė“. Cathy

„Aliejus  padeda  sergant  Krono  liga.Jis  sustabdo  uždegimą  jūsų  žarnyne.Man  buvo  auglys,
pašalinta 1/3 kepenų ir tulžies pūslės, kol dar nesužinojau apie aliejų.Dabar aliejus išgydė visas
bjaurias chemoterapijos pasekmes mano hepatito C ir operacijų metu.Aš numečiau 18 svarų ir
jaučiuosi puikiai. Michelle

„35  metus  sirgau  hepatitu  C.Praėjo  interferono  injekcijas  ir  kitus  siaubingus  gydymo
būdus.Kitais metais jie pašalino hemangiomą ir  1/3 mano kepenų.Ir  man buvo ligota tulžies
pūslė, kurią jie pašalino.Aliejus naudoju 3 metus.Vis dar nėra virusų, kepenys atsinaujina, o
aliejus palaiko normalų cukraus kiekį kraujyje.Taip pat nuo gegužės mėnesio numečiau apie 45
svarus.Taip pat tepiau aliejumi ant diabeto opų ir jos visos užgijo.Be randų“. Michelle

„Sukuriu savo versiją, geriausius pumpurus, daugiau skausmo malšinimo ir psichoaktyvesnio
THC bei gerų CBD skaičių.Skausmo malšinimas 90 mg morfijaus negalėjo sustoti.Mano aliejus
sustabdo skausmą per 3 minutes.Ne 20 kaip morfijus.Ir  tai  trunka 4 valandas,  o ne 2 kaip
morfijus.Tačiau sutikite, kad jūsų versija prideda kitų funkcijų.Bet man tai veikia geriau, aš taip
pat išbandžiau RSO.Kai kuriuos iš savo galiu uždėti ant dantų krapštuko po liežuviu ir  šokti
daugiau nei 5 valandas be skausmo.Mano nuomone, geras vaistas visiems, kuriems jo reikia.
Džimas

„Tai išgelbėjo mano vyro gyvybę.Gydymas hepatitu C jį nužudė.Negalėjau valgyti, numetė 70
svarų,  5  skriptai  nuo  pykinimo,  nė  vienas  neveikė.Ačiū  Dievui,  kad  gyvename Arizonoje,  o
kooperatyve turėjau puikių rūpestingų žmonių, kurie mums padėjo per 24 valandas.Jis nevalgė
ir galėjo baigti gydymą.Hep C neapima ir vartoja lašus apetitui palaikyti.Narkotikai nužudė gerus
dalykus.Gydymo  metu  svarbu  valgyti.Tai  veikia  ir  esame  dėkingi,  kad  turėjome  tiek  daug
naudingų puikių žmonių.Ačiū Dievui už kanapes, Arizoną ir gerus žmones. Julija

„G'day, Rick, tiesiog noriu padėkoti.Aš sergu kepenų ciroze nuo hepatito C ir ką tik iš 6 uncijų
chemdogo  pagaminau  aliejaus,  bet  sunaudojau  4  litrus  izopropilo  alkoholio.Tai  taip  stipru!
Turėjau ryžių grūdo dydžio gabalėlį,  o Dieve,  aš plūduriavau ant  debesies...daug juoko.Man
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tiesiog reikia pakoreguoti savo sumas.Bet kokiu atveju, pirmą kartą per daugiau nei 18 mėnesių
siaubingo  kepenų  skausmo,  aš  neturiu  skausmo.Tai  buvo  po  pirmos  aliejaus  vartojimo
dienos.Tai tikrai Dievo dovana žmogui...Linkėjimai iš Australijos...:-))“ Nigelas

"Geros  naujienos.Tėčio  kepenų  fermentai  yra  normalūs  ir  jis  serga HEP C daugiau nei  10
metų.Jis  vartojo  RSO  2,5  mėnesio,  gydytojas  nesakė,  kad  HEP  C  dingo,  bet  jo  kepenų
fermentai  normalūs,  o tai  pagerėjo!O tėtis  pastaruosius  1–2 dešimtmečius  buvo užsikimšęs
hepatitu C, jo kepenys buvo sušaudytos, o dabar jos pasveiko! Rogeris

„Net jei nesergate vėžiu, pagalvokite apie profilaktinę savo kūno priežiūrą.Nurijus RSO mažais
kiekiais, naudojamas kasdien.Jūs leidžiate savo kūnui kovoti su visokiais bjauriais virusais ir
vabzdžiais.15 metų nemačiau savo „pirminės sveikatos priežiūros gydytojo“ dėl kanapių ir visų
jos gydomųjų savybių.Nesvarbu, kas man nutiktų.RSO yra vienas iš pirmųjų dalykų, kurių aš
pasiekiau.Beje, aš 3 kartus susilaužiau nugarą.Buvo pakeisti slanksteliai ir diskai nuo L-4 iki S-
2.Teko  mano  stuburą  vėl  pritvirtinti  prie  manodubens  sritis...  turėjo  būti  pašalintas  AC
sąnarys.Kova su kepenų vėžiu ir hepatitu C.100% gydausi kanapėmis.RSO yra tik įrankis mano
arsenale. Rikas

„Žinau,  kad  tai  veikia  ne  tik  nuo  vėžio,  aš  sergu  hepatitu  ir  keturis  mėnesius  vartojau
aliejų.Nebėra hepatito C, kepenys kaip naujos, gydytojai stebisi.Ačiū už šią dovaną, Rickai, tu
tikrai išgelbėjai gyvybę. Jasonas

„Hep C ir kanapių aliejus: mano giminaitis serga hepatitu C, ką tik sužinojo 2013 m. gegužės
mėn.Sutarta iš nešvarios ligoninės operacijos metu/po jos.Išgąsdino jį be galo.Tikrai suklaidino
savo protą.Nedelsdamas įpylė aliejaus ir nuo to laiko jį vartojo, o tam tikrą laikotarpį nustojo
vartoti aliejų!Ir tai buvo tikras stumtelėjimas.Manydamas, kad jis vartotų interferoną (pažiūrėkite į
šalutinį poveikį!Siaubinga!Ir tai negydo!!!), kalbame apie mirtį ir „nebūti čia kitais metais“.Protas
toks galingas.

Jam buvo atlikti 5 kraujo tyrimai, siekiant išsiaiškinti, kur yra jo kepenų skaičius.Nuo 2013 m.
gegužės mėn. jo skaičiai nukrito nuo didžiausio 108 iki šiuo metu 63 (normalus diapazonas yra
0–41)!Tai neįtikėtina žinia!Jis yra virš mėnulio ir pamažu per vėlyvą rudenį ir į dabartinį laiką, jo
nuotaika pakilo.

Aš jums parodysiu, ką pradėjo daryti buvimas ant aliejaus, tada jis nulipo nuo jo, o paskui vėl
įlipo  su  tikru  pasimėgavimu  ir  vadovaudamasis  nurodymais.Šie  skaičiai  yra  ALT (normalus
diapazonas 0–63) ir AST (normalus diapazonas 0–41).Šie kepenų tyrimai šiems fermentams:
Gegužė '13: 99/93, Liepa '13: 84/79 (greitai krenta!Geros naujienos).Rugpjūčio 13 d.: 108/99!
(Negerai.Matote 4 savaites, kai jis visiškai nustojo vartoti aliejų ir buvo labai prislėgtas).Lapkričio
13 d.: 87/78!(108 išgąsdino jį!hahahaa!atgal ant aliejaus).'14 vasaris: 72/63!!!(Beveik namie!).

Šie skaičiai yra fenomenalūs!Paskelbkite tai visam pasauliui: jei jūs ar jūsų mylimas žmogus
serga hepatitu C, kuo greičiau gaukite jiems kanapių aliejaus.Tiesiog pasakykite NE interferonui!
Tikrai tikiuosi,  kad iki 2014 m. gegužės mėn. (tik 1 metai nuo diagnozės nustatymo) jis bus
normalus!Tada palaikomoji dozė visam gyvenimui. Kathy
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Vaikai
„Jaydenui  sekasi  puikiai,  mes  sumažinome  jį  iki  8  tablečių  iš  22  tablečių.Ir  mes  turime  jį
sumažinti  iki  1  topamax per  dieną nuo 10.Nuostabu,  kad prieš  CBD nuimdavome jį  nuo 1
Topamax ir savaitę ištikdavo traukuliai valandą laiko.Jis jaučiasi labai laimingas ir daug geriau
supranta, skleisdamas įvairius garsus ir geresnį akių kontaktą.Šią savaitę jam buvo 1 priepuolis
ir  jis  truko tik  1 minutę ir  man nereikėjo  naudoti  valiumo.Ačiū Dievui.Per  kelias  ateinančias
dienas mes pašalinsime Jayden paskutinę Topamax tabletę, tai bus pirmas kartas per 4 metus
be jo.Prašome Jaydeną melstis, kad jis padarytų gerą, kai jį pašalino iš šiukšlių.Ačiū."

„Apie aliejų sužinojau prieš 3 mėnesius, internete ieškodama vaistų nuo spuogų ir rožinės.Tai
iškart  išaiškino!Į  kokosų  aliejų  įpilu  izo  aliejaus  ir  toliau  naudoju  veidą  ir  kaklą  kartą  per
dieną.Mano  vyras  sako,  kad  atrodau  15  metų  jaunesnė!Labai  ačiū,  kad  dalinatės  šia
informacija.Telaimina jus visus Dievas.Tęsk gerą darbą." Toni

„Turiu dvynius, kurie gimė 23,6 nėštumo savaitę ir sveria tik šiek tiek daugiau nei kilogramą.Jie
yra stebuklai ir pasisekė būti gyviems!Jiems dabar 2 metai ir jų vystymasis vėluoja maždaug 1
metus,  nepaisant  viso  gydymo (darbo,  kalbos,  fizinio,  vystymosi  kas  savaitę).Skaičiau,  kad
kanapių aliejus gydo daugybę ligų, įskaitant vėžį ir smegenų sužalojimus...Mano klausimas toks
– ar kanapių aliejus gali padėti mano stebuklingam kūdikių vystymuisi?!?Ir jei taip, kiek man
skirti kasdien?Ačiū tau labai už tavo pagalbą!" Jenna

-- Miela Jenna, pradėkite nuo mažų dozių (0,005–0,01 g),  tris kartus per dieną.Jei gydytojai
žinotų,  ką  jie  daro,  vaikai  turėjo  vartoti  aliejų  nuo  pat  pirmos  dienos.Esu  tikras,  kad
pamatysitedidžiuliai patobulinimai labai greitai.Taip pat į jų racioną įtraukčiau kanapių sėklas ir
kanapių sėklų aliejų, taip pat į jų vonias įdėčiau po arbatinį šaukštelį kanapių sėklų aliejaus ir
kanapių aliejaus mišinio – tai puikiai veikia jų odą ir apsaugo nuo egzemų bei bėrimų.JB

„Sveiki, man buvo įdomu, kiek gramų aliejaus yra švirkšte, kurį gavau dukrai? Marie – gramas
yra apie 0,9 ml.JB

„Pabaigoje  aš  susisiekiau  su  Cashy  mama  ir  ji  pasiūlė  man  pasidaryti  spinduliuotę,  o  aš
padariau,  nes  aliejus  dar  neįsispyrė  ir  ji  gaudė  oro.Taigi  jai  buvo  atliktas  4  spinduliuotės
gydymas, jis sumažėjo ir ji pagaliau vėl gali kvėpuoti.Nenutraukiu aliejaus, vis dar duodu jai po
gramą per dieną.Taigi dabar tikiuosi pradės veikti...Žinau, jūs sakote, kad nėra spinduliuotės,
bet ką aš turėjau daryti?Jei ne radiacija, ji dabar būtų mirusi...Nes auglys augo jos gerklėje...“
Marie

--  Sveika,  Marie,  padarei  tai,  ką  turėjai  padaryti.120–180  g  aukštos  kokybės  alyvos  per
ateinančius  šešis  mėnesius  turėtų  panaikinti  žalą.Verčiau  pamaitinčiau  pacientą  penkiais  ar
dešimčia gramų aliejaus per dieną, bet vis tiek to negalime atšaukti.Linkėjimai, JB

„Na, jai tik 7 mėnesiai.10 gramų per dieną kūdikiui atrodo per daug, nes jai sunku susidoroti su
1 gramu per dieną.Marie

–  Žinau,  Marie.Tikrai  sunku  teikti  šias  konsultacijas  internetu,  nematant  paciento,  nežinant
aliejaus kokybės ir pan.Padarei tai, ką turėjai padaryti, man viskas gerai.Viskas, ką aš sakau,
yra įsitikinti, kad ji dabar valgo daug aliejaus, kad būtų panaikinta padaryta žala.JB

„Sveiki, galėčiau suleisti aliejaus į savo dukros auglį?Kadangi jis vėl auga, jos auglys yra ant
apatinės lūpos ir abiejų skruostų...Geros naujienos yra tai, kad ji pagaliau atsisakė hidromorfino
ir net jei jis vėl pradeda augti,  jai neskauda...Taigi pamačiau, kad krūties vėžiu sergančioms
pacientėms suleido aliejaus, ir man kilo klausimas, ar turėčiau tą patį padaryti ir Kaylie?Jei taip,
kiek turėčiau jai suleisti ir ar vis tiek duoti jai su vamzdeliu?Marie

-- Sveika, Marie, naudočiau lokaliai, turėtų pakakti.Tinktūra padarys gerą darbą arba tiesiai ant
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jos.Per daug neleisčiau naviko srities, nebent tikrai būtina.Žinoma, kuo daugiau aliejaus gausite
ir  kuo  arčiau  auglio,  tuo  geriau,  bet  šiuo  atveju  manau  tiks  ir  vietinis
naudojimas.Nufotografuokite ar filmuokite ir linkėkite geriausių linkėjimų.Jindrichas

„Nemanau, kad aliejus tiks Kaylie.Jis vėl tampa tikrai didelis...Netrukus bus taip, kaip praeitą
kartą, auglys užblokuos jai kvėpavimą...Dabar ji suvartoja daugiau nei 2 gramus per dieną ir vis
tiek nesikeičia...Ji negalėjo toleruoti nuo 5 iki 10 gramų per dieną, nes negali toleruoti net 2
gramų per dieną...ir be to, tai mums kainuoja 200 USD kas 2 dienas, niekaip negalime sau leisti
5  gramų per  dieną,  dar  turime 2  kitas  dukras,  kurias  taip  pat  turime aprūpinti...Gyvename
košmarą...“

-- Na, jūs neturite ko prarasti, grąžinkite dozę ir pradėkite švirkšti.Jis greitai susitrauks, todėl
negaiškite laiko, jei žinote, ką darote, ir tikiuosi, kad žinote.Linkėjimai, JB

„Man  reikėtų  daugiau  instrukcijų,  kaip  sušvirkšti,  su  kuo  maišyti  aliejų  ir  pan.?...Man  būtų
malonu, jei galėtumėte man parašyti visas instrukcijas.

– Na, aš pats niekada to nedariau, atvirai pasakius – ar vis tiek nori mano nurodymų?JB

"Taip...Jūs tikriausiai žinote ką nors, kas tai bandė?

-- Aliejaus netirpdyčiau, suleisčiau prie pat auglio.Turėsite pašildyti  švirkštą, kad aliejus būtų
skystas.Tada suleisk kiek gali, gal sakyk pusę gramo, kas žino.Arba pradėkite nuo mažiau.Bet
vėlgi - gydytojas turėtų tai padaryti idealioje situacijoje,mes abu tai žinome.JB

"Gerai...Kaylie gydytojai nežino apie jos buvimą ant aliejaus...Turiu čia adatų, kurias slaugytojos
davė, kad išimčiau vaistus...Jei sušvirkščiau šiek tiek šalia jos naviko, ar vis tiek turiu duoti jai į
jos vamzdelį?

-- Išbandykite, pažiūrėkite, kaip ji reaguoja, ir sujunkite abu.Manau, kad tiks injekcija kartą per
dieną, bet tikrai sunku duoti šį internetinį patarimą.Kuo daugiau joje yra aliejaus, tuo didesnė
tikimybė, kai kurie pacientai paėmė visą mėgintuvėlį ir miegojo tris keturias dienas, bet tuo tarpu
jų augliai inkapsuliavo, aš tikrai nežinau, ką daugiau pasakyti.JB

„Ar galima duoti Robunol, kol ji gydoma aliejumi?Nes jos gleivės tikrai blogos ir jei neduosiu
Robunolio,  manau,  kad  ji  užspringtų  savo  gleivėmis.Bet  bijau,  kad  aliejus  nesumažina  jos
auglio, dėl to...

-- Aliejus pasirūpins jos gleivėmis, todėl Robunolio neduočiau.JB

„Dar  ne,  tada  aš  tikriausiai  negausiu  geros  kokybės  alyvos,  nes  niekas  neveikia...“
-- Tai irgi įmanoma.JB

„Mano dukra mirė penktadienį 4 val.

– Marie, tu padarei viską, ką galėjai.Jindrichas

„4 METŲ SU SMEGENŲ AUGIKU.Ak, taip, dar kartą dėl to aš nenutyliu, kad kanapių aliejus
naikina vėžį.Toliau pateikiama 4 metų berniuko, turinčio galutinės stadijos smegenų auglį, kuris
yra apvyniotas aplink jo nugaros smegenis, mamos naujienos.Maždaug prieš 6 savaites R.buvo
duotas  gyventi  2  mėn.Jis  nuo  naviko  paralyžiuotas  nuo  juosmens  žemyn.Ankstesniame
pranešime mama sakė, kad jis šiek tiek judina kairę koją.Toliau pateikiamas atnaujinimas, kurį
ką tik gavau.==

Labas,  Corrie,  kaip  tu?Viskas  čia  gerai!!R.atrodo,  kad  sekasi  gerai!Svorį  išlaikęs  gerai
valgydamas  ir  nedidelį  skausmą,  kurį  S.o  aš  ir  kineziterapeutė  manome,  kad  tai  silpni  jo
kamieno  raumenys!!Jis  patogiai  miega  ir  gali  keletą  valandų  sėdėti  neįgaliojo
vežimėlyje.Jaučiuosi labai teigiamai, kad viskas vyksta teisinga linkme!!
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Jis sėdi 3 valandas vienu metu ir skausmas yra labai mažas!!Jis gali pabusti naktį ir paprašyti,
kad mes jį ridentume arba kartais pamasažuotume pėdas, bet viskas.Jis nesiskundžia skausmu
ten kur buvo auglys ir nieko išsipūtusio nematome!!!Po to, kai suleidžiu jam dozę, jis išeina iš
karto ir miega maždaug 4 valandas.Mes vis dar dirbame, kad priaugtume iki 1 gramo per dieną,
bet jau įpusėjome!!!Esame labai laimingi, kad susitikome su jumis tuo metu!!Tikrai tikiu, kad taip
ir  turėjo būti!!R.balandžio 22 d.  planuojamas jo MRT!!!Išlaikykite  tikėjimą žmonės.KANAPĖS
NAUDO VĖŽĮ“. Corrie Yelland

„Mamos turėtų valgyti  aliejų,  tai  būtų geriau ir  joms,  ir  jų  vaikams.Rūkymas šio vaisto nėra
beveik toks pat veiksmingas, 90% vaistinio poveikio patenka į dūmus.Ir jei manęs paklausite, ar
vaikai turėtų naudoti aliejų kaip vaistą, aš atsakysiu, kad tikrai taip, geriausia kiekvieną dieną.Ką
dar norėtumėte duoti vaikui kaip vaistų?JB“

„Ką tik sūnui dariau nugaros masažą su arbatmedžio aliejumi, į kurį buvo įmaišytas kanapių
aliejus.Jis skundėsi apatinės dalies skausmais.Taigi išėjo vaistai.Suveikė per dvi minutes.Sakė,
kad skausmas visiškai dingo.Jis grįžo lauke ir atlieka statybos projektą su savo traktoriais. Jose

„Mano dukra serga epilepsija, pirmą kartą ją ištiko 13 metų.Jai dabar 31 metai ir šiuo metu ji
vartoja 5 rūšių vaistus, kuriuos geria 3 kartus per dieną didžiulėmis dozėmis.Ji taip pat turi VNS
implantą  (makšties  nervo  stimuliatorių),  kurį  gavo  2000  m.  balandžio  mėn.Tuo  metu  jos
priepuoliai  buvo  tokie  stiprūs,  kad  ji  buvo  neveiksni  žmogus,  kurį  reikėjo  prisegti  invalido
vežimėlyje.Turiu pripažinti VNSlabai padėjo!Bet ji vis dar turi traukulių ir tarp tų ir visų vaistų ji
negali turėti gyvybės.Ji turėjo daugiau kabių, siūlių ir lūžusių kaulų, nei bet kam kada nors būtų
tekę susidurti.

Bet  kokiu  atveju,  tikiuosi,  kad  gausite  nuotrauką.Mano  sūnus  ir  brolis  marihuaną  vartoja
bipoliniam skausmui malšinti.Jie kelis kartus manęs klausė, ar kada nors nagrinėjau kokius nors
tyrimus, susijusius su jo naudojimu traukuliams gydyti.Pagaliau pradėjau domėtis ir tada radau
fenikso ašaras.Nesu visiškai tikra, kad aliejus jai tiktų, tačiau praėjusį sekmadienį pati pradėjau jį
vartoti nuo viso kūno skausmo ir didžiulės nemigos.Tai man padėjo daugiau, nei galiu pasakyti!

Tačiau tyrinėdamas aš taip pat susidūriau su Jasono ir Jaydeno istorija.Manau, kad jums tai
žinoma, bet tik tuo atveju vyras savo sūnų priepuolius gydo didele CBD tinktūra.Aš taip pat
pradėjau tai  tyrinėti  ir  nusprendžiau išbandyti  savo dukrai.Pirmąją  dozę ji  gavo sekmadienį,
2012 m. gruodžio 30 d.Nuo šiandien duodu jai po 1/2 lašintuvo 5 kartus per dieną.Mažiau nei
per savaitę ji praėjo nuo kelių priepuolių beveik kasdien iki nė vieno per pastarąsias dvi dienas!
Viską užsirašau ir  mano tikslas yra atleisti  ją  nuo vaistų ir  griežtai  vartoti  tinktūrą.Jei  mano
dokumentacija kaip nors padės, mielai atsiųsiu.Esu labai dėkingas už jūsų ir Ricko Simpsono
darbą!Ačiū." Casey

-- Sveiki, Casey, ačiū už naujienas.Tai gana tipiška, žmonėms priepuolių nebūna daug, kai jie
vartoja  aliejų.Būtų  geriausia,  jei  ji  tinkamai  gydytųsi,  vadovaudamasi  mūsų  svetainėje
pateiktomis  instrukcijomis.Žinoma,  puikiai  tiks  ir  dokumentacija,  ir  Youtube  klipai  ar
panašiai.Linkėjimai, Jindrich“

K.Ar yra amžius, kada jie gali tai pradėti?Mano sūnui 3 metai, jis turi blogą egzemą, o čia gerą
dalį metų būna šalta. Roksana

--  Roxanne,  visiškai  saugu duoti  aliejų vaikams,  net  ir  naujagimiams,  ypač kai  naudojamas
lokaliai sumaišius su kanapių sėklų aliejumi arba taukmedžio sviestu.Gera strategija sumaišyti
kanapių sėklų aliejų su aliejumi (tiks ir 1% aliejaus, bet idealu būtų 20-30%), o vėliau po kelis
lašus įlašinti į vonią kasdien.Jis paliks ploną plėvelę ant viso kūno ir paprastai tai yra viskas, ko
reikia (arba bent  jau priežiūrai).Fotografuokite ir  filmuokite,  tobulėjimas turėtų prasidėti  labai
greitai.Niežulys ir  dirginimas praeis per kelias sekundes ar minutes, o egzema turėtų tiesiog
išnykti per savaitę ar ilgiau.Linkėjimai, JB
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„RSO iki šiol buvo geriausia terapija mano autistiškam sūnui, kuris buvo grupinis namuose, nes
buvau sumuštas ir mano namai buvo sugriauti.Išbandžiau dietas, chelatų terapiją, hiperbarinį
deguonį,  metilo  b  12 injekcijas ir  daugybę farmacinių  žudančių vaistų,  bet  niekas nepadėjo
geriau nei kanapių aliejus.

Sunku gauti  medicininę kortelę nepilnamečiui,  jei  tiesiog paskambini  ir  paklaus, ar neišduos
kortelę nepilnamečiui autistui.Tėvams, kuriems sunku, paskambinkite, kol jūsų vaikas pyksta,
kad  jie  iš  pirmų lūpų  išgirstų,  kokia  rimta  padėtis.Mane  3  kartus  atmetė,  kol  nusprendžiau
paskambinti, kol jis daužė skyles savo sienose ir rėkė...tada jie pasakė, kad duos jam kortelę“.
Robinas

„Ačiū,  Ricko  Simpsono  aliejus...Negalėjau  tau  pakankamai  padėkoti!Jūs  suteikiate  mano
septynerių metų mergaitei, kuri serga ūmine limfoblastine leukemija, jėgų tęsti!Spėkit kas dar?!
Jai pasireiškė remisija praėjus savaitei po aliejaus kapsulių pavidalo vartojimo!!!(Ji turi OMMP
kortelę, leidžiančią legaliai vartoti kanapes nuo leukemijos, kurią rekomendavo jos gydytojas)

Dėkojame,  kad  suteikėte  mums  galimybę  nepripildyti  mūsų  mažos  mergaitės  kūno  gyvybę
keičiančių,  organizmą  keičiančių  narkotinių  vaistų.Dėkoju,  kad  suteikei  jai  skanėstų...kai
normaliems vaikams pykina skrandis!Dėkojame, kad sukėlėte šypseną jos veide ir leidote jai nė
karto nenukentėti nuo ilgo mėnesio gydymo didelėmis steroidų dozėmis.

Vienintelis  Rick  Simpson  aliejaus  naudojimo  trūkumas...yra  piktas  biologinis  tėvas,  kuris
niekada jos gyvenime nebuvo buvęs,  nesutinka ir  nori  ją  globoti.Bet  aš tikiu jūsų turimomis
gydomosiomis galiomis ir pasiliksiu už mus bei medicininę marihuaną ir kovosiu už tai, kad tai
yra pati svarbiausia mano mažų mergaičių gydymo dalis. Erin

„Pirmadienį Drąsioji Mykayla patikrino savo laboratorijas, ar jos pakankamai aukštos, kad būtų
galima atnaujinti chemoterapiją (ji nuo birželio 4 d. delsė dėl mažo neutrofilų skaičiaus)...mano
liūdesiui, jie vis dar buvo labai žemi.

Aš  nerimauju  dėl  jos...jos  kūnas...jos  sveikata...jos  ateitis...jos  savijautą.Noriu  jai  paties
geriausio,  o  matant  jos  tokios  prastos  formos  kūną  plyšta  širdis.Visi  matote  šypsenas  ir
energingą pusiau sveiką, laimingą 8 metų vaiką (tai yra nuostabu ir aš negaliu tuo džiaugtis),
bet iš tikrųjų, jei pamatytumėte jos laboratorijas...ir ką chemoterapija daro jos kūnui, tu pajustum
jausmą, kurį jaučiu aš.Smulkios mano sudužusios širdies dalelės subyra, kai spalva slysta nuo
mano veido...gerklėje susidarė gumulas...ir mano akys ištinsta nuo ašarų.Ji tokia graži...ji tokia
laiminga  ir  sveikai  atrodo...ji  neserga  vėžiu...ir  ji  turi  geriausius  natūralius  vaistus  kovai  su
vėžiu...Negaliu pakęsti to ir to, ką tai daro su ja.Noriu, kad tai būtų padaryta greitai...bet dieną
prieš išvykimą į Havajus gavome jos gydymo pabaigos datą 2014 m. lapkričio 13 d.Buvau labai
dėkinga,  kad  tai  baigiasi  8  mėnesiais  anksčiau  nei  maniau,  bet  iš  tikrųjų...ar  galėtumėte
įsivaizduoti,  kad  kasdien  vartotumėte  chemoterapiją  daugiau  nei  1,5  metų?!Ir  prieš  tai  10
mėnesių intensyvi savaitinė chemoterapija?!

Palaikomoji chemoterapija mums buvo paaiškinta kaip lengvesnis chemoterapijos laikotarpis...ir
tai buvo visai nelengva.Jie sako, kad jų neutrofilų skaičius gali išlikti žemas ilgą laiką, kovojant
su virusu...vis dėlto aš turėčiau siųsti ją į valstybinę mokyklą neužsikrėsdamas virusu?!Tai bus
neįmanoma...jie mums pasakė, kad ji tikriausiai turi virusą, nors ji neparodė jokių simptomų...jos
mažylė sesutė labai sirgo* ir štai po 20 dienų mes vis dar labai maži.

Prašome draugų melstis  už Drąsiąją  Mykaylą,  kad ji  rastų jėgų įveikti  viską,  kas sukelia  šį
užsitęsusį mažų skaičių laikotarpį.Prašau Dievo, išgydyk jos kūną ir suteik jam energijos ištverti
chemoterapiją be jokio šalutinio poveikio ar ilgalaikio šalutinio poveikio.Prašau, Dieve, apsaugok
ją  už  mane...Niekada  neįsivaizduoju  dienos  be  jos  gražios  šypsenos  ir  šilto  guodžiančio
apkabinimo.Kitos  savaitės  antradienį  mes  vėl  tikrinsime  laboratorijas...  ir  aš  jus  visus
informuosiu.taikos meilė CURE. Drąsi mama
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– Sunku nupasakoti,  ką man daro tai skaitymas.Ir sunku įsivaizduoti,  ką visi tie nuodai daro
Mykaylai.Be  jokios  kitos  priežasties,  išskyrus  godumą  ir  korupciją  aukščiausiuose  mūsų
visuomenės sluoksniuose.

Mykaylai  reikia  vaistų,  kurie  sustiprintų  jos  imuninę  sistemą,  o  ne  nuodų,  kurie  padarys
nepataisomą ilgalaikę žalą.Ar tikrai jos gydytojai to nežino?Kokią kvalifikaciją jie turi be jokios
priežasties duoti nuodus?Ar tie gangsteriai, kurie pelnosi duodami nuodų vaikams, taip pat turi
licenciją žudyti?Kas jiems tai davė?

Vakar  kalbėjome apie  moterų skatinimą veikti.Štai  jūsų priežastis.Taip  atrodo praktikoje,  kai
gydytojai savo darbą atlieka ne taip, kaip turėtų.Ir jūs, moterys, turite tai pakeisti.Jūs saugote
savo  vaikus  visą  gyvenimą,  todėl  darykite  tai,  ką  turite  padaryti.Imkitės  veiksmų  dabar,
nelaukite, kiekviena diena yra svarbi.JB

"Tu žinai...Kitą dieną atvežėme Mykaylą pas gydytojus ir jie atliko įprastas laboratorijas...Jos
hemoglobinas buvo labai kritiškai žemas – 5,2 (tai  techniškai vos pakanka kraujo,  kad jūsų
kūnas veiktų...gydytoja mums pasakė, kad vidutinis vaikas tokio žemo lygio beveik NEATSAKO)
Mykayla, ji atsimušė nuo sienų, hiper, pateko į bėdą, kad šokinėjo ant lovos, šneki, besišypsanti
ir laiminga!!!Gydytojai stebisi, kodėl...nu doc kas skiriasitarp Mykaylos ir kitų tavo vaikų...ji turi
kanapių!!!

Žinoma, gydytojai NIEKADA tokių dalykų kaip šis nepriskiria kanapėms...bet jie turėtų.Gydytojai,
medicinos  tyrinėtojai  ir  farmacija  sukelia  mūsų  rasei  nereikalingas  kančias,  ir  tai  yra
pražūtinga.Net jei kas nors negali būti išgydytas dėl vienokių ar kitokių priežasčių...jų gyvenimo
kokybę galima labai pagerinti vartojant kanapių.Jūsų senelis yra įrodymas, kad jo vėžys buvo
labai pažengęs ir išplito visame kūne...bet pažiūrėkite, ką jam padarė kanapės!

Kai  Mykayla  buvo  kūdikis,  jos  močiutė  mirė  nuo  vėžio...labai  greitas  ir  agresyvus  vėžys.Ji
kanapių nevartojo.Jie paguldė ją į ligoninę ir pripildė morfijaus...iš tikrųjų sakydavo mums, kad
jos  tikslas  buvo  išlaikyti  jos  skausmą ir  pagreitinti  mirties  procesą.Tai  žiauru...neįprasta...  ir
prastai...ir tai būna STANDARTINIS MEDICININIS GYDYMAS.Niekada nenorėčiau būti įstrigęs
ant morfijaus lašelio ir  kentėti  iki  mirties.Tai žiauru...ir  aš meldžiuosi kiekvieną dieną,  kad ši
korupcija pasibaigtų“. Drąsioji Mykayla

„Pastarieji  du  mano  įrašai  sukėlė  daug  klausimų  ir  keleto  „įrodymų“  reikalavimų...Norėčiau
pasidalinti  su  jumis  visu  mokslu  tarp  kanapių  ir  imuninės  sistemos  vėžio
(leukemijos/limfomos).Ši informacija būdinga Jurkat leukemijos ląstelių linijoms...tai yra CD4+ t-
ląstelių ūminė limfoblastinė leukemija...LYGIAI tokia pati giminė kaip Mykayla leukemija.

Drąsiaus Mykayla specifinis vėžio tipas turi daug įrodytų mokslo, kad kanapės yra veiksmingas
gydymas, nes mokslininkai išsiaiškino, kad imuninės sistemos ląstelėse yra SPECIALUS cb2
receptorius, sukeliantis apoptozę (ląstelių mirtį).

THC  sukelia  apoptozę  Jurkat  (t-ląstelių  ūminės  limfoblastinės  leukemijos)  ląstelėse  trimis
skirtingais  mechanizmais.(1)  THC  prisijungia  prie  CB1  ir  CB2  ir  sukelia  serino
palmitoiltransferazės  keramido  sintezę.(2)  Keramidas  patenka  į  mitochondrijas  ir  sukelia
citochromo c nutekėjimą į citozolį.(3) Citochromas c susijungia su Apaf-1, kaspaze 9 ir sudaro
apoptosomą.(4)  Apoptsoma  paverčia  procaspazę  3  į  aktyvią  kaspazę  3,  todėl  atsiranda
apoptozė.THC  taip  pat  aktyvuoja  išorinį  kelią  (8  ir  10  kaspazes)  ir  slopina  Raf/Mek/Erk
kelią.Ląstelių  išgyvenimo  kelio  slopinimas  sukelia  Bad  defosforilinimą  ir  šio  Bcl-2  baltymo
perkėlimą į mitochondrijas, o vėliau ir apoptozę. Drąsioji Mykayla

– Kuo daugiau aliejaus ji pateks į ją, tuo geriau, ypač turint omenyje nereikalingus medicininius
gydymo būdus, kuriuos ji vis dar turi ir kurį teko patirti.Linkėjimai Havajams, drąsiausia Mykayla,
smagu matyti, kad jūsų svajonė išsipildė.Su šiek tiek aliejaus pagalba.JB

- 119 -



„Tas dūmas NĖRA sveikas nei vaikams, nei mamoms... kvailoms mamytėms ir ką tu sakai savo
vaikams?Aliejus arba nada!Ypač vaikams! Naia

-- Nebūčiau toks radikalus, rūkymas ar garinimas taip pat turi teigiamą poveikį, pavyzdžiui, nuo
nėščių moterų pykinimo.Tai nepakenks vaikui.JB

„Dūmai nėra tokie dideli...ypač jei turite polinkį į alergiją...  tiesiog pasakyti.Aš negaliu pakęsti
dūmų!Be to, vaikai negali žinoti, kada sustoti... ar tai cukrus, kofeinas, maistas ir pan.Jūs turite
būti jų vadovas.Nemanau, kad kanapių rūkymo skatinimas yra puiki idėja paaugliams.Tiesiog
sakau.Tik mano nuomonė iš to, ką mačiau.Taip pat gali atitraukti dėmesį nuo mokyklos darbų ir
svarbių klausimų. Naia

--  Aš  taip  pat  atitraukdavau  nuo  mokyklos  darbų  ir  svarbių  reikalų,  o  kanapių  išvis
neturėjome.Man tereikėjo kažkur aplinkui pamatyti gražiai atrodančią merginą ir tai buvo susiję
su mokyklos darbais ir klausimais, kurie buvo svarbūs kitiems, bet ne man.

Jei kontroliuojate, kiek arbatos geria jūsų vaikai, žinoma, kontroliuokite kanapių kiekįjie ketina
paimti arba nuryti.Sėkmės.Tai bergždžios pastangos, bet esu tikras, kad daugelis žmonių bus
užimti ateinančius kelerius metus, kol jie supras, kokios saugios yra kanapės ir kad jų mirtinai
perdozuoti praktiškai neįmanoma.

Taigi kam rūpi, kiek jo kas nors praryja?Aš ne.Man net nesvarbu, kiek puodelių arbatos ar kavos
žmonės išgeria per dieną, įsivaizduokite.Kodėl turėčiau?Tai ne mano reikalas.Ir niekam nerūpi,
kiek šių gyvybę gelbstinčių ir prevencinių vaistų kas nors suvartoja.

Kuo  daugiau  aliejaus  turite  savyje  ir  kuo  dažniau,  tuo  geriau  jūsų  sveikatai.Tai  vienintelė
taisyklė,  kuri  iš  tikrųjų  galioja.Visų  amžiaus  grupių  žmonėms,  įskaitant  vaikus  ir  nėščias
motinas.Jei  jums  nepatinka  ši  idėja,  įveik  ją,  išmok  su  ja  gyventi  –  tai  geriausia,  ką  gali
padaryti.Joks kanapių reguliavimas nepasiteisins, tiesiog jų vis tiek nepavyks reguliuoti.Be to,
nėra jokios realios priežasties jį reguliuoti.JB

„Rūkiau visą nėštumą iki  4  gimdymo savaičių.Mano gydytojas taip pat  atliko narkotikų testą
kiekvieną kartą, kai lankosi gydytojai.Taigi ji  žinojo, kad rūkiau pumpurą.Kai kūdikis gimė, jis
gimė sveikas, 10,6 svaro,  o THC testas buvo neigiamas.Taip pat maitinau krūtimi ir  vis dar
naudoju  pumpurą.Ir  atspėk  ką,  jis  puikiai  sekasi  kiekviename  mylios  akmenyje.Tai  visiškai
priešinga smegenų pažeidimui.Smegenims reikia kanabinoidų sveikam motoriniam vystymuisi,
todėl nustokite nekęsti. Nessa

„Mano sūnus gimė 8 svarų 1 uncijos svorio.5 dienos VIRŠĖS termino.Tai yra du pagrindiniai
„susirūpinimai“, kuriuos kada nors radau dėl rūkymo puodo nėštumo metu, mažo gimimo svorio
ir  priešlaikinio  gimdymo.Mano sūnui  beveik  9  mėnesiai,  ką  tik  atliko  Bayley  įvertinimą,  kad
įvertintų jo  pažinimo raidą,  motorinę  funkciją  ir  kalbą.Jis  visose kategorijose surinko aukštą
vidurkį ir labai pranašesnis.Taigi imk savo nesąmones ir išpūsk užpakalį.“ Ashley

„Čia valdžia yra nusikaltėliai...Aš sergu išsėtine skleroze, taip pat ir mano sūnus...jis turi gauti 26
injekcijas į smegenis kas savaitę, kad numalšintų nervų skausmą smegenyse...

Aš turiu 3 anūkus ir nesu „NARKOMAS“, NEI YRA MANO SŪNAS, kuris baigė AUKŠČIAUSIAS
KLASĖS mokslus,  o  už  savo  intelektą  buvo  mokamas klasės  auklėtoju.Jo  inkstai  užsidarė,
dvitaškis neveikė, o skausmas buvo toks stiprus, kad jis buvo nejudrus.Jis niekada nevartojo
narkotikų ir negėrė alkoholinių gėrimų, tik retkarčiais, prieš susirgdamas IS.

Jo pusbrolis įmetė puodą pyragaičių, kai jis vakarieniavo, jam nežinomas... ir spėk ką?Jo inkstai
vėl  pradėjo veikti,  drebulys atlėgo ir,  gerdamas tinktūrą, jis  iš tikrųjų galėjo miegoti  naktį.Tai
numalšina drebulį ir jis gali miegoti naktį...Jam vis dar kas savaitę į smegenis turi patekti 26
adatos dėl skausmo smegenyse...
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Kas tu toks, kad vertintum šį neįtikėtiną vaistą...?????ir beje, prieš pasiskiepydama nuo hepatito
B,  aš turėjau vieną vaiką ir  jis  neserga IS,  bet  per  savaitę  po vakcinacijos turėjau užsidėti
akinius, o po 2 savaičių aš buvau visiškai apakęs savo kaire akimi.  ...man buvo 17 metų ir
apakiau.Išsigandusi?Taip...Jei ne šis vaistas, aš vis tiek sėdėčiau invalido vežimėlyje...

Niekam nelinkėčiau šios ligos...bet jūs turėtumėte nuspręsti kur nors kitur...kodėl manote, kad
DIEVAS įdėjo šį vaistą į planetą?O gal manote, kad Dievas padarė klaidą?

Tikiuosi, kad jūsų vaikams niekada nereikės patirti to, ką turi mano šeima...žiūrėti,  kaip tavo
vaikas miršta tavo akyse...suprask,  pone...Harperis pavertė nusikaltimu auginti  vieną augalą
savo kieme...Manau, jo šeima taip pat niekada nebuvo sirgusi IS ar vėžiu...arba RCMP.Atėjo
laikas pakeisti įstatymus žmonių, o ne vaistų kompanijų naudai. Laurynas

„Taigi mano dukra šią savaitę patyrė giliausią emocinį gydymo kanapių patyrimą.Teigti, kad ji turi
emocinį temperamentą, būtų grubus nuvertinimas.Ji gimė su įgimtu defektu, kuris turi didelių
iššūkių.Iš pagarbos jos privatumui nekalbėsiu apie tai, bet, tarkime, tai ekstremalu.O gyvenimas
su ja yra iššūkis, kuris mano pasaulį sukrėtė dažniau nei ne.Vienas iš jos fizinių iššūkių yra
migrena.Viskas, ką ji tikrai gali padaryti, kai jie užklumpa, tai atsigulti, apsivilkti antklode ir eiti
miegoti.Tai vienintelis dalykas, kuris tikrai padeda.

Taigi prieš kelis mėnesius priverčiau ją pagaliau išbandyti kanapių aliejumi užpiltą vaflį ir per 15
minučių jos migrena praėjo.Taigi šią savaitę vieną vakarą anksti eijau miegoti, ir ji manė, kad
vėliau gali susirgti migrena, nes jaučia, kad jos ateina...todėl daviau jai nedidelį indelį su vafliais
laikyti prie jos lovos, kad, jei ji pajus, kad man užmigo, ji užvirs, galėtų paimti.Na, tą naktį ji
paėmė keturis.Jie buvo sulipę, o ji tiesiog paėmė juos visus.Ir ji turėjo patirties.Ir pusė.

Ji miegojo didžiąją dalį kitos dienos ir nakties bei kitą rytą.Žinojau, kad ji turi tam tikrą patirtį...
Mačiau jos  mintis  sklandančias  aplinkui  ir  žinojau,  kad ji  kažką išgyvena.Tai,  kam nebuvau
pasiruošusi, buvo 180, ką patyrė mano dukra.Ji laiminga, miela, dėmesinga ir džiaugiasi būti
šalia.Tiesa, aš taip pat padariau keletą didelių pokyčių šioje situacijoje.Bet tai buvo kitą dieną,
todėl negalima paneigti,  koks nuostabus buvo pokytis nuo kanapių.Niekaip nebūčiau galėjęs
priversti ją paimti tiek daug.Ji būtų prieš tai nusiteikusi.Ir net nebūčiau apie tai pagalvojęs, jei
būčiau su tavimi nuoširdus.Noriu tiesiog nusilenkti dėkingai.Kai sakau, kad vaikščiojau su ja
virve, nė trupučio nejuokauju.Poslinkis ir atsivėrimas, įvykęs mums dėl „nelaimingo atsitikimo“,
nėra atsitiktinis.Niekada nedaviau jai buteliuko, iš ko išgerti vaistų.Tai, ką padariau tą naktį, yra
stebuklas.

„Labai džiaugiuosi galėdamas pagaliau pranešti, kad mano mielas berniukas vartoja kanapes,
kad kovotų su šalutiniu chemoterapijos ir radiacijos poveikiu IR siekdamas užtikrinti,  kad jam
neaugintų  nauji  navikai!Šis  vaistas  jam  labai  padėjo.Prieš  vartodamas  šį  vaistą,  jis  nuolat
vemdavo, nevalgydavo, buvo labai mieguistas ir kaprizingas...dabar jis valgo, nevalgo, priauga
svorio ir visi, kas buvo šalia, žino, koks jis be galo laimingas.

--  Na,  be nuodų jo kūne vaikas  jaustųsi  daug geriau.Tikrai  nėra prasmės kartu  su aliejumi
naudoti chemoterapiją ir spinduliuotę, tai tarsi duoti pacientui priešnuodį pumpuojant į  venas
nuodus.Geriausiems rezultatams pasiekti tik aliejus.Gydytojai tai turėtų žinoti, nesunku suprasti,
kad nedera vaikams duoti nuodų, kai to nereikia.JB

K.Esu 29 metų vieniša mama.Mano sūnui dabar 8 metai ir  jis gyvena su vidutinio sunkumo
autizmu.Aš nekeisčiau savo mažojo manęs į nieką šiame pasaulyje, išskyrus tai, kad šiek tiek
palengvinčiau jo gyvenimą.Norėjau sužinoti, ar pas jus atėjo kiti tėvai, klausdami apie aliejų?Ar
yra kokių nors sėkmės istorijų, susijusių su autizmu / Aspergerio liga?Jei nuspręsčiau eiti šiuo
keliu, kokios dozės žiūrėčiau?Aš vertinu visą informaciją!Ačiū.Nuo nusivylusios mamos ir mažo
berniuko.

A.„Aliejus  yra  vienintelis  dalykas,  kuris  gali  veikti“,  –  pasakė  Rickas,  kai  perskaičiau  jam
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tai.Dozavimo  instrukcijos  ir  kita  informacija  apie  aliejaus  gamybą  ir  naudojimą  yra  mūsų
svetainėje ir ten esančiose knygose.Anksčiau padėjau nemažai autistiškų vaikų, ir šis vaistas
jiems daro stebuklus.Vaikams patinka vartoti šį vaistą, jie neturi išankstinių nusistatymų, nežino,
kad „kažką daro ne taip“,  o  tėvams tai  labai  patinka,  kai  turi  šiek tiek laiko sau.Siekdamas
geriausių rezultatų, kaip visada, pradėčiau nuo įprasto 60 g gydymo, be tablečių, o tada visą
likusį ilgą ir ramų gyvenimą palikčiau vaikui palaikomąją dozę, kurią jis pasirinks.Ir vaikas iš
vaizdo įrašo turėtų daryti lygiai tą patį, jei apskritaigalima.Linkėjimai, JB

„Mary Jane man labai  padėjo,  kai  buvau nėščia  ir  niekada nepaveikė mano dviejų kūdikių.
Samanta

„Sveiki,  Rick,  neseniai  mes sužinojome,  kad ant  kairiosios krūties  turiu  vidutinės  ar  didelės
rizikos gumbą.Man 34 metai, o mano dukrai tik 1 1/2 metų – aš išsigandau!Gimus dukrai aš taip
pat  kenčiau nuo pogimdyminės depresijos,  todėl  viso  to  atrodė per  daug.Tačiau,  laimei,  aš
gyvenu  Pietų  Afrikoje,  kur,  nors  ir  vis  dar  nelegaliai,  kanapės  (arba  dagga,  kaip  mes  čia
vadiname) auga čia gausiai ir gana lengva už priimtiną kainą gauti neblogų piktžolių.

Aš nedelsdamas ėmiausi aliejaus gaminimo – žiuri vis dar nesutaria dėl gumbelio mano krūtyje,
nes kitą kartą pasitikrinsiu tik po 2 mėnesių, tačiau po gimdymo depresijos beveik nebeliko po
mėnesio vartojimo. Alyva.Jaučiuosi stipri, motyvuota ir galiu siekti kasdienių dalykų – tai dar ne
taip seniai buvo tik svajonė!Pietų Afrikoje dažniausiai  gauname tik Sativa štamų arba mišrių
sativa padermių.Aš tik norėjau jums pranešti apie savo istoriją, nes tiek daug žmonių be reikalo
kenčia  nuo  depresijos,  vartoja  bjaurius  vaistus,  kurie  jiems  neigiamai  veikia,  nors  iš  tikrųjų
atrodo, kad aliejus ištaiso viską, ko reikia, be jokios bjaurios pusės. efektai!Aš vėl jaučiuosi kaip
senasis aš ir tai jaučiuosi PUIKUS!Tęskite gerą darbą ir aš ir toliau skleisiu žinią šioje pusėje!
Daug meilės, Kelly“

–  Dėkoju  už  šį  puikų  atsiliepimą,  Kelly.Esu  tikras,  kad  tai  gali  padėti  daugeliui  kitų
mamų.Žvelgiant  į  tai,  mamos turėtų  suvartoti  mažas aliejaus  dozes nėštumo metu ir  toliau
vartoti po gimimo, jei tikrai nori duoti savo vaikui tai, kas geriausia.Tai gali atrodyti prieštaringa,
bet kokio kito vaisto, išskyrus tokį natūralų kaip aliejus, norėtumėte duoti mamai ir jos vaikui?JB

„Visą nėštumą rūkiau ir  valgiau,  o mano sūnus yra vienas protingiausių ir  sveikiausių mažų
berniukų,  kokį  tik  esu  sutikęs.Bandžiau  gerti  rytines  tabletes  nuo  pykinimo  ir  nuo  galvos
skausmo, bet niekas nepadėjo.Mano sėdmenas nuolat buvo užspaustas ir man skaudėjo kūną
(tikriausiai todėl, kad jis svėrė 10 svarų ir 23 colių, kai gimdžiau, todėl visi skeptikai, kurie sako,
kad  tai  stabdo  augimą,  labai  klystate).  mažas  pūstelėjimas  man  beveik  akimirksniu
palengvėjo.Turėčiau sutikti, kad tai yra saugiausias vaistas. Sara

„Nėštumas  su  2-uoju  buvo  kankinimas!Pirmojo  trimestro  pabaigoje  numečiau  20  svarų,
kiekvieną dieną vėmiau, visai neturėjau apetito.Be jokios abejonės, ją praradau.Bandžiau rūkyti
ir mane apėmė kaltė!Tačiau tai išgelbėjo jos gyvybę...Aš valgiau ir ilsėjausi geriau nei bet kada!
Ji sveika, laiminga ir be galo graži!Dabar 9 metai, jokių sveikatos problemų. Jennifer

„Motina  negali  suvaržyti  maisto.Kokį  poveikį  tai  turi  besivystančiam vaisiui?Tai  labai  kenkia
vaisiui.Taigi  kaip  priversti  motiną  nevalgyti?Jūs  vartojate  vaistą,  kuris  mažiausiai  gali
pakenkti.Kanapės.Visi  kiti  vaistai  nuo  pykinimo,  kuriuos  gali  vartoti  gydytojai,  turi  šalutinį
poveikį.Vienintelis kanapių šalutinis poveikis – geros savijautos ir miego jausmas“. Geršas

K.Mano žmona turi stiprų apatinės nugaros dalies skausmą, nes ji buvo 7 mėnesį nėščia. Ji tai
apibūdina  kaip  nervinį  trūkčiojimą,  kuris  yra  labai  skausmingas.Bandžiau  apsižvalgyti  jūsų
svetainėje  ir  čia.Ar  RSO labai  palengvins  skausmą?Ar  turite  nuorodą į  ankstesnę temą šia
tema?Esu susirūpinęs, jei jai bus naudojamas kodeinas, tai pakenks kūdikiui

A.Leiskite jai nuryti nedideles aliejaus dozes ir tepti aliejumi ant nugaros.Padarykite jai masažą
su aliejaus ir kanapių sėklų aliejaus mišiniu.Taip, yra didelė tikimybė, kad kodeinas gali pakenkti

- 122 -



kūdikiui.Aliejus niekaip negali ir nepakenks kūdikiui.JB

„Mano  sūnui  spalį  buvo  diagnozuota  sinovinė  sarkoma,  pašalinus  auglį  prieš  darant
biopsiją.Buvo pasakyta, kad vėžys vis tiek išliks ir galėjo išplisti į jįplaučius dėl agresyvaus vėžio
tipo.Naujausi  bandymų  rezultatai  rodo,  kad  jie  negali  rasti  jokių  pėdsakų  dėl  savo
sumišimo.Kanapių aliejus buvo vienas iš daugelio dalykų, kuriuos pradėjau vartoti beveik iškart
po diagnozės. Amanda

„Koks jauniausias žmogus, apie kurį žinai, gydėsi RSO?Ar yra vaikų gydymo protokolas?Nors
mums iki šiol nesiseka persverti močiutės nuomonės ir išgydyti senelį.Turiu 2 metų mergaitę,
kuriai nežinomos skrandžio problemos (taip, ji buvo „mediciniškai“ gydoma daugiau nei metus, o
visos  tabletės,  kremai,  losjonai  ir  „Big  Pharma“  gėrimai  buvo  nesėkmingi).Dabar  jie  linkę  į
baltymų sindromą.Akivaizdu, kad 25 svarus sveriantis vaikas negali susidoroti su tokia pačia
doze kaip 175 svarų sveriantis vyras, todėl ar apskritai rekomenduojate ją naudoti pediatrijoje?
Sara

- Nėščios motinos turėtų naudoti  aliejų,  o po to gimdymo dozę padidinti.Po gimimo mamos
turėtų valgyti mažomis dozėmis aliejaus, kad įsitikintų, jog vaikas vystysis optimaliai.

Taigi, jei manęs paklaustumėte, mano jauniausiam pacientui buvo minus aštuoni mėnesiai ir jis
vis  dar  puikiai  laikosi,  jis  yra  geriausiai  išsivysčiusi  vaikas  savo  darželyje  ir  pradėjo  kalbėti
anksčiau nei  dauguma kitų.Jo motina naudojo aliejų prieš  gimdymą,  o vaikui  taip pat  buvo
suteiktas aliejus po vakcinacijos heksavakcina, kad pavojingos cheminės medžiagos būtų kuo
greičiau išplautos iš jo kūno.

Kanapių  aliejus  yra  saugus  vaistas  įvairaus  amžiaus  žmonėms.Jei  jums  sunku  tai  suvokti,
pažiūrėkite, kaip aliejus veikia nuo egzemos ar vystyklų bėrimo, tada grįžkite ir pasakykite, kad
niekada  neduotumėte  savo  vaikui  kanapių.Iš  manęs  išgirstumėte  tik  tiek,  kad  tėvai,  kurie
neduos  savo  vaikui  kanapių  kaip  vaistų,  yra  arba  blogai  informuoti,  arba  yra  psichopatiški
sadistai, kuriems patinka žiūrėti, kaip kenčia kiti.

Ar žinote, koks aliejus veiksmingas nuo dantų skausmo?Ar duotumėte vaikui aliejaus, kad jis
kovotų su skausmu, susijusiu su dantų augimu?Aš norėčiau.Visai nedvejodamas.

Dozavimas  vaikams  iš  esmės  yra  toks  pat,  kaip  ir  suaugusiems,  kai  gydote  ką  nors
rimto.Pradėkite nuo mažos dozės tris kartus per dieną, pripratinkite pacientą prie jos, didinkite
dozę  kas  keturias  dienas  arba  taip,  kaip  patogu,  ir  visada  stenkitės  kuo  greičiau  patekti  į
pacientą kuo daugiau vaistų, tuo pačiu užtikrindami, kad jis išliktų. savo komforto zonoje.JB

„Jei  turite  vaiką  ir  atsisakote  skiepytis  „rekomenduojamais“  skiepais,  būkite  pasirengę,  kad
valstybė,  kurioje  gyvenate,  iš  jūsų  vaiką  atims  jėga.Tai  vyksta  dažniau,  nerimą  keliančiu
greičiu.Ieškokite „Google“  ir  pažiūrėkite į  savo valstijos „reikalavimus“.  Socialiniai  darbuotojai
kiekvieną dieną rodo vis didesnį „Dievo kompleksą“ ir tiki, kad jie geriau nei bet kuris iš tėvų
žino, kas geriausia kiekvienam vaikui.Būkite atsargūs net kalbėdami apie tai su savo šeimos
gydytoju. Platypus

„Pažįstu du žmones, kurių vaikai niekada nebuvo skiepyti.Abu yra chiropraktikai.Vienas iš vaikų
lanko privačią mokyklą.Manau, kad jei tu esi mokykloje, tai nesvarbu.Nesu tikras." Lorinda

„Matau mažus vaikus ir kūdikius, sergančius vėžiu, prieš gydymą jie atrodo gerai, po operacijos
ir chemoterapijos atrodo lyg miršta, ir dažnai taip būna.Man plyšta širdis, kaip žmonės priversti
kentėti ir anksti mirti, kai šis aliejus labai gydo.Savaitę vartoju aliejų ir jaučiuosi puikiai, tikiu, kad
dėl to mažėja mano auglys inkstuose, kol kas neturiu įrodymų, bet greitai tai padarysiu. Lanna

„Slaugytoja draugė naudojo jį nuo 3 stadijos vystyklų bėrimo, dingo per naktį! Alisa

--  Tiems,  kurie  mano,  kad  vaikai  neturėtų  vartoti  kanapių.Kokį  dar  vaistą  vartotumėtear
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norėtumėte jiems duoti, jei ne šį seniausią, saugiausią natūralų vaistą, kuris buvo naudojamas
tūkstančius metų?O gal žiūrėsite, kaip jūs, vaikai, kenčiate nuo visų tų egzemų ir bėrimų be
jokios priežasties?Tai nėra malonus dalykas, sakyčiau.Ypač kai yra toks paprastas visų šių odos
problemų sprendimas.

Ar gerai žiūrėti, kaip jūsų vaikai rėkia iš skausmo, kai galite tiesiog įlašinti jiems lašelį aliejaus ir
jie neskauda?Hm?JB

„Ar gali administratorė patarti, kokią dozę duoti 8 metų vaikui, kuris buvo išsiųstas namo mirti?
Ricardo

- Pradėkite  nuo mažos dozės,  pažiūrėkite,  kaip vaikas  reaguoja,  tada padidinkite  dozę taip
greitai,  kaip  vaikas  gali  ją  išgerti.Tris  kartus  per  dieną.Paprastai  jie  būna  pilni  tablečių,  kai
siunčiami namo mirti, todėl pirmiausia norisi jas nukenksminti, nes nežinai, ką padarys sąveika,
dažniausiai nėra labai gražu, ką daro sąveika su tomis mirtinomis cheminėmis medžiagomis.Bet
taip yra todėl, kad aliejus bando nuvalyti stalą, kad jis pradėtų veikti.

Arba,  jei  neturite ko prarasti,  taip pat  galite  pradėti  nuo didelio  aliejaus kiekio ir  tokiu būdu
pacientą į kontroliuojamos komos būseną.Tikriausiai taip ir daryčiau, bet kokią gydymo kryptį
pasirinks, priklauso nuo tėvų.

Žinau tik tiek, kad agresyvias ligas reikia gydyti  agresyviai.Taip pat žinau, kad apskritai  kuo
daugiau aliejaus pavyksta patekti į pacientą ir kuo greičiau tai padaryti, tuo didesnė sėkmės ir
išgyvenimo tikimybė.Bet aš taip pat žinau, kad dozavimo instrukcijos minimos ne be priežasties.

Jei tai  būtų mano vaikas,  pilčiau jį  pilnu aliejaus,  tikrai  žinau,  kad vaikas jame maudytųsi  ir
greičiausiai  jokiam  gydytojui  neleisčiau  prie  jo  ar  jos  prieiti.Bet  tai  aš  ir  žinau,  ką
daryti.Linkėjimai, JB

„Gerai,  šiuo  metu  atsikratau.Dave'o  daktaras  paskyrė  jam  Lyrica,  kad  gydytų  juostinės
pūslelinės  skausmą.Paskutines  dvi  dienas  (ir  viskas  pablogėjo)  Dave'as  kenčia  nuo
haliucinacijų.Kaip ir, jis tiesiog pasakė: „Vaikinas raudonais plaukais neturėtų čia pristatyti“. Kai
aš pasakiau:  „Ką?“,  Dave'as atsakė:  „O,  nesvarbu,  aš tikiu,  kad jo  čia nėra“.  Ką tik su juo
kalbėjausi, ir jis pasakė, kad suprato, kad kažkas negerai, nes pažvelgęs pro akių kampučius už
mūsų lango mato džiungles.WTF!!!Jis jau kurį laiką vartoja kanapių aliejų ir niekada neturėjo
nieko panašaus.Mažiau nei savaitę „Lyrica“ jis prarado beveik visą variklio valdymą, o dabar jį
kamuoja haliucinacijos.Aš ką tik užtepiau kanapių aliejaus ant juostinės pūslelinės pažeidimų
(su DMSO) ir skausmas liovėsi.Paskambinau daktarui ir PIRMADIENĮ atsinešu Dave'ą.BTW, aš
ką  tik  patikrinau  Lyrica  svetainę,  „nenormalus  mąstymas“  ir  „haliucinacijos“  yra  vienas  iš
šalutinių poveikių. Kim

„Spenceriui visiems buvo nuostabi savaitė!!Jis pirmą kartą susitiko su pusbroliu ir susipažino su
savo dėde ir teta iš Gruzijos!!Jis visiškai įsimylėjo savo tetą Sarą, netgi pasirinko ją prieš mane
ar tėtį!!Geriausia buvo matyti, kaip jis RANKOJE IR SPALVOS LAIKIA kreidelę, būdamas tetos
glėbyje!Jis net padarė pervedimą iš dešinės rankos į kairę!!Jis visiškai tiksliai nudažė medinį
automobilį, naudodamas PIRŠTAUS!Netrukus bandysiu įkelti jo vaizdo įrašą!Jis ir toliau sako
naujus žodžius ir yra tiesiog žavus!Mums pavyko priversti jį atlaikyti svorį ant kojų su daugybe
paramos!Geriausiai jam sekėsi vaikščioti su vaikštyne...Negaliu apibūdinti džiaugsmingo širdies
skausmo, kurį jaučiau stebėdamas, kaip tai daro mano kūdikis.Grynas džiaugsmas jo veide, kai
gali  žaisti  su  dideliais  berniukais...jie  visi  važiavo  dviračiais  ir  paspirtukais,  o  jis  galėjo  tik
ilgesingai žiūrėti...Mačiau jo veide norą prisijungti ir nesupratimą, kodėl jis negali tiesiog bėgti ir
žaisti su jais...Ir tada jo pusbrolis Džeisonas su auksine širdimi ėmė tempti jį kartu, sakydamas
kitiems  berniukams,  kad  geriau  važiuotų  greičiau,  nes  kitaip  policininkai  juos  gaudys,
tempdamas  Spencerį  iš  paskos  savo  vaikštyne,  sukeldamas  sireną.skamba,  o  kiti  važinėjo
aplink ir aplink.Jei tik būtumėte galėję pamatyti jo veidą... pagaliau, pagaliau, jis buvo vienas iš
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berniukų!Tai sudaužė mano širdį į milijardus gabalėlių, o paskui vėl sutraukė, vos mirktelėjus jo
akims ir kikendamas balse.Geriausia savaitė per ilgą laiką.Spenceris turi būti didelis berniukas,
ir aš tai myliu!Priverčia mane labiau spausti, kovoti, ilgiau melstis dėl šio mažo stebuklo, kurį
vadiname Spenseriu.

„Ir jo augliai mažėja naudojant kanapių aliejų, kuriame yra daug THC!!Loma Linda onkologas
Spenceris  buvo  laikomas  mirtinu.Tačiau  neseniai  atliktas  MRT  parodė,  kad  naviko  dydis
sumažėjo!Didelis THC aliejus yra jo vienintelis vaistas!Didelė CBD tinktūra yra tai, kas pagerina
jo  rankos funkciją,  iš  esmės gydo  nervus,  kurie  buvo sunaikinti  per  jo  smegenų ir  stuburo
operaciją. Suzetta

„Vis dar negaliu patikėti, ką man padarė aliejus.Diabetas, inkstų pažeidimas, artritas, išialgija,
sausgyslių  plyšimai,  nutukimas išnyko ir  neabejotinai  įvyko tam tikra neurogenezė.Be to,  jei
dabar būčiau vaikas, man būtų pasakyta, kad sergu ADHD.Buvau maniakas save naikinantis
monstras.Daugiau laiko praleidau niokojant mokyklą, nei eidama į pamokas.Aš išvedžiau savo
tėvus į pragarą.Kol nepradėjau rūkyti puodą.Iš 30 vidurkio mokykloje perėjau į vyresnius nei 80
metų, kai kuriuose dalykuose net 90 metų.Ir daugiau jokio vandalizmo.Juokinga, kad jie mano,
kad puodas kenkia vaikams.Aš turėčiau nesutikti“. Petras

„Gydome savo 6 metų sūnų AA3 smegenų auglį ir retą genetinį sutrikimą.Gydytojai nieko negali
pasiūlyti ir pasakė, kad jam liko gyventi tik mėnesiai.Kol kas priepuolių nėra, o kitas MRT mums
pasakys daugiau.Paskutinį  kartą patikrinus, išskyrus smegenų auglį,  jo sveikata PUIKIA.Jam
nebuvo taikyta chemoterapija, spinduliuotė ir operacija.TIK aliejus!!!” Penne

„OMG,  aš  sėdžiu  čia,  bėgančiomis  akimis  ir  bandau  suvokti  naujienas  iš  ką  tik  sulaukusio
telefono skambučio.Kiek daugiau nei prieš 2 savaites aš kalbėjausi su tėvu, grįžusiu į  rytus,
kurio  5  metų  dukra  ką  tik  persirgo.****  buvo  diagnozuota  4  stadijos  didelės  rizikos
neuroblastoma (vaikų vėžys) – prasta prognozė (MYCN Amplified).Jiems buvo pasakyta, kad
nėra vilties ir iš esmės parsivežti ją namo ir mėgautis paskutinėmis dienomis su ja, kad ji turi
mažai  laiko.Suprantama,  tėtis  buvo  labai  sutrikęs,  kai  man  paskambino.Mes  jį  nukreipėme
teisinga kryptimi ir jie pradėjo **** med.Jie ką tik baigė susitikimą su onkologais ligoninėje.****
naviko žymenų šlapimo tyrimas yra VISIŠKAI  NORMALUS!!!Ji  pakilo  nuo 80,  o kitą  savaitę
pakilo iki 90 ir dabar sumažėjo iki 8,7.(Tarp 2 ir 9 yra normalu).Teisingai, žmonės, NĖRA VĖŽIO
ŽENKLIŲ.Per  2  savaites  šis  vaikas  nuo  nepagydomos  /  kritinės  ligos  tapo  visiškai
sveikas.Onkologas sakė, kad nieko panašaus dar nematė. Corrie

„Mano 11 metų sūnus pastaruosius 10 mėnesių buvo gydomas chemoterapija (per tą laiką jis
taip pat buvo švitinamas 6 savaites), o mes davėme jam aliejaus pastaruosius 4 mėnesius ir tai
tikrai padėjo įvairiais būdais. . Angela

„Aliejus  išgelbėjo  mano  gyvybę.Tiesiogine  prasme.Turiu  sunkų  širdies  nepakankamumą,
osteoporozę, osteoartritą, palaidų raiščių sindromą ir regioninio skausmo sindromą.Kitų vaistų
nevartoju ir mano sveikata nuolat gerėja.Mano 11 metų sūnus, sergantis autizmu / epilepsija,
kelis  mėnesius  nevartojo  vaistų  ir  puikiai  veikia  dėl  Ricko  išsilavinimo apie  aliejų.Ačiū,  kad
išgelbėjote mūsų gyvybes“. Marija

„Pastebėjau, kad jis daro keletą dalykų: mano mažyliui, kai jis susitrenkia galvą dėl akmenų
mėtymo ar dar ko nors ir gauna gumulą, aliejus išsisklaido per dieną!Taip pat atrodo, kad jis
padeda  uždaryti  skyles  odoje,  kurias  paliko  spuogai,  furunkuliai  ar  net  cistos.Man  kartais
atsiranda  furunkulų  ant  veido  ir  jie  nuteka  su  ichthammolum  tepalu,  bet  kartais  lieka
skylė.Neseniai pradėjau pilti kanapių aliejaus į skylę ir ar nežinote, kad jis užsandarino didelę
maždaug milimetro skersmens skylę!Ir dabar ši sritis lygi mano odai!Vienintelis dalykas, kurio jis
nepadarė, yra išblukęs mano odos plotą, kuris yra šiek tiek tamsesnis, bet yra ir kitų dalykų,
kuriuos galiu naudoti tam.Aš tiesiog džiaugiuosi, kad jis užsandarina odą! Mahndisa
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„Mano geriausias draugas padovanojo jį savo sūnui ir jam nebeliko traukulių.Atsiprašau, mano
drauge, kad tavimi abejojau.Tu žinojai, kas tavo vaikui geriausia, ir buvai teisus. Marija

„Žinai, kas papuola po mano oda?Šiems tėvams netinka šalutinis poveikis, pavyzdžiui, inkstų
nepakankamumas,  koma,  vystymosi  vėlavimas  ir  galbūt  mirtis.Tačiau  kai  galimas  šalutinis
poveikis yra „didelis“, visi išsigąsta.Štai kaip jiems išplautos smegenys.Mirtis yra kažkaip labiau
priimtinas šalutinis  poveikis  nei  didelis.Dažnai  tai  taip pat  yra išsilavinę,  protingi  žmonės.Tai
neįtikėtina.“ Missy

„Vėlgi, vaikams THC reikia ir vaistuose.Kanapes reguliuokite lygiai taip pat, kaip ir kukurūzus ar
arbatą.Tai  viskas,  ko  reikia.Jokių  papildomų  mokesčių,  jokių  specialių  licencijų,  nieko.Tai
vienintelis  racionalus  kelias.30%  THC  kosmetika  veikia  geriausiai,  tik  prisiminkite  tai,  kai
pradėsite galvoti  apie tai,  kaip „reguliuoti  kanapes“.  Tai yra laiko ir  pastangų švaistymas net
bandant „tai sureguliuoti“. Sakyčiau, mes jau pakankamai per daug reguliuojami.JB

Žvakutės
„Žvakutės su Ricko Simpsono aliejumi (RSO) yra palaima visoms moterims, turinčioms su PMS
susijusių problemų, taip pat visoms, turinčioms hemorojus, Krono, žarnyno ir žarnyno problemų
ir kt.Jie taip pat puikiai tinka kvėpavimui ir plaučių ligoms, jau nekalbant apie gripo kontrolę.Jie
sukuria labai malonų ilgalaikį jausmą kūne.Nemačiau nė vieno, kuris nemėgtų juos vartoti po to,
kai įveikė pradines dvejones.JB

„Sveiki, JB, aš nežinau, ar tai kam nors naudinga, todėl leisiu jums nuspręsti.Neseniai patyriau
kokią nors žarnyno nepraeinamumo problemą, ji niekada nebuvo iki galo diagnozuota.Vidinis,
labai skausmingas patinimas, kuris blokavo žarnyną.Blogiausiu atveju negalėjau sėdėti ar net
stovėti dėl skausmo ir galėjau tik gulėti ant šono, kad palengvėtų.Matyt, bendrosios praktikos
gydytojas atmetė vėžį atlikdamas greitus kraujo tyrimus, bet man nieko negalėjo padėti, išskyrus
konsultanto paskyrimą po kelių savaičių.Kvailai išbandžiau vaistinėje gydomus vaistus, kurie po
trumpo nuraminimo pablogino situaciją.

Maždaug  prieš  mėnesį  aš  nusipirkau  žvakučių  formą  eBay,  todėl  nusprendžiau
pabandyti.Kokosų aliejų (kietą kambario temperatūroje) sumaišiau su RSO ir įlašinau kelis lašus
arbatmedžio  aliejaus.Raminimas  buvo  nedelsiant  ir  per  24  valandas  pajutau  pagerėjimą,
neabejotiną  gijimo  jausmą  ir  sumažėjo  patinimas.Per  7  dienas  grįžau  į  normalią  būseną  ir
jaučiausi visiškai pasveikęs, nustojau naudoti žvakutes.Tai buvo šiek tiek per anksti, o dar po 7
dienų patinimas grįžo.Iškart grįžau prie žvakučių naudojimo ir šį kartą tęsiau 14 dienų (kiek buvo
įmanoma) po to, kai išnyko patinimas.Kai sakau tai, man sukryžiuoti pirštai, bet atrodo, kad tai
pavyko,  o  aliejus  išgelbėjo  mane nuo  baisių  ir  skausmingų  potyrių  laukimo pas  specialistą
metu.Dabar jaučiuosi labai pažeidžiama, kai šaldytuve neturiu tūbelės aliejaus.

Už tai, kad palengvinau skausmą ir greitai išsigydžiau, sutaupiau brangų gydytojo specialisto
laiką, aš, matyt, esu įstatymus laužantis nusikaltėlis!Koks keistas pasaulis! M

Kaip pasigaminti žvakutes?
Ištirpinkite  kakavos  sviestą,  įpilkite  aliejaus,  iš  pradžių  maždaug  1-2g  aliejaus  100g  lydyto
kakavos sviesto.Tada dozę didinkite kas keturias dienas, kol pacientas sunaudos apie 0,33 g
aliejaus  kiekvienoje  žvakutėje.1g  (bendras  svoris)  žvakutės  vaikams,  2g  suaugusiems,  3g
(rutuliukai)  nuo makšties  problemų.Pradedantiesiems puikiai  tiks  0,01–0,02 g aliejaus.Jei  ką
nors pradėsite nuo 0,05 g suppo, tai tikriausiai irgi nelabai pajus, bet geriau pradėti nuo mažos
dozės  (tiems,  kurie  anksčiau  nebandė  kanapių  ir  pan.).Tikrasis  RSO  yra  labai  stiprus  ir
niekadatiksliai žinoti, kaip pacientas reaguos (kraujospūdis ir pan.), tačiau žvakutės būtų geras
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būdas pripratinti žmones prie aliejaus.

Žvakučių įdomumas yra tai, kaip atrodo, kad per 20 minučių jos atveria plaučius ir palengvina
kvėpavimą – daugelio,  sergančių  LOPL,  astma ir  pan.,  svajonė.Pacientai  jais  taip pat  gydė
psoriazę, aukštą kraujospūdį, Krono, PMS mėšlungį ir kt.

Į žvakutes galite dėti ir kitų natūralių aliejų, priklauso kam jų norite ir kokia paskirtis.Tiesiog eikite
į kai kurias natūralios medicinos svetaines ir perskaitykite, ką veikia skirtingi eteriniai aliejai, ir
galėsite eksperimentuoti tiek, kiek jums atrodo reikalinga.

Be to, žvakutės yra puikus būdas gydyti pacientus, kurie negali valgyti aliejaus arba dėl kokių
nors priežasčių negali jo laikyti skrandyje.Mano nuomone, sprendžiant iš poveikio, aliejų vartoti
žvakutėmis yra geriausias ir maloniausias kanapių naudojimo būdas.Iš pradžių tai skamba ir
atrodo juokingai, pripažįstu, bet tie, kurie bandė, sutinka.Galbūt tai atveria čakras iš apačios į
viršų, kas žino, bet jausmas tikrai puikus.

Moterys mielai  vartotų žvakutes – jos  taip pat  padeda nuo visų  rūšių bakterinių ir  virusinių
infekcijų, „partnerių apsikeitimo mikrobiologine informacija“, alergijos prezervatyvams ir ant jų
naudojamiems  lubrikantams  ir  kt.Ar  minėjau,  kaip  efektyviai  aliejus  pasirūpina  (išlygina)
hormonų disbalansą?Linkėjimai, JB

„Žvakutes su RSO taip pat galima naudoti esant įvairioms makšties problemoms, įskaitant, bet
neapsiribojant,  mieliagrybių  infekcijas,  ŽPV,  kondilomatozę,  pūslelinę  ir  daugelį  kitų  ligų  ar
infekcijų,  nuo  kurių  nebūtinai  turi  sirgti.Ypač  kai  jais  galima  taip  lengvai  pasirūpinti,  jei
naudojamas aliejus.JB“

„RSO kanapių aliejaus žvakutės puikiai tinka esant visų tipų išangės ar makšties problemoms,
hemorojui, Krono, žarnyno ar žarnyno problemoms, leukemijai, plaučių ligoms, įskaitant astmą,
smegenų auglius, kraujospūdžiui, hormonų pusiausvyros kontrolei ir kt.JB“

„Ar  galite  man  patarti,  ar  kanapių  aliejų  saugu  naudoti  nėštumo  metu?Ten  nėra  daug
informacijos, kurią galiu rasti.Mano draugei ką tik buvo pasakyta, kad ji turi bambos cistą, dėl
kurios gali atsirasti kraujo krešulių, dėl kurių jos kūdikis miršta.Mačiau kanapių aliejaus poveikį ir
naudą, kurią jis gali padaryti, tik nesu tikras, ar jis saugu nėštumo metu. Kristina

--  Gerbiama  Kristina,  žinoma,  kad  jas  vartoti  saugu,  kanapės  jau  šimtmečius  naudojamos
nėštumo metu ir nuo gimdymo skausmų.Rekomenduoju jai gaminti žvakutes, kurių kiekvienoje
yra 0,01-0,06 g aliejaus (pradėkite nuo 1-2 g aliejaus 100 g kakavos sviesto).Cista paprastai
išnyksta  per  kelias  savaites.Tris  kartus  per  dieną  ir  nesijaudinkite,  aliejus  nepakenks
kūdikiui.Linkėjimai, JB

„Kenčiate nuo migrenos?Paimkite ryžių grūdo dydžio kiekį kanapių aliejaus, dar žinomoRSO ir
pamirkteli kelis kartus.Nieko geriau, leiskite man pasakyti! Sara

-- Puikus patarimas, Sara.Tai tikrai veikia.Ar galiu pasiūlyti išbandyti jį žvakučių pavidalu, labai
artimas  greitam  palengvėjimui,  be  to,  jis  veikia  kaip  profilaktika,  jei  vartojate  jį  religingai
kiekvieną  dieną.Migrena  gali  būti  tokia  varginanti.(Jindrichas  mane išmokė  apie  žvakutes  ir
visais atžvilgiais buvo teisus.) Tracey

„Ačiū, gavau tai, ko norėjau.Norėjau, kad pripažintumėte, kad aliejus yra gydomasis, nesvarbu,
kokio stiprumo.Aliejus nebūtinai turi būti 95–98%, kad būtų gydomasis.Tai nėra tiesiog „šūdas“,
jei ne didžiausias įmanomas procentas.Man atrodo žalinga, kad tiek daug žmonių kreipiasi čia
norėdami gauti dezinformacijos, kad kanapės gali būti šūdas.Tai šventa žolė ir tikrai turi vertę
bet kokia forma.

Manyčiau,  kad būtų galima įkišti  suteptą švirkštą (žinoma, be adatos) su šiek tiek pašildytu
aliejumi ir įdėti tiesiai į žarnyną.Nušaukite tiesiai ten.Atrodo, kad skiedimas yra prasmingesnis
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vietiniam naudojimui dideliuose plotuose. Bleikas

– Jeigu tu to norėjai, tu vis tiek nesupranti esmės, Bleikai.45% THC aliejus yra šūdas, palyginti
su geriausiu ypač stipriu ir raminamuoju 95-98% THC RSO, ir jis niekada neturės tokio paties ar
panašaus poveikio.Ar tai tu norėjai išgirsti?

Dabar nedvejodami patepkite aliejumi tiesiąją žarną, jei norite dar geriau įrodyti savo teiginį, taip
įgysite daugiau praktinės patirties, kaip tinkamai jį naudoti.Aliejus greitai parodys, kodėl geriau jį
naudoti žvakučių pavidalu ir į tai geriau įsiklausyti, nei į gerai apgalvotus patarimus.Aliejus gali
veikti kaip klijai, jei vis tiek nesupratote.Mėgaukitės eksperimentu, padarykite vaizdo įrašą apie
jį, kad kitiems nereikėtų kartoti šios pradedančiųjų klaidos.Linkėjimai, JB

„Kepenys didžiąją dalį kraujo tiekia iš virškinimo sistemos, kad galėtų toliau apdoroti baltymus,
kitas  maistines  medžiagas  ir  toksines  medžiagas.Todėl  nurijus  Simpson  Oil  užtikrinamas
patikimas ir  greitas patekimas į kepenis, o paskui į  kraują ir  likusį kūną.Be to, dalis aliejaus
pateks tiesiai į gaubtinę žarną, kad papildytų vaistus jūsų kraujyje.Sėkmės!" Steve'as

„Bičiuli, kanapių aliejaus žvakutė PAGALIAU numalšino mano stiprų pilvo skausmą!Aš taip pat
visiškai nesijaučiau užmėtytas akmenimis!(Norėčiau turėti pasirinkimą) Pagaliau galėjau miegoti
be skausmo ir pabudau daug geriau.Draugas man padovanojo straipsnį, kuriame paaiškinamas
kanapių  aliejaus  biologinis  prieinamumas  naudojant  skirtingus  vartojimo  būdus.Jis  ilgas  ir
moksliškas, bet aš viską perskaičiau.

Vartojant  per  burną,  skrandžio  rūgštys  sumažina  absorbcijos  greitį.Žmonės  jaučia  tą  tikrai
„aukštą“ arba „akmenuotą“ jausmą, kai nuryja aliejų, ir, savo ruožtu, jie mano, kad aliejus turi
būti „tikrai veikiantis“.Tačiau vartojant oraliniu būdu, jis iš tikrųjų nėra absorbuojamas greičiau, o
tiesiog patiriamas psichoaktyviu būdu.

Aš vartoju kanapių  aliejų  per  burną beveik  2 metus ir  man puikiai  pavyko.Užpakalis  (skirta
kalambūrai), po 2 dienų žvakučių bandymo, įsitikinau!Aš jaučiuosi daug geriau!Mažiau sąnarių
uždegimų, ne tokie standūs,  nervų skausmas ir  raumenų spazmai yra daug geresni  ir  nėra
skrandžio skausmo!Pagaliau!Liga ir lėtinis skausmas yra baisūs.Dabar apie šį aliejų jaučiuosi
dar pozityviau.Man tikrai reikėjo vilties su juo.Pradėjau manyti, kad tai padarė viską, ką galėjo,
bet dabar jaučiu viltį.

"Dėl  didesnės  absorbcijos  ir  mažesnio  pirmojo  prasiskverbimo  metabolizmo,  biologinis
prieinamumas  tiesiosios  žarnos  būdu  buvo  maždaug  du  kartus  didesnis  nei  vartojant  per
burną." Mikė

-- Tarkime, kad jie puikiai tinka daugeliui sąlygų.Aš išpopuliarinau juos CR, ir tūkstančiai žmonių
juos naudoja labai sėkmingai.Taigi sveikinu, Mickey.;) JB

„Atrodo,  kad  galima  vartoti  daug  didesnes  dozes  po  žvakutes  ir  neturėti  neigiamo
psichoaktyvaus atsako.Ar yra soties greitis absorbcijai per tiesiąją žarną?Reiškia, ar galėčiau
paspartinti gijimą gamindamas didesnes žvakutes? Mikė

-- Dozuodami būkite tokie pat atsargūs, kaip ir vartodami per burną.Iki 5 mg vienoje kapsulėje
nepatyrusiems žmonėms,  apie  10  mg paprastai  toleruojamas labai  gerai.Vartojant  didesnes
dozes,  niekada  nežinai,  kaip  pacientas  reaguos,  todėl  dozę  taip  pat  geriausia  didinti
palaipsniui.Tačiau sukūrę savo toleranciją galite laisvai eksperimentuoti.Aš asmeniškai mėgstu
suppos su 0,3–0,5 g aliejaus, bet daugumai kitų to būtų per daug, todėl nebandykite, nebent
žinote, ką darote, ir neprieštaraujate dviejų dienų miegui ar panašiai.;) JB

„Suprantu, kodėl ji jaučiasi šiek tiek išsigandusi dėl to, kaip aliejus gali priversti jus jaustis,ypač
jei niekada to nepatyrėte.Mano mamai buvo 62 metai, kai pradėjome jai gerti aliejų, ji niekada
anksčiau net nerūkė marihuanos.Ji buvo labai silpna, svaigo galva ir kurį laiką negalėjo valgyti,
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BET tai šalutinis aliejaus poveikis.Dabar gaminame žvakutes ir skirtumas yra nuostabus.Dabar
ji gali išgerti visą savo gramą, padalintą į 3 kapsules per dieną.Ji vis dar jaučia, kai jis įsijungia,
bet jis nėra toks sunkus, kaip vartojant per burną.Taip pat tokiu pačiu santykiu maišome kanapių
sėklų aliejų ir kol kas jis veikia gerai.Tikiuosi, kad turėjau tam tikrą prasmę. Nikkita

„Sveiki, JB, mano mama serga plaučių vėžiu (3 stadija) ir aš jai tepu aliejų, jai jau 10 diena, o
mes jau beveik 1 gramą per dieną.Tu buvai teisi, ji priprato ir Zombie efektai diena geresni,
naktimis miega 10-12 val.Taigi ar turėčiau daryti žvakutes ir su mama?Ačiū." Rio E

– Taip,  Rio,  kodėl  gi  ne.Jai  bus  malonu juos  vartoti,  jie  tikrai  sukelia  labai  malonų  jausmą
kūne.Tokią pat dozę, kokią ji įpratusi vartoti per burną, sumaišykite su kakavos sviestu.Ji gali
vartoti  tarp  dozių  kaip  papildomą,  jei  gali,  arba  vietoj  geriamosios  dozės,  priklauso  nuo
jos.Rektaliniu arba vaginaliniu būdu moterys šiuo atžvilgiu turi nedidelį pranašumą prieš vyrus.

Ir  jei  moterys  žinotų,  kiek  žvakutės  su  aliejumi  gali  padėti  esant  priešmenstruacinėms  ir
hormoninėms problemoms, jos visos jas vartotų, tuo neabejoju.

Taip  pat  žvakutės,  kuriose  yra  0,005–0,01  g  aliejaus,  yra  puikus  būdas  pradėti  gydymą
pradedantiesiems,  pacientai  paprastai  nepersistengia  su  žvakutėmis,  kuriose  yra  nedidelės
aliejaus  dozės,  ir  atrodo,  kad  jiems  tai  labai  patinka.Tačiau,  kaip  išsiaiškinome,  žvakučių
vartojimas dažnai yra prieštaringesnė tema nei aliejaus naudojimas apskritai.

Vis dėlto realybė yra tokia, kad anksčiau ar vėliau hemorojus jus užklups, o kai užklups, mielai
išgersite po vieną ar dvi kanapių aliejaus žvakutes, tai galiu jums garantuoti.Nes palengvėjimas
iš karto ir patikėkite manimi, kad tik nedaugelis yra pakankamai tvirti, kad tokiose situacijose
neimtų žvakutės.Kalbant apie išankstinius nusistatymus prieš kanapes, hemorojus gali jas labai
greitai surūšiuoti.JB

„Jūs sakėte, kad hormoninės problemos...Vartoju Estrogel, nes neturiu hormoninės priežasties,
dėl kurios mano didelė operacija.Ar tai padeda? Elžbieta

"Žinoma...Man 55 ir naudoju kasdien. Christy

Maitinimo vamzdeliai
„Aš gydau savo mamą.Ji serga gerklės vėžiu ir paeiliui jį suleido per maitinimo vamzdelį.Šiek
tiek pašildykite ir sumaišykite su kokosų aliejumi!Niekada neužsikimšo vamzdžio! Steve'as

„Sūnui duodu per maitinimo vamzdelį, kai jis nenurys – puodelyje ant aliejaus užpilu labai karštą
vandenį, tada jis išsisklaido, tada įpilu šiek tiek vėsesnio vandens (ne per daug), kad vanduo
nutekėtų. ne per karšta, tada supilkite į vamzdelį.Jis veikė gana gerai, nors kartais alyva šiek
tiek užtepa vamzdelį, bet jis niekada nebuvo užblokuotas.Paslaptis – pilti, kol jis dar labai šiltas.
Angela

„Ar kas nors turi idėjų, kaip kanapių aliejų kam nors duoti per maitinimo vamzdelį?Sumaišiau su
alyvuogių aliejumi, kad nebūtų toks tirštas, bet vis tiek bijau, kad neužkimštų vamzdelio.Kokiu
nors ideju?" Stevenas

-- Stevenai, visada geriausia rasti būdą, kaip leisti neskiestą aliejų, tai yra geriausias būdas.Kai
nerandate būdo,  galite  jį  sumaišyti  su paciento maistu ir  priversti  jį  valgyti  taip.Taip,  jis  gali
užkimšti  vamzdelį,  būtent,  jei  aliejus  yra  tirštos  konsistencijos.Kai  kurie  aliejai  tirštesni,  kiti
skystesni.Tačiau kai pašildysite juos iki kūno temperatūros, jie turi būti pakankamai skysti, kad
neužkimštų vamzdelio.

Kitas būdas – duoti pacientams žvakutėse su kakavos sviestu.Vis dėlto, kai tik įmanoma, geriau
vartoti šį vaistą, valgyti aliejų.Aliejaus vartojimo būdų yra daug ir jis dažnai yra labai individualus,
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todėl stenkitės rasti būdą, kuris labiausiai tiktų pacientui.Linkėjimai, JB

„Žinau, kad skamba siaubingai, bet šiek tiek kokakolos per vamzdelį nuplauname ją suleidus
klampius daiktus arba apskritai nuvalyti kamščius.Senas RN budėjimo režimas. Ellen

Chirurgija, chemoterapija ar aliejus?
„Tu niekada nepaimtum mano papų, kai galiu nuryti RSO!“ Chloe

„Pati mintis, kad krūties vėžys yra „procentinė rizika“, yra visiškas melas.Tiesą sakant, kiekvieno
žmogaus kūne yra vėžio mikronavikų, įskaitant mane.Vėžys nėra liga, kuria tiesiog „suserga“
kaip atsitiktinai trenktas žaibo.Tai yra kažkas, ką turite „valdyti“ arba „užkirsti kelią“ kiekvieną
dieną,  valgydami  maistą,  pasirinkdami  gyvenimo  būdą,  kuris  apima  vitamino  D  papildymą,
mitybą,  supermaistą,  daržovių sultis ir  vėžį  sukeliančių cheminių medžiagų bei spinduliuotės
vengimą. Taigi, kai gydytojas sako, kad turite „tikimybę“ susirgti vėžiu, jis nori pasakyti, kad jūs
nekontroliuojate vėžio, ir tai yra visiškas melas.Kitaip tariant, vėžys.

- Kai turite „tikimybę“ susirgti vėžiu, tiesiog užsigerkite aliejumi.Tai daug sveikesnis ir saugesnis
pasirinkimas.JB

„Žiūrėkite į vėžį ar kitą rimtą ligą taip, lyg tai būtų gaisras.Kuo didesnis gaisras, tuo daugiau
energijos reikia jam užgesinti.Taigi, ar verčiau panaudotumėte šimtą kibirų vandens (RSO) ar
stiklinę vandens (kitų rūšių aliejaus), jei jūsų namas degtų?O gal norėtumėte, kad profesionalūs
ugniagesiai  ateitų  ir  jums  padėtų?Taip  ir  norėčiau,  bet  dabartiniams  ugniagesiams,  ty
gydytojams, net neleidžiama naudoti vandens visiems gaisrams gesinti ir jie net nežino, kaip jį
panaudoti po tų dešimtmečių indoktrinavimo, smegenų plovimo ir kanapių nevartojimo. vaistas.

Ar jums prasminga, kad į didelį miesto gaisrą kas nors siųstų patyrusius ugniagesius ir neleistų
jiems naudotis vandeniu, ty paprasčiausia ir tradicine gesinimo ugnimi forma?Ne man.Bet vis
tiek būtent tai valdantieji padarė su šiandienine medicinos sistema.

Daug gaisrų, nėra vandens, ty daug papildomo darbo ugniagesiams / gydytojams, kurie negali
atlikti  savo  darbo  geriausiai.Taip,  manau,  neturėtų  būti.Jie  turėtų  turėti  geriausią  įrangą  ir
geriausius įrankius savo darbui, ar ne?Tai aš daryčiau, jei būčiau jų vadovas/vyriausybė.Ar yra
kažkas blogo žiūrėti taip?Nemanau.“ JB

„Tikiuosi, kad bet kuriai tai skaitančiajai moteriai tai padės žinoti, kad turi pasirinkimų“, – tęsė
ponia  Jolie.
– Jei ponia Jolie mano, kad dviguba mastektomija yra geriausias būdas užkirsti  kelią vėžiui,
leiskite  man  pasakyti,  kad  aš  visiškai  su  tuo  nesutinku.O  jei  būčiau  jos  vietoje,  tai  aliejų
valgyčiau  ir  kasdien  įtrinčiau  įtartinas  vietas,  tai  daug  saugesnis  variantas  nei  tai,  ką  ji
išgyveno.Ir juokingiausia, kad ji vis tiek ketina suvalgyti aliejų, nes teks.

Pavyzdžiui, kiek kompiuterinės tomografijos tyrimų ji turėjo atlikti prieš ir po operacijos?Vienas
KT skenavimas prilygsta arba gali prilygti 200-500 plaučių rentgeno spindulių, o spinduliuotės
poveikis yra kumuliacinis.Taigi iš tikrųjų ta „prevencinė operacija“ greičiausiai sukels jai vėžį, o
ne užkirs kelią jo prevencijai.O gerai.

Štai ką jūs gaunate, kai turite per daug išleisti ir kai atliekate genų testą, kad nuspėtumėte savo
ateitį.Tie sukčiai jai pasakė, kad ji susirgs krūties vėžiu, tai ji  „pasiveikė“ ir dabar gyvens be
krūtų, jai bus depresija, ji visą laiką apie tai galvos, susirgs daugybe kitų ligų. tai, ir yra daugiau
nei tikėtina, kad ji gausvėžys vis tiek kur nors kitur, ir greičiausiai ji susirgs po to, ką gydytojai jai
padarė, ir po visų BS, kuriuos jai pasakė.

Tikrai  geriau  sėdėti  namuose  ir  valgyti  aliejų  ir  dėl  nieko  nesijaudinti.Ar  bent  jau  aš  taip
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manau.Jei tai  ateis,  tai  ateis,  kam nerimauti  dėl  to,  kas gali  nutikti  po dvidešimties metų,  ir
iškirpti  krūtis  be  jokios  kitos  priežasties,  išskyrus  paprasčiausią  korupciją  ir  vagystes
aukščiausiu lygiu.JB

„Manau, kad tu teisus JB!2005 m. man buvo pašalinta dešinė krūtis, jei būčiau žinojusi apie
RSO, niekada nebūčiau dariusi tos operacijos.Kaip žinote, dabar sergu plaučių vėžiu ir manau,
kad RSO yra vienintelis kelias. Bonė

„Tai tiesa, JB, man buvo atlikta prevencinė histerektomija po 1 stadijos krūties vėžio, dėl ko
dabar  gailiuosi.Jei  būčiau  žinojęs  apie  RSO,  tada  nebūčiau  turėjęs  jokios  operacijos  ar
spinduliavimo!Be  to,  radiacija  buvo  protokolinė!!!!!Aš  tiek  TIKIU  RSO,  kad  atšaukiau  kitą
mamografiją.Paskutinį kartą susitiksiu su savo konsultantu ir pasakysiu, kad baigiau su vėžio
pramone, nes tikiu,  kad žinau, kaip išgydyti,  todėl savo ligoninės užrašuose užrašysiu RICK
SIMPSON PHOENIX TEARS.:) Negaliu pakankamai padėkoti už pagalbą ir atsidavimą.Mano
vėžio aukos dabar skiriamos fenikso ašaroms.Aš esu palaimintas!!!RAMYBA, mano drauge.:)“
Tina

„Taip kvaila rizikuoti savo gyvybe atliekant mastektomiją, kad nereikėtų GALIMA rizikuoti gyvybe
susirgęs vėžiu.Ir  tada rizikuokite susirgti  vėžiu su visais šiais nuskaitymais!Kaip jaustumėtės
kvailai,  jei  po  viso  šito  po  skenavimo  susirgtumėte  plaučių  vėžiu?Arba  mirė  dėl  operacijos
komplikacijos?Mastektomija po to, kai buvo diagnozuotas vėžys, kartu su kanapių aliejumi ir aš
nespręsčiau, bet tai padaryti be vėžio yra tokia pat rizika, kaip ir susirgti vėžiu.Paprasta logika“.
Carla

„Deja, matau, kad moterys tai nuolat daro kaip „prevencija“. Ir jie to bijo, nes mano, kad tai yra
vienintelė galimybė.Mes žinome geriau, bet Dieve, kiek dar žmonių reikia sirgti šia siaubinga
liga??!!Mūsų vyriausybės yra nenaudingos.Jei  turėtume čia laisvai  vartoti  kanapes,  daugelis
nebūtų tokioje padėtyje, kurioje yra aukščiau esanti ponia.Labai labai liūdna ir iš tikrųjų mane
pykdo. Gruzija

„Taigi ji skerdė save ir pavadino tai prevencine priemone?Tai beprotiška...Be to, genetika taip
neveikia.Mes visi turime visus genus iš esmės viskam...Tai mūsų APLINKA, kuri suaktyvina tam
tikrus genus.Kai sakoma „tai vyksta šeimoje“, tai iš tikrųjų yra įpročių, perduodamų iš kartos į
kartą,  ženklas,  sukeliantis  tuos  pačius  genetinius  veiksnius.Tai  ne  tik  genetikos  atvejis.Tai
visiškai nemokšiška sakyti...“ Alistair

„Ką  gydytojas  gali  įtikinti  ką  nors  padaryti...Klausykite,  žmonės,  genetinė  patikra  yra  daug
sudėtingesnė nei „O, jūs turite tą geną, todėl tikimybė susirgti vėžiu yra 87%. Štai dar vienas
faktas,  kurio  dauguma nežino:  visi  turi  vėžinių ląstelių;  palaikyti  gyvybingą kūno sudėjimą ir
sumažinti  aplinkos  toksinų  kiekį  yra  geriausias  būdas  išlikti  sveikiems...Tai  atrodo  taip
perdėtai.Sunkus piktnaudžiavimas gydytojo ir paciento santykiais“. Domkratas

„Įdomu, ar Bradas Pittas dabar nupjauna kamuoliukus, kad išvengtų sėklidžių vėžio. Maikas

„JB, norėjau tuo pasidalinti su tavimi ir Ricku.Naftos piliulė, apie kurią ji kalba, yra RSO.Maniau,
kad  tai  gali  jus  sudominti.Turiu  ir  tau  nuotraukų.Tai  atsiuntė  darbuotoja  ir  natūralių  vaistų
vartotojas. Rikas

„Gerai,  tai  pirmas  kartas,  kai  tai  sakau  pasauliui,  todėl  atleisk,  jei  šiek  tiek  paklaidžiosiu.
Sergu sunkia endometrioze.Tai liga, kai audinys, kuris paprastai iškloja gimdos vidų, vadinamas
endometriumu,  pradeda augti  už gimdos ribų.Dažniausiai  dengia  kiaušides,  žarnyną ir  kitus
organus  bei  dubens  gleivinės  audinius.Lygiai  taip  pat  kaipendometriumas  reaguoja  per
menstruacijas, taip pat ir pasislinkęs endometriumas už gimdos ribų.Su kiekvienu menstruacijų
ciklu  jis  tirštėja,  suyra  ir  kraujuoja.Pasislinkęs  audinys  negali  išeiti  iš  kūno,  įstrigęs.Dėl  to
aplinkiniai  audiniai  sudirginami  ir  uždegami,  galiausiai  išsivysto  į  randų  audinį  ir  sukibimą
(nenormalų audinį, jungiantį organus).
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Tai  sukelia  siaubingą  šalutinį  poveikį.Skausmas  Kb  nuolatinis  kasdieninis
pykinimas.Dismenorėja,  skausmingos  menstruacijos,  kurios  paprastai  gali  trukti  visą
ciklą.Gausus  kraujavimas,  nevaisingumas,  nuovargis,  pykinimas,  vidurių  užkietėjimas  ir
kt.Šiuolaikinė endometriozės medicininė priežiūra daugiausia yra hormonai ir stiprūs skausmą
malšinantys vaistai.Atsižvelgiant į jūsų sunkumą ir gydymo planus, labiausiai rekomenduojamas
ir veiksmingiausias gydymas yra histerektomija.

Man  tik  21-eri.Nuolat  kovoju  su  kasdienio  skausmo  ir  ateities  šeimos  bei  geros  sveikatos
viltimi.Tai  taip  neigiamai  veikia  kasdienį  gyvenimą,  kad  kartais  vos  galiu  pakilti  iš
lovos.Išbandžiau  hormonus  ir  daugybę  vaistų,  kurie  mane  labai  suserga.Kol  kas  niekas
neveikė...iki  maždaug  prieš  mėnesį.Savininkas  ir  kūrėjas  arba  MOTH  (žolės  vaistas)
supažindino  mane  su  šiuo  nuostabiu  vaistu,  vadinamu  „aliejaus  piliule“.  Kartu  su  dietos
pakeitimu praėjusį mėnesį pamačiau didžiulius patobulinimus.Aš miegojau visas 8 valandas, o
tai  man  yra  tabu!Pamačiau  labai  reikšmingą  skausmo  sumažėjimą,  iš  tikrųjų  mažai  arba
visai.Mano pykinimas dabar visiškai išnyko ir, skirtingai nei nuo skausmo vaistų, kuriuos gavau
iš savo gydytojų, dabar galiu virškinti ir valgyti be problemų. Galiu nuoširdžiai pasakyti, kad taip
puikiai nesijaučiau nuo 15 metų!

„Geriau tiesiog numirsiu dėl natūralių priežasčių, nei kad kas nors išdrožtų mane ant plieninio
stalo  ligoninėje.Chirurgams  ne  visada  pavyksta  100  proc.,  mano  draugė  Margie  mirė  nuo
gimdos pašalinimo, ji nukraujavo ant operacinio stalo. DeYoung

„Rūpinosi  mano  seserims  tulžies  akmenimis.Kai  tik  ji  pradėjo  gerti  aliejų,  ji  nustojo  patirti
siaubingus  priepuolius.Niekada  neturėjo  kitos  ir  atšaukė  operaciją!!!!Mano  sveikata  taip  pat
pasiekė 180. Kelly

„Prieš 19 mėnesių pašalinus gaubtinės žarnos vėžinį auglį, Vėžio klinika paskambino išrašymo
dieną.Chemoterapiją  ir  radiaciją  planuojama pradėti  kitą  savaitę – jie  sakė,  kad standartinis
protokolas.Kvaila pasakiau!!!Kanapių aliejus bus mano standartinio protokolo versija.Vienerių
metų patikrinimas praėjusį mėnesį.KRAUJAS ŠVARUS – kompiuterinės tomografijos rezultatus
man padiktavo mano chirurgas. Citata, Geri, jūsų dvitaškis yra be dėmių. Gerry

„Sveiki, JB, turiu skubios medicinos pagalbos klausimą.Mano tėtis pargriuvo, susitrenkė galvą ir
jo išorinėje smegenų membranoje susidarė kraujo krešulys, o ne smegenyse.Jis buvo išleistas
iš  ligoninės  ir  nustojo  vartoti  skausmą  malšinančius  vaistus,  nes  jie  nepadeda  nuo  galvos
skausmo.Gydytojai  tikisi,  kad  laikui  bėgant  kraujo  krešulys  sumažės,  kitaip  jie  bandys
operuoti...Jis  vartoja  Coversyl  2,5  mg  kraujospūdžiui  mažinti,  Flomackstra  –  prostatos
padidėjimui,  taip  pat  jo  būklė,  kai  kraujyje  trūksta  trombocitų,  sukelia  tam  tikros  reikšmės
gammofaziją.Jam 80 metų ir jis niekada nebandė RSO.Turiu, nors jau metus laiko stovi indelyje
šaldytuve...Ar turėjote patirties mažinant  šio tipo kraujo krešulius?Ar būtų naudinga vietiškai
tepti galvą skausmo srityje, ar geriausia būtų nuryti?Šiandien būtinai nusipirksiu jūsų el. knygą,
bet būtų labai dėkingi už bet kokį konkretų PRIVATUS patarimą...Tikriausiai sumaišysiu RSO su
kokosų aliejumi arba alyvuogių aliejumi, kurį jis gali teikti pirmenybę, nes jis yra italas, nuryti ir
(arba) tepti vietiškai.Manau, kad pagrindinis dalykas, kurį noriu žinoti, yra tai, ar yra galimybė,
kad RSO nurijimas gali  turėti  neigiamą poveikį  kraujo  krešuliui?Visur  yra daug dalykų,  kaip
sumažinti  navikus,  bet  aš nerandu nė vieno dalyko apie kraujo krešulius smegenų išorinėje
membranoje???!!!Prašau padėti." Ross

--  Sveiki,  Rosai,  štai  jums  skirta  el.  knyga.Aliejus  taip  pat  palengvins  kraujo  krešulių
susidarymą.Jis turėjo patekti į kanapių sistemą iškart po kritimo.Ir dabar tuo greičiau galėsite jį
priverstituo didesnė sėkmės tikimybė.Pradėjus vartoti aliejų, vaistus sumažinčiau per pusę, kad
būtų išvengta nepageidaujamų šalutinių poveikių, o vėliau, kaip sakote, viduje ir vietiškai.Puikiai
tiktų žvakutė su aliejumi – žvakutės puikiai tinka sergant plaučių ir smegenų ligomis. JB

„Maždaug pusę uncijos sumaišiau su 60 ml alyvuogių aliejaus (nežinau, kokios geros kokybės jį
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gaminau).Ten  nuvažiavo,  atrodė,  kad  mirtis  sušildė  (leisdavo  tik  lokaliai  tepti  ant
galvos).Išbandžiau 0,5 ml pipete ir aš vis dar veikiu, bet esu mažas.Ištepiau jam ant galvos bent
dvigubai daugiau.Po pusvalandžio jis  padarė išvadą,  kad viskas pateko į  vidų ir  nusišluostė
galvą rankšluosčiu...Suvalgėme mano atsineštą rūkytą lašišą,  tada išėjau duonos ir  pieno ir
grįžau išgirsti, kaip jis čirškia telefonu su kitais savo vaikais, kurie, matyt, džiaugėsi išgirdę jį
kaip įprastą.Yadayada, ačiū už jūsų darbą vaikinai!...Ross

„Esu 4  kartus  išgyvenusi  nuo  vėžio,  mano paskutinė  diagnozė  buvo  agresyvus  invazinis  4
stadijos krūties vėžys, todėl 2014 m. vasario mėn. man buvo atlikta dviguba mastektomija. Šį
kartą atsisakiau chemoterapijos ir radiacijos ir naudojau THC bei CBS aliejus, kad išsigydyčiau.
Dabar jau 2 metus esu remisijos stadijoje. Taip, mieloji, tai veikia. Jei turite klausimų PM man
gerai.  Manau,  kad galiu  tau padėti.  Radiacinės ir  chemoterapijos terapijos buvau taikytas 3
kartus ir  šį  kartą jo  atsisakiau ir  naudojau alternatyvius  metodus.  Šį  kartą  turėjau geriausią
gyvenimo kokybę. Neserga ir visą laiką pykina. Mano skausmo lygis kontroliuojamas THC ir
CBD aliejais bei koncentratais. Šį kartą ne vaistai. Jokių opioidų. Ačiū Dievui." Tina

„Prieš kiek susipažinau su vienu džentelmenu, jis  man pasakė,  kad yra specialiųjų projektų
direktorius,  aštuntojo  dešimtmečio  pradžioje  dirbo  valdyboje.Jis  man  pasakė,  kad  tada  jie
studijavo medicininį kanapių aliejų, ir jie jo atsisakė.KODĖL?Nes veikė!!Taip, jis pasakė, kad
„galios žino, kad gyventi nėra pinigų, o tik mirti“. Kaip visi žinome, mūsų šalyje ir JAV politikai
investuoja į chemijos laboratorijas ir vaistų įmones.Na, po ilgų diskusijų jis man taip pat pasakė,
kad jis ir visa jo komanda nuo tada vartojo medicininį kanapių aliejų, o šis puikus džentelmenas
atrodo kaip įkopęs į šeštą dešimtį, na, jam iš tikrųjų yra septintojo dešimtmečio pabaiga ir jis
puikiai atrodo. !!Kiti jo komandos nariai taip pat vis dar gyvena, dabar reikia apie tai pagalvoti!!
Ei, ar taip pat žinojote, kad seniausiam mūsų planetos žmogui yra 131 metai, jis visą gyvenimą
vartojo medicininį kanapių aliejų ir  vis dar kasdien dirba savo ūkyje... Mus išduoda žmonės,
kuriais turėtume pasitikėti! !” Brianas

PMS, menopauzė
„Tai yra vienas dalykas, dėl kurio kanapės ir ypač kanapių aliejus yra geriausias, bet nieko.Jūs
tiesiog  nerasite  nieko,  kas  galėtų  ar  padėtų  geriau  nei  kanapės.Tai  padės  atkurti  hormonų
pusiausvyrą  ir  panaikins  agresiją,  nuotaikų  svyravimus  ir  kt.Tai  taip  pat  padės  sumažinti
priešmenstruacinį skausmą ir mėšlungį, nemalonų jausmą, nerimą ir kt.

Jei matyčiau, kaip moteris pradeda keistai elgtis dėl su PMS susijusių hormonų disbalanso jos
organizme, iškart duočiau jai kanapių visais įmanomais būdais, formomis ar formomis.Nematau
priežasties, kodėl kas nors turėtų be reikalo kentėti.Jau nekalbant apie tai, kad kenčiant vienam,
dėl  to  kenčia  visi  aplinkiniai,  ką  gali  patvirtinti  kiekvienas,  kam  teko  susidurti  su
priešmenstruacine  moterimi.Norėčiau,  kad  ji  suvalgytų  aliejų,  sunaudočiau  jį  žvakutėje  ir
neapleisčiau  vietinio  naudojimo ant  pilvo  ir  nugaros.Jai  patiks,  nes  tai  pašalins  skausmą ir
pagerins jos odą tose vietose.Taip pat su ja parūkydavau aliejaus, kad ji žinotų, jog ji „ne viena“
ir kažkam rūpi.Naudojant kanapes, menstruacijos neturi būti varginantis ir nemalonus potyris
visiems dalyvaujantiems.JB“

„Kanapių aliejus yra mano vaistas nuo menopauzės ir mano prevencinis vaistas nuo kiaušidžių
vėžio,  nuo kurio  mano mama 1985 m.Jei  būčiau žinojusi  tik  apie  aliejų,  mama būtų  mane
mačiusiužaugk  ir  turėk  vaikų!Tai  išgydė  mano  menopauzės  simptomus.Suveikė  per  48
valandas!Aš  vėl  galiu  gyventi!Šia  informacija  dalinuosi  visur,  kur  tik  galiu.Vaistas  turi  būti
prieinamas visiems!Ačiū, Rick, kad skleidžiate naujienas ir darote žmones sveikus! Shelagh

„Aš numečiau 50 svarų dėl to, kad veikia mano hormonai – jaučiu tai iš karto – nebeliko karščio
bangų, kurios paprastai tęsiasi visą dieną ir naktį.Kai susirgau būdamas 37 metų, mane taip pat
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ištiko menopauzė ir liga sujaukė visus hormonus.Esu tikintis, nes nuo susirgimo priaugau 100
svarų, o vos naudodamas numečiau 50. Joann

„Seku  Ricko  puslapį  gan  seniai  ir  dėl  ten  sukauptos  informacijos  mano  astma  ir  LABAI
STIPRUS  naktinis  prakaitavimas  ir  karščio  pylimai  dėl  labai  sunkios  menopauzės  dabar
nebeegzistuoja.Tęsk gerą darbą." Lize

„Sergu vėžiu  ir  miego apnėja.Aš ne tik  nuostabiai  išsimiegu,  bet  ir  nepabundu nuo karščio
bangų.Tai yra palaima“. Stefanija

„Ar  kas  nors  pranešė,  kad  aliejus  tikrai  tinka  menopauzės  simptomams  palengvinti?Mano
karščio bangos ir naktinis prakaitavimas beveik visiškai išnyko, kai vartojau aliejų. Gill

K.Po  velnių,  JB...  jai  sekėsi  puikiai,  IKI  antiestrogeninių  injekcijų.Jie  ją  mirtinai  susargdina.
A.Staigmena, staigmena, Valerie.Deja, šiuo metu galioja žaidimo taisyklė „Laikyk atokiau nuo
gydytojų“.Mes tai sakome ne iš malonumo, tai yra realybė.Pacientams aliejus paprastai sekasi
gerai,  kol  neįsikiša  medicinos  ekspertai  ir  sumaišo  jį  su  kai  kuriais  nereikalingais  labai
alternatyviais  ir  eksperimentiniais  cheminiais  vaistais.Taigi,  kol  gydytojai  neišmoks  tinkamai
vartoti šį vaistą, tikrai saugiausia nuo jų laikytis atokiai (jeigu aplinkybės, žinoma, leidžia).Jai
nereikia  švirkštų,  jai  reikia  kuo  greičiau  nuryti  kuo  daugiau  aliejaus,  kad  būtų  panaikinta
ankstesnių medicininių procedūrų žala ir būtų suvaldyta jos būklė.Jei aliejus nepadės, mažai
tikėtina, kad kas nors kitas padės.JB

Kūno svorio reguliavimas
„Kanapių aliejus reguliuoja kūno svorį ir tikrai priaugs sveiko svorio!Tai taip pat leidžia jums ne
taip trokšti  greito maisto.Tai  tikrai  nuostabus vaistas.Tai  vienintelis  TIKRAS svorio mažinimo
vaistas. Rikas

„Aš taip pat lieknėju – man reikia nusipirkti diržo.:) Užlipau ant svarstyklių ir dabar man 139# --
tokio svorio nemačiau nuo vidurinės mokyklos laikų.Esu nustebęs ir vis dar žmonės man sako,
koks pastebimas svorio kritimas, tai puikus jausmas.Aš taip pat beveik neturiu apetito ir keista,
kai  jaučiu  norą  duoti  riebių  saldumynų,  kurių  anksčiau  niekada  neprarasčiau.Keista.Nano
sekundę nerimavau, kad išgeriu per daug aliejaus ar dar ko nors, bet greitai supratau, kad tai
mano kūnas gydo... Atsikračiau to, kas ten neturėtų patekti, ir kuo daugiau keitiu savo mitybą į
ekologišką,  tuo  sveikiau.Jokių  dietų,  be  perdėto  mankštos,  tik  jodinėjimas,  sodininkystė  ir
buvimas mama.Manau, kad tai natūralus šalutinis RSO poveikis.:)“ Viržius

"Aš  naudoju  aliejų  2  mėnesius  ir  taip  pat  pastebiu  svorio  kritimą...visiškai  be  receptinių
vaistų...Nutraukus  kraujospūdžio  tabletes...ką  tik  paėmiau  kraujospūdį  (jokių  tablečių  per  2
mėnesius  nuo  aliejaus  vartojimo)...rezultatai  124/80  pulsas  sėdint  79...O  DIEVE...tai  tiesiog
nuostabu!!!Netrukus bus atliktas kraujo tyrimas, o tada aš pranešiu TOBULIUS numerius, kad
visi matytų... Ačiū, RS, mano ŽALIOJI angele. Suzana

„Geras darbas Suzanne!!Aš valgau kanapes kasdien jau daugiau nei metus ir išlaikyti vidurinį
svorį per savo karinę karjerą niekada nebuvo taip lengva, kai vartojau receptinius vaistus!Myliu,
kaip su kanapėmis taip pat lengviau!!!“ Tammy

„Pastebiu, kad po to, kai  rūkiau aliejaus, cukraus kiekis kraujyje labai greitai sumažėja.Ir  aš
rūkau daugiau aliejaus nei pumpurų, numečiau šiek tiek svorio ir mano virškinimo sistema tikrai
nurimo. Michelle

„Jau kurį laiką vartoju aliejų.Tai tikrai padeda palaikyti normalų cukraus kiekį kraujyje, bet turiu
problemą.Mano  naujasis  skausmo  gydymo  gydytojas  ištyrė  šlapimą  ir  gavo  teigiamą
rezultatą.Sakiau jai, kad naudoju jį, kad man nereikėtų vartoti insulino.Ji pasakė, kad jei man ir
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toliau bus teigiami tyrimai, ji nutrauks man kitus vaistus nuo skausmo.Dabar numečiau 40 svarų,
cukraus kiekis kraujyje yra normalus ir jaučiuosi puikiai.Jei jie nutrauks mano vaistų vartojimą,
aš priaugsiu svorio, nes mano nugara ir keliai išsigimsta ir aš negaliu sportuoti.Dabar gyvenu
Oregone, kur naftos lengviau gauti dėl ambulatorijų.Aš nežinau, ką pasakyti savo gydytojui.Aš
buvau priešais juos.VA atsisako mano vaistų ir nenori turėti reikalų su mumis, kurie visą laiką
kenčia nuo tikro degeneracinio skausmo.Kokia netvarka." Michelle

„Mano chiropraktikas dabar girdi mane apie RSO.Dabar, kai per 5 mėnesius nesportuodamas
numečiau 65 svarus, nustokite šaudyti insulinu, o dabar išgerkite 1/2 tabletes.Netrukus jų taip
pat atsisakysime.Jo širdis atsivėrė, kai papasakojau jam apie Ricką ir jo istoriją.Jis paprašė kitų
savo pacientų, brangus žmogus, koks jis yra, aš jam priminiau, kad paminėjau jam RSO, dėl jo!
lol Jam tai patiko, taip ty ty ty, taip ir toliau, mes visi! Dave'as

„Aš valgau kanapių aliejų, siekdamas numesti svorio, taip pat stebėti savo mitybą ir reguliariai
mankštintis.Iki  šiol  per  8  savaites  numečiau  8  kg.ar  tai  įspūdinga?Dar  nesu  tikras,  bet
pranešiu.Esu  įsipareigojęs  tai  daryti  kiekvieną  dieną  6  mėnesius.Pastebėjau,  kad  beveik
niekada  nealkau  ir  netrokštu  (išskyrus  gerą  šokoladą)  saldumynų,  o  kai  suvalgau  ką  nors
saldaus, galiu suvalgyti tik nedidelį kiekį.Ačiū, kad paskelbėte tai.Norėčiau sužinoti, ar kiti turi
naudos iš aliejaus tokiu būdu? Robinas

„Sveiki  JB.Tikimės,  kad  ši  žinutė  padės  jums  gerai.Tik  pagalvojau,  kad  pasidalinsiu  savo
patirtimi su kanapių aliejumi kaip kasdieniu papildymu.Prieš sužinodamas apie kanapių aliejaus
naudą ir apie tai, ką jis gali padaryti žmogaus organizmui per Ricką Simpsoną ir jus pačius, aš
patyriau keletą artėjančių medicininių problemų, be to, jau turiu.

Mane kankina lėtinis skausmas dėl sunkaus OA dėl nelaimingo atsitikimo miško kirtimo metu,
kuris sugriovė mano dešinįjį kelį.Dėl šios traumos nebegalėjau dirbti visą darbo dieną.Aš taip
pat kenčiu nuo OA dešinėje petyje, rankoje ir plaštakos žasto rezginio iki dešiniojo peties, dėl
kurio metus buvo paralyžiuota dešinė ranka.Pajutau dilgčiojimą pirštų galiukuose, taip pat abiejų
blauzdų uždegimą ir patinimą.Gydytojas mane perspėjo prieš 6 mėnesius iki pirštų dilgčiojimo,
kad jei nepakeisiu savo gyvenimo būdo, būsiu kelyje į diabetą.

Tuo  metu  svėriau  260  svarų.Taip  pat  praradau  uoslę  ir  skonį.Visa  tai  buvo  diabeto
požymiai.Gydytojas  ištyręs  cukraus  kiekį  kraujyje  pasakė,  kad  iš  1-10  man  buvo  gerai  @
6,5.Aliejų pradėjau gerti prieš 6 mėnesius.Ryžių branduolys ryte ir vėl prieš miegą.Dabar sveriu
203 svarus, pirštų galiukai nedilgčioja, uoslė sugrįžo ir vėl galiu ką nors paragauti.Blauzdų ir
pėdų patinimas ir uždegimas išnyko, taip pat skausmas dėl OA.Labai ačiū, kad skleidžiate tiesą
apie šį gydomąjį augalą likusiai žmonijai.Jūs ir Rickas esate tikra dovana tiems, kuriems reikia
pagalbos.

Oi!Mano dukra gamina tai, kas mūsų buityje žinoma kaip aliejaus rutuliukai (dozė susukama į
mažą  duonos  gabalėlį),  mums baigėsi  aliejaus  rutuliukai.Tingėjau  pasigaminti  pati  ir  kvailai
nustojau vartoti  dozę maždaug savaitei.Svėriau iki  217 svarų.Kai  vėl  pradėjau vartoti  aliejų,
mano svoris nukrito iki 203 svarų ir toliau krenta.Mano ūgis yra 5,8 colio, todėl greitai sužinosiu,
ar  tai  sugrąžins  mane  iki  santuokos  175  svarų  svorio.Esu  toks  supykęs.Pamoka
išmokta.Niekada nenustokite vartoti aliejaus.Gyvenimas yra geras!Didelis ačiū." Ronis

„Mano sūnus naudoja Simpson aliejų Krono ligai gydyti, bet girdžiu, kad jis gali padėti numesti
svorio.Jei  taip,  kaip?"  Kristalas
-- Taip, gali, valgykite aliejų ir numesite svorio, jei turite antsvorio, o priaugsite svorio, kai turite
per mažą svorį.Neklausk kodėl, neklausk, kaip tai įmanoma, aš nežinau atsakymo.Tai tiesiog
atsitinka.Pats numečiau 50 kilogramų naudodamas aliejų ir patikėkite manimi, kad iš visų jėgų
stengiausi paneigti Ricką.Bet man nepavyko ir aliejus atgaivino ir mano raumenis.Pripažįstu,
buvo keista  ir  sunku patikėti.Bet  aš  neprieštarauju,  kad visą  tą  svorį  numečiau be prakaito
lašelio  ir  be  mankštos.Tiesą sakant,  tai  buvo  gana  malonu  ir  aš  neprieštarauju,  kad geras
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miegas buvo vienintelis pastebimas aliejaus naudojimo šalutinis poveikis.JB

„Ei,  Rick,  aš  tikrai  norėjau tau padėkoti,  kad išgelbėjai  man gyvybę.Man 17 metų iš  Delio,
Indijos.Aš tikrai turėjau antsvorio.Ir nuo praėjusių metų gegužės, kai pradėjau vartoti RSO, per
10 mėnesių numečiau 40 kg (88 svarus).Mano brolis taip pat numetė 23 kg, o mano mama nuo
to laiko numetė 15 kg ir taip yra todėl, kad aš valgau daug daugiau aliejaus nei jie, nes nuo jo
man nepadaugėja, net jei suvartoju gramą.

Taigi kuo daugiau ir greičiau valgysite aliejaus, tuo greitesni ir geresni rezultatai.Labai noriu, kad
visi žinotų, jog juo galima išgydyti vieną didžiausių ligų visame pasaulyje – nutukimą.

Dėkojame JB, kad kiekvieną kartą, kai jos prireikė, suteikė mums informaciją.Jūs abu esate
mano herojai ir aš negaliu jums pakankamai padėkoti. Shobhit ir Shashank

Nerimas, paranoja

„Pavyzdys,  kaip  nuoširdus,  bet  klaidingas  patarimas  gali  pakenkti:  kažkas  pasiskundė  dėl
aukšto lygio ir liepė vartoti CITICOLINE. Tai gerai, išskyrus tai, kad CITICOLINE yra KRAUJO
SKIEDĖJAS, ir asmuo, kuriam buvo duotas patarimas, buvo tas, kuris negali toleruoti kraujo
skiediklio.  Asmuo,  davęs patarimą,  norėjo  gerai,  bet  neatskleidė šios  svarbios  informacijos.
Žinau, kad yra daug geranoriškų žmonių, kurie nori padėti, bet BŪKITE ATSARGIAI pateikdami
informaciją,  kuri  gali  turėti  įtakos  ir  gyvybei,  ir  mirčiai.  Beje,  paprastas  būdas  sumažinti
padidėjusį kiekį – įmesti į burną kelis pipirų žirnelius...saugu, pigu ir efektyvu. Gary

„Puiku žinoti apie citikoliną, nes taip pat vartoju varfariną. Kaip ir ciberžolė, kuri taip pat skystina
kraują. Randy

"Citocholinas sukelia / padeda metastazavusioms ląstelėms vystytis savo kraujo tiekimui.  Ne
taip gerai nuo vėžio“. Džimas

„Vakar moteris pradėjo vartoti vaistus.Tai jos reportažas iš pirmos dienos.Tiesiog nuostabu!Štai
mano pirmosios dienos ataskaita:

Vakar  ryte  pabudau su egzema ant  lūpos ir  užtepiau šiek  tiek  aliejaus.Dilgčiojimas nustojo
maždaug  po  10  minučių.Skausmas  praėjo  per  30  minučių.Patinimas  sumažėjo  per  kelias
valandas.Pūslelių ant mano lūpos šiandien jau beveik neliko – paprastai prireikia 2 savaičių, kol
jos  užgyja.Kvėpuoju  aliejaus  garus  ant  mano lūpos.Pastebėjau,  kad skausmas,  kuris  kelias
savaites buvo mano dešinėje sinusoje, liovėsi.Ir mano nosis nustojo bėgti.Nuo vakar čiaudėjau
tik vieną kartą.Pastebėjau, kad mano nuovargis nebuvo toks stiprus kaip įprastai.Pastebėjau,
kad jaučiausi atsipalaidavęs ir dingo tas nerimastingas kraštas.

Vakare pastebėjau sumažėjusį kūno skausmą – įprastai iki vakaro jaučiu tiek kūno skausmus,
kad negaliu ramiai sėdėti (čiurnos nervų ir raumenų skausmas, kelių/pečių/alkūnių/riešų/nykščių
skausmas žymiai  sumažėjo).Be to,  su kiekviena doze gaunu labai  lengvą švytėjimą.Neturiu
jokių  sunkumų dirbant  ar  susikaupti  ir  nedvejodamas  vairuočiau.Man labai  aišku,  nors  šįryt
pamiršau išgerti Citicoline.Ant „Craisen“ užpilu maždaug pusės grūdelio aliejaus ekvivalentą ir
priimu.

„Kanapių aliejų pradėjau vartoti 2012 m. gruodžio mėn. kaip bendrą toniką.Aš kentėjau nuo 2
tipodiabetas tuo metu.Mano cukraus kiekis kraujyje buvo 300, kur 100 yra normalus.Man buvo
paskirtas metforminas, dėl kurio kiekvieną kartą jį vartojus pasidarė bloga.Paprašiau, kad mane
pakeistų kitu  vaistu nuo diabeto,  man buvo pašalintas metforminas ir  uždėta Januvia.Mano
cukraus kiekis kraujyje vien vartojant vaistus sumažėjo pagrįstai.Mano skaičiai didžiąją dienos
dalį  siekė  šimtą.Kai  į  savo  režimą  įpyliau  aliejaus,  mano  skaičiai  grįžo  šiek  tiek  virš
normalaus.Tada buvo nustatyta,  kad Januvia  sukėlė  kasos vėžį.Norėjau nutraukti  šio  vaisto
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vartojimą  ir  paprašiau  savo  gydytojo  vėl  vartoti  Metformin.Jis  sutiko.Žinoma,  vartodama
Metforminą, kiekvieną kartą jį vartodama sirgdavau.

Pripratimas  prie  aliejaus  man  buvo  nemenkas  išbandymas.Nekenčiau  to,  ką  man  suteikė
marihuana.Aš nevartojau marihuanos daugiau nei  35 metus  iki  aliejaus.Aliejų  pradėjau nuo
smeigtuko galvutės dydžio lašelio ir net to buvo per daug.Pasiūlius Corrie Yelland, aš pradėjau
vartoti Citicoline, kad sumažinčiau aliejaus poveikį.Tai pavyko gerai, ir aš tuo keliu ėjau daugiau
nei metus.2013 m. gegužės mėn. man buvo skubiai atlikta tulžies pūslės operacija.Ligoninėje
gulėjau 5 dienas be aliejaus.Tuo metu buvo nustatyta, kad man trūksta magnio.Ligoninėje man
pradėjo  papildomai  vartoti  magnio.Grįžęs  namo vėl  pradėjau naudoti  aliejų.Mano nuostabai,
savaitę  vartojusi  magnio  papildus,  patyriau  labai  malonų  aliejų.Tai  ir  toliau  išliko  mano
patirtis.Man pavyko  nustoti  vartoti  Citicoline,  kad sumažinčiau aukštą.Tada  galėjau padidinti
savo aliejaus dozę iki 1 grūdo per dieną.Man pradėjo labai mažėti cukraus kiekis kraujyje.Iš
savo dienos režimo pašalinau metforminą.

Nuo tada, kai padidinau aliejaus dozę iki 1 ryžių grūdelio per dieną, mano cukraus kiekis yra
visiškai normalus.Mano a1c sumažėjo iki 6,1 nuo 7,2 per metus ir prieš 1/2.Mano MDstebisi,
kaip  ir  mano  vaistininkė.Negaliu  su  jais  pasidalinti  savo  sėkmės  priežastimi,  nes  gyvenu
valstybėje,  kurioje nafta yra neteisėta.Įdomi šios istorijos pastaba yra ta,  kad skubėdamas į
operaciją paprašiau pasikalbėti su anesteziologu privačiai.Bijojau, kad aliejus neleis man atlikti
saugios procedūros.Anesteziologas visiškai nesijaudino, kad aš tepu aliejų, ir pasakė, kad tai
palengvins mano operaciją, nes mano kraujagyslės išsiplės ir kvėpavimas bus lengvesnis.Per
visa tai Aamann buvo šalia manęs.Jis ne visada turi man reikalingus atsakymus, bet nurodė
man paklausti ir pasitikėti savo kūnu bei intuicija.Man tai nėra lengva, bet pagaliau pasiekėme
didelę sėkmės vietą, kur mano 2 tipo diabetas sėkmingai gydomas tik aliejumi.Dabar yra 2014
m. gegužės mėn.Pagarbiai, Alisa“

„Po velnių, aš net maudausi kanapių aliejuje, užpiltame kitais aliejais.Kas galėjo pagalvoti, kad
vonia padės numalšinti skausmą ir nerimą.Daug juoko." Tonya

„Vartoju jį jau 13 dienų, o mano depresija išnyko, nebeskausminau, išsivysčiau normalus miego
ciklas ir nejaučiu pykčio, depresijos, nerimo ar PTSD iš Irako padarinių.Tikslas yra dėl skylių
mano plaučiuose dėl fosforo garų po sprogimo Irake ir įkvėpimo toksiškų dalelių bei vėžio iš
nusodrintojo  urano,  su  kuriuo  susidūriau.Praėjus  trejiems  metams  po  Irako,  man  prasidėjo
bazinių ląstelių karcinoma. Jeremijas

"Ačiū!Su  draugais  pagaminau  keletą  partijų  aliejaus,  o  kitiems  draugams  –  rankinius
švirkštus.Jaučiu didžiulį skirtumą!Mano PTSD sumažėjo, skausmas sumažėjo, o mano sąnariai
jaučiasi  taip,  lyg būtų išpurškę WD-40.Kai užklumpa nerimas,  išrūkau šiek tiek aliejaus ir  jo
nebėra.Kitu atveju aš vartoju tris kartus per dieną maždaug tris savaites.Per tas tris savaites
žygiavau daugiau nei per pastaruosius trejus metus!Mano meilė ir susižavėjimas jums visiems
„Phoenix Tears“!Jums, pone Simpsonai, dėkoju už likusį gyvenimą.Žinau, kad dabar galiu tuo
mėgautis, o ne gulėti ligoninės lovoje. Fredas

„Skausmas sumažėjo, o mano sąnariai jaučiasi taip, lyg būtų gavę WD-40?Virgin kokosų aliejus
yra saugesnis “, Hunter

„RSO pjaustymui naudoju ekologišką gryną kokosų aliejų.Tai leidžia geriau įsisavinti, taip pat
neleidžia  aliejui  prilipti  prie  visko,  įskaitant  dantis.Taip  pat  naudoju  jį  toksinams išsiurbti,  20
minučių braukdamas po šaukštą aplink burną ir išspjaudamas į šiukšliadėžę. Fredas

„Buvau  tuo  savo  gyvenimo  momentu,  kai  mano  sveikata  buvo  siaubinga  ir  aš  labai
kentėjau.Buvau  nusižudęs,  nes  gyvenimas  buvo  toks  slegiantis.Tada  aš  sutikau  "Bėk  nuo
gydymo.  Nuo  tada,  kai  pritaikiau  informaciją,  kurią  išmokau,  mano  gyvenimas  labai
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pagerėjo.Mano sveikata dabar yra puiki ir esu daug optimistiškesnis, nes žinau, kad kanapės
apsaugos mano kūną nuo žalos.Nuo to laiko man nekyla minčių apie savižudybę, o gyvenimas
darosi vis geresnis ir geresnis, kai sužinau daugiau apie įvairias gydomąsias kanapių aliejaus
savybes. Petras

„Nerealu, kaip valdomas mano nerimas...Buvau chroniškas...  Jautiesi  normaliai,  jei  normalus
yra laimingas ir daug daugiau gyventi... Ačiū, Rickai. Draugas

Depresija

„Sergu potrauminio streso sutrikimu,  o kanapės man padeda atsipalaiduoti,  valgyti,  miegoti,
susikaupti,  susikaupti.Aš nebėra kliniškai depresija...ir  tt...Vartojau antidepresantus, nuotaikos
stabilizatorius, nuotaikos geriklius, migdomuosius...kurių aš jų netrenkiu...Man tiesiog nepatinka
šalutinis poveikis...o man jų nebereikia dėl kanapių...Aš tikrai meldžiuosi, kad žmonės mokytųsi
apie DIEVO duotą AUGALĄ, kanapę... iš daugybės jų naudojimo būdų ir gydomųjų stebuklų...tik
sakau...“ Ale

„Tai tikrai nuostabus vaistas.Dozę įdėjau į kapsulę, kad galėčiau nuryti.Padeda mano skausmui
ir  PTSD simptomams.Žinau  nemažai  pacientų,  kuriems  tai  taip  pat  naudinga  dėl  traukulių,
Krono, abstinencijos simptomų ir kt.Kai kurios ambulatorijos jį nešioja. Tikėtis

„Negaliu kalbėti už kitus, bet man tai yra bipolinio sutrikimo, vėlyvosios diskinezijos, vėlyvosios
distonijos,  didelės  depresijos,  lėtinio  skausmo,  PTSD,  sielvarto  ir  nerimo  simptomų
valdymas.Nuo  rugsėjo  mėnesio  neturiu  nuodų  (vaistų),  gyju  ir  jaučiuosi  puikiai.Tai  yra
stebuklingas vaistas.Mano šuo beveik neserga vėžiu nuo aliejaus ir  tepalų.Šį augalą Dievas
sukūrė  tam,  kad  išsaugotų  aplinką,  gyvybes  ir  ekonomiką.Visuomenė  turi  būti  informuota“.
Kathy

„Aš tik noriu pasakyti ačiū, Rick. Visus 50 metų kentėjau nuo depresijos, jau 8 dienas vartoju
aliejų ir jaučiuosi kaip iš naujo gimusi. Labai ačiū! iškelti bylą

Išsėtinė sklerozė (MS)
„Tiesiog greitas atnaujinimas, Jindrichai...Žmona [59] naudoja vieną dozę aliejinių ryžių grūdelių
per dieną,  kad pagerintų miegą ir  bendrą sveikatą,  ir  numetė svorį,  kol  stabilizavosi ties 30
svarų.Ji,  kaip  ir  aš,  turi  nuostabią  patirtį  naudodama  aliejų.Tiek  matematikos  įgūdžių,  tiek
teorijos apmąstymų praradimas su MS daugeliu atvejų pasikeitė, ir  aš vėl atlieku pagrindinę
matematiką kaip jaunystėje.Šiais pirmaisiais naudojimo metais mes abu siekėme ir pasiekėme
svarbiausių gyvenimo tikslų.Ačiū Rickui ir tau, mano drauge.O, Betty, auksaspalvis retriveris vis
dar laikosi geriau nei bet kada, jis yra sveikas, o veterinarai vis dar visiškai neigia. ženklas

„Geras mano draugas, vyresnis, sergantis IS, naudoja marihuaną, kad palengvintų savo IS.Ji
tuo prisiekia“. Ronis

„Vyresnis mano draugas darbe papasakojo apie savo žmoną, sergančią IS, ir apie tai, kaip tai
buvo blogai.Jis vos galėjo ją paliesti  ir  jai  visada skaudėjo.Aš jam pasakiau apie aliejų, nes
niekas kitas neveikė, ką jie bandė.Jie išbandė ir tai veikia!Ji jaučiasi geriau ir galiiš tikrųjų jaučia
savo pėdas (anksčiau ji negalėjo), dabar ji gali pasakyti, ar grindys šiltos, ar ne, ir jos yra labai
ištemptos.Ei, ir toliau nelegaliai pirks naftą, kol ji nebus legalizuota, nes ji veikia.Niekas kitas
neišgydo IS, jie beveik pasidavė...Kanapių aliejus suteikė jiems naują požiūrį į gyvenimą ir daug
vilčių  dėl  bendros  ateities.Aš  ir  toliau  skleisiu  žinią  apie  šį  medicinos  stebuklą!Ačiū  Rickui,
niekam nebūčiau suteikęs šios informacijos, jei ne „Phoenix Tears“. (iš Ontarijo)

„Labas rytas, Rick, seku tave Facebook.Aš tiek daug sužinojau iš jūsų ir vertinu jūsų sunkų
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darbą ir  atsidavimą.Priežastis,  dėl kurios galvoju apie marihuaną medicinoje,  buvo tik mano
būklė,  išsėtinė sklerozė.Tačiau atlikęs tyrimus dėl naudos kitoms ligoms, įskaitant  IS ir  vėžį,
nusprendžiau,  kad  jei  aš  neatliksiu  savo  dalies  informuodamas  kitus,  aš  neatliksiu  savo
dalies.Tikiuosi,  kad  būsiu  naudingas  advokatas  įtikinant  Arkanzaso  žmones  balsuoti  už
medicininę marihuaną kituose rinkimuose 2014 m.Šiais metais mes labai suartėjome.Dar kartą
ačiū.Pagarbiai, Nancy“

„Matėme, kad mūsų Simpson aliejaus versija ir vietiniai šventieji aliejai gydo beveik viską nuo IS
paciento,  odos  psoriazės,  vėžiu  sergančių  pacientų  ir  netgi  padeda  pacientui,  patyrusiam
insultą, pradėti kalbėti kelis žodžius ir sakinius, kurių ji negirdėjo nuo insultas!Ačiū už viską, ką
padarėte!“ – Ačiū, Michael, bet man niekada nepatinka, kad kas nors sukurtų „savo versiją“ apie
RSO.Kiek  įmanoma  vadovaukitės  instrukcijomis.Kaip  visada,  gali  iškilti  pavojus  kažkieno
gyvybei, todėl visada, kai tik įmanoma, norite suteikti pacientams stipriausią šio vaisto formą.JB

„Yra visokių įrodymų ir įrodymų, ištirkite juos.Pažįstu kolegą, sergantį IS, jis ja serga daugelį
metų.Jis  gydo jį  aliejumi,  gali  vaikščioti  ir  veikti  taip pat  gerai,  kaip  aš.Tada pažįstu  dulkinį,
sergantį  IS,  jis  daro  viską,  ką  liepia  gydytojai  ir  šiuolaikinė  medicina.Ir  jis  sėdi  invalido
vežimėlyje, o jo kūnas išsijungia. Džefas

„Aš taip pat sergu IS ir nustojau vartoti 13 scenarijų.108 tabletės per savaitę ir 3 injekcijos...Ir
dabar naudoju tik kanapes. Jonas

„Prieš  penkias  savaites  man  paskambino  moteris,  grįžusi  į  rytus,  serganti  ISJi  invalido
vežimėlyje  sėdi  15  metų.Ji  išbandė  viską,  ką  tik  galėjo  įsivaizduoti,  įskaitant  prieštaringai
vertinamą CCSVI terapiją, kad nepagerėtų.Mes jai nurodėme teisinga kryptimi ir ji pradėjo gerti
aliejų.Paskutinis jos skambutis man skambėjo taip: „Labas, Corrie.Aš tik noriu jums pranešti,
kad  mano vežimėlis  yra  garaže.  (Taigi  manau,  kad  sugedo,  nes  praėjo  tik  5  savaitės).„Aš
atsikėliau  ir  einu!Aš  sužavėtas.Atsikračiau  savo  priklausomybės  ir  ką  tik  grįžau  namo  po
apsipirkimo.Corrie, aš negalėjau apsipirkti 3 metus. Tuo metu ji pradėjo verkti ir pasakė: „Kori, tu
grąžinai man mano gyvenimą“. Corrie

Tabletės, cigaretės ir detoksikacija
„Jei norite mesti rūkyti, naudokite Ricko Simpsono aliejų.Tiesiog miegokite per pasitraukimą.Tas
pats protokolas ir ta pati dozė kaip ir bet kuriai kitai ligai, tiesiog vadovaukitės mūsų svetainėje
pateiktomis instrukcijomis.Tinkamai pagamintas ir naudojamas RSO taip pat tinka visų kitų rūšių
medžiagų  priedams,  pvz.,  heroinui,  kokainui,  alkoholiui,  morfijui,  labai  priklausomiems  ir
stipriems vaistams ir kt.JB“

„Noriu asmeniškai padėkoti jums ir kiekvienam augintojui, platintojui ir politinių pareigų turėtojui
už šio stebuklingo aliejaus pristatymą visuomenei.Pasakysiu trumpai, mane kankina siaubingi
spazmai, pykinimas ir dėl šių ir kitų malonių simptomų labai ilgą laiką buvau priklausomas nuo
opiatų.Po žiaurios kovos su savo sveikata nusprendžiau kovoti.Tabletės visiškai nepadėjo nuo
skausmo, jos turėjo apsaugoti mane nuo abstinencijos.Rūkyti vaistus buvo gerai,  bet niekas
neprilygsta  tam,  ką  man  daro  aliejus.Man  labai  sunku  tai  parašyti,  neužpildant  tokio
dėkingumokad pro ašaras nematau.

Aš kovojau su aliejumi visiškai detoksikuodamas!Man teko tai  daryti  kelis kartus anksčiau ir
kiekvieną kartą viskas blogėja, bet šį kartą beveik neturėjau jokių problemų.Jokių kūno traukulių,
jokios odos niežėjimo, jokio prakaito...nė vienas iš įprastų košmarų atsikratyti opiatų.Manau, kad
aliejus yra stebuklas!Tai išgelbėjo mano gyvybę!

Atsisakęs opiatų, aš taip pat pakeičiau savo mitybą į beveik be glitimo.Kviečiai yra problema,
bet kai kurie kiti grūdai – ne.Tačiau didelę mano mitybos dalį sudaro mano aliejaus pastilės.Su
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jais galiu susidoroti, veikti, mąstyti, daryti viską, ką noriu, turėdamas daug daugiau energijos ir
budrumo, nei būčiau rūkęs vaistus.

Pasakiau,  kad  trumpai  pasakysiu,  tiesa  ta,  kad  ketinu  parašyti  knygą,  kurioje  šlovinčiau  šį
stebuklingą aliejų ir viską, kas tai padaryta dėl manęs.Taigi su giliu dėkingumu ir meile dėkoju
Rickui Simpsonui.Mahalo, Lois“

„Matydamas,  kad  esu  alergiškas  opiatams...  (Mažiausiai  toksiškas???),  prašau,  išgersiu
kanapių. Viržiai

„Jei ypač vartojate opiatus, turite suvokti, kad bus „sinergija“, o tai iš esmės reiškia 1+1=3, nes
aliejus, vartojamas kartu su opiatu, turės jums didesnį poveikį, nei jei tik jį išgertumėte. ar kita,
jie sustiprina vienas kito poveikį, todėl jums nereikės tiek daug skausmą malšinančių vaistų, kiek
įprastai.Pasitarkite su savo gydytoju, kad sumažintumėte vartojamų vaistų kiekį, nes negalite
tiesiog nušalti kalakutų, gerdami daugumą tablečių, nepakenkdami sau. Džimas

„Metų pradžioje su vyru pradėjome vartoti aliejų.Jam nustatyta plaučių embolija ir 2 tipo cukrinis
diabetas.Du  kartus  per  dieną  sugeriame  tik  po  smeigtuką,  nes  kol  kas  tai  viskas.Beje,
instrukcijas buvo lengva sekti ir jie puikiai veikė.Jei aš galiu tai padaryti, gali bet kas.Pirminio
benzino  galima  įsigyti  „Home  Hdw“  čia,  Kanadoje,  ir  jis  pažymėtas  kaip  bekvapis  dažų
skiediklis.Paklauskite ant jo esančios MSDS.

Vis  dar  nesu tikra,  ar  tai  padeda mano vyrui,  ar  ne,  gal  vis  tiek  gydo dviejų  kompiuterinių
tomografijų padarinius?Su manimi tai padarė nepaprastą skirtumą per labai trumpą laiką.Mano
laktozės netoleravimas buvo išgydytas (jei atsisakysiu aliejaus, jis sugrįš), bet dabar jo tikrai
nebėra.Taip  pat  pastebimai  pasikeitė  mano  alergija  kvapams.Kiek  prisimenu,  sirgau  lėtine
sinusine  infekcija,  antibiotikai  nieko  nepadėjo  ir  aš  jų  atsisakiau  prieš  metus.Džiaugiuosi
galėdamas pasakyti, kad mano sinusai išsivalė ir galiu kvėpuoti!Mane vis dar veikia kvapas, bet
nė iš tolo neprilygsta tai, kas buvo.

Dėkojame Rickui ir JB, kad šią informaciją paskelbėte visuomenei, ir ačiū visiems, kurie nuolat
rašo ir dalijasi savo istorijomis.Norėčiau, kad galėčiau tai šaukti nuo stogų, bet tikriausiai būčiau
suimtas ;-)) Kanapes supa tokia stigma ir žmonės (čia aplink) tiesiog nenori klausytis.Gaila, aš
žinau tiek daug, kad tai galėtų padėti. Clemmie

„Lisa, taip pat turėčiau jums pranešti, kad daugelyje mano žiūrėtų atsiliepimų ir dokumentinių
filmų kai kurie iš šių žmonių pradėjo vartoti aliejų nuo vienos konkrečios ligos ir galiausiai gavo
naudos ir išgydė kitas ligas, kurių net nebuvo. žinokite prieš naudodami aliejų.

Pavyzdžiui, tarkime, kad vartojate aliejų nuo diabeto, o po to pastebėjote, kad cholesterolio lygis
vėl  tapo normalus,  odos bėrimai  ar  egzema išnyksta,  o hemorojus staiga išnyksta kartu su
keistu gumbu, kurį turėjote. sinuso infekcija staiga išnyksta.Daug to matau savo tyrimuose.

Be to, daugelis žmonių praneša, kad dažnai numeta svorio, jei turi antsvorio, arba grįžta prie
normalaus svorio,  dažnai  nesistengdami laikytis dietos.O jei  spaudžiate žalių kanapių sultis,
svorio ir sveikatos rezultatai dar ryškesni.

Žinau,  kad Rickas Simpsonas taip  pat  propaguoja augalinę dietą.Matau,  kad daugelyje  kitų
tyrimų, be medicininių kanapių vartojimo, perėjimas prie augalinės dietos turi tiek daug naudos
sveikatai,  kad  gana  dažnai  šie  žmonės  įsipareigoja  visam  gyvenimui,  giria  ir  skatina,  kad
perėjimas prie augalinės dietos tiesiogine prasme išgelbėjo jų gyvybes“. Donna

„Sveikas,  Jindrichai,  atsiprašau  už  trukdymą,  bet  Bradas  šiandien  mane  pataisė  dėl  vieno
dalyko, kurį galbūt norėsite ištaisyti.Jo diabeto cukraus kiekio kraujyje rodmenys normalizavosi
per 7–10 dienų,  o ne tik kitą  dieną.vis  tiek tai  nuostabu.Tai  taip pat  suteikia man galimybę
persiųsti likusį jo el. laišką, kurį, manau, norėsite paskelbti ir PT:
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„Sirgau 5 odos vėžiu ant kairės rankos. Žinau, kad jie susiformavo dėl to, kad bėgant metams
nardant ranką atremiu į lango atbrailą.Visą parą laikiau jas apliejusias aliejumi ir visų, išskyrus
didžiąją, visiškai nebėra.Didelė vos pastebima, bet vis tiek jaučiu šiek tiek iškilusią vietą, todėl
tepu  ant  jo  kasdien.Manau,  kad  savaitės  pabaigoje  jo  nebeliks,  nes  jau  taip  arti.Turėkite
omenyje, kad praeityje kelis kartus juos užšaldžiau ir jie visada grįždavo, šį kartą esu įsitikinęs,
kad to nepadarys, jei taip, tiksliai žinau, ką daryti.Geriausia tau ir Rickui, Deilai.

– Ačiū, Deilai, malonu žinoti, kad jūs, vaikinai, tiksliai žinote, ką daryti.JB

„Paėmiau aliejų, kad mesčiau vaistus nuo skausmo ir cigaretes...Ir man sekasi!Jau daugiau nei
mėnuo be jų! Randy

-- Sveikinu, Randy.Naudojant aliejų, galų gale nebuvo taip sunku, ar ne?JB

„Kai  kurie  žmonės  tiesiog  nežino  ir  bijo.Dėl  Ricko  Simpsono  man  pačiam  pavyko  gerokai
sumažinti skausmą malšinančius vaistus, turiu omenyje, kad išgėriau 60 mg OxyContin 3 ryte ir
3 mg prieš miegą ir vartojau juos daugiau nei 8 metus...Tai įsisiurbė!

Dabar  nuo  aliejaus  pradžios  aš  geriu  tik  1  valandą  ryto  ir  1  valandą  vakaro!Kalbėk  apie
stebuklą,  bent  jau aš taip matau!Gydytojai  man pasakė,  kad niekada negalėsiu nusileisti  ar
nustoti jų vartoti.Berniukas padarė „Ricą Simpsoną“, ir aš įrodau, kad mano gydytojai klysta,

Aš tai darau ir jaučiuosi geriau nei gerdama tas prakeiktas nuodų tabletes!Nors ir vartojau tokią
didelę  OxyContin  dozę,  diena  iš  dienos  vis  tiek  jaučiau  skausmą,  nemiegodama  ir
nevalgydama...Šiandien aš neskaudau, normaliai miegu ir daugiau valgau!Ir aš nesiliauju savo
siekio atsikratyti šių tablečių, tikiuosi, kad mėnesį vartosiu aliejų, visiškai atsikratysiu!Palinkėk
man sėkmės!" Nancy

„Padėjome žmonėms greitai atsikratyti  visų rūšių opiatų...su RSO...plius migdomieji  vaistai  ir
kt.Be jokių pasitraukimų, be mėšlungio.Puikiai.Vienas bičiulis pasakė, kad tai tarsi eiti miegoti ir
švariai keltis, nieko nelaukiant.Jie jaučiasi puikiai, tarsi kiekvieną rytą, ką girdėjau, kovotų su
grizliu.Jie vėl jaučiasi jauni ir sveiki.Mums reikia „RSO Detox centro“, kad galėtume išspręsti
visas šias Detox problemas.Ramybė visiems." Ronis

„Sveiki, Jindrichai, aliejus tikrai išgelbėjo mano kaimynei plyšusią sėklidę.Jis pusantros savaitės
turėjo kruviną šlapimą ir nepakeliamą skausmą.Gydytojas pasakė, kad negali išrašyti nieko, kas
padėtų nuo tokio skausmo, ir davė jam tris dienas iki sėklidės pašalinimo, jei ji nesustabdys
kraujavimo.RSO suveikė per kelias valandas nuo skausmo ir per 3–4 dienas jis visiškai nustojo
šlapintis krauju.Jau praėjo dvi savaitės ir jam viskas gerai.Aš vis dar dirbu su juo, kad sukurčiau
atsiliepimą, bet jis šiek tiek bijo tai padaryti (jo žodžiai… RSO galia, todėl jis šiek tiek skeptiškai
vertina, kad aliejus išgelbėjo jo vyriškumą, lol.Iš to, ką mačiau, aliejus tikrai padarė triuką, bet tai
nėra 100% dokumentuota, žinau tik tiek, kad jis buvo ruošiamas jį pašalinti, kai pirmą kartą jį
pamačiau,  ir  po  kelių  dienų  jis  pagerėjo  suvalgius  aliejaus  ir  naudojant  jį  lokaliai.  ir  kaip
ažvakutėnaktinė kepurė, lol, bet jis to nepripažins.Aš vis dar kiekvieną dieną jam sakau: „Bičiuli,
aš išgelbėjau tavo riešutus! lol Bet kokiu atveju, aš tik norėjau jums pranešti, kaip sekėsi, ir jei
galėsiu priversti jį parašyti atsiliepimą, aš jums pranešiu. Steve'as

„Su aliejumi per mažiau nei dvi savaites sugebėjome atpratinti Cashy nuo metadono, fentanilio,
Clonapino,  Versed,  Ativan  ir  Oxycodone!Be  abstinencijos  požymių/simptomų.Tai  veikia
nuostabiai!" Kalli

„2012  m.  rugpjūčio  mėn.  mano  sūnui  „Pnutui“  prasidėjo  traukuliai,  katapleksija,  gausus
seilėtekis, kasdienis skysčių siurbimas ir bendras nuovargis.Jo protinės galimybės greitai smuko
mūsų akyse.Prieš metus jis žaidė futbolą, futbolą ir buvo skautas.Apskritai iki 2012 m. rugpjūčio
mėn. jis buvo normalus berniukas.

- 141 -



Pereikite į 2013 m. kovo mėn. ir galiausiai jam buvo diagnozuotas C tipo Niemann Pick.NPC yra
nepagydoma liga, kuri paprastai yra lizosomų saugojimo problema.Aš žiūriu į tai kaip į nuolatinį
smegenų pažeidimą.Gydytojai davė mums visus vaistus nuo traukulių, kuriuos tik sugalvojote,
klonazepamą, tegretolį, Dilantiną, lamictalą, keppra, Diastat gelį skubios pagalbos klasteriams ir
tt ir NIEKAS nepadėjo.(Atrodė, kad viskas, ką tai padarė, buvo pabloginti situaciją, suteikdama
mums klaidingą viltį.Kiekvieną kartą, kai tai nepadėjo, gydytojas padidino dozę.Nekaltinu jų, nes
tai viskas, ką jie žino.) Jis gulėtų ant sofos, gal tu nusišypsos, o gal ne.Jis tiesiog gulėjo ir
seiles.Jis negalėjo pajudėti.Jis iš labai aktyvaus vaikino tapo zombiu.Turėjome jam parūpinti
invalido vežimėlį, epilepsijos tarnybinį šunį ir jis buvo paguldytas į ligoninę.

2014 m. sausio mėn. įsikišo tikras nepažįstamasis, tapęs tikru draugu „Uncle S“ ir pasiūlė mums
pagalbą Ricko Simpsono aliejaus pavidalu.Mes kalbėjomės telefonu pusantros valandos ir jis
taip aistringai domėjosi visų augalų medicina ir tikrai tikėjo tuo, ką Ricko aliejus padarė per savo
darbus, padėdamas kitiems, kad jautėsi  priverstas mums padėti.Per savo širdies gerumą jis
rado būdą, kaip gauti vaistų, kurių mums labai reikėjo.

Sausio  31  d.  mūsų  sūnus  pabudęs  patyrė  ne  mažiau  nei  15  priepuolių,  net  vartojant
Clonazepam ir Diastat.Kai kurias dienas jis išgyveno geriau nei kitas, kai kurios dienos buvo
kupinos  priepuolių  ir  baimės.Jei  nesate  vienas  iš  tėvų  /  mylimo žmogaus,  kuris  tai  patyrė,
nesuprasite tamsios vietos, kurioje jaučiatės atsidūrę.

Pirmąją Ricko aliejaus dozę jis gavo vasario 1 d.Tą dieną jam buvo tik 3 priepuoliai.Jis pirmą
kartą per kelis mėnesius atsisėdo lovoje ir pasakė visą sakinį.Laimėjimas, pagalvojau sau.Bet
vis tiek buvau be galo laimingas.4 dieną jis pirmą kartą per kelis mėnesius paskambino mano
žmonai  „mama“.Kalbėkite  apie  džiaugsmą  ir  ašaras  tą  dieną.Jau  kitą  dieną,  5  dieną,  jam
priepuolių nebuvo.Nuo šio įrašo praėjo 58 dienos su tik 2 priepuoliais ir tai gali būti siejama su
išoriniais veiksniais.

Šiandien mūsų sūnus daugiau kalba, yra aktyvus, gali įvardyti kelis prezidentus pagal veidus,
gali pats važinėtis savo specializuotu dviračiu.Tai, kas atsitiko mūsų akyse, yra ne kas kita, kaip
stebuklas.Nesu pats religingiausias žmogus, bet tikiu Dievu.Aš tikrai tikiu, kad jis atsiuntė mums
tą „dėdę S“.Tikiu, kad jis parodė Rickui, kaip tai padaryti, ir padėjo jums JB skleisti žodį.

Už visa tai, už tai, kad padėjote sugrąžinti sūnų pas mane, pas mus.Už tai, kad sugrąžinau
žmoną iš giliausios depresijos ir už pagalbą mano šeimai.Rickas Simpsonas, JB ir „dėdė S“, aš
amžinai esu jums skolingas.Ačiū!!!" Kevinas

Priklausomybės
„Visai  neseniai  pastebėjau,  kad  nepagydomai  sergantis  nuo  morfijaus  priklausomas  vėžiu
sergantis pacientas atsisakė morfijaus „COLD TURKEY“.Išgėrusi morfijaus, ji išalko; nebebuvo
užkietėjęs vidurių; miegojo labai kietai ir jos skausmas buvo daug geriau valdomas.Ji taip pat
vėl  tapo  darni.NUOSTABU.Jei  pats  nebūčiau  matęs  šio  180  laipsnių  pokyčio,  NIEKADA
nebūčiau  tuo  patikėjęs.Niekada  anksčiau  nebuvau  už  marihuaną,  bet  šis  asmeninis
pastebėjimas privertė mane tikėti. Janice

„Vieną  dalyką,  kurį  pastebėjau  dabar,  kai  vartoju  RSO 3  mėnesius,  yra  tai,  kad  jis  beveik
atsikratė mano potraukio alkoholiui.Anksciau kas vakara isgerdavau ar 2, bet dabar retai noriu
isgerti,  o  kai  noriu,  geriu  nelabai,  taip  pat  pastebejau,  kad  kelnes  buvo  daug  laisvesni.Aš
numečiau 10 svarų.Vienintelis dalykas, kurio aš darau mažiau, tai geriu alkoholį.

Aš vis dar valgau tą patį ir vis dar gurkšnoju sumaišytus riešutus, sausainius ir tt naktimis, kai
valgau, o gal net valgysiu daugiau nei prieš aliejų.Taip, aliejus gali sukelti alkį.

Taigi arba dėl alkoholio, arba aliejaus trūkumo per 3 mėnesius numečiau 10 svarų.Ir aš tikrai
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neturėjau antsvorio, 5' 10 colių ir apie 198 svarus.Kai buvau jaunesnis, visada svėriau apie 186
svarus ir tinkamas.Dabar aš sveriu iki 187 svarų, kai paskutinį kartą tikrinau.Šiaip ar taip, aliejus
ar alkoholio trūkumas privertė numesti svorio.Tiesiog laimingas šalutinis poveikis. Skotas

„Opiatai mane užkietina viduriai, pykina, sunku gauti reikiamą dozę veiksmingam gydymui.Jie
mane „užveda“, daro nesaugu važiuoti ir toliau.Marihuana ne.Užteks pasakyta“. Fredas

„15 metų priklausomybė nuo opiatų, gydoma aliejumi.Nebūčiau to išbandęs, jei ne Rickas.Taigi
turiu pasakyti, kad tikrai esu jam skolingas savo gyvybę, todėl dabar esu vienas didžiausių jo
rėmėjų.Aš  visada  rūkiau,  bet  tai  niekada  nepadėjo  nuo  skausmo,  kurį  patirdavau  vartojant
tabletes.Tiesiog  tiek  kartų  norėjau  mirti,  nes  nebebuvau  atsakinga  už  savo  gyvenimą.Galiu
pasakyti  dėl  RSO.Aš  nevartoju  morfijaus,  oksi,  per,  vic  ar  suboxone...  tai  mane  išmušė  iš
viso!!!!!Ir man 40 ir vėl jaučiuosi 20.Mano artritas, kurį jausdavau kiekvieną rytą, dabar dingo.Aš
vartoju aliejų 10 kartų ir mano gyvenimas prasidėjo iš naujo.Trūksta žodžių išreikšti, koks esu
dėkingas.Jei  vartojate  tabletes,  pradėkite  gerdami  aliejų  naktį,  nebent  turite  savaitę  tiesiog
miegoti, tada aš eičiau tuo keliu. Rebeka

„Kanapės mane išlaisvino nuo Benzo's po daugiau nei 30 metų priklausomybės daugiau nei
prieš 15 metų, be jo ir toliau taip, kaip buvau, dabar būčiau miręs...“ Philas

„Žinau, kad kažkas vartoja kanapes, kad padėtų jiems atsikratyti suboxone. Kanapės jai labai
padeda.Ji sako, kad tai padeda nuo skausmo.Bet aš manau, kad ta tablečių dalis, kuri daugeliui
sukelia  priklausomybę,  yra  „viršutinė“  dalis...  kurioje  kanapės  nėra  „viršutinė“...  bet,  mano
nuomone,  jei  laikysitės jos nuo pradžios ir  statysite  tolerancija  išnyks per  didelio  nuovargio
jausmas.TOLERANCIJA yra raktas. Erin

„Aš atsisakiau visų skausmą malšinančių vaistų ir dabar galiu veikti – norėčiau, kad daugiau
žmonių pasitikėtų gamtos galia! iškelti bylą

„Turiu stuburo nervą, kuris buvo lūžęs 2000 m., ir daugelį metų sutikau su mintimi, kad galiausiai
būsiu  suluošintas  ir  beveik  dešimtmečiui  įstrigo  Oxycontin,  kol  nusprendžiau  išbandyti
kanapes.Dabar, lygindami mano MRT, gydytojai stebisi, kaip ant nervo esantis mielinas pradėjo
gyti ir išsklaido randų audinį.Per pastaruosius dvejus metus pradėjo gerėti mano laikysena ir
judesių amplitudė, taip pat sumažėjo traukulių skaičius. Ann

K.O  metadonas?Ar  RSO  padeda  atsikratyti  metadono?Tai  absoliučiai  pats  sunkiausias
narkotikas,  kurį  kada  nors  pavyko  atsikratyti.Aš  kelis  kartus  bandžiau  su  keliais  skirtingais
dalykais!Išėmimai  trunka  taip  ilgai,  kad  per  baisu  taip  ilgai  tvarkyti!Net  Bradford  Rehab
Alabamoje sakė, kad nuo jo detoksikuoti yra sunkiausia!Aronas

--  Aaronai,  priklausomybė  nuo  metadono  aliejui  yra  gabalėlis,  ypač  kai  jis  gaminamas  ir
naudojamas pagal mūsų nurodymus.Įsivaizduokite mūsų pacientus, sergančius 4 stadijos vėžiu
–  jie  dažniausiai  geria  blogiausių  dalykų,  kuriuos  tik  galite  įsivaizduoti,  kokteilį,  tačiau
dažniausiai gali nustoti vartoti bet ką.jie vartojo per savaitę ar dvi.Taigi, vėlgi, palyginus su tomis
gėrybėmis,  metadonas  yra  aliejui  gabalėlis.Jau  ne  vienerius  metus  apie  tai  pasakoju
priklausomybių ekspertams, jie nenori tuo tikėti ir niekada nepasirodė, kad galėčiau jiems tai
tiesiog parodyti.JB

„Kanapes vartojau nuo savo brolio priklausomybės nuo heroino.Jis buvo nužudytas darbo metu,
bet mes matėme puikius rezultatus su kanapėmis iki jo mirties. Laura

-  Tinkamai  naudojamas  RSO  gali  būti  naudojamas  norint  įveikti  visas  žmogui  žinomas
priklausomybes  nuo  medžiagų.Paprastai  prireikia  savaitės  ar  dviejų,  kol  pacientas  nustoja
vartoti  priklausomybę  sukeliančius  vaistus  /  tabletes,  ir  paprastai  nėra  jokių  reikšmingų
abstinencijos simptomų.Tai malonu, būtent pacientams ir tiems, kurie juos prižiūri.JB
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„Kaip aš žiūriu į tai, visi pilotai turėtų valgyti alyvą, kai tik nusileis tą dieną.Taip jie gerai pailsės,
gerai  išsimiegos  ir  kitą  dieną  vėl  galės  gerai  dirbti.Be  to,  kaip  kitaip  jie  apsisaugos  nuo
radiacinės ligos ir visų dešimčių sveikatos problemų, kurias turi pilotai?

Sutinku su THC tyrimu, tai yra geras būdas nustatyti, ar asmuo yra atsakingas ar neatsakingas
prieš savo sveikatą.Sveikata pirmiausia.Man tie, kurių sistemoje nėra THC, tiesiog žaidžia savo
gyvenimu.Arba jie kenčia nuo aplinkos taršos, Fukušimos ir Chemtrails neigimo sindromo.Gerai
žinoti, kad aliejus taip pat gali padėti.JB“

„Esu  sveikstanti  priklausoma  nuo  heroino.Vieną  dieną  matau  žmones,  o  kitą  –  mirusius,
kiekvieną  savaitę  savo  konsultavimo  centre  ne  nuo  kanapių,  BHO  ar  marihuanos,  o  nuo
ksanakso ir benzodiazipenų, tokių kaip valiumas ir kiti receptiniai vaistai.Tai daugiausia buvo
pirkta nelegaliai!Kanapės per visą istoriją niekada niekam nepakenkė ir nenužudė.Kai politinės
partijos skelbia vartų teoriją ir šizofrenijos teoriją.Jūs nesuprantate, kad jie akivaizdžiai meluoja!
Kanapių rūkaliai, sergantys šizofrenija, sirgo šizofrenija prieš susirgdami sąnarį.Ir greičiausiai
naudojo  jį  nediagnozuotai  problemai  gydyti.O  vartai  yra  nesąmonė.MARIHUANOJE  NĖRA
NIEKO, DĖL TO, KAD REIKIA KIETESNIŲ NARKOTIKŲ!Tikrieji „vartai“ yra nelegalūs prekeiviai,
kurie siūlo kitus narkotikus teigdami: „Jei jums patinka žolė, tai jums patiks“, nes jie žino, kad
piktžolė neprivers ką nors išleisti šimtų dolerių kiekvieną dieną ar valandą.Tačiau heroinas ar
kokainas privers jus belstis į jo duris 7 kartus per dieną.Pats laikas mums užaugti.Atverkite akis
ir supraskite, kad vyriausybei mūsų reikia daug labiau nei mums jų ir jų melo. Che

„Prieš daugiau nei 30 metų sužinojau, kad jei išeičiau gerti ir bijočiau, kad lova suksis (atsimink
tuos) nuo per didelio gėrimo, prieš miegą išgerčiau puodo, ir manau, kad tai man padėjo. nuo to,
kad  susirgau  ir  (arba)  padariau  pagirias  ne  tokias  baisias,  kokios  būtų  buvę,  jei  nebūčiau
patyręs tokio smūgio. Skotas

"THC  praeina  kraujo  smegenų  barjerą  ir  koreguoja  priklausomybės  nuo  alkoholio  ir  kitų
narkotikų migdolą...Paprastai dėl to žmogus susilpnėja dėl piktnaudžiavimo alkoholiu, o opiatai
atgauna savo pažintinius gebėjimus ir patys nutraukia piktnaudžiavimą. Robertas

„Aš tai pastebėjau.Aš jau visai negeriu.Arba turi noro“. Brittney

"Tikra  tiesa.Aš  tai  patyriau.Aš  visai  nenoriu  gerti  tų  toksiškų  nuodų,  kurie  sunaikino  mano
kepenis.Visa kultūra darosi vis keistesnė, kuo ilgiau aš nuo jos atokiau.Aplink stovintys žmonės
pila  nuodingas  medžiagas  į  gerklę.Man  tai  keista.:)  Vis  dėlto  tokia  laimė  naudoti
žoleles.Jausmas nuostabus, JOKIŲ PAGIRIŲ!!!” Camuche

„Kaip žinoti, kas ar kurie gyvūnai turi endokanabinoidų sistemą?O ką reiškia endokanabinoidas?
Trisha

„Visi  gyvūnai  turi  endokanabinoidų  sistemą,  išskyrus  vabzdžius.Kanabinoidasreceptoriai  yra
mūsų  odoje,  smegenyse,  imuninėje  sistemoje,  žarnyne,  kepenyse,  stubure,  šonkauliuose,
baltuosiuose kraujo kūneliuose ir kaulų čiulpuose (kamieninėse ląstelėse) ir kt.Be 600 milijonų ir
daugiau metų senumo endokanabinoidų sistemos „kamieninės ląstelės veiktų kaip automobilis
be  vairuotojo“.  Dr.  Guy,  „GW  Pharmaceuticals“  vykdomasis  pirmininkas,  Londonas,  JK.Jis
reguliuoja visas mūsų kūno funkcijas.Omega riebalų rūgštys (3, 6, 9) gamina endokanabinoidus,
todėl jie mums svarbūs.Kanapių aliejus (RSO) iš esmės papildo endokanabinoidų sistemą, todėl
jis gali išgydyti ar gydyti beveik bet kokią sveikatos problemą. Rikas

Gyvenimo kokybė
„Kai sužinosite, kad kanapių aliejus turi šimtus gydomųjų savybių, pamilsite gėlę.Tiesą sakant,
aš niekada nesutikau nė vieno, kuris tikėtų, kad kanapių aliejus yra toks stiprus ir dar nebuvo
įsimylėjęs. Petras
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„Prieš alyvą sunkiai  galėjau nusileisti  3  priekiniais  laipteliais,  dabar  galiu  važiuoti  dviračiu  4
valandas.Tai tik gerės“. Petras

„Ačiū už šią informaciją!Savo panikos priepuolius nuo PTSD gydžiau RSO ir radau tuos pačius
rezultatus.Laimo liga taip pat yra dar viena liga, kuri daugeliu atžvilgių imituoja maliariją, kurios
daugelis  žmonių  net  neįsivaizduoja,  jei  kada  nors  įkando  užsikrėtusi  erkė.Kad  šiuos  įrašus
peržiūrėtų MILIJONAI!!!Išnaudokime vieną kartą šį Facebook'ą!!!!“ Linnea

„Mano broliui buvo blogas ir sužeistas dantis.Taigi aš pasakiau, kad patepkite jį aliejumi, o jis
pasakė, kad po dviejų savaičių, ir vis tiek neskauda ir dabar neatrodo, kad jis užsikrėtęs.Nagi,
RSO vėl į pagalbą!!!!!“ Steve'as

„Ei, nežinau, ar kada nors tai girdėjote, bet aš sužinojau, kad aliejus TAIP PAT SUGIJO arba,
veikiau, pradėjo gydyti didžiulę ertmę, kurią turiu ant dviejų priekinių dantų. Aš netyčia užtepiau
šiek tiek aliejaus, o ertmės skylė buvo PILNA alyvos, o po kelių dienų pastebėjau, kad ertmė
susitraukė ir  dabar  buvo maždaug  perpus mažesnė!Ar  kas  nors  anksčiau  tai  pasakė?RSO
dantų pasta skamba kaip TIKRAI gera idėja!Kariesas yra sunkiai išgydomas ir esu tikras, kad
visi  mieliau  jas  išgydytų,  o  tada  ištrauktų  dantis!Džiaugiuosi  galėdamas  pasakyti  laimingą
nelaimingą atsitikimą su aliejumi. Kim

„Ko nedaro kanapių aliejus?Tai puiki žinia apie dantis.Šonos Bandos burnoje buvo nekrozė dėl
užkrėsto absceso, iš kurio buvo ištrauktas negyvas dantis.Ji neturėjo pinigų eiti pas gydytoją ar
odontologą, kad išgydytų nekrozę.Vietoj to ji visada ant jo tepdavo RSO ir jai niekada nereikėjo
eiti pas odontologą, jai nereikėjo antibiotikų ar vaistų nuo uždegimo ir nereikėjo naudoti jokių
specialių produktų, kad jis būtų švarus.Visa tai buvo Ricko Simpsono aliejaus dėka, kad nekrozė
sustojo ir dabar ji vėl turi rausvas dantenas!

Taip pat pastebėjau, kad nuo kanapių aliejaus vartojimo pradžios neturėjau ertmių.Mano burna
buvo tokia rūgšti ir pilna ertmių, kad man buvo keista, jei neturėjau ėduonies / ertmių.Seanas
apie tai kalbėjo ir kitą dieną.

Man patinka klausytis atsiliepimų apie aliejų!KO NEGALIMA PAtaisyti?Ačiū, Jindřich Bayer, kad
pasidalinote šio žmogaus atsiliepimu apie savo dantį,  man patinka, kai žmonės dalijasi savo
patirtimi gydant įprastus negalavimus ar palaikant homeostazę. LinZy

"Aš atsikračiau ikivėžinių polipų vartodamas dozę kasdien." Donna

„Kokį vaidmenį kanapės gali atlikti moters gyvenimo cikle?Kai mama laiminga, laimingi visi“, –
tik tiek žinau.O aliejus gali pradžiuginti moterį, kad ir kokiame ciklo etape ji būtų.JB“

„Kokiais  atvejais  aliejus negalėjo padėti?Ar  juose yra modelis,  ar  tai  labiau išbandomareikia
suprasti priežastis? Danny

– Aliejui kyla problemų ištaisant tai, ką gydytojai pirmiausiai sujaukė. Tai vienintelis modelis, apie
kurį galiu galvoti.JB

„Mano draugė yra labai alergiška uodų įkandimams, o praėjusią naktį ji įkando uodus... jis buvo
didžiulis, bet vis tiek pasiūliau pasirūpinti juostele ir ant įkandimo uždėti RSO, kurį gaminome iš
kanapių lapų.Šį rytą, kai pabudome, guzas visiškai išnyko.

--  Ačiū,  Džimi.Esu  tikras,  kad  ši  informacija  padės  daugeliui  žmonių.Atėjo  uodų  sezonas.O
aliejus veikia ir kaip repelentas, pabandykite.Visada geriau užkirsti kelią problemoms, nors jas
taip lengva išspręsti naudojant alyvą.Aliejus gali būti naudojamas lokaliai ant visko, kas niežti,
degina ar skauda.Kuo anksčiau tepsite aliejų, tuo greičiau problemos išnyks.Atsimink tai.JB

„RSO visiškai sustabdė mano grand mal priepuolius.Niekada nevartosiu kito žmogaus sukurto
narkotiko,  norėčiau,  kad  apie  tai  būčiau  žinojęs  prieš  vyro  mirtį.Jis  mirė  nuo  Hodžkino
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limfomos.Galbūt  jis  vis dar būtų čia.Tuo metu mums buvo pasakyta,  kad jis  išgydo 70%.Jo
nebeliko mažiau nei po dvejų metų.“ Kelly

„Vaistininkas man pasakė, kad tai buvo nesąmonė!Šią gegužę aš netekau savo tėčio nuo vėžio,
jis turėjo du geriausius gydytojus Klivlando klinikoje ir Geaugos ligoninėje!!Mano tėčiui buvo tik
62 metai, jis vis dar buvo kūdikis mano knygoje!Įrodykite man, kad dabar mano pusbrolis tėvas
kovoja su vėžiu.Tai ką tik sužinojau po to, kai praradau savo tėtį ir šiuos mano uošvius. Tammy

„Akivaizdu, kad vaistininkas jums pasakys, kad tai nesąmonė, nes jis neturi darbo, jei pasaulis
sužinos, kad kanapių aliejus išgydo vėžį“. Moni

„Nustebino  jūsų  ryžtas  JB.Jei  kas  nors  „reikalaus“  iš  manęs  įrodymų,  aš  pasakyčiau,  kur
kreiptis,  bet  tai  nebūtų  „Youtube“!Tačiau  tuo  pačiu  metu,  jei  kas  nors  pats  to  netyrė  ir  yra
užsikabinęs  prie  pagrindinės  žiniasklaidos,  jis  nežinotų  faktų  ir,  manau,  gali  laikyti  šią
nesąmonę.JB  ir  Ricko  kareivis!PSPasakykite  vaistininkui,  kad  jo  „pramonė“  yra  kvailystė!
Gordas

„Naudojau  jį  nuo  skausmo,  miego,  lėtinių  virškinimo  problemų,  pykinimo,  nerimo  /
depresijos.Sėkmingai  atsikračiau  skausmą  malšinančių  vaistų,  raumenis  atpalaiduojančių
vaistų, vėmimą mažinančių, migdomųjų ir tranksų.MMJ išgelbėjo mano gyvybę.Gydytojo siaubui
susigrąžinau savo gyvenimą dėl MMJ. Gailestingumas

„Nuolat  vartojant  aliejų,  mano giminaičiui  nebuvo migrenos 4 mėnesius,  jos  atsinaujino,  kai
sumažėjo,  ir  jis  negali  išgerti  tiek aliejaus per dieną,  bet  nuo 2–4 per mėnesį  sumažėjo iki
NULIS. RSO, per tą laiką jis taip pat atsisakė Norco, Baclofen, Prozac dėl lėtinio nuovargio,
netgi atsisakė skydliaukės vaistų, nors lygiai dar nepasitaisė po kelių mėnesių, jis nepasiduoda
ir  kadangi  jaučiasi  pakankamai  gerai.  Neskatindamas  levotiroksino,  man  labai  smalsu,  ar
galiausiai  jo  skydliaukė  normalizuosis  nuosekliai  naudojant  RSO,  mums  tiesiog  reikia
nuoseklaus medžiagos šaltinio!Asmeniškai aš nevartoju skausmą malšinančių vaistų ir raumenų
atpalaiduojančių vaistų, naudoju RSO. Whitney

„Nemėgstu  skambėti  griežtai,  jei  jie  buvo  2  geriausi  Klivlendo  gydytojai,  kas  tada  nutiko?
Tradicinis vėžio gydymas neveikia!Chemo, NEveikia, radiacija, NEveikia... ir jūsų vaistininkas,
ką dar jis pasakytų?Paklauskite jo dar kartą, kai jis teisėtai išduos RSO.Tegul tavo tėvas ilsisi
ramybėje,  užuojauta  tau  ir  tavo  šeimai.Nelaukite  kitos  mirties  ir  atlikite  kritinius
tyrimus...palaiminimai." Laurie

„Aš jo nerūkyčiau, bet jei galėčiau atsikratyti siaubingos migrenos, kuri mane kamuoja nuo 1990
m., išbandyčiau aliejų ar ką nors kita. Rebeka

–  Kuo  anksčiau  pasidarysi  aliejaus,  tuo  greičiau  atsikratysi  migrenos,  Rebeka.Tai  taip
paprasta.JB

„Na, aš daviau aliejaus 63 metų vyrui, turinčiam problemų su prostata.Aliejus jam padėjo per
kelias  dienas,  jis  galėjo  šlapintis  be  jokių  problemų...prieš  aliejuką  reikėdavo  kasdien  dėtis
kateterį, skausminga ir siaubinga procedūra.Ramybė“. Juergenas

„Iš prigimties esu skeptikė, bet esu visiškai PARDUOTA, kai pažiūrėjau, ką tai padarė Jennifer
gyvybei  per  tokį  trumpą laiką.Jai  30 metų.senas,  bet  elgėsi  kaip prislėgtas 70 m.Vienintelis
gydytojo patarimas buvo operacija, kurią ji mielai būtų padariusi dėl bet kokios pagalbos, bet
neturi sveikatos draudimo.Ji sutiko, kad jai tiesiog teks taip gyventi.

Man, kaip jos motinai, plyšo širdis žiūrint, kaip ji kenčia.Jos vaikai taip pat kentėjo, nes jų mama
neturėjo tolerancijos, o juo labiau energijos neatsilikti nuo jų.Kita mano dukra yra licencijuota
masažo terapeutė ir uoliai dirbo, kad padėtų sumažinti skausmą.Masažai padėjo, bet tik labai
trumpą laiką.
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Šis aliejus buvo Dievo dovana!!Jenny dabar šypsosi (mes to nematėme labai ilgą laiką).  Aš
paklausiu jos, kaip ji jaučiasi, ir ji sako: „Mama, aš nepamenu, kad jaučiausi taip gerai“.

Aš planuoju kuo dažniau gauti daugiau medžiagos ir laikyti tiek šio aliejaus, kiek galiu (sakoma,
kad tai truks amžinai).Mes su vyru pradėsime jį naudoti vakarais, kai bus atlikti dienos darbai,
kad galėtume išvengti  daugelio mūsų amžiaus negalavimų.AŠ PARDUOTAS...AČIŪ RICKAS
SIMPSONAS.!!!“ Tonda

„Šviežiai  diagnozuota  prostatos  pacientė,  apie  60  metų,  medžiotojo  tipo.Daviau  jam gramą
aliejaus, atvirai prisipažįstu.Šiandien jis paskambino sakydamas, kad nori daugiau naftos.Kad jis
jaučiasi puikiai, neturi jokių problemų vartodamas aliejų, kad jam sekasi geriau ir pan.Jis taip pat
sakė, kad nuo 1 dienos pajuto „apčiuopiamus rezultatus“.Aš prapliupau iš juoko ir laimės, kai jis
tai pasakė.Ir aš mielai padovanosiu jam dar – man tokios istorijos labai patinka.JB“

„Sužinojau, kad mano prostatos problemos tiesiog dingo po 2 savaičių aliejaus vartojimo...Aš
gaminu savo aliejų.Esu tikras, kad THC lygis turi pakilti...Turiu keletą padermių.Jie visi veikia ir
aš juos derinu.Mano urologas buvo šokiruotas ir išsigandęs, žiūrėdamas į rentgeno ir ultragarso
tyrimo rezultatus...Raginu visus  įsigyti  auginimo palapinę,  pasidaryti  savo augalą,  jame bus
dalelė  jūsų  asmenybės...Galų  gale  turėsite  galimybę  susitikti  su  savimi...Ir  gydo
nepriekaištingai.Ir ne nuo purtymo ir panašiai.Tiesiog BUDS.Įsitikinkite, kad jie nuimami tinkamai
ir tinkamu laiku...Šis aliejus yra tiesiog dangiškas vaistas.Iš tikrųjų...Aš tai dabar žinau“. Gagi

„Nuo 16 metų  kenčiu  nuo  migrenos.Dabar  man 56  metai.Vienintelis  man ir  mano grupinės
migrenos  gydymas  yra  vaistai.Aš  geriu  1/4  ryžių  grūdelių  per  naktį  prieš  miegą.Vaistas
tiesiogine  prasme  pašalina  visas  klasterines  ir  negrupines  migrenas.Kai  baigiu,  migrena
atsinaujina.Išbandžiau visus vaistus nuo migrenos ir  nė vienas iš jų neveikia taip gerai, kaip
vaistai.Aš neturiu kentėti  dėl  kodeino smegenų ar bet kokio šalutinio poveikio.Tai man buvo
siunčiamas Dievas.

„Nuo  mano  migrenos  pradžios,  išgydoma  praėjus  30–45  minutėms  po  to,  kai  išgėriau
aliejaus.Be  skausmo.Nėra  pykinimo/vėmimo.Nėra  šviesos/garso  jautrumo.Dingo!RSO  yra
kelias.Viena meilė." Allenas

„Tai padeda nuo vilkligės, fibromialgijos, migrenos, nerimo.Negalėčiau be jo gyventi.Jaučiausi
blogiau vartojant visas tabletes.Šis vaistas mane gelbsti kasdien“. Jessyca

„Tai  taip  pat  išvalo  mano odos  vilkligę!Mano gydytojai  man niekada  nesakė,  jie  pasiūlė  tik
receptą steroidams.Bet tai nuramino iškilimus ir jie išnyko be jokio neigiamo poveikioefektai."
Holly

„Aš naudoju  aliejų  kokosų  aliejaus  pagrindu  ant  kaukolės  pagrindo,  smilkinių  ir  kaktos  nuo
migrenos...veikia per kelias sekundes“. Širlė

„Iš tikrųjų sergu šizofrenija ir vartoju medicinines kanapes nuo su mano būkle susijusio šalutinio
poveikio, pavyzdžiui, nerimo ir nemigos.Vaistas veikia, nuo tada, kai pradėjau dažniau vartoti
vaistus, galiu miegoti, o anksčiau negalėjau.Daugelis mano simptomų atsiranda, kai man trūksta
miego.Niekada nepatyriau balsų vartodamas kanapes, jaučiu, kad tai mane nuo jų apsaugo...“
Jose

– Sutinku, Chosė, miego trūkumas yra daugelio psichinių būklių priežastis.Visai logiška, kad
neišsimiegojęs  žmogus  nesijaučia  taip  gerai,  kaip  po  dešimties  valandų  gaivaus  miego,
suvalgęs aliejaus.JB

„Laimo ligą gydau kanapių aliejumi.Šiuo metu daugiausia Bartonella.Be jo negalėjau užmigti,
valgyti ir be jo nuolat prakaituoti.Esu tikras, kad yra daug kitų nemalonių dalykų, bet nenoriu to
išsiaiškinti!Ir pridurti, aš vargau pirmą savaitę, bet tada iš ten viskas buvo sklandžiai!!!“ Maggie
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„RSO IR ALERGIJOS MEDUS.Nuėjau pas savo draugą.Ji peršalo gerklę ir ką tik grįžo iš savo
gydytojo su krūva antibiotikų.Taigi aš vakar jai įdaviau lašelį aliejaus, ji pasitrynė kaklą, gerklę ir
nuėjo  miegoti.Paprastai  ji  daug kalba,  kartais  susimąstau,  ar  ji  išvis  kvėpuoja,  kai  pradeda
kalbėti, šį kartą ji buvo tyliausia, kokią aš ją mačiau.

Ryte išviriau jai  arbatos ir  liepiau paimti  baltą puodelį,  nes į  kitą įdėjau medaus.Ji  alergiška
medui, jo lašas gali sukelti didžiulę alerginę reakciją, dėl kurios prireiktų skubios medicininės
pagalbos.Po pusvalandžio pažiūrėjau, kaip jai sekasi savo kambaryje ir tikrai pamačiau baltą
puodelį ant virtuvės kriauklės, o kitą su trimis šaukštais medaus prie jos lovos.Laimei, ji nejautė
nieko  blogo  su  savo  kūnu,  jokio  įbrėžimo  gerklėje  (tai  dažniausiai  yra  alerginės  reakcijos
požymis).Taigi  aš  daviau  jai  dar  vieną  didelį  lašą  aliejaus.Ji  vis  dar  guli  lovoje,  žiūri  filmą,
linksmai nusišypso ir sako, kad tai geriausias jos gyvenimo „ligos metas“.

Man tai tik dar vienas patvirtinimas, koks veiksmingas tinkamai pagamintas RSO yra nuo visų
rūšių alergijų.Ir aš taip pat džiaugiuosi, kad galiu sėdėti čia ir skelbti tai, o ne sėdėti kur nors
ligoninėje ir galvoti, ar ji išgyvens puodelį arbatos su medumi, ar ne.JB“

„Per 2 dienas sutvarkiau abscesą ant danties, dingo!“ Susanna

„Aš pykstu vien skaitydama šias tiesas, nes žinau, kad tai yra tiesos.Aš kenčiu nuo bipolinio
sutrikimo,  kartu  su  nerimu  ir  stipriu  pykinimu,  ir  nors  turiu  medicininę  kortelę  per
valstybę.Negaliu  rūkyti,  nes  šiais  laikais  dauguma  darbo  vietų  tikrina  narkotikus  ir  atlieka
atsitiktines atrankas.Kanapės atpalaiduoja mano mintis ir leidžia jaustis taip, lyg iš tikrųjų vėl
galiu kvėpuoti.

Aš  visiškai  niekinu  vyriausybę  už  viską,  ką  ji  turi  ar  bando  iš  mūsų  atimti,  ir  tinkamai
nesigydydama  dėl  šio  pykčio  ir  nerimo.Bijau  dėl  savo  psichinės  būsenos.Aš  esu  visiškai
suvaržytas ir nuo to kentėsiu tik aš, o ne vyriausybė.

– Puikiai suprantu šį jausmą, Amanda.Kanapės turėtų būti reguliuojamos maždaug tiek pat, kiek
arbata.JB

„Tai  privertė  mane  jaustis  geriau  ir  geriau  miegoti  nei  kada  nors  gyvenime.Aš  sergu  reta
epilepsijos  forma,  fibromialgija,  2  fazės degeneracine disko liga  apatinėje  nugaros  dalyje  ir
daugybe virškinimo problemų.Kai galėsiu sau leisti jį vartoti nuolat, tikiuosi atsisakyti visų vaistų,
kurie tik sumažina dabartinius simptomus. Angelas

„Mano tėtis mirė, kai jį buvo galima išgydyti, mano širdis plyšta beveik 2 metus, kad būčiau apie
tai žinojęs“. Ann

„Tas pats, bet buvo mano mama.Žinokite, kaip jaučiatės." Robertas

„Nuo žmogaus, kurį šis aliejus išgelbėjo, kol aš perėjau į vėžį, žmonės turi pabusti!!Aš išgėriau
52 tabletes per dieną!Atlieku gydymą, kuris manęs vos nenužudė!Mano draugas gavo aliejaus ir
atnešė man!Buvau 100% prieš!!Maniau,  kad niekaip  negaliu  ir  būsiu  įmestas  į  kalėjimą!!Jis
paliko jį su instrukcijomis „Google“ Rickui Simpsonui.

Praėjo  kelios  dienos,  man  buvo  visiškas  skausmas  ir  aš  stengiausi  negalvoti  apie  šalutinį
poveikį, kurį sukėlė šie gydymo būdai, aš atsidūriau ant kelių!!Kitas dalykas, kurį žinau, buvo po
11 valandų!!!Oho!!Aš nutraukiau gydymą pamažu, paėmiau vis mažiau vaistų, kad beveik visi
šie  vaistai  atsikratytų,  ir  pradėjau  vartoti  aliejų!Po  velnių,  per  metus  nesijaučiau  taip  gerai!
Paskambinau savo draugui ir jis sunkiai, bet sugebėjo man gauti daugiau aliejaus!Aš esu gyvas
įrodymas, kad tai veikia!!Vis tiek dalyvaučiau, jei galėčiau būti, bet tai yra finansinis dalykas!O ir
aš vis dar sergu vėžiu, bet ne taip blogai ir nieko neatlikau, tiesiog gyvai!Turiu BRCA geną, todėl
visada sirgsiu vėžiu, bet dėl šio aliejaus esu gyvas!Ačiū." Celiia

„Ray Peat tezė, prie kurios jis visiškai priėjo po daugelio metų tyrinėjimų, yra ta, kad cukraus,
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krakmolo,  druskos  suvartojimas  turi  būti  santykinai  didelis  skrandžio  rūgštingumo  tikslais,
baltymų turi būti daug, bet santykis yra maždaug 4:1. angliavandeniai, nesotieji riebalai nėra
būtini,  be  to,  kenkia  mitochondrijoms,  kofeinas  sustabdo  ląstelių  streso  ciklą,  kanibalizuoja
baltymus  ar  riebalus,  o  aromatazės  naudojimas  paverčia  šiuos  nesočiuosius  riebalus
estrogenais.Progesteronas yra pagrindinis tinkamos ląstelių apykaitos apsauginis hormonas, o
vitaminas E gali užkirsti kelią jau organizme esančių nesočiųjų riebalų oksidacijai.Ray Peato ir
Ricko  Simpsono  darbas  kartu  visiškai  sugriaus  didžiausią  ponzi  vargo  schemą,  sukurtą
žinomoje istorijoje. Andriejus

„Padeda  mano  IBS  ir  veikia  kaip  natūralus  antispazminis  vaistas  nuo  gaubtinės  žarnos
skausmo.Geriau nei tabletes, kurias norėjo man duoti gydytojas, recepto etiketėje parašyta, kad
šis vaistas, vartojamas laikui  bėgant,  gali  užkirsti  kelią natūraliam virškinimui ir  aš galiu būti
priklausomas nuo jo virškinimo?Priklausomai nuo to?Tačiau gydytojas nustatė, kad nauda yra
didesnė už riziką?smh!?Ne, ačiū!" Marie

„Štai kaip aš asmeniškai naudoju 1,5 dydžio ryžius per dieną ir naudoju sėkmę – nė gramo, ko
reikia vėžiui gydyti.

1 – sumažino mano kraujospūdį nuo 189/99 iki 145/84, o tai yra nuostabu.

2 – išgydyta infekcija esant 3 laipsnio nudegimui, naudojama lokaliai tik 2 kartus!

3 – prireikė 3 dienų, kol limfmazgis išsiplėtė, kad sugrįžtų į normalų po to, kai jis buvo patinęs
daugiau nei mėnesį

4 – labai padeda mano šuniui, kuriam 14 metų ir sergantis nosies vėžiu, aš purškiu jai į nosį
mikro dulksnos ir alyvuogių aliejaus dulkes – taip pat padeda kovoti su blusomis ir kovoti su
artritu.

5 - Aš nepradėjau mesti per daug svorio, bet gal 4-5 svarai per mėnesį be pokyčių, bet tikiuosi,
kad tai padidės

6 – nebenaudokite miego pagalbos, lengvai užmigsite

7 – pailsėjus padėjo išgydyti suspaustą nervą, bet palietė skausmą ten, kur jokie nereceptiniai
vaistai  negalėjo.
Mėgstu šį aliejų...tikrai gyvybės gelbėtojas“. Išgyvenimas

„Rikas Simpsonas amžiams pakeitė mano gyvenimą.Viskas, ką maniau žinanti apie kanapes,
buvo  melas.Naudoju  RSO  nuo  2012  m.  spalio  mėn.  ir  gyvenime  nesijaučiau  geriau.Mano
medžiagų  apykaita  turinormalizuotas.Išploviau  tabletes  nuo  aukšto  kraujospūdžio.Mano
skrandis  normaliai  funkcionuoja  pirmą  kartą  nuo  vidurinės  mokyklos  laikų.Viskas  Ricko
Simpsono  dėka.Aš  numečiau  30  svarų  nebandęs  ir  negalėčiau  jo  priaugti  atgal,  jei
pabandžiau.Vartoju 1-2 gramus per dieną per burną.Aš perku aliejų ir  nemokamai išdalinu jį
sergantiems žmonėms Ricko Simpsono būdu ir toliau tai darysiu savo velionio tėvo Solomono
Marsdeno garbei.RSO yra tikra medicina ir bet kuris gydytojas, kuris to nepripažįsta, turėtų grįžti
į mokyklą. Vilhelmas

„Pašalino mane nuo visų vaistų nuo dvipolio nerimo ir miego problemų!!! Dozė yra svarbi, todėl
reikia šiek tiek pabandyti! Kara

„Buvau priverstas vartoti vaistus, kurie sukelia Parkinsono ligą, bet mano tikrasis Dievo duotas
vaistas  padėjo  man  įveikti  žudančius  diabeto  padarinius.RSO  tikrai  yra  vaistas.Ačiū,  Rick!
Deividas

„Aš sergu Parkinsono liga... Ir išgyvenau 4 stadijos gaubtinės ir tiesiosios žarnos vėžį.Išgydyta
Ricko Simpsono aliejumi.Bendra kaina mažesnė nei 2000,00.Įprastas vėžiu sergantis pacientas
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medicinos įstaigai skirs beveik 200 000,00.Yra priežastis, kodėl jie nenori, kad tai išnyktų, todėl
ligoninė  priklauso  farmacijos  įmonėms  ir  jai  vadovauja.KANAPŲ  ALIEJUS  VEIKIA!!!Mano
gydytojai atsisakė apie tai net kalbėti, nes bijo farmacijos kompanijų! Lee

„Taip.Tai  padeda sergant  Parkinsono liga.Yra vaizdo įrašas,  kuriame vyras jį  naudoja,  ir  jūs
galite pamatyti pokyčius į gerąją pusę.Mano didžioji teta serga Parkinsono liga ir jai ką tik buvo
diagnozuotas smegenų auglys.Ji persikelia iš Ohajo į Pensilvaniją gyventi pas mano senelius, o
mes pradedame ją kuo greičiau pradėti dirbti su nafta. Darlene

Miegas, nemiga
„O taip, nemiga. Jei buvo blogai, dabar miegu kaip uola. Laura

„Aš miegu nuostabiausiai.RSO naudoju jau apie dvi savaites ir mano rodikliai yra geri, jaučiuosi
sveika ir  miegas nuostabus.Naminių gyvūnėlių  skenavimas per 3 savaites,  siekiant  patikrinti
kelių navikų dydį...Aš turiu pasitikėjimo." Laura

„Aaryn:  Manau,  kad suvalgiau kiek per  didelį  gabalėlį...bet  tai  nėra blogai!Tik  gal  laikas eiti
miegoti.

– Kaip miegojai, Arinai?JB

Aaryn:  Puiku!Aš  vis  dar  ilsiuosi!Pastebiu,  kad  tai  jau  padeda  kovoti  su  mano  depresija  ir
nerimu.Aliejus mane juokina, lol.

Čia turėjau kitą pacientą, kuriam rodžiau, kaip pasigaminti aliejų, ir jis taip pat nerimauja.Jis taip
pat juokėsi.Buvo puiku.

Paskutines 2 dienas valgau po ryžių dydžio kiekį  4 kartus per dieną,  rečiau tekdavo įkvėpti
vaistų ir jaučiu minimalų skausmą.

--  Taip  turi  atrodyti  sunkios  ligos  gydymas,  ar  ne?Pacientas miega,  atsibunda žvalus,  daug
juokiasi iš savęs ir visos situacijos kvailumo, nepatiria streso, nerimo, šalutinio cheminių vaistų
poveikio ir pan.Man asmeniškai tai tikrai labai patiktų.JB

„Kanapių aliejų vartoju keletą sąlygų ir dar niekada taip gerai nemiegojau ar nesijaučiau taip
gerai....Dėkojame Rickui Simpsonui ir JB už tai, kad pranešėte, kad šis augalas daro stebuklus
viskam,  ką  tik  galima  įsivaizduoti!!Tiesiog  DARYK,  žmonės  ir  įsitikink  patys!!Tai  vienintelis
būdastapk tikru tikinčiu, pasitikėk manimi!Val

--  Ačiū,  Val.Tiesa,  kad  niekas  nepralenkia  asmeninės  patirties,  ką  gali  padaryti
aliejus.Pabandžius,  pavyzdžiui,  nudegus  ar  įkandus  uodui,  niežulys  ir  skausmas  praeis  per
kelias sekundes, kiekvienas gali pasakyti, ko nori, bet aliejus vis tiek bus geriausias vaistas.O
kibirą jo norėsis turėti namuose, jei tik kas atsitiktų.

Nereikia pasitikėti mūsų pasakytu žodžiu, tiesiog pasigaminkite aliejaus, suraskite žmogų, turintį
nudegimų, odos vėžio, diabetinės opos, tada tepkite jį  vietiškai ir stebėkite, kas atsitiks.Tada
atminkite, kad tas pats atsitiks ir jūsų kūne, kai nurisite aliejaus, ir tai yra viskas, ką jums reikia
žinoti.JB

Tiems, kurie mano, kad medicininių kanapių tyrimai nebuvo atlikti.Yra daugiau nei pakankamai
informacijos, kad kanapės būtų legalios šiandien. Tai tiesiog melas, kad jos neturi medicininės
vertės ir kad jų poveikis nėra moksliškai įrodytas.Kanapės medicinoje nenaudojamos, nes yra
neveiksmingos, pagrindinė jų problema yra ta, kad jos yra tokios veiksmingos (ir pigios).JB

„Šiuo metu diskutuoju, ar kanapės gali sukelti psichozę / šizofreniją.Nes jie, citata, „pažįsta per
daug suaugusiųjų, kurie išrūkė daug puodų ir dabar turi įvairių psichikos sveikatos problemų“.
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Ką tu taip pat pasakytum žmogui, kuris tau tai pasakė?Diskusiją sukėlė man paspaudus patinka
mygtuką ant animacinio filmo, kuriame tėvai pasakoja savo vaikui apie kanapių naudą!

--  Kathy,  aš  pasakyčiau  jiems,  kad  perskaitytų  Ricko  knygą.Aliejus  valgant  gydo
psichozę/šizofreniją, o kai gydo, tai visai logiškai nesukelia.Viskas, ką reikia padaryti, tai rasti
šiai būklei tinkamą štamą ar štamus ir aliejų ar aliejus arba jų derinius.Tai tikrai viskas.JB

„Kuo daugiau raminamųjų, tuo geriau.Aš naudoju jį vakare prieš miegą ir jis veikia.Dabar miegu
8 valandas iš karto.Poilsis man buvo pats geriausias dalykas.80% ir daugiau jėgos užtrunka
šiek tiek laiko, kol pripranti,  bet jūs pasieksite.Pradėkite nuo 0,01 ml, kaip nurodyta, ir toliau
didinkite.Bandžiau pradėti  0,025...kitą kartą paėmiau tik 0,01 ml.0,025 ml paguldė mane ant
sofos  10  valandų.Būkite  atsargūs,  bet  nepamirškite  pasiimti.Kaip  sakiau,  naktis  man  yra
tinkamas metas.Gali veikti dieną, o ilsėtis naktį. Jonas

„Sergu IS ir nuolat kenčiu skausmus, įskaitant labai stiprų galvos skausmą.Mane dreba kojos ir
taip toliau.Vis dar negaliu gauti nieko, kas padėtų numalšinti skausmą.Aš neleisiu, kad jie man
uždėtų ką nors stipraus, nes nenoriu tapti priklausoma nuo narkotikų.Taigi aš kenčiu!!Galbūt
pabandysiu, pamiršau, kas yra miegas, nuolat mieguistas. Donna

– Dona, išmėgink aliejų, jis tikrai leis tau užmigti.JB

„Kanapių aliejų vartoju dėl kelių sąlygų ir dar niekada taip gerai nemiegojau ar nesijaučiau taip
gerai....ačiū Rickui Simpsonui ir JB, kad pranešėte, kad šis augalas daro stebuklus viskam, ką
tik galima įsivaizduoti!!Tiesiog DARYK,  žmonės ir įsitikink patys!!Tik taip tu tapsi tikru tikinčiu,
pasitikėk manimi! Val

„Duodu aliejaus savo sužadėtiniui, o jis išgėrė nedaug, todėl jį taip vargina.Jis miega didžiąją
dienos dalį.Nutrauksiu jį dienai ar dviem, kad pamatyčiau, kokius pokyčius tai padarys...tada gal
duokite jam truputėlį, pavyzdžiui, 1/2 ryžių grūdo (bent jau taip mes skaitėme), galbūt mes jį
greitai sumušėme. Glioblastomos kovotojas

--  Džeisonai,  mieguistumas  yra  gerai,  ir  jūs  norite,  kad  pacientas  kuo  daugiau
miegotų.Raminamasis  poveikis  išnyks  per  kelias  savaites,  tačiau  tai  nėra  nieko
nepageidaujamo, priešingai.Linkėjimai, JB

Klausimas: Padaryti šiek tiek šiandien žmogui, kuriam baltais chalatais sakė, kad liko gyventi dvi
savaitės ir daugiau nieko negali padaryti.Tikiuosi greitai visiems sulaukti gerų naujienų.Taip pat
stengiamasi priversti jį mesti rūkyti ir pakeisti mitybą bei suteikti savo imuninei sistemai galimybę
kovoti.Dėkojame Rickui ir JB už jūsų žinias ir suteiktą mums tikrą gydymą.

A: Deivai, leisk jam rūkyti, nesvarbu, ar jis valgys aliejų.Be to, jis ketina daug miegoti, todėl vis
tiek nerūkys tiek daug.Kalbant apie mitybos keitimą dabar, tai jis turėtų ją keisti pagrįstai, bet ne
drastiškai, tegul valgo tai, ką nori.Nebūtinai dešra, bet kažkas protingo.Padidinkite jo kūno pH,
leiskite jam kasdien suvalgyti sėklų iš dviejų obuolių.Svarbiausia, kad kuo greičiau į jį patektų
kuo daugiau aliejaus.Dar yra galimybė.Norėdami gauti geriausius rezultatus, derinkite aliejaus,
žvakučių valgymą, garinimą ir vietinį naudojimą.Net jei jam nepavyks, jis gyvens maksimaliai
kokybiškai  iki  galo,  ir  tai  taip  pat  labai  svarbu.Esu  tikras,  kad  tai  užtruks  daugiau  nei  dvi
savaites,  bet  pamatysime.Gydytojai  ne  visada  teisūs  savo  prognozėse,  kai  pasirodys
aliejus.Linkėjimai, JB

„Miegu labai kietai ir ilgiau nei įprastai.Atsikėlęs jaučiuosi labai pailsėjęs, o ne apniukęs, kaip
rūkydamas. Terry

„Gerai  miegu ir  sapnuoju,  bet  pabundu apniukęs.Užtrunka valandas,  o tada tai  trunka ilgai,
ilgai.Naudoju  kiekvieną  vakarą.Tai  pašalina  mano  artrito  skausmą  ir  leidžia  man  užmigti.
Katherine

- 151 -



„Sergu vėžiu  ir  miego apnėja.Aš ne tik  nuostabiai  išsimiegu,  bet  ir  nepabundu nuo karščio
bangų.Tai yra palaima“. Stefanija

„Atrodo, lyg būtum laimingai miręs! Mal

„Mano protas be jo yra kaip Niujorko kamštis.Su juo – tai palengvina jį į Zen sodo būseną, o
veikia normaliai. Andris

„20 metų sergu miego sutrikimu, RSO aliejus man padėjo pirmą kartą užmigti, o pabudus jaučiu
skausmą!Valio!" Bonė

„Turiu disko išvaržą, kuri spaudžia mano sėdimąjį nervą ir sukelia stiprų skausmą nuo apatinės
nugaros dalies kairiosios kojos iki kojų pirštų.Kas keturias valandas vartodavau 3 ibuprofeną,
kad galėčiau pakilti  iš lovos ir  vaikščioti.Aliejų pradėjau vartoti  beveik prieš dvi  savaites nuo
skausmo ir uždegimo.Dabar man nereikia ibuprofeno, miegu geriau nei bet kada, mano kolegos
komentavo mano geresnę nuotaiką ir bendrą laimę.AŠ JAUČIUOSI GERAI!" Jennifer

„Jau 4  savaites  duodu savo 14 metų  Pitui  aliejų  nuo vėžio.Ji  kartais  šiek  tiek  „trūkčioja“  ir
prisigeria, kai duodu jai per daug, bet kai aprimsta įtampa, ji miega kaip šuniukas.Ji atsisakė
vartoti veterinarinius vaistus, todėl vietoj jų gavome aliejaus.Dar ankstyvos dienos, bet fiksuoju
jos  pažangą.Prireikė  maždaug  savaitės,  kol  ji  priprato  prie  aliejaus  ir  vėl  atsirado
apetitas.Pavydžiu, nes šiuo metu galime sau leisti tik jos „Mylėk visus“ gražias istorijas!

„Sergu  socialine  fobija  (geriau  vadinama  socialiniu  nerimo  sutrikimu),  depresija  ir
nemiga.Niekada neėmiau aliejaus,  nes nerandu jo čia,  kur  gyvenu,  taip pat  negaliu  pats jo
auginti  ir  išgauti...bet  rūkiau  kokius  dešimt  kartų,  jaučiau,  kad  po  pirmo  karto  dabar  galiu
miegoti,  kai  jaučiausi  pavargęs,  turėjau  „visą  gyvenimą-be  depresijos-mėnesį“,  niekada
nesijaučiau  toks  laimingas  (be  depresijos)  ir  su  visu  tuo  gyvybingumu  net  geriant  pačius
stipriausius vaistus (kurie veda prie kitų sveikatos problemų), taip pat socialinis nerimas (fobija)
labai sumažėjo ir man nereikėjo būti „aukštai“, kad tai pajusčiau, jei Rūkiau prieš 1 ar net 2
dienas  ir  turėjau  išeiti  į  lauką  pasikalbėti  su  kitais  žmonėmis,  likti  viešoje  vietoje  (ko  šis
sutrikimas daro neįmanomą), DABAR GALIU TAIP DARYTI, vėl jaučiausi gyvas kaip „normalus
žmogus“. jokie vaistai to nepadarė.Problema ta, kad dėl įstatymų, žolelių pirmenybės, socialinio
išankstinio nusistatymo ir nežinojimo apie augalą, ašNegaliu net rūkyti, nenoriu „užkilti“, tiesiog
noriu vėl gyventi be tų gyvenimą ribojančių problemų.Yra daug anoniminių žmonių, kurie gyvena
kaip aš, turintys tam tikrų fobijų ir kitų sutrikimų, ir aš manau, kad aliejus gali būti sprendimas.
Pablo

„Galite paklausti Ricko ir (arba) JB, mes nustatėme, kad naudojant produktą, kuriame yra 20–
30% sativa, yra vienas geriausių derinių, susijusių su nerimu. Brewsteris

– Mums patinka dirbti  su  Indica  dominuojančiais  sativa  kryžiais,  kuriuose THC yra 20% ar
daugiau,  būtent  dėl  šių  priežasčių.Geriausių  aliejų  poveikis  itin  stiprus  ir  raminantis,  tačiau
euforiškas ir dar geresnis afrodiziakas.Kai duodate pacientui tokio poveikio vaistą, galite būti
beveik tikri, kad jam patiks jį vartoti.Kas nenorėtų?Jūs gerai miegate, atsibundate gerai pailsėję,
euforiški ir kupini noro padaryti ką nors laimingą.Kam tai nepatiktų?JB

„Sveikiname, tai tokia gera žinia!Tai labai veiksminga daugeliui dalykų...Mano dėdė plaučiuose
turėjo greipfruto dydžio auglį.Jie davė jam 6 mėnesius gyventi...Jis daugiausia trynė krūtinę ir
nugarą, nes valgydamas jis per daug miegodavo...daug juoko.Dėl šio gydymo jis susitraukė iki
graikinio riešuto dydžio... beveik nebeliko...ir praėjo pusantrų metų...gydytojas nustebo, bet vis
tiek  paskyrė  chemoterapiją...Tą  pačią  naktį  mano  dėdė  patyrė  širdies  priepuolį...  jis  patyrė
keletą  širdies  priepuolių  ir  mirė  nuo  jų,  o  ne  nuo  vėžio...  chemoterapija  yra  per
griežta...Laikykitės natūralių vaistų ir viskas bus gerai! Dougas

„INDICA gerąja prasme ramina!Jei geriate daug gryno vandens be fluoro (aš pridedu citrinos
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išspaudus)  dėl  akių  ir  gerklės  išsausėjimo  miego  metu.Man  prireikė  dviejų  mėnesių
maksimalaus  dozavimo,  kad  pagaliau  viskas  būtų  gerai,  todėl  miegu  visą  naktį  ir  pabundu
žvalus!Daugiau jokių ligų!Aš esu laimingas tikintysis, kuris gamina pats! Linnea

„Raminamasis kaip užmigdykite užpakalį raminantis.Jokių skausmų, jokių skausmų, tik malonus
važiavimas į sveikatą. Jonas

„Džiaugiuosi, kad kiekvieną dieną mokausi apie RSO ir ką ji padarė žmonių / gyvūnų labui.Jei ši
alyva daro tai, ką sako, ją reikia šaukti nuo aukščiausio kalno – nenuraminti.Asmeninės patirties
su  juo  neturėjau,  bet  tikrai  turėčiau,  jei  aš  ar  kas  nors  man  rūpėjo,  kad  mums  to  reikia.
Tuo tarpu aš perskaičiau tiek pranešimų, kiek galiu.Dar neskaičiau įrašo, kuriame sakoma: „Ačiū
Rickui Simpsonui – buvau visiškai sužavėtas, buvo puiku, bičiuli“. Debbie

– Dėkojame už  palaikymą,  Debbie,  esu  tikras,  kad  netrukus  parašysite  įrašą,  kuriame bus
būtent tai.Jausmas kūne, kai žmogus suvartoja jiems tinkamą RSO dozę, gali būti apibūdintas
tik kaip „labai šaunus“. Arba itin šaunu.O gal nuostabiai šaunu.Tai vienas maloniausių jausmų,
kuriuos tik galima patirti, jis labai natūralus, raminantis ir raminantis.

Kaip mes sakome, geriausi aliejai  turi  labai raminantį,  tačiau euforišką poveikį.Taigi  tu gerai
išsimiegi, o tada pabundi kikendamas kaip vaikas.O kai gerai išsimiegi ir pabundi kikendamas,
didesnė tikimybė, kad jausitės gerai ir pailsėję, nei tada, kai prastai išsimiegate ir nepabundate
kikendami.O kai  jausitės gerai  ir  pailsėję,  jūsų kūnas logiškai  pasveiks ir  veiks geriau.Jokio
raketų mokslo, kaip visada su kanapių medicina.JB

"Miega??Savaitę naudoju aliejų ir  didžiąją dalį  miegojau.Skaičiau, kad Rickas sako, kad taip
kūnas gyja, tad ar tai normalu?Ar tai įrodo, kad naudojamas aliejus yra geras dalykas? Sharon

„Jokių  problemų...  :)  Iš  tikrųjų  aš  nuo to gana gerai  išsimiegu.Įdėdavau jį  į  plono tualetinio
popieriaus  gabalėlį  ir  susukdavau  į  rutulį,  iššokdamas  kaip  piliulę,  arba  apvoliodavau
duonoje.Tada kažkas pasakė, kad tp yra pavojinga, todėl norėjau sužinoti,  ką daro visi kiti.;)
Ačiū vaikinai.@jb Aš esu iki gramo jokių problemų, išskyrus tai, kad miegas labai gerai ir šiek
tiek lėta pabundu. Kristina

„Kaip karinis veteranas, turintis PTSD, miego sutrikimų, apatinės nugaros dalies skausmų (dėl
nelaimingo  atsitikimo  su  parašiutu),  nerimo  ir  inkstų  liga,  RSO  yra  vienas  iš  vienintelių
būdų/formų, kuriais galiu vartoti kanapes.Pagaliau aš miegu naktimis, numečiau daugiau nei 20
kilogramų dėl  kokybiško miego,  o nuo vakar  pagerėjo mano du kartus per  metus atliekami
inkstų tyrimai.Mano laboratorijos labai pagerėjo, todėl dabar turiu sumažinti vaistų dozę, nes
mano kraujospūdis per žemas.Visi teigiami ženklai rodo, kad RSO vartojimas naktį pagerina
mano gyvenimo kokybę. Korvinas

„Mano  brolis  kenčia  nuo  didelių  pykčio  problemų  ir  jam  diagnozuotas  ribinis  asmenybės
sutrikimas.Jis gali suvalgyti kanapių žiedų ir ekstraktų kasdienį režimą, todėl jis gali subalansuoti
savo nuotaiką ir gyventi įprastą laimingą gyvenimą ir būti laisvas nuo bet kokio epizodo, išskyrus
atsitiktinius epizodus. tobula, bet galiu pasakyti asmeniškai be kanapių mano brolis tikriausiai
būtų visai kitoje vietoje.

...Manau, kad žmonės,  kenčiantys nuo paranojos dėl kanapių vartojimo, kenčia nuo to,  nes
nesugeba  susidoroti  su  natūraliais  protą  atveriančiais  sugebėjimais  ir  pasąmonės
suvokimu.Manau, kad didžioji dalis paranojos, susijusios su kanapių vartojimu, yra tik placebas
ir kyla iš ankstyvosios kanapių draudimo eros Reefer Madness propagandos. Corey

„Mišrus...Kai kuriems tai padeda, bet kitiems atrodė, kad tai pablogėjo.Tai tikrai padeda mano
nerimui!Turėjau labai įtemptą darbą, dėl kurio trūkčiojo mano raumenys...Išgėrus aliejaus viskas
praėjo.Tai mane pakankamai atpalaidavo, kad supratau, kad man nebereikia to šlykštaus darbo,
ir aš išėjau. Viržiai
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„Esu dvipolis ir, kai išgeriu šiek tiek RSO aliejaus, paprastai tariant, atrodo, kad nebėra dvipolis,
tai geras jausmas. Juozapas

„Aš  esu  veteranas,  turintis  PTSD  ir  nerimą.Man  nebereikia  vartoti  xanax,  kad  suvaldyčiau
priepuolius.Aš vis dar vartoju ssri, kuris jį numalšina, bet jei jaučiu, kad ant trupučio aliejaus kas
nors užtepa, nusitrauk vamzdelį ar vape ir viskas gerai. JR

„Taip, jis puikiai stabilizuoja nuotaiką sergant PTSD ir nedideliu maniakišku elgesiu bei panikos
sutrikimu, jei vartojamas teisingai. Jennifer

„Taip, labai labai.Sergant Fabry liga ir neurofibromatoze, yra daug nervų pažeidimų, kurie taip
pat sukelia nerimą.Aš turiu visiškai kitokį požiūrį į gyvenimą.Marihuana apvertė mano gyvenimą
ir parodė, kaip gražu būti gyvam. Džeimsas

„Niekada gyvenime nebuvau geriau psichiškai.Aš naudoju RSO jau dvejus metus ir atsisakiau
visų vaistų, o aliejaus reikia tik retkarčiais.Paimsiu kelis taškus ir jaučiuosi lyg nesu dvipolis...ir
taip ilgai  kentėjau su tuo...Tikiu,  kad tai  išgelbėjo mano gyvybę ir  padėjo nuo daugelio  kitų
negalavimų...Jaučiuosi palaiminta, kad turiu žinių ir gebėjimų augti ir pasigaminti TIKRŲ vaistų.

Aš pradėjau prieš dvejus metus, šį birželį ir vartoju tik 65 mg per dieną.Naudojau mėlynojo sūrio
padermę, kurioje dominuoja ir kuriame daug CBD ir mažesnis THC.Taip pat išbandžiau sativa
dėmę, kuri buvo per stipri ir privertė mane šiek tiek sunerimti, todėl grįžau prie indikos dėmės ir
ji padarė stebuklus...Vartojau kiekvieną dieną 30 dienų, o dabar turiu gerti tik tada, kai pradedu
jaustis šiek tiek blogai...Jis taip pat puikiai veikė mano vyro diabetą ir mano tėčio priepuolius, o
mano  draugo  vėžys  yra  remisijos  stadijoje...  Tai  tikrai  padarė  didelių  dalykų  mano
gyvenime.Sėkmės ir tikiuosi, kad rasite jums tinkamą padermę. Sara

„Absoliučiai.Tai vienintelis dalykas, kuris man padėjo susidoroti su nerimu ir PTSD.Aš atpratinau
save nuo 4 receptinių vaistų nuo depresijos (po dešimties metų eksperimentavau su kiekvienu
turimu antidepresantu ir negalėjau rasti vieno be varginančio šalutinio poveikio) ir nebesigydau
alkoholiu.Jau daugelį metų kentėjau nuo nerimo ir PTSD po sunkios automobilio avarijos. 2007
m.Nevairavau 4 metus.Dabar grįžkite į darbą, vairuodami Homecare Agencyvėl ir esu skolingas
šiam augalui savo gyvybę“. Donna

„Tai  labai  padeda  nuo  depresijos,  kuri  lydi  lėtines  ligas.Negalėjau  susikaupti,  kad  likčiau
vidurinėje mokykloje, bet naudodamas kanapes per 6 mėnesius galėjau „patobulinti“ koledže
nuo  9–12  gr.Neturiu  supratimo,  kodėl  aš  nesergu  PTSD  dėl  žiauraus  fizinio  smurto  metų,
išskyrus tai, kad kanapes vartojau reguliariai, todėl galbūt tai turi ką nors bendro.Ar šie dalykai
yra svarbūs?" Laurie

„Taip.Aš kentėjau nuo ADHD, PTSD, depresijos.Dabar nevartoju jokių vaistų dėl aliejaus. Jerisa

„Nerimas, panikos priepuoliai ir depresija.Gėlės daugiau nei aliejus.Indikos gėlių rūkymas gali
sustiprinti  nerimą,  jei  mane  ištiks  geras  priepuolis.Tačiau  aliejumi  užpilti  vaistai  niekada  to
nepadarė.Nesvarbu, iš kokios rūšies aliejus buvo gautas. Sara

„Mano tėtis  yra veterinarijos gydytojas ir  kenčia nuo PTSD.Aliejus ir  pumpurai  jam padeda!
Jenny

„Tai padeda mano dukters nerimo priepuoliams.Sumažina dažnį ir intensyvumą. Suzana

„Sergu  bipoliniu  sutrikimu,  PTSD  (1991  m.  Kuveite  kovojama)  ir  kenčiu  nuo  nerimo  bei
nemigos.Kanapės padėjo susidoroti su visais šiais simptomais ir, nors gydytojai man sako, kad
jos  pablogina  simptomus  (bulių  ritulys),  aš  tikrai  žinau,  kad  tai  padėjo  man  išlaikyti  savęs
kontrolę ir užkirsti kelią daugybei traumų kitiems sunkiais laikais. .Prisiekiu tuo“. Adrianas

„Neabejotinai padeda stabilizuoti dvipolį, o vaistai, kuriuos gausite iš gydytojo, jus nužudys arba
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pakenks jūsų seksualiniam gyvenimui. Andriejus

„Naudoju indica skausmui malšinti ir sativa PTSD ir nerimo problemoms gydyti.Manau, kad šių
dviejų atmainų derinys subalansuoja mano problemas ir sulėtina mano hiperaktyvumą iki tokio
lygio, kuris neleidžia man kelti pavojų sau. Stiuartas

„Šiuo  metu  mes  pamažu  stengiamės  sumažinti  jo  psichotropinių  vaistų,  skirtų  bipoliniam
sutrikimui, kiekį.Jo gydytojai tam nusiteikę.Matau, kad išrašyti vaistai daro jo mintis „mišą“.Mes
jau turėjome neįtikėtiną sėkmę su RSO, todėl dabar žiūrime į tai.

Mano vyras yra dvipolis, daug dėmesio skiriantis manijai.Daugelį metų jis savarankiškai gydė
alkoholį, bet kai prieš 4 metus išblaivėjo, nuo tada kovojo su manija.Tik nerimą kelianti narkotikų
įvairovė  sulaiko  maniją.Tačiau  taip  pat  atrodo,  kad jis  serga Alzheimerio  liga.Savarankiškas
gydymas alkoholiu padėjo daugelį metų, tačiau alkoholizmas yra problema, kurią taip pat reikėjo
spręsti.Dabar mums tiesiog atsibodo vaistai.Taigi dar kartą imsiu reikalus į mūsų rankas.

Vartojant vaistus, jo gyvenimo kokybė prasta.Vien sumažinus vieną iš daugelio jo tablečių per
dieną,  pasikeičia  (ką  tik  pradėta  mažinti,  todėl  tai  turi  būti  palaipsniui,  baiminantis  manijos
priepuolio).Jis  apie  2,5  mėnesio  dirbo  RSO  dėl  kitų  problemų  ir  pasiekė  neįtikėtiniausių
rezultatų.Taigi dabar jaučiuosi saugi, lėtai mažindama jo vaistus.Tai padėjo dabar įveikti šią kitą
sveikatos problemą! Debora

„Naudojau jį 12 mėnesių, atsikratęs priklausomybės nuo cheminių medžiagų.Tai ne tik padėjo
man  užmigti,  bet  ir  palengvino  „vadovėlinius“  abstinencijos  simptomus,  kuriuos  patyriau,
pavyzdžiui, PTSD, depresiją, nerimą ir daugybę kitų psichikos sveikatos problemų.Nereikia nė
sakyti, kad bandžiau pasidalyti faktu, kad gydantis THC ir vaistai išlaikė sveiką protą ir psichinę
sveikatą. Chantelle

„Alkoholizmo  /  piktnaudžiavimo  narkotinėmis  medžiagomis  problemos  turi  būti  laikomos
„kvalifikacinėmis sąlygomis“  valstybėse,  kuriose taikomi  tokie  medicinos įstatymai.Medicininė
marihuana išgelbėjo daugelio alkoholikų gyvybes. Džimas

„Ryžių grūdai, kurių vertė yra per dieną, maždaug penkis mėnesius visiškai išgydė mano nerimą
ir depresiją... Praėjo beveik 2 metai nuo aliejaus vartojimo ir simptomai nepasikartojo. Danielius

„Per savaitę nuo aliejaus vartojimo atsisakiau antidepresantų ir opiatų.Manau, kad man iškilo
rimtas pavojus prarasti savo rutuliukus.Ačiū Dievui už fenikso ašaras. Edie

„Padeda susidoroti su depresija, o būdamas labai neįgalus, kenčiu nuo depresijos dėl veiklos
stokos ir skausmo“. Rikas

„Po sūnaus gimimo man buvo blogos mėnesinės,  po išsiskyrimo ištiko depresija  ir  netekau
abiejų tėvų.Kanapės buvo Dievo siuntimas! Loren

„Pastaruosius kelerius metus tai padėjo mano stresui ir nerimui be galo, o iš tikrųjų ilgainiui
išnyksta.Jokie vaistai taip pat nesuveikė...“ Stuartas

„Jis  padeda  nuo  miego  praradimo  dėl  nerimo  ir  panikos  priepuolių  naktį,  jei  vartojamas  1
valandą  prieš  miegą.Tai  palengvėjimas,  kiekvienas,  išgyvenantis  miego  trūkumą  mėnesius,
žino, kaip tai vargina.Tai taip pat palaiko gerą ramią nuotaiką gerą dienos dalį. Kat

„Padėjo  man  nuo  migrenos  galvos  skausmo,  obsesinio  kompulsinio  sutrikimo,  nerimo,
nesaugumo, nepilnavertiškumo komplekso, apibendrinant,  ir  per 3 savaites išgydė depresiją.
Riddhi

„Lėtinės  streso  problemos,  dėl  kurių  kyla  aukštas  kraujospūdis.Mano  streso  lygį  iš  karto
nuramina kanapės.Vaping padeda išgyventi blogas akimirkas.Aš pereinu tik prie valgomųjų, o
šio  metodo  trūkumas  yra  tai,  kad  reikia  laukti,  kol  sistema  įsisavins.Turėjau  pakankamai
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praktikos,  kad  galiu  kantriai  išlaukti  pusvalandį  ir,  jei  tai  ypač  įtempta  akimirka,  grįžtu  prie
garintuvo. Andie

„Man lūžo nugara ir nervai, o kanapės yra vienintelis vaistas, padedantis man užmigti ir ištverti
dieną! Leslie

„Tai padeda man alpti naktį, kad galėčiau tikrai anksti pabusti į darbą“. Matt

Retos arba ne tokios dažnos ligos ir ligos
„Rick  Simpson  aliejus  skatina  jus  pabusti  ir  pamatyti,  kas  dar  pasveiko.Esu  savotiškai  to
apsėstas“. Natalija

K.Sveiki, Rick/JB, ar kada nors girdėjote apie retą ligą porfirija?Jei taip, ar gydėte ką nors RSO
ir kokie buvo rezultatai?

A.Neturiu.Tačiau sprendžiant iš to, ką apie tai perskaičiau, nematau priežasties, kodėl aliejus
neturėtų  padėti  jo  išgydyti  ar  suvaldyti.Tai  tikrai  padės  pašalinti  šios  retos  ir  tikrai  labai
nemalonios būklės simptomus.

Laikyčiausi mūsų svetainės protokolo, valgyčiau aliejų ir naudočiau jį žvakutėse (taip pateks į
kraują).Aliejų naudočiau lokaliai tinktūroje ar tepalu nuo odos ligų (nuims visą niežulį  ir kitus
nemalonumus).

Per du ar tris mėnesius suvalgyčiau bent 60g, nenaudočiau jokių chemikalų, tiesiog vykdyčiau
Ricko Simpsono nurodymus.Jei 60 g nepagydys ar nesuvaldys, suvalgyčiau dar 120 g.Ir jei tai
neduos patenkinamų rezultatų, aš tiesiog pradėčiau plakti savyje aliejų, vieną du tris gramus per
dieną  ar  net  daugiau,  jei  galėčiau  jo  vartoti,  ir  tiesiog  kuo  greičiau  suvalgyčiau  tiek,  kiek
galiu. .Kodėl?Nes kai aliejus jums nepadės, mažai tikėtina, kad rasite ką nors kita, kas jums
padės.Taip pat agresyvios ligos turėtų būti gydomos agresyviai.Linkėjimai, JB

„Tai gali būti šlykštu, bet aš tiesiog turiu tai pasakyti, o aš nesu per daug diskretiškas.Taigi aš
dar neturiu visko, ko man reikia aliejui, bet kūdikio žingsneliai ten pasieks.Tačiau aš turėjau šį
hemorojų, kuris visada grįžta.Aš turėjau tris vaikus 5, 3, 1 metų amžiaus, o mano pirmas vaikas
neserga hemorojais, antrasis kūdikis tik vienas hemorojus, trečias, tai buvo vienas hemorojus,
jis  praeina  ir  grįžta,  praeina  ir  grįžta.Aš  nusipirkau  viską  po  saule,  niekas  neveikė.Taigi  aš
pasakiau, kas po velnių.Aš paėmiau apie 1/8 arbatinio šaukštelio kief 1/4 arbatinio šaukštelio
kokosų  aliejaus,  žiupsnelį  džiovintų  levandų  ir  žiupsnelį  džiovintų  ramunėlių  bei  du  mėtų
lapelius.Susmulkinau viską kartu.Užtepiau jį  vieną kartą vakar per kelias sekundes, šiandien
ryte jaučiausi kaip ištuštėjęs balionas.Užtepiau dar kartą, esu tikras, kad per kitą dieną ar dvi jo
visiškai  nebeliks.Bet  kokiu  atveju  aš  sutaupiau pinigų,  gydydamas jas  namuose su tuo,  ką
turėjau greičiau ir sveikiau nei vyriausybinis variantas, ir įrodyta, kad kanapės turi beprotiškų
gydomųjų galių ir įsivaizduokite, jei naudočiau aliejų, jos jau nebebūtų.Kitas mano trejų metų
vaikas iškrito iš sunkvežimio. Neturėjau jokio tepalo, ne peroksido, nieko, nes keliavome.Taigi
aš išmušiau savo nuovirą, šiek tiek pliaukštelėjau jai ant kelio ir ryte atrodė, kad šašas buvo
prieš mėnesį.Atsisveikink su Neosporinu, sutaupyk mano centus!Taikos meilė ir kanapės“. Moni

"Gerbiamas pone.Rickai Simpsonai, pirmiausia leiskite pasakyti,  kad mano šeima mano, kad
esate  nuostabus,  ir  norėtume,  kad  būtume  arčiau  jūsų,  kad  galėtume  padėti  jums  atlikti
nuostabų  darbą.Medicinines  kanapes  vartoju  14  metų  nuo  lėtinio  politeistinio  kiaušidžių
sindromo ir artrito sukelto skausmo.Dėl 10 metų vaistinės nuodų aš labiau sirgau, priaugau 90
svarų ir  buvau siaubingai  priklausomas nuo gydytojo  paskirto  Fentynol.Aš  pradėjau naudoti
aliejų prieš 7 savaites ir galiu pasakyti tik tiek, kad vyksta stebuklai!Per šešias savaites mano
cukraus kiekis kraujyje yra sureguliuotas taip, kad nebereikia jokių tablečių, be jokių pastangų
numečiau 28 kg.Pradėjau panikuoti, kad vis labiau sergu, nors jaučiausi geriau nei bet kada!Po
daugybės bandymų, dėl kurių gydytojai laužė galvą ir pasakė, kad tai stebuklas!Dabar ne tik
nėra naujų miomų, navikų ar masių, bet ir anksčiau buvusių miomų ir pan.Jokių požymių, kad
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liga kada nors buvo!Aš vis dar turiu tyrimus, kad pamatyčiau, ar jo nebėra ir iš inkstų, bet širdyje
žinau, kad jų taip pat nebeliks.Ačiū, Rickai Simpsonai, jūs darote Viešpaties darbą. Telaimina jus
Dievas, kaip jis mane, radęs jūsų puslapį. Annie

„Taigi geros naujienos JB ir RIKAS!!!Šiandien buvau pas gydytojus dėl tyrimų rezultatų!Mano
skydliaukė, kuri 22 metus buvo nepakankamai aktyvi ir buvo gydoma vaistais, dabar per aktyvi!
Pati RSO vartoju tik mėnesį, tinktūra taip pat įtrinu į gerklę ir garinu RSO!Aš taip ekstaziškai dėl
to džiaugiuosi!Jis yra tikrai šaunus gydytojas, kuris buvo ten ir palaikė mane visa tai ir puikiai
žino, kad aš TIKRAI NAUDOJU RSO ALIEJĄ!Kadangi jis yra gydytojas, jis vis tiek nori atlikti
ultragarsinį  mano  skydliaukės  tyrimą,  kad  patikrintų,  ar  nėra  mazgelių!Ką  manote  apie
ultragarsą?Visada su pasididžiavimu vartosiu šį aliejų likusias savo dienas, tai atrodo teisinga,
tai yra esmė!Receptiniai vaistai yra blogis!Taip pat turiu daug kitų sveikatos problemų, kurias
šiuo metu gydau šiuo nuostabiu aliejumi!

Chiari 1 tipo smegenų kamieno apsigimimas, taip pat turiu sunkų riešo kanalą ir daug daugiau!
Šiandien  man 45  metai,  nesijaučiu  sumuštas  ir  įskaudintas,  kaip  jaučiausi  anksčiau!Ar  jau
minėjau, kad prieš 7 mėnesius man taip pat buvo atlikta smegenų operacija ir po operacijos
nevartojau jokių narkotikų dėl kepenų nepakankamumo dėl vaistų!Aš tikrai esu įrodymas, kad
šis aliejus yra iš DIEVO!Tai viskas, ką turėtume vartoti kaip vaistą!Ačiū JB ir Rickui už viską, ką
darote iš mano širdies!Daugiau jokių skydliaukės vaistų, YAY!!!!!!!!“ Margene

--  Sveikinu,  Margene.Kalbant  apie  ultragarsą,  manau,  jūs  žinote  atsakymą.Kuo  mažiau
nuskaitymų, tuo geriau, tiek galiu pasakyti.Aš asmeniškai nesiartinčiau prie nė vieno, kuris man
nepasakotų apie aliejų 22 metus, bet jei manote, kad tie žmonės vis dar turi ką jums pasakyti,
nedvejodami  pasikalbėkite  su  jais,  būtent  jei  jums  tikrai  įdomu,  ką  jie  turi  pasakyti  apie
mediciną.Bet tai yra viskas, ką aš leisčiau jiems daryti, tik kalbėdamas, kad jie negalėtų jūsų
įskaudinti tiek, kiek darytų, jei pavyktų įtikinti jus išgerti jų pasirinktas tabletes.Geriausiasnorų ir
laikykis atokiai nuo tų, kurie praleido 22 metus duodami jums neteisingus patarimus.Džiaukis,
kad išgyvenai jų „gydymus“, kitiems nepasisekė.JB

„Aš taip pat sergu hipotiroze (Greivso liga).Mes jį atradome prieš 17 metų, kai nėščia ir pagimdė
mano dukrą  15  savaičių  dėl  to  (iš  viso  vartojau  14 vaistų,  įskaitant  3  narkotinius  skausmą
malšinančius vaistus nuo labai pažengusios apatinės nugaros dalies degeneracinės disko ligos
ir viršutinės stuburo skoliozės / hipertiroidinės dalies (Graveso liga) / Cukrinis diabetas (II tipas) /
Mėlynoji sklera / Psoriazė ir egzema / Hipertenzija / Inkstų problemos / Neramių kojų sindromas
(man šis sindromas atsirado kaip šalutinis kito vaisto poveikis) / Didelis cholesterolio kiekis /
antsvoris (netekau daugiau nei  100 svarų nuo tada,  kai  atsisakiau vaistų kokteilio  praėjusią
vasarą) **Aš NEDIETOSIU** ir visada valgiau sveikai, įskaitant ne raudoną mėsą, ekologiškas
daržoves ir  pan.kasdieninis sulčių spaudimas ir  pan...16 metų be perstojo gaminami vaistai,
kurie dabar sudaro NULIS tablečių kasdien!!!!

Aš išgeriu maždaug nuo ketvirtadalio iki pusės gramo per dieną savo namuose pagaminto Rick
Simpson  Oil  aliejaus  pagal  konkrečias  Ricko  instrukcijas  ~  **  TURIU
KOMENTARUOTI...NEGALIMA, KARTUOJU, NEPIGIAU UŽ PADINIŲ MEDŽIAGŲ KOKYBĘ >
JŪSŲ NURIJOTAS ALIEJUS TURI BŪTI SKAIDRAS IR GINTARINĖS SPALVOS >> KITAIP JIS
BŪTI NĖRA VAISTINĖS VALGOMO KOKYBĖS**“ Michele

„Ar kanapių aliejus gali būti naudojamas pasiutligei gydyti? Aami

– Aami, taip, bet tikriausiai reikės kurį laiką pacientą paguldyti į komą, naudojant labai dideles
aliejaus dozes, ypač pažengusiais atvejais.JB

„Vakar  aš  daviau  šiek  tiek  aliejaus  savo  draugui,  kuris  susirgo  vėjaraupiais  dėl  gulėjimo  į
ligoninę.Aš pasiūliau šiam asmeniui pašildyti šiek tiek alyvuogių aliejaus, sumaišyti jį su RSO ir
tada į kremą, kurį šis asmuo naudojo.Šis žmogus man ką tik atsiuntė žinutę: „Petrai, negaliu
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apsakyti, koks esu dėkingas už tą nuostabų aliejų!ŠVENTA.Jokio melo: pati blogiausia mano
turima „kišenė“, pirmoji pasirodžiusi „žemė nulis“, kuri išliko didžiausia ir bjauriausia visą tą laiką,
kai sirgau – tiesiog išdžiūvo ir šašas nusirito ŠVARUS. maždaug per dvi valandas nuo aliejaus
panaudojimo.Aš esu atsivertėlis!Šventasis  pragaras!Naudojau visą galvos odą ir  blogiausias
kūno vietas – mano plaukai  atrodo šiek tiek riebūs,  bet  jaučiuosi  taip daug geriau.Tai tikrai
nuostabu.OHO!Nereikia daug ką nors įtikinti tiesa“. Petras

--  Ačiū,  Petrai,  gerai  padaryta.Kanapių  sėklų  aliejus  ir  RSO taip  pat  puikiai  veikia.Daugelis
rinkoje  esančio  alyvuogių  aliejaus  nėra  gaminami  iš  alyvuogių,  pasaulyje  nėra  pakankamai
alyvuogių visam „alyvuogių aliejui“, kuris gaminamas ir parduodamas visame pasaulyje, todėl
tikimybė būti apgautam yra mažesnė, kai perkate kanapių sėklų aliejų. .Be to, jis prasiskverbia
per odą ir maždaug pusantro colio gylio patenka į audinį, o tai taip pat puikiai tinka gydyti.Ir jis
nėra toks riebus kaip alyvuogių aliejus.JB

„Jei  disleksijos nėra sąraše,  galbūt  taip ir  turėtų būti.Pastebėjau,  kad gebu rašyti  100 kartų
geriau  nei  bet  kada  dar  prieš  tai,  kai  išsigydžiau  nuo  kitų  dalykų.Baisus  šalutinis  poveikis
išgydant save nuo 2 tipo diabeto: nebėra artrito,  išialgijos, nutukimo ar disleksijos.Hahaha!!”
Petras

„Tai nėra išgydymas nuo vėžio ar panašiai, bet norėjau Rickui pranešti, kad jau beveik metus
šlubuoju ant dešiniojo kulno.Nežinau, kas su juo negerai,  ir  žinau,  kad gydytojas duos man
vaistų, kurių vartodama nesijaučiu patogiai, todėl tiesiog susidorojau su skausmu.Neseniai per
draugą Charlesą mus supažindino su RSO ir  pradėjome jį  kurti.Pastarąsias dvi  dienas kelis
kartus  per  dieną  gėriau  aliejų  ir  šįryt  pabudau  ir  nešlubavau.Mano  vyras  tai  pastebėjo  iš
karto.Jis  atkreipė  dėmesį,  kad  aliejus  turi  veikti  savo  magiškai!Ačiū  Rick  Simpson![:)]  Aš
jaučiuosi puikiai!" H

-- Gerb. H, ačiū už geras naujienas, mes visada norime apie juos išgirsti.Aš sumaišyčiau aliejų
su kanapių sėklų aliejumi arba alyvuogių aliejumi ir pagaminčiau tinktūrą, taip pat naudočiau
aliejų vietiškai.Žinoma, aliejaus valgymas yra raktas į tikrąjį gydymą, o visos instrukcijos, kaip
naudoti aliejų, yra mūsų svetainėje.Linkėjimai, JB

„Prieš  šešias  dienas  padėjau  dviem  vyrams,  sergantiems  kepenų  vėžiu  ir  diabetu.Vienam
draugui, chemokui, burna apdegė, lūpos apdegė.Svėrė 225 svarus, dabar 139, negalėjo valgyti,
miegoti, labai pavargęs.Na, jis manęs daug klausinėjo apie RSO.Aš visada jį moku.Aš jį gydau
jau 6 mėnesius.Tačiau po to, kai prieš 6 mėnesius mirė du jo pusbroliai, abu Vėžys, 1 Kepenų
smegenys.Ir skydliaukės vėžys.Kalbu su abiem šeimomis, jie norėjo išbandyti RSO, bet bijojo,
kad Vyriausybė atims jų namus arba įmes į kalėjimą.Abu mirė.RIPBroliai.

Bet šie vyrai RSO jau 6 dienas, nuėjau jo patikrinti, kaip ir žadėjau.Jis nustebo, kad vėl gali
valgyti, ir pasakė, kad negali nustoti valgyti.Tai geras dalykas.Nes kai jis pradėjo naftos, jis buvo
kaulai.Atrodė sergantis.Bet tik po 6 dienų...burnos skausmas dingo.Jis pasakė: „Tu buvai teisus,
aš  jaučiuosi  daug  geriau“.  Jis  vėl  turi  energijos,  daug  jos.Jis  atrodė  taip  gerai  ir  daug
spalvų.RSO.Dar kartą ačiū Rickui Simpsonui.Dar keli laimingi vėžiu sergantys pacientai.Gyventi
ir jaustis fantastiškai.Taika, meilė ir vaistai nuo kanapių“ Ronas

„Mano globėja turi  pacientę,  kuriai  diagnozuota vilkligė ir  apsinuodijimas gyvsidabriu visame
kūne.Praėjus maždaug metams iki šiol naudojant jos naminį aliejų, apsinuodijimas gyvsidabriu
visiškai išnyko, o vilkligė beveik išnyko.Plaukų folikulai buvo imami kas 2 savaites, kad būtų
galima  tiksliai  pamatyti,  kokių  ir  kiek  nuodų  yra  jos  kūne,  kad  būtų  galima  įvertinti  jos
sėkmę.Tikrai nuostabu, ką galima išgydyti natūraliai.Kainuoja šiek tiek, bet vis tiek sveikesnis ir
vertas gyvybės! Džesė

„Man buvo diagnozuota pirminė mieloidinė fibrozė, gavau vaistus, kurie padėjo, bet nepatenkino
dėl  didėjančių  skausmų  ir  apetito  stokos  bei  krentančio  kraujo  kiekio,  padidėjusio  blužnies

- 158 -



dydžio,  nemigos.Vartojęs  šį  vaistą  vienerius  metus  ir  nepajutau  jokių  esminių  pokyčių,
nusprendžiau išbandyti RSO, tik 1 mėnuo su aliejumi, mano skausmas neegzistuoja, apetitas
grįžo, kraujo skaičius auga, miegas kaip uola. Aguae

„Naudoju jį  savo medicininei  anomalijai  gydyti...  Kelios  ligoninės mano rajone sako,  kad tai
neturėtų  būti  įmanoma...  bet  RSO  yra  nuostabus...  Aš  atmetu  VP šuntą  savo  kūne,  sergu
jungiamojo audinio liga ir dar keliomis retomis ligomis. problemos… 4 smegenų operacijos per
36 dienas ir aš atsisakiau užpildyti narkotines medžiagas……tik medicininė marihuana, RSO ir
kvėpavimas… Niekada gyvenime nesu taip greitai išgijęs… Net kaip rodo laboratorijos, mano
kūnas yra toks sugadintas, kad mano skausmas Tiesą sakant, ne taip jau blogai…“ Katie

„Kanapių aliejus gydo mano PCOS (policistinių kiaušidžių sindromą).Dauguma mano simptomų
yra kontroliuojami.Aš atsisakiau visų 7 vaistų, kuriuos vartoju dėl to.Periferinė neuropatija, kurią
turėjau,  dingo,  o  jausmas  vėl  atsirado.Mano  metabolinis  sindromas  yra  kontroliuojamas.Aš
numesiu iki 130 svarų.

Daugelio  PCOS  ir  metabolinio  sindromo  simptomų  išnyko:  hormonai  yra  subalansuoti
(testosterono kiekis per didelis – 180, dabar – iki 40).Mano atsparumas insulinui (cukraus kiekis
kraujyje) yra kontroliuojamas.Atsparumas leptinui (hormonas, kuris praneša, kada esate sotus)
yra  kontroliuojamas.Menstruacijos  pasireiškia  kas  mėnesį  po  15  metų  ammenorėjos
(menstruacijų  nebuvimo)  ir  anovuliacijos  (ovuliacijos  nebuvimo).Diabetinis  nervų  skausmas
išnyko.

Mano apetitas kontroliuojamas.Aliejus padėjo įveikti priklausomybę nuo cukraus.Per vienerius
metus neteko 120 svarų (10 svarų per mėnesį) – PCOS simptomai yra nutukimas, viršutinės
kūno  dalies  nutukimas  ir  sunkumai  numesti  svorio.Dingo  cistos  po  mano  rankomis  ir
rieše.Artritas retai skauda, o jei skauda, tai reiškia, kad laikas gerti daugiau aliejaus.

Hidradenitis  Suppurativa  (deformuoti  folikulai,  cistiniai  spuogai,  inkštirai)  yra  kontroliuojami  /
sumažinami.Acanthosis  nigricans (tamsios odos dėmės,  šiurkšti  oda,  odos žymės)  išnyko.Iš
karto netenkama visceralinių riebalų (pavojingi riebalai aplink organus, širdį ir kepenis).Mažiau
spuogų,  cistų ir  įaugusių  plaukų.Geresnė oda (mažesnės poros,  dingo tamsūs ratilai  aplink
akis).  Hirsutizmas  (nepageidaujami  plaukai  ant  veido,  kaklo,  krūtinės,  nugaros  ir
skrandžio).sumažėjo,  bet  nepraėjo.Geriau miegokite giliau  ir  visą  naktį.Nebėra skausmo dėl
Heels Spurs ir padų fascito.Nebereikia galvos skausmų Intrakranijinė hipertenzija, raumenų ir
nervų  skausmas,  spaudimas  pečių,  kaklo  ir  pakaušio  srityje  smarkiai  sumažėjo.Į  galvos
svaigimą panašūs nuolatinio galvos svaigimo ir  galvos svaigimo simptomai išnyko.Nuotaikos
svyravimai yra kontroliuojami.Nebėra hemorojaus.

Lėtinis gerklės skausmas (pasikartojantis gerklės skausmas dėl rūgšties refliukso) išgydomas ir
praeina.(rūgšties refliuksas vis  dėlto išlieka,  nes maistas jį  veikia kasdien).Išnyko sezoninės
alergijos (sloga / užsikimšusi nosis, skreplių perteklius ryte, akių niežėjimas).Sumažėjo alergija
maistui (netyčia suvalgiau krevečių, reakcija buvo lėtesnė nei įprastai,  bet vis tiek teko gerti
benadrilį).Nugaros skausmo malšinimas.Dingo gaiduko pirštas.Dirgliosios žarnos sindromo IBS
simptomai yra kontroliuojami.Sumažėjęs kraujospūdis.Randas po to, kai man buvo atlikta riešo
kanalo operacija, visiškai užgijo.

Aš išgydžiau kelis nudegimus kanapių aliejaus ir kokosų aliejaus deriniu.Mano vaikinas stipriai
nudegino ranką ir praėjus dienai po aliejaus naudojimo nebuvo jokių ženklų.Mano cholesterolis
vis  dar  didelis.Išgyvenau  detoksikacijos/herkso  periodą,  kai  turėjau  atsisakyti  aliejaus,  nes
priešingu  atveju  išsiliejau  dar  blogiau.Grįšiu  iki  tos  pačios  dozės.Mano šeimoje  yra  silpnos
kepenys,  o  PCOS yra  susijęs  su  Candida  albicans  ir  daugeliui  žmonių  tenka  susidurti  su
Herxheimer  reakcija,  jei  mielės  per  daug  apdorojamos  kepenyse.Taip  pat  perėjau  prie
ekologiško maisto ir nustojau valgyti rafinuotą cukrų, kad tai taip pat galėtų būti detoksikacijos
dalis.Atrodo, kad aliejus neturi įtakos mano cholesterolio kiekiui, bet kuo daugiau tyrinėju, tuo
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labiau matau, kad cholesterolis nėra toks blogas, kaip žmonės galvoja, ir kol bus uždegimas,
cholesterolis  bus.Tai  organizmo  apsaugos  nuo  jo  mechanizmas.Taigi  aš  nesijaudinu“.  per
Aamann

„Mano sūnus serga reta  inkstų  liga,  vadinama FSGS, ir  jis  vartoja  šį  vaistą  pastaruosius  2
metus.Jo kraujo tyrimas visada rodė žemą albumino kiekį  (baltymai  išsilieja  į  šlapimą, todėl
sumažėja albumino kiekis kraujyje).Pradėjus vartoti vaistą (1/4 ryžių grūdo dydžio PM) jo kraujo
darbas  taip  pagerėjo,  kad  jo  nefrologas  stebisi.Paskutiniai  rezultatai,  kurie  grįžo,  parodė
„normalaus“  žmogaus  albumino  kiekį.Nefrologas  pasakė:  „Nežinau,  ką  tu  darai,  bet  taip  ir
toliau“. Sergant šia inkstų liga, pacientas paprastai gali tikėtis transplantacijos per 8 metus nuo
diagnozės nustatymo.Mano sūnui buvo diagnozuota 2 metų, o dabar jam beveik 25 metai.Jis vis
dar turi abu inkstus ir abu veikia kaip „sveikas“ žmogus, neserga inkstų liga.Nefrologas kasosi
galvą.Mes taip pat matome natūropatą ir  tai darėme pastaruosius 17 metų.Jis taip pat labai
padėjo, bet ŽINAU, kad būtent šis vaistas pakoregavo albumino gamybą.Yra daug ligų, kurias
galima išgydyti  tokiu būdu,  ir  aš tikrai  tikiu ir  žinau,  kad šis vaistas padėjo ir  man, ir  mano
sūnui.Ačiū!!"

„Mūsų sūnus turi C tipo Niemann Pick ir mes naudojame Ricko aliejaus metodą nuo vasario 1
d.Per paskutines 56 dienas mes pasiekėme daugiau nei 15 ir daugiau priepuolių per dieną, kai
nebūna, ir  daugybės priepuolių,  kai jis miegojo.Dabar pradedame patirti  nedidelius židininius
traukulius.Gal pasiūlytumėte pasidaryti naują alyvą ir pakeisti įtampą? Kevinas

-- Taip, Kevinai.

„Likite su kita didelio THC paderme, ar gerai maišyti didelę CBD padermę, pvz., Harlequin, su
kita didelio THC paderme, pavyzdžiui, Candy Kush?

--  Daryčiau  du  atskirus  aliejus,  nenorėčiau  skiesti  savo  RSO  su  CBD.Kuo  stipresnis  ir
raminantis, tuo geriau jis veiks kaip vaistas.JB

„Kadangi tai darote jau kurį laiką, ar siūlytumėte rinktis aukštesnį THC aliejų, o ne aukštesnį
CBD  aliejų?Nenoriu  eiti  Charlotte's  Web  keliu,  nes  matėme  puikių  rezultatų  naudojant
aukštesnę  THC  padermę,  kurią  naudojome.Bet  man  įdomu  Harlequin.Arba  yraper  daug
panašus į CW?

–  Vėlgi,  Kevinai,  aš  sukurčiau  RSO  iš  stipriausios  ir  raminančios  indica  dominuojančios
padermės, kokią tik galiu gauti.Tada galbūt atskirai pagaminčiau aliejų, turintį daug CBD, ir tada
leisčiau pacientui  pasirinkti,  kas  jam labiausiai  tinka.Idealiu  atveju  pacientai  galėtų rinktis  iš
šimtų  aliejų  rūšių.Kaip  ir  vyno  parduotuvėje  –  kiekvienam  patinka  tai,  kas  patinka,  ir  nėra
galimybės pasakyti, koks vynas patiks labiausiai.

Regėjimo atkūrimas
„Ką tik prieš porą naktų pagaminau partiją „kanapių aliejaus“ ir partiją sviesto.Smegenų augliu
sergančiai pacientei daviau aliejaus, prieš vartodama aliejų ji buvo beveik apakusi, po mėnesio
aliejaus  vartojimo jos  regėjimas beveik  visiškai  atsistatė.Su sviestu nepasieksite tokių  pačių
rezultatų.Su sviestu jūs gaunate gydomųjų rezultatų, tačiau aliejus yra daug labiau koncentruota
vaistų forma ir tinka beveik viskam, viskas yra tiesiog nuostabu. Dionas

„Vartojimas per burną atkuria mamos regėjimą.Ji yra teisėtai akla savo kaire akimi.Dėl traumos
ji liko be lęšiuko, o po kelių operacijų sirgo glaukoma.Ji RSO naudojasi jau pusantrų metų –
naudoja ją kasdien.Ji niekada nepastebėjo, kiek regėjimas grįžo, kol nepasidarė akių makiažo.Ji
ta akimi apakusi jau 40 metų, todėl pati išmoko pasidaryti akių makiažą užsimerkusi.Vienintelis
būdas,  kuriuo  ji  galėjo  tepti  savo  gerą  akį,  buvo  užmerkti  gerą  akį  ir  visiškai  apakti.Na,  o
paskutinį  kartą,  kai  ji  užmerkė gerą akį,  ji  pradėjo matyti  ir  sutelkti  dėmesį  iš aklos akies.Ji
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naudojasi makiažu tik kartais, todėl nėra tiksliai tikra, kiek laiko praėjo, kol regėjimas pradėjo
grįžti,  tačiau  ilgiau  nei  metus  naudojusi  aliejuką  dabar  gali  išskirti  vaizdus,  spalvas  ir  net
perskaityti tam tikrus dalykus. jos bloga akis!Laikiau iškėlęs maišelį su traškučiais, o iš kito stalo
ji  galėjo  skaityti  laiškus.Ji  mano,  kad  jei  turėtų  naują  lęšį,  jos  regėjimas  būtų  visiškai
atstatytas.Kad gautų naują lęšį, ji turi būti įtraukta į organų donorų sąrašą – nesu tikras, kad jos
draudimas ką nors panašaus padengs, todėl kol kas – Šis aliejus suteikė jai stebuklą – regėjimo
stebuklą ten, kur kadaise buvo tik tamsa. !Taigi, sakyčiau, NĖRA LAŠŲ – tik pastovus tiekimas!
Dabar pradėk sodinti savo vaistą!O taip, ji taip pat neturi GLAUKOMOS ĮRODYMŲ! Lindsė

„Glaukomai gydyti naudoju kanapių sviestą ir jis pradeda veikti per 10 minučių.Kiaušinio tirpimo
jausmas  mano  akyje  išnyksta  ir  išvalo  miglotą  dvigubą  regėjimą.Niekada  neturėjau  kūno
skausmo, todėl nežinau, ar tai padeda nuo skausmo, bet esu įsitikinęs, kad taip bus.Man 47
metai ir  neskauda,  gal dėl to, kad jau naudoju kanapių sviestą.Man nebereikia Wellbutrin ar
Adderall,  kanapės išgydė  mano depresiją  ir  ADD/ADHD.Tai  taip  pat  padeda mano nerimui,
gydytojas norėjo man skirti Klonopin.Hahahaha vau." Rebeka

„Šiandien mano tėvas, kenčiantis nuo geltonosios dėmės degeneracijos ir beveik visiškai aklas
abiem akimis, vėl kreipėsi į gydytoją po to, kai pastaruosius 6 mėnesius gėrė mano ašaras iš
Phoenix.Šiandien  gydytojai  nustebo,  nes  jo  regėjimas,  kuris  nieko  nepadarė,  tik  pablogėjo,
pradėjo  gerėti.Nervų  galūnės  vėl  pradėjo  jungtis  ir  šiandien  jis  išbandė  DEŠINĮ  AKĮ
20/20.KANAPĖS GYDO.Aš jam padovanojau „Phoenix Tears“, kurias išmokau gaminti iš Ricko
Simpsono.Tai labai gera diena.Tai įrodo kanapių galią. Greggas

„Gerai, todėl manau, kad dauguma mūsų skaitytojų priprato prie to, kad kanapių aliejus gydo
vėžį, ypač kai jis gaminamas ir naudojamas tinkamai ir kai pacientas laikosi Ricko Simpsono
nurodymų.Tada matėte, kaip pasakojau apie diabetą, artritą, Krono, IS ir visas kitas ligas.Kai
kurie tai jau įveikė ir žino, kad aliejus tikriausiai tikrai yra vaistas arba bent jau taip atrodo, kai
kurie – ne.Tada mes sugalvojome gydyti nudegimus ir pašalinti senus randus – paprasta įrodyti,
daugelis  tai  padarė.Tada pasakėme, kad aliejus ataugina plaukus ant  nuplikusių dėmių – ir
viskasdaro.Tada  paminėjome  erekcijos  sutrikimus  ir  daugelis  manė,  kad  tai  per  daug.Bet
palaukite, kol perskaitysite šį atsiliepimą:

„Turiu 2 tėvus, kuriems reikia nufilmuoti jų liudijimus!Mano mama grąžina savo svetainę į akis,
(po aliejaus) ji iš tikrųjų mato spalvas ir formas dabar net ir gerai užsimerkusi, o mano tėtis
išgydė diabetą. Lindsė

– Ačiū, Lindsay Bunn Rogers, tai padarė mūsų dieną.Galiu pasakyti tik tiek, kad jos regėjimas
tikriausiai dar labiau pagerės, taip pat rekomenduočiau jai aliejų naudoti ir žvakutėse.Žvakutės
akių ligoms gydyti?Žinoma.JB“

„Jau daugiau nei metus vartoju RSO nuo vėžio... tai ne tik mažina mano auglius, bet ir pagerėjo
regėjimas  nuo  -650  iki  -400.Mano  akių  gydytojas  negalėjo  patikėti,  kaip  pagerėjo  mano
regėjimas.Dabar du kartus turėjau pakeisti akinius. Debby

Gyvūnai – atsiliepimai
„Išgydė mūsų bulių mastifą.Beveik prieš 11 mėnesių jam buvo leista gyventi 4 mėnesius po to,
kai jam buvo diagnozuota hemangiosarkoma!Labai džiaugiamės, kad radome Ricką Simpsoną
ir kanapių aliejų! Amanda

„Neturėjau supratimo apie gydomąsias kanapes.Mūsų 14 metų šuo yra labai paklusnus ir jūs
galite padėti kepsnį ant grindų, išeiti iš kambario ir ji jo nelies, nebent pasakysi gerai.Na, prie
ugnies keletą minučių minkštėjo šiek tiek užpilto sviesto, ir Dusty Dog turėjo žinoti, kad jis geras,
nes  suvalgė  daug!Tai  buvo  apie  30  stiprių  žmogaus  dozių  vienu  prisėdimu.Jaučiausi  gana
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blogai, ypač kai jos kojos pasidavė ir ji ištiko pusiau komą.Aš išbuvau su ja ir švirkštu cukrų
vandenį į burną kitas dvi dienas, tada ji pabudo, išvėmė žalią vėmimą, padarė didelį žalią šūdą,
papurtė ir nuo to laiko buvo kaip naujas šuo.Ji buvo kaip šuniukas.Iš pradžių tai įvardijau kaip
laimingą,  kad  gyvenu,  bet  tai  buvo  daugiau  nei  tai.Atrodė,  kad  kažkas  jai  būtų  atkūręs
gamyklinius nustatymus.Tai paskatino mus pažvelgti į gydomąsias savybes ir atradome Ricko
Simpsono istoriją. Adomas

Kai kurių vaikų limfomos T ląstelių CLCT-1 vėžio nebėra!

Mes eisime pas veterinarą tik kas tris savaites tirti CBC, kad būtų išmatuotas kalcio kiekis ir
FNA, kad būtų galima stebėti raudonųjų baltųjų kraujo ląstelių skaičių vėžinėms t-ląstelėms.Jai
nebereikia  paskirtų  vaistų,  bet  mes  ją  vartosime Ricko  Simpsono  aliejumi,  kuris  gydė  vėžį
kiekvieną dieną visą likusį gyvenimą.Mes esame dėkinga šeima“. Kažkoks vaikas

„Mano šuo serga osteosarkoma (kaulų vėžiu).Prieš savaitę man buvo amputuota jo koja, o po
savaitės jis turi pradėti chemoterapiją.Su jo vėžiu jis dažniausiai plinta į  plaučius, 95% šunų
miršta nuo plaučių vėžio per metus.Jei tai būtų jūsų šuo, ar dabar pradėtumėte vartoti aliejų ir
vis  tiek  darytumėte  chemoterapiją,  ar  nedarytumėte  chemoterapijos  ir  tiesioginio  aliejaus?
Žmonėms pradedant  nuo ryžių grūdų,  su 70 svarų šunimi,  ar  pradėtumėte nuo 3 grūdų du
kartus per dieną?Dėkojame, kad perskaitėte tai, ir nekantriai laukiu jūsų atsakymo. Eda

„Eda, aliejus išgelbėjo mūsų brangų šunį Sofi.Ji buvo mirusi.Duokite savo šuniui aliejaus kuo
greičiau...Chemo ją nužudys.Maldos su tavimi...“ Brewsteris

„Aš gydžiau savo šuns auglį ant jo ausies su RSO...Tai buvo didžiulis, o dabar jo nebėra!!!!”
Andrea

„Mano šuo turėjo auglį,  kurio  veterinaras nenorėjo operuoti!!Jis  nuolat  skyla ir  užsikrečia.Aš
naudojau  savo  RSO  aliejų,  sumaišytą  su  kokosų  aliejumi,  ir  tepiau  kasdien,  kol  auglys
išnyko.Jokio augimo mano berniuko viduje ar išorėje! Borisas

„Turime tris  kailinius  kūdikius  10,  9 ir  8  metų amžiaus,  kuriuos profilaktiškai  kasdien gydau
RSO.Taip  pat  labai  sėkmingai  gydžiau  įvairias  jų  žaizdeles  ir  vietines  dėmes.Ačiū,  Rick!“
Virdžinija

„Ką tik gavau puikių naujienų apie savo draugų šunį, kuriomis tiesiog turėjau pasidalinti!Prieš
kelis  mėnesius  jos  pitbuliui  Maximus  vienoje  užpakalinėje  kojoje  buvo  auglys,  kuris  augo
nekontroliuojamai.Veterinaras mano draugui pasakė, kad ji turi sumokėti daugiau nei 3 tūkst.,
kad  jam  amputuotų  koją,  kitaip  ji  išplis  ir  jis  mirs  per  metus.Tai  buvo  maždaug  prieš  4
mėnesius.Tada,  kai  pamačiau jos  statusą dėl  planuojamos operacijos,  parašiau jai  žinutę  ir
pasiūliau maitinti jį kanapių aliejumi.Ji manė, kad išbandys natūralų gydymą prieš darydama ką
nors  drastiško  ir  negrįžtamo,  pavyzdžiui,  amputaciją.Jos  (ir  Maximus)  laimei,  ji  jau  turėjo
kanapių  kortelę,  nes  gyvena Kalifornijoje.Taigi,  ji  nuėjo  į  kanapių  ambulatoriją  ir  pasiėmė.Ji
maitino jį  po 1 lašą maždaug žirnio dydžio aliejaus du kartus per dieną valgio metu.Ji iškart
pasakė, kad pastebėjo, kad jis mažiau kenčia ir jaučiasi daug patogiau.Be to, jo mitybos įpročiai
grįžo  į  normalius.Po  kelių  savaičių  jis  netgi  galėjo  bėgti  šlubuodamas,  todėl  ji  atšaukė  jo
operaciją  ir  pasiliko natūralų gydymą.Šiandien ji  ką tik grįžo namo po veterinarijos gydytojo
apžiūros ir sužinojo, kad jo auglys VISIŠKAI NEVISAS.Neliko jokių naviko pėdsakų.Veterinaras
buvo tikrai šokiruotas, kai papasakojo, kaip jį išgydė.

FYI:  Tai  trečias mano žinomas šuo,  kurį  išgelbėjo kanapių  aliejus.Taip  pat  pažįstu daugybę
žmonių, kurie taip pat buvo išgelbėti.Jei vis dar manote, kad kanapės neišgydo vėžio, vadinasi,
nekreipėte dėmesio.Jau daugelį metų žinau tiesą ir niekada neradau nei gyvūno, nei žmogaus,
kurio kanapių aliejus nepavyktų išgelbėti. Lara

„Turiu  kaimynę,  kuri  per  mėnesį  sėkmingai  pašalino  auglius  savo  šuniui,  pamaitindama  ją
vaistais.Tęskite ir taip, labai mažomis dozėmis, nes Rickas teigė, kad jų metabolizmas yra labai
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greitas, todėl jie pagerėja daug greičiau nei mes. Covey

„Taip, tai padės jūsų šuniui.Mano šuniui buvo priepuolių, bet nė vieno po to, kai pradėjau vartoti
aliejų! Shelagh

„Mes naudojame jį savo mylimų basetų glaukomai gydyti.Jai 12 metų, jos akispūdžio rodmenys
buvo nuo 60 iki 70 ir jie pasakė, kad gali tekti pašalinti akį, jei ji pasieks 80, todėl pradėjome
naudoti aliejų per pastaruosius kelis mėnesius, o jos paskutinis akispūdžio tyrimas buvo TIK 8! !!
Tai  yra  žemiau  normalaus  akispūdžio  lygio,  o  akių  gydytojas  sutinka,  kad  tai  yra  gerai
dokumentuota  gydant  glaukomą.Kasdien  duodame  jai  tik  labai  nedidelį  smeigtuko  galvutės
kiekį,  o  viską,  kas  yra  didesnė,  ji  tikrai  apmėto akmenimis,  tačiau ji  tiesiog gerai  miega,  o
pabudus matote,  kaip  pagerėja  akys.Aliejus  taip  pat  padėjo  man atsikratyti  varfarino  kraują
skystinančių  vaistų,  kurių  taip  nekenčiau,  taip  pat  vartoju  jį  kasdien  ir  niekada  nesijaučiau
geriau, derinti su dieta be GMO ir, jei įmanoma, gera mityba ir mankšta, ir aš tikrai esu naujas
žmogus.Galios  šiam  NUOSTABAI  Aliejui  ir  padėkoti  Rickui  ir  visiems,  kurie  propaguoja  šį
nuostabų gydomąjį augalą. Dekanas

„Telaimina DIEVAS JB ir Ricką Simpsoną už jūsų ištikimybę žmonėms, kuriems jūsų labiausiai
reikia.Kai tik galėsiu, padarysiu savo, kad padėčiau pažįstamiems žmonėms, kuriems to labai
reikia.Mano dukra padarė šiek tiek iš apdailos savo šuniui augliui.Keturias naudojimo dienas ji
sakė, kad atrodė, kad jis tuoj nukris.Vis dar laukiu galutinių rezultatų.DIEVAS prieš CHEMIKĄ!
Greg

„Nuostabi istorija!Gaminu ir naudoju RSO sveikatos priežiūrai, nes mano šeima sirgo daugybe
vėžio.Pradėjau duoti savo šunims, jie abu turi mažų auglių, o mano Šetlando aviganis serga
Discoid  Lupus,  šunų  vilkligės  forma.Tai  neįtikėtina!Per  kelias  savaites  vieno  iš  šunų  auglių
sumažėjo 70%, o kitam šuniui, sergančiam vilklige, sekasi puikiai!Pirmą kartą per daugelį metų
jos raudona, patinusi ir skausminga nosis gyja!Išbandžiau receptus, steroidus, dietą ir niekas
nepadėjo.RSO gydo mano šuns vilkligę, žinau, kad tai gali padėti ir žmonėms!♥♥♥ “Ashley

„Palaimink VISUS, kurie gydo gyvūnus!!Abu savo šunis išgydžiau nuo vėžio.Gimdos vėžys ant
vieno.Kita vertus, odos vėžys.Abu yra visiškai išgydyti.Taip pat RSO gydau didžiulius 3 laipsnio
kairės rankos nudegimus.BLESS UP RS & JB!!!!!! Goblinas

„Nuvežiau šunį pas veterinarą, nes jis šlubavo.Gydytojas padarė rentgeno nuotraukas ir man
parodė (mačiau masę jo petyje) ir pasakė, kad turi apie dvi savaites.Jie skyrė jam daug vaistų
nuo skausmo ir dėl to jis taip susirgo, ir aš manau, kad jis matė ir girdėjo dalykus.

Šiaip mano draugas gamina saldainių čiulptukus su THC aliejumi, todėl nustojau gerti vaistus
nuo skausmo ir duodavau jam po 1/4 čiulptuko kas 4 valandas ir jam sekėsi puikiai, net vėl
pradėjo valgyti.Trumpai tariant, po 2 savaičių jį nuvežė atgal ir vėl padarė rentgeno nuotraukas,
o ji dingo, gydytoja sakė, kad nieko panašaus dar nematė...Įkelsiu nuotrauką...ALIEJUS TIKRAI
VEIKIA...NO BULLSH___“ Tammy

„Be  jūsų  ir  jūsų  žinių  nebūčiau  galėjęs  padėti  draugams  ir  kitiems  žmonėms,  kuriems  to
reikia.Toks geras jausmas viduje, kai matai, kaip jiems padėjai.Ir toliau skleisiu informaciją.Tai
netgi padeda nuo mano šuns artrito.Sustabdė jį šlubuoti per 2 dienas. Krištolinis

„Pašalinau vėžinį  auglį  nuo savo šuns Ellie veido.Ji  yra mano geriausia draugė.Trys žodžiai
apibūdinti Ricką...nesavanaudišką progresyvų lyderį.

„Kaip Rickas žino, RSO naudojome savo šunims ir arkliams kartu su savimi.Mums atrodo, kad
gyvūnai daug labiau reaguoja nei žmonės.Mes tai priskiriame ne tik tuo, kiek jie turi receptorių,
bet ir tikrai nekalti pacientai. Brewsteris

„Aš  pradėjau  savo  šuniui  valgyti  maždaug  pusę  ryžių  grūdo  dydžio  per  dieną  naktį,  kol  ji
priprato.Žinokite, kad dėl to šuo bus mieguistas ir gali sukelti mieguistumą, tačiau, kaip sakė JB,
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jie į tai reaguoja greitai.Aš gydžiau ją nuo auglio tiesiai ant paties naviko, taip pat daviau jai per
burną 2 kartus per dieną ir pavyko greičiau nei per mėnesį, navikas išnyko.Sėkmės!" Feniksas

„Geriausias būdas yra nuvalyti jį ant liežuvio – kai kuriems šunims patinka skonis – tai gali juos
nuraminti  ir  galbūt  net  sukelti  šlapimo  nelaikymą,  todėl  nesijaudinkite,  kad  jiems  viskas
gerai.Šunims žalios mėsos ir kaulų dieta taip pat idealiai tinka ir padės nuo vėžio.Susirask ir
veterinarą homeopatą“. Whitney

„Abu  mano  šunys  kasdien  gauna  aliejaus  (priežiūra).Jei  tai  būtų  pavojinga  šunims,  šuo,
suvalgęs apie 1,5 gramo aliejaus, neturėdamas ankstesnės patirties, būtų turėjęs rimtų šalutinių
poveikių, išskyrus miegą ir šlapinimąsi į lovą.Iš 5 šunų, kuriuos gydžiau aliejumi, kiekvienas iš jų
turėjo daugiau energijos ir teigiamai reagavo į gydymą.Jų amžius svyravo nuo 4 mėnesių iki 10
metų ir gydė bet ką – nuo  pjūvių iki vėžio.Tai vienintelis vaistas, kurį gauna mano šunys. Aš
naudoju Holistinį veterinarą, o ji man padeda juos gydyti.

Kiekvieną šunį  (nuo 20 svarų  iki  80  svarų)  pradėjau nuo maždaug 1/4  ryžių  grūdų vienoje
dozėje.Kaip ir  žmonės,  jie visi  turi skirtingą toleranciją,  bet  aš nemačiau reikalo pradėti  nuo
mažesnės  dozės.Blogiausia,  kas  nutiks,  jie  pakils,  jei  atrodys,  kad  jiems  nepatogu,  tiesiog
atsigulkite su jais, jie atsipalaiduos, nes jūs atsipalaidavę ir jie eis miegoti.Tada, kai jie pabus, jie
bus pilni energijos, tai buvo suderinta su kiekvienu šunimi.Dozes galima didinti gana greitai, kas
porą dienų.

Jei  šunims  nepatiko  tai,  ką  jie  patyrė,  tada  jie  neimtų  skanėstų  ar  maisto,  ant  kurio  aš  jį
uždėjau.Atrodo, kad jiems nėra problemų valgyti aplink savo vynuogių sėklų ekstraktą, paliekant
jį savo dubenyse, bet maisto gabalas su aliejumi niekada nepalieka. Jay

„Prieš porą metų pradėjau matyti vis daugiau nuorodų į „Rick Simpson Oil“ ir, būdamas ilgametis
kanapių vartotojas, mane labiau domino.Per tą laiką auksaspalvį retriverį praradome dėl krauju
gimusio vėžio, vadinamo hemangiosarkoma, kuria, kaip žinoma, auksiniai suserga.Ji ją nužudė
praėjus 3 savaitėms po veterinarijos gydytojo diagnozės.Geriausiu atveju bjaurus greitas vėžys.

Per tą laiką su žmona pradėjome gaminti ir naudoti RSO, kaip mano išsėtinės sklerozės ir jos
stuburo  nervų  pažeidimo  kontrolės  priemonę.Vienas  iš  mūsų  draugų  auksaspalvis
retriverisstaiga susirgo ir buvo diagnozuota hemangiosarkoma, o veterinaras suteikė gyventi ne
ilgiau kaip 2 savaites.Pasitariau su šeimininkais ir pradėjome šuniui Betty duoti RSO maždaug
vieną „ryžių grūdo“ dydžio dozę per dieną su maistu.

Per  3–5  dienas  ji  ne  tik  pakilo,  bet  ir  vėl  bėgo  ir  žaidė.Ji  visą  dieną  vejasi  savo meistrus
Mountain Bike vietiniais purvo takais ir atrodo sveikesnė nei bet kada.Grįžęs pas veterinarą, jis
iš pradžių buvo sutrikęs dėl savo ankstesnės diagnozės ir tikėjosi, kad ji greitai numirs, kaip ir
visi kiti gyvūnai, kuriems jis tinkamai diagnozavo.Tada jis nedelsdamas pasisakė ir pareiškė, kad
AIKIAI klaidingai diagnozavo jos būklę, tačiau, kai jam buvo pranešta apie jos gydymą RSO, jis
išgalvojo šią idėją ir pasakė, kad nėra medicininių jo veiksmingumo įrodymų.Jo atsisakymas
tikėti  tikru  „medicinos  stebuklu“  yra  jo  narystės  Kietagalvių  netikinčiųjų  [gydytojų]  draugijos
įrodymas.

RSO  turėjo  dramatišką  poveikį  mano  MSKaip  įrodyta  nuolatiniais  tyrimais,  aš  darau,  kad
stebėčiau ligų eigą [kompiuteriniai žaidimai, tas pats žaidimas, ta pati versija, kiti metai, iš tikrųjų
tai  darau greičiau ir  tiksliau].Aš numečiau svorio ir  esu sveikesnė nei  bet  kada,  kai  visiškai
peršalus kalakutui atsisakiau visų farmacijos vaistų, kuriuos gydytojai vartojo 15 metų.Ir galbūt
ne  tiesioginis  TO rezultatas,  bet  vis  dėlto  aš  įgavau  jėgų  vartodamas RSO,  PO 50  METŲ
rūkomo tabako pagaliau galėjau prieš 60 dienų užgesinti  paskutinę cigaretę ir  išmesti  visas
pelenines.LABAI didžiuojuosi tuo faktu ir dėkoju už jėgą, kurią RSO man suteikė kovojant su
savo kasdieniais  demonais.Tačiau pasaulis  dabar  dar  labiau smirda!!!!!Be to,  maždaug 250
USD per  mėnesį,  išleidžiami  tabakui,  dabar  gali  būti  panaudoti  aukštesnės kokybės maisto
produktams ir geresnei GYVENIMAI.Ačiū Rickui ir JB.Jūs pakeitėte mano šeimos gyvenimą į
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gerąją pusę!!!!!Patiko tavo knyga!!!” ženklas

„Mano katė gavo 1/4–1/3 grūdų ryžių 2–3 kartus per dieną, kad gydytų savo lėtinę uždegiminę
UTI, kai nepavyko gauti daug skysčių, antibiotikų ir vaistų, taip pat maitinti jį žaliu maistu, o jis
neturėjo.  tai  kartojasi.Žinoma, vėžiui  gydyti  reikėtų vartoti  didesnę dozę.Paprastai  stengiuosi
rasti tokią dozę, kuri, regis, per daug nedrastiškai paveiktų – niekada nepakenks, bet savininkas
pastebėtų mieguistumą, šlapimo nelaikymą, galbūt nedidelį girtumą.Žinoma, sergant vėžiu, jums
nerūpi – tiesiog kuo greičiau padidinkite jų dozes palaipsniui.

Tai skirta „priežiūrai“ – pavyzdžiui, mano šuniui, kuriam buvo pašalinta akis nuo glaukomos (ir
kuris daro NUOSTABU), yra rizika, kad kita akis susirgs glaukoma, todėl aš jai bent du kartus
per dieną dozuoju aliejaus ir radau gerą. dozę, kuri nesukelia šlapimo nelaikymo ir pan., bet ji
vis tiek gauna aliejaus.Turėjau jai vartoti daugiau prieš akis enuc nuo skausmo.Tikrai jaučiu, kad
aliejus jai padėjo labiau nei įprasti vaistai nuo skausmo po operacijos – 1 ar 2 dieną ji išgėrė 1–2
dozes veterinarinių vaistų nuo skausmo, tada nuėjau tik į RSO, kitą dieną po operacijos ji jau vėl
norėjo žaisti kamuolį ir buvo ir yra laiminga mergina.Chloe iš tikrųjų nulaižys RSO nuo mano
piršto – kitaip nei mano katė, kuri jo nekenčia.DAUG JUOKO (…)

Nematau,  kad RSO gyvūnams sukeltų nerimą – jautrumą šviesai galima pastebėti  vartojant
didesnes dozes.

Netgi naudojau RSO savo šeškui - jis buvo labai senas ir vieną dieną pabudo labai nusilpęs, gal
jį ištiko insultas.Visą dieną daviau jam mažytes dozes RSO, kad jis tiesiog miegotų – tą vakarą
atrodė, kad jis atsibunda – kraipė galvą ir elgiasi taip, kaip mano šunys valgydami kanapes. Ar
bent jau jam neskauda ar nekankina - aš turėjau pusę idėjos, kad jis pabus gerai - deja, jis mirė,
bet jo gyvenimo kokybė iki paskutinės dienos buvo puiki, todėl manau, kad RSO praėjusią dieną
jam suteikė geriausią galima.Žinau, kad jam neskaudėjo ir jis miegojo labai ramiai ir žinau, kad
tai nebuvo per daug RSO, nes jam buvo sušvirkšta dozė ryte ir ankstyvą popietę, tada nieko
nebuvo ir aš jį patikrinau labai vėlai tą vakarą, jis tik miegojo. jis galėjo pabusti, bet norėjo tik
miegoti. Whitney

-  Geriausia  gyvenimo  kokybė  iki  pabaigos,  tai  taip  pat  labai  svarbu,  kai  yra  susijęs  su
alyva.Ačiū, JB

„Esu tikras,  kad jūs anksčiau atsakėte į  šį  klausimą.Kokia yra rekomenduojama dozė anglų
mastifui, sveriančiam apie 135 svarus?Jis turi labai didelį augimą kirkšnies srityje.Tiesą sakant,
tai atrodo kaip trečias kamuolio maišas.Jam apie 12 metų ir aš norėčiau sužinoti, ar gydymas
RSO galėtų susidoroti su šiuo augimu.Dėkoju!"

-- Džanette, iš esmės visada tas pats, pradedi nuo mažų dozių (pusė ryžių grūdo ar mažiau, 1-
2-5 mg) tris kartus per dieną, žiūri, kaip pacientas reaguoja, o tada didini dozę kas keturias.
dienas arba kiekvieną kartą, kai duodate šuniui/pacientui aliejaus.Tada laikote juos po gramą
per dieną, kol jie 100% išgydomi, ir įsitikinkite, kad jie ir toliau valgys palaikomąsias dozes.JB

„Vakar Chloe,  mano 8 metų sterilizuotai  Heeler  foksterjero patelei,  buvo diagnozuota vienos
akies glaukoma.Jos 1 akyje buvo labai didelis spaudimas ir ji gali būti visam laikui apakusi.Mes
atlikome  skubų  gydymą  IV  skysčiais  ir  manitoliu,  o  ji  vartoja  keletą  vaistų.Slėgis  šiek  tiek
sumažėjo, bet nelabai, ir šiuo metu ji nesimėgauja prisitaikymu prie gyvenimo pusiau akla.Noriu
ją gydyti  RSO, nes tai  buvo neįtikėtina dėl mano šeimos ir  mano skausmo, ir  aš tikrai  tikiu
aliejumi, o istorijos, kurias žmonės pasakoja čia, yra neįtikėtinos.Nenoriu, kad Chloe galų gale
susirgtų glaukoma kita akimi, ir noriu išgydyti viską, ką galiu pažeistą akį.Suprantu, kad aliejus
padėjo daugeliui augintinių ir būčiau labai laimingas, jei Chloe atgautų regėjimą ar net šiek tiek
regėjimą pažeistoje akyje...Ačiū už bet kokią pagalbą ar patarimą! ” Whitney

--  Whitney,  tiesiog  pritraukk  ją  prie  aliejaus.Kai  kurie  aliejai  geriau  gydo  glaukomą  nei
kiti.Lengviausias būdas sužinoti, ar tai gali būti veiksminga, yra išgerti dozę ir ryte stebėti jos
akis.Jei  jie  švarūs,  ieškokite kitos  atmainos ar  štamų derinio.Jei  turite  daug dalykų,  kuriuos
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reikia išvalyti, greičiausiai tai yra gera priemonė akispūdžiui sumažinti.Linkėjimai, JB

„Ačiū JB!Vakar maniau, kad darome neįtikėtiną pažangą, akis buvo švari (visą dieną ištraukiau
iš  jų  gumą) ir  vyzdys nebuvo visiškai  išsiplėtęs ir  nors jis  nesutapo su kitos akies vyzdžiu,
maniau, kad ji reaguoja į šviesą, bet šį rytą vėl viskas debesuota.Gal tokioje ryškioje šviesoje
kaip vakar atrodys geriau...Kiek ir kaip dažnai rekomenduojate man ją dozuoti?Iki šiol vartoju
labai mažą žirnio dydžio dozę, jai tik 30 # ir atrodo, kad tai paveikė ją, šie šunys visada mėgo
ėsti stiebus ir lapus ar kuojas, gauti dūmų ir pan., todėl galiu pasakyti, kada ją paveikė aliejus
taip pat, ir atrodo, kad jis ją veikia šiek tiek panašiai, kaip jei ji valgytų stiebus, tačiau tai manęs
nejaudina, aš jaučiu, kad tai reiškia, kad jis „veikia“. Whitney

-- Whitney, aš duočiau jai ką nors gero du ar tris kartus per dieną.Kuo daugiau į ją pateksite ir
kuo greičiau, tuo geriau.Net jei ji turi miegoti dieną ar dvi, kam tai rūpi.Maža kanapių sukelta
koma negali pakenkti.JB

"Man skamba gerai!Aš tai padarysiu šiandien.Vakar ji taip pat buvo gana apimta.Ačiū už tokį
greitą atsakymą JB! Whitney

„Mano draugų 1/2 vilko 1/2 haskio mėgdavo valgyti maišą, o kai jo svetainėje turėdavo vazoninį
augalą, kačiukas jį saugodavo.Jie turėjo jį papirkti skanėstais, kad atitrauktų nuo jo.Jaučiu, kad
daug daugiau laukinių gyvūnų valgė kanapes, nei mes manome. Petras

„Mano  Bostono  terjeras  /  mopsas  pavagia  manąjį,  jei  neslėpsiu!!LOL...atrodo  kaip  susukta
galva, kai ji išsisuka. Sara

„Mano duobė taip pat mėgsta piktžoles!Apkarpau, ji čia pat ir maldauja lapų...“ Melodija

„Mano haskis pavagia mano aliejaus keksiukus bet kokiai progai...Esu tikras, kad ji žino, koks
poveikistai ir ant jos...Galbūt taip yra todėl, kad aš jai atidaviau visas savo atsargas kramtyti, kai
ji buvo šuniukas. Brianas

„Gyvūnai žino, ko jiems reikia, ir naudos tai, ko jiems reikia – protingai! Sheri

"Tačiau pradėkite nuo mažų dozių, per daug, ir jie susilpnėja ir praranda raumenų kontrolę." Zac

„Mano šuo vakar suvalgė dalį augalo, nes žinojo, kad tai padės jo skrandžiui po to, kai suvalgė
vištienos vakarienės riebalų likučius ir suvalgė jų krūvą.Atspėk, kas buvo jos vemyje – puodo
lapai.Protingas šuo“. Donna

„Manykite, kad tai buvo dar aštuntajame dešimtmetyje FDA pirmą kartą pranešė, kad kanapės
naikina vėžio ląsteles...Žinau tik tai, kad mano katės skrandžio vėžio, atrodo, nebeliko, ji dabar
gerai valgo, priauga svorio ir laksto kaip naujas kačiukas...“ Tony

„Nuo 2011 m. gruodžio mėnesio savo 19 metų katei duodu maltas dekarboksilintas kanapes.Ji
buvo labai mieguista, sloga, turėjo kačių senatvės požymių...pas veterinarą dirbusi pažįstama
pasiūlė  duoti  jai  1/4  aspirino,  1/4  t  metamucilo...darė  tai  kelias  dienas,  tada  nusprendė
pabandyti kanapes...Nedidelį kiekį pabarstau į jos šlapią maistą kas porą dienų...ji vis dar su
mumis!!!" Lori

„Taip, aš išgydžiau savo katę nuo vėžio birželio mėnesį, kai veterinaras liepė jį nuleisti.Tiesiog
pamaitinau jį Aliejumi ir per 10 dienų mirtinas auglys išnyko!Veterinaras pasakė, kad tai buvo
stebuklas! Čarlis

„Turėjau klientę, kuri gydė jos katės auglį, ir atsitiko tas pats – jis tiesiog iššoko, palikdamas tik
blizgančią naują odą. Sita

„Jūs maitinate aliejumi katę, lygiai taip pat, kaip žmogus...> VALGYTI JĄ!Aš išgydžiau savo 14
metų  katę  nuo  auglio  burnoje,  pusantros  savaitės  maitindamas  jį  kanapių  aliejumi...tada
POOF!...>DYKO!Mano veterinaras pasakė: „Stebuklų būna“.
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– Jis buvo teisus, Čarli, stebuklai netikėtai dažnai nutinka, kai yra aliejaus.Ačiū ir linkėjimai tau ir
tavo katinui.JB

„Mano 12 metų laboratorijoje buvo ta pati problema dėl augančių gumbų ir artrito, ji 6 ir daugiau
mėnesių  vartojo  Simpson aliejų,  numetė beveik  20 svarų (turėjo  antsvorio)  ir  jaučiasi  daug
geriau ir lengviau keliauja.Jos navikai taip pat išnyko!Nesu tikras, kiek ji dabar išgeria, bet tai
daugiau nei 3 ryžių grūdeliai. Andrea

„JB, mes pagaminome jai keletą partijų, nes kas 2 mėnesius gaminame jai naują partiją, nes ji
vartoja 1 cm3 per dieną.Naudojome 2 skirtingus tipus.Šiuo metu ji naudoja tą pačią partiją, kuri
išgydė mano katės vėžį. Čarlis

„Rikai,  turiu  tau  padėkoti.Mano  mylimai  14  metų  katei  birželio  1  d.  buvo  diagnozuota
plokščialąstelinė  karcinoma.Išgydžiau  jį  RSO per  VIENĄ SAVAITĘ!Veterinaras  sako,  kad  tai
stebuklas.Nuvežiau jį pas jį birželio 8 d., ir jis manęs paklausė, ar tai ta pati katė, nes auglys jo
burnoje buvo beveik išnykęs ir jis visiškai tikėjosi, kad aš grįšiu, kad jį paguldyčiau.Dabar jis
beveik visiškai pasveikęs.Aš jį labai myliu ir turėjau padėkoti,  kad pasidalinote, kaip tinkamai
pasigaminti vaistą NEMOKAMAI!

„Mano katei  praėjusių  metų  birželį  buvo diagnozuota  sparčiai  auganti,  agresyvi,  negydoma,
neoperuotina  vėžio  forma  –  plokščialąstelinė  karcinoma  jo  pertvaroje,  kuri  taip  bjauriai
skamba.Jam buvo duoti ne daugiau kaip 1–3 mėnesiai, ir mano veterinaras švelniai pasiūlė man
„paleisti jį dabar“.Aš verkiau, galvojau apie tai ir nusprendžiau, kad tiesiog negaliu žiūrėti, kaip
jis miršta.Aš prisijungiau prie interneto ir sužinojau, kad yra daug vaistų nuo vėžio.Pradėjo duoti
jam  daugybę  papildų  ir  pan.Jam  viskas  gerai,  bet  vėžys  vis  dar  augo  ir  darė  įtaką  jo
kvėpavimui.Auglys  galiausiai  pradėjo  augti  į  kitą  nosies  pusę,  o  gruodį  jis  pradėjo  kristi
žemyn.Pagalvojau, gerai, dabar laikas.

Tada atradau kanapes ir kaip jos gali nužudyti vėžį.Trumpai tariant, Tedas vadovauja RSO nuo
gruodžio mėn.Iš pradžių buvo sudėtinga gauti tinkamą mažytę dozę, nes jis yra katė.Ir daug
mažesnis už žmogų.Jis DAUG geriau miega, miegant kvėpuoja geriau, apetitas grįžo, nors ne
toks, koks buvo anksčiau.Visa tai yra kelionė, ir aš nežinau, kuo ji baigsis.

Tačiau atrodo, kad auglys išsilygina, nors ir labai lėtai.Manau, jei tai nebūtų buvęs toks bjaurus
vėžys,  jis  tikriausiai  būtų  pagydęs prieš  kelis  mėnesius.Mano veterinaras  yra  patenkintas  ir
sužavėtas tuo, kaip jam sekasi.Taigi aš tiesiog vartoju tai kiekvieną dieną ir džiaugiuosi, kad
dauguma tų dienų atrodo geros.Maksimalus jo galiojimo laikas buvo praėjusį rugsėjį, todėl jam
viskas gerai. Anne-Marie

"Valio!!!!Aš taip pat turiu kanapių kačiuką.Aukštos kokybės kanapių aliejus man sutaupė 4800
USD pakloti veterinarams mėsininkui...Aš turiu galvoje uh...atlikti mano katės ausies operaciją,
kad pašalintų naviką.Sveika kanapių Kitties ir Cannines! LinZy

„RSO medžiaga išgelbėjo 40 svarų sveriančio šuns gyvybę – etilo ekstrahuotas aliejus, kitaip
identiškas  RSO,  buvo  naudojamas  gelbėti  mano  šunį,  kuris  išgėrė  „kaimyno
antifrizo“.Veterinaras telefonu pasakė, kad ji baigė darbą per vėlai ir greičiausiai neišgyvens 40
minučių kelio automobiliu, kad būtų užmigdyta, ir man patarė, kad ji būtų patogiai.

Mano  ištikimoji  kompanionė  putojo  iš  burnos,  ją  dažnai  ištikdavo  traukuliai,  ji  buvo  stipriai
perkaitusi, o gerklė taip ištinusi, kad ji vos galėjo kvėpuoti, prarado sąmonę ir prarado sąmonę.
Tikrai  miršta,  be  jokios  abejonės.Stengdamasis  palengvinti  jos  išėjimą  iš  šio  pasaulio,  aš
įkaitinau 1/2 gramo aliejaus į  šaukštelį  sviesto ir  tiesiogine prasme pirštu įkišau jai  į  gerklę,
stumdamas  angą  patinusioje  gerklėje.Per  dešimt  minučių  burna  nebeputojo,  karščiavo,
normaliai kvėpavo, liovėsi visi traukuliai ir traukuliai.

Ji  nekantriai  gėrė  vandenį,  tada  12  valandų  atsigulė  miegoti  ir  pabudo  iš  pažiūros  puikios
būklės,  bėgiodama ir  žaisdama per kelias minutes po pabudimo.Pasakiau savo veterinarijos
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gydytojui  ir  paprašiau paskelbti  įvykį  atvejo tyrime, o ji  atsisakė teigdama, kad kanapės yra
toksiškos šunims! Alanas

„Turiu šunį, kuriam nutiko tas pats.Ant krūtinės ji turėjo minkštojo kamuoliuko dydžio auglį,  o
visa krūtinės oda buvo uždegusi.3 veterinarai davė jai 6 savaites, jei leisiu čia gyventi kenčiant
nuo skausmo.Vienam iš adatos buvo ištrauktas šūdas, pasiruošęs ją nužudyti.Parsivežiau ją
namo ir praėjus 3 dienoms nuo gydymo pradžios, ji iššoko.Po dviejų dienų ji grįžo į save ir buvo
laiminga. Turtingas

„Naudojame jį savo 14 metų chihuahua, kuriai ištinka traukuliai.Prieš kelis mėnesius manėme,
kad ji ilgai neišsilaikys, todėl pagalvojau, kodėl gi nepabandžius aliejaus?Per vieną dieną ji tapo
kaip visiškai naujas šuo!Ji geriau maitinosi, jautėsi susikaupusi ir norėjo žaisti!Ši medžiaga tikrai
tinka daugeliui dalykų! Mindy

„Gavome šuniuką, kurį sutrypė labai didelis žmogus.Ji yra žaislinė čihuahua, ji turėjo keturių x
keturių colių juostą, kuri uždengė visą apatinę jos pusę.Jai labai pasidarė bloga ir ji pradėjo šalti,
todėl nusprendžiau, kad ašarų bandymas jai labai nepakenks.

Kai  pirmą  kartą  jai  suleidau  dozę,  ji  vos  galėjo  pajudinti  galvą.Tačiau  labai  džiaugiuosi
galėdamas jums pasakyti, kad po savaitės ašarų tris kartus per dieną ji yra laiminga, sveika ir
švelni užpakaliukas.Ačiū Rickui ir JB, kad atskleidė mums tiesą.Mano žmona ir aš tikime, kad
ašaros ją išgelbėjo.

Nepamirškime, kad žaislinį čihuahua, kuris buvo mažesnis nei kilogramas, dozavau su gramu
RSO 3 kartus per dieną.Tai yra 3 gramai per dieną šuniukui, kuris sveria mažiau nei kilogramą ir
buvo prie mirties durų, nes ant jo užlipo berniukas, sveriantis daugiau nei 300 svarų.Jei kanapės
iš tiesų būtų nuodingos, kaimanos vis dar nebūtų su mumis, bėgtų iš proto ir šokinėtų ieškoti
piktžolių dūmų. Joshua

„Naudoju jį savo šunims.Tačiau šiek tiek mažiau, nei naudotume sau.Aš turiu 12 metųkuri buvo
partrenkta ir jai turėjo būti pašalintas klubas, o ne pakeistas...pašalintas!4 savaites po...Nėra
rando po operacijos, vaikšto, vis dar šlubuodama, bet viskas gerai, o aš naudojau aliejų, o ne
skausmą malšinančius vaistus... veikė puikiai! Dolly

„Atidavė tai mūsų tuometinei 13 metų merginai, kad padėtų jai nuo užpakalinių kojų ir klubų
artrito...staigmena, mes taip pat gavome ne tik spyruoklinį šunį, bet ir 4 šuniukus.Jokiu būdu ji
turėjo turėti litrą, o visi yra sveiki ir laikosi puikiai!Mylėk RSO! Julija

„Mano šuo  turėjo  odos  problemų (bėrimas,  dėl  kurio  jis  išplėšė  kailį)  ir  pasikartojanti  ausų
infekcija.Aš neturėjau RSO, bet daviau jam draugo pagamintą tinktūrą.Jo kailis ataugo ir ausies
uždegimas  išnyko.Jei  tinktūra  veikė  taip  gerai,  galvoju,  kad  su  RSO  galėčiau  jį  visiškai
išgydyti.Taigi sakyčiau, kad taip, RSO veiktų šunų vėžį taip pat, kaip ir žmones.Palaimink tave
Ricką ir tave, JB.

– Ačiū, Bette.Jūsų mąstymas logiškas ir teisingas.Gyvūnų medžiagų apykaita greitesnė, todėl
aliejus juos išgydo daug greičiau nei žmones.Gydyti gyvūnus su aliejumi malonu, jie mėgsta jį
vartoti.JB

„Aš taip  pat  myliu  savo smurtautojus.Smokey vis  dar  yra  su  mumis  tiems,  kurie  domitės.4
stadijos masės ląstelė negali sustabdyti smurtautojo.Ypač kai jis yra ant aliejaus.Dabar visam
gyvenimui.Didelė pagarba“. Bocaj

„Naudoju  jį  savo  šunims.Tik  šiek  tiek  mažiau  nei  mes.Turiu  12  metų  mergaitę,  kuri  buvo
partrenkta ir jai turėjo būti pašalintas klubas.Nepakeistas...pašalintas!4 savaites po...Nėra rando
po operacijos, vaikšto, vis dar šlubuodama, bet viskas gerai ir aš naudojau aliejų vietoj vaistų
nuo skausmo...Suveikė puikiai!(...) Turiu 9 metų Rotty, kuris turi širdies kirmėlių, baisią alergiją,
labai mažai energijos ir slenka plaukai ant uodegos.Pradedant jį šiandien...Ką tik išgelbėjau 10
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metų čihuahua, kuri turi 3 auglius, ir aš žinau, kad tai ją sutvarkys!!! Dolly

„Mūsų šuo atėjo su didžiule ašara ant nosies.Mes gyvename vienkiemyje, todėl nežinome, kaip
tai atsitiko.Išvalyta žaizda ir užpildyta pjūvis RSO.Ji nuėjo miegoti.Žaizda visiškai užgijo.Ir taip,
gėrė daug vandens.Dar vienas Rickui!!” Bitė

„RSO  OIL šunų  sausainiai  ir  vietinis  tepalas  ant  vėžinių  žaizdų  ant  kojos  buvo  ½  dolerio
banknoto  dydžio.Ji  pradėjo  verkti  atsikėlusi,  o  jos  drebulys  buvo  stiprus.Žinojau,  kad  RSO
veiks...Jau kitą dieną ji atsikėlė be verksmo ir drebėjimo, o po kelių dienų lakstė po kiemą su
savo mažuoju bičiuliu Nugget, žiurkių terjeru.Tai buvo prieš 6 mėnesius.Dabar ji kaip 6 metų
šuo, o ne 12 metų.Tai viena iš daugelio istorijų, kurias mačiau per pastaruosius 2 metus.

Mano istorija  daug ilgesnė...RSO išgelbėjo mano gyvybę.Daugiau jokių opiatų.Ir  dažniausiai
labai mažai skausmo.Ačiū Rick Simpson...Tebūnie taika su tavimi." Ronis

„Gydžiau kitą mano draugą, Džeko Raselio terjerą su dideliu augliu nugaroje. 'Daktaras Jay
sakė, kad jis tai matė tūkstantį kartų, ir  tai nėra gerai šunų patinui, kai tai pastebėjo.Na, aš
pradėjau duoti jam lašus RSO, taip pat uždėjau RSO ant auglio.Maniau, kad po kelių dienų jo
nebebus.Kaip aš anksčiau mačiau tą patį auglį ant draugo šuns.Po kelių dienų jis praėjo.

Na,  Nugget'ui  sekasi  puikiai,  auglys  yra  lygus odai  ir  nėra  spalvos.Jis  atrodė tikrai  bjauriai
juodas, violetinis raudonas ir kraujuojantis.Per vieną dieną įtrūkimas ant naviko buvo perpus
mažesnis.  Po  dviejų  dienų  jis  visiškai  išnyko  ir  nutrūko  kraujavimas.Tai  buvo  prieš  dvi
savaites.Jis vartoja 1/2 gramos dienos ir  jį  vartoja gerai.Pirmas kelias dienas daug miegojo,
dabar jis ateina, palaižo, ir viskas gerai.Jokių klibančių kojų, Nugget puikiai sekasi.Tikiu, kad
Vėžį pagavau laiku.Auglys greitai mažėja ir jis yra naujas šuo.Vėl labai žaisminga.Dar kartą ačiū
Rickui S. Ronis

„Manau, kad įprastiems žmonėms buvo išplautos smegenys, o farmacijos įmonės –dauguma
valgančių iš rankų, godūs žmonės.Greičiausiai jie niekada nevartos kanapių ligoninėje ar per
kokį nors Vakarų medicinos gydytoją.Jei jo nepavyks patentuoti, farmacijos įmonės neuždirbs
pinigų.Laimei, aš gyvenu Kalifornijoje, kur tai buvo priimta ir priimta.

Praėjusį mėnesį pagaminau pirmąją RSO partiją.Dovanoju jį abiem savo šunims, nes jie abu turi
mažus navikus, o mano Šetlando aviganis turi tam tikrą šunų vilkligę.Vienas iš auglių ne tik
sumažėjo 50% per kelias savaites, bet ir atrodo, kad jie abu turi daugiau energijos dieną ir jie
tikrai gerai miega naktį.Ir netgi atrodo, kad tai padeda mano Šetlando aviganio šuniui susirgti
vilklige.Naudodamas skanėstą duodu jiems mažą RSO dydžio ryžių grūdelį.Aš taip pat uždėjau
RSO tiesiai jai ant nosies, nes vilkligė ją ėda.Po savaitės jos nosis atrodo geriausiai, kokia yra
bent 4 metus!

Neseniai  dariau  ir  veido  kremą  su  kažkokiu  RSO,  pamenu,  Rickas  apie  tai  kalbėjo  savo
knygoje.Man tai patinka!Mano oda kiekvieną dieną atrodo lygesnė ir lygesnė.Net pati geriu kaip
profilaktiką.

Neseniai  man buvo  išpjautas  gerybinis  sausgyslių  apvalkalo  milžiniškas  ląstelių  navikas.Jis
buvo apelsino dydžio ir buvo apvyniotas aplink mano sėdmenį.Mano gydytojas sakė, kad tai
labai  retas  auglys  ir  nežinojo,  kodėl  jis  atsirado.Vartojau  aliejų  maždaug  tris  savaites  iki
operacijos.Nekantrauju gauti galutinę patologijos ataskaitą su naviko matavimu.Aš tikrai manau,
kad jis sumažėjo nuo RSO!

Ačiū,  Rick,  kad  skyrėte  savo  gyvenimą  šiam  tikslui,  žinau,  kad  kartu  galime  ką  nors
pakeisti.Žmonės,  kurie  „gydo“  save,  turi  surinkti  visus  savo  medicininius  įrašus  ir  skleisti
žinią.Manau, kad jei  bus pakankamai įrodymų ir  gerais  dokumentais,  galime turėti  galimybę
vieną dieną įrodyti ir įtikinti pagrindinę RSO naudą, naikinančią vėžį.

Dar kartą ačiū Rick.Tokie žmonės kaip jūs suteikia man tikėjimo žmogiškumu.Išlaikykite savo
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tikėjimą  ir  ryžtą  ir  žinokite,  kad  jūsų  aistra  daugelį  išgydė  ir  iš  daugybės  žmonių  padarė
tikinčius.Tu esi gražus." Ashley

„Dar viena istorija,  kurią reikia pridėti  prie knygos!Mano geldelės paslydo ir  nukrito (galiu tik
manyti,  nemačiau, kas atsitiko) ir suplėšė abu jo kulnus.Arklio kulnas nėra pats lengviausias
dalykas apvynioti  ir  išlaikyti  švarą, tiesą sakant,  tai  beprasmiška!Galite nusipirkti  brangiausių
įvyniojimų ir jie vis tiek slysta ir prilimpa prie žaizdos.Maždaug po 4 dienų, kai apvyniojau jo
kulkšnus, aš pasidaviau.Nepadėjo, kai turėjau nulupti tvarsčius nuo jo žaizdų mirkant vandens
žarna, kad suminkštinčiau.Jis nebuvo laimingas, taip pat ir aš, vargšas!!Kreipiausi į  vienintelį
dalyką,  kurį  žinau,  kad  išgydyčiau  viską...RSO!Turime  indelį  „likusio“  RSO,  kurį  naudojame
lokaliai  arba vamzdyje,  kad padėtume užmigti.Paėmiau tą  stiklainį  ir  patraukiau prie  kulnų!!
Aliejumi  ištepiau jo  kulkšnies  opas.Apvyniojo  juos  ir  tikėjosi  geriausio.Atėjo  rytas,  antklodės
buvo  ant  prekystalio  grindų  (nenuostabu),  ir  mano  pirmoji  mintis  buvo:  na,  tai  buvo  RSO
švaistymas!Tačiau atlikus tolesnį patikrinimą, RSO vis tiek buvo priklijuotas prie kulkšnies opų ir
sukietėjo  iki  į  dervą panašios  medžiagos,  sukurdamas barjerą musėms ir  užsandarindamas
žaizdas.Aš jį palikau.Nebandė pervynioti ar nieko.Kitą dieną...tas pats.

Praėjo mažiausiai 4 dienos, kol turėjau ką nors daryti ant jo kulnų, nes aliejus padarė tokį puikų
pleistrą!

Šiandien yra maždaug 3 savaitė po jo traumos, aš sušlapinau jo kulkšnus ir man prireikė geros
1/2 valandos, kol pašalinau seną RSO nuo kulnų, atidengdama naujai sugijusią / nusausintą
odą.Dar kartą pateikiau RSO paraišką ir  pažiūrėsime, kas bus dar 4 dienos.Būtinai  atsiųsiu
nuotraukas ir pasidalinsiu.

Ačiū, Rick – ar pagalvojote, kad kai sukūrėte savo pirmąją RSO partiją, ji persipildys net į arklių
pasaulį?Tu esi nuostabus!!" Viržiai

-- Ačiū, Heather.Aliejus daro stebuklus arkliams, kaip ir visiems kitiems gyvūnams.Kiekvienas
arklio savininkas turi turėti po kibirą aliejaus savo arkliams.Žinai, kaip būna su jais – niekada
nežinai, kaip jie tave nustebins.JB

„Mano šuo sirgo kaulų vėžiu.Atsisakiau visų procedūrų,  kurias  man nurodė veterinaras,  net
pašalinau jam petį ir koją.Man pasakė, kad jam jau 2 savaitės ir buvo duota daug vaistų nuo
skausmo.Dėl jų jis taip susirgo ir jis matė šūdą.

Paskambino draugui ir gavo iš aliejaus pagamintus čiulptukus.Aš jį daviau jam nuo skausmo ir
jis puikiai veikė.Anksčiau jis negalėjo vaikščioti.

Na,  o  po  mėnesio  gydytojas  negalėjo  patikėti,  kad  jis  vis  dar  čia,  padarė  dar  rentgeno
nuotraukas ir  VĖŽIO NEGYKO...Jei  norite,  aš  padarysiu  rentgeno nuotraukas prieš  ir  po  ir
paskelbsiu jums.Tai tikra KANAPĖS NAUDO VĖŽĮ...“ Tammy

„JB, praeitais metais man buvo pasakyta, kad mano arkliui liko gyventi 3 mėnesiai, kanapės
išlaikė ją gyvą, bet aš maitinau tik lapais, nes esu vištiena, kad galėčiau gaminti RSO.Aš ketinau
tai padaryti,  tada Jeannie Herer, kuri yra mano bičiulė nuo 8 klasės, privertė mane pažadėti
NEdaryti to, kol kas nors nebus su manimi, nes aš esu atsiskyrėlis ir man taip patinka.Šiaip ar
taip,  vien  dėl  lapų  išnyko  visi  navikai,  išskyrus  vieną,  ir  niekada  nesužinosi,  kad  ji  serga
melanoma.Ji turėjo mirti 2011 m. liepos mėn.Ji sveika ir laiminga, bet pyksta, jei neturiu puodo,
kuriuo kiekvieną rytą galėčiau pamaitinti.Ačiū, Dieve, savo vietovėje pažįstu keletą slaugytojų,
kurie jai dovanoja produktus!Šiek tiek pasigirsiu ir pasakysiu, kad Džekas Hereris paskutinėje
pataisytoje knygoje man padėkojo už tai, kad esu kovotojas už laisvę. Aš šaukiu apie kanapių
naudą  jau  daugiau  nei  40  metų!Mes  laimėsime  kovą,  manau,  kad  tai  gali  būti  prieš  akis!
Tikėkimės viltis!” JoAnn

-- Puiku, JoAnn.Nepykite jos ir nedarykite už ją RSO, tai nėra taip sunku ar pavojinga, kaip
atrodo,  ir  galite  pabandyti  tai  padaryti  su  uncija  ar  dviem  ir  tokiu  būdu  sustiprinti  savo
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pasitikėjimą.Linkėjimai, JB

„Mano katei toks pat rezultatas!!!Bet auglys man vis tiek buvo pašalintas chirurginiu būdu.Tai
buvo prieš 3-4 metus.Jokių navikų atsinaujinimo!Jai 16 metųthgimtadienis kitą mėnesį!Žinojau,
kad „ravėti“ galima daugiau nei vakarėliuose! Ryanas

„Išgydė mano 16 metų katės akies vėžį. Danas

K.Mieli draugai, tikiuosi, kad tai jus pasveiks.Dovanoju savo 8 metų 40 svarų šuniui RSO dėl
auglių, augančių dešinėje kūno pusėje.Šiandien yra jo pirmoji gydymo diena, jis yra išmuštas ir
miega.Daviau  jam  maždaug  ryžių  grūdo  kiekį.Ar  tai  per  daug?Kiek  laiko  ir  kaip  dažnai
rekomenduotumėte  duoti  jam  aliejaus?Aš  pats  esu  ant  aliejaus.Laikui  bėgant  vis  labiau
pripratau prie „aukšto“.  Kitą mėnesį  turiu  atlikti  operaciją  ir  planuoju naudoti  RSO skausmui
malšinti ir pasveikti.Jei galėsiu tai dirbti, dirbsiu visą likusį gyvenimą.Linkėjimai ir didelis ačiū

A.Katherine, jei įmanoma, atidėčiau operaciją tol, kol suvalgysite 180 g aliejaus po gramą per
dieną (ar daugiau) trimis dozėmis.Duokite šuniui pusę to, jei manote, kad jis nėra patenkintas
tuo, ką gavo dabar.Miegas yra gijimo proceso dalis, dėl to nėra ko jaudintis ir tai yra ženklas,
kad aliejus ramina, ko ir norite.Kuo stipresnis ir raminantis, tuo geriau.Linkėjimai, JB

„Sveiki, Jindrichai!Liepos 9 d. kalbėjausi su jumis apie savo sūnaus augintinę žiurkę (1,5 m.),
kuriai už dešinės priekinės kojos (maždaug 1 colio skersmens) išaugo išsikišęs auglys.Pradėjau
duoti jai RSO 3 kartus per dieną, o po savaitės auglys buvo vos matomas.Po 2 savaičių jo
nebėra!Aš ir toliau daviau jai dozę 3 kartus per dieną, o jos sesuo taip pat gauna palaikomąją
dozę.Jie abu labai laimingi ir jų bei savo šeimos vardu norėčiau pasakyti didžiulį ačiū Rickui ir
sau už suteiktą svarbiausią informaciją!Kanapės gydo vėžį!

„Siunčiu jums naujienas apie mano šunį, kuriam diagnozuotas kaulų vėžys.Birželio 1 d., praėjo
septyni mėnesiai, paskutinės rentgeno nuotraukos neparodė išplitimo į plaučius.Jie tikrai rado
nepažeistą lūžį šalia auglio vietos kojoje, jie nežino, ką su tuo daryti.Paprastai šiuos šunis, kurie
turi  pertrauką,  turite  juos  nuleisti.Jie  padarė  išvadą,  kad  kas  mėnesį  infuzuojant  vaistą,
vadinamą  Zometa,  jis  išlieka  nepakitęs,  todėl  jie  tęs  jos  tyrimą,  o  jai  kas  mėnesį  bus
infuzuojama Zometa.Tačiau vėžys neišplito ir jie negali pasiimti naviko, kuris ten buvo prieš 7
mėnesius.Tiesiog  pagalvojau,  kad  norėtum sužinoti.Šis  agresyvus  vėžys  paprastai  nusineša
šuns  gyvybę  per  4–6  mėnesius  nuo  diagnozės  nustatymo.Štai  ji,  7  mėnesiai,  vėžys
neišplito.Nepažeistas lūžis, bet vis tiek vaikšto lyg nieko blogo. Linda

„Po 9 savaičių mano šuns odos vėžys VISIŠKAI išnyko!!Dabar palaikomoji dozė visam likusiam
gyvenimui.Tai, manau, dabar jam bus ne tik patogiau, bet ir ilgesnis gyvenimas.PALAIMA RS ir
JB!!>;-)“ Žalia

„Mano šuo iš  pradžių gerai  sekėsi  su smeigtuko galvute,  tada didino,  kol  paėmė 1–2 ryžių
dydžio gabalėlius.Ji sveria 80 svarų.Deja, aliejaus, kurį galiu gauti, procentas nėra pakankamai
didelis  (82%),  taigi,  nors  jis  pagerino  jos  apetitą,  padėjo  jai  artritui,  pagerino  kailį  ir  odą,
nepadėjo jos snūduriuotai nosiai, kuri tikriausiai yra nosies vėžys.Jei kas nors čia gyvena WA ir
turi 90+% aliejaus, mielai paaukosiu už jį. Išgyvenimas

-- Taip pat pabandykite tepti aliejumi lokaliai ant jos nosies, o gal pabandyti šiek tiek pakelti nosį
naudodami Q antgalį ar kažką panašaus, jei ji jums dėl to neįkands.Taip pat galite pabandyti
įdėti aliejų į orkaitę, įkaitintą iki 130 ° C, maždaug valandai ir pabandyti, kad tokiu būdu jis būtų
labiau koncentruotas / stipresnis.Arba turėkite kantrybės ir skirkite aliejui daugiau laiko. JB

„Mano  šuo  turėjo  gyventi  3  savaites.Masinių  ląstelių  augliai  visame  jo  grynaveislių  pitbulių
kūne...Po 3 savaičių navikai mažėja pagal ISO/RSO.Prisiekiu.Jis kelis kartus šlapinosi ir elgėsi
išgėręs,  bet  aš žinojau,  kad tai  į  gerąją pusę.Jis  vis dar tose.Net kai  jie išnyks,  aš vis tiek
padarysiu jį savo gydytoju.Myliu tave, JB ir Rickas. Bocaj
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„Jau 4  savaites  duodu savo 14 metų  Pitui  aliejų  nuo vėžio.Ji  kartais  šiek  tiek  „trūkčioja“  ir
prisigeria, kai duodu jai per daug, bet kai poveikis išnyksta, ji miega kaip šuniukas.Ji atsisakė
vartoti veterinarinius vaistus, todėl vietoj jų gavome aliejaus.Dar ankstyvos dienos, bet fiksuoju
jos pažangą.Prireikė maždaug savaitės, kol ji priprato prie aliejaus ir vėl atsirado apetitas.Aš
pavydžiu, nes šiuo metu galime sau leisti tik jai skirtą aliejų.Mylėk visų gražias istorijas! Janine

„Ar jūsų šuo turėjo šalutinį poveikį?Noriu ir mano šuns ant jo.Jis biglis“. Marie

„Jokio šalutinio poveikio.Ji darė, kaip ir šunys, kramtydami žolę ar bet ką, kad padėtų atsikosėti,
apsivalyti.Niekas (įskaitant  naminius gyvūnus)  nesigydo nieko,  kas sukelia  neigiamą šalutinį
poveikį.Mes tiesiog nesame sukurti taip veikti. Tielmanas

„Išgelbėjau mano šuns gyvybę nuo autoimuninės ligos, dėl kurios steroidai nustojo veikti.Jokio
šalutinio poveikio!" Jonas

„Mačiau, kokį poveikį šuo vartojo RSO...Pirmąsias kelias dienas Ruby (12 metų šuo) vis dar
sirgo ir šiek tiek drebėjo, o simptomai kėlė nerimą, jei skeptiškai vertinate šią temą, bet galiu jus
užtikrinti, kad praėjus 1 mėnesiui po gydymo ir šuo šokinėja pilnas gyvybės. bėgimas laiptais
šokinėjimas  ant  lovos  ir  kėdės  visą  laiką  pilnos  energijos  vėl  labai  žaisminga.Akys  buvo
ašarojančios ir  buvo pilkos spalvos, dabar jos yra visiškai normalios.Ruby turėjo gana didelį
ataugą vidinėje kojos pusėje, kuri buvo ten daugelį metų, o dabar po aliejaus ji vos nenukrito!!!
Ačiū, kad Rickas Simpsonas xxx palaimino šį aliejų, jis tikrai veikia, kodėl NĖRA atsiliepimų, kad
taip nėra...? Brett

„Šiandien  yra  3  diena  mano  šuniui  gydyti  RSO  (Rick  Simpson  Oil),  kuris  yra  kanapių
koncentratas, skirtas daugelio rimtų negalavimų gydymui.Jai 13 metų ir apie 7prieš mėnesius ji
gavo  kažką,  kas  sukėlė  jos  didelį  slogumą,  daug  gleivių  ir  keletą  dienų  ji  buvo
mieguista.Pažiūrėjau internete, pasakiau „veislyno kosulys arba šunų peršalimas“, taigi aš čia
turėjau antibiotikų ir pradėjau jai lankyti kursą.Niekaip nepadėjo, todėl nuvežėme pas veterinarą.

Žinoma,  jie  norėjo atlikti  kraujo tyrimus,  rentgeno ir  gleivių  patikrą.Apytiksliai  500 veterinaro
sąskaitų, aš atsisakiau, todėl pradėjome jai gydyti platų antibiotiką, kuris taip pat nepalietė per
mėnesį.Paėmė ją atgal ir gavo dar du stipresnius antibiotikus, mėnesį vartojo juos religingai.Taip
pat nepalietė!

Tada  veterinaras  išbandė  fungicidinį  vaistą...VIS  LIGOS  NEPALIETE!!Sunku  nustatyti,  kas
pateisina išlaidas 13 metų šuniui...Taigi, maždaug prieš mėnesį nutraukiau visus vaistus, kad jos
kūnas atsigautų, ir  tik prieš 3 dienas pradėjau vartoti  RSO, iš viso 6 dozes ir  ji  yra visiškai
naujas šuo!

Jokio  snarglio,  jokio  kosėjimo,  ji  mėgaujasi,  ir  apskritai  mes  pastebėjome  SUPAŽINĮ
pagerėjimą.Neįtikėtina  tikrai.Iš  savo  asmeninės  patirties  galiu  patvirtinti,  kad  tai  nuostabus
siurrealistinis vaistas.Ačiū tau iš visos širdies!“ Išgyvenimas

„Mano boksininkas  ieško  manęs,  kad  sugaučiau  dūmus.Ji  buvo  pagauta  stovinti  virš  mūsų
smilkalų, bandanti pagauti triukšmą...ji mokosi, kad ne visi dūmai yra draugiški.Tikimės, kad jūsų
šuniukas greitai patirs aliejų! Rugpjūtis

„Man yra 13 metų,  14 metų auksaspalvis  Newfie (50% auksaspalvis  retriveris,  50% naujas
atradimas) ir ji labai verkdavo, nes jai labai skaudėjo klubus, nes akivaizdžiai sirgo artritu (senas
šuo + kietmedžio grindys) ir  mano tėvas ir  brolis atsisakė vežti ją pas veterinarus,  todėl aš
nupirkau savo šuniui maišelį už 40 USD, o kai jai pradėjo skaudėti, aš ją šiek tiek parūkiau ir ji
elgėsi kaip šuniukas.Jokio verkšlenimo, verkšlenimo, jai nebuvo problemų vaikščioti ar daryti ką
nors ir ji ramiai miegodavo.

Tuo metu ji taip pat turėjo auglį.Pagaliau įtikinau savo tėvą nuvežti ją pas veterinarus (sakiau,
kad jei ją reikės nuleisti, tai padarysime, bet aš noriu VETS nuomonės prieš susitariant), mes
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atvyksime ten ir ji apžiūrės mano šunį.Susitikimo pabaigoje ji pasakė, kad yra sveikiausias šuo,
kurį kada nors matė savo amžiuje!

Ji turi NEDŪDĄ artritą ir pasakė, kad neįsivaizduoja, kad tai nėra daug blogiau, o jos auglys
buvo beisbolo dydžio?Taip, dabar jis buvo gumbėlio dydžio!Ji sakė, kad jai skirti  vaistai nuo
artrito turėtų padėti išlaikyti jos turinį – 150 USD už 30 dienų receptą, o tai buvo BLOGAI.Net
nustojau  ją  rūkyti,  kad  pažiūrėčiau,  ar  vaistai  buvo  to  verti.Ne.Ji  kovojo,  kad  juos  paimtų,
užkietėjo viduriai ir jai visą laiką skaudėjo!

Su piktžolėmis ji ateis tiesiai pas mane, sėdėdama ten ir žinojo, ką gauna, ir mylėjo tai!Padėjo
jai išnykti augliui,  pasirūpino, kad jos artritas beveik nepasireikštų iki tokio lygio, kad aš vos
turėčiau  ją  rūkyti,  nes  tai  jos  netrikdo  nė  pusės  to  kiekio,  kuris  buvo  naudojamas  prieš
rūkant.Marihuana  yra  stebuklingas  augalas,  dėl  kurio  mano  šunys  gyvena  ilgiau  ir  tapo
sveikesni!Dėl savo mergaitės padaryčiau bet  ką!Ji  yra mano pasididžiavimas ir  džiaugsmas!
Betanė

„Mano  šuo  yra  13  metų  belgų  aviganis.Prieš  keletą  metų  ant  šono  atsirado  nedidelis
gumbas.Prieš kelis mėnesius jis staiga pradėjo augti nerimą keliančiu greičiu.Deja, jam buvo
diagnozuotas  vėžys...ir  ne  tik  vieną  gumulą.Apžiūros  metu  jis  turėjo  daug.Jis  turėjo  ir  kitų
problemų...Daugiausia artritas ir klubo disfazija.Chirurgija nebuvo išeitis, nes buvo abejojama,
ar jis  išgyvens po anestezijos.Neištvėriau žiūrėti,  kaip jis  kenčia...  jis  vos galėjo vaikščioti  ir
nustojo valgyti.Nusprendžiau pabandyti duoti jam kanapių aliejaus kaip paskutinį bandymą jam
padėti.Mano partneris Pat ir aš davėme jam nedidelį kiekį (maždaug ryžių grūdo dydžio) ant
sausainio.Tai jį tikrai paveikė...jis netvirtai stovėjo ant kojų ir miegojo valandų valandas.

Per  ateinančias  kelias  dienas  pakoregavome dozę ir  pastebėjome,  kad jo  apetitas  iš  karto
pagerėjo.Jis taip pat pradėjo judėti daug lengviau ir jo požiūris buvo daug šviesesnis.Dienoms
bėgant,  mes lėtai  didinome jo dozę.Praėjo 3 savaitės ir  aš vargu ar atpažįstu jį  kaip tą patį
šunį.Jis yra laimingas!vizgina uodegą, žaismingas, valgo, o geriausia, kad auglys yra perpus
mažesnis,  nei  buvo prieš  pradedant  vartoti  aliejų!!!!Aš  tęsiu  jo  gydymą (mes pasisekė,  kad
galime tiekti savo aliejų) ir informuosiu jus.Tikiuosi, kad šie augliai visiškai išnyks!!!!!!!! Josie

„Savo mažąjį  pomeraniją pradėjau nuo aliejaus, nes jam trachėja sugriuvo ir  įgimtas širdies
nepakankamumas.Nuo  vasaros  nevartoja  įprastų  vaistų  ir  pirmą  kartą  nuo  vasaros  beveik
nekosėjo (nuolat kosėjo ir vartojo net gydytojo duotus vaistus).Jis turi daugiau energijos ir jam
sekasi geriau nei tada, kai vartojo vaistus. Karen

„Mano šuo taip  pat  turi  gabalėlių  ir  aš  jam daviau  aliejaus,  bet  manau,  kad  jis  buvo labai
drebėjęs, mieguistas, atrodė, kad jis buvo girtas, jis yra rotveileris, sveriantis 135 svarus, todėl
turiu pakoreguoti dozę, kurią jam duodu. .Bet aš tikiu, kad tai jam padės“. Petras

K.Sveiki, tik įdomu, ar aktualus RSO tiktų varlei, kuriai ką tik buvo sulaužyta viena galinė koja ir
ką tik amputuota?Galbūt nedidelis įbrėžimas ant atviro kaulo padėtų šiam vaikinui?O gal per
stiprus tokiam mažam padarui?Ačiū ir telaimina Dievas, kad išsiuntėte žinutę!

A.Nors turiu pripažinti, kad niekada negydžiau varlės aliejumi, bet kaip aš žiūriu, tuo daugiau
aliejaus ir kuo greičiau, tuo geriau.Aš taip pat šiek tiek įdėčiau į jos maistą.Blogiausiu atveju
vargšė varlė bus užmėtyta akmenimis.Didelis reikalas.Linkėjimai, JB

„Turėjau draugą,  kurio  šuo sirgo glaukoma ir  atliko „eksperimentą“,  kuris  savaitę davė savo
šuniui kanapių ir matavo akispūdį... veterinaras pasakė, kad niekada nematė, kad slėgis taip
greitai mažėtų... tada jis neduokite jai savaitę ir paėmė ją... veterinaras paklausė, ką jis daro,
nes spaudimas buvo toks didelis, kad pakenkė jos regėjimui...kai jis atsakė veterinarui dėl jo
„eksperimento“, jo veterinaras paskatino jį tęsti gydymą kanapėmis!!!!!“ Garrettas

„Savo senam šuniui  daug kartų daviau kanapių.Tai  labai  palengvino skausmą ir  palengvino
paskutines dienas.Tą dieną, kai ją nusodinau, išleidau jai kepsnį pasideginti su pora skanėstų
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su kanapėmis.Ji mėgavosi paskutinį kartą su manimi ir buvo rami, kai atėjo laikas. Samanta

„Mano  gyvūnai  ir  aš  kovojome  su  nežinomomis  klaidomis,  siaubingomis  opomis  ir
kanapėmis.Nors  mano  augintiniai  užmėtyti  akmenimis  kaip  uolos  statula,  jie  gerėja,  kaip  ir
aš.Kad ir kas tai būtų siaubinga, veterinarai ar gydytojai negalėjo to išsiaiškinti. -- Geriau būti
akmenimis kaip uolos statula, nei šalta ir mirusi.Tai viskas, ką aš žinau, JoAnn.lol, JB

„Aliejams niekada  nekreipiau  daug  dėmesio.Tada  aš  išbandžiau  tinktūrą  ...šventas  sušiktas
molis ...Dovanoju savo šuniui, jai 12 metų ir tai tikrai jai padeda, ji valgo, žaidžia ir yra kaip
senoji.Bandžiau gliukozaminą, bet tai net nepaliečia jos skausmo...Niekada negalvojau apie tai
duoti  savo šuniui,  kol  nepamačiau,  kad kiti  čia  tai  padarė...  bet  taip,  aliejus yra beprotiškai
geras... ačiū visiems, jei mano šuo galėtų padėkoti, aš tikiu, kad ji padarys... ramybę. “ Kary

„Aš išgydžiau mūsų šešką nuo insulinomos,  sukelto kasos vėžio.Žvilgtelėkite,  jūsų „pūkuotai
šeimai“ reikia jūsų.Čia yra Gėlė gydymo metu, ji čia šiek tiek žvelgė į akis ir pasiruošusi ramiam
miegui...“ Hempingas

„Vienas iš mano dviejų šunų dėl kanapių aliejaus nebeserga epilepsija. Charlesas

„Turiu rotveilerį ir per Kalėdas man pasakė, kad jis serga skrandžio vėžiu ir nieko nėrajie gali
padaryti,  ir  jis  turi  gyventi  iki  2 mėnesių.Taigi  aš išbandžiau jį  su aliejumi,  kurį  pasigaminau
pats.Prieš 2 savaites buvo nuskenuotas.Vėžys išnyko“. Ianas

„Aš atiduodu jį savo 13 metų laboratorijai.Tada jis persekioja kamuolį taip, lyg jam būtų dveji.
Stefanija

„Išgydė mano pitbulio melanomą“. Brandonas

„Ką tik paėmiau savo rotveilerį iš veterinarijos gydytojo po antrosios operacijos, kad „susirgtume
vėžiu,  kurio  negalėjome susirgti  pirmą kartą“.  Mėnesį  daviau  jai  RSO,  taip  pat  pjūvio  vietą
įtryniau  kanapių  balzamu.Spėk?Chirurgas  pamatė  „NO  MATOMO  VĖŽIO“.Teks  palaukti
laboratorijos rezultatų, kad įsitikinčiau, bet sakyčiau, kad turiu savo 100 svarų stebuklą. Joni

„Mano pusbrolio katė turėjo Parkinsono ligos katės formą.Piktžolė buvo vienintelis dalykas, kuris
jį nuramino ir sustabdė jo spazmus bei neabejotinai pratęsė ir pagerino jo gyvenimą.Toli gražu
nėra  jo  mirties  priežastis  ar  toksiška  jam!Beje,  mano  pusseserė  tuo  metu  jį  naudojo,  kad
kontroliuotų savo epilepsiją!Veiksmingas vaistas žmonėms ir gyvūnams! Enñio

„Pradėkite nuo labai mažo kiekio sūrio ar mėsos, ant ko jie valgys!Mano rottie sveria 100 svarų
ir užtenka pusės ryžių grūdo!Dėl viso ryžių grūdo jis sėdi seilę 4–6 valandas. Greg

„Mano šuo mėnesį suvalgė kosminių pyragų be jokių blogų padarinių, išskyrus labai ilgą miegą.
Nedas

"Tikra tiesa.Viena iš mūsų mylimų keturkojų šeimos narių gerus penkerius metus turėjo odos
auglį žemiau alkūnės.Kuris kasmet didėjo.Kai jai sukako 11 m. senyvo amžiaus ji pradėjo rodyti
klubo diplaciacijos požymius.Užuot  siurbęs ją  pilnu vaistų nuo skausmo, kurie gali  sugadinti
kepenis  ir  inkstus.Pradėjome  purkšti  pumpurus  į  jos  maistą  arba  kaip  skanėstą.Jai  patiko
lengvai paskrudintų gėlių skonis.Tada ji pradėjo būti aktyvesnė.Po poros metų, kai ją religingai
gydė atnaujintomis kanapėmis, jos auglys ant alkūnės pradėjo mažėti iki tiesiog laisvos odos.Ji
gyveno iki 14 metų.Ji niekada neleisdavo pažvelgti į mus mylinčiomis akimis.Kol ji nebegalėjo
būti šunimi, galinčiu bėgioti ir šokinėti.Taigi mes priėmėme sunkiausią sprendimą užbaigti jos
kančias  per  malonų  ir  mylintį  šeimos  veterinarijos  gydytoją,  su  kuriuo  dirbome daugiau  nei
dešimtmetį.Likus  kelioms dienoms iki  Kalėdų veterinaras ir  jo  žmona atvyko į  mūsų namus
pakeliui  namo  padėti  mums  pereiti.*ašaros*  Apskritai  kanapės  yra  vaistas  nuo  daugelio
kančių.Ji  paseno  iki  subrendusios  senatvės  dėl  mūsų  meilės  ir  mūsų  meilės  tikram
sakramentui... KANAPĖS.
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„Taip, aš tai žinau, mano šuo mirė balandžio pabaigoje, o paskutinis dalykas, kurį padarėme
kartu, su juo parūkiau žolę ir galiausiai jam skaudėjo.Jis nuėjo ramiai miegoti“. Morganna

"Gera žinoti.Ar manote, kad tai tiktų ir naminiams žmonėms, stuburo srityje? Brenda

"Ar turite gyvūną žmogų?" Colin

„Kur  galėčiau  gauti  vieną iš  šių  žmonių  augintinių?Jie  skamba intriguojančiai.Noriu  išmokyti
savo sodininkauti.Ar jie pakankamai protingi, kad tai padarytų, ar manote? Sasha

„Taip, tai veikia ir su gyvūnais.Ačiū už tai – tai mane prajuokino. JB

„Savo triušiui naudojau puodų pumpurus (nedidelius kiekius), kurių viena akį išaugo.Augimas
išnyko  ir  ji  išlaikė  savo  regėjimą.Tik  mėnuo  gydymas  ir  viskas  buvo  aišku.(Prižiūrimas
veterinaras).Dabar turiu puikų daną, kuris turi smegenų problemų ir priepuolių.Rūkau dėl savo
vilkligės (jokių dr scriptų, tik marihuana ir daktaras žino), o didysis danas miega ant sofos šalia
manęs.Kai jai buvo skirti vaistai nuo traukulių ir ji yra mano namuose (aš ją priėmiau prieš 6
savaites),  šalia manęs,  kai  aš tai  darau,  ji  neturėjo priepuolių  per 5 1/2 savaites,  ji  priaugo
svorio, vaikšto geriau ir tiesiog lengviau. .Taip pat į jos kasdienybę įpyliau po 2 šaukštus kokosų
aliejaus ir ji demonstruoja išskirtinę pažangą dėl savo judrumo ir ligos. Miglotas

„Mano 9 metų boksininkės nugaroje buvo auglys, maždaug „šaudyklės“ marmuro dydžio... ne
toks, kaip stalo teniso kamuoliukas.Aš pradėjau ją vartoti žodžiu RSO 3xday.Ji gerai toleravo
dozę, o auglys galiausiai išėjo iš odos, palikdamas skylę.Tęsiamas RSO ir antibiotikų režimas,
kol jis visiškai pasibaigs.Ji kaip nauja, be jokio naviko ir jokio šalutinio poveikio.Tačiau mano
dobermanas nelabai gerai toleruoja RSO ir turi vartoti žymiai mažesnes dozes.Bet jis taip pat
nuo to pasveiko. Karen

„Anksčiau savo seną šunį gydžiau vaistais pūsdama jam į ausį dūmus.Jam tai patiko ir jis elgėsi
kaip šuniukas, o ne 21 metų šuo (žmonių metų), turintis blogus klubus ir artritą. Džina

„Kanapių aliejus išgelbėjo mano vokiečių aviganį, kai jai buvo diagnozuotas blužnies vėžys, jai
dabar 9 metai, jos remisija ir sveikata. Paulius

„Mano 6 metų vyrui išsivystė sunkus artritas.Prireikė 3 savaičių, kad jis vėl pradėtų veikti.Aš
duodu savo 3 šunims profilaktinę dozę du kartus per savaitę...Aš niekada neturiu veterinarijos
sąskaitų...Kasdien matau juos savo viršūnėje...Mano nuomone, kanapių aliejus yra būtina mūsų
mitybos dalis...Aš žaviuosi tuo augalu...visą laiką...“ Sparky

Išvada 

„Jindrichas Bayeris: BE KANAPŲ NEGALI RACIONALIAI VYKDYTI EKONOMIKOS.

Rickas Simpsonas: Teisingai!

JB:To tiesiog negalima padaryti.

Paprastas  pavyzdys...  Jei  pasiliksime  prie  medicinos.Čekija  tik  diabetikams  išleidžia  apie
milijardą dolerių.Jų yra 800 000!

[Dabar JB kreipiasi  į  JAKA – muzikantą,  kanapių aktyvistą,  DIABETIKĄ – kuris  sėdi  kairėje
Rickui ir jam...]

Jūs patys žinote,  kaip aliejus padeda nuo diabeto.JEI  GALĖTĖTE SUVALGYTI 4 GRAMUS
PER DIENĄ, JUMS VISAI NEREIKĖS INULINO.

Ir  mes  kasmet  išleidžiame  milijardą  dolerių...o  pinigai  iškeliauja  iš  Čekijos  ir  kažkur
nukeliauja...Ir niekada negrįžta!
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[Juokiasi iš netikėjimo...]

Ir  tai  tik  diabetas!Tada  įpilkite  kuro,  kaip  Rickas  pasakė...  Gerai  [duodu...gal...],  ne  visi
automobiliai, ne viskas... Bet jei 50%... Jei [tik] visi traktoriai važiavo tuo [KANAPINIU KURU]...
Kodėl gi ne???

Tada,  logiška,  maisto  kaina  krenta...Nes  kai  nereikia  mokėti  1,  2,  3  eurų  už  litrą  degalų
sunkvežimiui/traktoriui...  Tada,  logiška,  maistas  gali  būti  pigesnis.
Ir žmonės neturi pinigų...

Valstybė turėtų užtikrinti, kad žmonės valgytų ir išgyventų.Ne tai, kad jie išmirtų...

RS:Ir  ne  tik  tai,  bet  ir  ūkininkai  turi  teisę  auginti  šį  derlių,  kad  padėtų  išlaikyti  savo
egzistavimą.Per  visą  istoriją  buvo  žinomas  faktas,  kad  šis  augalas  buvo  naudojamas  kaip
puikus  pašaras  gyvuliams,  o  iš  sėklų  išėmus kanapių  sėklų  aliejų,  šiais  išspaudais  šeriami
gyvūnai.Tai  vienas  geriausių  gyvūnų  pašarų  planetoje!Taigi,  tai  ne  tik  suteiktų  jiems  vaistų
gyvuliams gydyti, bet ir aprūpintų gyvuliams maisto šaltinį.

Ir  kaip sakė Jindrichas...Bet kuriai šaliai pabandyti valdyti ekonomiką nenaudojant kanapių...
Arba  bet  kuriam  ūkininkui  iš  tikrųjų  bandyti  užsiimti  šia  profesija  ir  jam  neleisti  auginti
kanapių,būtų tik beprasmybės pratimas'!Ūkininkams reikia teisės auginti šį augalą.Ir kiekvienas
turi turėti vienodą teisę patenkinti savo poreikius.Mes visi turime turėti tą laisvę...

JB:Ar verčiau valgytumėte mėsą iš gyvūnų, kurie buvo šeriami nesveiku maistu ir buvo suleisti
antibiotikais, ar verčiau valgytumėte mėsą iš gyvūnų, kurie buvo šeriami kanapėmis ir kuriems
visiškai nereikėtų antibiotikų?

Ar verčiau valgytumėte vištieną, pamaitintą kanapių sėklomis ir kuri yra sveika – ji neturi visų tų
blogų sąlygų – ar verčiau valgytumėte pramoninį produktą?Ar verčiau valgytumėte karpį ar [ty]
žuvį – jose gausu Omega-3, 6, 9, nes jos maitinsis kanapių sėklomis – ar verčiau valgytumėte
žuvį,  kuri  maitinasi  susmulkintais  lapais  ar  negyvais  gyvūnais?Tai  taip  paprasta...
EKONOMIKA...  Jūs  mokate  per  daug,  o  pinigai  išvyksta  iš  šalies.Nori  čia  pinigų.IR  KAS
GERIAUSIA – KAI NEREIKIA IŠLEISTI PINIGŲ...[tada]  TU NEPRIVALO UŽSIdirbti  pinigų...“
(išKanapių manifestasdokumentinis filmas,pasiekiamas Youtube)

„Leiskite  apibendrinti  didžiąją  dalį  to,  kas  vyksta  aplink  Ricko  Simpsono  aliejų.Instrukcijose
žmonėms nurodoma A, B, C ir D.Žmonės juos skaito ir klausia – jei nepadarysiu A, ar vis tiek
veiks B, C ir D?Jei nepadarysiu B, ar A, C ir D vis tiek veiks?Jei nedarysiu C, ar veiks A, B ir D?
O jei nepadarysiu D, ar A, B ir C vis tiek veiks?O kas, jei A, B, C ir D darysiu skirtingai, ar vis tiek
bus sukurtas tikras dalykas?

Bendras atsakymas yra:  ne,  nebus.Jei  norite  sukurti  RSO, vadovaukitės instrukcijomisVėžio
išgydyme:  Ricko  Simpsono  protokolase-knyga  iki  laiško.Jei  norite  pagaminti  ką  nors  kita,
vadovaukitės kitomis instrukcijomis.Tačiau prašome nedaryti mūsų atsakingų, kai gaminate kitos
rūšies aliejų, o gydymas nepavyksta ir baigiasi bereikalinga paciento mirtimi.

Jei darysite A, B, C ir D, aliejus veiks geriausiai, todėl yra instrukcijos.Jei to nepadarysite, tai gali
neveikti.Tai taip paprasta, ar ne?Ką jūs asmeniškai norėtumėte gauti, jei jums prireiktų vaistų?
Kažkas, kas pasiteisino taip gerai, arba kažkas, kas turi nežinomų medicininių savybių, kad kas
nors, kas pagamino aliejų, galėtų įrodyti arba paneigti savo hipotezę ar „metodą“? JB
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